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UVOD 
 

 
 

Ova knjiga pokazuje kako su im se zahvaljivali kroz dočeke poslije velikih uspjeha. 

Akademik Josip Pečarić 
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Foto: Tomislav Kristo/CROPIX 
 

POKAZALI ZAVALNOST 

+  

VELIKA ODLUKA HRVATSKIH BRANITELJA: EVO 

KAKO ĆE SE ODUŽITI RUKOMETAŠIMA 
 

04. veljače 2025. u 13:15 

 

Udruga hrvatskih branitelja Domovinskog rata91., (UHBDR91.), u suradnji s drugim 

Udrugama proizašlim iz Domovinskog rata, dodijelila je hrvatskoj rukometnoj 

reprezentaciji tradicionalno braniteljsko priznanje “Veliku zlatnu plaketu – Da se ne 

zaboravi”, a u povodu njihova sjajnog nastupa i osvojenog drugog mjesta na 

Svjetskom prvenstvu u rukometu. 

Na ovaj način se, kažu iz ove udruge, i hrvatski branitelji žele uključiti u veliku 

proslavu ovog velikog i nezaboravnog događaja kojim su naši rukometaši proslavili 

hrvatski sport, ali i državu Hrvatsku. 

https://www.dnevno.hr/domovina/velika-odluka-hrvatskih-branitelja-evo-kako-ce-se-oduziti-rukometasima-2628396/
https://www.dnevno.hr/domovina/velika-odluka-hrvatskih-branitelja-evo-kako-ce-se-oduziti-rukometasima-2628396/
https://www.dnevno.hr/wp-content/uploads/2025/02/hrvatska_danska85-020225.jpg
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Foto: Ante Cizmic / CROPIX 

 
Zahvalni sportašima koji ih ne zaboravljaju 

“Poglavito smo zahvalni legendarnom kapetanu reprezentacije Domagoju Duvnjaku, 

koji se i u trenutku velikog slavlja prisjetio onih koji su bili prvi kad je trebalo i koji 

je izjavio ‘Hvala ljudima koji su dali život za ovu državu jer da njih nije bilo, ja ne 

bih mogao predstavljati svoju državu 20 godina, velika im hvala.'” 

Stoga, kažu, i hrvatski branitelji žele još jednom kazati hvala našim rukometnim 

reprezentativcima, na isti način kao što su prije zahvalili hrvatskoj nogometnoj 

reprezentaciji i reprezentaciji hrvatskih vaterpolista: 

“Oni su se također vratili sa svjetskih prvenstava s iznimnim uspjehom i također nisu 

zaboravili hrvatske branitelje i stradalnike hrvatskog obrambenog Domovinskog 

rata”, kaže u dopisu Mladen Pavković, predsjednik Udruge hrvatskih branitelja 

Domovinskog rata91. (UHBDR91.) 

 

https://www.dnevno.hr/domovina/velika-odluka-hrvatskih-branitelja-evo-kako-ce-

se-oduziti-rukometasima-2628396/#  

https://dragovoljac.com/index.php/razno/42466-hrvatski-branitelji-dodijelili-

rukometnim-reprezentativcima-veliku-zlatnu-plaketu-da-se-ne-zaboravi   

https://www.dnevno.hr/domovina/velika-odluka-hrvatskih-branitelja-evo-kako-ce-se-oduziti-rukometasima-2628396/
https://www.dnevno.hr/domovina/velika-odluka-hrvatskih-branitelja-evo-kako-ce-se-oduziti-rukometasima-2628396/
https://dragovoljac.com/index.php/razno/42466-hrvatski-branitelji-dodijelili-rukometnim-reprezentativcima-veliku-zlatnu-plaketu-da-se-ne-zaboravi
https://dragovoljac.com/index.php/razno/42466-hrvatski-branitelji-dodijelili-rukometnim-reprezentativcima-veliku-zlatnu-plaketu-da-se-ne-zaboravi
https://www.dnevno.hr/wp-content/uploads/2025/02/hrvatska_danska85-020225.jpg
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RUKOMETAŠI OD “BOJNE ČAVOGLAVE” DO 

“AKO NE ZNAŠ ŠTO JE BILO” 
 

I dok narod zajedno s našim rukometašima pjeva Thompsonovu pjesmu “AKO NE 

ZNAŠ ŠTO JE BILO” sjetimo se da je rat sluganskih vlasti i medija protiv 

Thompsonovih pjesama počeo još s “Bojnom Čavoglave” što je postalo očito kada su 

rukometaši 2993. Postali prvaci svijeta. 

Podsjetimo se toga: 

 

DOČEK KAUBOJA 2003. 

 

NEPONOVLJIVI 

 

 
 

 

Thompson je ‘gurao’ ovog slavnog Hrvata, žestoko ga je branio nakon nepotrebnog 

napada 

Autor: Andrija Kačić Karlin 
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11. siječnja 2024.  

Keta! Bio mu je to nadimak. Nesumnjivo legendarna pojava u našem rukometu, 

nekada kao igrač, danas kao trener, donedavno i Zagreba, a bio je i izbornik hrvatske 

reprezentacije, čak pet godina, od 2010. do 2015. godine. No, kao igrač imao je većih 

uspjeha, dapače čak i fantastičnih. Idemo se podsjetiti lika i djela 

nenadmašnog Slavka Goluže… 

Nastupio na Olimpijskim igrama u Atlanti 1996. i Ateni 2004. i oba puta osvojio 

zlatnu medalju, kao i na svjetskoj smotri u Portugalu 2003., a na sljedećem svjetskom 

prvenstvu u Tunis 2005. osvojio je srebrnu medalju. Prvu medalju ne velikim 

natjecanjima osvojio je na Euru u Portugalu 1994., brončanu medalju. 

Odrastao je u Metkoviću, rođen je u Stolcu 17. rujna 1971. godine. Metković je bio, 

vele da još uvijek i jest, pravi rukometni grad. S tadašnjom Mehanikom prošao je kroz 

sve uzraste, a blistao je u seniorskoj momčadi. Doslovce neslomljiv, uporan i uvijek 

angažiran bio je primjer ostalim suigračima. 

 

 
Foto: Mirko Ferlin / CROPIX 

 

Fantastičan u obrani 

Kasnije se klub proslavio pod imenom Metković Jambo. S Metković Jambom osvojio 

je KUP EHF 2000. i hrvatsku kup 2001. i 2002. godine. 

Naravno, kao ponajboljeg iz tog kluba uzeo ga je tadašnji Badel 1862. Zagreb. U tom 

klubu čak devet je puta osvajao hrvatsko prvenstvo i kup, osvojio je Kup europskih 

prvaka 1992. i 1993. godine, i superkup IHF, 1992. godine. Niska uspjeha je čak i 

nadrealna. 

Znalo se govoriti da je među najboljim obrambenim igračima na svijetu. “Zapamtio 

ga je svaki igrač kojeg je čuvao”, znao je reći Lino Červar. Imao je i zapaženu karijeru 

po inozemnim klubovima, igrao je potom za mađarski Fotex Veszprem, njemački Tus 

Nettelstatdt Lübeeke i francuski Paris Saint-Germain Handball. 

 

Sjajan trener 

https://www.dnevno.hr/wp-content/uploads/2023/10/porec_ppd_zagreb20-040323.jpg
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Postao je trener. S mladom reprezentacijom 2007. osvojio je srebro na svjetskom 

prvenstvu. Hrvatska mlada reprezentacija je za taj uspjeh dobila Nagradu Dražen 

Petrović. 

Kao izbornik seniorske reprezentacije u nepunih godinu dana osvojio je tri brončane 

medalje s hrvatskom rukometnom reprezentacijom na tri najveća svjetska rukometna 

natjecanja: na europskoj smotri u Srbiji 2012., na Olimpijskim igrama u Londonu 

2012., te na svjetskom prvenstvu u Španjolskoj 2013. godine. 

No, kasnije nije išlo sve idealno. Po povratku sa svjetskog rukometnog prvenstva u 

Kataru, 6. veljače 2015. podnio je neopozivu ostavku na mjesto izbornika, a naslijedio 

ga je Željko Babić. 

Ritual s Thompsonom 

U jednom intervjuu osvrnuo se i na Thompsona… 

“Nisam Thompsona na Trg tada doveo ja, nego svi mi. Na svaku utakmicu smo išli 

motivirani njegovim pjesmama. U autobusu su se slušale njegove pjesme. To je bio 

naš dan i imali smo želju da dođe na pozornicu i otpjeva neku pjesmu. Isto kao što je 

bila Severina za brončane Vatrene 1998. Ja u tome ne vidim ništa loše.”, rekao je i 

dodaje: 

 

 
damjan tadic/CROPIX arhiva 

 

“Bilo je to 2003. Imali smo doček nakon zlata iz Portugala i meni je gospoda u zračnoj 

luci kazala da ne može da nam on pjeva, da nije u protokolu. Rekao sam OK, ako nije 

u protokolu, nije osobno ni meni u protokolu ići na Trg. To je bila naša želja. Mi smo 

tu našu želju ispunili. Imali smo i želju na SP-u u Hrvatskoj da nam pjeva Marijan 

Ban u Spaladium Areni. To nam je bio ritual i ja osobno u tome ne vidim ništa loše.” 

Velikan hrvatskog sporta, jedan od najtrofejnijih ikada… 

 

https://www.dnevno.hr/sport/thompson-je-gurao-ovog-slavnog-hrvata-zestoko-ga-

je-branio-nakon-nepotrebnog-napada-2306667/  

https://www.sptv.hr/novosti/branitelji-dodijelili-rukometasima-veliku-zlatnu-

plaketu-2025-02-04 

https://www.dnevno.hr/sport/thompson-je-gurao-ovog-slavnog-hrvata-zestoko-ga-je-branio-nakon-nepotrebnog-napada-2306667/
https://www.dnevno.hr/sport/thompson-je-gurao-ovog-slavnog-hrvata-zestoko-ga-je-branio-nakon-nepotrebnog-napada-2306667/
https://www.sptv.hr/novosti/branitelji-dodijelili-rukometasima-veliku-zlatnu-plaketu-2025-02-04
https://www.sptv.hr/novosti/branitelji-dodijelili-rukometasima-veliku-zlatnu-plaketu-2025-02-04
https://www.dnevno.hr/wp-content/uploads/2023/01/rukometasi_docek070302-spo.jpg
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POVRATAK U 2003.: KAKO SU RUKOMETAŠI IZBACILI 

RAČANA IZ SVLAČIONICE? 

- 
26. siječnja 2024.  

 

 
Foto: snimka zaslona 

 

U prodaji je novi naslov autora hit biografije Velimira Zajeca, ovaj put o rukometnom 

zlatu 2003. godine. U razgovoru s 20 sugovornika Sanjin Španović je u knjizi “Uvijek 

ćemo imati Portugal” istražio nevjerojatni uspon rukometaša od zadnje momčadi 

Europe do prvaka svijeta i utjecaj tog uspjeha na društvo i sport nakon toga. 

U Večernjem listu izlaze ulomci iz knjige u nekoliko feljtona, a ovdje prenosimo 

kratki zanimljivi isječak. 

“– Kada smo se godinu i pol kasnije penjali na postolje u Ateni na Olimpijskim 

igrama, kraj mene je stajao Lacković. I sjećam se da sam mu tada rekao: “Lac, u 

Portugalu smo svi bili u šoku, nismo znali gdje smo, nismo bili svjesni ničega, bila je 

to samo emocija. Uživaj sada u miru.” I kako sam mu to rekao, skulirao sam se i jedno 

pet minuta uživao, onako u sebi u tišini – govori Džomba. 

Nakon dodjele medalja igrači su krenuli prema hotelu na slavlje, a čestitati im je htio 

i tadašnji predsjednik Vlade Ivica Račan. 

https://youtu.be/xkFWHxbF-Po  

– Bilo je toliko emocija u nama, to se sve vidi na toj snimci nakon finala. Došao si 

popišan kao zadnji i nitko te ne j…, a sada ti se tu guze svi političari, Račan, ministri. 

Oni su nama došli držati neke političke govore, i to na sastanku prije te utakmice. I 

Lino mu veli da izlazi van, da on ima sastanak, sav važan, a jedino što je napravio jest 

da je vadio one zgužvane novine i opet ih pokazivao i opet gužvao. Dere se da nema 

taktike, da idemo pobijediti. Ja mislim da je on još jednom poslije te utakmice te 

novine išao reciklirati, da bismo mi njega zgužvali – govori Božidar Jović koji je sada 

imao i olimpijsko i svjetsko zlato.” 

https://www.vecernji.hr/sport/kako-su-rukometasi-izbacili-hrvatskog-premijera-iz-svlacionice-dosli-su-drzati-neke-politicke-govore-1741259
https://youtu.be/xkFWHxbF-Po
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/01/scrnli_1_26_2024_9-51-07-AM.png


20                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Knjiga se može naručiti uz prigodni popust na stranici www.rukomet2003.com i u 

knjižari Rockmark u Zagrebu te svim knjižarama Znanje i Hoću knjigu po cijeni od 

26,25 eura. 

 

https://narod.hr/sport/povratak-u-2003-kako-su-rukometasi-izbacili-racana-iz-

svlacionice  

 

  

https://narod.hr/sport/povratak-u-2003-kako-su-rukometasi-izbacili-racana-iz-svlacionice
https://narod.hr/sport/povratak-u-2003-kako-su-rukometasi-izbacili-racana-iz-svlacionice
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'U ETERU LAŽI OBMANJUJU LJUDE' 

 

THOMPSON OBJAVIO SNIMKU IZ 2015.: PRISJETITE SE 

ŠTO SE TADA DOGODILO 
 

Hrvatski pjevač Marko Perkovi Thompson prisjetio se slavnoga koncerta iz 

2015. godine, na kojem je, prema nekim izvorima, bilo oko 100 tisuća ljudi. 

 

10.03.2024.  

 

 
Foto: Screenshot/Youtube 

 

"Neka nitko ne dira u moj mali dio svemira. Istok, Zapad, svako brani svoje a ja ne 

sm'jem ono što je moje oduvijek, jedini moj svijet. I samo zato za njih sam fašista, a 

nikad nisam htio tuđe ništa, samo nju, zemlju slobodnu", započeo je Thompson 

prisjećanje na koncert otprije devet godina na kojem je, prema nekim navodima, bilo 

čak 100 tisuća ljudi. 

"Mirno živim ponosan na svome, makar nije uvijek sve po mome. Napadaju ta 

sluganska pera, k'o da oni branili su sela, miševi iz rupa izišli. Eh, što im se povampire 

lica, kad se vije naša šahovnica, sveta zastava. Nek' se čuje, nek' se zna, nek' vijori 

zastava, neka nitko ne dira, u moj mali dio svemira", nastavio je nizati stihove iz svoje 

popularne pjesme "Neka nitko ne dira u moj mali dio svemira".  

đ 

Marko Perković Thompson 

Neka nitko ne dira u moj mali dio svemira 

 

Istok, Zapad, svako brani svoje 

a ja ne sm'jem ono što je moje oduvijek 

jedini moj svijet 

 

I samo zato za njih sam fašista 

a nikad nisam htio tuđe ništa 

samo nju, zemlju slobodnu 

https://direktno.hr/upload/publish/340323/screenshot-2_65ed83de06a5a.png
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Mirno živim ponosan na svome 

makar nije uvijek sve po mome 

 

Napadaju ta sluganska pera 

k'o da oni branili su sela 

miševi iz rupa izišli 

 

Eh, što im se povampire lica 

kad se vije naša šahovnica 

sveta zastava 

 

Nek' se čuje, nek' se zna 

nek' vijori zastava 

neka nitko ne dira 

u moj mali dio svemira 

 

U eteru laži obmanjuju ljude 

tako lako pravednima sude 

jesam kriv zato što sam živ 

 

Domoljublje prozvali fašizam 

tako brani njihov komunizam 

 

 
YOUTUBE.COM 

MARKO PERKOVIĆ THOMPSON - NEKA NITKO NE DIRA U MOJ MALI DIO 

SVEMIRA Live 

DAN POBJEDE 05.08.2015 KNINNEKA NITKO NE DIRA U MOJ MALI DIO 

SVEMIRAIstok, Zapad, svako brani svojeA ja ne smjem ono što je moje 

oduvijekJedini moj svijetI  

Thompson nije dobrodošao 

"U eteru laži obmanjuju ljude, tako lako pravednima sude, jesam kriv zato što sam 

živ. Domoljublje prozvali fašizam, tako brani njihov komunizam", zaključio je pjevač. 

Predočenim stihovima prisjetio se slavnoga koncerta iz 2015. godine u čast Danu 

pobjede, domovinske zahvalnosti i hrvatskih branitelja.  

https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DZCKITSh6nSI&h=AT0bsOp56i9WcERzxEM91kRSdn1u_mfeGfk4biM1BZIUFrfR3XS3lHd-NOTaXm-f64DgxiY4x16ofazA_8jsB8OruCEMZ3AIkiaYp_Dg_6SaBLVHxRVaWD-MpZRXCLXEA1f4kQbS44obWrM8GNcSe3Uw3VIxyJYyxfFHi1FX
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DZCKITSh6nSI&h=AT0bsOp56i9WcERzxEM91kRSdn1u_mfeGfk4biM1BZIUFrfR3XS3lHd-NOTaXm-f64DgxiY4x16ofazA_8jsB8OruCEMZ3AIkiaYp_Dg_6SaBLVHxRVaWD-MpZRXCLXEA1f4kQbS44obWrM8GNcSe3Uw3VIxyJYyxfFHi1FX
https://www.youtube.com/watch?v=ZCKITSh6nSI
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Thompson odrastao u siromaštvu, a oca viđao nekoliko puta godišnje: 'Bio je to jedini 

način' 

RIječ je o stihovima koji istinska kritika društvene situacije u Hrvatskoj te su u 

svakom vremenu aktualni. Također, pjevač je već dulje vrijeme na meti raznih 

kritičara koji mu zamjeraju to što ne uljepšava istinu o svojoj zemlji kojoj priznaje 

ljubav, pa njegovi koncerti nisu dobrodošli,  dok istovremeno ispod radara prolazi 

činjenica kako je Zagreb postao "najveća kafana na Balkanu".  

 

https://direktno.hr/zivot/zabava/thompson-objavio-snimku-iz-2015-prisjetite-se-sto-

se-tada-dogodilo-340323/  

 

 
 

NAROD.HR 

Povratak u 2003.: Kako su rukometaši izbacili Račana iz svlačionice? – 

narod.hr 

 

  

https://direktno.hr/zivot/obitelj/thompson-odrastao-siromastvu-oca-vidao-nekoliko-puta-godisnje-bio-jedini-nacin-340266/
https://direktno.hr/zivot/obitelj/thompson-odrastao-siromastvu-oca-vidao-nekoliko-puta-godisnje-bio-jedini-nacin-340266/
https://direktno.hr/zivot/zabava/thompson-objavio-snimku-iz-2015-prisjetite-se-sto-se-tada-dogodilo-340323/
https://direktno.hr/zivot/zabava/thompson-objavio-snimku-iz-2015-prisjetite-se-sto-se-tada-dogodilo-340323/
https://narod.hr/sport/povratak-u-2003-kako-su-rukometasi-izbacili-racana-iz-svlacionice?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2_PIegL1MzAkNOdd0FzREaT7nL2dIsUQRHB9ZZRK_IzVhoE89VchYKhPQ_aem_nD0ZoI4l0FNtHaSl0X_GIg
https://narod.hr/sport/povratak-u-2003-kako-su-rukometasi-izbacili-racana-iz-svlacionice?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2_PIegL1MzAkNOdd0FzREaT7nL2dIsUQRHB9ZZRK_IzVhoE89VchYKhPQ_aem_nD0ZoI4l0FNtHaSl0X_GIg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fpovratak-u-2003-kako-su-rukometasi-izbacili-racana-iz-svlacionice%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2UHPitD8Dm7D1zANEYoapWOXigbvGFrLixwM3C-21xq6ogy8FPGEbRBcY_aem_lyXhsJ7RFC3tEKc2wYjEQg&h=AT1UwBvuYTODXmMJsNM_2uEXOX214kC2RYM92zfdDxgmjRmo9hqE3h6_JDVKH8dbh5qI5K6Is2Su1jkZoWAEr9AjsvxU8Xj1qi22oMCAzIYWWME_TE8Y811ICDD1XjX-Ifba&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0by2YdxxCrjs7uTUA-Ho5EFmV59jl8piPXMRWTMTUVPeWiFEwVudVA5MYkQWWfz_9Uf9ryiMnbnkVw_14hh_jwvdC1zuBWa9Fk9Yw0y60wDFZkYw3igpROaF0sD5S10yJAbhvmw4njEd64vhaQGXcv-L-ZkkRMRkpU1bX3gE_be86dGtz0xq0jp5DSZN5KSFHQaB6bfHUAX3yJUD-qciI0vHhiMwg
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RUKOMETAŠI OD “BOJNE ČAVOGLAVE” DO “AKO NE 

ZNAŠ ŠTO JE BILO”. 2. 
 

Ako mislite da to nisam odmah komentirao pogledajte moj tekst iz 2003. s 

napomenom da sam prije povratka iz Moskve vatrenih upozoravao da će se vlastima 

dogoditi isto što i s kaubojima 2003. Znate sve o dočecima vatrenih, a slično je bilo s 

prvacima u vaterpolu.  

 

NEKA PATE KAD IM SMETA, HRVATSKA JE PRVAK 

SVIJETA! 
 

Zadaća je Goldsteinovih, i oca i sina, stvaranje „antisemita“ i „nacista“, a to je u 

Hrvatskoj, doista, nezahvalna zadaća. Sjetimo se samo događaja uz ratno vrijeme 

između Izraela i arapskih zemalja. Goldsteinovi partijski sudrugovi u Zagrebu su 

organizirali protuizraelske, tj. protužidovske proteste. Rezultat je bio za njih 

poražavajući. Bilo je više policajaca među tkv. prosvjednicima, negoli samih 

prosvjednika. Zato je i smiješno kada Goldsteinovi i danas upiru prstom na 

„antisemite“. A još je smješnije što su po Ivi Goldsteinu anrtisemiti svi oni koji 

napadaju njega.  

Tu su i Kostelići. Ivo Goldstein (Novi list, 1. veljače 2003.) kaže:  

Valja shvatiti ideološka ishodišta ovoga barda tuđmanovskog intelektualizma (Ante 

Kostelića, op. J. P.), naime, prije nekog vremena on je na OTV-u, ničim izazvan, 

ustvrdio da jedan od razloga lošeg stanja u Hrvatskoj jest, između ostalih i taj „što o 

stanju u zemlji govore Goldstein i Puhovski, a ne neki drugi.“  

Ne znam koje su zajedničke karakteristike Žarka Puhovskog i mene – on ima mali 

nos, prćasti, arijevski, moj je malo veći, masivniji, vuče na jedan blagi balkanski štih. 

Dakle, nosevi su različiti. No Puhovski i ja imamo samo jednu zajedničku crtu, a to je 

nacionalnost, pa je lako zaključiti da Kostelić misli kako Židovi u Hrvatskoj, i o 

Hrvatskoj, nemaju što pričati. To se može okarakterizirati samo kao čisti, nepatvoreni 

antisemitizam ili, ako je Kosteliću na njemačkom jasnije, „echtes Antisemitismus“. 

Tko ne želi vidjeti veze između svih tih pojava, slijepac je, a onaj tko ih zataškava, 

radi protiv dobrobiti vlastite države i društva. 

Ne misli, valjda, Goldstein da smo mi i slijepi i mutavi, pa ne znamo da Goldsteina i 

Puhovskog povezuje neskrivena i istinska ljubav prema Jugoslavijama? A što se 

nacionalnosti tiče, može ih povezivati, i povezuje ih samo promjena – od 

jugoslavenstva k židovstvu. Sjetimo se samo javljanja hrvatskog branitelja Ivana 

Mustapića u emisiju HTV-a, kada je napao Goldsteina i Puhovskog. Puhovski je tada 

tvrdio, na veliko iznenađenje profesora Slavena Letice ( koji nije znao da je Puhovski, 

u međuvremenu, od Jugoslavena – postao Židov), da ih se napada zato što su Židovi. 

Na hajku režimskog tiska reagirao je i sam Mustapić spominjući „jugoslavenčine s 

dna kace“, ali pismo mu nisu objavili.  

„Moja izjava je domoljubna, a Vaše djelovanje naspram hrvatskog naroda uvijek je 

bilo rasističko, jedino ako mislite da rasizam prema Hrvatima, nije rasizam“ – pisao 

je Mustapić. 

Izvrtanje istine 
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Podmetanja nacionalnim veličinama kakvi su Kostelići, samo je još jedno podmetanje 

hrvatskom narodu. Goldstein može biti sretan jer je napad na Kosteliće izazvao 

željene reakcije:  

Nedavno su, primjerice, na natjecanje u Mariboru, neki navijači Janice Kostelić 

donijeli transparent na kojemu se direktoru Nacionala Ivi Pukaniću prijetilo 

deportacijom u Jasenovac.  

Ali on i posredno tvrdi da Kostelići ne govore istinu, jer je Pukanić nevin. Pače, Drago 

Pilsel u Novom listu, 26. siječnja 2003., tvrdi da je Nacional pomagao Kostelićima, 

napadajući pritom i Glas Koncila zbog tvrdnje da su sporne izjave Ivice Kostelića, u 

kojima momak izražava divljenje nacizmu, bile (neobjavljene do prije neki tjedan) 

„spremljene” u redakciji Nacionala, nakon intervjua koji je dao 14. svibnja 2002.  

Takvo nešto je ponovio i Ante Kostelić u razgovoru za Večernji list.  

…Istina je, pak, da je Ivica Kostelić znao da ga se snima; da se sporne izjave nalaze 

u središnjem dijelu intervjua; da tada nisu objavljene kako bi se momka zaštitilo od 

njegove vlastite gluposti i neobrazovanosti, te da su ugledale svjetlo dana kada se 

vidjelo da je Ivica, kako je napisao Slavko Goldstein u posljednjem Feralu, „bio 

spreman još dulje i više trovati hrvatski javni život, i još dulje i obilnije sramotiti 

Hrvatsku pred svijetom.“ 

Nacional je, ustvari, Kostelićima još jednom „pomogao“.  

Jasno je da Pilsel „zna“ što je istina, tj. da je Pukanić nevin. Je li poučen montiranim 

suđenjem u Rijeci, kada su vještaci pronašli a akteri snimanja potvrdili da je kaseta, 

koja je bila krunski dokaz optužbe, montirana?  

A o kakvoj se „pomoći“ Kostelićima radi, pokazao je Anđelko Kaćunko u Fokusu od 

31. siječnja 2003. Pokazao je kako su upravo Goldstein & co., a ne Kostelići, ti koji 

su „spremni još dulje i više trovati hrvatski javni život; i još dulje i obilnije sramotiti 

Hrvatsku pred svijetom.“  

Kaćunko zorno pokazuje kako Ivičina izjava „Nacizam je još uvijek bio zdrav sistem 

za nekoga tko je bio ambiciozan“, u „obradbi“ Nacionala postaje „Nacizam je bio 

zdrav sistem.“  

Iole pismeniji čovjek zna koliko je ogromna razlika između ovih dviju izjava, pa nema 

sumnje da znaju i Goldsteini. Ali poznato je kako se oni zauzimaju za uporabu laži u 

novinarstvu, kao što je to Ivo Goldstein radio, i još uvijek radi, u znanosti. 

Ali Kaćunko misli kako su najvažniji razlozi napada na Ivicu Kostelića njegove izjave 

o demokraciji, izjave koje su prije njega „izrekli i potpisali stotine kompetentnih na 

Zapadu (!) – od filozofa i sociologa do globalno ponzatog, Noama Chomskoga".  

Kada su Goldsteini u pitanju, nema sumnje da njih najviše pogađa Ivičina izjava:  

„Komunizam je za mene gori od nacizma.“ 

Kaćunko dalje konstatira:  

O tom fenomenu napisane su gomile knjiga. Je li gospodin Pleše čuo, primjerice, za 

Crnu knjigu komunizma – zločini, teror i represija? (skupina francuskih autora, Paris, 

1997. god.). Osim toga, zašto Nacional nije osudio uglednoga Zbigniewa 

Brzezinskog, koji je čak u cijeloj knjizi argumentirao tu činjenicu? 

U obrani komunizma 

Upravoje to i pitanje na koje Ivo Goldstein odgovara u Novom listu. 

Neprestano traje rasprava o tome koje je zlo veće: nacizam ili komunizam. Što Vi 

mislite? 
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To su dva zla. Ipak – komunizam/socijalizam nosi u sebi ideju društva ravnopravnih. 

Bez obzira što se njegov veliki odvjetak izvrgnuo u staljinistički totalitarizam s 

milijunima mrtvih, težnja za društvom ravnopravnih, utkana je u temeljne postavke 

liberalne demokracije. S druge strane, nema ničega u liberalnoj demokraciji što bi se 

moglo smatrati naslijeđem nacizma ili fašizma.  

Kao ideologija i praksa, i nacizam i fašizam su izravna suprotnost, bilo kakvom 

konceptu liberalne demokracije – odgovara Goldstein.  

Može se ubiti mnogo više ljudi, ako kažeš kako želiš, društvo ravnopravnih ljudi. 

Kaćunkova raščlamba pokazala je izrazitu intelektualnu superiornost mladog Ivice 

Kostelića nad Goldsteinima, Plešom, Pukanićem, i drugima koji su ga napadali. Očito 

nije samo Ante Kostelić bard tuđmanovskog intelektualizma, kako reće Goldstein. Tu 

je i Ivica.  

Naravno, mi znamo ono što Goldstein ne zna.  

Naime, između tuđmanovskog i istinskog intelektualizma, postoji jedino – znak 

jednakosti. 

Podsjetimo se zato i nedavne sramote HTV-a, kada je nakon ucjene Ive Goldsteina, 

smijenjen Miroslav Mikuljan, urednik Dokumentarno-povijesnog programa Hrvatske 

televizije (o ulozi Žarka Puhovskog u toj smjeni vidjeti Hrvatsko slovo, 3. siječnja 

2003.).  

Tada je zabilježena jedna slična izjava Ive Goldsteina o tomu, kako je mnogo bolje 

ubijati Hrvate, nego neke druge:  

„Javnost mora znati da jasenovački i bleiburški zločini nisu isto. Jedno je zločin 

genocida, drugo je zločin osvete.“  

Sam Mikuljan je u Fokusu, 11. srpnja 2002. prokomentirao tu tvrdnju: 

Znači li to da je jedan zločin manji, a drugi veći; opravdava li onaj prvi ovaj drugi; 

znači li to da nad Hrvatima, bez obzira na to koliki bio broj ubijenih iz osvete, ali i iz 

drugih razloga na Bleiburgu – i poslije 1945., nije učinjen zločin genocida?  

Zar je, profesore Goldstein, protjerivanje Španovčana s njihovih imanja i iz njihovog 

zavičaja, samo čin osvete, a ne čin velikosrpske imperijalne politike, uvijene u 

ideologiju koja joj je išla na ruku? 

Da je tomu tako, potvrđuje i činjenica kako su, osim ustaša i običnih seljaka, u tom 

selu pobijeni i španovački partizani – Hrvati, što također možete pronaći u 

dokumentaciji o tom događaju. Samo oko moga rodnog sela, gospodine Goldstein, 

pobijeno je 1945. više od 80 golobradih mladića. Sve su ih zvjerski , kao pse, pobili 

Srbi iz susjednoga sela, s „friškom“ petokrakom na čelu.  

A nema niti jednog jedinog hrvatskog sela ili grada u kojemu se nešto takovo nije 

dogodilo. Ubijalo se seljake, svećenike, intelektualce, HSS-ovce i partizane, a svima 

je jedno jedino bilo zajedničko – bili su Hrvati.  

Tisuće i tisuće ljudi to zna, tisuće svjedoka i tisuće izjava o tome postoji, stotine 

spomenika…, ali tek se danas, kakvog li apsurda, podižu spomenici onima koji ni 

groba nisu smjeli imati, koji su trebali nestati… bez traga, imena i svjedoka. 

Duševne patnje jugonostalgičara 

Mrzitelji svega hrvatskog napadaju sve one koji jesu ponos ovoga naroda: Tuđmana, 

Šuška, Gotovinu, Bobetka, Norca, vlč. Sudca, Thompsona, Bobana, Kosteliće…  

Znaju li Kostelići, koliko su samo duševnih boli, nanijeli tim hrvatskim 

jugonostalgičarima? 
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A „duševne boli“ su opasne za mentalno zdravlje!!! Nije im lako, priznajem… Iz 

tjedna u tjedan im mašu… s pobjedničkih postolja svjetskog kupa, olimpijada i 

svjetskih prvenstava, hrvatskim trobojnicama! To ostavlja trajne 

posljedice…Naravno, na mentalno zdravlje!!!  

No, sada su im na redu i „zlatni rukometaši!“ Poručuju im i prijete da će i oni proći 

kao Kostelići.  

Jer, Ivo Goldstein se sprema u lov na nove „ustaše“!!! 

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim brojem 

ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson uzviknuo „Za 

Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. veljače, 

„oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u međusobno klanje na 

Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti i s 

njihova Balkana?  

To je isto tvrdio i kada smo uveli kunu i počeli ju koristiti kao valutu. 

Goldstein je, stvarno, „veliki autoritet“ ovdje u Hrvatskoj. On upozorava, čak, i 

neposlušna predsjedništva HAZU-a i Matice hrvatske! Poručuje i „onoj 555-orici 

potpisnika“ da ih ne smatra ustašoidima, ali „Mislim da bi morali znati, da se apeli 

hrvatskoj vlasti da flagrantno prekrši međunarodne obaveze i svoj vlastiti ustavni 

zakon, u civiliziranom svijetu smatraju recidivima NDH-aške politike u Hrvatskoj, a 

takvi se recidivi s gađenjem odbacuju poput bacila zloćudne bolesti.“ Poručuje nam i 

nešto kao: Mi nismo „ustašoidni“, nego su naši postupci „recidivi NDH-aške 

politike“. 

On zasigurno bolje zna od nas 555-orice, pa nas, neznalice kakve jesmo, mora poučiti. 

Tako je bolje znao interpretirati i rezultate istraživanja saborske Komisije za 

utvrđivanje ratnih i poratnih žrtava, nego četrdesetorica hrvatskih znanstvenika. Ipak 

se radi o „akademiku“ i „znanstveniku“ koji je to postao kao (ne)svršeni gimnazijalac, 

zar ne? 

E moj, narode! Kao da je njima najveći problem u imenu države!? Problem je njima, 

ustvari, u nečemu posve drugom! Problem je u tome, što u imenu sadašnje nam 

samostalne, neovisne, a uz to još i naše REPUBLIKE HRVATSKE, kao i u imenu 

NDH, postoji jedna te ista riječ koja njima smeta – HRVATSKA.  

Doista bi to trebalo promijeniti, tako da „naši“ jugonostalgičari, budu sretni, zar ne? 

A tek ti rukometaši!? Kako se samo usuđuju?! 

Pa, samo je Lino Červan u tri dana više puta izgovorio upravo tu neželjenu riječ 

Hrvatska, čak i Hrvati, nego što je to učinio Predsjednik Vlade RH, u tri protekle 

godine! Kako je samo smio to spominjatI?! Kako se samo usudio? 

A kako li je tek našim jugonostalgičarima kada vide da su najuspješniji u 

HRVATSKOJ – HRVATI?! I onda im ti isti HRVATI pokažu što misle i osjećaju, pa 

pozovu kao gosta na Trg bana Jelačića, njima omrznutog Thompsona!  

Jer, da je hrvatskim vlastima bilo stalo do svjetskih prvaka, oni bi ispunili njihovu 

želju da im doček u Domovinu, uljepša onaj kojega vole, zar ne? 

Mislili su nas pokoriti, ali nisu mogli. 

Kao da je Lino jednom jedinom rečenicom, poručio i prenio, svim našim mrziteljima 

i jugonostalgičarima, sve ono što misli i osjeća hrvatski puk 
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A napadi na Kosteliće i rukometaše kao da su prešli, za sva vremena, i u stihove:  

Neka pate kad im smeta, Ivica je prvak svijeta! 

Neka pate kad im smeta, Janica je dvostruka prvakinja svijeta! 

Neka pate kad im smeta, Hrvatska je prvak svijeta! 
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DODATAK 

 
Zagreb, 28.01.2025 - Četvrtfinalni susret Svjetskog prvenstva rukometaša: Hrvatska - 

Mađarska. Na slici hrvatski rukometaši slave pobjedu i plasaman u polufinale 

Svjetskog rukometnog prvenstva. foto HINA/ Damir SENČAR/ ds 

UTIŠAVA LI RTL THOMPSONA U PRIJENOSU UŽIVO? 

29. siječnja 2025. u 20:46 

  

Hrvatska muška rukometna reprezentacija plasirala se u polufinale Svjetskog 

prvenstva. U četvrtfinalnom susretu je u punoj zagrebačkoj Areni svladala Mađarsku 

sa 31-30 (16-16). Uslijedilo je slavlje uz Marka Perkovića Thompsona i domoljubne 

pjesme drugih pjevača. Sve se čulo i u prijenosu na RTL-u, iako se na trenutke čini 

kao da su druge pjesme glasnije od Thompsonovih. 

> Slavlje uz Thompsona: Arenom se orilo ‘Ako ne znaš što je bilo’ 

Prvi video prikazuje trenutke kad se čuo posljednji Thompsonov hit “Ako ne znaš što 

je bilo”. Na trenutke se u dvorani pjesma gotovo pa skroz stišava, sve kako bi se čula 

publika koja pjeva u isti glas. No, na trenutke se, i u usporedbi s drugim videom, čini 

da je u prijenosu pjesma tiša. 

https://narod.hr/sport/slavlje-uz-thompsona-arenom-se-orilo-ako-ne-znas-sto-je-bilo
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Drugi video prikazuje emisiju uživo iz Arene, a iako voditelj i gosti razgovaraju, 

pjesma “Poljubi zemlju” Miše Kovača čuje se jako glasno. 
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Je li riječ samo o dojmu ili RTL doista u svom prijenosu utišava Thompsona, 

procijenite sami. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

“Ako ne znaš šta je bilo” pjesma je u prepoznatljivom Thompsonovom stilu, a 

otpjevao ju je s glazbenim sastavom Hrvatske Ruže. Pjeva o Domovinskom ratu i 

hrvatskoj borbi. Sam potpisuje glazbu, dok je autor teksta Neno Ninčević iz Hrvatskih 

Ruža. 

Hrvatska će u četvrtak u Zagrebu igrati u polufinalu protiv pobjednika susreta 

Francuska – Egipat koji je na programu od 21 sat. 

 

https://narod.hr/sport/utisava-li-rtl-thompsona-u-prijenosu-

uzivo?fbclid=IwY2xjawIKscdleHRuA2FlbQIxMAABHUeagBfh7GrjYbArGSsQ5y

UMTwV42py9qn_-

ZuBoYLWqAiT2jQIpmPdERA_aem_tRSdEU294S76BR7Hh4bk9w  

 

  

https://narod.hr/sport/utisava-li-rtl-thompsona-u-prijenosu-uzivo?fbclid=IwY2xjawIKscdleHRuA2FlbQIxMAABHUeagBfh7GrjYbArGSsQ5yUMTwV42py9qn_-ZuBoYLWqAiT2jQIpmPdERA_aem_tRSdEU294S76BR7Hh4bk9w
https://narod.hr/sport/utisava-li-rtl-thompsona-u-prijenosu-uzivo?fbclid=IwY2xjawIKscdleHRuA2FlbQIxMAABHUeagBfh7GrjYbArGSsQ5yUMTwV42py9qn_-ZuBoYLWqAiT2jQIpmPdERA_aem_tRSdEU294S76BR7Hh4bk9w
https://narod.hr/sport/utisava-li-rtl-thompsona-u-prijenosu-uzivo?fbclid=IwY2xjawIKscdleHRuA2FlbQIxMAABHUeagBfh7GrjYbArGSsQ5yUMTwV42py9qn_-ZuBoYLWqAiT2jQIpmPdERA_aem_tRSdEU294S76BR7Hh4bk9w
https://narod.hr/sport/utisava-li-rtl-thompsona-u-prijenosu-uzivo?fbclid=IwY2xjawIKscdleHRuA2FlbQIxMAABHUeagBfh7GrjYbArGSsQ5yUMTwV42py9qn_-ZuBoYLWqAiT2jQIpmPdERA_aem_tRSdEU294S76BR7Hh4bk9w
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PODRŠKA THOMPSONA NAŠOJ RUKOMETNOJ 

REPREZENTACIJI 
 

 
 

https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__[0]=AZ

U4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-

YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq

8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjv

nsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-

NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R  

 

https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__%5b0%5d=AZU4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjvnsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R
https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__%5b0%5d=AZU4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjvnsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R
https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__%5b0%5d=AZU4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjvnsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R
https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__%5b0%5d=AZU4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjvnsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R
https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__%5b0%5d=AZU4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjvnsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R
https://www.facebook.com/reel/1643351769626287/?s=single_unit&__cft__%5b0%5d=AZU4z0EE88n9At5irEy56GlrLWNZqRG7wo6euEw5hcoqCVnE4-YKg0j6nGD3mIq3PRFekZF2VxBylIY43wpWIYUt9eZL7wzmlYOTyeEziZFkDYq8Pgd8wEu4pwCjdHIrbt_1mzeZVG1AVu2Vy8cmIOsYFFTIzcCHQ1RNGiqxWRjvnsNJ3JOJ-ayUnvQ_L-NW6jHSU9MiHqPHG6iaIX5H2v07LtgP1H60lUjVzx3sgYOidQ&__tn__=H-R
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POLUFINALE 

 
THOMPSON POSLAO PORUKU RUKOMETAŠIMA: S 

VAMA SMO, NAPRIJED HRVATSKA 

30. siječnja 2025. u  

 

Hrvatska rukometna reprezentacija u četvrtak od 21 sat igra polufinale Svjetskog 

prvenstva u kojem im je protivnik moćna Francuska. Rukometašima je poruku poslao 

Marko Perković Thompson. 

“Prije svega čestitam i hvala vam na radosti koju ste nam darovali. Tako se brane 

hrvatske boje. Borbenost koju vi pokazujete je poput viteštva. Upravo je to vrlina 

našeg naroda, vrlina koja nas je obilježlia kroz našu i stariju i noviju povijest”, rekao 

je Marko. 

“Danas ste vi naši vitezovi, vitezovi ovog vremena, vitezovi sportskih terena. 

Ujedinili ste nas. Danas kuca jedno srce, danas kuca hrvatsko srce. I siguran sam da 

osjećate snagu toga zajedništva. S vama smo, naprijed Hrvatska”, poručio je pjevač. 

U pozadini je za kraj pustio svoju pjesmu “Pjevaj sokole”. 

Ranije je objavio naše rukometaše kako pjevaju pjesmu ”Ako ne znaš što je bilo”. 

”A meni tako dođe nakon čaše vina da ih pitam je l’ to i vaša domovina”, dio je pjesme 

koji je Thompson objavio na Facebooku uz snimku. 

 
https://narod.hr/sport/thompson-poslao-poruku-rukometasima-s-vama-smo-
naprijed-hrvatska?fbclid=IwY2xjawIKuC1leHRuA2FlbQIxMAABHV4Zx91zwh-
HB6IAo6iZTpXEefb9OsfJaEwk62lrbfVb6N0XnURDcfH_sQ_aem_MsTwnqVkfbIUrhs9
9HNQLw  
 

https://narod.hr/sport/thompson-poslao-poruku-rukometasima-s-vama-smo-naprijed-hrvatska?fbclid=IwY2xjawIKuC1leHRuA2FlbQIxMAABHV4Zx91zwh-HB6IAo6iZTpXEefb9OsfJaEwk62lrbfVb6N0XnURDcfH_sQ_aem_MsTwnqVkfbIUrhs99HNQLw
https://narod.hr/sport/thompson-poslao-poruku-rukometasima-s-vama-smo-naprijed-hrvatska?fbclid=IwY2xjawIKuC1leHRuA2FlbQIxMAABHV4Zx91zwh-HB6IAo6iZTpXEefb9OsfJaEwk62lrbfVb6N0XnURDcfH_sQ_aem_MsTwnqVkfbIUrhs99HNQLw
https://narod.hr/sport/thompson-poslao-poruku-rukometasima-s-vama-smo-naprijed-hrvatska?fbclid=IwY2xjawIKuC1leHRuA2FlbQIxMAABHV4Zx91zwh-HB6IAo6iZTpXEefb9OsfJaEwk62lrbfVb6N0XnURDcfH_sQ_aem_MsTwnqVkfbIUrhs99HNQLw
https://narod.hr/sport/thompson-poslao-poruku-rukometasima-s-vama-smo-naprijed-hrvatska?fbclid=IwY2xjawIKuC1leHRuA2FlbQIxMAABHV4Zx91zwh-HB6IAo6iZTpXEefb9OsfJaEwk62lrbfVb6N0XnURDcfH_sQ_aem_MsTwnqVkfbIUrhs99HNQLw
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ODUŠEVIO HRVATE 

 

THOMPSON POSLAO PORUKU RUKOMETAŠIMA: 

'MISLIM DA IM NE TREBA VEĆA MOTIVACIJA OD 

OVE' 
 
Hrvatska rukometna reprezentacija u četvrtak od 21 sat igra polufinale 

Svjetskog prvenstva u kojem im je protivnik moćna Francuska. Rukometaši su 

svoje pobjede do sada slavili uz hit Marka Perkovića Thompsona "Ako ne 

znaš što je bilo". 

 

30.01.2025.  

 

 
Foto: Screenshot 

 

Hrvati su izrazili želju da Thompson uživo dođe u zagrebačku Arenu na važnom 

dvoboju za finale Svjetskog prvenstva protiv Francuske. Na Instagram stranici "Volim 

Hrvatsku" koja ima 325 tisuća pratitelja stoji objava koja poziva sve da se uključe u 

akciju pozivanja omiljenog hrvatskog pjevača na rukometni spektakl. 

Pjevač je podijelio tu objavu na svom Instagramu, a sada je poslao i poruku 

rukometašima. "Prije svega čestitam i hvala vam na radosti koju ste nam darovali. 

Tako se brane hrvatske boje. Borbenost koju vi pokazujete je poput viteštva. Upravo 

je to vrlina našeg naroda, vrlina koja nas je obilježila kroz našu i stariju i noviju 

povijest", rekao je Marko.  

 

Nastavio je u istom tonu. "Danas ste vi naši vitezovi, vitezovi ovog vremena, vitezovi 

sportskih terena. Ujedinili ste nas. Danas kuca jedno srce, danas kuca hrvatsko srce. 

https://direktno.hr/upload/publish/364097/thompson_679b6a4d94a45.jpg
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
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I siguran sam da osjećate snagu toga zajedništva. S vama smo, naprijed Hrvatska", 

poručio je pjevač. U pozadini je za kraj pustio svoju pjesmu "Pjevaj sokole". Video je 

ubrzo nakon objave obrisan s društvenih mreža.  

 
Izazvao brojne reakcije 

Njegova objava izazvala je lavinu komentara. "Mislim da im ne treba veća motivacija 

od ove", napisala je jedna korisnica. Brojni ga mole da dođe u Arenu pjevati. "I ti si 

nas ujedinio svojom pjesmom, hvala ti Marko", dodao je drugi obožavatelj. Navijači 

mu pišu kako jedva čekaju u polufinalu zapjevati njegove pjesme na tribinama.  

Thompson dolazi bodriti rukometaše u Areni? 'Treba nam ono nešto više, Marko javi 

se' 

"Čekamo te na koncertu na hipodromu da zapjevamo zajedno", napisao je korisnik. 

"Preko Knina, Dinare, preko zemlje slobodne", "Uz Markovu podršku do pobjede", 

"Znači li ovo da ne dolaziš u Arenu, nemoj nam to raditi", "Ti si naš vitez kao i 

rukometaši, neka Bog blagoslovi tebe i tvoju obitelj. Ovako se voli Hrvatska", samo 

su neki od komentara. 

 

https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-

treba-veca-motivacija-od-ove-

364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGg

GA04y8h0X481-

T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vi

gnette  

  

Linker

https://direktno.hr/sport/thompson-dolazi-bodriti-rukometase-u-areni-treba-nam-ono-nesto-vise-marko-javi-se-364029/#google_vignette
https://direktno.hr/sport/thompson-dolazi-bodriti-rukometase-u-areni-treba-nam-ono-nesto-vise-marko-javi-se-364029/#google_vignette
https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-treba-veca-motivacija-od-ove-364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGgGA04y8h0X481-T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vignette
https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-treba-veca-motivacija-od-ove-364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGgGA04y8h0X481-T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vignette
https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-treba-veca-motivacija-od-ove-364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGgGA04y8h0X481-T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vignette
https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-treba-veca-motivacija-od-ove-364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGgGA04y8h0X481-T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vignette
https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-treba-veca-motivacija-od-ove-364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGgGA04y8h0X481-T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vignette
https://direktno.hr/zivot/thompson-poslao-poruku-rukometasima-mislim-da-im-ne-treba-veca-motivacija-od-ove-364097/?fbclid=IwY2xjawIKuH1leHRuA2FlbQIxMAABHVrHuvnGRtgiVdqoNGgGA04y8h0X481-T_sjCbzcPnAuEIB5k2muB8J22A_aem_Gm6FOQjfPGNPgAHdrSSYcQ#google_vignette
https://linker.hr/
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SVAKI KAMEN GOVORI HRVATSKI 
 

Vjerujem da je poznato koliko sam se borio za pjesmu "Bojna Čavoglave"! Ona je i 

u naslovu jedne od mojih knjiga o Thompsonu: 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

Ali ima nešto što me posebno veže za najnoviji Markov hit, To su riječi: 

PITAJ SVAKI KAMEN GRADA DUBROVNIKA. 

Zašto? 

Pa podsjeća me na podnaslov i naslov mojih knjiga: 

J. Pečarić, Borba za Boku kotorsku / U Boki kotorskoj svaki kamen govori – 

Hrvatski, Element, Zagreb, 1999. 

i 

J. Pečarić, U Boki kotorskoj svaki kamen govori hrvatski / Borba za Boku kotorsku 

2, Zagreb, 2004. 

Kamen Marko pita, a kamen će odgovoriti. Hrvatski, zar ne? 

 

 
 
DIREKTNO.HR 
Arena u glas pjevala Thompsonov hit: Poruku rukometašima poslao i pjevač 

Hrvatska muška rukometna reprezentacija plasirala se prvi put nakon 16 godina u 

finale Svjets 

 

HRVATSKA U FINALU 

 

ARENA U GLAS PJEVALA THOMPSONOV HIT: PORUKU 

RUKOMETAŠIMA POSLAO I PJEVAČ 
 
Hrvatska muška rukometna reprezentacija plasirala se prvi put nakon 16 

godina u finale Svjetskog prvenstva. 

 

https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3TwbRVGuVMiuktHywKGdw6nuKyVUX5KcA3ym3N_wC5PzoUIViOJO0pFHw_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3TwbRVGuVMiuktHywKGdw6nuKyVUX5KcA3ym3N_wC5PzoUIViOJO0pFHw_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2v_aO5POo9YB2mTNZE1rmy-nML-4n6gJwMiddtFBG40e8O5GWRg9-3Pn4_aem_-PUTbwM1tydrh2_qE-1A9Q
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2v_aO5POo9YB2mTNZE1rmy-nML-4n6gJwMiddtFBG40e8O5GWRg9-3Pn4_aem_-PUTbwM1tydrh2_qE-1A9Q
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2v_aO5POo9YB2mTNZE1rmy-nML-4n6gJwMiddtFBG40e8O5GWRg9-3Pn4_aem_-PUTbwM1tydrh2_qE-1A9Q
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2v_aO5POo9YB2mTNZE1rmy-nML-4n6gJwMiddtFBG40e8O5GWRg9-3Pn4_aem_-PUTbwM1tydrh2_qE-1A9Q
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2v_aO5POo9YB2mTNZE1rmy-nML-4n6gJwMiddtFBG40e8O5GWRg9-3Pn4_aem_-PUTbwM1tydrh2_qE-1A9Q
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2v_aO5POo9YB2mTNZE1rmy-nML-4n6gJwMiddtFBG40e8O5GWRg9-3Pn4_aem_-PUTbwM1tydrh2_qE-1A9Q
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3TwbRVGuVMiuktHywKGdw6nuKyVUX5KcA3ym3N_wC5PzoUIViOJO0pFHw_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
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30.01.2025.  

 

Fantastičnu utakmicu odigrali su hrvatski rukometaši u zagrebačkoj Areni protiv 

neugodne Francuske. 

Od samog početka izabranici Dagura Sigurdssona nametnuli su svoj ritam, a vjetar 

u leđa davala im je publika koja je gotovo cijelu utakmicu provela na nogama. 

Finale u nedjelju 

Odmah po kraju utakmice na svojoj Facebook stranici se oglasio i sam pjevač. "Ako 

ne znaš milo moje, Upitaj heroje...", napisao je Thompson te označi Hrvatsku 

rukometni savez. 

Navijači se oprostili od Duvnjaka: Slavonci su apsolutni hit, pogledajte što su 

napravili 

Hrvatska rukometna reprezentacija seli se sad u Norvešku gdje ih u nedjelju od 18 sati 

očekuje finale protiv boljeg iz susreta Danske i Portugala. 

 

https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-

poslao-i-pjevac-

364139/?fbclid=IwY2xjawIK1EZleHRuA2FlbQIxMQABHdPBtFUa5UyK6S0fLAo

Z3Dqe4rJVRfkpwDfKbc3_ALk_OhQhWI4k7SkUfA_aem_0AOUipACvZyQYXmJ

tNhMNw  

  

https://direktno.hr/sport/navijaci-se-oprostili-od-duvnjaka-slavonci-su-apsolutni-hit-pogledajte-sto-su-napravili-364135/
https://direktno.hr/sport/navijaci-se-oprostili-od-duvnjaka-slavonci-su-apsolutni-hit-pogledajte-sto-su-napravili-364135/
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwY2xjawIK1EZleHRuA2FlbQIxMQABHdPBtFUa5UyK6S0fLAoZ3Dqe4rJVRfkpwDfKbc3_ALk_OhQhWI4k7SkUfA_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwY2xjawIK1EZleHRuA2FlbQIxMQABHdPBtFUa5UyK6S0fLAoZ3Dqe4rJVRfkpwDfKbc3_ALk_OhQhWI4k7SkUfA_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwY2xjawIK1EZleHRuA2FlbQIxMQABHdPBtFUa5UyK6S0fLAoZ3Dqe4rJVRfkpwDfKbc3_ALk_OhQhWI4k7SkUfA_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwY2xjawIK1EZleHRuA2FlbQIxMQABHdPBtFUa5UyK6S0fLAoZ3Dqe4rJVRfkpwDfKbc3_ALk_OhQhWI4k7SkUfA_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
https://direktno.hr/sport/arena-glas-pjevala-thompsonov-hit-poruku-rukometasima-poslao-i-pjevac-364139/?fbclid=IwY2xjawIK1EZleHRuA2FlbQIxMQABHdPBtFUa5UyK6S0fLAoZ3Dqe4rJVRfkpwDfKbc3_ALk_OhQhWI4k7SkUfA_aem_0AOUipACvZyQYXmJtNhMNw
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KOLIKO U RH IMAMO ONIH KOJI KAKO JE REKAO 

AKADEMIK PETAR ŠEGEDIN STRASNO MRZE SVOJ 

NAROD 
 

Sjetimo se samo koliko u RH imamo onih koji kako je rekao akademik Petar 

Šegedin STRASNO MRZE SVOJ NAROD. A drugi nam se dive: 

 

'POGLEDAJTE IH' 
 

RIJEČI IZ SRBIJE KOJE ĆE GLASNO ODJEKNUTI: 'JADNI 

SMO, HRVATI SU POKAZALI KAKO SE GINE ZA ZEMLJU' 
 
Moćna predstava Hrvatske protiv Francuske (31:28) za finale Svjetskog prvenstva 

2025. godine glasno je odjeknula diljem Europe, ali i susjedstva. Mediji su se raspisali 

o hrvatskim herojima.  

 

31.01.2025.  

  

Pohvale pristižu sa svih strana, a posebno se pratilo u Srbiji. "Hrvati kao u transu 

letjeli po terenu, zgazili Galske pijetlove u paklu Zagreba", stoji u naslovu srpskog 

Mozzart Sporta koji piše o velikom povratku hrvatskog rukometa u svjetski vrh. 

Podsjetili su svoje čitatelje da osam godina nismo bili u polufinalu Svjetskog 

prvenstva, da su se nakon Line Červara izbornici mijenjali kao na traci, no onda je 

stigao, kako kažu, "papreno plaćeni Dagur Sigurdsson". 

 
"Letjeli su po terenu, zgazili su prepotentne Francuze koji nisu znali gdje se nalaze u 

paklu 15 tisuća navijača u Areni", piše Mozzart pa zaključuje da su naši rukometaši, 

nošeni podrškom navijača, igrali "kao u transu." 

Objavu dijeli IHF (@ihfworldhandball) 

Oglasili se i Slovenci 

Njihova objava izazvala je lavinu komentara. "Tako se gine za reprezentaciju. Svi bi 

se trebali ugledati na njih" i "Suci su ih išli slomiti, a onda su oni slomili sve ostale, 

svaka čast komšije", samo su neki od komentara. Poruka jedne čitateljice se posebno 

istaknula. 

"Hrvati nam redovito zadaju zadaću kako bodriti reprezentaciju i voljeti svoju zemlju. 

Ovakvu atmosferu možemo samo sanjati, utakmice naše reprezentacije su kao odlazak 

u kino, kazalište, totalno bez emocija, strasti. Razina ravnodušnosti 100 prema vašoj 

zemlji, zastavi, bojama, reprezentaciji", komentar je s najviše lajkova. 

Hrvati proslavili ulazak u finale uz bivšeg ministra: 'Andrej, mogu sad? Sad vodimo' 

No, nisu na tome stali. "Lome ih na male komadiće, kao bruskete moje žene. 

Golmanska igra života. Dođite na ples u finalu i pogledajte kako to ide" i "Hrvatska 

igra kao s drugog svijeta", pisali su. Slovenci su dodali kako je u paklu Arene pala 

Francuska. "Svaka im čast na svemu, samo slijepci ne mogu vidjeti koliko je ovo 

zasluženo", dodali su.   

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=Sigurdsson&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=arena&formvalidator=
https://www.instagram.com/p/DFeIcWwKQJ8/?utm_source=ig_embed&utm_campaign=loading
https://direktno.hr/zivot/zabava/hrvati-proslavili-ulazak-u-finale-uz-bivseg-ministra-andrej-mogu-sad-sad-vodimo-364142/
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https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-

su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-

364146/?fbclid=IwY2xjawIK1exleHRuA2FlbQIxMQABHX5cf1IUfMK3rIRh7Mu

EIZJD9ZRY01JL5BtGpo2tSgyH-VlKT-

SdMSx2nA_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg  

 

 
 
DIREKTNO.HR 

Riječi iz Srbije koje će glasno odjeknuti: 'Jadni smo, Hrvati su pokazali kako se gine za 
zemlju' 

 

KOMENTARI: 

Josip Pečarić 

Moj komentar je o ovima koji zabranjuju sve što je hrvatsko osim kada su izbori. 

Jesu li opet neki izbori blizu: 

 

 

https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwY2xjawIK1exleHRuA2FlbQIxMQABHX5cf1IUfMK3rIRh7MuEIZJD9ZRY01JL5BtGpo2tSgyH-VlKT-SdMSx2nA_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwY2xjawIK1exleHRuA2FlbQIxMQABHX5cf1IUfMK3rIRh7MuEIZJD9ZRY01JL5BtGpo2tSgyH-VlKT-SdMSx2nA_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwY2xjawIK1exleHRuA2FlbQIxMQABHX5cf1IUfMK3rIRh7MuEIZJD9ZRY01JL5BtGpo2tSgyH-VlKT-SdMSx2nA_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwY2xjawIK1exleHRuA2FlbQIxMQABHX5cf1IUfMK3rIRh7MuEIZJD9ZRY01JL5BtGpo2tSgyH-VlKT-SdMSx2nA_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwY2xjawIK1exleHRuA2FlbQIxMQABHX5cf1IUfMK3rIRh7MuEIZJD9ZRY01JL5BtGpo2tSgyH-VlKT-SdMSx2nA_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1ienz6eDzxoYMC_Qg-ZTLpr7mhV2vIArrLszJR_EJ-c_aHZ9DpXBfKadQ_aem_IJfHfq479loqGBNbEe5f2w
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1ienz6eDzxoYMC_Qg-ZTLpr7mhV2vIArrLszJR_EJ-c_aHZ9DpXBfKadQ_aem_IJfHfq479loqGBNbEe5f2w
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1-XH9SFHzCt6yEYezLhCGSQ_WUWNNSS-QbRqaNrUoMh_lZSk_knTEsdpw_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1-XH9SFHzCt6yEYezLhCGSQ_WUWNNSS-QbRqaNrUoMh_lZSk_knTEsdpw_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1-XH9SFHzCt6yEYezLhCGSQ_WUWNNSS-QbRqaNrUoMh_lZSk_knTEsdpw_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1-XH9SFHzCt6yEYezLhCGSQ_WUWNNSS-QbRqaNrUoMh_lZSk_knTEsdpw_aem_UtJSufHR8fLBfk8NEzAHEg
https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQwNDU1NjYzNTkyMDRfMTM4MjQyMTc1OTgzMTI3Mg%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZXdke5e0WRlZiA13wFhJUL9GTmq2Pr8BqYoJqwLC5MDcXnMAFEelcpwkjC6iMckcDSmu2lk_-pEQVeVnXAF1vU9tkoD0B1FkXLBxI5XZ0ur6-Y6ooJ9Nwvw8Ar3zEu7HIVfc4Ls5nNDuPbmv3zi9wI-QwNjPD45gLaJQmQowD2lcnRpru6btcogGRe07g-BgW78_RWMd28DdAnMMAfp9dRj&__tn__=R%5d-R
https://direktno.hr/sport/rijeci-iz-srbije-koje-ce-glasno-odjeknuti-jadni-smo-hrvati-su-pokazali-kako-se-gine-zemlju-364146/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1ienz6eDzxoYMC_Qg-ZTLpr7mhV2vIArrLszJR_EJ-c_aHZ9DpXBfKadQ_aem_IJfHfq479loqGBNbEe5f2w
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=122154051896359204&set=p.122154051896359204&type=3&__cft__%5b0%5d=AZXdke5e0WRlZiA13wFhJUL9GTmq2Pr8BqYoJqwLC5MDcXnMAFEelcpwkjC6iMckcDSmu2lk_-pEQVeVnXAF1vU9tkoD0B1FkXLBxI5XZ0ur6-Y6ooJ9Nwvw8Ar3zEu7HIVfc4Ls5nNDuPbmv3zi9wI-QwNjPD45gLaJQmQowD2lcnRpru6btcogGRe07g-BgW78_RWMd28DdAnMMAfp9dRj&__tn__=R%5d-R
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Josip Pečarić 

Kakve oni veze imaju s ovima 

 

 

PUT DO FINALA 

 

VJERA IM DAJE SNAGU: GOSPA I BIBLIJA IZNAD DRESA 

KARAČIĆA, DUVNJAK SE KRIŽA NAKON HIMNE 
 

31. siječnja 2025.  

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQwNDU1NjYzNTkyMDRfMjAyOTEyNTkxNzU4OTk3Mw%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZXdke5e0WRlZiA13wFhJUL9GTmq2Pr8BqYoJqwLC5MDcXnMAFEelcpwkjC6iMckcDSmu2lk_-pEQVeVnXAF1vU9tkoD0B1FkXLBxI5XZ0ur6-Y6ooJ9Nwvw8Ar3zEu7HIVfc4Ls5nNDuPbmv3zi9wI-QwNjPD45gLaJQmQowD2lcnRpru6btcogGRe07g-BgW78_RWMd28DdAnMMAfp9dRj&__tn__=R%5d-R


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  41 

 
 

 

Hrvatska rukometna reprezentacija izborila je plasman u finale Svjetskog prvenstva. 

Poslije utakmice društvenim mrežama kruži fotografija iz svlačionice koja pokazuje 

koliko vjera znači Igoru Karačiću. A tu je i snimka koja pokazuje kapetana Domagoja 

Duvnjaka kako se križa prije početka utakmice. 

> Ovo nitko nije mogao utišati: Cijela Arena slavila uz Thompsona 

 

Tako je popularna Facebook stranica “Imocki crnjaci 2.0” objavila fotografiju iz 

svlačionice naših reprezentativaca na kojoj se vide kip Gospe i Biblija iznad dresa 

Igora Karačića. 

“Kombinacija za uspjeh. Velik si Igore Karačiću”, piše ispod fotografije. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

Oglasio se i sam Karačić koji je napisao “Pozdrav Imoćanima”. 

“Za hrvatski narod, za hrvatske branitelje! Ovo je za Vas! Bože, hvala Ti!”, objavio 

je sam Karačić nakon pobjede protiv Francuza. 

 

 

https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-thompsona
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Kapetan Domagoj Duvnjak također je vjernik. Na snimci koju je objavio HRS vidljivo 

je kako se križa nakon intoniranja himne. 

U prilog ide i objava od prije nekoliko dana, uoči dramatične utakmice sa Slovenijom, 

kada je fra Siniša Pucić na Facebooku opisao susret s kapetanom reprezentacija 

Domagoje Duvnjakom na svetoj misi. 

“Mogao se dobro naspavati u hotelu pred važnu utakmicu, iskoristiti vrijeme za bilo 

što, ali došao je danas ujutro kod nas u župu na svetu misu. Bogu daj Božje, samog 

sebe, pa ćeš znati što znači biti blagoslovljen u životu! Samo mi je rekao: Neka bude 

zdravlja! Kapetane, povedi naše dečke večeras u pobjedu protiv susjeda i neka te Onaj 

koga ljubiš očuva zdravim, bez novih ozljeda”, napisao je fra Pucić. 

 

 
 

Izvor: narod.hr 

 

https://narod.hr/sport/vjera-im-daje-snagu-gospa-i-biblija-iznad-dresa-karacica-

duvnjak-se-kriza-nakon-

himne?fbclid=IwY2xjawIK2CRleHRuA2FlbQIxMAABHb6-RTjIP7p-

0d0qawtBWzpaTcigJQRiB3l-

rB1qryzdRsWVM9n7XiTHag_aem_5iANynVIbtEZirsPKEQGzQ  

Josip Pečarić 

 
Zgodno, uz 2003. nije puštena Bojna Čavoglave:) 

  

https://narod.hr/sport/vjera-im-daje-snagu-gospa-i-biblija-iznad-dresa-karacica-duvnjak-se-kriza-nakon-himne?fbclid=IwY2xjawIK2CRleHRuA2FlbQIxMAABHb6-RTjIP7p-0d0qawtBWzpaTcigJQRiB3l-rB1qryzdRsWVM9n7XiTHag_aem_5iANynVIbtEZirsPKEQGzQ
https://narod.hr/sport/vjera-im-daje-snagu-gospa-i-biblija-iznad-dresa-karacica-duvnjak-se-kriza-nakon-himne?fbclid=IwY2xjawIK2CRleHRuA2FlbQIxMAABHb6-RTjIP7p-0d0qawtBWzpaTcigJQRiB3l-rB1qryzdRsWVM9n7XiTHag_aem_5iANynVIbtEZirsPKEQGzQ
https://narod.hr/sport/vjera-im-daje-snagu-gospa-i-biblija-iznad-dresa-karacica-duvnjak-se-kriza-nakon-himne?fbclid=IwY2xjawIK2CRleHRuA2FlbQIxMAABHb6-RTjIP7p-0d0qawtBWzpaTcigJQRiB3l-rB1qryzdRsWVM9n7XiTHag_aem_5iANynVIbtEZirsPKEQGzQ
https://narod.hr/sport/vjera-im-daje-snagu-gospa-i-biblija-iznad-dresa-karacica-duvnjak-se-kriza-nakon-himne?fbclid=IwY2xjawIK2CRleHRuA2FlbQIxMAABHb6-RTjIP7p-0d0qawtBWzpaTcigJQRiB3l-rB1qryzdRsWVM9n7XiTHag_aem_5iANynVIbtEZirsPKEQGzQ
https://narod.hr/sport/vjera-im-daje-snagu-gospa-i-biblija-iznad-dresa-karacica-duvnjak-se-kriza-nakon-himne?fbclid=IwY2xjawIK2CRleHRuA2FlbQIxMAABHb6-RTjIP7p-0d0qawtBWzpaTcigJQRiB3l-rB1qryzdRsWVM9n7XiTHag_aem_5iANynVIbtEZirsPKEQGzQ
https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZUqO_8a8_qMrvy42KFmqjSJeG3C6RFu_wFAZYErOQAI3wpdFUv3tkUhLA5vzl0-aUOuJOVO0a_Rzb_d22yz8Lgif_4herIOVm8YNkfI-BiZd5Dwby2Tn4hC_ptZ09PqL3p8C4nWVJMnAAnftUf7L7pSatK-AwCWrvH2eEmgkUwW3lsX0aR2x0rrOmha7DSo2Lp-DGEtF5qRKh6EtlPqFDG7Tp0vqmJllFQ1g7jTen2R0Q&__tn__=-UC%2CP-R
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ZRINKA LJUTIĆ OTVORILA DAN SLAVLJA 

HRVATSKOG SPORTA 

 

Josip Pečarić 

 

https://www.facebook.com/HR.DrugiProgram/videos/630640046372527    

 

HR2  se osjeća radosno. 

 

Zrinka Ljutić pobjednica je slaloma u francuskom Courchevelu! Bila je najbrža i u 

prvoj vožnji, a na kraju je do trećeg trijumfa u Svjetskom kupu nakon Semmeringa i 

Kranjske Gore, stigla s uvjerljivom prednošću pred drugoplasiranom Šveđankom 

Sarom Hector koja je zaostala 1.26 sekundi. Treće mjesto osvojila je Njemica Lena 

Dürr zaostavši za Zrinkom 1.28 sekundi. Drugoplasirana iz prve vožnje, Švicarka 

Wendy Holdener napravila je pogrešku u drugom laufu i ostala bez plasmana. U 

Courchevelu je nastupila i povratnica Mikaela Shiffrin. Amerikanka, koja ima 99 

pobjeda u Svjetskom kupu, vratila se na skijaške staze nakon dvomjesečne pauze zbog 

ozljede i završila je na desetom mjestu sa zaostatkom od 2.04 sekunde za Ljutić. 

 

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZWXYO_zIGC8h08td9n0FDDk5Rr61VWz7JRW0IrSh51lX2d71ro2A2OmbqRsmL00_h1PnCzkYJG-T0QWW0frhQM2qMdD9V1n_tiLMLB4-RS2kNHZR6DbK8z8mrN_dnit1nxT2dGgF2EWaeq09K52V7XYyKcOnIfmeMx5tCNA_XvqE2E-YcivbR4UP0f2-wqa3PNNEIgnk2Myg-6tNC2ML5RwzwV4EYHdBq4S1aYSSNLYwg&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/HR.DrugiProgram/videos/630640046372527
https://www.facebook.com/HR.DrugiProgram?__cft__%5b0%5d=AZWXYO_zIGC8h08td9n0FDDk5Rr61VWz7JRW0IrSh51lX2d71ro2A2OmbqRsmL00_h1PnCzkYJG-T0QWW0frhQM2qMdD9V1n_tiLMLB4-RS2kNHZR6DbK8z8mrN_dnit1nxT2dGgF2EWaeq09K52V7XYyKcOnIfmeMx5tCNA_XvqE2E-YcivbR4UP0f2-wqa3PNNEIgnk2Myg-6tNC2ML5RwzwV4EYHdBq4S1aYSSNLYwg&__tn__=%3C%3C%2CP-y-R
https://www.facebook.com/HR.DrugiProgram?__cft__%5b0%5d=AZWXYO_zIGC8h08td9n0FDDk5Rr61VWz7JRW0IrSh51lX2d71ro2A2OmbqRsmL00_h1PnCzkYJG-T0QWW0frhQM2qMdD9V1n_tiLMLB4-RS2kNHZR6DbK8z8mrN_dnit1nxT2dGgF2EWaeq09K52V7XYyKcOnIfmeMx5tCNA_XvqE2E-YcivbR4UP0f2-wqa3PNNEIgnk2Myg-6tNC2ML5RwzwV4EYHdBq4S1aYSSNLYwg&__tn__=%3C%3C%2CP-y-R
https://www.facebook.com/HR.DrugiProgram?__cft__%5b0%5d=AZWXYO_zIGC8h08td9n0FDDk5Rr61VWz7JRW0IrSh51lX2d71ro2A2OmbqRsmL00_h1PnCzkYJG-T0QWW0frhQM2qMdD9V1n_tiLMLB4-RS2kNHZR6DbK8z8mrN_dnit1nxT2dGgF2EWaeq09K52V7XYyKcOnIfmeMx5tCNA_XvqE2E-YcivbR4UP0f2-wqa3PNNEIgnk2Myg-6tNC2ML5RwzwV4EYHdBq4S1aYSSNLYwg&__tn__=-%5dC%2CP-y-R
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Zagreb, 30.01.2025 - Polufinalni susret Svjetskog prvenstva rukometaša: Hrvatska - 

Francuska. Na slici hrvatski igrači slave pobjedu i plasman u finale Svjetskog rukometnog 

prvenstva. foto HINA/ Damir SENČAR/ ds 

RUKOMETAŠI U FINALU 

 
OVO NITKO NIJE MOGAO UTIŠATI: CIJELA ARENA 

SLAVILA UZ THOMPSONA 

 

31. siječnja 2025. u 08:51 

  

Hrvatska muška rukometna reprezentacija plasirala se prvi put nakon 16 godina u 

finale Svjetskog prvenstva. I to je proslavila kao i sve ranije pobjede na prvenstvu – 

uz hit Marka Petkovića Thompsona “Ako ne znaš šta je bilo”. 

A čula se i ‘Lijepa li si’. 

Odmah po kraju utakmice na svojoj Facebook stranici se oglasio i sam pjevač. “Ako 

ne znaš milo moje, Upitaj heroje…”, napisao je Thompson te označio Hrvatski 

rukometni savez. 

Inače, hrvatska rukometna reprezentacija seli se sad u Norvešku gdje ih u nedjelju od 

18 sati očekuje finale protiv boljeg iz susreta Danske i Portugala. 

> Utišava li RTL Thompsona u prijenosu uživo? 

Iza njih je fantastična utakmica protiv Francuske. Izabranici Dagura Sigurdssona 

nametnuli su svoj ritam, a vjetar u leđa davala im je publika koja je gotovo cijelu 

utakmicu provela na nogama. 

“Ako ne znaš šta je bilo” pjesma je u prepoznatljivom Thompsonovom stilu, a 

otpjevao ju je s glazbenim sastavom Hrvatske Ruže. Pjeva o Domovinskom ratu i 

https://narod.hr/sport/utisava-li-rtl-thompsona-u-prijenosu-uzivo
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hrvatskoj borbi. Sam potpisuje glazbu, dok je autor teksta Neno Ninčević iz Hrvatskih 

Ruža. 

 

https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-

thompsona?fbclid=IwY2xjawIK5JxleHRuA2FlbQIxMQABHdRr4bGrN8OB2cfHno

IzrvAmc6stSF6Q8Lv6Fi0RMA7JL7Jlto8RKwnLsw_aem_o1rJq_iCBvrR2lMAIHx

Vbg  

 

 

 

  

https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-thompsona?fbclid=IwY2xjawIK5JxleHRuA2FlbQIxMQABHdRr4bGrN8OB2cfHnoIzrvAmc6stSF6Q8Lv6Fi0RMA7JL7Jlto8RKwnLsw_aem_o1rJq_iCBvrR2lMAIHxVbg
https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-thompsona?fbclid=IwY2xjawIK5JxleHRuA2FlbQIxMQABHdRr4bGrN8OB2cfHnoIzrvAmc6stSF6Q8Lv6Fi0RMA7JL7Jlto8RKwnLsw_aem_o1rJq_iCBvrR2lMAIHxVbg
https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-thompsona?fbclid=IwY2xjawIK5JxleHRuA2FlbQIxMQABHdRr4bGrN8OB2cfHnoIzrvAmc6stSF6Q8Lv6Fi0RMA7JL7Jlto8RKwnLsw_aem_o1rJq_iCBvrR2lMAIHxVbg
https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-thompsona?fbclid=IwY2xjawIK5JxleHRuA2FlbQIxMQABHdRr4bGrN8OB2cfHnoIzrvAmc6stSF6Q8Lv6Fi0RMA7JL7Jlto8RKwnLsw_aem_o1rJq_iCBvrR2lMAIHxVbg
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DOMINIKOVOJ UČITELJICI 

 

HRVATI I U SPORTU KAO U DOMOVINSKOM RATU I U 

CIJELOJ POVIJESTI POKAZUJU DA SU NAJHRABRIJI 

NAROD NA SVIJETU. 

ZNATE LI TKO JE JEDINI NA SVIJETU HRABRIJI OD 

HRVATA? 

HRVATICE! 
 

Uz ovod je danas zgodno posjetiti i na Zrinku Ljutić. 

https://www.24sata.hr/.../kuzmanoviceva-uciteljica-rekla... 

 

 
 

24SATA.HR 

Kuzmanovićeva učiteljica: Rekla sam mu 'Sjeti me se kad budeš uspješan'. 

Onda je došla poruka 

 

SJETIO SE DOGOVORA 

Kuzmanovićeva učiteljica: Rekla sam mu 'Sjeti me se kad budeš uspješan'. 

Onda je došla poruka 

Piše Luka Tunjić,  

petak, 31.1.2025. u 10:11 

Čitanje članka: 1 min 

 

https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2hOX5jL7n9pj-F4W4qwpELGgJDVOqXNFvpnFMCFt0eecY9OacosDVxqco_aem_waGAXNgsBsg6F4ALmasigg
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3A0xAlKeT-MVVWQ8U1RNtPb_UKoN0SccLz2k4HnaSMjteIP3U648HUdP8_aem_9NwEyZ_K-AmThuYpoWoQbw
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3A0xAlKeT-MVVWQ8U1RNtPb_UKoN0SccLz2k4HnaSMjteIP3U648HUdP8_aem_9NwEyZ_K-AmThuYpoWoQbw
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0sb_QQqWJNlkWK_bdj3HBi49TcJBQ4_uOugsuSqp3QUCr6ohoZnfH4DsQ_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0sb_QQqWJNlkWK_bdj3HBi49TcJBQ4_uOugsuSqp3QUCr6ohoZnfH4DsQ_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0sb_QQqWJNlkWK_bdj3HBi49TcJBQ4_uOugsuSqp3QUCr6ohoZnfH4DsQ_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0sb_QQqWJNlkWK_bdj3HBi49TcJBQ4_uOugsuSqp3QUCr6ohoZnfH4DsQ_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/autori/luka-tunjic-94306
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/galerija-782557
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata%20Facebook%20status&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3A0xAlKeT-MVVWQ8U1RNtPb_UKoN0SccLz2k4HnaSMjteIP3U648HUdP8_aem_9NwEyZ_K-AmThuYpoWoQbw
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Foto: Sanjin Strukić/Pixsell, Facebook 

 

I tu je pao dogovor, prije osam godina, otkrila je učiteljica osnovne škole koja je 

predavala hrvatskom rukometnom reprezentativcu 

 

 
SAMO NEBO JE GRANICA 

Ivan je 5. na svijetu u posebnoj trkačkoj disciplini: Rekordi i ambicije vode ga 

prema vrhu 

 

Komentari 48  

 

Fenomen na golu Hrvatske, čudesni Dominik Kuzmanović (23) jedna je od glavnih 

uzdanica reprezentacije na Svjetskom prvenstvu. Dominik je Francuzima obranio 15 

lopti (35 posto) i poveo Hrvatsku u finale. Tim se povodom oglasila i njegova bivša 

učiteljica Sanja Oroz, koja je u Facebook grupi '45 minuta' objavila lijepu anegdotu. 

 

facebook twitter whatsapp

https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/galerija-782557
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/galerija-782557
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/galerija-782557
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/galerija-782557
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/komentari
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281/galerija-782557
https://www.24sata.hr/native-sadrzaj/trenutacno-sam-na-petoj-poziciji-svijeta-u-tower-runningu-i-ne-planiram-se-tu-zaustaviti-1029585
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281
https://twitter.com/share?url=https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281&via=24sata_hr&text=Kuzmanovi%C4%87eva%20u%C4%8Diteljica:%20Rekla%20sam%20mu%20%27Sjeti%20me%20se%20kad%20bude%C5%A1%20uspje%C5%A1an%27.%20Onda%20je%20do%C5%A1la%20poruka
https://api.whatsapp.com/send?text=https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281
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POGLEDAJTE VIDEO: 

Hrvatska - Francuska 31-28: Čarobna noć u Areni! Hrvatska je u finalu Svjetskog 

prvenstva | Video: 24sata Video 

- Iako se ne želim nametati, mislim da Dominikov potez, koji me doslovno oborio s 

nogu, samo pokazuje koliko je on stvarno divno biće... Bio i ostao - započela je 

učiteljica u svojoj objavi u kojoj je otkrila kako joj je Kuzmanović poslao ulaznicu 

za četvrtfinalnu utakmicu u kojoj je Hrvatska nakon drame pobijedila Mađarsku. 

VIŠI I TEŽI OD SVIHI brojke potvrđuju: Hrvati su najveće mrcine na Mundijalu!

 

- Koliko je ovaj dečko postao divan mladić... Kao bivša "rukometašica" i 

njegova učiteljica imali smo česte razgovore u rukometu. Vodili smo i učenike na 

utakmice, a u osmom razredu pitala sam Dominika što će upisati. Rekao je srednju 

školu u Dugom Selu kako bi mogao trenirati. S obzirom na to da je bio super učenik 

i odlikaš, pitala sam ga što ako ne uspije. A on je samo odgovorio: 'Uspjet ću' - 

otkrila je učiteljica. 

 
IHF Svjetsko rukometno prvenstvo 2025., polufinale, Francuska - Hrvatska | Foto: 

Sanjin Strukic/PIXSELL 

Tada je pao dogovor, ali ni u najluđim snovima nije očekivala ono što se dogodilo. 

OPET SU NAS PODCIJENILIŠesti favoriti za osvajanje SP-a? Ma, tako je, samo 
nas otpišite. Tada je hrvatski prkos najjači! 

https://www.24sata.hr/sport/i-brojke-potvrduju-hrvati-su-najvece-mrcine-na-mundijalu-1030149
https://www.24sata.hr/sport/i-brojke-potvrduju-hrvati-su-najvece-mrcine-na-mundijalu-1030149
https://www.24sata.hr/sport/sesti-favoriti-za-osvajanje-sp-a-ma-tako-je-samo-nas-otpisite-tada-je-hrvatski-prkos-najjaci-1030239
https://www.24sata.hr/sport/sesti-favoriti-za-osvajanje-sp-a-ma-tako-je-samo-nas-otpisite-tada-je-hrvatski-prkos-najjaci-1030239
https://www.24sata.hr/sport/i-brojke-potvrduju-hrvati-su-najvece-mrcine-na-mundijalu-1030149
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ZADOVOLJNI IZBORNIKSigurdsson: Kao da sam ja igrao utakmicu! Totalno sam 
gotov... 

 

- Rekla sam mu da se sjeti svoje učiteljice kad postane uspješan i pokloni joj jednu 

kartu. I tu je pao dogovor, prije osam godina. U ponedjeljak mi dolazi njegova 

poruka: 'Učiteljice, imam kartu za Vas, ako želite i možete doći'... Baš, baš me 

obradovao. I tako sam zahvaljujući njemu prisustvovala onom čudu protiv 

Mađarske. 

 

https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-

kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-

1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&ut

m_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxM

QABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-

466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g  

  

https://www.24sata.hr/sport/sigurdsson-kao-da-sam-ja-igrao-utakmicu-totalno-sam-gotov-1030254
https://www.24sata.hr/sport/sigurdsson-kao-da-sam-ja-igrao-utakmicu-totalno-sam-gotov-1030254
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxMQABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxMQABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxMQABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxMQABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxMQABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/kuzmanoviceva-uciteljica-rekla-sam-mu-sjeti-me-se-kad-budes-uspjesan-onda-je-dosla-poruka-1030281?utm_medium=Status&utm_source=Facebook&utm_content=1030281&utm_campaign=24sata+Facebook+status&fbclid=IwY2xjawIMJt1leHRuA2FlbQIxMQABHSxv9BCpYk2WRYr9t2PccGLj1NwkFDj-466Cy5KqndBQKvqiGhmd8fgOxA_aem__U3f8dkdlwNNdbm5Wjj8-g
https://www.24sata.hr/sport/sesti-favoriti-za-osvajanje-sp-a-ma-tako-je-samo-nas-otpisite-tada-je-hrvatski-prkos-najjaci-1030239
https://www.24sata.hr/sport/sigurdsson-kao-da-sam-ja-igrao-utakmicu-totalno-sam-gotov-1030254
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A MI IMAMO SRPSKE SLUGE. 

 

 
Melita Telar 

Daguru FINALSONU, HR drzavljanstvo! 

Nauciti rijeci LIJEPE NAŠE i drzati ruku na je savrsenstvo  

Josip Pečarić 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=10234637383653124&set=a.2968649892645&__cft__%5b0%5d=AZUJHSXIfmavOGWgvRafSAtfQ4d4nMtPmSp_6gFBuhcLIuxIoq3rFSjdSbcHx_H0NTTs7UXr0AQOG_WPIc-qd7UsKmHyN_4Fm4tXrF8xzvDO0RPTGZwlxY4QPH8s4_iH6Ax71Pck5K2eqFCgLo_doR4iDcFEY70VCM9o-Yl9lV7-iEXA_JQDSC6xTBBDLBTNPsciZ_puTUlEJhhWA0cFcNXjSZd9nlAGTt2oOD5b3lFxCg&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10234637383653124&set=a.2968649892645&__cft__%5b0%5d=AZUJHSXIfmavOGWgvRafSAtfQ4d4nMtPmSp_6gFBuhcLIuxIoq3rFSjdSbcHx_H0NTTs7UXr0AQOG_WPIc-qd7UsKmHyN_4Fm4tXrF8xzvDO0RPTGZwlxY4QPH8s4_iH6Ax71Pck5K2eqFCgLo_doR4iDcFEY70VCM9o-Yl9lV7-iEXA_JQDSC6xTBBDLBTNPsciZ_puTUlEJhhWA0cFcNXjSZd9nlAGTt2oOD5b3lFxCg&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10234637383653124&set=a.2968649892645&__cft__%5b0%5d=AZUJHSXIfmavOGWgvRafSAtfQ4d4nMtPmSp_6gFBuhcLIuxIoq3rFSjdSbcHx_H0NTTs7UXr0AQOG_WPIc-qd7UsKmHyN_4Fm4tXrF8xzvDO0RPTGZwlxY4QPH8s4_iH6Ax71Pck5K2eqFCgLo_doR4iDcFEY70VCM9o-Yl9lV7-iEXA_JQDSC6xTBBDLBTNPsciZ_puTUlEJhhWA0cFcNXjSZd9nlAGTt2oOD5b3lFxCg&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10234637383653124&set=a.2968649892645&__cft__%5b0%5d=AZUJHSXIfmavOGWgvRafSAtfQ4d4nMtPmSp_6gFBuhcLIuxIoq3rFSjdSbcHx_H0NTTs7UXr0AQOG_WPIc-qd7UsKmHyN_4Fm4tXrF8xzvDO0RPTGZwlxY4QPH8s4_iH6Ax71Pck5K2eqFCgLo_doR4iDcFEY70VCM9o-Yl9lV7-iEXA_JQDSC6xTBBDLBTNPsciZ_puTUlEJhhWA0cFcNXjSZd9nlAGTt2oOD5b3lFxCg&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/melita.radosevic?__cft__%5b0%5d=AZUJHSXIfmavOGWgvRafSAtfQ4d4nMtPmSp_6gFBuhcLIuxIoq3rFSjdSbcHx_H0NTTs7UXr0AQOG_WPIc-qd7UsKmHyN_4Fm4tXrF8xzvDO0RPTGZwlxY4QPH8s4_iH6Ax71Pck5K2eqFCgLo_doR4iDcFEY70VCM9o-Yl9lV7-iEXA_JQDSC6xTBBDLBTNPsciZ_puTUlEJhhWA0cFcNXjSZd9nlAGTt2oOD5b3lFxCg&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10234637383653124&set=a.2968649892645&__cft__%5b0%5d=AZUJHSXIfmavOGWgvRafSAtfQ4d4nMtPmSp_6gFBuhcLIuxIoq3rFSjdSbcHx_H0NTTs7UXr0AQOG_WPIc-qd7UsKmHyN_4Fm4tXrF8xzvDO0RPTGZwlxY4QPH8s4_iH6Ax71Pck5K2eqFCgLo_doR4iDcFEY70VCM9o-Yl9lV7-iEXA_JQDSC6xTBBDLBTNPsciZ_puTUlEJhhWA0cFcNXjSZd9nlAGTt2oOD5b3lFxCg&__tn__=EH-y-R
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Dobra:) 

 

 

Petar Merčep 

2 d.  ·  

Napoleon: - Dajte mi 100 000 Hrvata i osvojiti ću svijet! 

Sigurdsson: - Meni dosta sedam. 

 

KOMENTAR: 

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=2760122884190478&set=a.178933072309485&__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=2760122884190478&set=a.178933072309485&__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=2760122884190478&set=a.178933072309485&__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=2760122884190478&set=a.178933072309485&__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=EH-y-R
https://www.facebook.com/petar.mercep.7?__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/petar.mercep.7/posts/pfbid0BeDRzAADXPzWCGGvNMPoHE1prYn2GUhD74jA8GWqaTR4uxF83kYuqpdpYCNcNH7Yl?__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=%2CO%2CP-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=2760122884190478&set=a.178933072309485&__cft__%5b0%5d=AZUfOKKqEs2JbovmjlVMpp8sGtF15rO5o7AnZzYIe5YdRN7R8sEBBKD2wMI86eFJQjnuhoMuUuEjIIXI97Lr0nmo968erdAhFxfE76iim5Kpl206KMXLR1A0SMlQDYgzL2bixhWp83KjCvgzRynjPswC_vZO2aFBbT_tnR4c7wf4vOvbe-w9GlHU4RkEFyVMCUZQywHTyjjM_u06RONDLVOE1ww4Ty412FIy3RnE50nplA&__tn__=EH-y-R
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Josip Pečarić 

 
Jos o srpskim slugama. 

 

DNEVNIK.hr  

 

Izborniče, svaka čast!  

 

 
 

GOL.DNEVNIK.HR 

SIGURDSSON POSEBNO ISTAKNUO JEDAN PODATAK I 

PORUČIO: "PONOSAN SAM ŠTO SAM DIO OVE NACIJE" 
Dagur Sigurdsson je pr 

 

S A M O  N A P R I J E D ,  I Z B O R N I Č E !  

Sigurdsson posebno istaknuo jedan podatak i poručio: "Ponosan sam što sam dio ove 

nacije" 

Dagur Sigurdsson prokomentirao je veliku pobjedu Hrvatske nad Francuskom. 

M A R K O  Č E K O  

3 0 . 0 1 . 2 0 2 5   

 

Dagur Sigurdsson (Foto: Damir Krajač/Cropix) 

"Apsolutno jedna od najboljih utakmica u mojoj trenerskoj karijeri", bile su prve 

riječi Dagura Sigurdssona nakon velike hrvatske pobjede nad Francuskom.  

"Prvi sam islandski trener koji se plasirao u finale Svjetskog prvenstva, to je nešto 

što će ostati zauvijek", pričao je izbornik hrvatske rukometne reprezentacije: 

"Ponosan sam što sam izbornik ove reprezentacije i što sam dio ove nacije. Zbog 

ovakvih utakmica sam i prihvatio ovaj posao. Sretan sam zbog svojih igrača, oni 

su pravi heroji, a hvala i navijačima." 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZU6nz7lehuSRxRrImnyy1v6MBQ_HzCzaDA4XhGqsZIO3JgICbIps7GkVc4KGc0Bs96DNWZKLH1-usgTPK-C7aqoxpRBsUpSHznW51pCC96chrhGE_hgLEHpikYaM_HTggV0Fi2i5z-FuUBd4SIe-lMuIilYxgH9uc7hddbsItsGbG_2bX6Zx6j2MoXEOvj_WrzIgzPhGWBEo5VZSy6S2SUBB1puI2SOzDig3Pd1Ssz7yg&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/DNEVNIK.hr?__cft__%5b0%5d=AZU6nz7lehuSRxRrImnyy1v6MBQ_HzCzaDA4XhGqsZIO3JgICbIps7GkVc4KGc0Bs96DNWZKLH1-usgTPK-C7aqoxpRBsUpSHznW51pCC96chrhGE_hgLEHpikYaM_HTggV0Fi2i5z-FuUBd4SIe-lMuIilYxgH9uc7hddbsItsGbG_2bX6Zx6j2MoXEOvj_WrzIgzPhGWBEo5VZSy6S2SUBB1puI2SOzDig3Pd1Ssz7yg&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2T52mGD_TqC4IXq_8JBnhg8j1dMW0rB8uydJ2MTVLGt9F9d1dKGBzJ5uk_aem_Q1zhPZ1ea_hpruIdl3WudA
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2T52mGD_TqC4IXq_8JBnhg8j1dMW0rB8uydJ2MTVLGt9F9d1dKGBzJ5uk_aem_Q1zhPZ1ea_hpruIdl3WudA
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fgol.dnevnik.hr%2Fclanak%2Frubrika%2Fostali_sportovi%2Fsigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KYr2J2qNehXawC8ZZFvDEQyxqPZ8hh3v0Kx-SyNDDQWEHiOHOa4oymfs_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw&h=AT20kDT2viHd9PYTSvQAu7cch7xcEaJFLauyoGWnMmoDL6Amuuo8T2R_HBYWQhypzFU5b94ZNwNxyriXXAlgaXe8FQ8KQN7RT4gitL0NjS8ZeyhlgQclBa_qa7pNNHSg_GxU&__tn__=%2CmH-y-R&c%5b0%5d=AT0r0qPdE0w4iKatGtIRusinfFQdi6X4z9rfq4esCnb8pBXYTKLA5g5zION9853MWcxhFW5-5ChH4P-pidDU7v0yif65pRqNmoqCWZIzjCfZIlAvI251Ksa8vTDCAo7Go08P3CxsQO4hjgrelcSArRspF-8ZkQKeNpayylLe_G9oHtZvjQvcRAHYlvPs6E9qANAT3ez67Mgpr4qRVkHIxtAYLjjVMTDWPXDcQfbCD8So9-rVTIJ5Cqs
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fgol.dnevnik.hr%2Fclanak%2Frubrika%2Fostali_sportovi%2Fsigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KYr2J2qNehXawC8ZZFvDEQyxqPZ8hh3v0Kx-SyNDDQWEHiOHOa4oymfs_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw&h=AT20kDT2viHd9PYTSvQAu7cch7xcEaJFLauyoGWnMmoDL6Amuuo8T2R_HBYWQhypzFU5b94ZNwNxyriXXAlgaXe8FQ8KQN7RT4gitL0NjS8ZeyhlgQclBa_qa7pNNHSg_GxU&__tn__=%2CmH-y-R&c%5b0%5d=AT0r0qPdE0w4iKatGtIRusinfFQdi6X4z9rfq4esCnb8pBXYTKLA5g5zION9853MWcxhFW5-5ChH4P-pidDU7v0yif65pRqNmoqCWZIzjCfZIlAvI251Ksa8vTDCAo7Go08P3CxsQO4hjgrelcSArRspF-8ZkQKeNpayylLe_G9oHtZvjQvcRAHYlvPs6E9qANAT3ez67Mgpr4qRVkHIxtAYLjjVMTDWPXDcQfbCD8So9-rVTIJ5Cqs
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fgol.dnevnik.hr%2Fclanak%2Frubrika%2Fostali_sportovi%2Fsigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KYr2J2qNehXawC8ZZFvDEQyxqPZ8hh3v0Kx-SyNDDQWEHiOHOa4oymfs_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw&h=AT20kDT2viHd9PYTSvQAu7cch7xcEaJFLauyoGWnMmoDL6Amuuo8T2R_HBYWQhypzFU5b94ZNwNxyriXXAlgaXe8FQ8KQN7RT4gitL0NjS8ZeyhlgQclBa_qa7pNNHSg_GxU&__tn__=%2CmH-y-R&c%5b0%5d=AT0r0qPdE0w4iKatGtIRusinfFQdi6X4z9rfq4esCnb8pBXYTKLA5g5zION9853MWcxhFW5-5ChH4P-pidDU7v0yif65pRqNmoqCWZIzjCfZIlAvI251Ksa8vTDCAo7Go08P3CxsQO4hjgrelcSArRspF-8ZkQKeNpayylLe_G9oHtZvjQvcRAHYlvPs6E9qANAT3ez67Mgpr4qRVkHIxtAYLjjVMTDWPXDcQfbCD8So9-rVTIJ5Cqs
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fgol.dnevnik.hr%2Fclanak%2Frubrika%2Fostali_sportovi%2Fsigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KYr2J2qNehXawC8ZZFvDEQyxqPZ8hh3v0Kx-SyNDDQWEHiOHOa4oymfs_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw&h=AT20kDT2viHd9PYTSvQAu7cch7xcEaJFLauyoGWnMmoDL6Amuuo8T2R_HBYWQhypzFU5b94ZNwNxyriXXAlgaXe8FQ8KQN7RT4gitL0NjS8ZeyhlgQclBa_qa7pNNHSg_GxU&__tn__=%2CmH-y-R&c%5b0%5d=AT0r0qPdE0w4iKatGtIRusinfFQdi6X4z9rfq4esCnb8pBXYTKLA5g5zION9853MWcxhFW5-5ChH4P-pidDU7v0yif65pRqNmoqCWZIzjCfZIlAvI251Ksa8vTDCAo7Go08P3CxsQO4hjgrelcSArRspF-8ZkQKeNpayylLe_G9oHtZvjQvcRAHYlvPs6E9qANAT3ez67Mgpr4qRVkHIxtAYLjjVMTDWPXDcQfbCD8So9-rVTIJ5Cqs
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fgol.dnevnik.hr%2Fclanak%2Frubrika%2Fostali_sportovi%2Fsigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KYr2J2qNehXawC8ZZFvDEQyxqPZ8hh3v0Kx-SyNDDQWEHiOHOa4oymfs_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw&h=AT20kDT2viHd9PYTSvQAu7cch7xcEaJFLauyoGWnMmoDL6Amuuo8T2R_HBYWQhypzFU5b94ZNwNxyriXXAlgaXe8FQ8KQN7RT4gitL0NjS8ZeyhlgQclBa_qa7pNNHSg_GxU&__tn__=%2CmH-y-R&c%5b0%5d=AT0r0qPdE0w4iKatGtIRusinfFQdi6X4z9rfq4esCnb8pBXYTKLA5g5zION9853MWcxhFW5-5ChH4P-pidDU7v0yif65pRqNmoqCWZIzjCfZIlAvI251Ksa8vTDCAo7Go08P3CxsQO4hjgrelcSArRspF-8ZkQKeNpayylLe_G9oHtZvjQvcRAHYlvPs6E9qANAT3ez67Mgpr4qRVkHIxtAYLjjVMTDWPXDcQfbCD8So9-rVTIJ5Cqs
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fgol.dnevnik.hr%2Fclanak%2Frubrika%2Fostali_sportovi%2Fsigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KYr2J2qNehXawC8ZZFvDEQyxqPZ8hh3v0Kx-SyNDDQWEHiOHOa4oymfs_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw&h=AT20kDT2viHd9PYTSvQAu7cch7xcEaJFLauyoGWnMmoDL6Amuuo8T2R_HBYWQhypzFU5b94ZNwNxyriXXAlgaXe8FQ8KQN7RT4gitL0NjS8ZeyhlgQclBa_qa7pNNHSg_GxU&__tn__=%2CmH-y-R&c%5b0%5d=AT0r0qPdE0w4iKatGtIRusinfFQdi6X4z9rfq4esCnb8pBXYTKLA5g5zION9853MWcxhFW5-5ChH4P-pidDU7v0yif65pRqNmoqCWZIzjCfZIlAvI251Ksa8vTDCAo7Go08P3CxsQO4hjgrelcSArRspF-8ZkQKeNpayylLe_G9oHtZvjQvcRAHYlvPs6E9qANAT3ez67Mgpr4qRVkHIxtAYLjjVMTDWPXDcQfbCD8So9-rVTIJ5Cqs
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/hrvatska-francuska-evo-kad-pocinje-prijenos---893700.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2T52mGD_TqC4IXq_8JBnhg8j1dMW0rB8uydJ2MTVLGt9F9d1dKGBzJ5uk_aem_Q1zhPZ1ea_hpruIdl3WudA
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Na pitanje kako se osjeća odgovorio je: 

"Iscrpljen sam, ali baš guštam, uživam. Svaka akcija u ovoj utakmici bila je vrlo 

važna, imali smo puno isključenja, što nam je dodatno otežalo, ali bili smo 

nevjerojatni." 

Zaključno je Sigurdsson poručio: 

"Prvo poluvrijeme bilo je jedno od najboljih otkako sam ja izbornik. Obrana, 

vratari, napad, sve je funkcioniralo perfektno. Čudesno!" 

 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-

jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---

893997.html?fbclid=IwY2xjawIMI3RleHRuA2FlbQIxMQABHcpivYnao16FdrALx

lkW8MRDLGo9nyGHe_QrH5LI0MNBYQeI4c5rijKZ-

w_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw  

  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwY2xjawIMI3RleHRuA2FlbQIxMQABHcpivYnao16FdrALxlkW8MRDLGo9nyGHe_QrH5LI0MNBYQeI4c5rijKZ-w_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwY2xjawIMI3RleHRuA2FlbQIxMQABHcpivYnao16FdrALxlkW8MRDLGo9nyGHe_QrH5LI0MNBYQeI4c5rijKZ-w_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwY2xjawIMI3RleHRuA2FlbQIxMQABHcpivYnao16FdrALxlkW8MRDLGo9nyGHe_QrH5LI0MNBYQeI4c5rijKZ-w_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwY2xjawIMI3RleHRuA2FlbQIxMQABHcpivYnao16FdrALxlkW8MRDLGo9nyGHe_QrH5LI0MNBYQeI4c5rijKZ-w_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-posebno-istaknuo-jedan-podatak-i-porucio-ponosan-sam-sto-sam-dio-ove-nacije---893997.html?fbclid=IwY2xjawIMI3RleHRuA2FlbQIxMQABHcpivYnao16FdrALxlkW8MRDLGo9nyGHe_QrH5LI0MNBYQeI4c5rijKZ-w_aem_DYY3RytoR5Ze2kaTYGA_Xw
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TRENUTAK ZA POVIJEST 

 

VIDEO KUZMANOVIĆ U SUZAMA, POGLEDAJTE 

MAJSTORIJU KOJA JE SLOMILA FRANCUZE: ‘DIVI TI SE 

CIJELA HRVATSKA‘ 
 

Vratar hrvatske rukometne reprezentacije susret je završio s 15 obrana od 43 udarca 

PIŠE: JL.OBJAVLJENO: 30. siječanj 2025. 23:26 

   

OGLAS 

Hrvatska je na krilima nevjerojatne atmosfere u zagrebačkoj Areni svladala rukometaše 

Francuske (31:28) i osigurala put u finale u Oslu. Zvonimir Srna zasluženo je odnio nagradu 

za igrača utakmice sa svojih sedam pogodaka, no to ne umanjuje show koji je Dominik 

Kuzmanović priredio hrvatskim navijačima. 

Vidno emotivan, Kuzmanović je pobjedu proslavio u suzama, u zagrljaju 

kapetana Domagoja Duvnjaka. Zagrljaj dvojice rukometaša dodatno je odugovječio 

povijesnu pobjedu koja je osigurala povratak u finale Svjetskog prvenstva poslije 16 godina. 

 

 
Dominik Kuzmanović i Domagoj Duvnjak slave pobjedu 

 DAMIR KRAJAC Cropix 

 

Vratar hrvatske rukometne reprezentacije susret je završio s 15 obrana od 43 udarca s kojima 

se susreo, što ga je dovelo do postotka obrana od gotovo 35%. Treba naglasiti kako je dobar 

dio stigao kada je bilo najpotrebnije, pred sami kraj, a u sjećanjima mnogih urezat će se 

trenutak iz 54. minute. 

OGLAS 

https://static.jutarnji.hr/images/slike/2025/01/30/36148078.jpg
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Dok je Hrvatska igrala s dva igrača manje, Dagur Sigurdsson odlučio se za igru bez 

golmana. Igor Karačić protiv svih izgleda dolazi do pogotka, a pokušaj Francuza na prazna 

vrata zaustavlja Kuzmanović koji je u zadnji čas stigao do lopte prije nego što je došla do 

gola. 

VEZANE VIJESTI 

 
 

REAKCIJA KAPETANADuvnjak: ‘Srce će mi puknuti, u šoku sam! Hvala Daguru što trpi 

ozlijeđenog igrača, mogu otići mirna srca‘ 

OCJENE IGRAČAOd jedan do pet, ovaj majstor odigrao je za desetku! Dokazao je da je duša 

Hrvatske 

"Bravo, divi ti se cijela Hrvatska!", prokomentirao je euforični komentator s RTL-a Filip 

Brkić. 

Obranu Kuzmanovića možete pogledati OVDJE. 

OGLAS 

- Sanjali smo finale još davno prije. Kad sam čuo zadnji zvižduk, pogodilo me. Kad smo 

bili u busu, imali smo ispraćaj, a Karačić je rekao da mi ovo ne možemo danas izgubiti, od 

tuda je sve krenulo - izjavio je Kuzmanović poslije susreta. 

https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/duvnjak-srce-ce-mi-puknuti-u-soku-sam-hvala-daguru-sto-trpi-ozlijedenog-igraca-mogu-otici-mirna-srca-15548266?cx_linkref=jl_ia_vezane
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/duvnjak-srce-ce-mi-puknuti-u-soku-sam-hvala-daguru-sto-trpi-ozlijedenog-igraca-mogu-otici-mirna-srca-15548266?cx_linkref=jl_ia_vezane
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/duvnjak-srce-ce-mi-puknuti-u-soku-sam-hvala-daguru-sto-trpi-ozlijedenog-igraca-mogu-otici-mirna-srca-15548266?cx_linkref=jl_ia_vezane
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/duvnjak-srce-ce-mi-puknuti-u-soku-sam-hvala-daguru-sto-trpi-ozlijedenog-igraca-mogu-otici-mirna-srca-15548266?cx_linkref=jl_ia_vezane
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-sp2025/od-jedan-do-pet-ovaj-majstor-odigrao-je-za-desetku-dokazao-je-da-je-dusa-hrvatske-15548258?cx_linkref=jl_ia_vezane
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-sp2025/od-jedan-do-pet-ovaj-majstor-odigrao-je-za-desetku-dokazao-je-da-je-dusa-hrvatske-15548258?cx_linkref=jl_ia_vezane
https://net.hr/sport/rukomet/telemach-potez-dana-8-c01b855c-ce73-11ef-beb8-b282ec61614a
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/duvnjak-srce-ce-mi-puknuti-u-soku-sam-hvala-daguru-sto-trpi-ozlijedenog-igraca-mogu-otici-mirna-srca-15548266?cx_linkref=jl_ia_vezane
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Utakmica finala na rasporedu je u nedjelju u 18 sati, a mjesto radnje bit će Oslo. 

 

 
Dominik Kuzmanović u proslavi obrane 

 

https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-

kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-

cijela-hrvatska-

15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIx

MQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORn

Q_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA  

 

  

https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-cijela-hrvatska-15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIxMQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORnQ_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-cijela-hrvatska-15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIxMQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORnQ_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-cijela-hrvatska-15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIxMQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORnQ_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-cijela-hrvatska-15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIxMQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORnQ_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-cijela-hrvatska-15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIxMQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORnQ_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA
https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/rukomet/rukomet-reprezentacije/video-kuzmanovic-u-suzama-pogledajte-majstoriju-koja-je-slomila-francuze-divi-ti-se-cijela-hrvatska-15548267?cx_linkref=jl_home_najnovije&fbclid=IwY2xjawIMIrhleHRuA2FlbQIxMQABHela6rP7ekbXa1UTWdisOhk7iG0V64fEBejtwRqOGS4y0tAnLvuUwyORnQ_aem_mcxnJzo87pRFP18sDss7gA
https://static.jutarnji.hr/images/slike/2025/01/30/36147867.jpg
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Josip Pečarić 

 

Sto će učiniti rukometaši? Znamo sto su učinili 2003. 

 

Josip Radeljak 

1 d.  ·  

MAJKU VAM KOMUNISTIČKU 

SVI SMO VIDJELI I ČULI UZ ČIJE STIHOVE I PJESME SLAVILI SU NAŠI 

GENIJALNI RUKOMETAŠI HEROJSKE POBIJEDE ?? 

I VI SE USUĐUJETE UVALJIVATI I NJIMA I NARODU RAZNE VAŠE 

GLAZBENE NJONJE - SAMO JOŠ VAM FALI MILOJKO KEKIN SA SVOJIM 

CIGANIMA ?? 

RUKOMETAŠI SIGURNO ŽELE, A TIME I NAROD ZAHTJEVA - DA IH 

SAĆEKA PJESMA MARKA PERKOVIĆA THOMSONA !! 

KUKAVICE JADNE KOMUNISTIĆKE !!!!! 

 

GRAD ZAGREB ORGANIZIRA DOČEK RUKOMETAŠA, 

ZNA SE TKO ĆE PJEVATI, ALI SE ZNA DA SE NEĆE 

ČUTI “AKO NE ZNAŠ MILO MOJE UPITAJ HEROJE” 
written by Ante R. 31 siječnja, 2025 

 

Grad Zagreb organizira u ponedjeljak doček rukometaša na Trgu Josipa Bana 

Jelačića, zna se tko će nastupiti i pjevati na dočeku, ali isto se zna da se neće 

pjevati “Ako ne znaš milo moje upitaj heroje” 

Trenutačno je plan da će rukometaši sletjeti u Zagreb u zračnu luku oko 14 sati. Ne 

sumnjamo da će ih već tamo dočekati navijači, ali nakon toga sjedaju u autobus 

ZET-a odakle idu prema Trgu bana Josipa Jelačića, saznaje net.hr. 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZWbd-90bUNTzVIPDPFN0gA1mDGoo--Q7qcUAHrOW_UWIfh6NOBxUQiMlL4y2jm5pua1nlUJUa0QufMFu4PaCSAoEBjJ6WIJv1Wm4dOO0v1r5P47YVoevReT6yMlD_qCePojck4qPEFtvsRuHoyuO5dOXRPE9Th2CNNhh327fQogYhTl7WSqcnefFH0xpgKRLFmbyt-_d9IsNTil8EOT3uFtrD-0bYIMTacpyw0KS6A0Gw&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/josip.radeljak.3133?__cft__%5b0%5d=AZWbd-90bUNTzVIPDPFN0gA1mDGoo--Q7qcUAHrOW_UWIfh6NOBxUQiMlL4y2jm5pua1nlUJUa0QufMFu4PaCSAoEBjJ6WIJv1Wm4dOO0v1r5P47YVoevReT6yMlD_qCePojck4qPEFtvsRuHoyuO5dOXRPE9Th2CNNhh327fQogYhTl7WSqcnefFH0xpgKRLFmbyt-_d9IsNTil8EOT3uFtrD-0bYIMTacpyw0KS6A0Gw&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/josip.radeljak.3133/posts/pfbid02iusBKQWBgwzvtzgX8nUXfEfppa2kr6v3baR6S6mt4S5HR9eRfPWy7GhK2XC5YBh7l?__cft__%5b0%5d=AZWbd-90bUNTzVIPDPFN0gA1mDGoo--Q7qcUAHrOW_UWIfh6NOBxUQiMlL4y2jm5pua1nlUJUa0QufMFu4PaCSAoEBjJ6WIJv1Wm4dOO0v1r5P47YVoevReT6yMlD_qCePojck4qPEFtvsRuHoyuO5dOXRPE9Th2CNNhh327fQogYhTl7WSqcnefFH0xpgKRLFmbyt-_d9IsNTil8EOT3uFtrD-0bYIMTacpyw0KS6A0Gw&__tn__=%2CO%2CP-y-R
https://hrvatski-glasnik.com/author/urednik/
https://net.hr/danas/vijesti/planira-se-docek-rukometasa-imamo-sve-detalje-98147834-dfa3-11ef-bad6-829ff0affdfc
https://hrvatski-glasnik.com/wp-content/uploads/2025/01/kuzma.jpg
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TIHOMIR DUJMOVIĆ 
 

MARKO PERKOVIĆ THOMPSON NA DOČEKU RUKOMETAŠA U 

PONEDJELJAK? MOŽEMO LI TO ISHODITI? MORAMO! 

ALI BEZ VELIKOG REDATELJA KOJI JE IZREŽIRAO FEŠTU BEZ STRUJE U 

KLJUČNOM TRENUTKU! DA VIDIM TKO BI DANAS ISKLJUČIO STRUJU? I 

MOLIM BEZ VODITELJA KOJI MARKA PREZIRU! 

MOŽEMO LI TO DOBITI, ILI SU JOŠ UVIJEK JAČI? HOĆE LI I TO BITI 

OGLAŠENO KAO “ USTAŠKI DRZAVNI UDAR “ KAKO JE TO TVITAO SA 

SVOJIM DRUŠTVOM JEDAN SLAVNI P.R. STRUČNJAK NA DOČEKU 

VATRENIH? 

 

 

 

  

https://www.facebook.com/tihomir.dujmovic.9?__cft__%5b0%5d=AZW9aiDONEg6mBAo0tAc3W1ZjfX86WtUf_M9N7HxvtX98dkfSLsGgvbPIi1qMx1mg_1JkhWge6mM2S7OvhwlG3nrhlaWc2rvpYWkksNtzl1JdfQDAUBDtBCfWmlg3-YhTka7RnPyMKO09_nSHgOfXoB2dr3rtOtALR121okdWXBz89dAaicRe16kk6_X_clCNBJl_3bDqfxCE7gTVxqfZSOid2RchAXHI9SXMwoL2YtVjg&__tn__=-UC%2CP-y-R


60                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

FRA ANTONIO MUSA 
 

Gledam Domagoja Duvnjaka i Igora Karačića kako prevode nove generacije 

imena, lica, ratnika u izvođenju pjesme koja ne samo da se bori protiv zaborava, 

nego potiče ljubav. Kad je prije 6 mjeseci MP Thompson objavio pjesmu “Ako ne 

znaš što je bilo“ mnogi su dežurni komentatori govorili i pisali da je prošlo vrijeme 

ovakvih pjesama. Danas, dok cijela Hrvatska - predvođena našim nevjerojatnim 

rukometašima – pjeva ovu pjesmu, svjedoči nam to da nikada neće proći vrijeme 

ljubavi za Domovinu. Ta ljubav je tako lijepo bljesnula ovoga siječnja, nakon 

godina čekanja, u igri, srcu, žaru i predanju onih koji su redovito među nama 

najbolji – hrvatskih sportaša. 

Gledam Zvonimira Srnu kako daje izjavu i prepun poštovanja pred pohvalama 

zlatnih rukometaša iz Portugala i Atene stidljivo ističe važnost tima. Taj isti igrač 

nije za sebe htio zadržati titulu najboljeg igrača utakmice, nego ju je podijelio sa 

svojim suigračem i cijelim timom koji ih je okružio u zajedničkoj navali čiste, 

tople i iskrene emocije. 

Gledam Igora Vorija i Mirzu Džombu kako se iskreno raduju nekim novim 

klincima koji će možda i njih skinuti sa trona najuspješnijih hrvatskih rukometaša 

i prepoznajem u njima ljubav za dres koji su nosili. 

Gledam Dominika Kuzmanovića koji tako ponizno govori o svojim nevjerojatnim 

zaslugama, ne samo u ovoj utakmici, nego na cijelom turniru. I gledam publiku 

koja na njegove poteze pada u delirij radujući se uspjesima svojega nacionalnoga 

tima. U toj publici je toliko obitelji, toliko mladih, toliko djece koji možda i ne 

razumiju do kraja što znači pobijediti Francusku u polufinalu Svjetskoga 

prvenstva i kolika je to terapija generacijama naših ljudi kojima su sportaši često 

bili jedan od rijetkih izvora radosti u godinama neizvjesnosti i straha. 

Gledam u Dagura kako pjeva riječi hrvatske himne i kako poslije utakmice 

zahvaljuje “herojima“ jer je svjestan da je sport više od igre, a da su nacionalni 

timovi izraz vjere, nade i ljubavi jednog naroda koji se – usred tolikih nesnalaženja 

– na ovom polju dokazuje kao uspješan, borben i spreman. 

Gledam u sebe kako i nakon 22 godine otkako sam pratio prvo prvenstvo jednako 

strepim, jednako se ljutim, jednako sa sobom samim pregovaram tijekom 

utakmice, jednako se naježim na riječi pjesama i jednako pustim suzu kad čista i 

topla emocija ljubavi nadvlada. 

Gledam u hrvatsku zastavu za koju igraju naši sportaši i sjećam se kako su mi 

stariji znali svjedočiti da su u sportu navijali za Nizozemsku jer svoje zemlje nisu 

imali na turnirima, a upravo je nizozemska zastava ponajviše podsjećala na milu 

trobojnicu. Gledam je kako se viori visoko iznad lica hrvatskih rukometaša, kako 

za nju ponosno danas skija Zrinka Ljutić, gledam je na obrazima prekrasne 

hrvatske mladosti u zagrebačkoj Areni, gledam je na tribinama, na srcima tolikih 

navijača i gledam kako još jednom svi zajedno ćutimo da je ona veća od nas samih. 

Gledam i čudim se kako su dragocjene za moj narod ove sportske lekcije koje tako 

često živimo. Ako ne znaš što je bilo, nek ti kaže hrvatska sportska povijest 

ispisana krvlju i znojem tolikih heroja koji su na svoj način izrazili i zaživjeli 
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ljubav za milu trobojnicu praveći na taj način trajni zavjet Domovini: Ili će se viti, 

il' nas neće biti! 

 

Fra Antonio Musa 
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OVO JE SVE ODUŠEVILO  

 

P A D A J U  K O M P L I M E N T I  

 

DANAC SE NAKLONIO HRVATSKOJ VEĆ NAKON 30 

MINUTA: "HRVATI SU NACIJA KOJU JE TEŠKO NE 

VOLJETI" 
Rasmus Boysen je bio očaran nakon prvog poluvremena Hrvatske protiv Francuske. 

 

3 0 . 0 1 . 2 0 2 5   

 

 
Mateo Maraš (Foto: Damir Krajac/Cropix) 

 

Rukometaši Hrvatske odlično su otvorili utakmicu protiv Francuske za 

finale Svjetskog prvenstva u rukometu 2025. 

Nošeni bukom i navijanjem krcate Arene Zagreb izabranici Dagura Sigurdssona su 

uspjeli održati veliku prednost sve do poluvremena (18:11), a to je odjeknulo sve do 

daleke Danske. 

Poznati rukometni stručnjak Rasmus Boysen je nabrojao sve ono što obilježava 

hrvatski rukomet, pa iznio zaključak koji će baš svakom Hrvatu izvući osmijeh na 

lice - rukomet se vraća, Hrvatska se vraća: 

"Tradicija, emocije, obrana, navijači, Červar, Balić, Duvnjak, budućnost. 

Rukometna nacija koju je teško ne voljeti! Bez obzira na to kako završilo, Hrvatska 

se vratila." 

 

 

  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/hrvatska-francuska-evo-kad-pocinje-prijenos---893700.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/rukomet-2025-hrvatska-domacin-raspored-i-rezultati-sp-a---870728.html
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IZVANZEMALJCI /  

 

IHF SE BIRANIM RIJEČIMA NAKLONIO HRVATSKOJ: 

ISTIČU NEVIĐENE EMOCIJE I HEROJE S DRUGOG 

PLANETA 

 
https://d19p4plxg0u3gz.cloudfront.net/032c88de-dfca-11ef-ab8d-

829ff0affdfc/v/ba03ebd6-9d09-11eb-8a41-cedfb09875dd/1024x576-ba055070-

9d09-11eb-a6aa-cedfb09875dd.webp?v=m6kplmig  

 

'Kad je sve na kocki, potreban vam je vratar za velike utakmice s nepokolebljivim 

mentalitetom' 

31.1.2025. 

Hrvatska je u finalu Svjetskog prvenstva. U magičnoj atmosferi zagrebačke Arene 

pala je i Francuska, a pred našim je rukometašima još samo nedjeljno finale koje će 

se odigrati u Oslu, kako je ranije određeno budući da su Norveška i Danska uz 

Hrvatsku zajednički domaćini tunrira. 

 

ŽIVIMO CRO-A-SAN /  

Duvnjak: 'Srce će mi puknuti, u šoku sam! Što smo mi danas odigrali!' 

 

Herojskim izvedbama Hrvatske naklonila se i Međunarodna rukometna 

organizacija (IHF) koja ističe emocije kakve se rijetko ili skoro nikad ne viđaju u 

rukometu te čudo koje su izveli momci koji nisu bili među favoritima i koji su 

nadljudskim naporima nadvladali sve probleme s ozljedama. 

"Hrvatska s drugog planeta - 60 minuta moći i snage nije dalo niti šansu Francuzima", 

piše u jednoj od objava. 

 

https://net.hr/sport/rukomet/ihf-se-biranim-rijecima-naklonio-hrvatskoj-isticu-

nevidene-emocije-i-heroje-s-drugog-planeta-9fc31a74-dfc9-11ef-9b16-

ee0b203e749c?fbclid=IwY2xjawIMGl9leHRuA2FlbQIxMQABHehmjUNZ87gbyK

9XdKbf6aT2Jr0UGFgVO09XjO596uJ6sO_7A7S8wE_UdA_aem_Oj4d6WmIGTW

4YANW6guvJg  

 

 

  

https://d19p4plxg0u3gz.cloudfront.net/032c88de-dfca-11ef-ab8d-829ff0affdfc/v/ba03ebd6-9d09-11eb-8a41-cedfb09875dd/1024x576-ba055070-9d09-11eb-a6aa-cedfb09875dd.webp?v=m6kplmig
https://d19p4plxg0u3gz.cloudfront.net/032c88de-dfca-11ef-ab8d-829ff0affdfc/v/ba03ebd6-9d09-11eb-8a41-cedfb09875dd/1024x576-ba055070-9d09-11eb-a6aa-cedfb09875dd.webp?v=m6kplmig
https://d19p4plxg0u3gz.cloudfront.net/032c88de-dfca-11ef-ab8d-829ff0affdfc/v/ba03ebd6-9d09-11eb-8a41-cedfb09875dd/1024x576-ba055070-9d09-11eb-a6aa-cedfb09875dd.webp?v=m6kplmig
https://net.hr/tema/hrvatska-rukometna-reprezentacija
https://net.hr/tema/rukomet-svjetsko-prvenstvo-2025
https://net.hr/sport/rukomet/pratite-prve-izjave-nakon-velicanstvene-pobjede-protiv-francuske-f878cac4-df51-11ef-af79-ee0b203e749c
https://net.hr/sport/rukomet/pratite-prve-izjave-nakon-velicanstvene-pobjede-protiv-francuske-f878cac4-df51-11ef-af79-ee0b203e749c
https://net.hr/sport/rukomet/pratite-prve-izjave-nakon-velicanstvene-pobjede-protiv-francuske-f878cac4-df51-11ef-af79-ee0b203e749c
https://net.hr/sport/rukomet/pratite-prve-izjave-nakon-velicanstvene-pobjede-protiv-francuske-f878cac4-df51-11ef-af79-ee0b203e749c
https://www.ihf.info/media-center/news/emotion-emotion-and-emotion-croatias-miracle-zagreb
https://net.hr/sport/rukomet/ihf-se-biranim-rijecima-naklonio-hrvatskoj-isticu-nevidene-emocije-i-heroje-s-drugog-planeta-9fc31a74-dfc9-11ef-9b16-ee0b203e749c?fbclid=IwY2xjawIMGl9leHRuA2FlbQIxMQABHehmjUNZ87gbyK9XdKbf6aT2Jr0UGFgVO09XjO596uJ6sO_7A7S8wE_UdA_aem_Oj4d6WmIGTW4YANW6guvJg
https://net.hr/sport/rukomet/ihf-se-biranim-rijecima-naklonio-hrvatskoj-isticu-nevidene-emocije-i-heroje-s-drugog-planeta-9fc31a74-dfc9-11ef-9b16-ee0b203e749c?fbclid=IwY2xjawIMGl9leHRuA2FlbQIxMQABHehmjUNZ87gbyK9XdKbf6aT2Jr0UGFgVO09XjO596uJ6sO_7A7S8wE_UdA_aem_Oj4d6WmIGTW4YANW6guvJg
https://net.hr/sport/rukomet/ihf-se-biranim-rijecima-naklonio-hrvatskoj-isticu-nevidene-emocije-i-heroje-s-drugog-planeta-9fc31a74-dfc9-11ef-9b16-ee0b203e749c?fbclid=IwY2xjawIMGl9leHRuA2FlbQIxMQABHehmjUNZ87gbyK9XdKbf6aT2Jr0UGFgVO09XjO596uJ6sO_7A7S8wE_UdA_aem_Oj4d6WmIGTW4YANW6guvJg
https://net.hr/sport/rukomet/ihf-se-biranim-rijecima-naklonio-hrvatskoj-isticu-nevidene-emocije-i-heroje-s-drugog-planeta-9fc31a74-dfc9-11ef-9b16-ee0b203e749c?fbclid=IwY2xjawIMGl9leHRuA2FlbQIxMQABHehmjUNZ87gbyK9XdKbf6aT2Jr0UGFgVO09XjO596uJ6sO_7A7S8wE_UdA_aem_Oj4d6WmIGTW4YANW6guvJg
https://net.hr/sport/rukomet/ihf-se-biranim-rijecima-naklonio-hrvatskoj-isticu-nevidene-emocije-i-heroje-s-drugog-planeta-9fc31a74-dfc9-11ef-9b16-ee0b203e749c?fbclid=IwY2xjawIMGl9leHRuA2FlbQIxMQABHehmjUNZ87gbyK9XdKbf6aT2Jr0UGFgVO09XjO596uJ6sO_7A7S8wE_UdA_aem_Oj4d6WmIGTW4YANW6guvJg
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ZANIMLJIVO 
 

https://www.vecernji.hr/.../na-doceku-rukometasa-nastupit... 

 

Prije deset godina Thompson je pozvan u Knin. 

Prekinuo je velebnu tradiciju Čavoglava i došao. 

I onda ga pozvaše na sud. 

I u Vukovaru su došli i slikali se pod HOS-ovim zastavama. I odmah hapsili mladost 

zbog ZDS, a potom i zbog drugih hrvatskih pjesama. 

I tako sve do današnjih dana. 

Sada kao da su shvatili zašto sam knjigu o Thompsonovom povratku i pjesmi koju 

danas pjevaju svi Hrvati (ne računam i one koji samo kažu da su Hrvati) nazvao: 

J. Pečarić, Thompson – najznačajniji živući Hrvat, Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf  

Bit će zanimljivo vidjeti kako će reagirati Thompson. S Vatrenima je bio na trgu i 

isključili su mu mikrofon. Itd. Ali tko zna što će napraviti sada ako dođe. Ipak to nije 

u njihovoj vlasti. Gazde imaju svoga opunomoćenika za upravljanje Hrvatskom. U 

RH ga od milja zovu PUPI. 

Bit će zanimljivo. 

Pozz 

Joško 

https://www.vecernji.hr/.../na-doceku-rukometasa-nastupit... 

 

 
 

VECERNJI.HR 

'Vlada silno želi da Thompson bude na dočeku rukometaša. Učinit ćemo sve da 

to ostvarimo' 

Ministar turizma i spo 

 

DODATAK 

https://www.vecernji.hr/.../na-doceku-rukometasa-nastupit...
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FDragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2mYMuE3BZ7wwyQUqhvTakzhXXN6X-aezX0Hn0Brsvd2e2RkgzGuK4JPqA_aem_C6LuMBm04E__wmMcQq0kqQ&h=AT2l5JWtCOalCDB-yy9ocfjO-ZI2AUmDXyxRziw9ynTnXjNTtAbltelKjFiOw5Z1KgXaK4D9wUK9oYBEpt0-9zHvysWPgxxKl5Zm5IvTYRysRinjZgQkzuNOv0l0xwiPSDsy&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2IYXC-pN76vsznOCiRhXYEBSuCCSODU-7swnoBS_CDAmKK2R7KHaHoaDFEs5_DSO5_7gkGFWDbog32pdtWd2CvvSIOzdaQE1QsckrznPzgDY-FXi0A1Y6CbysfDuhxFJVDCZ6Jku5VchGwZFRV0-ZR4_bhpKxJQ6lbpXB6gmXpLkCIyE-xZYm-3HHojYalMJgxGWZA7sN1wGKC-42EyRjq9bo0Tj4
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0VwyzSLoFO-6Q7Hmh_g7FnOYe2rGqUSUuoZhj2E_Wt-LlkOODlDIpcxx4_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0k80-Af5KM_ooUcglF-zYRn8KUG6Zj4TnikVbZaMOX_PL5taMR1wxyg-4_aem_T-8mgKTFbZmEicI_JLUI4g
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0DnRP70jsdmOh9yctOeiN5mlckjQy3Vr4BMt-2VnounOoXMT6iIH82z-Q_aem_xyE5flIsDJYtri3etP5u2Q
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0DnRP70jsdmOh9yctOeiN5mlckjQy3Vr4BMt-2VnounOoXMT6iIH82z-Q_aem_xyE5flIsDJYtri3etP5u2Q
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3XwNE1E2IqQLa6hDLYo1bljK0XweV_VZgCmEmdUaxbJDkg2Z4hw0-6mKo_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3XwNE1E2IqQLa6hDLYo1bljK0XweV_VZgCmEmdUaxbJDkg2Z4hw0-6mKo_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3XwNE1E2IqQLa6hDLYo1bljK0XweV_VZgCmEmdUaxbJDkg2Z4hw0-6mKo_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3XwNE1E2IqQLa6hDLYo1bljK0XweV_VZgCmEmdUaxbJDkg2Z4hw0-6mKo_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3XwNE1E2IqQLa6hDLYo1bljK0XweV_VZgCmEmdUaxbJDkg2Z4hw0-6mKo_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3XwNE1E2IqQLa6hDLYo1bljK0XweV_VZgCmEmdUaxbJDkg2Z4hw0-6mKo_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0DnRP70jsdmOh9yctOeiN5mlckjQy3Vr4BMt-2VnounOoXMT6iIH82z-Q_aem_xyE5flIsDJYtri3etP5u2Q
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OGLASIO SE MINISTAR 

 

'VLADA SILNO ŽELI DA THOMPSON BUDE NA DOČEKU RUKOMETAŠA. 

UČINIT ĆEMO SVE DA TO OSTVARIMO' 

 

Ministar turizma i sporta Tonči Glavina osvrnuo se na doček naših rukometaša 

zakazanog za ponedjeljak, 3. veljače 

U ponedjeljak će se održati svečani doček za Dagura Sigurdssona i hrvatske 

rukometne reprezentativce. Program će započeti u 14 sati na Trgu bana Jelačića, dok 

se dolazak rukometaša s medaljama očekuje oko 16 sati. Navijače će zabavljati 

Prljavo kazalište, Daleka obala i Zaprešić Boysi. Ministar turizma i sporta Tonči 

Glavina najavio je mogućnost dolaska Marka Perkovića Thompsona. 

"Pozivam sve naše građane da nam se pridruže u velikom slavlju koje organiziramo u 

Zagrebu u ponedjeljak u 16 sati. Topla preporuka svima da dođu i da zajedno 

proslavimo ovaj uspjeh na dostojanstven način", izjavio je Glavina. "Prema najavama, 

nastupit će Prljavo kazalište, Daleka obala i Zaprešić Boysi. Igrači Hrvatskog 

rukometnog saveza, kao i Vlada Republike Hrvatske, izražavaju snažnu želju da se 

svečanosti pridruži i Marko Perković Thompson. Učinit ćemo sve da to ostvarimo", 

dodao je ministar. 

 

Podsjetimo, Thompson je putem društvenih mreža reagirao nakon pobjede Hrvatske 

nad Francuskom i plasmana u finale Svjetskog rukometnog prvenstva. Na svom 

Facebook profilu podijelio je fotografiju terena u Areni s konačnim rezultatom 31:28, 

uz citat iz svoje pjesme "Ako ne znaš šta je bilo" – "Ako ne znaš, milo moje, upitaj 

heroje". Neposredno prije polufinalne utakmice protiv Francuske, društvenim 

mrežama proširio se poziv Thompsonu da zapjeva u Areni Zagreb. Profil "Volim 

Hrvatsku" na Instagramu objavio je poziv pjevaču da se pridruži slavlju. 

Thompson je uoči utakmice poslao poruku podrške hrvatskim rukometašima: "Danas 

ste vi ti vitezovi, vitezovi sportskih terena. Ujedinili ste nas, danas kuca jedno srce, 

danas kuca hrvatsko srce i siguran sam da osjećate snagu tog zajedništva. Naprijed, 

Hrvatska!" 

 

https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-

oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-

1834788?fbclid=IwY2xjawIMGaNleHRuA2FlbQIxMQABHdfA0TUTYipAtrqEMti

jVuWMrRfB5X9VmAKYSZ1RrFskOSDZniHDT7qYqg_aem_XYAzJ3pUcmk5S1

4k0xr4nQ  

  

https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwY2xjawIMGaNleHRuA2FlbQIxMQABHdfA0TUTYipAtrqEMtijVuWMrRfB5X9VmAKYSZ1RrFskOSDZniHDT7qYqg_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwY2xjawIMGaNleHRuA2FlbQIxMQABHdfA0TUTYipAtrqEMtijVuWMrRfB5X9VmAKYSZ1RrFskOSDZniHDT7qYqg_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwY2xjawIMGaNleHRuA2FlbQIxMQABHdfA0TUTYipAtrqEMtijVuWMrRfB5X9VmAKYSZ1RrFskOSDZniHDT7qYqg_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwY2xjawIMGaNleHRuA2FlbQIxMQABHdfA0TUTYipAtrqEMtijVuWMrRfB5X9VmAKYSZ1RrFskOSDZniHDT7qYqg_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
https://www.vecernji.hr/showbiz/na-doceku-rukometasa-nastupit-ce-thompson-oglasio-se-ministar-turizma-i-sporta-te-otkrio-vise-detalja-1834788?fbclid=IwY2xjawIMGaNleHRuA2FlbQIxMQABHdfA0TUTYipAtrqEMtijVuWMrRfB5X9VmAKYSZ1RrFskOSDZniHDT7qYqg_aem_XYAzJ3pUcmk5S14k0xr4nQ
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Josip Pečarić 

 

OVAKO SE RADI: NIKAKVI POZIVI POLITIČARA NISU 

BITNI. MARKO SE ODAZVAO NA POZIV 

RUKOMETNOG SAVEZA. BRAVO! 

 

Marko Perković Thompson  

 

Jutros smo dobili poziv iz Hrvatskog rukometnog saveza Hrvatski rukometni savez 

uz zamolbu i želju naših reprezentativaca da Marko Perković Thompson nastupi na 

njihovom dočeku u Zagrebu. Naravno, Marko se s radošću odazvao. 

Vidimo se se u ponedjeljak u Zagrebu. 

 

 
 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson?__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=%3C%3C%2CP-y-R
https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson?__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=%3C%3C%2CP-y-R
https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson?__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/hrs.chf?__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1198938252087613&set=a.162369322411183&__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=EH-y-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1198938252087613&set=a.162369322411183&__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=EH-y-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1198938252087613&set=a.162369322411183&__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=EH-y-y-R
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Hrvatski rukometni savez 

Obavijest navijačima o dočeku naših rukometaša u Zagrebu, u organizaciji Vlade RH, 

Grada Zagreba & Hrvatskog rukometnog saveza  

Doček hrvatske reprezentacije u domovini bit će u ponedjeljak, 3. veljače s početkom 

u 14 sati pa na dalje, na Trgu bana Jelačića  

Izvođači su: Sudar Brass Ansambl, DJ Ivan Škrinjarić, Daleka obala Jakše i Hrepe, 

Zaprešić boys, Marko Perković Thompson i Hrvatske Ruže te Prljavo kazalište. 

Voditelji su Hrvoje Ružić & Ivan Fedor  

Vidimo se!  

 

 

 

  

https://www.facebook.com/hrs.chf?__cft__%5b0%5d=AZXU_EUp28UJpjF03PhWC5DcnR0cV3XdeEafv4zqfKaq86eAUvKfBO51HuAlfAp9KMkYiJFh9q2MipflHtjeSt_j7A4rse3z8L5yZ94RGkcC2vw6QYzBQ0FR15cnRmAQMUITNL69G9UCohX2jiZM--uWnauJxfKGv7c_D5nwTmrkrlSCC6GZrzTgU7ZtT0EtllmP05ypQqfzRhJ00JjlxZqLhR6JUiFzVlRSLfLioE6-FA&__tn__=-UC%2CP-y-y-R
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Branka Ivić Matijašić 
 

"OVO JE BILO ČUDO, A ZA ČUDO JE POTREBAN BOG 

KOJI JE BIO UZ NAS" 
- rekao je Dagur Sigurdsson, izbornik hrvatske rukometne reprezentacije.  

I to jeste tako. Ne možemo bez Njega ništa. Koliko god se trudili, koliko god nešto 

željeli i godinama na tome radili, bez Njegovog blagoslova na kraju - ništa. 

Ne čini ČOVJEKA diploma, novac, popularnost, vanjska ljepota... 

Biti ČOVJEK znači priznati da si malen, da si potreban, da si slab. 

Bog od nas hoće da ga tražimo, da ga trebamo, ...Ali ne novac, uspjeh i pobjedu, već 

Njegovu ruku, Njegovu pomoć... 

...Tražite i dobit ćete... 

Ovi vrhunski izbornici, dragi i jednostavni ljudi, to znaju. Svjesni su da ne mogu sve 

sami. 

Pomole se Bogu prije utakmice i zahvale se Bogu nakon utakmice, bez obzira dobili 

ili gubili.  

Zato i imamo takve sportaše, koji osim što su i talentirani i ulažu mnogo truda i rada 

u sport kojim se bave, vole svoju Domovinu i vjeruju da im blagoslov na kraju ipak 

daje ON . 

Bog i Domovina - Nema bolje kombinacije  

 

 

https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/branka.ivicmatijasic?__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342671960076129&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342671960076129&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342671960076129&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
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https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342672003409458&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342672003409458&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342672056742786&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342672056742786&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342672003409458&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1342672056742786&set=pcb.1342672096742782&__cft__%5b0%5d=AZXo13SdIBAznFPV9f01vbqGkgJoSZVOPxU3YVUJx_jzqjPE-qO_b33zDQuhnvCyLnjhDqTqdI8dDxI4QLLgct70SVe6YC4t3Y2d04s8Ov70BtX4ODKLmZSh5F2JZ-WO9KtPZbyzh7cffGr8jdJmBAauhZJJxxBOT2nTXKPRLjk4k7s_9q8ZG7GD8FKNqB9o8lA63Jyvb8YxRID9ok1EgYGNukMm66lRzB33DGl9VjpxrA&__tn__=*bH-y-R
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AKO NE ZNATE ŠTO JE BILO MILORADE; OVO JE 

DRŽAVA HRVATSKA! PONAŠAJTE SE KAO HRVAT! 

 
Subject: Ako ne znate što je bilo Milorade; ovo je država Hrvatska! Ponašajte se kao 

Hrvat! 

Date: Sat, 1 Feb 2025 09:31:22 +0100 

From: lili bencik <bencikl195@gmail.com> 

To: Stephen Asic <asicnet@iinet.net.au>, Mile Boban <mileboban748@gmail.com> 

Poštovani 

Kaže opetovano naš Milorad; 

"Ne možemo se naviknuti na suživot s ustaškim nasljeđem“  

Ne možemo se nikako naviknuti na suživot kakav nam vi namećete, jer to nije suživot, 

to je vaša diktatura, vaše jednoumlje! 

Suživot sa vama Milorade za sada, moguć je samo po članku 8 Ustavnog zakona o 

pravima nacionalnih manjina (NN 155/2002) Članak 8. 

Odredbe ovoga Ustavnog zakona i odredbe posebnih zakona kojima se uređuju prava 

i slobode pripadnika nacionalnih manjina moraju se tumačiti i primjenjivati sa svrhom 

poštivanja pripadnika nacionalnih manjina i hrvatskog naroda, razvijanja 

razumijevanja, solidarnosti, snošljivosti i dijaloga među njima 

 

Lp Lili Benčik 

 

AKO NE ZNATE ŠTO JE BILO MILORADE; OVO JE 

DRŽAVA HRVATSKA! PONAŠAJTE SE KAO HRVAT! 
 

U Americi su svi Amerikanci, bez obzira na nacionalnost i političku orijentaciju! 

A u Hrvatskoj Milorad Pupovac nikako ne pristaje biti Hrvat, već suprotno, nikada 

nije ni prihvatio da živi u Hrvatskoj! 

Njegov glavni grad je Beograd! 

I nažalost nije usamljen.  Ima takvih još u SDP-u, Možemo, IDS-u i među onima  koji 

još uvijek veličaju Tita i mašu jugoslavenskom zastavom! 

33 godine Milorad Pupovac mantra i ruje protiv države Hrvatske. 

33 godine neprekidno i uporno pokušava od nas Hrvata napraviti Jugoslavene. 

33 godine izigrava moralnog tutora Hrvatima. Uzima si pravo govoriti im što smiju, 

a što ne smiju! 

33 godine Hrvati trpe njegov teror! 

A  tko bi toliko dugo trpio osim Hrvata? 

Neka netko takvo što pokuša u njegovoj matičnoj zemlji Srbiji i njegovom glavnom 

gradu Beogradu? 

Ali mi Hrvati smo pristojni i strpljivi,  što znači  kulturan narod, pa ga još i hranimo i 

oblačimo. 

I ne samo to, nego smo mu dali unaprijed osigurana mjesta u Saboru, dajemo mu silne 

novce za njegove medije,  da nas još više i dulje ponižava  i terorizira, gradimo mu 
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„kulturne centre“  i nikada mu nije dosta! Kao po onoj narodnoj poslovici „ kada daš 

mali prst,  odmah ti zgrabi cijelu ruku i ne pušta“ 

Kaže opetovano naš Milorad; 

“ Ne možemo se naviknuti na suživot s ustaškim nasljeđem“ 

Polako Milorade neću polemizirati da to nije ustaško naslijeđe, da  sa tim pokličem 

Hrvati brane svoj dom, da nikada ne napadaju tuđe domove, da su sa tim pokličem 

hrvatski branitelji oslobodili Hrvatsku od krvave zločinačke velikosrpske agresije 

1991. koja je krenula iz vašeg glavnog grada Beograda,  jer je sa vama to uzaludno!   

Ali  ću vam reći na što se mi Hrvati,  iako stoički trpimo i dali vam sva ljudska i 

politička prava, nikako i nikada nećemo naviknuti; na vas Milorade,  vašu retoriku i 

sve što vi predstavljate; 

Ne možemo se nikako naviknuti na suživot kakav nam vi namećete, jer to nije suživot, 

to je vaša diktatura, vaše jednoumlje! 

Ne možemo se naviknuti da nam manjine kroje život i politiku, a pogotovo kada su 

po Ustavu RH dobili sva manjinska i ljudska prava, čak u nekim segmentima po 

Ustavnom zakonu o pravima nacionalnih manjina i veća od nas  Hrvata kao matičnog 

naroda,  i to je nazvano “ pozitivna diskriminacija“ 

Nikako  nije moguće naviknuti se da nam svakodnevno moralne lekcije dijele 

predstavnici naroda i ideologija koje su ubijale Hrvate, razarale im domove, Crkve, 

sela i gradove sa ciljem da nestanu kao narod sa lica zemlje. 

Ne možemo se naviknuti da nas teroriziraju oni koji su nas prije toga ubijali i da 

nastavljaju teror i dalje  bez imalo empatije,  ljudske grižnje savjesti, priznanja i 

isprike. 

Ne  možemo se naviknuti da na teritoriju Hrvatske vlada Crkva koja je idejni začetnik 

i duhovnik agresora. Ne prihvaćamo da Srpska pravoslavna, svetosavska crkva 

stanuje u Hrvatskoj. To nije ni po njihovom kanonskom pravu, po kojem granica 

Crkve teče po granici države. Srpska pravoslavna crkva po tome je okupator Hrvatske! 

Ne možemo se naviknuti da državu Hrvatsku koja je po Ustavu RH stvorena u 

Domovinskom ratu 1991-1995, vraćate na postavke 2. svjetskog rata. 

Ne možemo se naviknuti da nas vaša generacija koja je izvela i provodila agresiju na 

Hrvatsku 1991. vraća na postavke 1941. u kojima ova  generacija Hrvata nije 

sudjelovala. 

Nećemo i ne možemo se naviknuti  da nas teroriziraju  manjine koje čine Srbi 3.2% i 

Talijani 0.46% stanovništva Hrvatske. To nisu demokratski standardi. Demokratski 

odlučuje većina uz građanska prava manjina, koja ste dobili i više nego vam pripada. 

To je uostalom i sam pripadnik talijanske manjine Furio Radin priznao;“ „IDS je, 

recimo, promijenio Statut tako da mi Talijani u Istri imamo više prava nego što nam 

je Zakon davao“ Furio Radin u Glasu Istre,  i u Istri je na osnovi Statuta IŽ provedena 

talijanizacija- dvojezičnost 

https://www.glasistre.hr/istra/ggg-595893 

Suživot sa vama Milorade za sada, moguć je samo po članku 8 Ustavnog zakona o 

pravima nacionalnih manjina (NN 155/2002) Članak 8. 

Odredbe ovoga Ustavnog zakona i odredbe posebnih zakona kojima se uređuju prava 

i slobode pripadnika nacionalnih manjina moraju se tumačiti i primjenjivati sa svrhom 

poštivanja pripadnika nacionalnih manjina i hrvatskog naroda, razvijanja 

razumijevanja, solidarnosti, snošljivosti i dijaloga među njima. 

Lili Benčik/hrvatskepravice 

https://www.glasistre.hr/istra/ggg-595893
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https://hrvatskepraviceblog.com/2025/02/01/ako-ne-znate-sto-je-bilo-milorade-ovo-

je-drzava-hrvatska-ponasajte-se-kao-

hrvat/?fbclid=IwY2xjawIMEcdleHRuA2FlbQIxMQABHYa6m4Bmy1FStUy8dZqh

2ijKIRKUqK1QNtzEff3KbjDp4lnn-zsSB-

Jhlw_aem_b_dqLQwPjeRlAZQysFjVMA  

  

https://hrvatskepraviceblog.com/2025/02/01/ako-ne-znate-sto-je-bilo-milorade-ovo-je-drzava-hrvatska-ponasajte-se-kao-hrvat/?fbclid=IwY2xjawIMEcdleHRuA2FlbQIxMQABHYa6m4Bmy1FStUy8dZqh2ijKIRKUqK1QNtzEff3KbjDp4lnn-zsSB-Jhlw_aem_b_dqLQwPjeRlAZQysFjVMA
https://hrvatskepraviceblog.com/2025/02/01/ako-ne-znate-sto-je-bilo-milorade-ovo-je-drzava-hrvatska-ponasajte-se-kao-hrvat/?fbclid=IwY2xjawIMEcdleHRuA2FlbQIxMQABHYa6m4Bmy1FStUy8dZqh2ijKIRKUqK1QNtzEff3KbjDp4lnn-zsSB-Jhlw_aem_b_dqLQwPjeRlAZQysFjVMA
https://hrvatskepraviceblog.com/2025/02/01/ako-ne-znate-sto-je-bilo-milorade-ovo-je-drzava-hrvatska-ponasajte-se-kao-hrvat/?fbclid=IwY2xjawIMEcdleHRuA2FlbQIxMQABHYa6m4Bmy1FStUy8dZqh2ijKIRKUqK1QNtzEff3KbjDp4lnn-zsSB-Jhlw_aem_b_dqLQwPjeRlAZQysFjVMA
https://hrvatskepraviceblog.com/2025/02/01/ako-ne-znate-sto-je-bilo-milorade-ovo-je-drzava-hrvatska-ponasajte-se-kao-hrvat/?fbclid=IwY2xjawIMEcdleHRuA2FlbQIxMQABHYa6m4Bmy1FStUy8dZqh2ijKIRKUqK1QNtzEff3KbjDp4lnn-zsSB-Jhlw_aem_b_dqLQwPjeRlAZQysFjVMA
https://hrvatskepraviceblog.com/2025/02/01/ako-ne-znate-sto-je-bilo-milorade-ovo-je-drzava-hrvatska-ponasajte-se-kao-hrvat/?fbclid=IwY2xjawIMEcdleHRuA2FlbQIxMQABHYa6m4Bmy1FStUy8dZqh2ijKIRKUqK1QNtzEff3KbjDp4lnn-zsSB-Jhlw_aem_b_dqLQwPjeRlAZQysFjVMA
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DODATCI 

 

MLADEN PAVKOVIĆ: SRAMI SE, PUSIĆU, AKO SRAMA 

IMAŠ! 
 

1 veljače, 2025maxportal 

 

Predsjednik  Antifašističke lige RH Zoran Pusić uputio je otvoreno pismo 

predsjedniku Vlade RH Andreju Plenkoviću da ne zove jednog od najpopularnijih 

hrvatskih pjevača i dragovoljaca hrvatskog obrambenog Domovinskog rata Marka 

Perkovića Thompsona da  pjeva u ponedjeljak na dočeku hrvatske rukometne 

reprezentacije u Zagrebu! 

 

Taj i takav, uz ostalo zamjera Thompsonu što na njegove koncerte dolaze mladi koji 

(čujte sad ovo!) veličaju NDH i ustaše, a sam pjevač, kaže taj i takav, u svojim 

pjesmama  „veliča mržnju i nesnošljivost i ustaštvo“ te je on, ističe Pusić, „u današnjoj 

Hrvatskoj, posebno među mladima, simbol ustaštva, bar koliko i Za Dom 

Spremni!“(sic!) 

Kao prvo, što predsjednik Vlade RH ima sa zabavnim programom, koji se priprema 

za doček hrvatskih reprezentativaca? Uostalom, a to je jedino važno, rukometaši za 

koje se slavlje priprema, pozvali su Thompsona.  

Drugo, ovaj mali i beznačajni lik u svojem dopisu, kojeg su objavili mnogi mediji, 

vrijeđa, kleveće i obmanjuje, što čini već godinama kad je u pitanju hrvatski 

obrambeni Domovinski rat i oni koji su poput Thompsona branili i obranili hrvatsku 

državu. 

Rukometaši, za koje se slavlje priprema, pozvali su Thompsona 

Smetaju mu hrvatske domoljubne pjesme, nastale u vrijeme stvaranja hrvatske države, 

a ne smetaju mu recimo srpske i jugoslavenske zastave, uzdizanje Tita i partije, 

pjevanje partizansko-komunističkih pjesama i pozdrava poput „Smrt fašizmu -

sloboda narodu“.  S ovim pozdravom na desetine tisuća nevinih Hrvata, poglavito 

nakon završetka II. svjetskog rata, ubijeni su na najstrašnije načine, pa čak i živi 

bacani u jame! 

U povodu ovog sramnog otvorenog dopisa trebao se i morao javiti i ministar hrvatskih 

branitelja i javno stati u obranu ljudi koji su u krvi stvorili hrvatsku državu. 

Dosta nam je da  razni bezveznjaci svako malo pljuju i bljuju po svetinjama hrvatske 

države i da zbog toga čak i ne odgovaraju. 

A ovom i ovakvom Pusiću najbolje bi bilo da se ponovno vrati u „mišju rupu“, gdje 

je zajedno sa svojim istomišljenicima bio i u vrijeme kad se ginulo za svetu i jedinu 

nam hrvatsku Domovinu! 

Mladen Pavković, predsjednik Udruge hrvatskih branitelja Domovinskog 

rata91.(UHBDR91.) 

Foto: N1 

 

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/mladen-pavkovic-srami-se-pusicu-ako-

srama-

imas/?fbclid=IwY2xjawIMDrtleHRuA2FlbQIxMAABHSrLtNVCW3Ks65NB79Efb

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/mladen-pavkovic-srami-se-pusicu-ako-srama-imas/?fbclid=IwY2xjawIMDrtleHRuA2FlbQIxMAABHSrLtNVCW3Ks65NB79EfbDS9GkXgWGuV3zEirjzEEaFUeFIsxb068xbqCg_aem_0iKPUJOAuvWVeFRramfbnw
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/mladen-pavkovic-srami-se-pusicu-ako-srama-imas/?fbclid=IwY2xjawIMDrtleHRuA2FlbQIxMAABHSrLtNVCW3Ks65NB79EfbDS9GkXgWGuV3zEirjzEEaFUeFIsxb068xbqCg_aem_0iKPUJOAuvWVeFRramfbnw
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/mladen-pavkovic-srami-se-pusicu-ako-srama-imas/?fbclid=IwY2xjawIMDrtleHRuA2FlbQIxMAABHSrLtNVCW3Ks65NB79EfbDS9GkXgWGuV3zEirjzEEaFUeFIsxb068xbqCg_aem_0iKPUJOAuvWVeFRramfbnw
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DS9GkXgWGuV3zEirjzEEaFUeFIsxb068xbqCg_aem_0iKPUJOAuvWVeFRramfb

nw  

https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-

stvarala-

hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDsea

H-

DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSd

mn4Q  
  

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/mladen-pavkovic-srami-se-pusicu-ako-srama-imas/?fbclid=IwY2xjawIMDrtleHRuA2FlbQIxMAABHSrLtNVCW3Ks65NB79EfbDS9GkXgWGuV3zEirjzEEaFUeFIsxb068xbqCg_aem_0iKPUJOAuvWVeFRramfbnw
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/mladen-pavkovic-srami-se-pusicu-ako-srama-imas/?fbclid=IwY2xjawIMDrtleHRuA2FlbQIxMAABHSrLtNVCW3Ks65NB79EfbDS9GkXgWGuV3zEirjzEEaFUeFIsxb068xbqCg_aem_0iKPUJOAuvWVeFRramfbnw
https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-stvarala-hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDseaH-DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-stvarala-hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDseaH-DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-stvarala-hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDseaH-DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-stvarala-hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDseaH-DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-stvarala-hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDseaH-DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
https://www.tjedno.hr/pavkovic-pusicu-vrati-se-u-misju-rupu-gdje-si-bio-kad-se-stvarala-hrvatska/?fbclid=IwY2xjawIMD4NleHRuA2FlbQIxMAABHRXDLNIugU77pDseaH-DsWc5h7asapRJS6hmGPYT9a34uWQ44OUMilzHHg_aem_iZI6zJfP8NFgjGPLSdmn4Q
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VJEKOSLAV KRSNIK: "DRŽAVNI NEPRIJATELJ BR. 1" 

OPET NAPADA "ZA DOM SPREMNI" 
 

01 Veljača 2025  

 

 
 

Prošle nedjelje skupina od stotinjak navijača "Hajduka" članova legendarne Torcide 

javno je u Splitu demonstrirala nezadovoljstvo stanjem u hrvatskoj državi skandirajući 

"Ajmo ustaše" i "Za dom spremni". To je naravno odmah izazvalo uz podršku 

jugohrvatskih medija reakciju vođe velikosrpske odnosno četničke "pete kolone u 

Hrvatskoj notornog Milorada Pupovca koji već godinama vodi subverzivni rat protiv 

države u kojoj je zahvaljujući nakaradnom nedemokratskom izbornom zakonu čak 

zastupnik u Hrvatskome saboru. 

Treba citirati ključni dio njegove izjave o ovom događaju u Hrvatskome saboru. Kaže 

on: .  "Hrvatska se nastavlja navikavati na suživot sa svojim ustaškim nasljeđem, 

međutim, mi se ne možemo naviknuti na to da današnja Hrvatska u nedjelju u Splitu 

tolerira marš nekoliko stotina mladih ljudi odjevenih u crno koji pozdravljaju sa 'ZDS' 

i pjevaju 'ajmo ustaše', a u ponedjeljak sa svjetskim i europskim liderima i u prisustvu 

posljednjih preživjelih komemorira žrtve holokausta u Auschwitzu",  

Milorad Pupovac nema ni političko a još manje moralno pravo ocjenjivati na što se 

Hrvatska navikava, jer predstavlja samo mali gotovo neznatan dio Srpske nacionalne 

manjine u Hrvatskoj. Prije svega Milorad Pupovac kao pripadnik Srpske nacionalne 

manjine u Hrvatskoj, i štoviše bez obzira na upitnost njegovog zastupničkog mandata, 

morao bi se držati prisege koju je kao i ostali zastupnici dao u Hrvatskome saboru Ta 

prisega glasi: "Prisežem svojom čašću da ću dužnost zastupnika u Hrvatskom saboru 

obnašati savjesno i odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava i zakona i poštovati 

pravni poredak te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske".Kao 

prvo, pitanje je ima li kao izabrani narodni zastupnik Milorad Pupovac uopće čast da 

bi se u svojem radu pridržavao Ustava i zakona i poštivao pravni poredak te se 

zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske. Dovoljno se prisjetiti njegove 

besramne i sramotne uloge u sudbini poznatog humanitarca dr. Ivana Šretera čije tijelo 
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još uvijek nije pronađeno. On pokušava događaj u Splitu dovesti u vezi s 

komemoracijom u Auschwitzu, što je potpuno promašeno zbog više razloga. Prije 

svega nije NDH proglasila hrvatsku državu "Juden frei" i čak o tome izdala marke, 

kao što je to učinila fašistička Nedićeva Srbija, a osim toga u Srbiji se nije našao, jer 

ih poslije holokausta nije bilo, neki Židov koji bi ukazao kao što je to u nedavno 

objavljenoj knjižici učinio u Hrvatskoj Marko Danon, da ukaže kako su Srbi spašavali 

Židove. 

On optužuje institucije počevši od "Hajduka" do nogometnog saveza da nisu reagirali 

na ovaj istup Torcide pa upozorava da ta navika nije samo suprotna hrvatskoj ustavnoj 

državi nego da je to opasno za "njezinu budućnost". Prije svega Milorad Pupovac bi 

trebao znati da je u slobodnoj demokratskoj i ustavnoj Hrvatskoj zagarantirana 

sloboda govora, da riječ ustaša nije zabranjena jednako kao što nije zabranjen pozdrav 

"Za dom spremni" a što nije zakonom zabranjeno to je dozvoljeno. On se poziva na 

odluku Ustavnog suda od prije osam godina, pa je čak pozvao na sazivanje sjednice 

nekoliko saborskih odbora da se javno osudi "protuustavno veličanje ustaškog pokreta 

i ustaške Nezavisne Države Hrvatske". I tu nije u pravu jer u regulatornom tekstu 

Ustava nigdje se ne osuđuje postojanje Nezavisne Države Hrvatske, a još manje se 

osuđuje pozdrav "Za dom spremni". Štoviše pozdrav "Za dom spremni" koristio 

je  HOS koji s tim pozdravom postao sastavni dio Hrvatske vojske, a sama udruga 

registrirana je dok je na vlasti bila SDP-ova koalicija. Još je jedna floskula koju je 

ovom zgodom izrekao upitni predstavnik Srpske nacionalne manjine. On se poziva na 

to da je nogometni klub bio "partizanski", što je točno jer nije bio "četnički" budući 

da u Srbiji uopće nije bilo partizana dok nije kapitulirala Italija, pa su ti četnici 

odjednom postali partizani. Kad se taj "partizanski" "Hajduk"  obraćao s Visa 

povodom blagdana sv. Duje okupiranom Splitu nije se obraćao jugoslavenskom nego 

hrvatskom Splitu. A što se tiče njegovog upozorenja da su ovakve pojave opasne za 

"hrvatsku budućnost" onda prije svega on nije meritoran da govori politički o 

hrvatskoj budućnost. Jer ako je tko opasan za  hrvatsku budućnost, onda je to upravo 

Milorad Pupovac koji je već godinama na čelu velikosrpske bolje rečeno četničke 

"pete kolona" koja vodi hibridni rat protiv demokratske Hrvatske. 

Međutim nije u pitanju samo Milorad Pupovac kad se radi o tom subverzivnom 

hibridnom ratu, nego još više one institucije koje svjesno logistički sudjeluju u takvoj 

protuhrvatskoj kampanji Milorada Pupovca i njegovih organizacija SNV-a i SDSS-a. 

Indikativno je da je potpredsjednica Hrvatskoga sabora Sabina Glasovac 

(SDP)  kritizirala istup branitelja hrvatskog pravoslavca Predraga Mišića koji je 

replicirajući Miloradu Pupovcu ukazao kako predstavnik SDSS-a nije reagirao na 

slavljenje pravoslavnog Božića u Borovu selu s mitraljezom, kao i u Gračacu. Sabina 

Glasovac je dodala da dok ona predsjeda sjednicom ne će tolerirati "veličanje, 

relativizaciju i toleranciju na ustaški pozdrav "Za dom spremni" u Hrvatskome 

saboru". Drugim riječima Sabina Glasovac  kao predstavnica SDP-a koji je kad je bio 

na vlasti registrirao HOS sa spomenutim pozdravom s jedne strane sama sebi skače u 

usta, a s druge strane krši ustavno pravo na slobodu govora i mišljenja u 

predstavničkom tijelu hrvatskoga naroda. To samo pokazuje da vođa četničke "pete 

kolone" u Hrvatskoj nije politički usamljen. 

Vjekoslav Krsnik 
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https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42414-vjekoslav-krsnik-

drzavni-neprijatelj-br-1-opet-napada-za-dom-

spremni?fbclid=IwY2xjawIMD6pleHRuA2FlbQIxMAABHYOhKy2g2VdJUa2ZD

Xjc1r29R-XJSknhQjeCQIq4GUnDf_V8FeQbJJQMWg_aem_DZVVUJ0zKa4JL-

2n-88fqg  

  

https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42414-vjekoslav-krsnik-drzavni-neprijatelj-br-1-opet-napada-za-dom-spremni?fbclid=IwY2xjawIMD6pleHRuA2FlbQIxMAABHYOhKy2g2VdJUa2ZDXjc1r29R-XJSknhQjeCQIq4GUnDf_V8FeQbJJQMWg_aem_DZVVUJ0zKa4JL-2n-88fqg
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42414-vjekoslav-krsnik-drzavni-neprijatelj-br-1-opet-napada-za-dom-spremni?fbclid=IwY2xjawIMD6pleHRuA2FlbQIxMAABHYOhKy2g2VdJUa2ZDXjc1r29R-XJSknhQjeCQIq4GUnDf_V8FeQbJJQMWg_aem_DZVVUJ0zKa4JL-2n-88fqg
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42414-vjekoslav-krsnik-drzavni-neprijatelj-br-1-opet-napada-za-dom-spremni?fbclid=IwY2xjawIMD6pleHRuA2FlbQIxMAABHYOhKy2g2VdJUa2ZDXjc1r29R-XJSknhQjeCQIq4GUnDf_V8FeQbJJQMWg_aem_DZVVUJ0zKa4JL-2n-88fqg
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42414-vjekoslav-krsnik-drzavni-neprijatelj-br-1-opet-napada-za-dom-spremni?fbclid=IwY2xjawIMD6pleHRuA2FlbQIxMAABHYOhKy2g2VdJUa2ZDXjc1r29R-XJSknhQjeCQIq4GUnDf_V8FeQbJJQMWg_aem_DZVVUJ0zKa4JL-2n-88fqg
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42414-vjekoslav-krsnik-drzavni-neprijatelj-br-1-opet-napada-za-dom-spremni?fbclid=IwY2xjawIMD6pleHRuA2FlbQIxMAABHYOhKy2g2VdJUa2ZDXjc1r29R-XJSknhQjeCQIq4GUnDf_V8FeQbJJQMWg_aem_DZVVUJ0zKa4JL-2n-88fqg
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'PUSIĆU, IZGUBILI STE RAT' 

 

PERO KOVAČEVIĆ REAGIRAO: 'BUDIMO OTVORENI, 

MARKO TI SMETA JER JE DOMOLJUB, BIO I OSTAO' 

 

PERO KOVAČEVIĆ 
 

Pravnik Pero Kovačević u svom komentaru se osvrnuo na pismo Lige 

antifašista koji traže da se zabrani gostovanje pjevača Marka Perkovića 

Thompsona na dočeku hrvatskih rukometaša koji se u nedjelju bore za zlato 

na Svjetskom prvenstvu. 
 

01.02.2025.  

 

 
Foto: Tomislav Krišto/CROPIX 

 

"Veliki demokrata" Zoran Pusić traži od predsjednika Vlade Andreja 

Plenkovića da zabrani dolazak Marka Perkovića Thompsona odnosno da pjeva na 

dočeku rukometne reprezentacije. On u svojom pismu navodi da je Thompson u 

današnjoj Hrvatskoj, posebno među mladima, simbol ustaštva. 

Valja podsjetiti Zorana Pusića na sljedeće: Prvo da je Marko Perković 

Thompson dragovoljac Domovinskog rata i simbol domoljublja, što u svojim 

pjesmama promiče domoljublje, obitelj. Znakovlje postrojbi HOS-a službeno je 

odobrilo Ministarstvo obrane 1994. godine sukladno odredbama Službovnika OSRH 

o znakovlju postrojbi OSRH. 

https://direktno.hr/upload/publish/364248/matic-pogreb55-280824_679e69ea844eb.jpg
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
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Govoriti danas o znakovlju HOS-a iz Domovinskog rata, sa stajališta Drugog 

svjetskog rata, nije niti povijesno prihvatljivo. Pozdrav "Za dom spremni" doživio je 

Domovinskom ratu drugačiju sudbinu. Taj je pozdrav u srpsko-četničko-crnogorskoj 

agresiji postao antifašistički! Naime, ta je agresija imala sva obilježja fašizma, 

uključivši strategiju ubijanja civila kao primarni cilj. 

 

 
FOTO: Joško Ponos/CROPIX 

 

'Pusiću, izgubili ste rat' 

Agresori su u Domovinskom ratu ubijali civile s crvenom petokrakom i kokardom na 

kapi (ta činjenica Dobronića očito ne smeta!?). Povijest ne počinje i ne završava na 

Drugom svjetskom ratu. Barem ne za Hrvatsku, koja je stvorena i obranjena u 

Domovinskom ratu od srpsko-crnogorske fašističke agresije i to razdoblje bi se 

konačno trebalo vrednovati u povijesti. 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=domovinski+rat&formvalidator=
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U Domovinskom ratu tom ratu zauvijek je obranjena neovisna Hrvatska i za Hrvate i 

sve građane koji u njoj žive i vole je, nema važnijeg povijesnog razdoblja. Zato to 

razdoblje treba poštivati i objektivno vrednovati. Vrijeme je za lustraciju hrvatske 

povijesti, za sve pa i za pozdrav "Za dom spremni". 

Antifašisti traže zabranu Thompsonova nastupa: 'On je simbol ustaštva kao i ZDS' 

Pusiću, očito je da bi mnogi rado zabranio ratni stijeg bojovnika HOS-a, službeno 

odobreni stijeg u Domovinskom ratu. Budimo otvoreni, Marko ti smeta jer je 

domoljub, bio i ostao. Naravno da Zoran Pusić nije jedini koji se niti danas ne može 

pomiriti s činjenicom da je Hrvatska samostalna i nezavisna država. Pusiću, izgubili 

ste rat, to je istina. 

 

https://direktno.hr/direkt/pero-kovacevic-reagirao-budimo-otvoreni-marko-ti-smeta-

jer-je-domoljub-bio-i-ostao-

364248/?fbclid=IwY2xjawIMHbhleHRuA2FlbQIxMQABHWvsTmpwW3hcMI1Du

JbgPcnGYsnJ9JidABsmzSVWJQ7cTatqJ5UYp5ssdA_aem_p0an-BAF4zPBS-

2oRvUeHA  

 

  

https://direktno.hr/domovina/antifasisti-traze-zabranu-thompsonova-nastupa-simbol-ustastva-i-zds-364241/
https://direktno.hr/direkt/pero-kovacevic-reagirao-budimo-otvoreni-marko-ti-smeta-jer-je-domoljub-bio-i-ostao-364248/?fbclid=IwY2xjawIMHbhleHRuA2FlbQIxMQABHWvsTmpwW3hcMI1DuJbgPcnGYsnJ9JidABsmzSVWJQ7cTatqJ5UYp5ssdA_aem_p0an-BAF4zPBS-2oRvUeHA
https://direktno.hr/direkt/pero-kovacevic-reagirao-budimo-otvoreni-marko-ti-smeta-jer-je-domoljub-bio-i-ostao-364248/?fbclid=IwY2xjawIMHbhleHRuA2FlbQIxMQABHWvsTmpwW3hcMI1DuJbgPcnGYsnJ9JidABsmzSVWJQ7cTatqJ5UYp5ssdA_aem_p0an-BAF4zPBS-2oRvUeHA
https://direktno.hr/direkt/pero-kovacevic-reagirao-budimo-otvoreni-marko-ti-smeta-jer-je-domoljub-bio-i-ostao-364248/?fbclid=IwY2xjawIMHbhleHRuA2FlbQIxMQABHWvsTmpwW3hcMI1DuJbgPcnGYsnJ9JidABsmzSVWJQ7cTatqJ5UYp5ssdA_aem_p0an-BAF4zPBS-2oRvUeHA
https://direktno.hr/direkt/pero-kovacevic-reagirao-budimo-otvoreni-marko-ti-smeta-jer-je-domoljub-bio-i-ostao-364248/?fbclid=IwY2xjawIMHbhleHRuA2FlbQIxMQABHWvsTmpwW3hcMI1DuJbgPcnGYsnJ9JidABsmzSVWJQ7cTatqJ5UYp5ssdA_aem_p0an-BAF4zPBS-2oRvUeHA
https://direktno.hr/direkt/pero-kovacevic-reagirao-budimo-otvoreni-marko-ti-smeta-jer-je-domoljub-bio-i-ostao-364248/?fbclid=IwY2xjawIMHbhleHRuA2FlbQIxMQABHWvsTmpwW3hcMI1DuJbgPcnGYsnJ9JidABsmzSVWJQ7cTatqJ5UYp5ssdA_aem_p0an-BAF4zPBS-2oRvUeHA
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'OVO STAVITI U UDŽBENIKE' 

 

BIVŠI HRVATSKI IZBORNIK DIGAO PRAŠINU 

OBJAVOM: ODRŽAO SVIMA PRODIKU O 

THOMPSONOVOM HITU 
 

Bivši izbornik hrvatske nogometne reprezentacije Igor Štimac putem 

televizijskih ekrana prati sve utakmice hrvatske rukometne reprezentacije. 

Putem društvenih mreža im je u subotu iskazao svoju divljenje i podršku, a 

objavu je započeo rečenicom koja bi mogla izazvati polemike. 

01.02.2025.  

 

 
Foto: Goran Mehkek/CROPIX 

"Ovo staviti u udžbenike, a ne gurati transgender sranja... Gledam Domagoja 

Duvnjaka i Igora Karačića kako prevode nove generacije imena, lica, ratnika u 

izvođenju pjesme koja ne samo da se bori protiv zaborava, nego potiče ljubav. Kad je 

prije šest mjeseci Marko Perković Thompson objavio pjesmu 'Ako ne znaš što je 

bilo' mnogi su dežurni komentatori govorili i pisali da je prošlo vrijeme ovakvih 

pjesama", napisao je. 

Tvrdi da je Thompson pokazao da nisu u pravu. "Dok cijela Hrvatska, predvođena 

našim nevjerojatnim rukometašima, pjeva ovu pjesmu, svjedoči nam to da nikada neće 

proći vrijeme ljubavi za Domovinu. Ta ljubav je tako lijepo bljesnula ovoga siječnja, 

nakon godina čekanja, u igri, srcu, žaru i predanju onih koji su redovito među nama 

najbolji – hrvatskih sportaša", dodao je. 

 

https://direktno.hr/upload/publish/364243/gm-hrvatska-francuska218-300125_679e4603c66b8.jpg
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=duvnjak&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=duvnjak&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
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Štimac je pokazao i emocije. "Gledam Zvonimira Srnu kako daje izjavu i prepun 

poštovanja pred pohvalama zlatnih rukometaša iz Portugala i Atene stidljivo ističe 

važnost tima. Taj isti igrač nije za sebe htio zadržati titulu najboljeg igrača utakmice, 

nego ju je podijelio sa svojim suigračem i cijelim timom koji ih je okružio u 

zajedničkoj navali čiste, tople i iskrene emocije", napisao je. 

'Sport je više od igre' 

Dodao je i kako je gledao Igora Vorija i Mirzu Džombu koji se raduju "nekim 

novim klincima koji će možda i njih skinuti s trona najuspješnijih hrvatskih 

rukometaša i prepoznajem u njima ljubav za dres koji su nosili". "Gledam Dominika 

Kuzmanovića koji tako ponizno govori o svojim nevjerojatnim zaslugama, ne samo 

u ovoj utakmici, nego na cijelom turniru", dodao je. 

Naglasio je kako je u publici vidio toliko obitelji, toliko mladih, toliko djece koji 

možda i ne razumiju do kraja što znači pobijediti Francusku u polufinalu Svjetskoga 

prvenstva i kolika je to terapija generacijama naših ljudi kojima su sportaši često bili 

jedan od rijetkih izvora radosti u godinama neizvjesnosti i straha. 

"Gledam u Dagura Sigurðssona kako pjeva riječi hrvatske himne i kako poslije 

utakmice zahvaljuje 'herojima' jer je svjestan da je sport više od igre, a da su 

nacionalni timovi izraz vjere, nade i ljubavi jednog naroda koji se, usred tolikih 

neslaganja, na ovom polju dokazuje kao uspješan, borben i spreman", napisao je Igor 

Štimac. 

 
FOTO: Paun Paunović/CROPIX 

'Ili će se viti, il' nas neće biti' 

Otkrio je i kako je on pratio utakmice. "Gledam u sebe kako i nakon 22 godine otkako 

sam pratio prvo prvenstvo jednako strepim, jednako se ljutim, jednako sa sobom 

samim pregovaram tijekom utakmice, jednako se naježim na riječi pjesama i jednako 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=srna&formvalidator=
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pustim suzu kad čista i topla emocija ljubavi nadvlada", priznao je. Nastavio je u istom 

tonu. 

"Gledam u hrvatsku zastavu za koju igraju naši sportaši i sjećam se kako su mi stariji 

znali svjedočiti da su u sportu navijali za Nizozemsku jer svoje zemlje nisu imali na 

turnirima, a upravo je nizozemska zastava ponajviše podsjećala na milu trobojnicu. 

Gledam je kako se vijori visoko iznad lica hrvatskih rukometaša, kako za nju ponosno 

danas skija Zrinka Ljutić, gledam je na obrazima prekrasne hrvatske mladosti u 

zagrebačkoj Areni, gledam je na tribinama, na srcima tolikih navijača i gledam kako 

još jednom svi zajedno ćutimo da je ona veća od nas samih", napisao je. 

Antifašisti traže zabranu Thompsonova nastupa: 'On je simbol ustaštva kao i ZDS' 

Priznaje da ga čudi koliko su zapravo dragocjene sportske lekcije koje Hrvati tako 

često žive. "Ako ne znaš što je bilo, nek ti kaže hrvatska sportska povijest ispisana 

krvlju i znojem tolikih heroja koji su na svoj način izrazili i zaživjeli ljubav za milu 

trobojnicu praveći tako trajni zavjet Domovini: Ili će se viti, il' nas neće biti! 

Fra Antonio Musa", napisao je Štimac u svojoj objavi za koju je dobio brojne 

komentare podrške. 

 

DODATAK 

 

Foto: fah 

KRV I ZNOJ HEROJA 

Štimac podijelio riječi fra Muse: Ako ne znaš što je bilo, nek’ ti kaže hrvatska sportska povijest 

1. veljače 2025.  

 

Hrvatski rukometaši su sjajnim nastupima na Svjetskom prvenstvu ponovno, barem 

nakratko, postali glavna sportska priča u Hrvatskoj. Nakon prolaska skupine slavili su 

https://direktno.hr/domovina/antifasisti-traze-zabranu-thompsonova-nastupa-simbol-ustastva-i-zds-364241/
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protiv Mađarske i Francuske i izborili finale gdje će igrati protiv Danske. Sve je 

komentirao Igor Štimac. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

“Ovo staviti u udžbenike a ne gurati transgender s*anja…”, napisao je Štimac u opisu 

objave koja je potpisana s fra Antonio Musa. 

 

“Gledam Domagoja Duvnjaka i Igora Karačića kako prevode nove generacije imena, 

lica, ratnika u izvođenju pjesme koja ne samo da se bori protiv zaborava, nego potiče 

ljubav. 

Iskrene emocije 

Kad je prije 6 mjeseci MP Thompson objavio pjesmu ‘Ako ne znaš što je bilo’ mnogi 

su dežurni komentatori govorili i pisali da je prošlo vrijeme ovakvih pjesama. Danas, 

dok cijela Hrvatska – predvođena našim nevjerojatnim rukometašima – pjeva ovu 

pjesmu, svjedoči nam to da nikada neće proći vrijeme ljubavi za Domovinu. Ta ljubav 

je tako lijepo bljesnula ovoga siječnja, nakon godina čekanja, u igri, srcu, žaru i 

predanju onih koji su redovito među nama najbolji – hrvatskih sportaša. 

Gledam Zvonimira Srnu kako daje izjavu i prepun poštovanja pred pohvalama zlatnih 

rukometaša iz Portugala i Atene stidljivo ističe važnost tima. 

Taj isti igrač nije za sebe htio zadržati titulu najboljeg igrača utakmice, nego ju je 

podijelio sa svojim suigračem i cijelim timom koji ih je okružio u zajedničkoj navali 

čiste, tople i iskrene emocije. 

Gledam Igora Vorija i Mirzu Džombu kako se iskreno raduju nekim novim klincima 

koji će možda i njih skinuti sa trona najuspješnijih hrvatskih rukometaša i 

prepoznajem u njima ljubav za dres koji su nosili. 

Gledam Dominika Kuzmanovića koji tako ponizno govori o svojim nevjerojatnim 

zaslugama, ne samo u ovoj utakmici, nego na cijelom turniru. 

Štimac: Nacionalni timovi su izraz vjere 

I gledam publiku koja na njegove poteze pada u delirij radujući se uspjesima svojega 

nacionalnoga tima. U toj publici je toliko obitelji, toliko mladih, toliko djece koji 

možda i ne razumiju do kraja što znači pobijediti Francusku u polufinalu Svjetskoga 

prvenstva i kolika je to terapija generacijama naših ljudi kojima su sportaši često bili 

jedan od rijetkih izvora radosti u godinama neizvjesnosti i straha. 

Gledam u Dagura kako pjeva riječi hrvatske himne i kako poslije utakmice zahvaljuje 

‘herojima’ jer je svjestan da je sport više od igre, a da su nacionalni timovi izraz vjere, 

nade i ljubavi jednog naroda koji se – usred tolikih nesnalaženja – na ovom polju 

dokazuje kao uspješan, borben i spreman. 

Gledam u sebe kako i nakon 22 godine otkako sam pratio prvo prvenstvo jednako 

strepim, jednako se ljutim, jednako sa sobom samim pregovaram tijekom utakmice, 

jednako se naježim na riječi pjesama i jednako pustim suzu kad čista i topla emocija 

ljubavi nadvlada. 

Dragocjene sportske lekcije 

Gledam u hrvatsku zastavu za koju igraju naši sportaši i sjećam se kako su mi stariji 

znali svjedočiti da su u sportu navijali za Nizozemsku jer svoje zemlje nisu imali na 

turnirima, a upravo je nizozemska zastava ponajviše podsjećala na milu trobojnicu. 

Gledam je kako se vijori visoko iznad lica hrvatskih rukometaša, kako za nju ponosno 

danas skija Zrinka Ljutić, gledam je na obrazima prekrasne hrvatske mladosti u 
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zagrebačkoj Areni, gledam je na tribinama, na srcima tolikih navijača i gledam kako 

još jednom svi zajedno ćutimo da je ona veća od nas samih. 

Gledam i čudim se kako su dragocjene za moj narod ove sportske lekcije koje tako 

često živimo. 

Ako ne znaš što je bilo, nek’ ti kaže hrvatska sportska povijest ispisana krvlju i znojem 

tolikih heroja koji su na svoj način izrazili i zaživjeli ljubav za milu trobojnicu praveći 

na taj način trajni zavjet Domovini: Ili će se viti, il’ nas neće biti!” stoji u objavi. 
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MENADŽMENT MARKA PERKOVIĆA THOMPSONA 

 

 
 
 

 
 

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269146464&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269146464&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269146464&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269146464&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269586475&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269146464&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
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Roko Šikić 

 

U dosadašnjoj Thompsonovoj karijeri od njegovih mrzitelja pojavljivalo se bezbroj 

odvratnih laži i izmišljotina. Tvrdili su kako Thompson izlazi na binu s oružjem, kako 

na svojim koncertima ne pjeva ljubavne i domoljubne već da pjeva ustaške pjesme, 

da na svojim koncertima izlazi u crnoj odori i pozdravlja Hitlera pa čak i da je bio u 

ustaškoj vojsci do 1945. iako je svima poznato da je to nemoguće jer je rođen 1966. 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269586475&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269586475&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269986485&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269986485&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269986485&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269986485&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/sikic.roko?__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269586475&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10231797269986485&set=pcb.10231797270266492&__cft__%5b0%5d=AZXZlD41NeHrfO3u8-H1oPHAGoaziuPYD3_Zh1UWv8HYYlWb6J0__VLALnqWfF1YmRPHfxfY70nyhJ9KdTHFf_Pm4RmDV3JhbmKNgx_vS6N7e1aK8dEb1M0E9WWJprHZI9uzIdRfbIVV0cEG844x4CudFK37r8ImqJGX6pwwBcBS0LUY3CCkX8pZFLPAPbAmo5P84AauFy5GKt-K-bN_UDvjsEHa8aOlNrgqFt_gcTcopQ&__tn__=*bH-y-R
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godine, da je autor pjesme Jasenovac i Gradiška Stara, čak su na HTV-u sami napravili 

spot (latinica i nedjeljom u 2) pokušavajući uvjeriti gledatelje da pjesmu Jasenovac i 

Gradiška Stara Thompson izvodi na svojim koncertima, kako na svojim koncertima 

poziva ljude da nose nacističko znakovlje. Tvrdili su da je Thompson najveći 

Srbomrzac iako Thompson Srbe kao narod nikada niti u jednoj svojoj pjesmi, a niti 

uopće nije spomenuo, čak ni u pjesmi "Bojna Čavoglave", u njoj spominje srpske 

dobrovoljce i četnike koji su napali njegovu zemlju. Ima toga još podosta ali da ne 

nabrajamo...  

𝐓𝐢𝐭𝐮𝐥𝐮 𝐫𝐞𝐤𝐨𝐫𝐝𝐞𝐫𝐚 𝐢𝐳𝐠𝐨𝐯𝐨𝐫𝐞𝐧𝐢𝐡 𝐠𝐧𝐣𝐮𝐬𝐧𝐢𝐡 𝐥𝐚ž𝐢 𝐢 𝐠𝐥𝐮𝐩𝐨𝐬𝐭𝐢 𝐢𝐩𝐚𝐤 𝐝𝐨𝐝𝐣𝐞𝐥𝐣𝐮𝐣𝐞𝐦𝐨 

𝐄𝐦𝐢𝐫𝐮 𝐇𝐚𝐝ž𝐢𝐡𝐚𝐟𝐢𝐳𝐛𝐞𝐠𝐨𝐯𝐢ć𝐮. 

Zamislite, ustvrdio je kako Thompson ima pjesmu "Srbe na vrbe" te kako bi ga Isus 

da je živ zabranio, a njemu poručujemo: Tvrditi da Thompson ima takvu pjesmu može 

izmisliti samo neki 𝐛𝐨𝐥𝐞𝐬𝐧𝐢 𝐮𝐦, svojom mržnjom prema drugim narodima, lažima i 

izmišljotinama, podmetanjima i podvaljivanjem kako bi se ljudi mrzili samo potpiruje 

i zagađuje medijski prostor.  

Za razliku od Thompsona koji pjeva o svojoj ljubavi prema dragome Bogu, obitelji i 

svojoj domovini, Hadžihafizbegović svojim izjavama, lažima i uglavnom 

baljezganjem zagovara ratovanje, ubijanje i pokušava ponovno zavaditi narod na ovim 

prostorima.  

Komentare na izjavu u videu ovog glumca, političara, kvazi ratnika, korisnika 

Hrvatskog proračuna ili kako se već u raznim prigodama predstavlja, ostavljamo 

Vama.  

 

Menadžment Marka Perkovića Thompsona 
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IAKO NE ZNAM  ZAŠTO BI PJEVANJE HRVATSKIH 

DOMOLJUBNIH PJESAMA U CRKVI HRVATA BILO 

NEVJEROJATNO 

NEVJEROJATNO JE ŠTO SE MOGU PJEVATI SADA PRED 

IZBORE; A INAČE SE KAŽNJAVA NJIHOVO PJEVANJE, 

OVO SE NE VIĐA ČESTO 

 

NEVJEROJATNI PRIZORI IZ CRKVE U NJEMAČKOJ: 

SVEĆENIK U HRVATSKOM DRESU PJEVAO THOMPSONA 
 
Zanimljiv i neobičan prizor dolazi iz Hrvatske katoličke zajednice u Nagoldu, 

Freudenstadtu i Calwu, smještenim u blizini Stuttgarta, gdje je atmosfera bila ništa 

manje od posebne. 

 

02.02.2025.  

 

 
Foto: Screenshot 

 

https://direktno.hr/upload/publish/364283/untitled-design_679fb797d69eb.jpg
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Atmosfera je bila toliko električna da je teško bilo razdvojiti vjeru od sportskog 

navijanja. Župnik fra Željko Baković odlučio je prekinuti uobičajeni ritam misnog 

slavlja i doći u crkvu odjeven u dres hrvatske , što je sve prisutne izuzetno razveselilo. 

Duh zajedništva postao je još snažniji kada je fra Željko pozvao sve da otpjevaju 

popularnu pjesmu Marka Perkovića Thompsona, "Ako ne znaš što je bilo", koja je 

brzo preplavila crkvu, prenosi Fenix Magazin. 

 

Bio je i Luka Cindrić  

U Norveškom Oslu održana je misa na hrvatskom jeziku iako je tamo većinsko 

stanovništvo protestantsko, oko 99 posto. U ovu manjinu katolika spadaju i Hrvati 

koji se svake nedjelje u 11 sati okupljaju na misnom slavlju u Crkvi svetog Josipa. 

Hrvatska lovi zaostatak u borbi za zlato: Danci vode od početka, Mamić dobio crveni 

karton 

Slobodna Dalmacija javlja kako je na misi bio i Luka Cindrić kojeg nisu željeli 

ometati dok je bio u crkvi, a kazali su i kako je brzo izletio nakon kraja, pa ga nisu 

ulovili fotoaparatom. 

 

https://direktno.hr/sport/nevjerojatni-prizori-iz-crkve-njemackoj-svecenik-

hrvatskom-dresu-pjevao-thompsona-

364283/?fbclid=IwY2xjawINRA9leHRuA2FlbQIxMQABHb2BjTHj1vx_-

zkST90Ut8bgg-QDfaYL2Kx52TOe73qRqB54MRE65Uhoqg_aem_2qTk29z-

fH9SHy_31OX6Eg  

 

KOMENTAR: 

Josip Pečarić 

TU NEMA NIKAKVIH IDEOLOŠKIH PODJELA. AKADEMIK KOSTOVIĆ JE 

TOČNO OBJASNIO DA SE RADI NA ONE KOJI VOLE I KOJI NE VOLE 

HRVATSKU DRŽAVU. Pogledajte: . J. Pečarić, Akademik Ivica Kostović / 'Ovdje 

sam došao baš da se vidi kako u Akademiji ima ljudi koji vole Hrvatsku 

državu'”, Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kostovic.pdf 

 
DRAGOVOLJAC.COM 

DRAGOVOLJAC - Početna 

 

  

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
https://fenix-magazin.de/jedinstvena-atmosfera-u-njemackoj-svecenik-u-kockicama-orila-se-thompsonova-pjesma-idemo-hrvatska/
https://direktno.hr/sport/hrvatska-lovi-zaostatak-u-borbi-za-zlato-danci-vode-od-pocetka-mamic-dobio-crveni-karton-364280/
https://direktno.hr/sport/hrvatska-lovi-zaostatak-u-borbi-za-zlato-danci-vode-od-pocetka-mamic-dobio-crveni-karton-364280/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/mrezama-kruze-nevjerojatni-prizori-s-mise-u-frankfurtu-ori-se-nova-thompsonova-svecenik-u-kockicama-idemo-hrvatska-15549021?cx_linkref=jl_home_vijesti_prva_pasica&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1Ypp2dFutti2DKo_05cCi9Yr7Wo27MZqMO2e1aTGrYMVghrnktET2929Y_aem_LJxUA5ZyimPR7oSFFUI_MA
https://direktno.hr/sport/nevjerojatni-prizori-iz-crkve-njemackoj-svecenik-hrvatskom-dresu-pjevao-thompsona-364283/?fbclid=IwY2xjawINRA9leHRuA2FlbQIxMQABHb2BjTHj1vx_-zkST90Ut8bgg-QDfaYL2Kx52TOe73qRqB54MRE65Uhoqg_aem_2qTk29z-fH9SHy_31OX6Eg
https://direktno.hr/sport/nevjerojatni-prizori-iz-crkve-njemackoj-svecenik-hrvatskom-dresu-pjevao-thompsona-364283/?fbclid=IwY2xjawINRA9leHRuA2FlbQIxMQABHb2BjTHj1vx_-zkST90Ut8bgg-QDfaYL2Kx52TOe73qRqB54MRE65Uhoqg_aem_2qTk29z-fH9SHy_31OX6Eg
https://direktno.hr/sport/nevjerojatni-prizori-iz-crkve-njemackoj-svecenik-hrvatskom-dresu-pjevao-thompsona-364283/?fbclid=IwY2xjawINRA9leHRuA2FlbQIxMQABHb2BjTHj1vx_-zkST90Ut8bgg-QDfaYL2Kx52TOe73qRqB54MRE65Uhoqg_aem_2qTk29z-fH9SHy_31OX6Eg
https://direktno.hr/sport/nevjerojatni-prizori-iz-crkve-njemackoj-svecenik-hrvatskom-dresu-pjevao-thompsona-364283/?fbclid=IwY2xjawINRA9leHRuA2FlbQIxMQABHb2BjTHj1vx_-zkST90Ut8bgg-QDfaYL2Kx52TOe73qRqB54MRE65Uhoqg_aem_2qTk29z-fH9SHy_31OX6Eg
https://direktno.hr/sport/nevjerojatni-prizori-iz-crkve-njemackoj-svecenik-hrvatskom-dresu-pjevao-thompsona-364283/?fbclid=IwY2xjawINRA9leHRuA2FlbQIxMQABHb2BjTHj1vx_-zkST90Ut8bgg-QDfaYL2Kx52TOe73qRqB54MRE65Uhoqg_aem_2qTk29z-fH9SHy_31OX6Eg
https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQ0MDAyNjIzNTkyMDRfMTQzMjQ4NjgzNzcyODIxNg%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVJlxU1xAkp_86QPbkm5dfHjUHwo_syq_-crcDvv49QBJoXnOdespNy-UMKLbiaTGxXmdhNUiGE-NQbG8APrxkMY2u9Ehn-v_VqiowxPAiQCSUucwMO0HQuq-pssg3jK60WyojhmPMQtn5hJ5PH9T_tICNMNI9K2WJDRAMTfUWrQQHglxVa8B1Xk9FZMi29HYTfSwNmHWD6FVKbz8VRtgDa&__tn__=R%5d-R
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FDragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR21FPS2w6R46OFuO4pZRvrR0bUgzJO44R8eb6yFvFU2kLjN05AYvzIqrb8_aem__GltZU01MyO-7dO-gDbhoA&h=AT2EkiMUrKxuOxgi166I-rtFeqdfJn6LfRf9oOYWxhZqcn1CtqQSiKu9ntXlhOWcSJfQ6Z9_iBhC7Kd6h0p8tD--c3HRQ7_F9wHrQR1GVRQGjuSvwEYoT9cbap7PEgPSXLmz&__tn__=R%5d-R&c%5b0%5d=AT10Gec2i18Xa4xqla5Jhsh3Fs-Rq3OpsKGX6iNemtBYjx5JHTIQmV4T5IeVrBJJ-KEzonc_kwLnu4i1ENRtY5_s0rA9L_iHVKH9p1Ow3pFV3x7W7dEsceu436E1Tn9J8hM5idJW8Dki-tNBFlKJIEG2fNHKxvnFBJd9u7-VMkwPjzd25Gb-VL5xlkGhWMOtmH57BUQIHnBltWLASEn71UOwdVobMzI
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kostovic.pdf?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2zD5OZ0clbDsfwBg_Vi2Ro_Uc1HYdCOO_EZ61DLnNmdwc-Oyti_0pmkaE_aem_w7PMvip8UYKtU5GiykwtUw
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'BILO BI ZANIMLJIVO' 

 

SIGURDSSON IMA JEDNU ŽELJU NAKON SREBRA: 

'VOLIO BIH VIDJETI OVU UTAKMICU U ZAGREBU' 
 
Hrvatska rukometna reprezentacija osvojila je srebro na Svjetskom prvenstvu. 

U finalu je izgubila od Danske, koja je osvojila četvrto uzastopno svjetsko 

zlato, rezultatom 32:26. Za Hrvatsku je ovo četvrto srebro sa svjetskih 

prvenstava uz jedno zlato i jednu broncu.  

 

02.02.2025.  

 

 

Foto: Ante Cizmic/CROPIX 

 

"Naravno da smo razočarani, htjeli smo dulje držati utakmicu otvorenom. Bila je 

velika borba. Pokušali smo sve što smo mogli, ali sreća nije bila na našoj strani. Htio 

bih vidjeti ovu utakmicu u Zagrebu, bilo bi interesantno. Čestitke Danskoj, 

nevjerojatna su ekipa, a to pokazuje i rezultat. Mi ćemo pokušati idući put", kratko je 

poručio izbornik Dagur Sigurdsson. 

Mateo Maraš se nada da mu je ovo prva medalja od mnogih. "Uz ovakvu ekipu, 

neopisivo. Težak put do medalje uz puno problema, tako da je još slađa. Danci su bili 

bolji i treba im čestitati. U nekim trenucima su se pojavili i suci. Danci su najbolji i 

čestitam im, a mi smo drugi najbolji. Neki igrači su nam se oprostili, emotivno je, a 

bit će još emotivnije", kazao je. 

https://direktno.hr/upload/publish/364288/hrvatska-srebro47-020225_679fcff6909f6.jpg
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Dodao je da je već plakao. "Rugat će mi se, ne mogu opet. Predivno mi je, puno smo 

napravili, tu nam je Domagoj Duvnjak... Bilo je emotivno, pogotovo za kapetana i 

senatore koji odlaze. Nadam se da ćemo mi mlađi nastaviti u smjeru koji su oni 

ostavili. Puno se krvi prolilo za ovaj dres i mi mlađi to moramo nastaviti", zaključio 

je mladi Maraš. 

 

 
FOTO: Ante Cizmic/CROPIX 

 

'Predivan je osjećaj' 

Ivan Martinović je rekao da je predivan osjećaj što je Hrvatska bila u finalu. "Malo 

žalim što nije zlato, ali mislim da svi možemo biti zadovoljni. Ponosan sam. Nadam 

se da će se što više djece vratiti trenirati rukomet. To nam je svima bilo u glavi, želimo 

dići rukomet u Hrvatskoj i jedva čekamo sutra se vratiti u Zagreb", kazao je. 

Vjerovali su svi da mogu iako je Danska najjača na svijetu. "Tu smo bili do 8:8, ali 

onda dođe ta situacija gdje Danska iskoristi svaku našu grešku i odu na pet ili šest i 

toga se drže. Mogu im samo čestitati i svaka im čast, zasluženo su prvaci. Kapa do 

poda svim igračima, tko god da je ušao, svi smo dali sve od sebe. Mogu samo reći da 

smo zasluženo ušli u finale, medalja je tu", zaključio je. 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=duvnjak&formvalidator=
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FOTO: Ante Cizmic/CROPIX 

'Nismo uspjeli'  

Leon Šušnja je rekao da je malo tužan jer su bili korak do zlata. "Stvarno sam 

ponosan na ekipu i sve što smo pružili kroz prvenstvo. Napravili smo veliki uspjeh za 

Hrvatsku, za nas i na to moram biti ponosan. Treba prvo čestitati Dancima, bili su 

stvarno dobri. Pokušavali smo sve, ali nismo uspjeli", kazao je. Najviše mu je drago 

zbog Domagoja Duvnjaka, Igora Karačića i Ivana Pešića.  

Duvnjak zaplakao kad je zasvirala hrvatska himna: Pognuo je glavu i oprostio se od 

najdražeg dresa 

"Stvarno sam sretan. Od prvog treninga smo vjerovali u medalju, osjetio se karakter 

ekipe. Rekli smo da možemo daleko ako budemo vjerovali uz atmosferu u Zagrebu, 

koja je bila fantastična. Rekao bih da smo napravili odličan rezultat. Mislim da ćemo 

tek sutra biti svjesni što smo napravili, jedva čekam doći u Hrvatsku i vidjeti sve da 

ljude. Hvala im na velikoj podršci", zaključio je.  

 
https://direktno.hr/sport/sigurdsson-ima-jednu-zelju-nakon-srebra-volio-bih-vidjeti-

ovu-utakmicu-zagrebu-

364288/?fbclid=IwY2xjawINRshleHRuA2FlbQIxMQABHZMyvRtD2zGv4ua8jlcm

DbLteGJP2PdfBW-XINpB6tuzP0ikuLf4E6QwFg_aem_7I0wt6u1wRG-

vzKaYYouXw  

  

https://direktno.hr/sport/duvnjak-zaplakao-kad-zasvirala-hrvatska-himna-pognuo-glavu-i-oprostio-se-od-najdrazeg-dresa-364284/
https://direktno.hr/sport/duvnjak-zaplakao-kad-zasvirala-hrvatska-himna-pognuo-glavu-i-oprostio-se-od-najdrazeg-dresa-364284/
https://direktno.hr/sport/sigurdsson-ima-jednu-zelju-nakon-srebra-volio-bih-vidjeti-ovu-utakmicu-zagrebu-364288/?fbclid=IwY2xjawINRshleHRuA2FlbQIxMQABHZMyvRtD2zGv4ua8jlcmDbLteGJP2PdfBW-XINpB6tuzP0ikuLf4E6QwFg_aem_7I0wt6u1wRG-vzKaYYouXw
https://direktno.hr/sport/sigurdsson-ima-jednu-zelju-nakon-srebra-volio-bih-vidjeti-ovu-utakmicu-zagrebu-364288/?fbclid=IwY2xjawINRshleHRuA2FlbQIxMQABHZMyvRtD2zGv4ua8jlcmDbLteGJP2PdfBW-XINpB6tuzP0ikuLf4E6QwFg_aem_7I0wt6u1wRG-vzKaYYouXw
https://direktno.hr/sport/sigurdsson-ima-jednu-zelju-nakon-srebra-volio-bih-vidjeti-ovu-utakmicu-zagrebu-364288/?fbclid=IwY2xjawINRshleHRuA2FlbQIxMQABHZMyvRtD2zGv4ua8jlcmDbLteGJP2PdfBW-XINpB6tuzP0ikuLf4E6QwFg_aem_7I0wt6u1wRG-vzKaYYouXw
https://direktno.hr/sport/sigurdsson-ima-jednu-zelju-nakon-srebra-volio-bih-vidjeti-ovu-utakmicu-zagrebu-364288/?fbclid=IwY2xjawINRshleHRuA2FlbQIxMQABHZMyvRtD2zGv4ua8jlcmDbLteGJP2PdfBW-XINpB6tuzP0ikuLf4E6QwFg_aem_7I0wt6u1wRG-vzKaYYouXw
https://direktno.hr/sport/sigurdsson-ima-jednu-zelju-nakon-srebra-volio-bih-vidjeti-ovu-utakmicu-zagrebu-364288/?fbclid=IwY2xjawINRshleHRuA2FlbQIxMQABHZMyvRtD2zGv4ua8jlcmDbLteGJP2PdfBW-XINpB6tuzP0ikuLf4E6QwFg_aem_7I0wt6u1wRG-vzKaYYouXw
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GOSPODINE IZBORNIČE! 

 

SIGURDSSON ODUŠEVIO U POSLJEDNJOJ PORUCI 

IGRAČIMA: "JE**Š NJIH SVE, ZAVRŠITE OVO!" 

 
Nakon svih poteza tijekom prvenstva, izbornik Dagur Sigurdsson mnoge je 

oduševio onim na posljednjem time-outu. 
 
02.02.2025  

 

 
Dagur Sigurdsson (Foto: Afp) 

 

Izbornik hrvatskih rukometaša Dagur Sigurdsson oduševio je u svom posljednjem 

"time-outu" na Svjetskom prvenstvu 2025. godine. 

U trenucima kad je bilo jasno da je naša momčad poražena, on je pozvao igrače i 

održao im govor u kojem se vidjelo koliko je ponosan na njih. 

Tako se to radi! 

Koliko je ponosan na sve što su napravili na ovom turniru, ali i na pristup u finalnoj 

utakmici, gdje su naši dečki pokazali kakvo srce imaju. 

Nije se htio baviti niti sucima, koji su nedugo prije toga isključenjem i sedmercem, 

ponešto prestrogim, ugasili posljednju nadu u čudo. Sucima koji su tijekom susreta 

dali dva isključenja zbog prigovora. 

No, vjerujemo da je u pitanju poruka i za sve koji su našim igračima danas bili 

protivnici. Prije svega u nekoliko situacija nekorektnim Dancima. 

"Idemo dečki igrati do kraja, idemo završiti ovu utakmicu s visoko dignutim 

glavama. Držite se lopte i pustite suce na miru. Je**š njih, je**š ih sve", rekao je 

ponosni Sigurdsson. 

Ponos prije svega, glave naših igrača nisu niti u jednom trenutku smjele pasti. 

Odradili smo ovo šampionski! 

 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/rukomet-2025-hrvatska-domacin-raspored-i-rezultati-sp-a---870728.html
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https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-odusevio-u-

posljednjoj-poruci-igracima-je-s-njih-sve-zavrsite-ovo-visoko-dignutih-glava---

894416.html?fbclid=IwY2xjawINnkBleHRuA2FlbQIxMQABHY17o6F59gGYCN4

m9Xs4bwgyqUTaGpevFH-J-

UXPgbJxHUL02ITLSMOz0Q_aem_iBLNLLkW53XrNOOmOvixMQ  

  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-odusevio-u-posljednjoj-poruci-igracima-je-s-njih-sve-zavrsite-ovo-visoko-dignutih-glava---894416.html?fbclid=IwY2xjawINnkBleHRuA2FlbQIxMQABHY17o6F59gGYCN4m9Xs4bwgyqUTaGpevFH-J-UXPgbJxHUL02ITLSMOz0Q_aem_iBLNLLkW53XrNOOmOvixMQ
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-odusevio-u-posljednjoj-poruci-igracima-je-s-njih-sve-zavrsite-ovo-visoko-dignutih-glava---894416.html?fbclid=IwY2xjawINnkBleHRuA2FlbQIxMQABHY17o6F59gGYCN4m9Xs4bwgyqUTaGpevFH-J-UXPgbJxHUL02ITLSMOz0Q_aem_iBLNLLkW53XrNOOmOvixMQ
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-odusevio-u-posljednjoj-poruci-igracima-je-s-njih-sve-zavrsite-ovo-visoko-dignutih-glava---894416.html?fbclid=IwY2xjawINnkBleHRuA2FlbQIxMQABHY17o6F59gGYCN4m9Xs4bwgyqUTaGpevFH-J-UXPgbJxHUL02ITLSMOz0Q_aem_iBLNLLkW53XrNOOmOvixMQ
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-odusevio-u-posljednjoj-poruci-igracima-je-s-njih-sve-zavrsite-ovo-visoko-dignutih-glava---894416.html?fbclid=IwY2xjawINnkBleHRuA2FlbQIxMQABHY17o6F59gGYCN4m9Xs4bwgyqUTaGpevFH-J-UXPgbJxHUL02ITLSMOz0Q_aem_iBLNLLkW53XrNOOmOvixMQ
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/sigurdsson-odusevio-u-posljednjoj-poruci-igracima-je-s-njih-sve-zavrsite-ovo-visoko-dignutih-glava---894416.html?fbclid=IwY2xjawINnkBleHRuA2FlbQIxMQABHY17o6F59gGYCN4m9Xs4bwgyqUTaGpevFH-J-UXPgbJxHUL02ITLSMOz0Q_aem_iBLNLLkW53XrNOOmOvixMQ
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SVI ČEKAJU I PITAJU SE ISTO:) 

 

Foto: 
fah 

REPRIZA IZ 2018.? 
 

THOMPSON NA DOČEKU RUKOMETAŠA: HOĆE LI 

OPET BITI GAŠENJA MIKROFONA? 

2. veljače 2025.  

 

Luka Šarić  

 
Marko Perković Thompson, čija je pjesma „Ako ne znaš šta je bilo“ postala 

neslužbena himna rukometaša, potvrdio je da će u ponedjeljak, uz Daleku Obalu, 

Zaprešić Boyse i Prljavo kazalište, nastupiti na dočeku naših rukometaša. Njegov 

ponovni dolazak na glavni zagrebački trg mnoge asocira na spektakularan 

doček srebrnih nogometaša iz Rusije 2018. godine. Usred pjesme „Geni kameni“ 

i na vrhuncu užarene atmosfere, Thompsonu je tada isključen mikrofon. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

> Tko je doista ugasio mikrofon Thompsonu i Vatrenima na dočeku 2018.? 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

 

Redatelj dočeka bio je Krešimir Dolenčić. Unatoč neviđenom slavlju i spontanosti, 

kako okupljenih Hrvata, tako i nogometaša, Dolenčić se držao „protokola“. Nakon što 

je Thompsonu isključen mikrofon, pravdao se kako pjevač tamo nije ni trebao biti, 

https://narod.hr/author/lsaric
https://narod.hr/sport/tko-je-doista-ugasio-mikrofon-thompsonu-i-vatrenima-na-doceku-2018
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kao ni u autobusu s Vatrenima. Program je u trenutku gašenja mikrofona – već 

završio, izjavio je tada medijima. Jedno od najvećih slavlja nacije naprasno je 

prekinuo redatelj koji se očito na tom događaju nije ni želio pojaviti. 

 

 
https://www.youtube.com/watch?v=-tmErRoxE7w&t=6s 

ž 

Thompson želja nogometaša, a trn u oku ‘eliti’  

“Odrađen je sjajan posao, sve je bilo fantastično i svi mediji pišu da je program 

prošao super. Program je završio, imao je svoj kraj i svoju formu i program je bio 

gotov”. Taj „sjajan“ posao Hrvatima je ostavio gorak okus u ustima, ali prije svega 

narod je bio opravdano bijesan. Zamislite da vam netko na vašoj svadbi ugasi glazbu 

i potjera vas kući, usred vrhunca zabave. Cenzura i zabranjene pjesme trebale bi 

biti relikt prošlosti. Iz ove izjave Dolenčića vidljiv je nevjerojatan cinizam i potpuno 

ignoriranje bila hrvatskog naroda, a prije svega duboko nepoštivanje onih koji su 

tom narodu priuštili veliko slavlje – nogometaša. 

Na to je Dolenčić i dodao: “To je tipično hrvatski, što bih ja sad trebao odgovarati i 

za to kakva je bila frizura od Vrsaljka. Program je trajao više od šest sati, igrači su 

putovali više od 16 sati. Bilo je sve fantastično”. Znakovit je izraz „tipično hrvatski“. 

Što je time mislio Dolenčić? Nadalje, s kojim pravom i temeljem čega je zaključio 

kako je nogometašima dosta slavlja? Je li Dolenčić zaboravio da nije u kazalištu 

gdje režira predstavu koja ima svoj čvrsto zacrtani kraj? Upravo je po ovom svom 

„fantastičnom“ poslu i ostao zapamćen u narodu. Sjeća li se i danas s ponosom tog 

“fantastičnog” posla? 

Nakon što je čitava nacija vidjela kako je Thompsonu isključen mikrofon usred 

pjesme, uslijedila je medijska kampanja zaštite Dolenčića kojem su otvorene 

redakcije svih mainstream medija kako bi branio svoju poziciju „fantastično 

obavljenog posla u kojem Thompson nije ni trebao sudjelovati“. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

https://www.youtube.com/watch?v=-tmErRoxE7w&t=6s


98                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Tog srpanjskog datuma za pamćenje, važnija je bila želja Krešimira Dolenčića od 

kapetana hrvatske nogometne reprezentacije Luke Modrića i izbornika Zlatka 

Dalića. „Samo Marko – to je prvi uvjet“, rekao je tada Modrić. “Ne”, rekao je 

Dolenčić. 

> Thompson potvrdio: ‘Vidimo se se na dočeku u Zagrebu’ 

Pletikosa: ‘Dolenčić je govorio da je ‘degutantno da nastupi Thompson’ 

Thompsonov menadžer Denis Pletikosa za Narod.hr potvrdio je tada da su svi 

uključeni u organizaciju znali tko dolazi s nogometašima na pozornicu. Onaj 

kojeg su Vatreni od samog starta željeli da im pjeva na – njihovom dočeku! 

Otkrio je i kako je sam Dolenčić pružao otpor toj ideji. „Imam informaciju da je 

Dolenčić na sastancima govorio da je degutantno ako nastupi Thompson“, rekao je 

Pletikosa. Dodao je i da mu je iz Grada javljeno kako se i pokojni gradonačelnik 

Bandić protivio Thompsonovom nastupu. Menadžment pjevača zaprimio je 

informaciju da je pjevač izbačen iz programa! 

Dolenčić je u jednom mainstream mediju kasnije ljutito govorio, ne skrivajući svoj 

bijes zbog Thompsona, koji mu je uletio u „predstavu“ kao deus ex machina, da su: 

„Na tom autobusu trebali biti vozačica, netko iz osiguranja i isključivo, jedino i 

samo igrači. I nitko više. Što on ima tamo raditi?! Pa da imaš minimum životne 

skromnosti…”. Pitamo se: gdje je bila skromnost Dolenčića kada je otvoreno prkosio 

nogometašima i čitavom narodu? 

U konačnici, Modrić i srebrna ekipa zaobišli su podvale iz Grada i 

Thompsona osobno pozvali u autobus te ga „prošvercali“ na vlastiti doček. Naime, 

treba reći kako je Thompson bio pozvan i u autobus i na pozornicu. Dolenčića nitko 

nije zvao, angažirao ga je Grad. 

> Thompsonov menadžer Denis Pletikosa odgovara Dolenčiću i za Narod.hr 

otkriva što se događalo oko nastupa na dočeku Vatrenih 

Ridjan: Bandić je rekao ‘gasi mikrofon’ 

Prije godinu dana, priču je u podcastu Inkubator ponovno otvorio voditelj Frano 

Ridjan. Naime, kako je rekao, i on je optužen da je ugasio mikrofon Thompsonu. 

„Dakle, psovali su me ‘jer sam ja ugasio Thompsonu mikrofon’. Dosta, znači nisam 

ja ugasio, hvala i doviđenja. Bio sam na pozornici, pogledajte snimku. Nije fer jer 

pokojni gradonačelnik nije tu da kaže riječ, dvije o tome, nije se nikad spominjalo. 

Znači, gradonačelnik je rekao ‘gasi mikrofon’, puca sve po šavovima, kiša pada, 

‘neće pjevat’”, zaključio je. 

Hoće li sličnih opstrukcija biti i pod ravnanjem sadašnje zagrebačke vlasti koju 

predvodi ekstremno lijevi gradonačelnik Tomislav Tomašević? Kao i prije gotovo 

sedam godina, Hrvatski rukometni savez, kao onda HNS, zatražio je Thompsona. Kao 

i ranije nogometaši, sada su rukometaši izričito zatražili Thompsona. Doista, zbilja bi 

bilo previše kada bi netko opet tako besramno sabotirao želju ne samo rukometaša, 

već i naroda koji će svoje junake doći pozdraviti na glavni zagrebački trg. 

> Ovo nitko nije mogao utišati: Cijela Arena slavila uz Thompsona 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-na-doceku-rukometasa-hoce-li-opet-biti-gasenja-

mikrofona?fbclid=IwY2xjawINYmNleHRuA2FlbQIxMQABHWYc0FA4KEr4FQ3

bkgVv5KzvYDn5IYf-zVsmFOmdMKzbPsDVs1Ks45vGcQ_aem_gm8rRA-

qWHpGXsMbYVInfQ  

 
  

https://narod.hr/sport/thompson-potvrdio-vidimo-se-se-na-doceku-u-zagrebu
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-denis-pletikosa-odgovara-dolencicu-i-za-narod-hr-otkriva-sto-se-dogadalo-oko-nastupa-na-doceku-vatrenih
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-denis-pletikosa-odgovara-dolencicu-i-za-narod-hr-otkriva-sto-se-dogadalo-oko-nastupa-na-doceku-vatrenih
https://hrs.hr/
https://narod.hr/sport/ovo-nitko-nije-mogao-utisati-cijela-arena-slavila-uz-thompsona
https://narod.hr/hrvatska/thompson-na-doceku-rukometasa-hoce-li-opet-biti-gasenja-mikrofona?fbclid=IwY2xjawINYmNleHRuA2FlbQIxMQABHWYc0FA4KEr4FQ3bkgVv5KzvYDn5IYf-zVsmFOmdMKzbPsDVs1Ks45vGcQ_aem_gm8rRA-qWHpGXsMbYVInfQ
https://narod.hr/hrvatska/thompson-na-doceku-rukometasa-hoce-li-opet-biti-gasenja-mikrofona?fbclid=IwY2xjawINYmNleHRuA2FlbQIxMQABHWYc0FA4KEr4FQ3bkgVv5KzvYDn5IYf-zVsmFOmdMKzbPsDVs1Ks45vGcQ_aem_gm8rRA-qWHpGXsMbYVInfQ
https://narod.hr/hrvatska/thompson-na-doceku-rukometasa-hoce-li-opet-biti-gasenja-mikrofona?fbclid=IwY2xjawINYmNleHRuA2FlbQIxMQABHWYc0FA4KEr4FQ3bkgVv5KzvYDn5IYf-zVsmFOmdMKzbPsDVs1Ks45vGcQ_aem_gm8rRA-qWHpGXsMbYVInfQ
https://narod.hr/hrvatska/thompson-na-doceku-rukometasa-hoce-li-opet-biti-gasenja-mikrofona?fbclid=IwY2xjawINYmNleHRuA2FlbQIxMQABHWYc0FA4KEr4FQ3bkgVv5KzvYDn5IYf-zVsmFOmdMKzbPsDVs1Ks45vGcQ_aem_gm8rRA-qWHpGXsMbYVInfQ
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LIJEVOM NAŠOM 

 

THOMPSON NA TRGU JE KOLAC U SRCE NAŠIM 

JUGOFILIMA: STARA LIJEVA IKONA ZABRANILA BI 

MARKA 
 

Zvonimir Hodak 
 

Ivan Anušić, ministar obrane, ima atipičnu biografiju, barem za one koji 

dominiraju u tzv. dnevnoj politici u Hrvata. 

 

03.02.2025.  

 

 
Foto: HINA 
 

Sa 17 je godina postao dragovoljac Domovinskog rata u kojem je ostao do kraja. Pitate 

se kako je uspio postati ministar obrane? Prastara logika. Postavi takvoga na visoku 

poziciju da bi ga mogao lakše kontrolirati. No, nekada ta logika i ne upali. Ministar 

Anušić je nedavno izašao s nekim svojim idejama u podcastu Mrežnica za koje sam 

uvjeren da se neće svidjeti "monolitnom" vodstvu HDZ-a. 

Taj, za sada blagi otklon očekivao se i ranije. Slavonsko stranačko tijelo iz kojeg 

dolazi Anušić daje Vladi previše ruku da bi se njegovi disonantni istupi mogli 

ignorirati. Albert Einstein je zaključio kako je glavni razlog stresa svakodnevni 

kontakt s idiotima. Mediji se uglavnom bave studentskim prosvjedima u Beogradu. 

Znači li to stvaranje treće "Srboslavije"? 

 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
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Željko Glasnović se pita: "Gdje su bili beogradski studenti kad je velikosrpska 

armada 1991. godine krenula na Hrvatsku, BiH i Kosovo"? Tadašnje 

"studente" ispratio je srpski narod s oduševljenjem i cvijećem na put u Vukovar, na 

Ovčaru… I tako je srpska "studentska revolucija" u Hrvatskoj trajala sve dok 5. 

kolovoza 1995. godine nisu bili naglo prekinuti i poslani traktorima natrag u 

Srbiju. Slobodan Milošević ih je nazvao "zečevima" jer se ni jedanput nisu susreli oči 

u oči s hrvatskim braniteljima. I političkim slijepcima je jasno zašto 

"studenti" ruše Aleksandra Vučića. Njegov čuveni govor u Glini 20. ožujka 1995. 

godine bio je inspirativan za ove današnje "studente". Je li možda i oni čekaju neke 

nove tenkove i novo cvijeće? Načekat će se… 

 

 
FOTO: Dragutin Savić/CROPIX 

 

Arena je puna i bez Brene 

Dobro, nije sve tako crno. Ima tu ponešto i crvenog i bijelog i plavog. Ako je u sredini 

i hrvatski grb, to im je dobar znak da takvu zastavu spale. Zamislite samo taj 

optimizam naših komšija kad su nam 20. ožujka 1995. godine poručili u 

"legendarnoj" Glini: "Nikada više Hrvati neće da se pojave u Glini". Sad im je stigla 

još i sol na otvorenu ranu. Arena je puna, ali bez Lepe Brene. Opet smo doživjeli da 

Hrvati nakon utakmice i dalje sjede i vesele se, a Srbi ustaše... 

Hrvatski rukometaši su punili Arenu svaki dan utakmica, a oduševljenje koje je 

obuzelo cijeli narod plasmanom hrvatske rukometne repke u finale Svjetskog 

prvenstva zadivljuje svijet, ali ostavlja Srbiji i Sloveniji gorak okus u ustima. Kada na 

dočeku naših rukometaša iz Osla na Trgu bana Jelačića zapjeva i novu himnu Marka 

Perkovića Thompsona "Ako nisi znao što je bilo…", to će biti pravi kolac u srce 

našim jugofilima, orjunašima i anemičnim Europejcima. Imamo srebro. Bili smo 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=milo%C5%A1evi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=vu%C4%8Di%C4%87&formvalidator=
http://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=brena&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
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drugi na svijetu u nogometu pa možemo i u rukometu. Skromni smo, pastoralni i 

dobroćudni… Uostalom, "Najte kaj zameriti" učio nas je još davno Dudek. 

Poslao mi je netko sliku Bana Jelačića koji navodno kaže: "Ovako ni ja nisam s**bao 

Mađare". Nakon što smo u polufinalu dobili Francuze odmah se pojavio problem 

hoćemo li sad morati vratiti Rafale Francuzima? Nakon pobjede nad Francuzima, 

nastala je prava invazija Hrvata na Oslo. Zavladalo je ludilo, zlatna groznica. Čak ni 

860 eura nije nemoguća cijena kad svi žele vidjeti glavni grad Norveške. Kad treba, 

ima se… Sportska smo nacija. U rukometu prvaci svijeta i dva puta Olimpijski 

pobjednici, u nogometu dva puta treći na svijetu, jednom drugi. Međutim, u Oslu su 

ipak Danci, pokazalo se opravdano, favoriti. Trostruki su svjetski prvaci, sada i 

četverostruki. 

 

 
FOTO: Lucija Očko/CROPIX 

 

Pusić vs. Plenković 

Tvrdi smo kamen, ali Danci su hladni i organizirani Skandinavci pa su na teren 

poslali momčad koja u zadnja četiri svjetska prvenstva u rukometu nije izgubila ni 

jednu utakmicu. Međutim, nitko ne "šljivi" taj podatak i svi su pohrlili u Oslo na 

utakmicu. Što se navijanja tiče, mi Hrvati smo u navijanju ono što su Danci u igranju. 

Nedostižni! Spremni smo napraviti ludnicu. Ovo rukometno prvenstvo je pokazalo 

tko smo i što smo. Razni Klasići, Jakovine, Markovine i ekipa sigurno su na aparatima. 

Stara lijeva ikona Zoran Pusić, predsjednik Antifašističke ljige, javno je uputio 

molbu predsjedniku Vlade da spriječi Marka Perkovića Thompsona da ne pjeva na 

dočeku rukometne reprezentacije. To se zove dobra, stara "komunjarska 

demokracija". On "misli" da je Thompson u današnjoj Hrvatskoj, posebno među 

mladima, simbol ustaštva?!!! Okamenjeni ljevičar podsjeća Andreja Plenkovića da 

zadnji skupovi na kojima je pjevao Thompson "zloslutno podsjećaju na slične 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=pusi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
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skupove 1933. godine u Njemačkoj". Pa jel' taj tip normalan??? Koja intuicija 

okamenjenog partizana. 

Pusić zna da se može kad se hoće. Dalekog 5. prosinca 1918. godine, po zapovijedi 

šefa zagrebačke policije Grge Anđelinovića, dočekani su hrvatski domobrani iz 25. i 

53. domobranske pukovnije i pokošeni vatrenim oružjem. Ubijeno je 13 domobrana, 

a 17 ih je bilo ranjeno. Četnik Grgo je kasnije u beogradskoj skupštini izjavio kako je 

on ponosan na svoje krvave ruke. Usput rečeno, ponosni četnik Grgo i Zoran Pusić su 

rođaci. Lijepo je čuti i vidjeti kako rođak utječe na rođaka. Kaže narod: ne pada jabuka 

daleko od stabla. Zoran je stari antifašist koji je rođen nakon pada fašizma. Nije mu 

lako. U nedjelju je stigao i otvoreni odgovor Plenkovića na otvoreno pismo Pusića. 

 

 
FOTO: Nera Šimić/CROPIX 

 

'Dabri nema pomoći'  

Odgovor je razložan i logičan. Plenki priznaje da je Thompsonova pjesma "Ako ne 

znaš što je bilo" postala neslužbena himna naših rukometaša na ovom svjetskom 

prvenstvu te da su rukometaši, ali i brojni navijači željeli da Thompson pjeva na 

njihovu dočeku u Zagrebu pa je, onako po narodski rečeno, laprdanje Pusića pišanje 

uz vjetar. Stvarno je Pusić gadno kažnjen jer mora živjeti u hrvatskoj državi. Treba 

shvatiti njegov bijes na sve hrvatsko. 

Netko mi je poslao na fejs šest moralnih načela, idealnih za starog partizana: Prije 

nego moliš - vjeruj. Prije nego govoriš - slušaj. Prije nego potrošiš - zaradi. Prije nego 

što napišeš – razmisli. Prije nego što odustaneš - pokušaj. Prije nego umreš - živi. 

Josipa Dabru ni Dudek ne bi spasio. Dabro je sad meta na streljani. Ne branim 

njegovu primitivnu želju da se slika s oružjem u ruci, gađa iz otvorenog auta i slično, 

ali je već ogavno kako se ta afera pretvorila u medijsku sapunicu kojom nas šopaju. 

Zamislite, dao je u ruke pištolj maloljetniku. Ivica Granić nas podsjeća kako je u ono 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=dabro&formvalidator=
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"Titovo vrijeme" u srednjoj školi postojao predmet ONO i DSZ u okviru kojeg su 

maloljetni đaci učili gađati, itd. Pripremalo se maloljetne đake, ako se slučajno pojave 

"ustaše", kako "odbraniti" Partiju i obožavanog Tita. 

 

 
FOTO: Josip Bandić/CROPIX 

 

'Hvala vam dečki' 

Davor Ivanković je human prema trgovcima. "Trgovci vratite nas iz Slovenije i Trsta. 

Što prije, to bolje za vas". Stigle su me godine kad sam najsigurniji sa svojom ženom. 

One druge žele seks… Evo, napokon je došla i, kako bi u Lici rekli, "sveta nedilja". 

Naša "maša" ili misa je u 18 sati u dalekom Oslu. Osvojiti drugo mjesto na prvenstvu 

svijeta u rukometu je takva "infuzija" sreće koju Hrvati čekaju k'o ozebli sunce. Danci 

su bili nepobjedivi, ali naši su se momci junački i s punim srcem borili sve do kraja i, 

unatoč pristranim španjolskim sucima, uspjeli izboriti najmanju razliku u rezultatu. 

Brački komunjara je svoj kilavi smisao za humor prosuo u Saboru: Drugovi su se malo 

prešli 

Odličnoj novinarki Ivani Petrović malo smeta što se Hrvatska ovdje predstavlja kao 

gubitnica. Misli kako bi dobro "došla neka komparativna analiza" dosadašnjih 

hrvatskih i danskih rezultata. Danska je neosporno vladar na rukometnoj sceni, ali 

naša reprezentacija je pokazala da i mala Hrvatska može učiniti nemoguće. Hvala vam 

dečki!!! Sad je vrijeme za slavlje! 

Što su ti godine… kad me netko pita što pijem, ne znam da li misli na alkohol ili 

lijekove… 

 

https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-

stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-

364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTc

L0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-

kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg  

  

http://direktno.hr/kolumne/bracki-komunjara-je-svoj-kilavi-smisao-za-humor-prosuo-u-saboru-drugovi-su-se-malo-presli-363855/
http://direktno.hr/kolumne/bracki-komunjara-je-svoj-kilavi-smisao-za-humor-prosuo-u-saboru-drugovi-su-se-malo-presli-363855/
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
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PRILOG 
 

Foto: Narod.hr 

'USTAŠA ODAVNO NEMA' 
 

POVJESNIČARKA VUKELIĆ: THOMPSON JE SIMBOL 

OTPORA LJUDIMA POPUT ‘ANTIFAŠISTE’ PUSIĆA 
 

2. veljače 2025. u 15:30 

  

Povjesničarka i izvanredna profesorica na Hrvatskim studijima Vlatka 

Vukelić osvrnula se na apel predsjednika “Antifašističke lige” Zorana Pusića da 

se Marku Perkoviću Thompsonu ne dozvoli nastup na dočeku rukometaša u 

Zagrebu jer je “simbol ustaštva“. Evo što njoj (i mnogima) predstavlja Thompson. 

> ‘Antifašist’ Zoran Pusić negoduje zbog Thompsona na dočeku: On je simbol 

ustaštva 

 

“Iako ne vidim smisao premijerova odgovora gospodinu Pusiću, jer Pusić nije 

nikakav društveno relevantan pojedinac, ovdje bih nešto istaknula, kada se potonji 

već progurao u prvi red važnosti. Nije Thompson nikakav simbol ustaštva. Naime, 

ustaša odavna više nema. To je biološka kategorija. 

Vukelić: Thompson jest simbol 

https://narod.hr/hrvatska/antifasist-zoran-pusic-negoduje-zbog-thompsona-na-doceku-on-je-simbol-ustastva
https://narod.hr/hrvatska/antifasist-zoran-pusic-negoduje-zbog-thompsona-na-doceku-on-je-simbol-ustastva
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Ali činjenica jest da je Thompson simbol. Simbol otpora ljudima poput 

“antifašiste” Pusića. Simbol otpora protiv svih onih kojima je svaki oblik suverene, 

samostalne i neovisne Hrvatske nepodnošljiv. Simbol otpora protiv svih onih koji 

Hrvate diskriminiraju i omalovažavaju. Simbol otpora protiv svih onih koji nacionalni 

dignitet obezvrjeđuju. Simbol otpora protiv ex-yu društvene i političke elite koja i u 

novim geopolitičkim odnosima eksploatira hrvatsku zemlju i hrvatski narod. Simbol 

otpora protiv svih onih koji su spremno zanijekali “sve što je bilo” radi osobne koristi. 

Simbol otpora protiv nepravde, protiv negacije prava na državu, protiv ideološke 

korupcije i raznih centara moći koji možda jesu u Zagrebu, ali s Hrvatskom veze 

nemaju. Stvar je u oku promatrača…”. 

> Plenković odgovorio Pusiću: Thompson je želja rukometaša, a njegova pjesma 

je svojevrsna himna 

Tko je Vlatka Vukelić? 

Vlatka Vukelić (rođ. Bručić), rođena je u Sisku 1979. godine. Maturirala je 1997. na 

sisačkoj Gimnaziji, a diplomirala studij povijesti i kroatologije na Hrvatskim 

studijima 2002. godine (znanstveni i nastavni smjer). Od 2004. godine radila je u 

Gradskom muzeju Sisak. 

Poslijediplomski doktorski studij na Hrvatskim studijima upisuje 2006. godine te 

ga uspješno privodi kraju 20. prosinca 2011. godine, obranom doktorske disertacije s 

temom: “Povijest sustavnih arheoloških istraživanja u Sisku od 16. stoljeća do 

1941. godine“. Otada je zaposlena kao viša asistentica na Hrvatskim studijima 

Sveučilišta u Zagrebu. 

> Vukelić o ‘dječjem logoru’ u Sisku: ‘Takvo mjesto nije postojalo. To je bilo 

prihvatilište’ 

Nakon rođenja trećeg djeteta, 2017. godine postaje docentica na Odsjeku za 

povijest svoje matične ustanove, kao i predstojnica istog Odsjeka. Od listopada iste 

godine je i koordinatorica doktorskog studija povijesti na Hrvatskim studijima. 

Osim posvećenosti znanosti, aktivno se uključuje i u probleme sveučilišne 

zajednice.Osnovala je Hrvatski sveučilišni sindikat koji je registriran pri nadležnom 

ministarstvu 2017. godine. 

> Prof. Vukelić: Kultura sjećanja na komunističke zločine tek je u povojima 

Politički angažman 

Kao dijete rata od mladosti je članica pravaške mladeži no formalno ne sudjeluje u 

radu stranke sve do 2011. kada pristaje biti na listi za Hrvatski sabor u VI. izbornoj 

jedinici ispred pravaškog barjaka. Prelaskom u HSP AS započinje i s aktivnim 

bavljenjem politikom na lokalnoj razini. 

Od 2017. godine obnaša svoj prvi mandat kao gradska vijećnica u Gradskom vijeću 

grada Siska. Mandat je izborila u koaliciji HDZ-HSLS-HKS-HSP AS. 

Zbog lošeg načina vođenja politike odgovornih osoba napušta stranačko djelovanje, 

iako je čak 5 godina uporno i entuzijastički gradila stranku. Otada se posvećuje radu 

udruge koju je osnovala i čija je predsjednica – Hrvatska slobodna desnica. Danas 

je nezavisna vijećnica u klubu zastupnika gore spomenutih stranaka. 

“Cilj je ostati društveno angažirana, jer hrvatsko društvo to treba”, napisala je na 

svojoj mrežnoj stranici. 

Prof. Vukelić: Obilježavanjem u Srbu distancira se od europskih smjernica za 

suočavanje s totalitarnom komunističkom baštinom 

https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-odgovorio-pusicu-thompson-je-zelja-rukometasa-a-njegova-pjesma-je-svojevrsna-himna
https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-odgovorio-pusicu-thompson-je-zelja-rukometasa-a-njegova-pjesma-je-svojevrsna-himna
https://narod.hr/hrvatska/vukelic-o-djecjem-logoru-u-sisku-takvo-mjesto-nije-postojalo-to-je-bilo-prihvatiliste
https://narod.hr/hrvatska/vukelic-o-djecjem-logoru-u-sisku-takvo-mjesto-nije-postojalo-to-je-bilo-prihvatiliste
https://narod.hr/eu-svijet/eu/prof-vukelic-kultura-sjecanja-na-komunisticke-zlocine-tek-je-u-povojima
https://vlatkavukelic.com/o-meni/
https://narod.hr/hrvatska/prof-vukelic-obiljezavanjem-u-srbu-distancira-se-od-europskih-smjernica-za-suocavanje-s-totalitarnom-komunistickom-bastinom
https://narod.hr/hrvatska/prof-vukelic-obiljezavanjem-u-srbu-distancira-se-od-europskih-smjernica-za-suocavanje-s-totalitarnom-komunistickom-bastinom
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https://narod.hr/hrvatska/povjesnicarka-vukelic-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-

poput-antifasiste-pusica  

https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42446-thompson-je-simbol-

otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica  

 

KOMENTAR: Više o dr. Vukelić možete vidjeti u mojoj knjizi: J. Pečarić, Dr. sc. 

Vlatka Vukelić, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukelic.pdf 

 
  

https://narod.hr/hrvatska/povjesnicarka-vukelic-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
https://narod.hr/hrvatska/povjesnicarka-vukelic-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42446-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42446-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
http://dragovoljac.com/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR24mmqlx6Gc4pP_9TjEPiZEJugUjycD6gSlnM-yT_Nz8rRJGFRSoxE0Dew_aem_xHQOZfZ8Ako4sLL-64cQcQ
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukelic.pdf?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1ZnsVlRyU5e1PxJivVH0HHA2Jek24hT5pDp1k4ZD9sVLk5tjxRKZ_3-VQ_aem_0KbtPupFUDs2R9uzK2vfWQ


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  107 

 
 

 

 

 
https://web.facebook.com/photo/?fbid=8739812629460301&set=a.94870848857079

3  

Jasminka Perković 

 

AJ UGASI AKO MOŽEŠ  

 

IZ KOMENTARA: 

DRUŠTVENE MREŽE GORE 

 

EVO KAKO SU HRVATI REAGIRALI NA DOLAZAK 

THOMPSONA NA DOČEK: 'NEMA ATMOSFERE BEZ 

NJEGA' 
 
Hrvatska rukometna reprezentacija je na Svjetskom prvenstvu osvojila srebro 

zbog čega je dočekana na prepunom zagrebačkom Trgu bana Jelačića uz 

pjesmu, baklje i zastave. Posebna želja rukometaša je bila dolazak jednog od 

najboljih izvođača domoljubnih pjesama Marka Perkovića Thompsona. 

 

https://web.facebook.com/photo/?fbid=8739812629460301&set=a.948708488570793
https://web.facebook.com/photo/?fbid=8739812629460301&set=a.948708488570793
https://web.facebook.com/jasminka.perkovic?__cft__%5b0%5d=AZVr7YOcND3MW1gyfDdpPYxtVwl4OeNJ_W6_aOKx3noDY7JhznEqfp7-U8H_uRikL4-UwHndXeH-1l0Bd5F0jyjPAf8hk4BasGvJguSFVURINfJA3M0Xc2HX0N8W-PI4vy2ISEwP4R_z1EahRDNiNWf-77c1-RlVecjl-iIj_i6NFKOGQPcTqxA87apbL18EYRtMqRrJbxKGG9PY1AhIVX_NMMSu7ZYk1g-oueuQGxOUIQ&__tn__=-UC%2CP-y-R
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Foto: Damir Krajac / CROPIX 

 
Njegov hit 'Ako ne znaš što je bilo' postao je svojevrsna himna ovog prvenstva, a 

igrači su ovu pjesmu otpjevali nakon gotovo svake utakmice. Pjevač je ispunio 

njihovu želju iako je bilo onih koji su se njegovom dolasku protivili. Zapjevao je 

zajedno s rukometašima i navijačima, ali i izbornikom Dagurom Sigurdssonom koji 

je naučio riječi. 

Hrvatski rukometni savez je na svom službenom Instagram profilu objavio trenutak 

kada je Thompson došao na pozornicu kada su ga posebno dočekali rukometaši. Ispod 

videa su se nanizale reakcije Hrvata na pjevačev odaziv. 

''Doček za pamćenje, nešto neopisivo'', ''Bilo je veličanstveno i predivno'', ''Lijepo li 

je Hrvat biti! Majko, hvala ti'', ''Prelijepo'', ''Zavrijedili su naši heroji koji ujedinjuju 

Hrvatsku'', ''Poštovanje'', ''Bravo, bravo, bravo'', ''Ponos do neba i natrag i još 

puno,puno više'', ''Bravo, veličanstveno'', dio je komentara na društvenim mrežama. 

 

'Šećer na kraju' 

"Ima li netko da nije plakao gledajući ovo", upitao se jedan. "Divno je vidjeti sve te 

mlade ljude kako pjevaju domoljubne. Ima nade, vrijedilo je", "Zaslužili su naši 

rukometaši. Thompson je šećer na kraju, nema atmosfere bez njega", pisali su drugi. 

Thompson je na dočeku nastavio pjevati i ostale svoje hitove 'Geni kameni' i 'Lijepa 

li si'. Potom se pjevač obratio kapetanu na odlasku Domagoju Duvnjaku i zahvalio 

mu za sve što je učinio za hrvatski dres. 

Zagreb dočekao rukometaše: Zajedno s Thompsonom pjevali 'Ako ne znaš što je bilo' 

https://direktno.hr/upload/publish/364342/dk-docek-trg120-030225-1-_67a1150e58af3.jpg
https://direktno.hr/tagovi/marko-perkovic-thompson-970/?module=publish
https://direktno.hr/sport/thompson-se-popeo-na-binu-rukometasi-zajedno-s-njim-pjevaju-ako-ne-znas-sto-je-bilo-364337/
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"Hvala ti za sve suze radosnice, sjećat ćemo te se uvijek! Sjeti se i ti današnjeg dana", 

poručio mu je pjevač. Predao mu je mikrofon, a kapetan je započeo pjesmu 'Moj 

Ivane', suigrači su mu se pridružili, a navijači su prihvatili i odmah u glas zapjevali s 

našim viceprvacima. 

 

https://direktno.hr/domovina/evo-kako-su-hrvati-reagirali-dolazak-thompsona-

docek-nema-atmosfere-bez-njega-

364342/?fbclid=IwY2xjawIO8CRleHRuA2FlbQIxMAABHcwtiMbP9lfLVQryBrgJ

379yHpkAtERfTgveVIrDQkahGRkaYh_BMpkIqQ_aem_ojCgDgqIWQWJpgAGZ

XXN8g  

 

Ana-Ma Crnojević 

https://direktno.hr/domovina/evo-kako-su-hrvati-reagirali-dolazak-thompsona-docek-nema-atmosfere-bez-njega-364342/?fbclid=IwY2xjawIO8CRleHRuA2FlbQIxMAABHcwtiMbP9lfLVQryBrgJ379yHpkAtERfTgveVIrDQkahGRkaYh_BMpkIqQ_aem_ojCgDgqIWQWJpgAGZXXN8g
https://direktno.hr/domovina/evo-kako-su-hrvati-reagirali-dolazak-thompsona-docek-nema-atmosfere-bez-njega-364342/?fbclid=IwY2xjawIO8CRleHRuA2FlbQIxMAABHcwtiMbP9lfLVQryBrgJ379yHpkAtERfTgveVIrDQkahGRkaYh_BMpkIqQ_aem_ojCgDgqIWQWJpgAGZXXN8g
https://direktno.hr/domovina/evo-kako-su-hrvati-reagirali-dolazak-thompsona-docek-nema-atmosfere-bez-njega-364342/?fbclid=IwY2xjawIO8CRleHRuA2FlbQIxMAABHcwtiMbP9lfLVQryBrgJ379yHpkAtERfTgveVIrDQkahGRkaYh_BMpkIqQ_aem_ojCgDgqIWQWJpgAGZXXN8g
https://direktno.hr/domovina/evo-kako-su-hrvati-reagirali-dolazak-thompsona-docek-nema-atmosfere-bez-njega-364342/?fbclid=IwY2xjawIO8CRleHRuA2FlbQIxMAABHcwtiMbP9lfLVQryBrgJ379yHpkAtERfTgveVIrDQkahGRkaYh_BMpkIqQ_aem_ojCgDgqIWQWJpgAGZXXN8g
https://direktno.hr/domovina/evo-kako-su-hrvati-reagirali-dolazak-thompsona-docek-nema-atmosfere-bez-njega-364342/?fbclid=IwY2xjawIO8CRleHRuA2FlbQIxMAABHcwtiMbP9lfLVQryBrgJ379yHpkAtERfTgveVIrDQkahGRkaYh_BMpkIqQ_aem_ojCgDgqIWQWJpgAGZXXN8g
https://web.facebook.com/anama.crnojevic?comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQ1NDg2NjAzNTkyMDRfNjUwNjkzNTcwODA0ODM2&__cft__%5b0%5d=AZVr7YOcND3MW1gyfDdpPYxtVwl4OeNJ_W6_aOKx3noDY7JhznEqfp7-U8H_uRikL4-UwHndXeH-1l0Bd5F0jyjPAf8hk4BasGvJguSFVURINfJA3M0Xc2HX0N8W-PI4vy2ISEwP4R_z1EahRDNiNWf-77c1-RlVecjl-iIj_i6NFKOGQPcTqxA87apbL18EYRtMqRrJbxKGG9PY1AhIVX_NMMSu7ZYk1g-oueuQGxOUIQ&__tn__=R%5d-R
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DUVNJAK: ‘HVALA SVIMA KOJI SU DALI ŽIVOT ZA 

DOMOVINU JER DA NIJE BILO NJIH, NE BI NI JA OVDJE 

BIO’ 

Redakcija 02/02/2025 
 

 
 ANZE MALOVRH / KOLEKTIFF 

Hrvatska je u finalu Svjetskog prvenstva poražena od Danske 32:26 (16:12). Sjajan 

niz naših rukometaša zaustavljen je u Oslu te se momčad koju vodi Dagur 

Sigurdsson mora zadovoljiti srebrom, piše Net.hr 

“Nižam tužan uopće. Bilo mi je prelijepo dijeliti teren i svlačlonicu i hotel s ovim 

momcima. Možda je mogao biti malo bolji osjećaj na kraju, ali opraštam se s 

medaljom. O utakmici bi mogao reći dosta toga, ali ne želim sada ulaziti u to. Miješali 

su mi se osjećaji. Vidio sam Duvnjaka kako plače, ali ja sam se smijao. Htio sam da 

mi ostane ovaj osjećaj. Pamtit ću svaku minutu koju sam odigrao u ovom dresu.” 

“Svaka mi je medalja draga, ali ovoj se nisam nadao. Sve je vodilo tome da će dečki 

biti bez mene, ali na kraju lijepa priča. Knjigu bih mogao napisati od svega. Najbolje 

je što smo mi svoje u našoj Hrvatskoj završili kako treba. Što reći, pratiti ću ove dečke 

u daljnjim utakmicama i navijati za njih.” 

“Nadam se da će doći što veći broj ljudi na doček. Mislim da smo ujedinili sve i vratili 

rukomet tamo gdje pripada. Svima poručujem da prate neke nove dečke jer neki novi 

klinci dolaze.” 

- OGLAS - 

“Predivan oproštaj. Ne bih ni u najluđim snovima mogao očekivati da će se ovako 

završiti s obzirom što mi se dogodilo s ozljedom. Velika hvala svima jer će mi ovo 

ostati u najljepšem osjećaju. Hvala svim mojima u obitelji, suigračima, trenerima. 

https://nu.com.hr/author/ante/
https://net.hr/sport/rukomet/pratite-prve-izjave-nakon-bolnog-poraza-u-finalu-svjetskog-prvenstva-72f83ad0-e193-11ef-8ab6-ee0b203e749c
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Hvala bivšoj generaciji što me naučila što znači nositi ovaj dres. Predivan je dres. 

Hvala i svim ljudima koji su dali svoj život za ovu državu jer da nije bilo njih, ja ovdje 

ne bih mogao predstavljati Hrvatsku.” 

“Hvala Danskoj što su mi dali taj gol zadnji. Žao mi je što nije bilo Igora da zajedno 

to napravimo. Evo, osjećaj je ipak dobar. Dao sam sve za ovu reprezentaciju i odlazim 

ponosan.” 

“Najponosniji sam na to što bilo kog da sretnem od svojih suigrača, mogu sjesti s 

njima i popiti kavu. I s bilo kojim trenerom. To je bit sporta, života i na to sam stvarno 

ponosan. Predivne suigrače i predivne trenere sam imao, puno su me naučili. Život 

ide dalje, rukomet nije samo Domagoj Duvnjak, rukomet je hrvatska reprezentacija 

koja je pokazala da smo se vratili u vrh.” 

“Kad se pogleda cijeli turnir, izgubili smo od Egipta. Morali smo dobiti Island pet 

razlike i jesmo. Luda utakmica s Mađarskom pa s Francuskom, vratili smo se od 5:0 

protiv Slovenije… Veselim se sutra doći u domovinu. Jedva čekam. Vjerujem da 

ćemo se i večeras malo opustiti, za puno igrača će ovo biti prvi doček, nadam se da će 

uživati. Ova medalja ide navijačima koji su nas gurali od prve utakmice, bez njih ne 

bismo došli ovdje.” 

“Imali smo privilegiju igrati doma, navijači su nas gurali. Prije Islanda smo došli do 

zida, bilo je sve ili ništa. Ta utakmica je nevjerojatna. Island je igrao fenomenalan 

rukomet, nisu izgubili na prvenstvu, a mi smo ih lagano pobijedili. To je presudan 

trenutak bio. Vidjeli smo da možemo.” 

“Poslije Slovenija, pa Mađarska od koje smo gubili četiri razlike pet minuta prije 

kraja. Drago mi je da su dečki shvatili da nema odustajanja. Ni danas nismo odustali. 

Dali smo sve od sebe, ali Danska je bila bolja. Čestitam im, život ide dalje.” 

“Od prve utakmice do zadnje, bila mi je privilegija, čast i odgovornost. Svaki put kad 

sam čuo Lijepu našu… Bilo je tu svega. Svakakav sam dolazio na utakmice, ali 

emocija prevlada. Ponosan sam, to su ogromne brojke, ogromne godine, puno 

turnira.” 

 

https://nu.com.hr/duvnjak-hvala-svima-koji-su-dali-zivot-za-domovinu-jer-da-nije-

bilo-njih-ne-bi-ni-ja-ovdje-

bio/?fbclid=IwY2xjawIO8ldleHRuA2FlbQIxMAABHYMY9L3MZZJjz_mvT0wWj

LE5rSspOk-

hZOMJj1SyxPHnrkYijcU8FNWhAA_aem_oQucN2yZYXF4m4ZDDd3b0Q  

 

Nikica Marcic 

M.P. Thompson neposredno nakon "VRO OLUJA 95"!  

 

https://nu.com.hr/duvnjak-hvala-svima-koji-su-dali-zivot-za-domovinu-jer-da-nije-bilo-njih-ne-bi-ni-ja-ovdje-bio/?fbclid=IwY2xjawIO8ldleHRuA2FlbQIxMAABHYMY9L3MZZJjz_mvT0wWjLE5rSspOk-hZOMJj1SyxPHnrkYijcU8FNWhAA_aem_oQucN2yZYXF4m4ZDDd3b0Q
https://nu.com.hr/duvnjak-hvala-svima-koji-su-dali-zivot-za-domovinu-jer-da-nije-bilo-njih-ne-bi-ni-ja-ovdje-bio/?fbclid=IwY2xjawIO8ldleHRuA2FlbQIxMAABHYMY9L3MZZJjz_mvT0wWjLE5rSspOk-hZOMJj1SyxPHnrkYijcU8FNWhAA_aem_oQucN2yZYXF4m4ZDDd3b0Q
https://nu.com.hr/duvnjak-hvala-svima-koji-su-dali-zivot-za-domovinu-jer-da-nije-bilo-njih-ne-bi-ni-ja-ovdje-bio/?fbclid=IwY2xjawIO8ldleHRuA2FlbQIxMAABHYMY9L3MZZJjz_mvT0wWjLE5rSspOk-hZOMJj1SyxPHnrkYijcU8FNWhAA_aem_oQucN2yZYXF4m4ZDDd3b0Q
https://nu.com.hr/duvnjak-hvala-svima-koji-su-dali-zivot-za-domovinu-jer-da-nije-bilo-njih-ne-bi-ni-ja-ovdje-bio/?fbclid=IwY2xjawIO8ldleHRuA2FlbQIxMAABHYMY9L3MZZJjz_mvT0wWjLE5rSspOk-hZOMJj1SyxPHnrkYijcU8FNWhAA_aem_oQucN2yZYXF4m4ZDDd3b0Q
https://nu.com.hr/duvnjak-hvala-svima-koji-su-dali-zivot-za-domovinu-jer-da-nije-bilo-njih-ne-bi-ni-ja-ovdje-bio/?fbclid=IwY2xjawIO8ldleHRuA2FlbQIxMAABHYMY9L3MZZJjz_mvT0wWjLE5rSspOk-hZOMJj1SyxPHnrkYijcU8FNWhAA_aem_oQucN2yZYXF4m4ZDDd3b0Q
https://web.facebook.com/nikica.marcic?comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQ1NDg2NjAzNTkyMDRfOTk3OTEzMDM1NDg4MTE0&__cft__%5b0%5d=AZVr7YOcND3MW1gyfDdpPYxtVwl4OeNJ_W6_aOKx3noDY7JhznEqfp7-U8H_uRikL4-UwHndXeH-1l0Bd5F0jyjPAf8hk4BasGvJguSFVURINfJA3M0Xc2HX0N8W-PI4vy2ISEwP4R_z1EahRDNiNWf-77c1-RlVecjl-iIj_i6NFKOGQPcTqxA87apbL18EYRtMqRrJbxKGG9PY1AhIVX_NMMSu7ZYk1g-oueuQGxOUIQ&__tn__=R%5d-R
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VIDEO HRVATSKI RUKOMETAŠI SLAVE SREBRO! 

EVO KOJA SE PJESMA ORI AVIONOM 
 

Hrvatski rukometaši vraćaju se u Zagreb gdje im je priređen spektakularan 

doček nakon osvojenog srebra. 
 

D A N A S  @  1 2 : 4 8  

 
 

Hrvatski rukometaši (Foto: Instagram/HRS) 

Hrvatski rukometaši sa srebrom oko vrata napustili su Oslo, u kojem se igralo veliko 

finale Svjetskog prvenstva u rukometu 2025.  

Nažalost, nismo uspjeli svladati Dansku, ali to nije pokvarilo raspoloženje u našim 

redovima. Fešta je krenula u prijepodnevnim satima. Rukometaši su zapjevali već u 

zračnoj luci, a to se nastavilo i na letu za Zagreb. 

Hrvatski rukometni savez na službenom profilu na Instagramu podijelio je djelić 

atmosfere iz aviona, a možemo vidjeti kako se orila neslužbena himna rukometaša, 

odnosno pjesma Marka Perkovića Thompsona "Ako ne znaš što je bilo". 

Oko 14 sati trebali bi sletjeti u zagrebačku zračnu luku, a nakon toga autobusom 

krenuti do Trga bana Josipa Jelačića gdje im se sprema veliki doček! 

Sve ćete moći pratiti u prijenosu na gol.hr-u. 

 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/hrvatski-rukometasi-zapjevali-

thompsonov-hit-na-povratku-za-zagreb---894543.html  

  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/hrvatski-rukometasi-zapjevali-thompsonov-hit-na-povratku-za-zagreb---894543.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/ostali_sportovi/hrvatski-rukometasi-zapjevali-thompsonov-hit-na-povratku-za-zagreb---894543.html
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DOČEK 

 

LOGIČNO JE I BILO DA GLAVNI GOST RUKOMETAŠA 

BUDE DANAS NAJZNAČAJNIJI ŽIVUĆI HRVAT MARKO 

PERKOVIĆ THOMPSON 
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24sata 

 je na lokaciji Trg Bana Josipa Jelačića. 

15 h  · Zagreb  ·  

Magični prizori s Trga koji jednostavno ostavljaju bez daha  

FOTO: Luka Stanzl/PIXSELL 

 

  

https://web.facebook.com/24sata?__cft__%5b0%5d=AZVRV7zMfzZOSWqlb_EjaRN82AgUflF1rdtl5EpACijI9vXRxSHmETqURIcCeOOVVuRR3nQl1Zgv2T6DE9Y-YT4Hq4jMRZSz5YWZP2MyINPoIvaVFby_hqGJR2PhusjFTQdYxiP82OVyJ9lxLpwn1uxDgzp2I_lymxRZJvRVECJAGXGGwC599bhYwjE_Pl_LsfQxhRHdZ5BbUeIZQf916hAf&__tn__=-%5dC%2CP-y-R
https://web.facebook.com/Trg-Bana-Josipa-Jela%C4%8Di%C4%87a-101536488055532/?__cft__%5b0%5d=AZVRV7zMfzZOSWqlb_EjaRN82AgUflF1rdtl5EpACijI9vXRxSHmETqURIcCeOOVVuRR3nQl1Zgv2T6DE9Y-YT4Hq4jMRZSz5YWZP2MyINPoIvaVFby_hqGJR2PhusjFTQdYxiP82OVyJ9lxLpwn1uxDgzp2I_lymxRZJvRVECJAGXGGwC599bhYwjE_Pl_LsfQxhRHdZ5BbUeIZQf916hAf&__tn__=kC%2CP-y-R
https://web.facebook.com/24sata/posts/pfbid0NmyXP1BneyvUeMcCPmHMr7Es7qowmFpTiV4ga6KoWFEetdvvtCYQMw7h8kAstenGl?__cft__%5b0%5d=AZVRV7zMfzZOSWqlb_EjaRN82AgUflF1rdtl5EpACijI9vXRxSHmETqURIcCeOOVVuRR3nQl1Zgv2T6DE9Y-YT4Hq4jMRZSz5YWZP2MyINPoIvaVFby_hqGJR2PhusjFTQdYxiP82OVyJ9lxLpwn1uxDgzp2I_lymxRZJvRVECJAGXGGwC599bhYwjE_Pl_LsfQxhRHdZ5BbUeIZQf916hAf&__tn__=%2CO%2CP-y-R
https://web.facebook.com/pages/Zagreb-Hrvatska/116619061681465?__cft__%5b0%5d=AZVRV7zMfzZOSWqlb_EjaRN82AgUflF1rdtl5EpACijI9vXRxSHmETqURIcCeOOVVuRR3nQl1Zgv2T6DE9Y-YT4Hq4jMRZSz5YWZP2MyINPoIvaVFby_hqGJR2PhusjFTQdYxiP82OVyJ9lxLpwn1uxDgzp2I_lymxRZJvRVECJAGXGGwC599bhYwjE_Pl_LsfQxhRHdZ5BbUeIZQf916hAf&__tn__=%2CP-y-R
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STANKO ŠARIĆ 

 

ZLATNO SREBRO  
 
 

https://www.facebook.com/100010887904418/videos/1150698419947240  

 

Sve teče u najboljem redu, ima struje, svi su razdragani, jedino ne znam gdje su 

Ustaše? Sigurno su zaostali u nekim prolupalim glavama i udžbenicima iskrivljene 

povijesti, a možda ih već u Dnevniku pronađu “vrli” mediji u HR…!? 

 

 

Posebni gosti na svečanoj večeri konferencije MIA 2018,: Thompson, Šarić i Žanko 

 

 

 

  

https://www.facebook.com/profile.php?id=100010887904418&__cft__%5b0%5d=AZWtBKqiYK_ea967-iOJlXcWqxICnY3RIUZ_gT1QI0rTPtLzX-XApA34RjqAv_kTKGAwXa1x7A78GbEE6mlN85QUxu01KAc36JWc1QwJeq1STqSvtp1NfYFxKdYLKaA2iePc8drv3UbC73PCvzTJEsazK7k5bO4I8c9e9l6HVsPyjpH6hu2zqI9FT6aGLFWs3UNvzo4FR3bUpIsc2b7woUqaan82Lj8gZY-njSpkGxpVJA&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/100010887904418/videos/1150698419947240
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3. poluvrijeme 

KAKO NE VOLJETI OVOG ČOVJEKA! 

 

  

https://www.facebook.com/3.poluvrijeme?__cft__%5b0%5d=AZWAl_DtKBkhzH-EdBPtGUuV1zD2EwbL75sMbEb5BXO6erfobFXbrR0--WH_KcZt7TaUh_7oCUk-oXdXBO5c7E0uxGKanSHhxxCD6UN6ez0gCr0iFz_bmhQ0Isqw4mfknMaJzsBHuRcA66D_PwMm8m0XMuVFa2wsMS1bmgkLwYGTP0-qdWhtRNGnqW5XR1lYhGeJEUH8ixq5wh5lCYPxFRAlV5v2g3SCZO6GEEF3TbbrGQ&__tn__=-UC%2CP-y-R
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“AKO NE ZNAŠ ŠTO JE BILO…” THOMPSON NA 

VRUĆEM DOČEKU SREBRNIH RUKOMETAŠA 
 
 3 veljače, 2025 

 

 Uredništvo 

 

 

UŽIVO Na pozornicu izašao Thompson, pjeva Ako ne znaš što je bilo s 

rukometašima… 

ZAGREB dočekuje srebrne rukometaše. možete pratiti na TV… 

Thompson pjeva Gene kamene, apsolutni delirij na Trgu… 

 

 
Thompson dalje pjeva Lijepa li si 

https://croativ.net/author/urednistvo/


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  121 

 
 

 

Thompson dalje pjeva Lijepa li si, rukometaši zagrljeni pjevaju s njim 
– donosi i Index…!? 

 
Pogledajte uživo… 

https://croativ.net/ako-ne-znas-sto-je-bilo-thompson-na-vrucem-doceku-srebrnih-

rukometasa-65323/?fbclid=IwY2xjawIOvwhleHRuA2FlbQIxMQABHdlXulx3agj-

IfTJUZuucv3Wk39BfvlAdfeSj_bQG7CW9FSegA7CV1o5tw_aem_izRKX13LGPC

V4qxbBys5qg  

KOMENTARI: 

Bilo je za očekivati komentare na račun onog priopćenja o čekanju 
tramvaja. Bilo ih je više izabrao sam ovaj koji je komentiran više puta: 
  

https://croativ.net/ako-ne-znas-sto-je-bilo-thompson-na-vrucem-doceku-srebrnih-rukometasa-65323/?fbclid=IwY2xjawIOvwhleHRuA2FlbQIxMQABHdlXulx3agj-IfTJUZuucv3Wk39BfvlAdfeSj_bQG7CW9FSegA7CV1o5tw_aem_izRKX13LGPCV4qxbBys5qg
https://croativ.net/ako-ne-znas-sto-je-bilo-thompson-na-vrucem-doceku-srebrnih-rukometasa-65323/?fbclid=IwY2xjawIOvwhleHRuA2FlbQIxMQABHdlXulx3agj-IfTJUZuucv3Wk39BfvlAdfeSj_bQG7CW9FSegA7CV1o5tw_aem_izRKX13LGPCV4qxbBys5qg
https://croativ.net/ako-ne-znas-sto-je-bilo-thompson-na-vrucem-doceku-srebrnih-rukometasa-65323/?fbclid=IwY2xjawIOvwhleHRuA2FlbQIxMQABHdlXulx3agj-IfTJUZuucv3Wk39BfvlAdfeSj_bQG7CW9FSegA7CV1o5tw_aem_izRKX13LGPCV4qxbBys5qg
https://croativ.net/ako-ne-znas-sto-je-bilo-thompson-na-vrucem-doceku-srebrnih-rukometasa-65323/?fbclid=IwY2xjawIOvwhleHRuA2FlbQIxMQABHdlXulx3agj-IfTJUZuucv3Wk39BfvlAdfeSj_bQG7CW9FSegA7CV1o5tw_aem_izRKX13LGPCV4qxbBys5qg
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Josip Pečarić 

Jedan komentar: Thompson pjeva "Ako ne znaš što je bilo", dok na Trgu bana 

Jelačića priličan broj ljudi čeka tramvaj... 

Puno ih je danas "na aparatima"... 

 

A bilo je i ovakvih komentara: 

Zdenka Dedic 

 

 

  

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQ1NTU0MzQzNTkyMDRfODM1OTAwMTM1MzI4NzEw&__cft__%5b0%5d=AZUJo9dP-1wwoaOx5afKTwBmgl7rWNjaRRPruIHFLbmFei1fDDDOr8KKefGZmE8E4nGNEFI5TduzqoF8019bHyu-xggIbPmA_HKreRhR109tJQv3XEUINhMzDrXabrHw-8_0b56Hg3_l-T03MZGk_E8OYnCANUKhqZ66TI_BCvZslntW9opkGqFRR1C_j9LaBR4juLchMcoePvEMxwKnI07S&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100073335549872&comment_id=Y29tbWVudDoxMjIxNTQ1NTU0MzQzNTkyMDRfMTkwMDY2MTk1MDQ2NjgzMA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZUJo9dP-1wwoaOx5afKTwBmgl7rWNjaRRPruIHFLbmFei1fDDDOr8KKefGZmE8E4nGNEFI5TduzqoF8019bHyu-xggIbPmA_HKreRhR109tJQv3XEUINhMzDrXabrHw-8_0b56Hg3_l-T03MZGk_E8OYnCANUKhqZ66TI_BCvZslntW9opkGqFRR1C_j9LaBR4juLchMcoePvEMxwKnI07S&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=660340859753760&set=p.660340859753760&type=3&__cft__%5b0%5d=AZUJo9dP-1wwoaOx5afKTwBmgl7rWNjaRRPruIHFLbmFei1fDDDOr8KKefGZmE8E4nGNEFI5TduzqoF8019bHyu-xggIbPmA_HKreRhR109tJQv3XEUINhMzDrXabrHw-8_0b56Hg3_l-T03MZGk_E8OYnCANUKhqZ66TI_BCvZslntW9opkGqFRR1C_j9LaBR4juLchMcoePvEMxwKnI07S&__tn__=R%5d-R
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Zagreb, 3.2.2025.- Hrvatska muš ka rukometna reprezentacija, koja je osvojila 

srebrnu medalju na Svjetskom prvenstvu završ enom u nedjelju u Oslu, stigla je na 

Trg bana Jelaèiæa gdje im je organiziran doèek. foto HINA/ Damir SENÈAR/ ua 

 
RUKOMETAŠI SE NISU DALI 

 

OVAJ PUT NIJE BILO GAŠENJA MIKROFONA: 

THOMPSON PJEVAO ČAK ČETIRI PJESME 
 

3. veljače 2025. u 18:35 

 

MIROSLAV HERCEG 

 

Marko Perković Thompson pjevao je po želji rukometaša na 
dočeku u Zagrebu. Thompson je pjevao dva puta ‘Ako ne znaš 
što je bilo’, ‘Geni kameni’ i ‘Lijepa li si’. Iako je očigledno 
planirano bilo da napusti pozornicu nakon ‘Lijepa li si’, publika je 
vikala ‘Hoćemo još’, a Domagoj Duvnjak se prihvatio 
mikrofona i viknuo “Moj Ivane” nakon čega su navijači 
nastavili pjevati. 

https://narod.hr/author/ms
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Zagreb, 03.02.2025. - Doèek srebrne hrvatske rukometne reprezentacije na Trgu bana Jelaèiæa. foto 
HINA/ Lana SLIVAR DOMINIÆ/ ls 

 
U galeriji fotografija dano ih je 16. 

 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2025/02/HN_20250203895707.jpg
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Nakon toga je Thompson još jednom zapjevao neslužbenu himnu hrvatske rukometne 

reprezentacije – Ako ne znaš šta je bilo. Očigledno ni rukometaši nisu htjeli 

dopustiti da se ponovi scenarij s dočeka hrvatske nogometne reprezentacije iz 

2018. godine. 

Naime, tada je ugašen mikrofon Marku Perkoviću Thompsonu i Vatrenima, za koje 

je doček zapravo i bio organiziran. Redatelj dočeka bio je Krešimir Dolenčić, koji je, 

prema navodima Thompsonovog menadžera Denisa Pletikose, pružao otpor. 

 

Gašenje mikrofona Thompsonu i Vatrenima 2018. 

Luka Modrić je, što, srećom, cijela Hrvatska danas zna, nakon ulaska u finale jasno 

poručio u ime igrača ”samo Marko, to je PRVI uvjet.” Kome je Dolenčić pripremao 

doček ako ne Vatrenima? Zbog toga se najviše i krivilo upravo njega. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

> (VIDEO) Odgovor Macanu i svima onima koji obmanama i uvredama žele 

pokvariti jedan od najljepših događaja u Hrvatskoj posljednjih godina 

Modrić, Dalić i ostali reprezentativci satima su unaprijed najavili kakav doček žele sa 

svojim navijačima i koga žele da im pjeva na pozornici. Dakle, te. 

Međutim, Dolenčić, koji je, kako sada iz ove perspektive izgleda, pripremio sam sebi 

doček, nije imao sluha za njihove želje. 

> (VIDEO) Modrić otkrio pozadinu oko nastupa Thompsona: ‘To je bio naš prvi 

uvjet, čim smo ušli u finale – samo Marko’ 

Thompson s igračima 

 

Na kraju dočeka na Trgu bana Jelačića igrači su, predvođeni Modrićem, 

zatražili i zamolili Marka da otpjeva NAJMANJE još jednu pjesmu, uz ”Lijepa 

li si”, dakle, ”Geni kameni”. Međutim, s pozornice se čulo ”Laku noć” i ugašen je 

mikrofon. 

Hrvatski sportski heroji pjevali su nakon toga zajedno s navijačima i Thompsonom 

bez glazbene podloge, bez matrice. 

 

 

  

https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
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Josip Pečarić 
 

ZNA LI NETKO VEĆU BUDALU OD KLAUŠKOG? 

 

 
 

Capakova Zamjenica 

 

Tomici kao i inače nije dobro  

KOMENTAR: 

Pogledajte i ovo: 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-danas-na-trgu-a-pogledajte-sto-je-o-njemu-2019-

pisao-korlaet   

https://web.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZVtsausfIKb4OI-7xd6vucjBFGMaZLUye9xnryAdhgDHrq-_Q5GjNoAhLMa3uUBx4jVx5hkzBqAUqgjbNN0MNlw-XQ-E0fMlAJA-cLhsRi6Tqdf589r2BCeHk6sbccA6TQf39HAWt7RQ6uDR7yvHIRkZUOimI4DHEYiTvQ9jD01NygR0LHPcGJgYgOXfxywDiA0KSyct3p7ds38ciz0rac7&__tn__=-UC%2CP-R
https://web.facebook.com/profile.php?id=100076939985912&__cft__%5b0%5d=AZVtsausfIKb4OI-7xd6vucjBFGMaZLUye9xnryAdhgDHrq-_Q5GjNoAhLMa3uUBx4jVx5hkzBqAUqgjbNN0MNlw-XQ-E0fMlAJA-cLhsRi6Tqdf589r2BCeHk6sbccA6TQf39HAWt7RQ6uDR7yvHIRkZUOimI4DHEYiTvQ9jD01NygR0LHPcGJgYgOXfxywDiA0KSyct3p7ds38ciz0rac7&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://narod.hr/hrvatska/thompson-danas-na-trgu-a-pogledajte-sto-je-o-njemu-2019-pisao-korlaet
https://narod.hr/hrvatska/thompson-danas-na-trgu-a-pogledajte-sto-je-o-njemu-2019-pisao-korlaet
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Foto: fah 

GALERIJA I VIDEO 

 

POGLEDAJTE SJAJNU ATMOSFERU S DOČEKA 

RUKOMETAŠA: VELIK BROJ MLADIH, 

ZAJEDNIŠTVO… 

3. veljače 2025. u 20:45 

Hrvatska rukometna reprezentacija osvojila je na Svjetskom prvenstvu sjajno drugo mjesto 

zbog čega se u ponedjeljka na zagrebačkom Trgu bana Josipa Jelačića organizirao svečani 

doček. Okupio se na dočeku velik broj mladih, atmosfera je bila sjajna. 
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To je bilo samo 27 fotografija od 88 dane na: 

https://narod.hr/sport/pogledajte-sjajnu-atmosferu-s-doceka-rukometasa-velik-broj-

mladih-

zajednistvo?fbclid=IwY2xjawIOtktleHRuA2FlbQIxMQABHRGRbkwMonnhaO4V

RptE7JVOR8-_8eNwK2-

ocDei5oU0bYcgkm4uQP5wFQ_aem_leJyEOM7AYGyQzq3GlaO4A  

https://narod.hr/sport/pogledajte-sjajnu-atmosferu-s-doceka-rukometasa-velik-broj-mladih-zajednistvo?fbclid=IwY2xjawIOtktleHRuA2FlbQIxMQABHRGRbkwMonnhaO4VRptE7JVOR8-_8eNwK2-ocDei5oU0bYcgkm4uQP5wFQ_aem_leJyEOM7AYGyQzq3GlaO4A
https://narod.hr/sport/pogledajte-sjajnu-atmosferu-s-doceka-rukometasa-velik-broj-mladih-zajednistvo?fbclid=IwY2xjawIOtktleHRuA2FlbQIxMQABHRGRbkwMonnhaO4VRptE7JVOR8-_8eNwK2-ocDei5oU0bYcgkm4uQP5wFQ_aem_leJyEOM7AYGyQzq3GlaO4A
https://narod.hr/sport/pogledajte-sjajnu-atmosferu-s-doceka-rukometasa-velik-broj-mladih-zajednistvo?fbclid=IwY2xjawIOtktleHRuA2FlbQIxMQABHRGRbkwMonnhaO4VRptE7JVOR8-_8eNwK2-ocDei5oU0bYcgkm4uQP5wFQ_aem_leJyEOM7AYGyQzq3GlaO4A
https://narod.hr/sport/pogledajte-sjajnu-atmosferu-s-doceka-rukometasa-velik-broj-mladih-zajednistvo?fbclid=IwY2xjawIOtktleHRuA2FlbQIxMQABHRGRbkwMonnhaO4VRptE7JVOR8-_8eNwK2-ocDei5oU0bYcgkm4uQP5wFQ_aem_leJyEOM7AYGyQzq3GlaO4A
https://narod.hr/sport/pogledajte-sjajnu-atmosferu-s-doceka-rukometasa-velik-broj-mladih-zajednistvo?fbclid=IwY2xjawIOtktleHRuA2FlbQIxMQABHRGRbkwMonnhaO4VRptE7JVOR8-_8eNwK2-ocDei5oU0bYcgkm4uQP5wFQ_aem_leJyEOM7AYGyQzq3GlaO4A
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'POTPUNO LUD NAROD' 

 

SLAVLJE SE NASTAVLJA: ISLANĐANIN SIGURDSSON 

ĆE BITI POSEBNO DOČEKAN U OVOM GRADU 
 
Hrvatska rukometna reprezentacija je veličanstveno dočekana na zagrebačkom 

Trgu bana Josipa Jelačića nakon osvajanja srebra na Svjetskom prvenstvu, no 

tu nije kraj dočecima ni slavlju. 

 

04.02.2025.  

 

 
Foto: Damir Krajac / CROPIX 

 

Grad Zadar, u suradnji sa Sportskom zajednicom Grada Zadra, Turističkom 

zajednicom i Rukometnim klubom Zadar 1954, organizira doček u utorak 4. veljače. 

Program počinje u 18.30 sati na Narodnom trgu, a dolazak srebrnih junaka očekuje se 

oko 19 sati. 

Među dočekanima bit će i izbornik Dagur Sigurdsson, koji je postao Zadranin po 

boravištu kupivši stan u kojem planira provoditi pola godine. Sigurdsson je osvojio 

srca hrvatskih navijača, a njegove riječi u Zagrebu – "Vi ste potpuno lud narod! Volim 

Vas, volim svoju momčad" – odjeknule su diljem Hrvatske i potvrdile njegov status 

omiljenog izbornika. 

Zadar se uključuje u nacionalnu euforiju dočeka rukometnih heroja, a grad će imati 

priliku pozdraviti i svoje sugrađane Luku Lovru Klaricu i kondicijskog trenera Šimu 

Tomaševića, koji su dali ključni doprinos povijesnom uspjehu na Svjetskom 

prvenstvu. 

https://direktno.hr/upload/publish/364347/dk-docek-trg173-030225_67a1309c51a16.jpg
https://direktno.hr/tagovi/dagur-sigurdsson-109584/?module=publish
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Objavu dijeli Hrvatski rukometni savez (@hrs_insta) 

Slavlje u Mostaru i Ljubuškom 

Ovaj događaj je samo jedan od mnogih dočeka širom Hrvatske, ali i Bosne i 

Hercegovine jer i drugi gradovi, poput Ljubuškog i Mostara, organiziraju posebne 

proslave za svoje rukometaše. Naime, Mostar će prirediti doček za Igora Karačića, 

jednog od ključnih rukometaša hrvatske reprezentacije, koji se nakon bogate karijere 

oprostio od dresa. 

Mostarski doček bit će poseban trenutak za odavanje priznanja ovom iskusnom 

igraču, koji je bio neizostavan član hrvatske rukometne obitelji. Osim Mostara, 

Ljubuški će prirediti svečani doček Davidu i Mateju Mandiću, Ivanu Pavloviću i 

Dianu Ćešku, igračima koji su ponikli u školi rukometa Izviđač. 

Izbornik poručio Hrvatima 'Vi ste totalno ludi ljudi': Oduševljenje izazvao Thompson 

Svečani doček održat će se u Gradskoj sportskoj dvorani u poslijepodnevnim 

satima. Svečani dočeci diljem zemlje samo potvrđuju nevjerojatnu podršku koju 

hrvatski rukometni reprezentativci imaju u svim gradovima iz kojih potiču. 

 

https://direktno.hr/sport/slavlje-se-nastavlja-islandanin-sigurdsson-ce-biti-posebno-

docekan-ovom-gradu-

364347/?fbclid=IwY2xjawIOtUpleHRuA2FlbQIxMQABHR_C6n9B28BJx2wKjT8i

olX42cxKIOeunVzTbtIOFNN4v5xrW0eo7EJ3ZA_aem_kq0JxLlfzVngQ7qSRXZM

FQ  

  

https://www.instagram.com/reel/DFnukFuCF8t/?utm_source=ig_embed&utm_campaign=loading
https://direktno.hr/tagovi/igor-karacic-5381/?module=publish
https://direktno.hr/sport/hrvati-cekaju-srebrne-heroje-trg-je-prepun-ludnica-baklje-i-navijacke-pjesme-odjekuju-364303/
https://direktno.hr/sport/slavlje-se-nastavlja-islandanin-sigurdsson-ce-biti-posebno-docekan-ovom-gradu-364347/?fbclid=IwY2xjawIOtUpleHRuA2FlbQIxMQABHR_C6n9B28BJx2wKjT8iolX42cxKIOeunVzTbtIOFNN4v5xrW0eo7EJ3ZA_aem_kq0JxLlfzVngQ7qSRXZMFQ
https://direktno.hr/sport/slavlje-se-nastavlja-islandanin-sigurdsson-ce-biti-posebno-docekan-ovom-gradu-364347/?fbclid=IwY2xjawIOtUpleHRuA2FlbQIxMQABHR_C6n9B28BJx2wKjT8iolX42cxKIOeunVzTbtIOFNN4v5xrW0eo7EJ3ZA_aem_kq0JxLlfzVngQ7qSRXZMFQ
https://direktno.hr/sport/slavlje-se-nastavlja-islandanin-sigurdsson-ce-biti-posebno-docekan-ovom-gradu-364347/?fbclid=IwY2xjawIOtUpleHRuA2FlbQIxMQABHR_C6n9B28BJx2wKjT8iolX42cxKIOeunVzTbtIOFNN4v5xrW0eo7EJ3ZA_aem_kq0JxLlfzVngQ7qSRXZMFQ
https://direktno.hr/sport/slavlje-se-nastavlja-islandanin-sigurdsson-ce-biti-posebno-docekan-ovom-gradu-364347/?fbclid=IwY2xjawIOtUpleHRuA2FlbQIxMQABHR_C6n9B28BJx2wKjT8iolX42cxKIOeunVzTbtIOFNN4v5xrW0eo7EJ3ZA_aem_kq0JxLlfzVngQ7qSRXZMFQ
https://direktno.hr/sport/slavlje-se-nastavlja-islandanin-sigurdsson-ce-biti-posebno-docekan-ovom-gradu-364347/?fbclid=IwY2xjawIOtUpleHRuA2FlbQIxMQABHR_C6n9B28BJx2wKjT8iolX42cxKIOeunVzTbtIOFNN4v5xrW0eo7EJ3ZA_aem_kq0JxLlfzVngQ7qSRXZMFQ
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JAVOR NOVAK: PRANJE RUKU 
 
04 Veljača 2025  

 
 

Čim nešto poduzima Izbavitelj se sjeti velikih riječi. Sad se napokon sjetio 

ograničavanja cijena za 70 proizvoda. Prije je njegova velika intervencija obuhvaćala 

samo 30 i nije zaustavila divljanje cijena, čitaj: pljačkanje građana. Tako će biti i s 

ovom potpuno zakašnjelom akcijom. Bit će jer trgovački centri su zaštićeni stranci iz 

EU. A ona je kasa bespovratnih kredita. 

Od siječnja 2023. od uvođenja eura, divljanje cijena je raspušteno. I to sad traje evo 

već pune dvije godine. Zašto odmah u proljeće 2023., Izbavitelj nije krenuo u akciju? 

Jer nije vidio što se događa? Čovjek ne kupuje pa ne zna. Nemojte mu zamjeriti. 

U svom glumatajućem obraćanju izveo je predstavu više za Europu i njezine 

trgovinske centre nego za hrvatske građane. Vrlo prozirno, dohvatio se i „malog 

čovjeka“ (to su mu građani) i „siromaštva“ (trgovačkih centara). To nije populizam ni 

lažan populizam već mazanje očiju. Što nas je bacilo u ovo stanje? 

Prvo, da nije započet građanski bojkot trgovačkih centara, Izbavitelj ne bi prepoznao 

koliko smo nezadovoljni. I na što smo sve spremni (vidi Beograd). Ali sada kad utržak 

Vlade pomalo dolazi u pitanje, kad sve lako može prerasti u političko pitanje s 

otkazima radnicima, e sad se drug zamislio. Kao odgovorna osoba, možda čak 

ograniči i svoje jelo i pilo na naš račun? 

Drugo, Izbavitelj novim mjerama ne zaustavlja skokovita poskupljenja (a inflacija 

„niska“). Jer da ih je Vlada pratila i već i prije ograničavala, to bi obuhvaćalo ne samo 

trgovačke centre nego i tržnice. Ovako Izbavitelj čak ni ne prepoznaje nerad 

inspektora po tržnicama niti onaj Agencije za zaštitu tržišnog natjecanja. K tome: kako 

će se ograničavanjem cijena hrane pomoći poljoprivrednicima kojima rastu troškovi 

gnojiva, placarine, pesticida…? 

Treće, zašto Izbavitelj toliko kasni s ograničavanjem cijena? On i guverner Hrvatske 

narodne banke cijele 2022., pred uvođenje eura, trumbentali su kako poskupljenja ne 

će biti. Da je nakon uvođenja eura odmah krenuo s obuzdavanjem cijena otvoreno bi 

priznao da su i on i guverner HNB-a Boris Vujčić (u fotelji od 2012.) - promašili i 

obmanuli građanstvo? Jer poskupljenja su upravo tada stala divljati. I onda su se 

oportuno ušutjeli, nema mjera jer „ništa“ se i ne događa. Zatim su opća poskupljenja 

Izbavitelju prekasno postala očita. I sad prosipa pojam siromaštvo u kontekstu 

trgovačkih centara, a nikako da čujemo elaboraciju o jetkom i širokom siromaštvu 
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građana. Vojske bijednih u Izbavitelja nema, samo slava. Molim dostavite mu je 

žurno.      

Pune dvije godine kasnije Izbavitelj s rukama u zraku i s fišing pogledom prema nekoj 

Višnji (?), kao uznosit naturščik velebno, sa 70 proizvoda najavljuje spas. Gdje je 

biserno vino?, molim samo bez pjene. Jer građanima je stigao kraj svih muka. No, što 

preostaje Izbaviteljevom „malome čovjeku“? Nama preostaje pjena tek na krajevima 

usana i jedino rješenje: kao stari Rimljani - trebamo napraviti više mjesta u želucu…  

 

nepoznat uzrok „nije“ do poznato odgovornih 

Iz opširnog izlaganja potpredsjednika Vlade i ministra financija Marka Primorca, 

kojim je izponabrajao cijelu listu prehrambenih proizvoda za koje je PDV snižen na 

najnižu stopu od 5 %, nije jasno zašto su cijene takve kako jesu. Također je kazao i 

kako porez na dobit koji je u RH jedan od najnižih u Europi, nije razlog grozdovima 

poskupljenja hrane. Također je naveo i da inflacija nije razlog jer je s 13 smanjena na 

3 i nešto posto (ma što mi mislili o tome). Također je naveo kako ni cijena energenata 

nije razlog jer ju je Vlada ograničila. Samo ono što nije rekao jest: a što je onda razlog? 

Iz svega je očito kako Vlada „ne zna“ ili stvarno pojma nema o čemu je tu riječ pa 

tako niti ne zna kojim mehanizmima cijene svesti u razumne okvire.       

Ni druga važna financijska kontrola u državi, a to je Hrvatska narodna banka, nema 

pojma. Guverner Vujčić hrabro izjavljuje da ne zna zašto se događa što se događa. 

Zamislite. Tko bi onda imao znati uzrok ovom eskalirajućem stanju? Čija je ovo veća 

igra? 

Hrvatskoj prelaskom na euro sve određuje Europska središnja banka (ECB). 

Nekadašnji guverner HNB-a sada je kao neki seoski šef poslovnice. Moguće je (iako 

neuvjerljivo) da on ne zna o čemu se ovdje radi jer njegovo je i samostalno i učešće u 

procesu kao i ikakvo djelovanje na problem - izlišno, boss mu je ECB-e. A ako Vujčić 

zna zašto se sve događa, a nama prodaje kako pojma nema, tada radi za ECB-e, a ne 

za hrvatsku tržišnu sigurnost. Polja djelovanja ECB-a i HNB-a donedavno su bila 

različita, a sada na istom polju ono što je korisno ECB-u nije uvijek korisno i 

Hrvatskoj. No ključan je bio potez Izbavitelja, on je bio taj koji mu je uvođenjem eura 

nabacio „krasan“ šlagvort. Pogubne posljedice koje imamo već godinama, možemo 

zahvaliti upravo Izbavitelju i upravo tom uvođenju. Izbavio nas je i od kune i od 

monetarnog suvereniteta, a guverneru besplatno ostvario zlatnu zavjetrinu. 

Stalno uspješno uništavanje prehrambenog potencijala Slavonije dovelo nas je u ralje 

izostanka prehrambene samodostatnosti. Tako brže postajemo kolonija, ona koja sve 

uvozi. Prehrambena samodostatnost, nešto što strateški razvijaju brojne suverene 

države, u Hrvatskoj je gotovo zabranjena riječ. I to se ciljano radi, zato tu nije riječ o 

nesposobnosti Izbavitelja. Ide njemu rashrvaćivanje jako dobro od ruke. Kriva je samo 

Agencija za zaštitu tržišnog natjecanja? Malo morgen! 

 

za rubriku vjerovali ili ne 

A pazite sad ovo: jedan trgovački lanac (da li iz bijesa ili iz poruge) na vladinih 70 

proizvoda najavljuje zamrzavanje cijena za čak 250 proizvoda. Što su dakle do sad 

čekali? Najavljuju sniženje cijena u prosjeku za 10 % ali pojedinim proizvodima i do 

30 %. Pa što je onda bilo sve ovo do sada, kolonijalno guljenje naroda? Prividni 

paradoks ide i dalje: jedan centar objavio je da je spustio cijene za 1.000 proizvoda! 

Eto nepotpuna podatka (koliko priznaju) za koliko su nas ljuštili. 
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Srbija na nogama 

Zapravo je nevjerojatan taj uvijek isti diktatorski obrazac: ogromne demonstracije, 

prosvjedi danima i mjesecima, a predsjednik ni da bi podnio ostavku. Doba se 

mijenjaju, a ta obrazina ostaje ista. On tek neuvjerljivo popušta, ostavka ona, ostavka 

ova. Daa može, mogu svi. Ali ne i ja. Kao i svi diktatori, Vučić je i posebno opasan 

svome narodu, on već sada primjenjuje sve same mjere napredne i demokratske 

države. Nedostaje samo vršno opterećenje po njega kad će uporabiti sve one viđene 

„pravne“ metode koje smo navikli gledati u Latinskoj Americi. Jer on bi mogao i 

potrošiti sadašnju naklonost demokratske Europe i Amerike i nedemokratske Rusije i 

Kine i tada ugrožen - izgubiti kompas. Zasad ga srpski saveznici još uvijek demfaju i 

tješe kano žrtvu. Oni tek ne žele eksperimentirati s nekim mogućim novim 

predsjednikom, drugačije orijentacije. Dvosedežni Vučić zasad je odlično opravdanje 

i za „rad“ EU na (uzaludnom) odvlačenju Srbije od vječne Rusije. Radi se, skupljaju 

se bodovi, daju se izjave i nastupi na televizijama. Što uzaludnije to bolje, znači 

potrajat će i njihova „djelotvorna“ vlast i prevažan položaj. 

 

Orjuna u ekstazi 

Hrvatskom se šire socijalističke podrške srpskim prosvjednicima. Nesretno razvedena 

braća posrnuloj braći. A što mi imamo sa Srbijom, što sa srpskim studentima? Slike s 

prosvjeda u Splitu šire se po portalima ali u člancima se brižno ne navodi da je bilo i 

transparenata tipa: „Vi ste svetlo“, šuti se da se mahalo i s „Novostima“ Srpskog 

narodnog vijeća. Tko su i što su sami su pokazali, na jednom je transparentu pisalo: 

„Počnimo Yu bav ispočetka“, otvoreno zazivajući povratak Jugoslavije. Oni su to 

mogli slobodno ali kad im je netko dobacio osudu – trenutno je bio uhićen. 

 Okupili su se baš na Matejuški nedaleko spomenika njihovom miljeniku - poznatom 

Jugoslavenu Miljenku Smoji. Orjuna se tako još jednom okreće svom starome suncu: 

Beogradu. Tobože demokratski, pravdoljubivo, u stvari ciljano auto-optužujuće po 

Hrvatsku. Poražena peta kolona neometano diže glavu.    

 

HRT 

Nekada je ova kuća stvarala program s manje kanala nego što ih ima danas ali s gotovo 

5.500 zaposlenih i honoraraca, vanjskih suradnika. Sigurno da taj broj čak ni s 

povećanim sadašnjim brojem kanala niti s produženim trajanjem sadašnjih kanala, ne 

bi bio ni približno adekvatan, još manje djelotvoran. Bilo je to uhljebljivanje. Sada 

rukovodstvo u još jednom valu sporazumnih otkaza i otpremnina želi brojku 

zaposlenih smanjiti na samo 1.800. No, glavni ravnatelj Robert Šveb tijekom saborske 

rasprave o Izvješću o radu i poslovanju HRT-a za prošlu godinu, nije naveo hoće li to 

značiti povećanje broja onih „najjeftinijih robova“ – honoraraca, vanjskih suradnika? 

Ni riječi o tzv. outsourcingu pri kojem HRT-e kupuje emisije stranih i domaćih 

produkcija, no prvenstveno velikom većinom onih engleskih. Ponekad i od tvrtki 

samih zaposlenika HRT-a ili rodbinskih, prijateljskih i drugih veza (ne će valjda biti 

i uz proviziju?) koje su samo naoko izvan HRT-a. Ima li HRT-e uopće studiju 

izvodljivosti: koliko ljudi treba za koliko programa i uz koju cijenu? Ili će se kao i do 

sada program tretirati kao: dajmo reprizu ovdje, dajmo (englesku) reprizu tamo i 

imamo popunjena 4 (neprofilirana) tv kanala, 3 (neprofilirana) radijska kanala te 

Radio Sljeme… koji je i nije HRT-e. To se lijepo vidi na 4-om tv kanalu koji je 
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svjetski šampion po učestaloj vrtnji špica, još k tome predugačkih. Mizerne pak plaće 

zaposlenicima stara su tema (za neku drugu opširnu raščlambu). 

 

drčno ignoriranje 

Ono što čini već tradicionalni i značajni odium spram HRT-a jest tema o kojoj 

ravnatelj Šveb uopće nije govorio: orijentacija programa. Odnos HRT-a prema svojim 

gledateljima i slušateljima, posebno prema hrvatskim braniteljima i njihovim 

udrugama te ignorirajući odnos spram svake peticije protiv određenih odnaroditeljskih 

programa. To ne može biti uređivačka politika, a niti je ona sveta krava. O tome se ne 

treba raspravljati u Saboru? 

U programu im je vidljiva eksplicitna ideološka konfrontacija između informative 

koja je servis vladajućeg Izbavitelja i njegove stranke ex-HDZ-a te onih koji ne 

podnose hrvatsku državu ni hrvatske branitelje niti rodoljublje (iako povremeno i 

informativa zagusli u tom smjeru). Ovi (s)udareni s činjenicom hrvatske države svako 

malo istrče s nekim doslovno odurnim protuhrvatskim uratkom. Treća strana, a koja 

bi imala biti prva, jest domoljubna, koja je već godinama sasvim odgurnuta na 

margine. A HRT-e se (još uvijek) zove hrvatska ili deminutivno – nacionalna 

ustanova. Stara je stvar da na razini redakcija postoje još i klanovske čarke, komu 

koliko.   

Prešućuje se i da postoje prešutne, a i te kako stvarne crne liste ljudi koji nikada ne 

smiju doći u program. Bravo sabornici, nitko ni da bi zucnuo o tome. Kome i za koga 

HRT-e radi program ako ne želi niti čuti niti vidjeti kritiku istoga, usvojiti činjenicu 

učestalog postojanja peticija stotina i stotina hrvatskih intelektualaca? Osionost 

vodstva tog pogroma nevjerojatna je. Porodom od tmine, rođena je u postupku vrućeg 

telefona s politikom, ili odlaska rukovodećih po mišljenje u političara. Navikli su 

uslužničkom informativom vezati kritička usta vladajuće politike. „Ostali“, oni koji 

su također i pretplatnici, rukovodstvu HRT-e samo su smetnja i nebitna galama s 

vanjske strane plota. Politika ionako gleda samo sebe. Baš kao što i HRT-e vidi jedino 

politiku pa sebe. 

Ako su neovisni zašto temeljem Zakona o HRT-u glavnog ravnatelja imenuje jedino 

i samo političko tijelo - Hrvatski sabor? A to u praksi znači vodeća politička stranka 

(s najviše ruku). Kakva je to ovisna neovisnost? Umjesto da financiranje bude obveza, 

a ne privilegija politike. 

 

alii rukomeet! 

Trebalo je moći i znati pobijediti jednu Francusku, trostruke olimpijske pobjednike, 

šesterostruke svjetske prvake i četverostruke europske. To mogu samo oni najveći: 

hrvatski reprezentativci. Genijalan Dominik Kuzmanović iz Dugog je Sela nadomak 

Sesveta. Što je sve nemoguće on obranio, petnaest iznimnih obrana! A zatim je još 

zabio i legendarni gol. S gola na gol! O francuskoga jada, kako poražavajuće. Kuzma 

se vinuo do vrhunskog svjetskog i europskog golmana. Dubrovčanin Zvonimir Srna, 

koji perfektni golovi. Iz Metkovića: Marin Jelinić, golovi u ključnim trenucima. Pa 

Mostarac Igor Karačić, zabio je gol koji nas je na samom početku tekme odlijepio od 

Francuza. Odmah ih je deprimirao i takvi su ostali sve do samoga kraja. 

Hrvatska repka igrala je gotovo bez ijedne grješke, ali samo se rezultat broji. Svi, svi 

su bili orni i raspoloženi gristi do pobjede. Svi na visini te vrlo teške zadaće jer 

Francuzi su igrali prljavo: i kod najočitijih prekršaja pravili su se nevinašcima. Nije 
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im pomoglo, potučeni su: stalno su vukli zaostatak u hrvatskom uzastopnom vodstvu. 

Bez obzira što su se pri kraju tekme dovukli i opasno primakli na samo tri gola minusa, 

nisu mogli bolje. 

Treba svakako istaknuti i vatrene hrvatske navijačice i navijače koji su u kritičnim 

trenucima navijali najjače, odano vjerujući kako pobjeda može i mora biti jedino u 

hrvatskim rukama. A kako je drugačije moglo i završiti nego savršenom pobjedom 

hrvatske repke. I to među tolikim europskim rukometnim reprezentacijama. Srebro je 

već naše, bravo dečki! 

 

nedjelja 2. veljače 

Nije nam išlo protiv Danske, bili su vrlo jaki. Tekma je često nalikovala hrvanju, a ne 

rukometu ali velik uzrok našem porazu bila su brojna isključenja. Tu zatim velik 

razlog igraju i hrvatski promašaji jer toliki su udarci završili u danskim vratnicama. 

Hrvatski izbornik, Islanđanin Dagur Sigurdsson pomalo je pospano vodio naše igrače 

i uvijek kasnio s time outom. Za razliku od utakmice u Zagrebu, hrvatskih navijača 

kao da uopće nije bilo u dvorani, probudili su se tek početkom drugog poluvremena i 

ponovno utihnuli. Na kraju ni španjolski se suci nisu proslavili, neki čak pišu: 

„Pobijedili su Danska i suci“.   

No, treba reći da su Danci u napadu bili perfektni, brzi, djelotvorni. Bili su bolji, vodili 

su tijekom cijele utakmice. Ostvarili su rekord i postali prva repka u povijesti koja je 

osvojila četiri naslova: četvrtu uzastopnu zlatnu medalju na Svjetskim prvenstvima. 

Naše srebrne dečke ne možemo osuđivati što su povremeno bili umorni ili spori, 

davali su sve od sebe. Hrvatska je repka apsolutno iznenađenje natjecanja i srebrna je 

medalja ona visokoga sjaja. 

Za utjehu: imali smo protiv Danske minus 6 golova točno koliko i Češka. I to su jedine 

dvije reprezentacije koje su se toliko približile Danskoj. Svi drugi gubili su od njih s 

daleko većim minusima. 

 

diva ne zaslužuje divljenje 

Prava je parada besmisla slušati kako Josipa Lisac pokušava nešto verbalno 

artikulirati. U tri minute možda uspije sastaviti četiri riječi jer u međuvremenu mora 

kreveljiti usne i preokretati očima. O sadržaju je tog „govora“ smiješno i govoriti. 

Svaki put kad pokušava prosuti pamet umanjuje neprolaznu vrijednost svojih pjesama. 

A i kad pohvali svog omiljenog Milanovića mislim da tad njega, od tog apsurdnog 

komplimenta, zapeče u grlu. 

 

čuda su moguća 

Kao rukom odneseno, najpopularniji hrvatski pjevač Marko Perković Thompson 

smije pjevati na glavnom zagrebačkom trgu. Odjednom smije. Za to su i ministri i 

Vlada. Zoran Pusić je na aparatima. Svi se vesele dolasku rukometaša, svi se vesele 

Thompsonu. „Pa ljudi moji je li to moguće?“ Hoće li tako biti i na hipodromu? 

Posebno su „slikoviti“ oni koji sada prigodno vade fotografije s Thompsonom iz 

daleke prošlosti. Oni imaju kartu za svaku političku situaciju. A gdje su bili kad se od 

Marka Perkovića Thompsona nije smjelo pokazati niti M? 

https://dragovoljac.com/index.php/javor-novak/42455-javor-novak-pranje-ruku  

 

 

https://dragovoljac.com/index.php/javor-novak/42455-javor-novak-pranje-ruku
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DOČECI VATRENIH  
 

TKO JE DOISTA UGASIO MIKROFON THOMPSONU I 

VATRENIMA NA DOČEKU 2018.? 
 

 Miroslav Herceg  
- 

25. veljače 2024.  

 

 
Foto: fah, snimka zaslona, montaža narod.hr 

 

Tijekom gostovanja u Podcastu Inkubator, poznati voditelj Frano Ridjan progovorio 

je o dočeku Vatrenih 2018. godine na zagrebačkom glavnom Trgu. Naime, tada je 

ugašen mikrofon Marku Perkoviću Thompsonu i Vatrenima, za koje je doček 

zapravo i bio organiziran. Redatelj dočeka bio je Krešimir Dolenčić, koji je, prema 

navodima Thompsonovog menadžera Denisa Pletikose, pružao otpor. Ridjan se tako 

našao prozvanim da je ugasio mikrofon, pa kaže kako to nije učinio on već bivši, sada 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/vatreni-docek.jpg


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  149 

 
 

 

pokojni, gradonačelnik Zagreba Milan Bandić. Nažalost, Bandića više nema i ne 

može odgovoriti na ove optužbe. 

“Mikrofon Thompsonu nisam ugasio ja jer sam bio na pozornici s mikrofonom. I 

cijelo vrijeme ih čekaš i sjajna je atmosfera, što god radiš ljudi rade, baš je ono bila 

pozitiva u zraku i događa se taj krucijalni trenutak zbog kojega su mene psovali, 

majku, oca”, započeo je Frano. 

“Dakle, psovali su me ‘jer sam ja ugasio Thompsonu mikrofon’. Dosta, znači nisam 

ja ugasio, hvala i doviđenja. Bio sam na pozornici, pogledajte snimku. Nije fer jer 

pokojni gradonačelnik nije tu da kaže riječ, dvije o tome, nije se nikad spominjalo”, 

nastavio je Frano. 

> Dolenčić nakon dočeka Vatrenih tvrdi: ‘Nije bilo nikakve zabrane, Thompsonu 

nije bilo mjesto u autobusu’  

“Znači, gradonačelnik je rekao ‘gasi mikrofon’, puca sve po šavovima, kiša pada, 

‘neće pjevat’”, zaključio je. 

“Znači Bandić je ugasio Thompsona”, zaključio je voditelj podacasta Inkubator Ratko 

Martinović. “Znači Miki je rekao da se ugasi, počela je lijevat’ u tom trenutku kiša”, 

počeo je objašnjavati Frano. 

“Kompletan sustav struje je bio otvoren, to je isto jedan ozbiljan tehnički problem o 

kojem ljudi koji se ne bave našim poslom ne moraju razmišljati”, zaključio je Frano. 

 

Krivac Dolenčić 

Iako Ridjan spominje da se krivilo njega, činjenice pokazuju da nije tako. Naime, 

redatelj dočeka bio je Krešimir Dolenčić. Luka Modri  je, što cijela Hrvatska danas, 

srećom, zna,  nakon ulaska u finale jasno poručio u ime igrača ”samo Marko, to je 

PRVI uvjet.” Kome je Dolenčić pripremao doček ako ne Vatrenima? Zbog toga se 

najviše i krivilo upravo njega. 

Modrić, Dalić i ostali reprezentativci satima su unaprijed najavili kakav doček žele sa 

svojim navijačima i koga žele da im pjeva na pozornici Trga bana Jelačića. Dakle, 

Prljavo kazalište, Marka Perkovića Thompsona te Mladena Grdovića. Međutim, 

Dolenčić, koji je, kako sada iz ove perspektive izgleda, pripremio sam sebi doček, nije 

imao sluha za njihove želje. 

> (VIDEO) Modrić otkrio pozadinu oko nastupa Thompsona: ‘To je bio naš prvi 

uvjet, čim smo ušli u finale – samo Marko’ 

> (VIDEO) Odgovor Macanu i svima onima koji obmanama i uvredama žele 

pokvariti jedan od najljepših događaja u Hrvatskoj posljednjih godina 

Na kraju dočeka na Trgu bana Jelačića igrači su, predvođeni Modrićem, 

zatražili i zamolili Marka da otpjeva NAJMANJE još jednu pjesmu, uz ”Lijepa 

li si”, dakle, ”Geni kameni”, međutim, s pozornice se čulo ”Laku noć” i ugašen je 

mikrofon. 

Hrvatski sportski heroji pjevali su nakon toga zajedno s navijačima i Thompsonom 

bez glazbene podloge, bez matrice. 

“Nemoguće je ama baš sve predvidjeti. Naročito kašnjenje od nekoliko sati. I onda on 

dođe na scenu. Otpjevali smo “Lijepa li si”. Ok. Zašto bi sad dalje? Zašto nešto za što 

ni ne znam? Ni nemam matricu… Treba imati malo poniznosti u sebi. Na tom 

autobusu su trebali biti vozačica, netko iz osiguranja i isključivo, jedino i samo igrači. 

I nitko više. Što on ima tamo raditi?! Pa da imaš minum životne skromnosti… Ok, 

želja je igrača da im zapjevaš “Lijepa li si”! Ok, je li to ta pjesma, nema problema. 

https://narod.hr/sport/dolencic-nakon-doceka-vatrenih-tvrdi-nije-bilo-nikakve-zabrane-thompsonu-nije-bilo-mjesto-u-autobusu
https://narod.hr/sport/dolencic-nakon-doceka-vatrenih-tvrdi-nije-bilo-nikakve-zabrane-thompsonu-nije-bilo-mjesto-u-autobusu
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
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Ovako ispada da ja nešto zabranjujem. Pazite, ja. Pa who the fuck sam ja da 

zabranjujem?! Ovo je bio događaj od izuzetno važne državne, političke, sportske i 

svake druge važnosti. I sad će netko pitati Krešu Dolenčića tko smije na pozornicu. 

Moš mislit’! Ali da nikakvu informaciju nemam oko bilo čega, da se nešto radi u 

tajnosti. Moglo je biti sve puno mekše, ljepše i onako kako treba biti, pa nek’ se i dan 

kasnije svi opet posvadimo“, zaključio je Dolenčić te 2018. 

 

Thompsonov menadžer Denis Pletikosa o dočeku 

Što se događalo ranije, kao i toga dana, te kako je Thompson završio u autobusu s 

Vatrenima doznali smo 2018. od njegovog menadžera Denisa Pletikose. 

“Svi su znali da Thompson dolazi. Organizatori su mi i sami potvrdili da se o tome 

govorilo na sastancima, da su reprezentativci rekli da žele Thompsona na dočeku, ali 

je bio veliki otpor koji je pružao i Krešo Dolenčić jer to nije bila njegova zamisao. 

Imam informaciju da je Dolenčić na sastancima govorio da je degutantno ako nastupi 

Thompson. Kao predstavnik Grada Zagreba javio mi se Tedi Lušetić koji je u 

prvom navratu najavio da će biti Thompsonov nastup. No, iza toga se sve 

promijenilo, Lušetić mi je ponavljao da gradonačelnik Milan Bandić izričito ne želi 

da Thompson nastupi“, ispričao je Pletikosa za Narod.hr. 

F 

“Odazvali smo se na poziv igrača i očekivali poziv organizatora. Kad smo doznali da 

nismo pozvani javili smo igračima i izborniku jer su oni očekivali informaciju. Rekli 

smo im da nismo pozvani, no onda su su rekli da nema šanse i da će HNS to riješiti. 

Prošlo je još vremena i kad se vidjelo da neće Thompson nastupati igrači i izbornik 

pitali su Marka može li on doći na što je odgovorio da će pješice doći ako treba za 

njih, ako je to njihova želja. Ispričao im je da nismo na programu i da tamo ne možemo 

biti. Igrači su smislili način da dođe s njima na pozornicu u autobusu. Rekli su 

da su sigurni u svoju odluku. Jedino što je Marko htio je ispuniti njihovu želju”, 

pojasnio je Pletikosa da je to bila ideja igrača i Marko im je želju ispunio. 

 

> Thompsonov menadžer: ‘Dalić i Modrić unatoč organizatorima pozvali su 

Thompsona da ih dočeka, njegov nastup bit će poklon Vatrenima’  

 

 

  

http://narod.hr/
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
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(VIDEO) ORE SE ‘ČAVOGLAVE’ MARKA PERKOVIĆA 

THOMPSONA: LUDA ATMOSFERA U SVLAČIONICI 

VATRENIH NAKON POBJEDE PROTIV RUSIJE… 
 

Miroslav Herceg  
- 

8. srpnja 2018.  

 

 
Foto: Snimka zaslona 

 

Još satima nakon dramatične pobjede hrvatske reprezentacije u četvrtfinalu svjetskog 

prvenstva u Rusiji, na stadionu Fišt je odjekivala hrvatska pjesma. Hrvatska u zanosu 

slavi veliki uspjeh Vatrenih i hrvatskog nogometa. Svlačionicom u Sočiju, kao što se 

može vidjeti i čuti iz priložene video snimke, ori se pjesma Marka Perkovića 

Thompsona ”Lijepa li si!” Kao i ”Čavoglave.” 

“Vatreni” su plasman u polufinale World Cupa proslavili burno i žestoko. Pjevalo se, 

skakalo se, ludovalo u svakom kutku svlačionice. 

“Zovi, samo zovi, svi će sokolovi za te život dati”, orilo se našom svlačionicom. 

Pjevale su se Čavoglave, Domovina, Sude mi, Lijepa li si, Grdovićevi hitovi…. 

Hrvatski nogometni junaci su si dali oduška nakon što su ‘Vatreni’ nakon 20 godina 

čekanja ponovo izborili plasman u polufinale World Cupa. 

Predsjednica Kolinda Grabar-Kitarović nakon pobjede hrvatske reprezentacije 

posjetila je igrače u svlačionici i proslavila ulazak u polufinale s njima. 

“Ovo je bilo za cijelu naciju, volimo sve zakomplicirati, ali na kraju smo zaslužili 

pobjedu,” kazao je Dejan Lovren nakon još jedne sjajne predstave. 

“Sada trebamo iskoristiti to što smo rasterećeni. Moramo pokazati da možemo bolje, 

sada nemamo što izgubiti,” dodao je Lovren. 

Odličnu predstavu pružio je i Marijo Mandžukić koji je asistirao Kramariću za prvi 

pogodak hrvatske vrste. 

“Bilo je teško i znali smo da će biti teško. Ali što nas briga, u polufinalu smo. Zaslužili 

smo svojim odnosom na terenu, zalaganjem i igrom,” kazao je Mandžukić dodavši 

kako mu ‘stomak još uvijek kida’ zbog izvođenja jedanaesteraca i nove drame. 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/4.jpg
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“I protiv Danske je bilo tako i danas, bilo je mnogo nervoze, ali nema veze, mi smo u 

polufinalu i neka slavi cijela Hrvatska,” poručio je napadač Juventusa. 

Na pitanje odakle mu snaga da 120 minuta juri terenom, Mandžo se samo nasmijao. 

“Nemam pojma. Sjećam se da je jedan stručnjak prije prvenstva kazao da to nije onaj 

stari Mandžukić. Slažem se s njim. Ovo je neki još bolji Mandžukić. Nemam pojma 

odakle mi snage, dajem sve od sebe za ekipu.” 

Mandžukić je istaknuo kako ‘Vatreni’ sada mogu do kraja. 

“Kada smo već došli do ovdje normalno je da želimo otići do kraja. Vjerujte da ćemo 

dati i zadnju kap znoja. Ako možda nećemo uspjeti, nitko nam neće moći zamjeriti, 

ali spremni smo dati sve od sebe. Svi mi,” kazao je Mandžukić. 

 
https://narod.hr/sport/video-ore-se-cavoglave-marka-perkovica-thompsona-luda-

atmosfera-svlacionici-vatrenih-nakon-pobjede-rusije  

  

https://narod.hr/sport/video-ore-se-cavoglave-marka-perkovica-thompsona-luda-atmosfera-svlacionici-vatrenih-nakon-pobjede-rusije
https://narod.hr/sport/video-ore-se-cavoglave-marka-perkovica-thompsona-luda-atmosfera-svlacionici-vatrenih-nakon-pobjede-rusije
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(VIDEO) SJAJNA ATMOSFERA MEĐU HRVATSKIM 

NAVIJAČIMA U MOSKVI: PJEVA SE THOMPSONOVA 

‘LIJEPA LI SI’ 
 

 Miroslav Herceg  
- 

11. srpnja 2018.  

 

 
 

Foto: snimka zaslona 

 

Moskvu su uoči utakmice Hrvatske i Engleske preplavili kvadratići. Mnoštvo navijača 

u gradu pjeva Thompsonovu pjesmu ‘Lijepa li si’. 

Atmosfera je sjajna, bez ikakvih napetosti između navijača, čak je skupina hrvatskih 

i engleskih navijača odigrala nogomet na Crvenom trgu. Za svaki slučaj ruska policija 

budno prati sve što se događa. 

U Moskvu je stigla i najveća hrvatska navijačka zastava. Bila je na svim našim 

utakmicama u Rusiji, od Kalinjingrada, Nižnji Novgoroda, Rostova na Donu i Sočija, 

a sada su dečki iz Crikvenice i Bribira došli i u glavni ruski grad. 

 
https://narod.hr/sport/video-sjajna-atmosfera-medu-hrvatskim-navijacima-moskvi-

pjeva-se-thompsonova-lijepa-li-si  

 

  

https://narod.hr/sport/video-sjajna-atmosfera-medu-hrvatskim-navijacima-moskvi-pjeva-se-thompsonova-lijepa-li-si
https://narod.hr/sport/video-sjajna-atmosfera-medu-hrvatskim-navijacima-moskvi-pjeva-se-thompsonova-lijepa-li-si
https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/navijace_moskva.jpg
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DOČEK VATRENIH: PLENKOVIĆ BI REŽIRAO ŠTO ĆE 

SE PJEVATI NA TRGU 
 

 Ivana Josipović, Miroslav Herceg  
- 

16. srpnja 2018.  

 

 
 

Foto: fah, montaža narod.hr 

 

Nakon što već dva dana stižu vijesti da su naši pobjednici, hrvatska nogometna 

reprezentacija, tražili da im na dočeku na Trgu bana Jelačića u Zagrebu pjevaju 

Prljavo kazalište, Marko Perković Thompson i Mladen Grdović (te se može čuti 

kako Plenkovićev tim pokušava spriječiti nastup Thompsona, iako su njegove pjesme 

pjevali i igrači i navijači), danas je u centru pažnje izjava kojom se izjednačavaju 

političari i pjevači. 

(VIDEO) Ore se ‘Čavoglave’ Marka Perkovića Thompsona: Luda atmosfera u 

svlačionici Vatrenih nakon pobjede protiv Rusije… 

Jutarnji list danas je objavio, dajući mu veliki prostor, izjavu režisera 

dočeka Krešimira Dolenčića, kojeg su angažirali političari, kako na dočeku ne bi 

smjeli govoriti političari, a ni pjevati pjevači. 

“Ono što je nama svima bitno da ta slika bude pozitivna, da se na malim ekranima 

vidi kako smo napokon ujedinjeni. Da dišemo kao jedan. I zato glazbenici, političari 

u ovome nemaju što raditi. Bitni su samo naši nogometni heroji”, rekao je Dolenčić. 

(VIDEO) Sjajna atmosfera među hrvatskim navijačima u Moskvi: Pjeva se 

Thompsonova ‘Lijepa li si’ 

https://narod.hr/sport/video-ore-se-cavoglave-marka-perkovica-thompsona-luda-atmosfera-svlacionici-vatrenih-nakon-pobjede-rusije
https://narod.hr/sport/video-ore-se-cavoglave-marka-perkovica-thompsona-luda-atmosfera-svlacionici-vatrenih-nakon-pobjede-rusije
https://www.jutarnji.hr/sport/nogomet/reziser-doceka-zelja-mi-je-da-sto-tisuca-ljudi-u-glas-otpjeva-jednu-pjesmu-ta-ce-slika-obici-svijet/7613481/
https://narod.hr/sport/video-sjajna-atmosfera-medu-hrvatskim-navijacima-moskvi-pjeva-se-thompsonova-lijepa-li-si
https://narod.hr/sport/video-sjajna-atmosfera-medu-hrvatskim-navijacima-moskvi-pjeva-se-thompsonova-lijepa-li-si
https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/docek.jpg
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Zabrinjava mogućnost da režiser, koji je plaćen da radi tehničke stvari, stavlja u istu 

razinu političare i ljude, glazbenike, koje Vatreni žele vidjeti. 

Vatreni su sve pobjede slavili uz pjesme navedenih izvođača, a iste pjesme pjevale su 

se na trgovima diljem Hrvatske, pa čak i u Rusiji na ulicama gradova u kojima se 

igralo. 

 

Vatreni tražili Prljavce, Thompsona i Grdovića na dočeku u Zagrebu 

Određivanje što će ljudi pjevati je karakteristika režima koji je trebao odavno 

prestati ostavljati svoje tragove u Hrvatskoj. Najbolji primjer toga bio je Vice 

Vukov. Glazbeni nastupi bili su mu onemogućeni sve do 1989. godine. Njegove 

domoljubne pjesme bile su svjetlo Hrvata u mraku Jugoslavije i komunizma, a jedna 

je ostala posebno zapamćena i izvodi se do današnjeg dana: „To je tvoja zemlja“. 

https://narod.hr/sport/docek-vatrenih-plenkovic-rezirao-sto-ce-se-pjevati-trgu  

 
 

 

 

  

https://narod.hr/sport/vatreni-trazili-prljavce-thompsona-grdovica-doceku-zagrebu
https://narod.hr/sport/docek-vatrenih-plenkovic-rezirao-sto-ce-se-pjevati-trgu
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VATRENI TRAŽILI PRLJAVCE, THOMPSONA I 

GRDOVIĆA NA DOČEKU U ZAGREBU 
 

 Miroslav Herceg  
- 

16. srpnja 2018. 

  

 

 

Foto: fah 
 

Kako doznajemo iz stožera hrvatske nogometne reprezentacije Vatreni su jučer 

tražili da im na dočeku u Zagrebu pjevaju Prljavo kazalište, Mladen Grdović i 

Marko Perković Thompson. 

Thompsonova pjesma ‘Lijepa li si’ obilježila je ovo Svjetsko prvenstvo, pjevali su je 

i igrači i navijači, u Rusiji i u Hrvatskoj 

Pogledajmo samo nekoliko situacija: 

https://youtu.be/ftHmTGv3OcM  

https://youtu.be/fdMIMlaUHOw  

Igrači su prvu pobjedu slavili uz njegovu pjesmu Čavoglave: 

Pjevale su se i pjesme Mladena Grdovića, koji je stigao u Rusiju na utakmicu s 

Engleskom i Vatrenima priredio pravu proslavu. 

https://twitter.com/i/status/1009906202350968832  

U svlačionici se veselilo i uz Prljavce: 

https://www.instagram.com/p/BlHHRpahmJ7/?utm_source=ig_embed&utm_campai

gn=embed_video_watch_again  

 

https://narod.hr/sport/vatreni-trazili-prljavce-thompsona-grdovica-doceku-zagrebu  

  

https://youtu.be/ftHmTGv3OcM
https://youtu.be/fdMIMlaUHOw
https://twitter.com/i/status/1009906202350968832
https://www.instagram.com/p/BlHHRpahmJ7/?utm_source=ig_embed&utm_campaign=embed_video_watch_again
https://www.instagram.com/p/BlHHRpahmJ7/?utm_source=ig_embed&utm_campaign=embed_video_watch_again
https://narod.hr/sport/vatreni-trazili-prljavce-thompsona-grdovica-doceku-zagrebu
https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/H20180715000564.jpg
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THOMPSONOV MENADŽER: ‘DALIĆ I MODRIĆ 

UNATOČ ORGANIZATORIMA POZVALI SU 

THOMPSONA DA IH DOČEKA, NJEGOV NASTUP BIT 

ĆE POKLON VATRENIMA’ 
 

Ivana Josipović  
- 

16. srpnja 2018.  

 

 
Foto: narod.hr, fah 

 

“Thompson će biti na dočeku Vatrenih i nastupati će. To je želja hrvatskih 

nogometaša, da ih on dočeka. Organizatori ga nisu pozvali i uvrstili u program dočeka, 

ali HNS je odlučio izvršiti pritisak da se taj nastup omogući”, rekao je za Narod.hr 

Thompsonov menadžer Denis Pletikosa. 

“Izbornik Zlatko Dalić i Luka Modrić kao kapetan reprezentacije su pozvali 

Thompsona uz riječi da bi voljeli da on nastupa na dočeku i Marko se odazvao 

pozivu”, istaknuo je na pitanje tko je pozvao hrvatskog pjevača čije pjesme se mogu 

čuti i među igračima i među navijačima. 

“Ima nešto u Thompsonovim pjesmama u čemu se ljudi nalaze i prepoznaju. Ljudi ih 

vole, zaživjele su među narodom, među sportašima, i to je lijepo. Thompsonu je drago 

što ljudi slave uz njegove pjesme”, ističe, ali ne otkriva koje će pjesme zapjevati jer, 

kaže, vidjet će što će biti u u euforiji. 

Ispričao nam je kako je nesporno da je nastup besplatan – poklon našim pobjednicima. 

“Zbog ovog uspjeha Vatrenih svi smo sretni, iako s druge strane postoji i malo tuge 

što nismo, kad smo već bili bolji, došli do samog kraja”, rekao nam je. 

Na kraju je dodao kako je Thompson dobio poziv gradonačelnika Varaždina Ivana 

Čehoka u ime grada da nastupa na dočeku Zlatka Dalića i tome će se rado odazvati. 

 

https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-

pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima 

https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/denis_pletikosa_thompson.jpg
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NEVJEROJATNA IZJAVA KREŠIMIRA DOLENČIĆA 

NAKON CIRKUSA NA TRGU BANA JELAČIĆA: UGASILI 

THOMPSONU MIKROFON, OSTAVILI IGRAČE NA 

CJEDILU, A ON KAŽE… 
 

 Miroslav Herceg  
- 

17. srpnja 2018.  

 

 
Foto: snimka zaslona, fah 

 

Hrvatska nogometna reprezentacija predvođena izbornikom Zlatkom Dalićem 

vratila se okićena srebrom zlatnog sjaja iz Rusije u domovinu. Preko pola milijuna 

Hrvata,   Krešimir Dolenčič, redatelj dočeka, koji se u završnici pretvorio u cirkus 

kakav Vatreni nisu zaslužili, dočekao je na ulicama Zagreba hrvatske sportske heroje. 

Bila je to najveća manifestacija zajedništva nakon jednog sportskog događaja u 

hrvatskoj povijesti, na koju je, nažalost, pala jedna ozbiljna mrlja. 

Modrić, Dalić i ostali reprezentativci satima su unaprijed najavili kakav doček žele sa 

svojim navijačima i koga žele da im pjeva na pozornici Trga bana Jelačića. 

Dakle, Prljavo kazalište, Marka Perkovića Thompsona te Mladena Grdovića. 

Međutim, Dolenčić, koji je, kako sada iz ove perspektive izgleda, pripremio sam sebi 

doček, nije imao sluha za njihove želje. 

Naime, Thompsona su sami igrači doveli u svom autobusu na pozornicu, da nisu ne 

bi ga ni bilo na trgu, Grdović se također tek kratko pojavio, dok Prljavaca nije bilo 

nigdje. Zanimljivo kako neki mediji i Dolenčić upravo od hrvatskih sportskih heroja 

žele napraviti ljude koji zapravo ne znaju što žele, odnosno poručuju im kako je 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/thompson_dolencic.jpg
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najbolje za njih ono što oni žele umjesto njih.  Ne radi se o malodobnoj djeci već o 

vrhunskim sportašima koji su svojim sportskim podvizima proslavili Hrvatsku i 

razveselili hrvatski narod i koji ne trebaju tumače svojih želja pored sebe. 

Na kraju dočeka na Trgu bana Jelačića igrači su, predvođeni Modrićem, 

zatražili i zamolili Marka da otpjeva NAJMANJE još jednu pjesmu, uz ”Lijepa 

li si”, dakle, ”Geni kameni”, međutim, s pozornice se čulo ”Laku noć” i ugašen je 

mikrofon. 

Hrvatski sportski heroji pjevali su nakon toga zajedno s navijačima i Thompsonom 

bez glazbene podloge, bez matrice.  Ovakav cirkus na ulicama Pariza, na kojima je, 

nažalost, tekla i krv tijekom slavlja, nije bio moguć, Francuzi su poštovali svoje 

sportske heroje, njihove žele, uključujući i redatelja njihovog dočeka. 

Što na sve kaže Krešimir Dolenčić? 

“Odrađen je sjajan posao, sve je bilo fantastično i svi mediji pišu da je program 

prošao super.  Program je završio, imao je svoj kraj i svoju formu i program je bio 

gotov.” 

O samom cirkusu na Trgu bana Jelačića Dolenčić je dao jednu nevjerojatnu izjavu 

za portal direktno.hr. 

“To je tipično hrvatski, što bih ja sad trebao odgovarati i za to kakva je bila frizura 

od Vrsaljka. Program je trajao više od šest sati, igrači su putovali više od 16 sati. Bilo 

je sve fantastično.” 

Dolenčić je spomenuo cijeli svijet i fantastično u istoj rečenici, cijeli svijet čuo je za 

Modrića, Dalića, Lovrena, Kovačića, za Krešu Dolenčića ni pet posto Hrvata. 

 

https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-

bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze  

  

https://direktno.hr/direkt/pitali-smo-redatelja-povijesnog-doceka-za-dojmove-komentirao-i-gasenje-mikrofona-thompsonu-128571/
https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze
https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze
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KREŠIMIR DOLENČIĆ ZA DIREKTNO 

 

PITALI SMO REDATELJA POVIJESNOG DOČEKA ZA 

DOJMOVE, KOMENTIRAO I GAŠENJE MIKROFONA 

THOMPSONU 
 

Hrvatska nogometna reprezentacija se nakon osvojenog srebra vratila u 

Zagreb dočekom kojeg neki već spominju kao najveći u hrvatskoj povijesti. 

 

17.07.2018.  

 

Prema procjenama organizatora bilo je više od pola milijuna ljudi kroz cijeli Zagreb. 

Cijeli put od Zračne Luke "Franjo Tuđman" do Trga bana Jelačića trajao je cijelih šest 

sati, no ni to nije pokolebalo fantastične navijače koji su čekali Vatrene kroz Zagreb, 

ali i na samom Trgu bana Jelačića. Neki su bili od samog jutra te su ostali do kraja 

programa. 

O događaju najbolje govori činjenica kako je zbog njega po prvi put u povijesti i 

odgođen Dnevnik HRT-a na čak tri sata te da ljude na trgu i ulicama nije omela ni 

kiša koja je počela padati. 

Najveća erupcija oduševljenja nastala je naravno kad su Vatreni konačno došli na 

pozornicu. Pjevale su se pjesme Zaprešić Boysa, svi igrači su dobili priliku reći nešto 

publici, a klicalo se i izborniku Zlatku Daliću. 

Fantastična noć je bila upotpunjena i pjevanjem domoljubnih pjesama koje su 

uglavnom predvodili igrači. 

Za komentar sjajnog dočeka upitali smo kazališnog redatelja Krešimira Dolenčića koji 

je režirao cijeli spektakl. 

"Odrađen je sjajan posao, sve je bilo fantastično i svi mediji pišu da je program 

prošao super", kratka ocjena je poznatog kazališnog redatelja. 

Thompsonu na drugoj pjesmi ugašen mikrofon 

Na samom kraju nastupao je i Marko Perković Thompson, koji je pjevao na želju 

igrača. Prvo je izveo hrvatsku navijačku himnu "Lijepa li si" pred razdraganim 

mnoštvom. 

Nakon toga je kapetan Luka Modrić zamolio Thompsona da za kraj izvede njegov 

također veliki domoljubni hit "Geni kameni", međutim nije išlo baš glatko... 

Kao što se vidi na snimci, Thompson je ostao bez matrice, na što je on i sam rekao 

kako može nastupiti i bez glazbe; u isto vrijeme voditelj programa Franjo Ridjan je 

poveo navijačku pjesmu "Srce Vatreno", ali se Thompson snašao i zapjevao "Geni 

kameni" a capella. 

No ubrzo je isključen mikrofon. Thompson je ostatak otpjevao bez tona u mikrofonu, 

zajedno s Vatrenima koji su mu se pridružili i publikom. 

Dolenčić: To je tipično hrvatski, što bih ja sad trebao odgovarati kakva je bila 

Vrsaljkova frizura? 

Dolenčić je za Direktno pojasnio zašto nije bilo glazbe na Thompsonovoj izvedbi:  

"Program je završio, imao je svoj kraj i svoju formu i program je bio gotov." 
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Na komentare o kritikama zbog Thompsona te zbog kratkog trajanja programa gdje 

su Vatreni bili na pozornici, Dolenčić nam kratko odgovara: 

"To je tipično hrvatski, što bih ja sad trebao odgovarati i za to kakva je bila frizura od 

Vrsaljka. Program je trajao više od šest sati, igrači su putovali više od 16 sati. Bilo je 

sve fantastično." 

Za kraj napomenimo kako su reakcije hrvatskih građana u zemlji i dijaspori 

fantastične te kako se može reći da je jedan događaj napokon ujedinio sve Hrvate. 

Prijenos iz Hrvatske su radile i velike strane medijske kuće poput ABC Newsa i RT-

a. 

 

https://direktno.hr/direkt/pitali-smo-redatelja-povijesnog-doceka-za-dojmove-

komentirao-i-gasenje-mikrofona-thompsonu-128571/   

https://direktno.hr/direkt/pitali-smo-redatelja-povijesnog-doceka-za-dojmove-komentirao-i-gasenje-mikrofona-thompsonu-128571/
https://direktno.hr/direkt/pitali-smo-redatelja-povijesnog-doceka-za-dojmove-komentirao-i-gasenje-mikrofona-thompsonu-128571/
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(VIDEO) MODRIĆ OTKRIO POZADINU OKO NASTUPA 

THOMPSONA: ‘TO JE BIO NAŠ PRVI UVJET, ČIM SMO 

UŠLI U FINALE – SAMO MARKO’ 
 

 Miroslav Herceg  
- 

17. srpnja 2018.  

 

 
Foto; snimka zaslona 

 

Zanimljiva scena mogla se vidjeti jučer na prijenosu uživo s dočeka Vatrenih. 

“Teško je to, puno glava svakakvih… ja sam rekao samo da javi (…) A to je prvi uvjet 

bio, čim smo u finale ušli, mi smo rekli, samo Marko…“, govorio je Luka Modrić 

Marku Perkoviću Thompsonu u autobusu. 

Taj dio možete poslušati ovdje: 

https://youtu.be/w4XaHlwJoiM  

Doček Vatrenih: Plenković bi režirao što će se pjevati na Trgu  

 

Jučer smo pisali da su naši pobjednici, hrvatska nogometna reprezentacija, tražili da 

im na dočeku na Trgu bana Jelačića u Zagrebu pjevaju Prljavo kazalište, Marko 

Perković Thompson i Mladen Grdović, no ta im želja nije ispunjena. 

Iz Vlade su nakon našeg članka odgovornost prebacili na svog koalicijskog partnera 

na razini grada i države, Milana Bandića. Organizator dočeka je bio Grad Zagreb, a 

režiser Krešimir Dolenčić. 

https://youtu.be/w4XaHlwJoiM
https://narod.hr/sport/docek-vatrenih-plenkovic-rezirao-sto-ce-se-pjevati-trgu
https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/modric_thompson.jpg
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Thompsonov menadžer: ‘Dalić i Modrić unatoč organizatorima pozvali su 

Thompsona da ih dočeka, njegov nastup bit će poklon Vatrenima’  

Ali, Thompsonov je menadžer prije dočeka za Narod.hr potvrdio da će on nastupati. 

“Thompson će biti na dočeku Vatrenih i nastupati će. To je želja hrvatskih 

nogometaša, da ih on dočeka. Organizatori ga nisu pozvali i uvrstili u program 

dočeka, ali HNS je odlučio izvršiti pritisak da se taj nastup omogući”, rekao je za 

Narod.hr Thompsonov menadžer Denis Pletikosa. 

I tako je doista i bilo, s tim da je Thompson na Trg bana Jelčića došao u autobusu s 

Vatrenima. Da li bi bio moguć njegov nastup da nije bilo tako – pitanje je koje ostaje, 

ali svi su primijetili kako je proslava naprasno prekinuta, baš u trenutku kad su i 

Vatreni i publika poželjeli – još. 

  

Nevjerojatna izjava Krešimira Dolenčića nakon cirkusa na Trgu bana Jelačića: 

Ugasili Thompsonu mikrofon, ostavili igrače na cjedilu, a on kaže…  

No, režiser Dolenčić u svemu tome ne vidi problem, nego kaže: “To je tipično 

hrvatski, što bih ja sad trebao odgovarati i za to kakva je bila frizura od Vrsaljka. 

Program je trajao više od šest sati, igrači su putovali više od 16 sati. Bilo je sve 

fantastično.” 

 

https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-

prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko  

 

  

https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze
https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
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(VIDEO) ODGOVOR MACANU I SVIMA ONIMA KOJI 

OBMANAMA I UVREDAMA ŽELE POKVARITI JEDAN 

OD NAJLJEPŠIH DOGAĐAJA U HRVATSKOJ 

POSLJEDNJIH GODINA 
 

Miroslav Herceg  
- 

18. srpnja 2018.  

 

 
 

Foto: Snimka zaslona 

 

Dva dana nakon povratka Vatrenih u Hrvatskoj se ne stišava euforija zbog 

spektakularnih uspjeha hrvatske nogometne reprezentacije na Svjetskom prvenstvu. 

Diljem Hrvatske Hrvati dočekuju Vatrene koji se vraćaju nakon ruske bajke u svoje 

sredine, obiteljima, prijateljima, susjedima. Nažalost, kako kod nas gotovo ništa ne 

može proći bez incidenata, tako su spektakularni doček Vatrenih na Trgu bana 

Jelačića, a onda kasnije i u ostalim gradovima, pokušali pokvariti te djelomično 

uspjeli razni aktivisti, ljevičarski ekstremisti, nažalost, hajci malobrojnih, ali glasnih, 

marginalaca, pridružio se i posebni savjetnik predsjednika Vlade Andreja Plenkovića, 

Krešimir Macan. 

Naime, tijekom dočeka Vatrenih na središnjem zagrebačkom trgu, a u samom finišu 

velebnog slavlja, hrvatski reprezentativci, predvođeni najboljim igračem svijeta 

Lukom Modrićem, poželjeli su poslušati nekoliko pjesama Marka Perkovića 

Thompsona, koji je osobno s njima došao busom do trga. Thompson je otpjevao jednu 

pjesmu, nakon toga Modrić je zamolio glazbenika za još jednu, naravno, Thompson 

je prihvatio, organizator nije. Iako su ugasili mikrofon Thompsonu, s igračima je 

otpjevao jedan dio pjesme “Geni kameni”. 

Umjesto osude ovakvog cirkusa i ponižavanja samih igrača, Krešimir Macan je “kao 

privatna osoba” pojavljivanje hrvatskog branitelja Thompsona proglasio pokušajem 

ustaškog državnog udara. Ako ste očekivali da će premijer nakon takvih uvreda 

otkazati savjetniku prevarili ste se, ili bili naivni, skoro sasvim svejedno. Na najbolji 

način Macanu i sličnima odgovorili su svojim ponašanjem, svojim stavovima sami 

igrači uoči, za vrijeme u nakon dočeka. 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/07/thompsin_rakitic.jpg
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Svako malo pojavi se neka snimka koja daje najbolji odgovor onima koji tvrde kako 

je samo ”dio igrača” bio za Thompsona, što čak i da je istina ne dokazuje ništa, 

naprotiv. Naime, tridesetak ljudi na istom mjestu ne mora voljeti iste stvari, ali kad 

žive kao momčad onda poštujući jedni druge djeluju. Možda je to teško nekima 

shvatiti, posebno ako se to ne želi shvatiti, no, tako stvari funkcioniraju unutar obitelji, 

pa i unutar jedne momčadi, posebno ako se radi o nacionalno reprezentaciji. Koliko 

su Vatreni bliski, koliko je čvrsto njihovo zajedništvo, te je uzaludno pokušati 

razjediniti najbolje pokazuju oni sami. 

Jedan od najboljih hrvatskih nogometaša Ivan Rakitić tako se s Thompsonom našao 

u srdačnom razgovoru na busu koji je vozio Vatrene od Zračne luke Franjo Tuđman 

do Trga bana Jelačića. Neki su čak i samo pojavljivanje Thompsona zajedno s 

igračima proglasili skandalom. Svaki dan, a bez da išta kažu, Vatreni daju najbolje 

moguće odgovore na napade. 

 

https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-

zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina  

  

https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
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DOLENČIĆ NAKON DOČEKA VATRENIH TVRDI: ‘NIJE 

BILO NIKAKVE ZABRANE, THOMPSONU NIJE BILO 

MJESTO U AUTOBUSU’ 
 

 Miroslav Herceg  
- 

20. srpnja 2018.  

 

 

Foto: fah 

 

ž“Nije bilo nikakve zabrane, jer Thompsonov nastup nije ni bio planiran“, kaže režiser 

dočeka Vatrenih Krešo Dolenčić  za Slobodnu Dalmaciju, još jednom se pravdavši 

zašto pjevaču kojeg su igrači tražili – nije bilo dopušteno nastupiti. 

“Mene nije sram reći što je i kako je bilo. Da, Thompson nije bio planiran bilo kakvim 

protokolom, mi smo samo čuli nešto u stilu “hoće doći, neće doći”, ali nam se nitko 

nije javio, ni Thompson ni netko od njegovih menadžera, niti rekao da je tu. 

Ponavljam, nitko nije došao i rekao: “Dobar dan, mi bi to i to”. Jer mi smo spremili 

“Lijepa li si” u izvođenju klape. Pa i Mladen Grdović je bio tamo, pokraj scene, ali 

smo se dogovorili “pustit ću ti u tom i tom trenutku ‘Nije u šoldima sve'”. Čovjek je 

bio na trgu cijelo popodne, a znamo da je došao iz Rusije. Ali nitko od Thompsonovih 

nije došao i rekao: “Mi bismo napravili to i to. Šta vi mislite?” Pa da se probamo 

dogovoriti”, tvrdi Dolenčić. 

“Takvi dočeci imaju neka svoja pravila, kao što i utakmice imaju svoja pravila. Drugo 

su fešte po gradovima… Osim toga, izveli smo sve što je trebalo izvesti – himnu, 

“Moju domovinu”, “Nije u šoldima sve”, “Lijepa li si” i uz to na pozornici popričali 

s nogometašima. On se pridružio klapi na “Lijepa li si” što je O.K., super. Dobro je, 

lijepa je pjesma i samim time je sve bilo O.K. Gotovo. Za dalje nitko ništa nije znao… 

Uostalom, stalno sam uoči dočeka govorio da će u fokusu svega biti reprezentacija“, 

ponovno kaže Dolenčić. 

U samo dva dana sve je dogovarano na sastancima na kojima je znalo biti 40 ljudi. 

“Na koncu je lijepo što smo ispali ponizni, krasni, lijepi i dobri, nitko se nije 

povrijedio, nismo imali razbijene izloge. Sve je bilo vrlo kulturno i dobro i zašto se 

dan nakon svega svađati oko jednog pjevača koji – u krajnjoj liniji – uopće nije 

nikome najavio svoj dolazak“, tvrdi Dolenčić. 

https://slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/557105/redatelju-doceka-39vatrenih39-mijesaju-se-osjecaji-treba-imati-malo-poniznosti-u-sebi-sto-thonmpson-ima-tamo-raditi-pa-da-imas-minum-zivotne-skromnosti
https://narod.hr/wp-content/uploads/2018/05/H20180522040190.jpg
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“Nemoguće je ama baš sve predvidjeti. Naročito kašnjenje od nekoliko sati. I onda on 

dođe na scenu. Otpjevali smo “Lijepa li si”. Ok. Zašto bi sad dalje? Zašto nešto za što 

ni ne znam? Ni nemam matricu… Treba imati malo poniznosti u sebi. Na tom 

autobusu su trebali biti vozačica, netko iz osiguranja i isključivo, jedino i samo igrači. 

I nitko više. Što on ima tamo raditi?! Pa da imaš minum životne skromnosti… Ok, 

želja je igrača da im zapjevaš “Lijepa li si”! Ok, je li to ta pjesma, nema problema. 

Ovako ispada da ja nešto zabranjujem. Pazite, ja. Pa who the fuck sam ja da 

zabranjujem?! Ovo je bio događaj od izuzetno važne državne, političke, sportske i 

svake druge važnosti. I sad će netko pitati Krešu Dolenčića tko smije na pozornicu. 

Moš mislit’! Ali da nikakvu informaciju nemam oko bilo čega, da se nešto radi u 

tajnosti. Moglo je biti sve puno mekše, ljepše i onako kako treba biti, pa nek’ se i dan 

kasnije svi opet posvadimo“, zaključio je. 

 
Doček Vatrenih: Plenković bi režirao što će se pjevati na Trgu  

Već smo pisali da su naši pobjednici, hrvatska nogometna reprezentacija, tražili da im 

na dočeku na Trgu bana Jelačića u Zagrebu pjevaju Prljavo kazalište, Marko Perković 

Thompson i Mladen Grdović, no ta im želja nije ispunjena. 

Iz Vlade su nakon našeg članka odgovornost prebacili na svog koalicijskog partnera 

na razini grada i države, Milana Bandića. Organizator dočeka je bio Grad Zagreb, a 

režiser Krešimir Dolenčić. 

Thompsonov menadžer: ‘Dalić i Modrić unatoč organizatorima pozvali su 

Thompsona da ih dočeka, njegov nastup bit će poklon Vatrenima’  

Ali, Thompsonov je menadžer prije dočeka za Narod.hr potvrdio da će on nastupati. 

“Thompson će biti na dočeku Vatrenih i nastupati će. To je želja hrvatskih 

nogometaša, da ih on dočeka. Organizatori ga nisu pozvali i uvrstili u program dočeka, 

ali HNS je odlučio izvršiti pritisak da se taj nastup omogući”, rekao je za Narod.hr 

Thompsonov menadžer Denis Pletikosa. 

I tako je doista i bilo, s tim da je Thompson na Trg bana Jelčića došao u autobusu s 

Vatrenima. Da li bi bio moguć njegov nastup da nije bilo tako – pitanje je koje ostaje, 

ali svi su primijetili kako je proslava naprasno prekinuta, baš u trenutku kad su i 

Vatreni i publika poželjeli – još. 

Nevjerojatna izjava Krešimira Dolenčića nakon cirkusa na Trgu bana Jelačića: 

Ugasili Thompsonu mikrofon, ostavili igrače na cjedilu, a on kaže…  

Da je organizatorima ipak nešto moralo biti javljeno pokazuje i snimka koju smo 

objavili. 

“Teško je to, puno glava svakakvih… ja sam rekao samo da javi (…) A to je prvi uvjet 

bio, čim smo u finale ušli, mi smo rekli, samo Marko…“, govorio je Luka Modrić 

Marku Perkoviću Thompsonu u autobusu. 

(VIDEO) Modrić otkrio pozadinu oko nastupa Thompsona: ‘To je bio naš prvi 

uvjet, čim smo ušli u finale – samo Marko’ 

(VIDEO) Odgovor Macanu i svima onima koji obmanama i uvredama žele 

pokvariti jedan od najljepših događaja u Hrvatskoj posljednjih godina 

 

https://narod.hr/sport/dolencic-nakon-doceka-vatrenih-tvrdi-nije-bilo-nikakve-

zabrane-thompsonu-nije-bilo-mjesto-u-autobusu 
  

https://narod.hr/sport/docek-vatrenih-plenkovic-rezirao-sto-ce-se-pjevati-trgu
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/sport/thompsonov-menadzer-dalic-modric-unatoc-organizatorima-pozvali-thompsona-da-ih-doceka-nastup-bit-ce-poklon-vatrenima
https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze
https://narod.hr/sport/nevjerojatna-izjava-kresimira-dolencica-nakon-cirkusa-trgu-bana-jelacica-ugasili-thompsonu-mikrofon-ostavili-igrace-cjedilu-a-kaze
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
https://narod.hr/sport/video-modric-otkrio-pozadinu-oko-nastupa-thompsona-to-nas-prvi-uvjet-cim-smo-usli-finale-marko
https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
https://narod.hr/sport/video-odgovor-macanu-svima-onima-obmanama-uvredama-zele-pokvariti-jedan-najljepsih-dogadaja-hrvatskoj-posljednjih-godina
https://narod.hr/sport/dolencic-nakon-doceka-vatrenih-tvrdi-nije-bilo-nikakve-zabrane-thompsonu-nije-bilo-mjesto-u-autobusu
https://narod.hr/sport/dolencic-nakon-doceka-vatrenih-tvrdi-nije-bilo-nikakve-zabrane-thompsonu-nije-bilo-mjesto-u-autobusu
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DOČEK VATRENIH  2022. 

VIDEO: USPOREDILI SMO NEMILO CENZURIRANJE VATRENIH NA 

DOČECIMA 2018. I 2022. GODINE! 

 

ČETIRI GODINE KASNIJE – NOVA LICA, SCENA ISTA… 
 

 Braniteljski portal 

21.12.2022  
 

Cenzura POBJEDNIKA -foto-screenshot 

GENI KAMENI: Luki Modriću i Thompsonu isključili struju! 

LIJEPA LI SI: Voditeljica prekinula Dejana Lovrena kad je zapjevao Thompsonov 

hit! 

 

2018. GODINA 

U arhivi Z1 televizije pronašli smo do sada neviđenu snimku cijele drame – koja se 

na Jelačić placu odvijala tijekom dočeka Vatrenih 2018. godine, nakon što su osvojili 

srebrnu medalju u Rusiji. 

Kamera Bujice tada je iz neposredne blizine snimila kapetana Modrića, koji je jasno 

poručio: “Molim vas jednu specijalnu želju – da nam Marko otpjeva bar još jednu 

pjesmu!” 

Na upit publici “Može?” cijeli je trg u znak odobravanja skandirao Modriću i 

Thompsonu… 

“Geni, geni kameni,” uzviknuo je kapetan Hrvatske nogometne reprezentacije, a masa 

je s oduševljenjem popratila najavu. 

Iznenada se umiješao voditelj i počeo pjevati, ali nešto posve drugo: “Bijelo-crvena, 

polja hrvatska…” 

Luka Modrić je ostao u čudu – jer tu pjesmu uopće nije naručio! Neki su nogometaši 

čak i zijevali, a pjevao nije – nitko! 

Vatreni i publika i dalje su htjeli da se izvede Thompsonov hit Geni kameni… 

“Nemaju Geni kameni,” ironično je konstatirao Thompson – pa dodao: “Al’ možemo 

mi i bez glazbe!” 

I krenulo je: “Čvrsta ruka i poštenje, sveta voda i krštenje…” 

Trg je pjevao bez struje! Vatreni su bili oduševljeni, a političari konsternirani. 

 

ČETIRI GODINE KASNIJE – NOVA LICA, SCENA ISTA… 

Dejan Lovren je uzeo mikrofon u ruke i zapjevao neslužbenu himnu Hrvatske 

nogometne reprezentacije – Lijepa li si. Voditeljica ga je ubrzo drsko prekinula! 

Bujica je opet imala kameru vrlo blizu i naš reporter snimio je gospođu kako nervozno 

https://www.braniteljski-portal.hr/author/braniteljski-portal/
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maše i kao da nekome nešto sugerira, dok je Lovren pjevao “Herceg-Bosno, srce 

ponosno…” 

Lica naših reprezentativaca dovoljno su rekla o tome što osvajači svjetske bronce iz 

Katara misle o skandaloznom postupku voditeljice… 

-FOTO-VIDEO: “Hrvatska Katolička Mladež priredila masovan i veličanstven doček 

Vatrenima , koji nisu uspjeli pokvariti ni IRITANTNI VODITELJI ni čudni režiser 

koji nikad nije slavio s Vatrenima”!… 

Kome je mahala?! S kim se i zašto konzultirala?! Zbog čega je to napravila?! 

Jel’ za savjet možda pitala koordinatora dočeka koji ima specifične produkcijske 

poslove s beogradskim RTS-om, a svi znamo da “tamo daleko” Thompson mnogim 

smeta, isto kao i uspjesi Hrvatske nogometne reprezentacije… 

Činjenica je da je gospođa barem mogla pogledati u sinopsis programa (ako ga je 

uopće imala) i vidjeti da će Klapa Sv. Juraj HRM-a na kraju izvesti upravo pjesmu 

Lijepa li si – i da nema baš nikakvog formalnog razloga za bezobzirno prekidanje 

Dejana Lovrena. 

Autocenzura? Politički naputci drugova aktivista? Kontrolirani program? 

Od koga?! Zbog čega?! 

Vjerujem da odgovore svi znamo… I da se slažemo; Vatreni ovo nisu zaslužili! Oni 

su ti koji su trebali izabrati pjesme koje žele slušati na dočeku. Vatreni! A ne nikakva 

ideološko-politička komisija…piše novinar Z1 Tv Velimir Bujanec na facebooku 

 

https://www.braniteljski-portal.hr/video-usporedili-smo-nemilo-cenzuriranje-

vatrenih-na-docecima-2018-i-2022-godine/   

 

  

https://www.braniteljski-portal.com/foto-hrvatska-katolicka-mladez-priredila-masovan-i-velicanstven-docek-vatrenima-koji-nisu-uspjeli-pokvariti-ni-iritantni-voditelji-ni-cudni-reziser-koji-nikad-nije-slavio-s-vatrenima/
https://www.braniteljski-portal.com/foto-hrvatska-katolicka-mladez-priredila-masovan-i-velicanstven-docek-vatrenima-koji-nisu-uspjeli-pokvariti-ni-iritantni-voditelji-ni-cudni-reziser-koji-nikad-nije-slavio-s-vatrenima/
https://www.braniteljski-portal.com/foto-hrvatska-katolicka-mladez-priredila-masovan-i-velicanstven-docek-vatrenima-koji-nisu-uspjeli-pokvariti-ni-iritantni-voditelji-ni-cudni-reziser-koji-nikad-nije-slavio-s-vatrenima/
https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/videos/673722017819799
https://www.braniteljski-portal.hr/video-usporedili-smo-nemilo-cenzuriranje-vatrenih-na-docecima-2018-i-2022-godine/
https://www.braniteljski-portal.hr/video-usporedili-smo-nemilo-cenzuriranje-vatrenih-na-docecima-2018-i-2022-godine/
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DOČEK BARAKUDA 

 
TUCAK ZA NAROD.HR: BEZ LJUBAVI PREMA SVOJOJ DRŽAVI, 

ZASTAVI I GRBU – NEMA NIČEGA 
 

Miroslav Herceg  

 
7. travnja 2024. 
 

 
 

Foto: fah 

 

“Meni je drago da su moji momci, osim što su vrhunski u bazenu, takvi i van bazena. 

Nećete čuti o njima ništa loše, samo da su završili fakultet ili da su uzorni obiteljski 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2019/07/HN20190727222476-e1708767525157.jpg
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ljudi, na to sam strašno ponosan”, rekao je za Narod.hr Ivica Tucak, izbornik 

hrvatske vaterpolske reprezentacije. S izbornikom smo razgovarali povodom 

Olimpijskih igara koje se bliže, ali zanimali su nas i druga njegova razmišljanja. 

Govorio nam je o braniteljskoj plaketi, domoljublju, događajima i trenerima koji 

su mu obilježili život. 

> Braniteljska plaketa za trofejnog izbornika Tucka 

 

Narod.hr: Dobili ste braniteljsku plaketu kao posebno priznanje. Čestitamo vam 

na tome. Kakvo ona ima značenje za vas? 

Tucak: Ima veliko značenje posebno jer dolazi iz populacije u kojoj su mnogi dali 

živote za ovu državu. Mi sportaši ćemo nastaviti u sportskom polju promovirati našu 

državu na najbolji i najljepši način. Učiniti sve da hrvatski stijeg bude na vrhu, ali isto 

tako potrudit ćemo se i da poštujemo druge, da budemo pravi sportaši i 

promotori  hrvatske države. 

 

Narod.hr: Svjetsko zlato – još jedan razlog za ponos na hrvatsku vaterpolo 

reprezentaciju. Imate čak devet velikih medalja s Hrvatskom. Ogroman je to 

uspjeh, ali sami težite još nečemu, iako već imate olimpijsku medalju, želite onu 

zlatnu. Znali ste reći da vam je to životna želja. Zašto je olimpijsko zlato za vas 

toliko posebno? 

Tucak: Iz više razloga, prije svega jer nemam zlatnu medalju s Olimpijskih igara. 

Nedostaje mi u mojoj kolekciji. Bio sam prvak Europe i svijeta i mediteranski prvak, 

osvojio sve što se u sportu može osvojiti. Uistinu, mogu biti u ovom trenutku ponosan 

na svoju karijeru, na sve što se događalo s hrvatskom reprezentacijom. Međutim, fali 

mi to najsjajnije odličje. Olimpijsko zlato, Olimpijske igre kao igre su nešto najveće, 

nešto najznačajnije u životu sportaša, pa tako i u mom životu. 

Ja sam davno rekao, još dok sam bio dijete, da mi je uvijek to bila želja. Nisam to 

ostvario kao igrač zbog nekih razloga, ali bila je želja prvenstveno otići na Olimpijske 

igre, doživjeti to. 

Doživio sam igrati olimpijsko finale, nažalost nismo uzeli to zlato, a možda je Bog 

tako htio. Evo, ja vjerujem da je uvijek netko iznad. Da nisam osvojio srebro, da sam 

osvojio zlato, možda bi se sad već zadovoljio s nekim stvarima u svom životu… 

A sada, s tim odmakom, 8 godina kasnije, vidim da sam učinio sa svojim igračima, 

hrvatskom reprezentacijom, puno toga za naš sport… 

Sada sam postao svjestan, da i ako osvojim zlato, ako mi to, Bog već sada da, će mi 

biti to samo bio dodatni motiv. 

 

Narod.hr: Postoji mogućnost da nećete u mirovinu ako osvojite olimpijsko zlato 

kako ste najavljivali? 

Tucak: Postoji, negdje smo sad u razgovorima. Želja kod mene nikada nije bila 

upitna, to je moj život, ali isto tako, to troši puno čovjeka i emocionalno i fizički. 

 

Narod.hr: Hrvatska je na Olimpijskom turniru u teškoj skupini A s  Italijom, 

Rumunjskom, Grčkom, SAD-om i Crnom Gorom. Prolazak skupine otvara put 

prema završnici. Nakon prvog kruga koliko će biti lakši put prema završnici? 

Tucak: Čeka nas nikad teži olimpijski turnir. Doslovno se 9 reprezentacija može 

nadati zlatu i želi zlato. To se koliko znam, nije dogodilo nikada u povijesti, u moje 

https://narod.hr/sport/braniteljska-plaketa-za-trofejnog-izbornika-tucka
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vrijeme sigurno. Reprezentacije poput Hrvatske, Mađarske, Italije, Španjolske, Grčke, 

Crne Gore, Srbije, Amerike, ne znam koga nisam spomenuo, uvijek pretendiraju zlatu 

i mogu doći do kraja. Nama se to događalo u zadnje vrijeme, hvala Bogu da je bilo 

tako, ali bit će strašno teško. 

 

Narod.hr: Nakon Europskog prvenstva bilo je prekrasno vidjeti vas u zagrljaju 

s izbornikom nogometne reprezentacije Zlatkom Dalićem. Koliko sportašima 

jedne manje zemlje kao što je Hrvatska pomaže činjenica da se sportaši 

međusobno bodre i pomažu ako je potrebno? 

Tucak: Pomaže, to su lijepe stvari i ja sam ponosan na to da, ne samo u krugu 

vaterpola, sportaši se podupiru. Zlatka Dalića jako volim i poštujem. On je čovjek koji 

će jednog dana ostati zapisan u analima. Još živimo u vremenu kad nismo svjesni što 

je sve napravio s nogometnom reprezentacijom za nas. Ali kroz vremenski odmak koji 

je neophodan postat ćemo svjesni što znači biti drugi i treći na svijetu. 

S Dalićem se družim, čujemo se, bio je na dodjeli braniteljske plakete i to mi je bilo 

posebno drago. Tamo je i bio i Marijan Kustić koji je moj veliki prijatelj, predsjednik 

nogometnog saveza i Stipe Pletikosa i drugi. 

I u košarci i u rukometu, ne samo vaterpolu i nogometu, mi smo jedna obitelj i strašno 

puno znači podrška svih sportaša kako oni nama tako i mi njima. Bila bi strašno velika 

stvar za Hrvatsku da se i košarkaši uspiju plasirati na Olimpijske igre. Zasad smo mi 

i rukometaši, što je puno ljepše nego da smo sami. Tako da bude puno brojnija naša 

delegacija. 

 

Narod.hr: Vi ste iz Šibenika, i očigledno je koliko taj grad volite. Poljubili ste na 

dočeku zastavu grada i rekli kako se ona ne daje svakome. Je li se bilo teško 

probiti na veliku vaterpolsku scenu iz ipak manjeg grada, iako je Šibenik dao 

brojne velike sportaše, među kojima je i Dražen Petrović? 

Tucak: U rujnu će se igrati košarkaška utakmica gdje će vaterpolo reprezentacija biti 

u gostima i to mi je strašno drago. Čuo sam se s Draženovim bratom Aleksandrom 

Petrovićem oko toga. 

Mislim da nema veze odakle si, bitni su upornost i želja. Ja sam još za igračkih dana 

imao želju da budem trener. Tome sam se rano posvetio. Imao sam ambiciju koja je 

čak u nekim momentima bila bolesna. Ja svaki dan se budim i spavam s vaterpolom. 

To je moj život. Šibenik je jedan sportski grad kojeg ja jako volim. On me puni 

energijom koja mi je potrebna za ovaj posao. 

 

Narod.hr: Radili ste s velikim trenerima. Koji je od njih ostavio najveći dojam i 

od kojeg ste najviše naučili? 

Tucak: Rekao sam mu puno navrata, to je Nikola Stamenić. Čovjek koji je ostavio 

velik utisak na mene, kako u sportskom smislu, tako i u životu. Čovjek kakav se rijetko 

viđa. 

Nažalost smo izgubili kontakt, jer on se iz svijeta vaterpola povukao i pokušavao sam 

u nekoliko navrata stupiti u kontakt s njim. Velika mi je želja da ga vidim i da 

popričamo. Mislim da bi i njemu bilo drago. 
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Foto: fah 

 

> Tucak poslao jednu zanimljivu poruku: Hrvatsku ne vole svi, to sam prihvatio 

Kažem, on je onako čovjek koji je uvelike trasirao moj životni put. Uveo je u vaterpolo 

neke stvari koje su bile nezamislive – način treniranja, zašto se trenira toliko… Nikada 

neću zaboraviti njegovu rečenicu, koju i danas govorim igračima. Kad pogriješiš 

hvataš se za glavu, nesreća, ovo ili ono. On je tad nama znao reći da nema nesreće jer 

stativa koju si pogodio, jer onaj gol koji smo mi npr. primili protiv Španjolske u 

Zagrebu je samo pokazatelj da nešto nisi napravio dobro, da nešto u prijašnjem radu 

nije bilo dobro. I to ti je upozorenje da trebaš popraviti neke stvari. Neke stvari koje 

on imao su bile uistinu fantastične. 

Tu su naravno moji treneri u Šibeniku na početku moje karijere. Ljudi koji su mi i 

dozvolili da zavolim ovaj sport na pravi način. 

 

Narod.hr: Jednog dana vjerojatno će se govoriti kako je Ivica Tucak najveći 

hrvatski trener, izbornik. Mislite li da je opravdano kad to danas, još uvijek neki 

tvrde, za Ratka Rudića? 

Tucak: Ratko Rudić je najveći svjetski trener, čovjek koji je osvojio četiri olimpijska 

zlata. Samo četiri olimpijska zlata, to je nešto o čemu ja i drugi možemo samo sanjati. 

Tako da, što se tiče rezultata s reprezentacijom Hrvatske negdje sam uspio ga 

nadmašiti i to mi je strašno drago. 

I ponosan sam, ne u smislu rivalstva. Ratko je moj suradnik, moj prijatelj, od kojeg 

puno učim i danas i s kojim surađujem gotovo svakodnevno. Čovjek koji mi strahovito 

puno znači. 

 

https://narod.hr/sport/tucak-poslao-jednu-zanimljivu-poruku-hrvatsku-ne-vole-svi-to-sam-prihvatio
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Narod.hr: Izgubili ste kćer 2005. godine. Bio bi to neopisiv gubitak i neopisiva 

bol za svakog roditelja, pa tako i za vas i suprugu. Što vam je tada pomoglo da 

se izvučete? 

Tucak: To su neopisivo bolni trenuci. Gledam na to kao dio moje intime i nisam 

pristalica da ljudi svoje tragedije dijele. Svatko ima pravo izabrati, a to je moj odabir. 

Pomogao mi je sport. Da nisam bio u sportu gdje bi to otišlo i kako, to su trenuci kad 

čovjek i ne vlada sa sobom, kad nije racionalan. Vrti se u krug postavljajući jedno te 

isto pitanje milijun puta, a na njega odgovora nema. I tu je ono najgluplje pitanje 

‘Zašto baš meni’. Pa zato što je netko tako odlučio i tako je. 

Tada sam po cijele dane bio na bazenu, bježao od tih misli jer vrlo je tanka linija da u 

tim trenucima odeš u krivom smjeru. 

 

Narod.hr: Malo ste zabrinuli sve koji vas prate kad vam je ugrađen stent, a 

požurili ste se vratiti stresnom poslu. Kako je zdravlje danas? 

Tucak: Bio sam na pregledu i sve je u redu. Moram primati terapiju kao i svi 

visokorizični, moram biti oprezan s nekim stvarima i promijeniti neke životne navike. 

Trudim se da ih mijenjam. Moram naravno redovito ići na kontrole. Treba se boriti, a 

onda kako nam Bog da. Da nisam otišao tad mislim da bi danas bilo jako loše. 

 

Narod.hr: O ratu, rekli ste, ne volite govoriti. To, naravno, ne umanjuje činjenicu 

da ste bili angažirani i u hrvatskoj vojsci. U svijetu sporta imamo još domoljuba, 

a jedan od njih je svakako i izbornik nogometne reprezentacije Zlatko Dalić. 

Koliko je domoljublje važno i doprinosi težnji za uspjesima reprezentacije? 

Tucak: Vidimo da ima nekakav pozitivan nacionalni naboj u svim tim našim 

sportovima. Mislim da je to krucijalno. Bez ljubavi prema svojoj državi, zastavi, grbu 

– nema ničega. 

Mislim da, bez te ljubavi koju imaš prema svojoj državi, prema svojoj zastavi, prema 

svojom grbu nema ničega. Možeš biti dobar igrač i dobar trener i dobar fizioterapeut 

i dobar liječnik, ali ako nemaš tu ljubav, ono što ja osjećam kad dolazim na 

pripreme… 

Rekao sam u nekoliko navrata – igrač koji to nema, ne treba igrati u Hrvatskoj. Onaj 

koga moliš da dolazi na pripreme ne treba biti dio hrvatske reprezentacije, niti bilo 

koje druge, ali pričam sad o našoj zemlji. 

Ali uvijek igračima ističem sportsko, fair-play ponašanje, poštivanje suparnika, to je 

ono čega mora biti na istoj razini kao i ta ljubav prema svojoj državi. Prema tome 

samo tako možemo biti pravi promotori svoje zemlje i sporta. Jer bilo koji sportski 

rezultat, koliko god bio grandiozan, ako je zasjenjen nekim ponašanjem van bazena, 

onda on nema takvu težinu. 

Meni je drago da su moji momci, osim što su vrhunski u bazenu, takvi i van bazena. 

Nećete čuti o njima ništa loše, samo da su završili fakultet ili da su uzorni obiteljski 

ljudi, na to sam strašno ponosan. 

 

https://narod.hr/sport/tucak-za-narod-hr-bez-ljubavi-prema-svojoj-drzavi-zastavi-

grbu-nema-nicega  

 

  

https://narod.hr/sport/tucak-za-narod-hr-bez-ljubavi-prema-svojoj-drzavi-zastavi-grbu-nema-nicega
https://narod.hr/sport/tucak-za-narod-hr-bez-ljubavi-prema-svojoj-drzavi-zastavi-grbu-nema-nicega
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(VIDEO) ISTINA SE PROBIJA U SVIJET – VUKOVAR U 

OČIMA SPORTAŠA: ‘ČAST JE PREDSTAVLJATI 

FRANCUSKU, JEAN-MICHEL NICOLIERA I BITI U 

OVOM GRADU!’ 
 

 Miroslav Herceg  
- 
16. ožujka 2017.  
 

Svjetska vaterpolo liga u Vukovaru, Hrvatska i Francuska, prekrasna priča i vječna 

poveznica – Jean-Michel Nicolier… 

“Nama je izuzetno drago, počašćeni smo što smo prva nacionalna vrsta koja igra 

jednu službenu utakmicu u Vukovaru, gradu heroju, i ako barem na trenutak ovim 

ljudima koji su zadužili Hrvatsku kroz sport vratimo osmijeh na lica napravili smo 

veliku stvar…”, rekao je izbornik trofejne hrvatske vaterpolo reprezentacije, srebrne 

s prošlih Olimpijskih igara u Riju, Ivica Tucak, u herojskom gradu na Dunavu – 

Vukovaru.  Tucak je to rekao uoči utakmice Svjetske lige, koja se igrala na novom, 

prekrasnom bazenu u Vukovaru, između Hrvatske i Francuske, a nakon što su hrvatski 

i francuski reprezentativci položili vijenac i zapalili svijeće na spomen obilježje 

francuskom i hrvatskom heroju HOS-ovcu Jean-Michelu Nicolieru, kod njegove 

biste, na mostu koji nosi ime po heroju. 

 

 

 

Foto: Grad Vukovar 
 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2017/03/pic_09.jpg
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“To su redom mladi momci, koji vjerojatno i ne znaju za Domovinski rat, ne znaju 

istinu, ne znaju za stradanje njihovog državljana koji je došao boriti se za slobodu 

Hrvatske. Nakon ovog će sigurno oni biti bogatiji za jednu povijesnu istinu, jednu 

povijesnu činjenicu, i što i je bio cilj ovoga da se prikaže prava istina, pa i o čovjeku 

koji je ovdje došao boriti se za Hrvatsku, da ti mladi momci napuste Hrvatsku s jednim 

lijepim sjećanjem na ovaj grad, na ovu državu”, zaključio je izbornik hrvatske 

reprezentacije Ivica Tucak. 

Bio je to zaista veličanstven dan u Vukovaru, o čemu je u TV Bujici kratko govorio i 

zlatni dečko hrvatskog vaterpola, Dubravko Šimenc. “Prije svega velika stvar za 

Hrvatsku zato što je u ovom dijelu Hrvatske izgrađen ovako prekrasni objekt, od 

istočnih granica do Zgreba nema boljeg bazena. Ovo je povijesna utakmica zato što 

prvi put u povijesti hrvatske države jedna hrvatska nacionalna vrsta igra u Vukovaru. 

Prekrasan bazen, protivnik po mjeri, Hrvatska – Francuska, poveznica preko Jean-

Michel Nicoliera, njegove majke koja živi u danas u Karlovcu. Ima puno toga, dosta 

emotivnog”, rekao je Dudo Šimenc u prilogu Bujice. 

Francuski vaterpolo reprezentativac Mehdi Marzouki, 30-godišnji francuski 

reprezentativac, za Bujicu je rekao kako su ponosni na Jean-Michel Nicoliera, koji se 

dragovoljno došao boriti u Hrvatsku. Naime, francuski reprezentativac tvrdi da je Jean 

jedna poveznica između Hrvatske i Francuske te da je velika čast biti u Vukovaru. 

“Čast je igrati utakmicu ovdje, doći u grad i čuti priču o gradu koji je bio najuništeniji 

u Hrvatskoj. Čast je predstavljati Francusku i Jean-Michel Nicoliera“, poručio je 

francuski vaterpolist  Mehdi Marzouki. 

Hrvatska je, iako to sasvim sigurno nije najvažnije priča u ovoj najnovijoj prekrasnoj 

priči iz Vukovara, svladala Francusku 16:6, a utakmicu s tribina su gledale i dvije 

hrvatske dive, predsjednica Kolinda Grabar-Kitarović te legendarna Janica Kostelić. 

Publika ih je obje pozdravila velikim pljeskom. 

https://youtu.be/ymFqGSHZX50  

“Jean-Michel je spojio ove dvije reprezentacije. Žao mi je da do dan danas nisu 

nađeni njegovi posmrtni ostaci. Što se tiče Predsjednice, ona često dolazi u Vukovar, 

za razliku od prethodnika Josipovića i Vlade Zorana Milanovića, ali i nekih 

drugih,“ kazao je u TV Bujici glavni gost emisije vukovarski branitelj Tomislav 

Josić, koji je ujedno bio i zatočenik srpskih koncentracijskih logora. 

 

https://narod.hr/sport/video-istina-se-probija-svijet-vukovar-ocima-francuskih-

sportasa-cast-predstavljati-francusku-jean-michel-nicoliera-biti-ovom-gradu  

 

  

https://youtu.be/ymFqGSHZX50
https://narod.hr/sport/video-istina-se-probija-svijet-vukovar-ocima-francuskih-sportasa-cast-predstavljati-francusku-jean-michel-nicoliera-biti-ovom-gradu
https://narod.hr/sport/video-istina-se-probija-svijet-vukovar-ocima-francuskih-sportasa-cast-predstavljati-francusku-jean-michel-nicoliera-biti-ovom-gradu
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TOTALNA BLAMAŽA: TOMAŠEVIĆU POSLAN UPIT O 

DOČEKU SVJETSKIH PRVAKA, IGNORIRAO GA JE 
 

19. veljače 2024.  
 

 
Foto: fah, montaža narod.hr 

 

Prema najnovijim informacijama Grad Zagreb s gradonačelnikom Tomislavom 

Tomaševićem bio je kontaktiran oko dočeka svjetskih prvaka u vaterpolu, ali nije 

reagirao. Čeka li Zagreb budućnost bez dočeka za sportske heroje dok su na vlasti 

ljevičari koji imaju vremena za prosvjede, ali ne i za sport? 

“Grad Zagreb je bio na vrijeme kontaktiran, poslani su upiti. Odgovora nije bilo. 

Ništa, nikakav. Ne da nisu javili da ne žele ili neće, nego se nisu čak ni javili. Za 

prijašnjih vlasti u ovom gradu, ovakva se blamaža nije mogla dogoditi. Prijašnje su 

vlasti, ne samo pokojni gradonačelnik, nego svi od 1990. i njihovi ljudi, sami stupali 

u akciju”, pišu Sportske novosti. Time su potvrdili ono očigledno – Tomislav 

Tomašević i Možemo u koaliciji s SDP-om nisu željeli organizirati doček svjetskim 

prvacima. 

> Dok ljevica ‘mitinguje’: Zašto na Trgu nije bilo dočeka za svjetske prvake? 

“Za sadašnju gradsku vlast u Zagrebu je to – ili preteško ili ne znaju ili ih uopće ne 

zanima. Cijela Hrvatska se ponosi svjetskim prvacima, a ovi ljudi… Oni ih se srame, 

ne priznaju. Uostalom, nitko od čelnika Grada Zagreba nije se udostojao doći ni u taj 

famozni VIP salon”, dodaju Sportske. 

 

Tucak o dočeku svjetskih prvaka 

Podsjetimo na riječi izbornika Ivice Tucka. 

“Pa to nije na nama, to nije na meni da ja to sudim, to nije na mojim igračima, na 

nama. Meni je drago da su došli ti ljudi koji to vole, koji su bili uz nas. Ja sam rekao 

tamo gdje ćete veću promociju za jednu državu, kad dan prije finala Svjetskog 

prvenstva u Dohi, jednom od najmodernijih, najbogatijih gradova na svijetu, se 

osvijetli jedan od najvećih nebodera u bojama hrvatske zastave, u bojama hrvatske 

https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/vaterpolo/vaterpolo-sp2024/blamaza-i-sramota-zagreba-poslan-im-upit-zele-li-docekati-svjetske-prvake-reakcija-je-nevjerojatna-15429595
https://narod.hr/sport/dok-ljevica-mitinguje-zasto-na-trgu-nije-bilo-doceka-za-svjetske-prvake
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/tomasevic-tucak-docek.jpg
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države s porukama ‘Sretno Hrvatska, sretno Barakude’, to je nešto što je nevjerojatno. 

To je promocija države koja je nestvarna. 

Gdje ćete više od toga da danas je bilo sto djece u toj zračnoj luci koji se žele 

fotografirati, žele biti neki novi Marko Bijač, žele biti neki novi Loren Fatović ili da 

ne nabrajam sve moje igrače. To je pobjeda sporta, to je ono što sport daje, to je ono 

što je najdivnije. Nažalost u našoj državi neke funkcije obnašaju ljudi koji su 

oslobođeni tjelesnog odgoja. Što onda očekujete? Ne trebamo trošiti vrijeme na to. Mi 

smo ponosni na ono što radimo. Mi volimo našu državu, volimo sport, volimo 

hrvatsku kapicu, volimo ljude koji su došli. To je neka druga tema, to nije za mene”, 

rekao je Tucak za Dnevnik HTV-a. 

 

https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-

prvaka-ignorirao-ga-je   

  

https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
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OVAKO SE TOMAŠEVIĆ PRAVDA ZA SRAMOTAN 

PRISTUP SVJETSKIM PRVACIMA 
 

19. veljače 2024.  

 

 
Foto: Grad Zagreb 

 

Iz Grada Zagreba, koji vodi gradonačelnik Tomislav Tomašević, oglasili su se u 

povodu jučerašnjeg neodržavanja dočeka za zlatne vaterpoliste koji su se vratili sa 

Svjetskog prvenstva u Dohi. 

 

Tomašević se pravda ‘nesporazumom’ 

Priopćenje prenosimo u cijelosti: 

– Gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević primio je danas u palači Dverce 

članove hrvatske vaterpolo reprezentacije koja je u subotu osvojila Svjetsko prvenstvo 

u Dohi. Čestitao je igračima, izborniku i stručnom stožeru na povijesnom uspjehu te 

im dodijelio Medalju Grada Zagreba za osvajanje zlatne medalje na Svjetskom 

vaterpolskom prvenstvu 2024. u Kataru kao i za izniman doprinos hrvatskome sportu. 

Također, Grad Zagreb je u čast vaterpolistima jučer imao projekciju hrvatske zastave 

na zagrebačkim fontanama. Grad podupire vaterpoliste kao i sve druge hrvatske 

sportaše i sport općenito. Podsjećamo i da je Grad Zagreb suorganizirao Europsko 

vaterpolsko prvenstvo koje se prošli mjesec održalo u Dubrovniku i Zagrebu te je u 

proračunu za ovu godinu višestruko povećao izdvajanja za sport. 

> Tomašević brzo reagirao na pobunu građana na društvenim mrežama zbog 

dočeka 

Što se tiče javnog dočeka reprezentacije, došlo je do nesporazuma u komunikaciji. 

Grad je do sada dočeke organizirao u suradnji s resornim ministarstvom uvažavajući 

https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-mrezama-zbog-doceka
https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-mrezama-zbog-doceka
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/Medalja-Grada-Zagreba-za-vaterpoliste-2.jpg
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želje igrača. Ovaj put se to nije dogodilo, no vjerujemo bez loše namjere s bilo koje 

strane. Nadamo se da ćemo imati razloga nakon Olimpijskih igara ovoga ljeta 

organizirati doček za naše vaterpoliste, priopćeno je iz Ureda gradonačelnika. 

 

Brnjac: Reagirali smo još u četvrtak 

Prozvana ministrica turizma i sporta Nikolina Brnjac oglasila se potom o temi dočeka 

vaterpolista. 

– Mi smo reagirali još u četvrtak, kada još nismo znali hoće li biti zlatna ili neka druga 

medalja. Državni tajnik je uputio dopis gradskim strukturama o organizaciji dočeka 

na središnjem zagrebačkom trgu, no nije došao nikakav odgovor. Krenuli smo sami u 

organizaciju dočeka, s HOO-om u zračnoj luci, a u ponedjeljak je cijela reprezentacija 

primljena kod premijera u Banskim dvorima, kazala je Brnjac. 

 

https://narod.hr/sport/ovako-se-tomasevic-pravda-za-sramotan-pristup-svjetskim-

prvacima  

  

https://narod.hr/sport/ovako-se-tomasevic-pravda-za-sramotan-pristup-svjetskim-prvacima
https://narod.hr/sport/ovako-se-tomasevic-pravda-za-sramotan-pristup-svjetskim-prvacima
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TOMAŠEVIĆ BRZO REAGIRAO NA POBUNU GRAĐANA 

NA DRUŠTVENIM MREŽAMA ZBOG DOČEKA 
 

19. veljače 2024.  

 

 
Foto: Grad Zagreb 

 

Gradonačelnik Tomašević dodijelio je Medalju Grada Zagreba Hrvatskoj 

vaterpolo reprezentaciji. Time je brzo reagirao na pobunu građana na 

društvenim mrežama jer nije organiziran doček za svjetske prvake – Barakude. 

Gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević primio je danas u palači Dverce 

članove hrvatske vaterpolo reprezentacije koja je u subotu osvojila Svjetsko prvenstvo 

u Dohi.  

“Čestitam igračima, izborniku i stručnom stožeru na povijesnom uspjehu i trećem po 

redu naslovu svjetskih prvaka, koji je osvojen samo mjesec dana nakon osvajanja 

titule europskih doprvaka”, istaknuo je gradonačelnik Tomašević. 

> Totalna blamaža: Tomaševiću poslan upit o dočeku svjetskih prvaka, ignorirao 

ga je 

“Tim povodom, izborniku Ivici Tucku te kapetanu Ivanu Krapiću, u ime svih članova 

hrvatske vaterpolske reprezentacije i Hrvatskog vaterpolskog saveza, dodijelio sam 

Medalju Grada Zagreba za osvajanje zlatne medalje na Svjetskom vaterpolskom 

prvenstvu 2024. u Kataru kao i za izniman doprinos hrvatskome sportu.”  

 

Tucak: Nama to nije potrebno, ali žao mi je ljudi 

Izbornik hrvatske vaterpolske reprezentacije Ivica Tucak komentirao je nakon prijema 

u Vladi RH činjenicu da jučer u Zagrebu nije bilo većeg organiziranog dočeka, već su 

navijači samo na zagrebačkoj Zračnoj luci Franjo Tuđman pozdravili zlatne Barakude. 

” Ono što sam rekao, je ta nespretnost koja se jučer dogodila ovdje. Nije nama to 

potrebno, ja uistinu, vjerujte mi osobno, niti to meni treba. Ja više volim sjediti u 

restoranu svojim prijateljima, uz tamburaše. To je zbog ljudi koji vole… Ako sam ja 

https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/Medalja-Grada-Zagreba-za-vaterpoliste-3-e1708346890735.jpg
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primio tri i pol, četiri tisuća poruka, onda možete zamisliti koliki je odjek u javnosti. 

Meni je žao zbog ljudi koji žele pozdraviti momke. Što se tiče nas, to je najmanji 

problem”, kaže Tucak. 

“Žao nam je da ti ljudi nisu bili u prilici pozdraviti Marka, Lorena, zbog njih, zbog 

nas samih je to najmanji problem. Mi smo i umorni. Žao nam je zbog tih ljudi koji 

vole sport i hrvatsku državu. Zbog djece koje je bilo sto na aerodromu. To je bit svake 

medalje. Što će ti zlatna medalja, ako ne privuče djecu i mlade i sport. Da netko sutra 

želi biti novi Luka Modrić, neki Marko Bijač, neki Bojan Bogdanović, to je sport. 

Damir Martin, to je poruka sporta. Medalja samo po sebi je najmanje važna”, zaključio 

je. 

Premijer Republike Hrvatske Andrej Plenković je s ministricom turizma i sporta 

Nikolinom Brnjac u Banskim dvorima primio hrvatske vaterpoliste, osvajače zlatne 

medalje na Svjetskom prvenstvu u Dohi, koji su se jučer vratili u Zagreb. 

 

 
Zlatni vaterpolisti i kod predsjednika Vlade 
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Zagreb, 19.02.2024. - Predsjednik Vlade Andrej Plenković primio je, u  

 

https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-

mrezama-zbog-doceka  

  

https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-mrezama-zbog-doceka
https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-mrezama-zbog-doceka
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TOTALNA BLAMAŽA: TOMAŠEVIĆU POSLAN UPIT O 

DOČEKU SVJETSKIH PRVAKA, IGNORIRAO GA JE 
- 

19. veljače 2024.  

 

Prema najnovijim informacijama Grad Zagreb s gradonačelnikom Tomislavom 

Tomaševićem bio je kontaktiran oko dočeka svjetskih prvaka u vaterpolu, ali nije 

reagirao. Čeka li Zagreb budućnost bez dočeka za sportske heroje dok su na vlasti 

ljevičari koji imaju vremena za prosvjede, ali ne i za sport? 

“Grad Zagreb je bio na vrijeme kontaktiran, poslani su upiti. Odgovora nije bilo. 

Ništa, nikakav. Ne da nisu javili da ne žele ili neće, nego se nisu čak ni javili. Za 

prijašnjih vlasti u ovom gradu, ovakva se blamaža nije mogla dogoditi. Prijašnje su 

vlasti, ne samo pokojni gradonačelnik, nego svi od 1990. i njihovi ljudi, sami stupali 

u akciju”, pišu Sportske novosti. Time su potvrdili ono očigledno – Tomislav 

Tomašević i Možemo u koaliciji s SDP-om nisu željeli organizirati doček svjetskim 

prvacima. 

> Dok ljevica ‘mitinguje’: Zašto na Trgu nije bilo dočeka za svjetske prvake? 

“Za sadašnju gradsku vlast u Zagrebu je to – ili preteško ili ne znaju ili ih uopće ne 

zanima. Cijela Hrvatska se ponosi svjetskim prvacima, a ovi ljudi… Oni ih se srame, 

ne priznaju. Uostalom, nitko od čelnika Grada Zagreba nije se udostojao doći ni u taj 

famozni VIP salon”, dodaju Sportske. 

 

Tucak o dočeku svjetskih prvaka 

Podsjetimo na riječi izbornika Ivice Tucka. 

“Pa to nije na nama, to nije na meni da ja to sudim, to nije na mojim igračima, na 

nama. Meni je drago da su došli ti ljudi koji to vole, koji su bili uz nas. Ja sam rekao 

tamo gdje ćete veću promociju za jednu državu, kad dan prije finala Svjetskog 

prvenstva u Dohi, jednom od najmodernijih, najbogatijih gradova na svijetu, se 

osvijetli jedan od najvećih nebodera u bojama hrvatske zastave, u bojama hrvatske 

države s porukama ‘Sretno Hrvatska, sretno Barakude’, to je nešto što je nevjerojatno. 

To je promocija države koja je nestvarna. 

Gdje ćete više od toga da danas je bilo sto djece u toj zračnoj luci koji se žele 

fotografirati, žele biti neki novi Marko Bijač, žele biti neki novi Loren Fatović ili da 

ne nabrajam sve moje igrače. To je pobjeda sporta, to je ono što sport daje, to je ono 

što je najdivnije. Nažalost u našoj državi neke funkcije obnašaju ljudi koji su 

oslobođeni tjelesnog odgoja. Što onda očekujete? Ne trebamo trošiti vrijeme na to. Mi 

smo ponosni na ono što radimo. Mi volimo našu državu, volimo sport, volimo 

hrvatsku kapicu, volimo ljude koji su došli. To je neka druga tema, to nije za mene”, 

rekao je Tucak za Dnevnik HTV-a. 

 

https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-

prvaka-ignorirao-ga-je  

 

  

https://sportske.jutarnji.hr/sn/sport-mix/vaterpolo/vaterpolo-sp2024/blamaza-i-sramota-zagreba-poslan-im-upit-zele-li-docekati-svjetske-prvake-reakcija-je-nevjerojatna-15429595
https://narod.hr/sport/dok-ljevica-mitinguje-zasto-na-trgu-nije-bilo-doceka-za-svjetske-prvake
https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
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DOK LJEVICA ‘MITINGUJE’: ZAŠTO NA TRGU NIJE 

BILO DOČEKA ZA SVJETSKE PRVAKE? 
 

Miroslav Herceg  
- 

19. veljače 2024.  

 

 
Foto: fah 

 

Veliku feštu zaslužile su Barakude, ali nisu je dobile. O svemu je progovorio izbornik 

Ivica Tucak, koji se osvrnuo na to je li ipak očekivao veći doček. Kažu da svjetske 

prvake treba dočekati na Trgu bana Jelačića. Istovremeno, čelništvo Zagreba našlo je 

vremena za predizborni skup na kojem se urlalo i vrijeđalo. 

> Svjetski prvaci – Barakude- vratili se u Hrvatsku  

“Pa to nije na nama, to nije na meni da ja to sudim, to nije na mojim igračima, na 

nama. Meni je drago da su došli ti ljudi koji to vole, koji su bili uz nas. Ja sam rekao 

tamo gdje ćete veću promociju za jednu državu, kad dan prije finala Svjetskog 

prvenstva u Dohi, jednom od najmodernijih, najbogatijih gradova na svijetu, se 

osvijetli jedan od najvećih nebodera u bojama hrvatske zastave, u bojama hrvatske 

države s porukama ‘Sretno Hrvatska, sretno Barakude’, to je nešto što je nevjerojatno. 

To je promocija države koja je nestvarna. 

Gdje ćete više od toga da danas je bilo sto djece u toj zračnoj luci koji se žele 

fotografirati, žele biti neki novi Marko Bijač, žele biti neki novi Loren Fatović ili da 

ne nabrajam sve moje igrače. To je pobjeda sporta, to je ono što sport daje, to je ono 

što je najdivnije. Nažalost u našoj državi neke funkcije obnašaju ljudi koji su 

oslobođeni tjelesnog odgoja. Što onda očekujete? Ne trebamo trošiti vrijeme na to. Mi 

smo ponosni na ono što radimo. Mi volimo našu državu, volimo sport, volimo 

https://narod.hr/sport/svjetski-prvaci-barakude-vratili-se-u-hrvatsku
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/tucak-prosvjed.jpg
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hrvatsku kapicu, volimo ljude koji su došli. To je neka druga tema, to nije za mene”, 

rekao je Tucak za Dnevnik HTV-a. 

> Vrijeđanja, napadi… Pogledajte kako su se ponašali prosvjednici na prosvjedu 

ljevice 

Podsjetimo, u subotu, uoči finala Svjetskog prvenstva u vaterpolu, održan je prosvjed 

na Trgu svetog Marka pod nazivom “Dosta je! Idemo na izbore!”. Prosvjed su 

organizirali SDP, Možemo!, Centar, IDS, HSS i Radnička fronta, Fokus, 

Socijaldemokrati, Reformisti, GLAS i Stranka s imenom i prezimenom. Dakle, lijeve 

oporbene stranke. Većina medija prešutjela je psovke i uvrede koje su doživljavali 

ideološki neistomišljenici prosvjednika. 

Svjetski prvaci u vaterpolu, hrvatski reprezentativci predvođeni Ivicom Tuckom, 

ostali su bez pravog dočeka, iako su ga zaslužili. Čelništvo Zagreba, dakle Tomislav 

Tomašević i Možemo, uključujući i koalicijskog partnera za zagrebačkoj razini SDP, 

imali su vremena za predizborne skupove na Trgu svetog Marka, za vrijeđanje, urlanje 

i prijetnje, a nisu imali vremena za organizaciju dočeka kakav priliči svjetskim 

prvacima. Niti su pokazali da ih takvo nešto zanima, pokazali su da žele vlast i samo 

vlast, a s obzirom na vikanje Kreše Beljaka – vlast, pa čak i pod svaku cijenu. Ljevica, 

pogotovo ona radikalna, dosad nije pokazivala da ima previše sluha za hrvatski sport. 

Sjetimo se samo što se radilo u vrijeme dok je predsjednik Vlade bio Zoran Milanović, 

a ministar sporta Željko Jovanović. Na bezobziran način atakirali su na hrvatsku 

nogometnu reprezentaciju uz svesrdno sufliranje tadašnjeg predsjednika države Ive 

Josipovića. Tada se govorilo o močvari i isušivanju te močvare. Da ne spominjemo 

svastiku na Poljudu i činjenicu da epilog te priče još uvijek nije poznat. Odnosno, 

odgovorni nisu nikad pronađeni. Naravno, ako je zakazala gradska vlast, a zakazala 

je, nije se proslavio ni HDZ Andreja Plenkovića. HDZ je također mogao pokrenuti 

inicijativu koja je trebala ići za tim da se na središnjem zagrebačkom trgu, kako se to 

oduvijek i događalo, dočekaju svjetski prvaci, zaslužili su. Nedjelja, lijepo vrijeme, 

gotovo proljetni dan, svi preduvjeti bili su tu, međutim, oni od kojih je to najviše 

ovisilo izgubili su se putem u političkim spletkama i međusobnim predizbornim 

igricama. 

 

https://narod.hr/sport/dok-ljevica-mitinguje-zasto-na-trgu-nije-bilo-doceka-za-

svjetske-prvake  

 

  

https://narod.hr/hrvatska/vrijedanja-agresivni-napadi-pogledajte-kako-su-se-ponasali-prosvjednici-na-prosvjedu-ljevice
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ŠIBENČANI MASOVNO DOČEKALI SVJETSKE PRVAKE 
 

20. veljače 2024.  

 

 
Foto: Valerio Baranović/Šibenikin 

 (https://www.sibenik.in/hrvatska/sibencani-masovno-docekali-svjetske-prvake-

tucak-'gdje-god-po-em-osjecam-ljubav-koju-mi-pruzate'/185045.html) 

 

Nakon dočeka u Splitu i Dubrovniku, zlatne vaterpoliste dočekao je Šibenik, a od 19 

sati to će učiniti i Rijeka. 

Šibenik je pripremio prijam za svoje sugrađane, izbornika Ivicu Tucka, pomoćnog 

trenera Juru Marelju, kao i Pericu Bukića, izvršnog dopredsjednika Hrvatskog 

vaterpolskog saveza. 

Šibenska Poljana puna je dočekala svoje junake. 

– Ovo je sjajno. Sve što se događa zadnjih mjesec i pol dana. Hrvatska živi s 

vaterpolom, počeli smo u Dubrovniku, potom u Zagrebu nesretno izgubili finale. 

Znali smo da se mora vratiti pa se vratili eto odmah u Dohi. Čestitke igračima i 

izborniku koji su najzaslužniji. Ponosan sam na vaterpolo, mi smo na 11 svjetskih 

prvenstava, mi smo 10 puta igrali barem polufinale, istaknuo je izvršni dopredsjednik 

Hrvatskog vaterpolskog saveza Perica Bukić. 

Je li izbornik Ivica Tucak zlatom napravio “disertaciju” svog trenerskog rada? 

– On očekuje da će disertacija njegovog rada biti na Olimpijskim igrama u Parizu. 

Nije se previše šansi davalo Hrvatskoj, ekipa koja je pomlađena, a na kraju je ostvaren 

fantastičan rezultat. Pored svih tih reprezentacija, najbolja je Hrvatska. Sve ovo je 

motiv za dalje. Momci žude za Olimpijskim igrama, nadamo se medalji. Intimno 

uvijek idemo po zlato, no neće biti lako, poručuje Bukić, piše HRT. 

 

https://narod.hr/sport/sibencani-masovno-docekali-svjetske-prvake  
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UHVAĆENA U LAŽI? KEKIN TVRDI DA DOPISA 

MINISTARSTVA O DOČEKU SVJETSKIH PRVAKA ‘NIJE 

BILO’ 
 

20. veljače 2024.  

 

 
Foto: snimka zaslona HRT 

 

Saborska zastupnica stranke Možemo Ivana Kekin uhvaćena je u laži u 

emisiji “Otvoreno” HRT-a. Naime, ako je vjerovati ministrici turizma i sporta 

Nikolini Brnjac – oko organizacije dočeka za svjetske prvake upućen je dopis 

Gradu Zagrebu. Ali na njega nisu odgovorili. Kekin sada tvrdi kako nikakvog 

pisanog dopisa nije bilo. 

 

Što je Kekin rekla? 

“Radi se o nesporazumu. Zagreb je do sada uvijek organizirao doček. Od kad je 

gradonačelnik Tomašević dočekali smo i nogometaše i tenisače. To je uvijek išlo kroz 

komunikaciju s nadležnim ministarstvom”, rekla je saborska zastupnica stranke 

Možemo Ivana Kekin, a urednica i voditeljica Zrinka Grancarić podsjetila je na 

informaciju kako je upit išao, ali nitko nije na njega odgovorio. 

“Ne, upita nije bilo. Pismenog upita nije bilo. To je 100 %”, ustvrdila je Kekin i dodala 

kako je Ministarstvo veza prema nacionalnom savezu: “Ovdje je to izostalo”. 

> Jurasić: Što Kekin zna o imenovanju vještaka koji je rasplakao Severinu 

Odgovorio joj je saborski zastupnik HDZ-a Nikola Mažar: “Vidjeli smo da 

nesporazuma nema u Dubrovniku, nema ga u Splitu i Šibeniku, vidjeli smo tisuće 

hrvatskih građana u kockicama, koji slave svoje svjetske prvake, koji su još jednom 

pokazali da su najtrofejnija momčad u Hrvatskoj. Iz Možemo nisu odgovorili, nisu se 

pojavili ni na aerodromu, nisu ih dočekali nigdje. Možemo i oporba nisu htjeli da 

uspjeh hrvatske reprezentacije bude ispred neuspjeha njihovog s prosvjeda”. 

Kekin je ustvrdila kako ni premijer ni ministrica nisu bili na aerodromu, a kako je i 

gradonačelnik primio vaterpoliste, baš kao i Plenković. 

> Tomašević brzo reagirao na pobunu građana na društvenim mrežama zbog 

dočeka 

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/otvoreno-o-mogucem-ujedinjenju-ljevice-i-subotnjem-prosvjedu-11368789
https://narod.hr/hrvatska/jurasic-sto-kekin-zna-o-imenovanju-ravnateljem-vjestaka-koji-je-rasplakao-severinu
https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-mrezama-zbog-doceka
https://narod.hr/sport/tomasevic-brzo-reagirao-na-pobunu-gradana-na-drustvenim-mrezama-zbog-doceka
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/scrnli_2_20_2024_10-31-07-AM.png
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Brnjac: Reagirali smo još u četvrtak 

Podsjetimo, prozvana ministrica turizma i sporta Nikolina Brnjac oglasila nakon 

pravdanja Tomislava Tomaševića o temi dočeka vaterpolista. 

“Mi smo reagirali još u četvrtak, kada još nismo znali hoće li biti zlatna ili neka druga 

medalja. Državni tajnik je uputio dopis gradskim strukturama o organizaciji dočeka 

na središnjem zagrebačkom trgu, no nije došao nikakav odgovor. Krenuli smo sami u 

organizaciju dočeka, s HOO-om u zračnoj luci, a u ponedjeljak je cijela reprezentacija 

primljena kod premijera u Banskim dvorima”, kazala je Brnjac. 

 

Tomašević tvrdi – nije bilo pisane komunikacije 

Tomašević se oglasio i u utorak. 

“E sad, zašto nije bilo, znači pojavila se neka informacija da je bila nekakva pisana 

komunikacija, neki dopisi prema gradskoj upravi, od nekih aktera, ja ću još jednom 

reći, nikakvih pismenih komunikacija prema gradskoj upravi vezano za doček nije 

bilo. Navodno je bila nekakva komunikacija telefonom na nekim nižim operativnim 

razinama, međutim nije uopće došlo to do nas i ne znam zašto nije došlo, jer smo mi 

zadnji doček organizirali i komunicirali na najvišim razinama, ja konkretno s 

ministricom ili konkretno i s drugim uredima i Vladom itd.” 

“Mislim da je tu bilo ikakve zle namjere, ja mislim samo da očito nije bila adekvatna 

komunikacija i dogodilo se što se dogodilo. Znači meni je žao zbog toga što se to 

dogodilo, jer je očito da su vaterpolisti očekivali to i naravno da su to zaslužili”, 

poručuje gradonačelnik. 

 

Tucak: Nama to nije potrebno, ali žao mi je ljudi 

Izbornik hrvatske vaterpolske reprezentacije Ivica Tucak komentirao je nakon prijema 

u Vladi RH činjenicu da u Zagrebu nije bilo većeg organiziranog dočeka, već su 

navijači samo na zagrebačkoj Zračnoj luci Franjo Tuđman pozdravili zlatne Barakude. 

” Ono što sam rekao, je ta nespretnost koja se jučer dogodila ovdje. Nije nama to 

potrebno, ja uistinu, vjerujte mi osobno, niti to meni treba. Ja više volim sjediti u 

restoranu svojim prijateljima, uz tamburaše. To je zbog ljudi koji vole… Ako sam ja 

primio tri i pol, četiri tisuća poruka, onda možete zamisliti koliki je odjek u javnosti. 

Meni je žao zbog ljudi koji žele pozdraviti momke. Što se tiče nas, to je najmanji 

problem”, kaže Tucak. 

> Ovako se Tomašević pravda za sramotan pristup svjetskim prvacima 

“Žao nam je da ti ljudi nisu bili u prilici pozdraviti Marka, Lorena, zbog njih, zbog 

nas samih je to najmanji problem. Mi smo i umorni. Žao nam je zbog tih ljudi koji 

vole sport i hrvatsku državu. Zbog djece koje je bilo sto na aerodromu. To je bit svake 

medalje. Što će ti zlatna medalja, ako ne privuče djecu i mlade i sport. Da netko sutra 

želi biti novi Luka Modrić, neki Marko Bijač, neki Bojan Bogdanović, to je sport. 

Damir Martin, to je poruka sporta. Medalja samo po sebi je najmanje važna”, zaključio 

je. 

Ipak, spektakularni dočeci su organizirani u Splitu i Dubrovniku, dok su izborniku 

Ivici Tucku svečanost pripremili susjedi i prijatelji na Šubićevcu. 

 

https://narod.hr/sport/uhvacena-u-lazi-kekin-tvrdi-da-dopisa-ministarstva-o-doceku-

svjetskih-prvaka-nije-bilo 

  

https://narod.hr/sport/ovako-se-tomasevic-pravda-za-sramotan-pristup-svjetskim-prvacima
https://narod.hr/sport/uhvacena-u-lazi-kekin-tvrdi-da-dopisa-ministarstva-o-doceku-svjetskih-prvaka-nije-bilo
https://narod.hr/sport/uhvacena-u-lazi-kekin-tvrdi-da-dopisa-ministarstva-o-doceku-svjetskih-prvaka-nije-bilo
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SPLIT: VATERPOLISTI PJEVALI THOMPSONOVU 

‘LIJEPA LI SI’ 
 

20. veljače 2024. u 10:50 

 

 
 

Split, 19.02.2024. - Na splitskoj Rivi organiziran je svečani doček za zlatne 

vaterpoliste. Na Rivu su došli Jerko Marinić Kragić, Zvonimir Butić, Ante Vukičević, 

Rino Burić, Mate Anić, Luka Bukić, pomoćni trener Jure Marelja, trener vratara 

Renco Posinković i doktor Dinko Pivalica. foto HINA/ Miroslav LELAS/ lm 

Hrvatski vaterpolisti, koji su osvojili naslov svjetskih prvaka u Dohi, imali su svečani 

prijem kod predsjednika Vlade, no ostali su bez dočeka na glavnom zagrebačkom 

trgu. Ipak, spektakularni dočeci su organizirani u Splitu i Dubrovniku, dok su 

izborniku Ivici Tucku svečanost pripremili susjedi i prijatelji na Šubićevcu. I u Splitu 

se mogla čuti Thompsonova pjesma ‘Lijepa li si’. 

https://youtu.be/4eoNFgQnHe8  

> Split i Dubrovnik dočekali vaterpoliste, Tucka iznenadila svečanost na 

Šubićevcu 

Splitski članovi Barakuda, Jerko Marinić Kragić, Zvonimir Butić, Ante Vukičević, 

Rino Burić i Mate Anić, uz koje su bili pomoćni trener Jure Marelja, trener vratara 

Renco Posinković i doktor Dinko Pivalica, došli su na Rivu u ponedjeljak nešto poslije 

17 sati i također ih je dočekalo nekoliko tisuća navijača! 

 

https://narod.hr/sport/split-vaterpolisti-pjevali-thompsonovu-lijepa-li-si  

  

https://youtu.be/4eoNFgQnHe8
https://narod.hr/sport/split-i-dubrovnik-docekali-vaterpoliste-tucka-iznenadila-svecanost-na-subicevcu
https://narod.hr/sport/split-i-dubrovnik-docekali-vaterpoliste-tucka-iznenadila-svecanost-na-subicevcu
https://narod.hr/sport/split-vaterpolisti-pjevali-thompsonovu-lijepa-li-si
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/HN20240219409231.jpg
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ZAGREB JE ZA BARAKUDE MORAO ORGANIZIRATI 

DOČEK: POGLEDAJTE KAKO JE TO IZGLEDALO 

RANIJE 

 

 Miroslav Herceg  
- 

20. veljače 2024.  

 

 
Foto: snimka zaslona, fah, montaža Narod.hr 

 

Veliki doček u u Zagrebu zaslužile su Barakude, ali nisu ga dobile, o čemu je 

progovorio izbornik Ivica Tucak. Sve kritike s pravom su usmjerene prema 

zagrebačkoj gradskoj vlasti – gradonačelniku Tomislavu Tomaševiću. Onome koji 

često za svoju nesposobnost krivca traži u bivšoj vlasti. Pokojni Milan Bandić sigurno 

će se pamtiti i po dočecima koji su se u njegovo vrijeme organizirali. Kako drugim 

hrvatskim reprezentacijama, tako i Barakudama. 

> Totalna blamaža: Tomaševiću poslan upit o dočeku svjetskih prvaka, ignorirao 

ga je 

Izdvajamo samo neke od dočeka. 

Velike fešte za Barakude 

Uzmimo za primjer 2017. godinu, kad su Barakude postale prvaci na Svjetskom 

prvenstvu u Budimpešti. U Zagrebu su tada sjajno dočekani. 

https://youtu.be/ol-lU7Giwbw  

Ovako je izgledao doček hrvatske vaterpolo reprezentacije sa zlatnom medaljom iz 

Australije 2007. na glavnom zagrebačkom trgu. 

https://youtu.be/cR9ERK5wL4c  

https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
https://narod.hr/sport/totalna-blamaza-tomasevicu-poslan-upit-o-doceku-svjetskih-prvaka-ignorirao-ga-je
https://youtu.be/ol-lU7Giwbw
https://youtu.be/cR9ERK5wL4c
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/doceci-sportasa.jpg
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Doček za druge reprezentacije 

Hrvatski rukometaši u siječnju 2020. vratili su se u Zagreb nakon osvajanja srebrnoga 

odličja na Europskom prvenstvu u Stockholmu na kojem ih je u finalu porazila 

Španjolska 22:20. Također je organiziran veliki doček. 

https://youtu.be/PTApC52Jh7A  

> Prekinuto slavlje Vatrenih: Kome je doček u Zagrebu organizirao redatelj 

Krešimir Dolenčić? 

Hrvatsku nogometnu reprezentaciju je 2018. godine dočekalo 120.000 ljudi, a na trasi 

i oko pola milijuna navijača. Vatreni su te godine osvojili srebro na Svjetskom 

prvenstvu u Rusiji. Nogometaši su zahtijevali nastup najpopularnijeg hrvatskog 

glazbenika Marka Perkovića Thompsona. No, doček će ostati zapamćen po tome da 

su organizatori brzo ugasili mikrofon i prekinuli slavlje. 

https://youtu.be/ztfy_YWk5aA  

Hrvatska je 2003. godine u finalu Svjetskog prvenstva u rukometu pobijedila 

Njemačku i osvojila prvo mjesto u Portugalu, a naš Ivano Balić proglašen je igračem 

godine. Povodom ovog velikog uspjeha, na Trgu bana Jelačića u Zagrebu organiziran 

je svečani doček za igrače na kojem se okupilo preko 100.000 ljudi. 

Na zahtjev igrača, pojavio se najpopularniji hrvatski glazbenik Marko Perković 

Thompson, ali tada nije bilo gašenja mikrofina. 

https://youtu.be/MhnPR5t9-KI  

Tucak: Nama to nije potrebno, ali žao mi je ljudi 

Izbornik hrvatske vaterpolske reprezentacije Ivica Tucak komentirao je nakon prijema 

u Vladi RH činjenicu da u Zagrebu nije bilo većeg organiziranog dočeka, već su 

navijači samo na zagrebačkoj Zračnoj luci Franjo Tuđman pozdravili zlatne Barakude. 

” Ono što sam rekao, je ta nespretnost koja se jučer dogodila ovdje. Nije nama to 

potrebno, ja uistinu, vjerujte mi osobno, niti to meni treba. Ja više volim sjediti u 

restoranu svojim prijateljima, uz tamburaše. To je zbog ljudi koji vole… Ako sam ja 

primio tri i pol, četiri tisuća poruka, onda možete zamisliti koliki je odjek u javnosti. 

Meni je žao zbog ljudi koji žele pozdraviti momke. Što se tiče nas, to je najmanji 

problem”, kaže Tucak. 

> Ovako se Tomašević pravda za sramotan pristup svjetskim prvacima 

“Žao nam je da ti ljudi nisu bili u prilici pozdraviti Marka, Lorena, zbog njih, zbog 

nas samih je to najmanji problem. Mi smo i umorni. Žao nam je zbog tih ljudi koji 

vole sport i hrvatsku državu. Zbog djece koje je bilo sto na aerodromu. To je bit svake 

medalje. Što će ti zlatna medalja, ako ne privuče djecu i mlade i sport. Da netko sutra 

želi biti novi Luka Modrić, neki Marko Bijač, neki Bojan Bogdanović, to je sport. 

Damir Martin, to je poruka sporta. Medalja samo po sebi je najmanje važna”, zaključio 

je. 

Ipak, spektakularni dočeci su organizirani u Splitu i Dubrovniku, dok su izborniku 

Ivici Tucku svečanost pripremili susjedi i prijatelji na Šubićevcu. 

 

https://narod.hr/sport/zagreb-je-za-barakude-morao-organizirati-docek-pogledajte-

kako-je-to-izgledalo-ranije  

 

 

 

  

https://youtu.be/PTApC52Jh7A
https://narod.hr/sport/prekinuto-slavlje-vatrenih-kome-je-docek-u-zagrebu-organizirao-redatelj-kresimir-dolencic
https://narod.hr/sport/prekinuto-slavlje-vatrenih-kome-je-docek-u-zagrebu-organizirao-redatelj-kresimir-dolencic
https://youtu.be/ztfy_YWk5aA
https://youtu.be/MhnPR5t9-KI
https://narod.hr/sport/ovako-se-tomasevic-pravda-za-sramotan-pristup-svjetskim-prvacima
https://narod.hr/sport/zagreb-je-za-barakude-morao-organizirati-docek-pogledajte-kako-je-to-izgledalo-ranije
https://narod.hr/sport/zagreb-je-za-barakude-morao-organizirati-docek-pogledajte-kako-je-to-izgledalo-ranije
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RUDIĆ O DOČEKU VATERPOLISTA: ZAGREB JE 

GLAVNI GRAD I IMA OBAVEZU PREMA NAVIJAČIMA 
- 
22. veljače 2024.  

 

 
Foto: snimka zaslona 

 

Legendarni bivši igrač i vaterpolist Ratko Rudić s ukupno 64 osvojene medalje, od 

čega je 11 zlatnih, dao je svoje mišljenje o hrvatskoj vaterpolo reprezentaciji za RTL. 

Ratko Rudić je s hrvatskom vaterpolo reprezentacijom osvojio sve što se može 

osvojiti. Legendarni izbornik Barakude je vodio do zlata na Europskom i Svjetskom 

prvenstvu te Olimpijskim igrama, stoga njegova riječ ima posebnu ‘težinu’. 

Koja je posebnost vašeg nasljednika Ivice Tucka, što bi izdvojili? 

“Mislim da je Ivica Tucak izrastao u jednog izvanrednog, vrhunskog svjetskog 

trenera. On nosi u sebi jednu posebnu energiju i ima emociju koju zna prenijeti na 

igrače, neki put te emocije možda i pređu granicu, ali neki put je dobro da se te emocije 

pokažu. Jako pozitivno je djelovao na ekipu, a rezultati na europskom i svjetskom 

prvenstvu su njegov autorski rad”, započeo je razgovor legendarni igrač i izbornik. 

>Ratko Rudić: ‘Generacije koje dolaze morale bi znati da se do uspjeha dolazi 

radom’ 

Jeste li očekivali od svog nasljednika kada je došao ovakve rezultate? 

“Očekivao sam da nastavimo s pobjedničkim nizom, a Tucka sam znao jer mi je bio i 

pomoćnik jedno vrijeme i znao sam sve njegove kvalitete. Kao i u svakom poslu, 

trebao je proći jedan period prilagodbe, biti trener reprezentacije je nešto posebno, a 

on je vrlo brzo došao do izvanrednih rezultata. Osobno sam jako zadovoljan što smo 

našli takvog trenera i nadam se da će njegov taj neki krug zatvoriti u Parizu, gdje je 

on sebi postavio cilj prvo mjesto”, nastavio je Rudić biranim riječima o aktualnom 

izborniku. 

https://narod.hr/sport/rako-rudic-generacije-koje-dolaze-morale-bi-znati-da-se-do-uspjeha-dolazi-radom
https://narod.hr/sport/rako-rudic-generacije-koje-dolaze-morale-bi-znati-da-se-do-uspjeha-dolazi-radom
https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/02/ratko-rudic.png
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Hrvatska je europski viceprvak i svjetski prvak, koji je razlog takvih rezultata u 

svega dva mjeseca? 

“To je nastavak europskog zlata kojeg smo postigli u Splitu, igrači su postali svjesni 

svoje kvalitete u svjetskom vaterpolu. Onda bih povezao ova dva prvenstva gdje smo 

osvojili drugo mjesto, iako smo bili blizu prvog mjesta i poslije zlato u Dohi. Mislim 

da je to drugo mjesto, s kojim ni izbornik ni igrači nisu bili zadovoljni, dobro djelovalo 

na njih. To ih je na neki način guralo da dokažu na Svjetskom prvenstvu da zaslužuju 

i više i to su i dokazali”, smatra Rudić. 

> Ratko Rudić: U napadu smo pravili početničke greške 

Osvrnuo se zatim i na izostanak dočeka u Zagrebu. 

“Mislim da je ispalo vrlo nespretno i nesretno. Treba kazati da ima puno igrača iz 

Zagreba koji ne igraju u Mladosti, no nije to ni bitno. Zagreb je glavni grad i kao takav 

ima obavezu, ne prema ekipi i treneru, nego prema navijačima koji su tako vjerno 

pratili ovu reprezentaciju”, kratko je rekao Rudić. 

Za kraj  je legendarni izbornik i bivši vaterpolist otkrio koja je tajna dobrog 

trenera. 

“Na neki način ja sam uvijek tražio da poboljšavam svoje znanje, da se usavršavam. 

Uvijek sam tražio neke drugačije pristupe, ali je meni bilo vrlo važno da se stvori 

kohezija i da se momčad motivira iz pobjede u pobjedu, a imao i sam i vrlo veliku 

strast prema vaterpolu”, zaključio je Rudić u razgovoru za RTL. 

 

https://narod.hr/sport/rudic-oko-doceka-vaterpolista-zagreb-je-glavni-grad-i-ima-

obavezu-prema-navijacima  

  

https://narod.hr/sport/ratko-rudic-u-napadu-smo-pravili-pocetnicke-greske
https://narod.hr/sport/rudic-oko-doceka-vaterpolista-zagreb-je-glavni-grad-i-ima-obavezu-prema-navijacima
https://narod.hr/sport/rudic-oko-doceka-vaterpolista-zagreb-je-glavni-grad-i-ima-obavezu-prema-navijacima
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IVICA TUCAK – RASKINUO UGOVOR S CRVENOM 

ZVEZDOM I BRANIO HRVATSKU U DOMOVINSKOM 

RATU 
 
24. veljače 2024.  

Izbornik hrvatske vaterpolo reprezentacije Ivica Tucak ima samo još jedan san – želi 

osvojiti zlato na Olimpijskim igrama u Parizu. Ovaj najtrofeniji vaterpolo izbornik 

svih vremena inače je bio branitelj Hrvatske i svoga Šibenika u Domovinskom 

ratu. Nije od onih koji žele govoriti o ratu, ali bilo je prilika kad je govorio o tome. 

Neke detalje je otkrio tijekom intervjua u Podcast Inkubatoru. Godinama je igrao za 

Šibenik, a onda je 1990. godine potpisao ugovor s Crvenom zvezdom i to na četiri 

sezone. No, kad je započeo Domovinski rat, odlučio je raskinuti suradnju i napustiti 

Srbiju. 

> Tucak: Ako osvojimo zlato na Olimpijskim igrama, mogu ići u mirovinu 

“Kronologija je vrlo jednostavna. Ja sam potpisao ugovor za Zvezdu pred rat, na poziv 

trenera Nikole Stamenića koji me je trenirao u reprezentaciji Jugoslavije. Tada je 

Zvezda pokušala, a kasnije je i uspjela napraviti veliku momčad. Otišao sam na njegov 

poziv, sa željom da napravim napredak u karijeri, međutim rat je to sve prekinuo”, 

ispričao je Tucak. 

“U svibnju 1991. godine, pokupio sam se i iz Beograda vratio u Šibenik. Nije bilo 

druge nego pokupiti pušku i sudjelovati u ratu. Čim su počele te lude godine, raskinuo 

sam sjajan četverogodišnji ugovor”, objasnio je Tucak svoj potez. 

Tucak o ratnim godinama 

Opisao je ratne godine: . “Ideš na trening u zatvoreni bazen pa si sutra u skloništu. 

Bilo je teško trpjeti. Da se sutra opet dogodi tako nešto, ja bih opet uzeo pušku i branio 

svoj dom i svoj grad. Postoji razlika između napadanja bilo koga i obrane nečeg što 

je tvoje. Napadati nikad u životu, braniti uvijek”. 

No, ističe i da njegov udio u ratu je bio malo u odnosu na druge hrvatske branitelje. 

“Ništa je to u odnosu prema onima koji su branili Hrvatsku godinama ili onima koji 

su dali živote. Jesam li se bojao? Pa, nije mi bilo svejedno, naravno da se u nekom 

trenutku pitate hoćete li se vratiti doma”, zaključio je. 

 

https://narod.hr/sport/ivica-tucak-raskinuo-ugovor-s-crvenom-zvezdom-i-branio-

hrvatsku-u-domovinskom-ratu  

 

  

https://narod.hr/sport/tucak-ako-osvojimo-zlato-na-olimpijskim-igrama-mogu-ici-u-mirovinu
https://narod.hr/sport/ivica-tucak-raskinuo-ugovor-s-crvenom-zvezdom-i-branio-hrvatsku-u-domovinskom-ratu
https://narod.hr/sport/ivica-tucak-raskinuo-ugovor-s-crvenom-zvezdom-i-branio-hrvatsku-u-domovinskom-ratu
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NIJE SAMO DOČEK VATERPOLISTA: OVA PRIČA 

OTKRIVA SVE O ODNOSU TOMAŠEVIĆA PREMA 

SPORTAŠIMA 
 
28. veljače 2024.  

 

Alen Šćuric, direktor zagrebačkih mažoretkinja, u više je navrata sa zagrebačkim 

gradonačelnikom Tomislavom Tomaševićem pokušao dogovoriti i oformiti tim koji 

bi bio zadužen za organizaciju dočeka sportaša. Otkrio je to u priopćenju u kojem 

navodi kako se gradonačelnik na to oglušio. 

“Moja malenkost je kao direktor Zagrebačkih mažoretkinja 30 godina organizirala 

apsolutno sve dočeke sportaša po osvajanju medalja u Zagrebu. Pritom smo dočeke 

organizirali za nogometaše, rukometaše, vaterpoliste, skijaše (Janica i Ivica 

Kostelić), gimnastičare, veslače, tenisače… Za taj posao je grad Zagreb angažirao 

samo tri osobe. Krešu Dolenčića kao režisera, Tedija Lušetića kao glavnog 

organizatora ispred grada (prije njega Davor Žagar), te moju malenkost (Alen 

Šćuric)”, započeo je u priopćenju direktor Zagrebačkih mažoretkinja. 

> Ovako se Tomašević pravda za sramotan pristup svjetskim prvacima 

“Ja sam u organizaciji bio producent te sam uvijek bio zadužen za doček u Zračnoj 

luci Zagreb kao i povorku do Trga bana Jelačića, a nakon toga sam na Trgu bana 

Jelačića radio u back stageu (zadužen za samu reprezentaciju i vip osobe). Ovaj posao 

nikada nije radila država ili savezi nego uvijek Grad. Nas troje smo angažirali svoj 

tim ljudi koji su obavili svoj dio posla. Za dočeke bi se najčešće dogovarali večer prije 

(rijetko kada dva dana prije), no kako je svatko od nas znao svoj dio posla sve bi 

uspješno organizirali”, nastavio je u priopćenju. 

“Iza sebe imamo više desetaka dočeka koji su bili više nego uspješni. Najveći doček 

je bio onaj Hrvatske nogometne reprezentacije 2018. godine, kada je u Zagrebu bilo 

500.000 navijača te kada sam zajedno s reprezentacijom doslovno propješačio put od 

Zračne luke Zagreb do Trga bana Jelačića (osam sati). Ovaj posao je ekstremno 

stresan jer je odgovornost ogromna, velik je broj ljudi koji moramo koordinirati i 

kontrolirati, ima jako puno nepoznanica, improvizacija na terenu, stvari (poglavito sa 

policijom) se mijenjaju u hodu”, objasnio je Šćuric. 

 

‘Nije se uopće odazvao na brojne dopise i pozive’ 

“Jako malo ljudi je sposobno to učiniti. Kada je gospodin Tomislav Tomašević došao 

na čelo grada, ponudili smo mu da se oformi novi tim ljudi koji će organizirati ove 

dočeke, te sam se stavio na dispoziciju Gradu voljan nastaviti posao koji sam uspješno 

radio 30 godina. No, gospodin Tomašević nas je ignorirao i nije se uopće odazvao na 

brojne dopise i pozive o tome, a neslužbeno nam je preko telefona rečeno da ‘nitko 

tko je radio za Milana Bandića neće sada raditi za Tomaševića’. Ovo smatram 

posebnom sramotom”, kazao je direktor. 

“Smatram to sramotom jer nikada u svom životu nisam pripadao ni jednoj stranci, 

nisam bio član ni jedne stranke i odbijao sam raditi i za jednu jedinu stranku, iako je 

to koji puta bilo jako teško odbiti. Nitko od onih koje sam odbio, a bio je to politički 

vrh grada i države, nije na to gledao blagonaklono, no ja sam potpuno apolitična osoba 

koja nije htjela staviti se u ruke ni jedne stranke. Iako sam od toga mogao imati jako 

https://narod.hr/sport/ovako-se-tomasevic-pravda-za-sramotan-pristup-svjetskim-prvacima
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velikog osobnog benefita. Radi tih odbijanja sam imao i prilično problema u životu”, 

kazao je Šćuric. 

> Peternel o izostanku dočeka vaterpolista: ‘Tomašević zna otvoreno lagati’ 

“I onda meni reći da više ne mogu raditi svoj posao u kojem sam bio najveći 

profesionalac i radio enormno velik posao za Grad i Državu jer sam ga radio za 

Bandića i druge gradonačelnike prije njega, nije samo ponižavajuće i uvredljivo, nego 

i krajnje nemoralno. Stoga se dogodio drugi doček Nogometne reprezentacije na kome 

sam ja radio samo mali segment dočeka na Zračnoj luci Zagreb i to nisam bio 

angažiran od Grada, nego od Nogometnog saveza”, objasnio je u nastavku priopćenja. 

 

‘Javno pozivam Tomaševića da shvati da nema iskustva’ 

“Javnost je jasno negodovala nad dočekom te ga ozbiljno izvrijeđala rekavši da je bio 

katastrofalno slabo organiziran. Taj doček nije imao baš nikakve veze sa dočekom 

2018. i bio je neusporedivo lošije organiziran. Tada sam odlučio prešutjeti sramotu, 

no nakon posljednjeg fijaska u kojem nisu dočekani Prvaci svijeta u vaterpolu, što se 

nije dogodilo nikada u 30 godina pa čak ni za Covida-19”, kazao je. 

“Zbog svega toga sam morao reagirati i s ogromnom tugom i velikom sramotom 

naglašavam da se ovaj fijasko dogodio samo i isključivo zbog Tomaševića. Naime, 

Tomašević je neobjašnjivo odbio stvoriti tim ljudi koji će nastaviti raditi dočeke 

sportaša u Zagrebu i potpuno je ignorirao moje prijedloge i ogroman broj mojih 

mailova i poziva”, rekao je u nastavku. 

“Istim ovim putem (po zadnji puta) javno pozivam gradonačelnika Tomaševića da 

shvati da nema iskustva, prihvati moju pomoć i stvori tim ljudi kako bi se ovakva 

sramota izbjegla u budućnosti. Zbog dobrobiti grada i države pozivam sve medije da 

objave ovaj dopis i da tako kao javnost utječemo na gradonačelnika Tomaševića”, 

zaključio je u priopćenju. 

 

https://narod.hr/sport/nije-samo-docek-vaterpolista-ova-prica-otkriva-sve-o-odnosu-

tomasevica-prema-sportasima  

 

 

  

https://narod.hr/sport/peternel-o-izostanku-doceka-vaterpolista-tomasevic-zna-otvoreno-lagati
https://narod.hr/sport/nije-samo-docek-vaterpolista-ova-prica-otkriva-sve-o-odnosu-tomasevica-prema-sportasima
https://narod.hr/sport/nije-samo-docek-vaterpolista-ova-prica-otkriva-sve-o-odnosu-tomasevica-prema-sportasima
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DALIĆ O SVEMU POMALO: JA SAM LIVNJAK, 

VARAŽDINAC, HRVAT, DOMOLJUB… 
- 

11. ožujka 2024.  

 
Foto: snimka zaslona 

 

Gost jubilarnog 100. izdanja emisije Portret prvaka na RTV Herceg Bosne bio je 

izbornik hrvatske nogometne reprezentacije Zlatko Dalić. Najuspješniji i 

najdugovječniji hrvatski izbornik govorio je o svojoj igračkoj i trenerskoj karijeri, 

reprezentaciji, ali i odgovorio na pitanje tko je on. 

 

O prijateljstvu s izbornikom Tuckom 

Izbornik Dalić govorio je i o nedavno završenom Svjetskom prvenstvu u vaterpolu 

na kojem je Hrvatska osvojila zlatnu medalju. Barakude s u pod vodstvom 

izbornika Ivice Tucka postali svjetski prvaci po treći put u povijesti. Na pitanje 

voditelja kako neki povlače paralele između Tucka i Dalića, izbornik nogometne 

reprezentacije je između ostaloga rekao: 

“Tucak je moj prijatelj već godinama, čovjek koji je napravio vrhunske stvari, već je 

12 godina izbornik, još jednom čestitke njemu i njegovim dečkima na tome. Biti prvak 

svijeta nije mala stvar. Bili smo na Europskom prvenstvu u Zagrebu i Dubrovniku i 

to finale su izgubili. Svi smo bili tužni i razočarani, i u Zagrebu zadnje minute, zadnje 

sekunde. Izgubljena je ta utakmica i tuga je nastala. 

Međutim dragi Bog to uvijek posloži kako treba i on je to tako posložio da je bolje 

biti svjetski prvak nego europski. Otišli su u Dohu s punom snagom, još više motiva 

i energije i osvojili svjetsko zlato. To je nešto fenomenalno. Nas dvojica imamo sličan 

put, stalno se borimo s nekim upitnicima, s nekim starima koje su zaista gluposti i 

nemaju nikakve osnove, ali mi smo fajteri, borci. Tucak je osobito veliki borac.” 

 

Lagane pripreme 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2024/03/scrnli_3_10_2024_11-06-14-PM.png
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Dalić je priupitan o predstojećem okupljanju hrvatske nogometne reprezentacije i 

turniru u Abu Dhabiju. Na pitanje što očekuje od tog turnira izbornik je rekao: “Tri je 

mjeseca do Eura i sad su naši igrači u svojim klubovima, u svojim ligama, pod jako 

velikim pritiskom, jako velikim opterećenjem, gdje se od njih puno traži i puno 

očekuje. I to je ogroman pritisak. Sad je upala ta pauza reprezentacije zbog ovih 

kvalifikacija, na sreću mi smo to izbjegli, i zamislili smo da nam to bude jedno 

druženje i zajedništvo, tih 7-8 dana. Odigrat ćemo dvije utakmice, to nije nešto što 

ćemo zanemariti, ali mislim da će dečkima dobro doći ti dani da se rasterete i da se 

podružimo. Slično je bilo prije Svjetskog prvenstva u Dohi. Dakle, tako je to smišljeno 

i da se tako polako pripremao za Europsko prvenstvo u lipnju”. 

 

Ciljevi na Euru 

Skupina na Euru neće biti laka, ali Hrvatska je pokazala da se može nositi sa 

svakom reprezentacijom. 

“Moramo biti sretni s našim plasmanom na Euro. To uvijek mora biti cilj hrvatske 

nogometne reprezentacije, plasman na veliko natjecanje. To je ono što mi trebamo 

napraviti. Sve ono što se napravi preko toga je jedan plus, jedan dodatni uspjeh i 

moramo biti realni u svemu tome. Zadnjih šest godina Hrvatska je osvojila tri medalje 

na velikim natjecanjima, na dva Svjetska prvenstva i u Ligi nacija, što je fantastično, 

što je malo tko očekivao, nitko nije u to vjerovao. 

I to nije realno i objektivno. I nama su apetiti porasli, nama su naše ambicije ogromne. 

I moje su ambicije velike, ali moramo biti realni i objektivni i znati da nas čeka težak 

posao. Nije lako igrati u kontinuitetu i biti u vrhu svjetskog nogometa. Mi smo sve 

ovo napravili jer smo imali jedno zajedništvo, jednu dobru reprezentaciju koja je u 

najtežim trenucima bila na jednoj visokoj razini i sad su od Eura očekivanja vrlo 

velika. Moj osnovni cilj i mojih igrača je da pokušamo proći grupu“. 

> Što je okupilo Dalića, Rudića, Sesara, Martina, Srbića i dr.? 

 

Dva milijuna Hrvata želi ulaznice za Euro 

Hrvatska će imati na Europskom prvenstvu, a s obzirom na to da se ono igra u 

Njemačkoj, veliku potporu navijača. Kako smatra i sam Dalić Vatrene na Euru čeka 

na desetine tisuća navijača, a prema tvrdnjama izbornika oko dva milijuna Hrvata 

prijavilo se za ulaznice, što je najviše iz jedne države. Dakle, jagma za ulaznicama 

je velika. 

 

Tko je Dalić zapravo? 

Dalić je govorio i o načinu na koji je postao hrvatski izbornik. 

“Bio sam te noći u Splitu. Kad je Hrvatska igrača s Finskom, nazvali su me tu noć 

kasno i pitali. Ja sam rekao ‘kako ne’, doći ću pješice ako treba u Zagreb. Sutra su 

ponovno zvali, nisam razmišljao o ničemu lošem i negativnom, nisam razmišljao da 

neću uspjeti. Tad se pojavilo puno upitnika: Tko je on, odakle dolazi? Tko iza njega 

stoji? Ja sam rekao na to: ‘Ja nisam ničiji, ja sam Livnjak, Varaždinac, Hrvat, 

domoljub… i idem za ovu reprezentaciju gdje god treba. Ako treba 

pješice’. Moja prva izjava u zračnoj luci bila je pozitivna. Ne znam ni ja sam otkud 

mi tolika energija, da vjerujem u reprezentaciju, možemo mi to napraviti, vjerujem u 

igrače…” 

 

https://narod.hr/sport/sto-je-okupilo-dalica-rudica-sesara-martina-srbica-i-dr
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O čemu je još Dalić govorio? 

Kao igrač započeo je u Troglavu, želio je uspjeti u Hajduku, put ga odveo u Dinamo 

Vinkovci, Budućnost, Velež a karijeru završava u Varteksu gdje počinje i trenerski 

posao. 

Jedini otkaz kao trener dobiva u Rijeci nakon koje kratko vodi Dinamo Tiranu i Slaven 

Belupo a svoje kvalitete kao stručnjak potvrđuje u Aziji gdje provodi više od 6 godina. 

Nakon Azije događa se povijesni poziv da vodi hrvatsku nogometnu reprezentaciju s 

kojom osvaja srebro i broncu na Svjetskom prvenstvu i srebro u Ligi nacija. 

Između ostalog rođeni Livnjak najavljuje Europsko prvenstvo u Njemačkoj i govori 

o obitelji, vjeri i domoljublju što su mu i prioriteti u životu. 

Osvrnuo se na BiH nogomet i dvije ličnosti koje su obilježile njegovu karijeru, na 

Miroslava Ćiru Blaževića i Luku Modrića. Urednik i voditelj emisije Portret prvaka 

je Albert Pehar. 

 

https://narod.hr/sport/dalic-o-svemu-pomalo-ja-sam-livnjak-varazdinac-hrvat-

domoljub  

  

https://narod.hr/sport/dalic-o-svemu-pomalo-ja-sam-livnjak-varazdinac-hrvat-domoljub
https://narod.hr/sport/dalic-o-svemu-pomalo-ja-sam-livnjak-varazdinac-hrvat-domoljub
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Vijesti / 4. travnja 2024. 
 

BRANITELJSKA PLAKETA ZA IZBORNIKA TUCKA 
 

Ivica Tucak, izbornik svjetskih prvaka i europskih doprvaka, ima dosad kolekciju od 

ukupno 16 medalja, odličja. Od olimpijskog srebra, do zasad posljednjeg zlata iz 

Dohe. No, u četvrtak je u Zagrebu dobio posebno priznanje od osobitog značenja – 

„Veliku zlatnu plaketu – Da se ne zaboravi” od Udruge hrvatskih branitelja 91. 

– Velika mi je čast ovime iskazana i to od branitelja čiji sam i osobno dio te populacije 

– u prvoj je rečenici zahvale naglasio izbornik Ivica Tucak neposredno nakon što je 

primio nagradu iz ruku predsjednike spomenute udruge, inače novinara, Mladena 

Pavkovića. 

 

Visoki uzvanici 

Svečanost uručenja plakete upriličena je u Domu Specijalne policije RH u središtu 

Zagrebu, a nazočili su Nikolina Brnjac, ministrica turizma i sporta; Dinko Tandara, 

izaslanik dopredsjednika Vlade i ministra hrvatskih branitelje Tome Medveda; Damir 

Dekanić, župan vukovarsko-srijemski; Marko Jelić, župan šibensko-kninski; Zlatko 

Mateša, predsjednik Hrvatskog olimpijskog odbora; Siniša Krajač, glavni tajnik 

Hrvatskog olimpijskog odbora; Perica Bukić, izvršni dopredsjednik i direktor 

Hrvatskog vaterpolskog saveza kao i Ivan Milaković, glavni tajnik HVS-a; te Robert 

Puja, predsjednik Udruge veterana proslavljene 7. Gardijske brigade HV Pume; Josip 

Slaćanin, predsjednik Udruge Specijalne policije Republike Hrvatske. 

Gosti su bili i Marijan Kustić, predsjednik Hrvatskog nogometnog saveza;  Zlatko 

Dalić, izbornik hrvatske nogometne reprezentacije, Biserka Petrović, majka nikad 

prežaljenog velika Dražena i mnogi drugi. 

 

– Jednako važno kao i sportski rezultati i uspjesi koje postižemo, važan je i dojam koji 

ostavljamo izvan terena, a na što uvijek upozoravam i vodim brigu vodeći 

reprezentaciju. Stoga što mi ne predstavljamo Hrvatsku samo kroz rezultat, već i 

uzornim ponašanjem. Sa sportskog stajališta, učinit ću sve da se već ovog ljeta iznova 
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veselimo uz vaterpolo. Hrvatski vaterpolo će na najbolji način nastaviti i dalje 

promovirati našu lijepu državu – spomenuo je izbornik Ivica Tucak koji je inače 

početkom Domovinskog rata odnosno velikosrpske agresije na našu državu, i sam s 

puškom u ruci, kao hrvatski branitelj štitio svoj grad Šibenik, ustao u obranu 

domovine. 

 

Da se ne zaboravi 

– Ja bih zahvalio prvo vama, hrvatskim braniteljima. I da se to ne zaboravi – prvo je 

što je naglasio u prigodnom govoru, Perica Bukić nastavivši. 

– Vi ste ’90-tih godina bili zapravo naša najveća hrvatska reprezentacija, mi sportaši 

smo to učinili i nastavljamo na svoj način. Ponosni smo što imamo ljude koji su živjeli 

to vrijeme. Što se Ivice tiče, kratko smo bili suigrači. U mojoj posljednjoj sezoni u 

Solarisu, on je tek ušao u momčad, imao je 17 godina, ali Tucak trener je nadmašio 

Tucka igrača. Ono što dodatno on ima su ogromna strast i ljubav prema vaterpolu, 

Hrvatskoj, domovini. A naš je cilj bio uvijek isti, biti najbolji. 

Ministrica Brnjac je spomenula. 

– Ivica sa svojim igračima svira najljepše note. Jednako tako, hvala mu, kao i svim 

braniteljima na borbi i pobjedi zbog koje danas živimo u slobodnoj domovini. 

Zlatko Mateša, predsjednik HOO-a je naglasio. 

– Ovo je veliko priznanje jer dolazi od ljudi koji su se borili za ovu zemlju. To ima 

osobito značenje i za naše mlade. 

Robert Puja ispred legendarnih varaždinskih Puma, brigade koja je zajedno s Paucima 

iz 4. brigade oslobodila kraljevski grad Knin, efektno je poručio. 

– Bez vas, vrhunskih trenera u sportu, kakvi su Tucak i Dalić, Hrvatska bi bila samo 

jedna prekrasna zemlja, ali s vama smo i sportski silni. 

Mladen Pavković, predsjednik Udruge hrvatskih branitelja 91 je prilikom uručenja 

plakete izborniku Tucku izrekao. 

– Hvala vam što s našim vaterpolistima prenosite slavu našem domovine diljem 

svijeta. 

Riječ je inače o rijetkom i osobitom priznanju koje su dosad dobili primjerice, Ratna 

bolnica Vukovar; njezini legendarni liječnici, dr. Vesna Bosanac i dr. Juraj Njavro, 

zatim Matica Hrvatska, ali i nogometni izbornik Zlatko Dalić, glumica Anja 

Šovagović-Despot itd. 

 

Braniteljska plaketa za izbornika Tucka - Hrvatski vaterpolski savez (hvs.hr)  

  

https://hvs.hr/braniteljska-plaketa-za-izbornika-tucka/


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  203 

 
 

 

IVICI TUCAKU POSEBNO PRIZNANJE „VELIKA 

ZLATNA PLAKETA – DA SE NE ZABORAVI“ 
 

 04.04.2024 

  

 Hrvatski branitelji 

 

 
 

U Domu Specijalne policije Republike Hrvatske, Udruga hrvatskih branitelja 

Domovinskog rata 91., u suradnji s drugim udrugama, izborniku muške hrvatske 

vaterpolske reprezentacije Ivici Tucaku dodijelila je posebno priznanje od osobitog 

značenja: Veliku zlatnu plaketu – Da se ne zaboravi. 

„Velika mi je čast ovime iskazana i to od branitelja čiji sam i osobno dio te 

populacije. Jednako važno kao i sportski rezultati i uspjesi koje postižemo, važan 

je i dojam koji ostavljamo izvan terena, a na što uvijek upozoravam i vodim 

brigu vodeći reprezentaciju. Stoga što mi ne predstavljamo Hrvatsku samo kroz 

rezultat, već i uzornim ponašanjem. Sa sportskog stajališta, učinit ću sve da se 

već ovog ljeta iznova veselimo uz vaterpolo. Hrvatski vaterpolo će na najbolji 

način nastaviti i dalje promovirati našu lijepu državu“ 

rekao je Tucak koji dosad broji 16 odličja na velikim natjecanjima. 
„Ivica sa svojim igračima svira najljepše note. Jednako tako, hvala mu, kao i 

svim braniteljima na borbi i pobjedi zbog koje danas živimo u slobodnoj 

domovini“ 

istaknula je ministrica turizma i sporta Nikolina Brnjac. 

https://vusz.hr/category/hrvatski-branitelji/
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Izborniku je plaketu uručio predsjednik Udruge hrvatskih branitelja 91. Mladen 

Pavković zahvalivši se pri tome svim našim vaterpolistima koji prenose slavu naše 

domovine diljem svijeta. 

Velika zlatna plaketa – Da se ne zaboravi rijetko je i osobito priznanje koje su dosad 

dobili vukovarska bolnica, dr. Vesna Bosanac i dr. Juraj Njavro, Matica hrvatska, 

nogometni izbornik Zlatko Dalić, glumica Anja Šovagović-Despot i drugi. 

Dodjeli priznanja prisustvovali su i izaslanik dopredsjednika Vlade i ministra 

hrvatskih branitelje Tome Medveda Dinko Tandara, šibensko-kninski župan Marko 

Jelić, predsjednik Hrvatskog olimpijskog odbora Zlatko Mateša, glavni tajnik 

Hrvatskog olimpijskog odbora Siniša Krajač, izvršni dopredsjednik i direktor 

Hrvatskog vaterpolskog saveza Perica Bukić, glavni tajnik HVS-a Ivan Milaković, 

predsjednik Udruge veterana proslavljene 7. Gardijske brigade HV Pume Robert Puja, 

predsjednik Udruge Specijalne policije Republike Hrvatske Josip Slaćanin, 

predsjednik Hrvatskog nogometnog saveza Marijan Kustić, izbornik hrvatske 

nogometne reprezentacije Zlatko Dalić, majka Dražena Petrovića Biserka Petrović i 

mnogi drugi, dok je u ime Vukovarsko-srijemske županije dodjeli prisustvovao župan 

Damir Dekanić. 

 

Ivica Tucak s velikom zahvalnošću primio braniteljsko priznanje! - Kamenjar 

Ivici Tucaku posebno priznanje „Velika zlatna plaketa – Da se ne zaboravi“ - 

Vukovarsko-srijemska županija (vusz.hr) 

https://sport.hrt.hr/vise-sportova/braniteljska-plaketa-za-trofejnog-izbornika-tucka-

11449901 

IZDVOJENO - Ivica Tucak dobitnik „Velike zlatne plakete - Da se ne zaboravi“ | 

Laudato 

Braniteljska plaketa za trofejnog izbornika Tucka – narod.hr 

 

https://kamenjar.com/ivica-tucak-s-velikom-zahvalnoscu-primio-braniteljsko-priznanje/
https://vusz.hr/ivici-tucaku-posebno-priznanje-velika-zlatna-plaketa-da-se-ne-zaboravi/
https://vusz.hr/ivici-tucaku-posebno-priznanje-velika-zlatna-plaketa-da-se-ne-zaboravi/
https://sport.hrt.hr/vise-sportova/braniteljska-plaketa-za-trofejnog-izbornika-tucka-11449901
https://sport.hrt.hr/vise-sportova/braniteljska-plaketa-za-trofejnog-izbornika-tucka-11449901
https://laudato.hr/emisije/domaci-program/izdvojeno/ivica-tucak-dobitnik-velike-zlatne-plakete-da-se-ne-zaboravi
https://laudato.hr/emisije/domaci-program/izdvojeno/ivica-tucak-dobitnik-velike-zlatne-plakete-da-se-ne-zaboravi
https://narod.hr/sport/braniteljska-plaketa-za-trofejnog-izbornika-tucka
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O SRAMOTAMA NA  DOČECIMA U 

PEČARIĆEVIM KNJIGAMA 
 
O sramotama na dočecima u Zagrebu hrvatskih sportaških velikana poslije njihovih 

velikih uspjeha pisao sam u mnogim tekstovima, a nekim od tih naših velikana 

posvetio sam i knjige. 

Kako su te sramote najčešće bile uperene protiv nogometaša jer se njihovim uspjesima 

doista divio cijeli svijet, pa je političarima u RH kojima nije u interesu to što ti uspjesi 

podižu ponos Hrvata te knjige su: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 
153. J. Pečarić, Dalić i Modrić u mojim knjigama, dragovoljac.com, 2023: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf  

169. J. Pečarić, Hrvatski velikani Dalić, Modrić i Lovren, Zagreb, 2023., str. 418.   

Kako su moje knjige o izuzetnim Hrvatima sastavljene uglavnom od tekstova iz mojih 

knjiga, neću u ovom poglavlju davati tekstove iz tih knjiga, već samo iz drugih mojih 

knjiga.  

Kako je cijela priča o sramotama hrvatskih vlasti počela još 2003. s dočekom 

rukometaša – svjetskih prvaka to je i prva takva knjiga iz 2003. godine. 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf
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RASIZAM DOMAĆIH SLUGU, ZAGREB, 2013. 

 

JOSIPOVIĆEVA LJUBAV PREMA MILOŠEVIĆEVIM 

ZEČEVIMA 
 

Robert Horvat u tekstu Srbijanskim ludostima nikad kraja: Isus Krist je bio Srbin!, 
HRSvijet, 5. 2. 2012. komentira srpske bedastoće tj. izjave srbijanskih “sedih glava” 
koje tvrde kako je Blažena Djevica Marija bila etnička Srbijanka, a da je sam Isus 
Krist, po majci bio Srbin. 

Horvat o tome daje i navode iz moje knjige U Boki kotorskoj svaki kamen govori 
hrvatski, Zagreb 2004. str. 254. 

A zapravo, neobično je da naši ljudi ne znaju za takvu “srpsku povijest”. Pitam se jesu 
li to uopće znali o čemu pišu neki naši novinari kada su uspoređivali naš zahtjev 
vlastima Republike Hrvatske (REFERENDUM POSLIJE PRESUDE HRVATSKIM 
GENERALIMA!) s “nebeskim narodom”. 

Mi navodimo što o nama Hrvatima misle neki stranci, a nekim našim kolumnistima 
to je istovjetno s ovakvim srpskim “znanstvenim” spoznajama. Samo neki čudni 
Hrvati mogu riječi našega velikog Pape Ivana Pavla II. o Hrvatima kao “narodu nade” 
dovoditi u svezu s Srbima kao “nebeskom narodu”, zar ne? 

Podudarnosti Josipovićeve i Tadićeve politike 

Izjednačivanje činjenice da se jedan malobrojan narod suprotstavio mnogim velikim 
silama i uspio stvoriti svoju državu s ovakvom “poviješću” doista je smiješno. Zato 
sam na Portalu HRSvijet to komentirao ovako: 

…razmišlja s malo logike znao bi da bi za takvu usporedbu morao naći nekog 
stranca koji tako govori o Srbima. Pošto to ne čini, evo ja ću mu ponuditi jedan 
takav primjer: Mario Borghezio, talijanski zastupnik u Europskom parlamentu je, 
ne tako davno, izjavio kako je Mladić za njega domoljub; da su Srbi u BiH mogli 
zaustaviti napredovanje islama u Europi, ali su, na žalost, bili spriječeni. 

Zapravo, nema stvarne razlike između izjednačivanja veličanstvene pobjede “naroda 
nade” i “nebeskog naroda” s tzv. izjednačivanjem krivnje u Domovinskom ratu. Više 
od deset godina uporno pišem da se ne radi o “izjednačivanju”, nego o “izvrtanju” 
krivnje. Vidim da o tome piše i Ivica Marijačić u najnovijem broju Hrvatskog lista (2. 
veljače 2012.): 

Nasilna simetrija u krivnji za ono što se dogodilo 90-ih nešto je najgore što se 
moglo Hrvatskoj dogoditi. To izjednačavanje krivnje, nasuprot svim činjenicama, 
traje dulje od deset godina i nastavi li se s ovakvim intenzitetom i s ovakvih 
visokih političkih razina u Hrvatskoj, jednom će prijeći u završnu fazu u kojoj će 
povijest biti posve izvrnuta naglavačke te će agresori i službeno biti proglašeni 
žrtvama, a žrtve agresorima. 

U svom tekstu Marijačić govori o onoj ulozi predsjednika Republike Hrvatske o kojoj 
sam govorio u nizu tekstova: 
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Josipovićeva politika savršeno se podudara s interesima agresorske Srbije i 
njegova prijatelja Borisa Tadića kojemu nužno treba ekvidistanca krivnje za 
ratove iz 90-ih kako bi svoju zemlju oslobodio teških grijeha i bez priznanja 
krivnje, i bez kajanja, i bez traženja oprosta, i bez plaćanja odštete. 

Ono što hrvatski pisci ne koriste dovoljno u opisivanju rada onih čije se djelovanje 
podudara s interesima nebeskog naroda jest poruga. Istina, oni samo provode 
zahtjeve svjetskih moćnika i za to su bogato nagrađeni (čak i predsjedničkim 
foteljama), ali tim prije im se treba rugati. Ona boli, ma koliko god bili plaćeni za 
svoja (ne)djela. 

Thompson kao Goldsteinova “pretnja” Srbima 

Često sam je koristio u svojim tekstovima i doista učinak zna biti razoran. Posebno 
mi je draga moja priča “Dobri čovek Sloba” o navodnoj podjeli BiH između do zuba 
naoružanog Miloševića i razoružanog Tuđmana u Karađorđevu. Dobar čovek Sloba 
daje Franji pola Bosne. 

A sve što nam se događa sjajno je za ruganje. Npr. Josipovićev savjetnik za kulturu 
Slavko Goldstein. Goldsteinov najznačajniji doprinos hrvatskoj kulturi jest izuzetno 
dostignuće kada je uspio nametnuti hrvatskoj javnosti tvrdnju kako je dokaz da 
Hrvatska ide u fašizam to što je na Thompsonovom koncertu u Zagrebu među 130 
000 nazočnih bio i jedan s ustaškom kapom. Poslije toga krenula je prava histerija na 
Thompsona. Tko je u povijesti kulture izazvao takvu histeriju s tako idiotskom 
tvrdnjom? Dakle, čovjek je doista zaslužio svoje savjetničko mjesto mnogo više od 
bilo koga drugoga, zar ne? 

Zato sam u Beču, prigodom predstavljanja knjige koju smo sastavili Mate Kovačević 
i ja sugerirao našim ljudima da pokažu razumijevanje kada Srbi traže zabrane 
Thompsonovih koncerata. Evo kako sam to objašnjavao profesoru Tomcu u našem 
razgovorom u onoj nekadašnjoj njegovoj TV emisiji: 

Zato sam rekao našima:  

Iskažite Srbima sućut i kažite da Vi razumijete njihov strah. Jer doista to je 
“Bojna Čavoglave”! Kad su je slušali sigurno im se ledila krv u žilama. Oni se 
dan-danas boje kad čuju tu pjesmu, pa je normalno da pišu proteste. Nije 
normalno kad to rade ovi iz Hrvatske. Novinari! Na Thompsonovom portalu 
spominju tko je pisao Beču iz hrvatskih novina, tko je tražio zabranu njegovog 
koncerta. Tako da sad imate situaciju da danas vani samo jugoslaveni iz Hrvatske 
i Srbi protestiraju protiv Thompsona. Ma ovi jugoslaveni, Vi znate jednu moju 
pitalicu o njima? 

Tomac: Ne, recite. 

Pečarić: Znate li koja je razlika između Jugoslavena i četnika? Pa četnik je 
pošteni četnik, a Jugoslaven je pokvareni četnik. 

Tomac: Aha, dobro (hahahaha). 

Pečarić: Prema tome, mene ne čudi… 

Tomac: Nisam znao za to! Duhovito je. Duhovito! 

Pečarić: Vama i jest duhovito jer mislite isto kao i ja. Njima nije! “Feral Tribune” 
je to svojevremeno tri-četiri puta, kad bi ja to negdje napisao, stavljao u onu 
njihovu rubriku “Greatest Shits”. 

Josipovićeva ljubav prema Miloševićevim zečevima 

http://hrsvijet.net/index.php?option=com_content&view=category&layout=blog&id=89&Itemid=360
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Nevjerojatno je kako ni Vukovar naši pisci ne znaju iskoristiti u istu svrhu. Eto, svi 
državotvorni Hrvati šokirani su činjenicom da je prigodom, citirat ću Marijačića: 
Josipovičeva i Tadićeva susreta u Vukovaru prilikom kojega je (Josipović, op. J. P.) 
pristao da tragedija Vukovara koji su razorili i ubili Srbi bude izjednačena s 
incidentom Hrvatske vojske nad Srbima u jednom selu. 

Josipović vjerojatno misli da je to izjednačivanje nešto jako pametno pa to zna i 
ponavljati. Zgodno je uvijek uz takve usporedbe navesti jednu drugu usporedbu. 

Onu Slobodana Miloševića tjedan dana nakon “Oluje” (dokument koji još uvijek nije 
dostavljen obrani hrvatskih generala): 

Molim vas, 6 hiljada Hrvata je branilo Vukovar pola godine; napadala je cela 
Prva armija, vazduhoplovstvo, čudo, sva sila koju je imala JNA, a oni nisu 
odbranili Knin, kojem se može prići samo iz tri pravca; nisu ga mogli braniti ni 
12 sati!?(…) Tamo je palo naređenje da svi izađu iz Krajine istog dana, čak bez 
stvorenog kontakta sa hrvatskom vojskom na najvećem delu fronta. (...) Pitanje 
je ko je, zaista, doneo odluku da krajiško rukovodstvo napusti Krajinu? Takva 
odluka, kada su imali sve uslove da se brane, izazvala je egzodus. Sada to treba 
da bude razlog da Jugoslavija jurne tamo da brani te teritorije, sa kojih su oni 
utekli kao zečevi?! 

Kad usporedite Josipovićevu i Miloševićevu tvrdnju, zar vam ne dođe upitati se: Tko 
od te dvojice više voli Hrvate? 

S druge strane, ne možemo zaboraviti da je ipak službeno Milošević bio srpski 
predsjednik i “ozbiljno” porazmisliti o njegovim riječima. One naime opravdavaju 
Haašku presudu. Istina je da su general Gotovina i Hrvatska vojska spriječili genocid 
u Bihaću, koji bi prema američkom vojnom atašeu bio razmjera onih iz Drugoga 
svjetskog rata. Ali, je li to strašnije od činjenice da se pritom od Srpske vojske 
napravili zečeve? Zar nije plemenitije ono što su željeli Srbi – pobiti ljude, umjesto 
praviti od njih zečeve? 

Zar u tom smislu ne treba razumjeti ponašanje Josipovića i mnogih drugih hrvatskih 
jugoslava? Oni su svjesni tog hrvatskog “zločina” i normalno je da pokušavaju 
izjednačiti krivice – jer to koristi nama, zar ne? 

Zar nije zato neobično što se u Hrvatskoj čude onolikim izljevima mržnje u Srbiji 
prilikom rukometnog prvenstva? Pa kako ti naši pisci ne razumiju da je mržnja Srba 
sasvim prirodna? Jer, kako ne mrziti one koji su od njih napravili zečeve, zar ne? 

Dakle, doista je naša Hrvatska idealan poligon za komediografe. Mogućnosti su im 
beskrajne. 

Kako je Benjamin Tolić ismijao stavove NATO-a 

Međutim, meni je najdraži pravi spektakl koji je svojevremeno priredio Benjamin 
Tolić (Priznajem, Hrvat sam!, Zagreb 2005.): 

Još na početku velikosrpske agresije na BiH, dakle 1993. godine, organiziran je 
u Hamburgu okrugli stol o BiH. Sudjelovali su predstavnici tamošnjeg Instituta 
za mirovna istraživanja, veleposlanstva BiH, jedan Nijemac stožerni general 
ispred NATO-a, a ispred Hrvatskog veleposlanstva ministar savjetnik Benjamin 
Tolić. Bilo je oko 200 slušatelja. Na samom početku Tolić je rekao da on ne bi 
trebao sudjelovati na tome okruglom stolu jer on nije stručnjak za ratna pitanja 
pa će nazočni ismijati njegova gledišta. Obećali su da ne će. Stožerni general je 
iznio stavove NATO-a. Srbi su po njima vojnički narod, a u BiH se može voditi 
partizanski način ratovanja, pa ako bi se uključio NATO, rat bi trajao godinu 

http://hrsvijet.net/%3e%3eMILOŠEVIĆEV%20TRANSKRIPT%20-%20oslobađajući%20dokaz%20koji%20pobija%20navode%20PRESUDE%20hrvatskim%20generalima
http://hrsvijet.net/%3e%3eMILOŠEVIĆEV%20TRANSKRIPT%20-%20oslobađajući%20dokaz%20koji%20pobija%20navode%20PRESUDE%20hrvatskim%20generalima
http://hrsvijet.net/index.php?option=com_content&view=category&layout=blog&id=54&Itemid=335
http://hrsvijet.net/index.php?option=com_content&view=category&layout=blog&id=54&Itemid=335
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dana, a bilo bi potrebno 500 tisuća NATO-vih vojnika. General je nabrojio 
golemo teško naoružanje koje bi im za to trebalo. Tada je riječ dobio g. Tolić i 
on je rekao da se ne slaže s procjenama iz NATO-a. Zatim je rekao kako on smatra 
da NATO-u treba najmanje milijun vojnika, a i sve brojeve o potrebnom 
naoružanju je udvostručio: Uz sve to, NATO-u bi trebalo najmanje četiri godine 
da bi pobijedio Srbe, zaključio je Tolić. Dvoranom se razlijegao podrugljiv 
smijeh, na što je Tolić demonstrativno htio napustiti okrugli stol rekavši: Pa zar 
nisam upozorio da će se smijati mojim tvrdnjama. Ispričali su se, a onda je on 
nastavio: 

Postoji i drugo rješenje. Treba pola od oružja koje bi bilo potrebno NATO-vim 
vojnicima podijeliti Hrvatima i Muslimanima, ali će tada rezultati biti porazni 
jer poslije toga više ne će biti Srba s ovu stranu Drine. 

Po završetku tribine NATO-ov general je rekao Toliću da ga nije trebao onako 
ismijati, jer to su bili stavovi NATO-a, a ne njegovi. 

Pa mogli ste to i reći. Ja i jesam ismijao njihove stavove, a ne Vas! 

Sjajni Tolić, zar ne? 

HRSvijet, 6. veljače 2012. 
 
Napomena: Tekst nije izravno o dočetcima u Zagrebu, ali spominje jedak odnos 

prema takvim uspjesima i u Srbij ka i u Zagrebu. 
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MATEMATIKA, PJESME  I NOGOMET, ZAGREB, 2018. 
 

Iz naslova knjige je očito da je knjiga posvećena sramotnom ponašanju vlasti 

na dočeku vatrenih u Zagrebu posle povratka iz Moskve. 
 

THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! 
  
 Dobio sam potvrdu onoga što je rečeno u moja dva teksta koji u naslovu imaju 

Thompsona: „Nogomet, Thompson i matematika“ i „Biskup Košić, Thompson i 

nogomet“: 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-nogomet-thompson-matematika/  

https://kamenjar.com/biskup-kosic-thompson-i-nogomet/ ! 

Pogledajteono što je u prvom citirano a rekao je pater Ike Mandurić, a u drugom 

Marko Ljubić. 

Pogledate komentare ispod teksta o dočeku vatrenih: 

https://direktno.hr/direkt/spektakularni-docek-vise-od-100-tisuca-ljudi-pozdravit-ce-

vatrene-ici-ce-otvorenim-busom-kroz-zagreb-128219/  

Čitatelji su odmah primijetili koliko su i pater Mandurić i veliki hrvatski kolumnist u 

pravu: NISU POZVALI THOMPSONA! 

Istina spominje se Milorad. Znamo da se bunio Vučić. A hrvatske sluge moraju slušati. 

Zapravo baš je njih briga za poruke o poniznosti i ljubavi prema svom narodu. Baš ih 

je briga što je i Predsjednica s nogometašima pjevala Thompsonove pjesme. Baš ih je 

briga što su u svim hrvatskim gradovima pjevali te iste pjesme. 

Ipak oni moraju poručiti na ovaj način da im nije briga za hrvatski narod, da oni njemu 

ne pripadaju pa mu eto u trenutcima najvećeg slavlja uskraćuju ono što najviše vole. 

Pa nisu li do jučer pokušavali sudski zabraniti legendarne Thompsonove pjesme iz 

Domovinskog rata! Već su narodu poručivali da su glupi, pa ni sada zbog slavlja neće 

shvatiti poruku nepjevanja Thomsonovih pjesama, zar ne? 

Zalud svi pišu o značaju Daličeve poniznosti. Naslov prvog teksta, onog 

Dujmovićeva, sve kaže: 

https://kamenjar.com/tihomir-dujmovic-crkva-se-treba-zahvaliti-dalicu/   

https://kamenjar.com/nino-raspudic-o-dalicu-ponizni-tvorac-novog-hrvatskog-mita/  

https://direktno.hr/zivot/vjera/crkva-odusevljena-dalicem-i-vatrenima-odusevili-ste-

sve-u-domovini-i-diljem-svijeta-svojim-rezultatom-128184/  

http://varazdinske-vijesti.hr/magazin/biskup-mrzljak-cestitao-dalicu-na-velikim-

uspjesima-ali-i-na-zajednistvu-25607/  

I don Anđelka Kaćunka govori o poniznosti: 

MOJA HIMNA-ČESTITKA 'Vatrenima': 

https://www.facebook.com/donangelo.kacunko/posts/10213134223211917  

https://soundcloud.com/an-elko-ka-unko/himna-

vatrenima?utm_source=soundcloud&utm_campaign=share&utm_medium=facebook   

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-nogomet-thompson-matematika/
https://kamenjar.com/biskup-kosic-thompson-i-nogomet/
https://direktno.hr/direkt/spektakularni-docek-vise-od-100-tisuca-ljudi-pozdravit-ce-vatrene-ici-ce-otvorenim-busom-kroz-zagreb-128219/
https://direktno.hr/direkt/spektakularni-docek-vise-od-100-tisuca-ljudi-pozdravit-ce-vatrene-ici-ce-otvorenim-busom-kroz-zagreb-128219/
https://kamenjar.com/tihomir-dujmovic-crkva-se-treba-zahvaliti-dalicu/
https://kamenjar.com/nino-raspudic-o-dalicu-ponizni-tvorac-novog-hrvatskog-mita/
https://direktno.hr/zivot/vjera/crkva-odusevljena-dalicem-i-vatrenima-odusevili-ste-sve-u-domovini-i-diljem-svijeta-svojim-rezultatom-128184/
https://direktno.hr/zivot/vjera/crkva-odusevljena-dalicem-i-vatrenima-odusevili-ste-sve-u-domovini-i-diljem-svijeta-svojim-rezultatom-128184/
http://varazdinske-vijesti.hr/magazin/biskup-mrzljak-cestitao-dalicu-na-velikim-uspjesima-ali-i-na-zajednistvu-25607/
http://varazdinske-vijesti.hr/magazin/biskup-mrzljak-cestitao-dalicu-na-velikim-uspjesima-ali-i-na-zajednistvu-25607/
https://www.facebook.com/donangelo.kacunko/posts/10213134223211917
https://soundcloud.com/an-elko-ka-unko/himna-vatrenima?utm_source=soundcloud&utm_campaign=share&utm_medium=facebook
https://soundcloud.com/an-elko-ka-unko/himna-vatrenima?utm_source=soundcloud&utm_campaign=share&utm_medium=facebook
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https://blog.vecernji.hr/don-kacunko/cestitka-himna-cro-p3m-hrvatskim-poniznim-

ponosnim-pobjednicima-mundijala-10314 

Radi se o zajedničkom uradku hrvatske pjesnikinje Marije Dubravac iz Brisbanea i 

don Kaćunka Hrvatskim Poniznim Ponosnim Pobjednicima Mundijala 2018. 

Napisali su himnu-čestitku vatrenima koji su zadivili cijeli svijet: 

https://www.braniteljski-portal.com/evo-sto-kaze-brazilac-dr-bruno-caramelli-

ugledni-svjetski-kardiolog-o-hrvatskoj-nogometnoj-reprezentaciji 

https://www.express.hr/life/hrvatska-je-najveca-prica-kroz-cijelu-povijest-sp-a-

16617  

https://kamenjar.com/new-york-times-napisao-je-najljepsi-tekst-o-pobjedi-hrvatske/  

Cijela Hrvatska i Predsjednica slave pobjede uz Thompsona. U „Bujici“ je najavljen 

njegov nastup: 

https://kamenjar.com/ekskluzivno-marko-perkovic-thompson-i-josip-joe-simunic-

podrzali-vatrene/  

Ali ništa od toga. 

Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da im 

pjeva Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvacii pak 'prošvercali'. I zapjevao 

je Bojnu Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad im smeta, 

Hrvatska je prvak svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim brojem 

ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson uzviknuo „Za 

Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. 

veljače, „oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u međusobno 

klanje na Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti i s 

njihova Balkana?   

To je isto tvrdio i kada smo uveli kunu i počeli ju koristiti kao valutu. 

Je li se išta promijenilo u ovih 15 godina? 

Da, kao što sam konstatirao u prethodnom tekstu, ne razumiju ili se samo prave da ne 

razumiju kako im svi poručuju da moraju biti dio svog naroda, da moraju biti takvi 

kakav je naš izbornik Zlatko Dalić. 

  

Josip Pečarić 

 

  

https://blog.vecernji.hr/don-kacunko/cestitka-himna-cro-p3m-hrvatskim-poniznim-ponosnim-pobjednicima-mundijala-10314
https://blog.vecernji.hr/don-kacunko/cestitka-himna-cro-p3m-hrvatskim-poniznim-ponosnim-pobjednicima-mundijala-10314
https://www.braniteljski-portal.com/evo-sto-kaze-brazilac-dr-bruno-caramelli-ugledni-svjetski-kardiolog-o-hrvatskoj-nogometnoj-reprezentaciji
https://www.braniteljski-portal.com/evo-sto-kaze-brazilac-dr-bruno-caramelli-ugledni-svjetski-kardiolog-o-hrvatskoj-nogometnoj-reprezentaciji
https://www.express.hr/life/hrvatska-je-najveca-prica-kroz-cijelu-povijest-sp-a-16617
https://www.express.hr/life/hrvatska-je-najveca-prica-kroz-cijelu-povijest-sp-a-16617
https://kamenjar.com/new-york-times-napisao-je-najljepsi-tekst-o-pobjedi-hrvatske/
https://kamenjar.com/ekskluzivno-marko-perkovic-thompson-i-josip-joe-simunic-podrzali-vatrene/
https://kamenjar.com/ekskluzivno-marko-perkovic-thompson-i-josip-joe-simunic-podrzali-vatrene/
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VLAST VEĆ OMALOVAŽAVA DALIĆA I MODRIĆA! 
  

Poslao sam Thompsonu tekst THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! 

Odgovorio mi je: 

Prije 10 min su me zvali Modrić i Dalić i žele da ih ja dočekam! 

Očito su svjesni da ih vlast omalovažava kada ne pozivaju onoga s čijim su pjesmama 

slavili pobjede. Zapravo stvari su još i gore. Thompson je u „Bujici“ rekao da su ga 

zvali na doček. Tko bi to bio ako ne oni koji su pjevali njegove pjesme i koji su bili 

napadani zbog toga. Sada su vidjeli program dočeka u kome se ne spominje Thompson 

i reagirali su Dalić i Modrić. Reagirali su kao rukometaši prije 15 godina. Jer sigurno 

su to tražili na nekom drugom mjestu i tu su im odgovorili:  

Što si umišljate? Niste važni vi nego mi! 

Ne čudi što je Vladimirov komentar mog teksta bio: 

„Naši miljenici pokazati će svoju čvrstinu i vjeru u BOLJU Hrvatsku ukoliko odbiju 

doček bez Thompsona.“ 

Zapravo, s vatrenima je Thompsonovu pjesmu „Lijepa li si“ pjevala i Predsjednica.  

Omalovažava li na taj način onaj dio hrvatskih vlasti koje je prozvao pater Ike 

Mandurić i nju?  

Već sam konstatirao kako je Marko Ljubić predvidio da će se početi događati nešto 

slično. Vjerojatno i nije bilo teško predvidjeti kada znamo kakvu imamo vlast. Znamo 

da je zadaća vlasti da poništi ono o čemu piše prof. Tomac: 

Za mene je najvažnije što su naši nogometaši na čelu sa Zlatkom Dalićem na djelu 

pokazali što to znači biti Hrvat. Njihov primjer probudio je uspavano hrvatstvo i u 

narodu. Dakle, ne radi se samo o velikom sportskom uspjehu nego se radi prije svega 

o buđenju hrvatskog naroda, radi se o stvaranju svijesti da bez ljubavi i spremnosti i 

žrtve nema budućnosti ni hrvatskog naroda ni hrvatske države. 

https://kamenjar.com/prof-dr-sc-zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-

upravljati-hrvatskom-drzavom/  

Sjetimo se samo na ono što nas je podsjetio biskup Košić: svi branitelji naših 

napadnutih gradova u Hrvatskoj bili ili osumnjičeni i bačeni u pritvor, ili osuđeni na 

zatvor. 

https://kamenjar.com/biskup-kosic-duro-brodarac-je-simbol-obrane-grada-siska-i-

okolice-u-domovinskome-ratu/  

Zatzo je važno da već sada Vlast pokaže svojim gazdama da ne drže mnogo ni do 

Dalića ni do Modrića! 

Da je to važno govori mi činjenica kako nitko ne piše o tome da Thompsona neće 

pozvati na doček. Ni moj tekst nije nitko objavio. 

I to je dobro za vlast. Zašto? 

Pa to je vrlo suptilna poruka i isprika svjetskim moćnicima zbog neuspjeha u 

obuzdavanju naših nogometaša koji su bitna karika u rastu ponosa kod Hrvata. 

A činili su sve. To im je bila močvara. Pomagali su u kažnjavanju Joa Šimunića čak 

toliko da je i Ustavni sud tvrdio da je on imao u glavi 2. svjetski rat a ne hrvatske 

branitelje kada je uzvikivao HOS-ov pozdrav. Branitelja Thompsona proganju od 

2000.-e zbog istog. Crtali su kukasti križ da bi se kaznila reprezentacija da joj se 

onemogući bilo kakav uspjeh. Itd, itd. A sada kada vatrene veliča čitav svijet odbijaju 

im da sami odluče tko će ih dočekati. 

https://kamenjar.com/prof-dr-sc-zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-upravljati-hrvatskom-drzavom/
https://kamenjar.com/prof-dr-sc-zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-upravljati-hrvatskom-drzavom/
https://kamenjar.com/biskup-kosic-duro-brodarac-je-simbol-obrane-grada-siska-i-okolice-u-domovinskome-ratu/
https://kamenjar.com/biskup-kosic-duro-brodarac-je-simbol-obrane-grada-siska-i-okolice-u-domovinskome-ratu/
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Zapravo razmišljao sam trebam li napisati podrugljivo pismo svjetrskim moćnicima u 

ime hrvatskih političara u kome bi im se ispričao zbog sramotnog ponašanja vatrenih 

(tj. „crne legije“) što su napravi ovo što jesu usprkos svemu ovome što su naši 

političari napravili da bi se - po želji i svjetskih moćnika (ali i Predsjednika Srbije) – 

napravila Hrvatska bez ponosa. 

Ipak mi se čini poštenije dati što sam odgovorio Thompsonu. Naime, oni koji su čitali 

nekoliko mojih zadnjih tekstova znaju da je Thompson (uz Stanka Šarića i Dražena 

Žanka) bio moj gost na svečanoj večeri konferencije koju su moji suradnici 

organizirali povodom mog 70-og rođendana. Na otvaranju je o meni govorio 

nekadašnji predsjednik Švedskog matematičkog društva i tom prigodom kazao kako 

me kolege zovu „the king of inequalities“. U prikazu otvaranja Konferencije na 

Laudato TV to je posebno istaknuto. Zapravo je i mene iznenadio s tim. Znao sam da 

me tako zovu rumunjske kolege jer su njihovi studenti u Lahoreu to rekli mojiom 

studentima. Zato sam pitao kolegu prof. dr. sc. Ivana Perića koji je više puta i bio u 

Lahoreu je li mu to on rekao. Ali nije. Zato sam se mogao našaliti uspoređujući se s 

ljudima koji su toliko učinili za Hrvatsku, a čiju želju ipak vlast ne poštuje. Napisao 

sam Thompsonu: 

„Zapravo sam ja prošao mnogo bolje od Dalića i Modrića“: Na konferenciji priređenoj 

u moju čast pjevao je Thompson, a njima neće!“ 

Da, izgleda da ove naše u vlasti još uvijek plaši matematika, pa se preplašiše što je 

netko nekakav kralj u njoj. 

Ali, jeli im pametno da su i dalje protiv hrvatskog naroda, jer kako reče pater 

Mandurič: 

Otela se. 

Svima se otela! 

Hrvatskim izdajnicima i svjetskim ignorantima ova moja Hrvatska. 

Zaustavite vrijeme, stanite svi! Da budemo dostojni gledati kako živi i kako je lijepa 

njena duša, ta mala… ta velika Hrvatska. 

https://kamenjar.com/pater-ike-manduric-zaustavite-vrijeme-stanite-svi/  

Da, otela vam se Hrvatska! 

  

Josip Pečarić 

 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-hoce-li-thompson-pjevati-na-doceku-

vatrenih/ 

  
  

https://kamenjar.com/pater-ike-manduric-zaustavite-vrijeme-stanite-svi/
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-hoce-li-thompson-pjevati-na-doceku-vatrenih/
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-hoce-li-thompson-pjevati-na-doceku-vatrenih/
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ŽELJA DALIĆA I MODRIĆA 
 

Moj tekst o želji Dalića i Modrića da ih dočeka Thompson VLAST VEĆ 

OMALOVAŽAVA DALIĆA I MODRIĆA! objavljen je na kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-hoce-li-thompson-pjevati-na-doceku-

vatrenih/ 

Pogledajte i komentare! 

Na Kamenjaru su, čini mi se, dali i svojevrstan komentar njihove želje tako što su 

montirali i pokazali kako dobro zvuči Thompsonova Duh ratnika uz snimke naših 

nogometaša: 

https://kamenjar.com/hrvatska-vojska-vatrenima-vi-ste-hrvatska-srce-junaka-i-

osmijeh-pobjednika/ 

 

Mirela komentira: "Ja se ufam da ce pjevati ali da to malo drze u tajnosti da ih 

iznenade..ne znam..takav osjecaj imam! Ma sva sam euforicna od nasih deckica i 

pozitivna! Eto!                                         " 

Mladen kaže kako je dobio odgovor na pitanje o nastupu Thompsona od 

glasnogovornika HNS-a koji zapravo opravdava i Mireline nade: 

"Nemojte vjerovati svemu što se piše u medijima. Navijajte sutra za Hrvatsku!. 

Srdačan pozdrav," 

Još više nadu pobuđuje činjenica da je Thomsonov nastup najavljen za doćek u Splitu:  

Thompson pjeva na Rivi za doček Vatrenih 

http://dalmatinskiportal.hr/vijesti/thompson-na-rivi-u-ponedjeljak-za-docek--

vatrenih-/33456  

 

Da, valjda ovi na vlasti nisu potpuno poludjeli. Ljubić je i očekivao da će oni poslije 

prvenstva postepeno pokušati poništiti porast ponosa kod Hrvata koje su vatreni 

ostvarili. 

Pri tome je upozorio na još jedan stup moje Hrvatske - generala Praljka. Zato vam u 

ovom veličanstvenom danu šalem 

 

Pzivnicu za obilježavanje Dana hrvatskih branitelja Općine Sunja. 

(prilog) 

Jasno je da je želja da se ne ispuni želja Modrića i Dalića želja onih kojima uspjeh 

vatrenih smeta. Zato pogledajte što o tome piše Davor Dijanović: 

https://direktno.hr/kolumne/nema-vise-jugoslavije-a-hrvatska-igra-u-finalu-

svjetskog-prvenstva-neka-pati-koga-smeta-128381/  

Dragi prijatelj general  Rojs mi je poslao želje vatrenima Hrvatskog generalskog 

zbora. Vidim da je to dano i na internetu: 

https://direktno.hr/domovina/generali-i-admirali-odusevljeni-pothvatom-vatrenih-

evo-sto-su-im-porucili-128357/  

Pročitajte i želje jedne naše Ivane: 

https://narod.hr/sport/ivana-klaric-moja-domovina-zadnjih-dana-ne-izgleda-njeni-

ljudi-vasi-ljudi-vise-ne-disu 

Svi danas vole Hrvatsku. Poslušajte i ovo: 

https://kamenjar.com/izraelska-zvijezda-zapjevala-na-hrvatskom-video/ 

 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-hoce-li-thompson-pjevati-na-doceku-vatrenih/
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-hoce-li-thompson-pjevati-na-doceku-vatrenih/
https://kamenjar.com/hrvatska-vojska-vatrenima-vi-ste-hrvatska-srce-junaka-i-osmijeh-pobjednika/
https://kamenjar.com/hrvatska-vojska-vatrenima-vi-ste-hrvatska-srce-junaka-i-osmijeh-pobjednika/
http://dalmatinskiportal.hr/vijesti/thompson-na-rivi-u-ponedjeljak-za-docek--vatrenih-/33456
http://dalmatinskiportal.hr/vijesti/thompson-na-rivi-u-ponedjeljak-za-docek--vatrenih-/33456
https://direktno.hr/kolumne/nema-vise-jugoslavije-a-hrvatska-igra-u-finalu-svjetskog-prvenstva-neka-pati-koga-smeta-128381/
https://direktno.hr/kolumne/nema-vise-jugoslavije-a-hrvatska-igra-u-finalu-svjetskog-prvenstva-neka-pati-koga-smeta-128381/
https://direktno.hr/domovina/generali-i-admirali-odusevljeni-pothvatom-vatrenih-evo-sto-su-im-porucili-128357/
https://direktno.hr/domovina/generali-i-admirali-odusevljeni-pothvatom-vatrenih-evo-sto-su-im-porucili-128357/
https://narod.hr/sport/ivana-klaric-moja-domovina-zadnjih-dana-ne-izgleda-njeni-ljudi-vasi-ljudi-vise-ne-disu
https://narod.hr/sport/ivana-klaric-moja-domovina-zadnjih-dana-ne-izgleda-njeni-ljudi-vasi-ljudi-vise-ne-disu
https://kamenjar.com/izraelska-zvijezda-zapjevala-na-hrvatskom-video/
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Danas je dan kada očekujemo pobjedu. Zato evo i takvih tekstova: 

 

VERA PRIMORAC: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/15/vera-primorac-sve-se-vraca-sve-

se-placa/ 

 

DR. JURE BURIĆ: 

 

 

PRVI 

 

BOGU dragom  

I 

Dečkima hvala 

Onima na terenu 

I  

onima  na klupi 

onima na stadionu 

I  

onima pred ekranom 

onima po trgovima 

Naše Domovine 

I  

Svijeta 

Pa kome smeta 

Neka pati 

I  

Shvati 

Da samo ljubav 

I 

Žrtva  

Pobijediti mogu 

Još jednom  

Hvala dragom 

BOGU !!! 

 

Dr Jure Burić 

Srpanj 2018. 

 

 

MALI   LUKA 

 

Ja sam mali Luka 

U ruci mi šljuka ( štap) 

Po kamenju skačem bolje 

Nego da je ravno polje 

Čuvam kozu bit će mlijeka 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/15/vera-primorac-sve-se-vraca-sve-se-placa/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/15/vera-primorac-sve-se-vraca-sve-se-placa/
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Nemam lopte ni za lijeka 

A kad budem malo veći 

I ako me Bog posreći 

Kupit će mi loptu tata 

Pa da mu se skinem s vrata 

Tad će Luka loptu ganjat 

I o pravom dresu sanjat 

Prepoznao Bog je Luku 

I njegovu tešku muku 

Bit ćeš mali jednog dana 

Na postolju i bez mana 

Slavit će te baš Svijet cijeli 

HRVATIMA radost dijeli. 

Ime će ti zlatno biti 

I zlato ćeš osvojiti. 

 

Dr Jure Burić 

Ravno, 

Uoči utakmice s Francuzima 

Dobio sam inspiraciju kad sam vidio malog siročića (Luku)sa stapom u ruci kako čuva 

svoju kozu. 

 

 

MOLITVA 

 

Nemam Te obraza 

BOŽE više molit 

Jer si mi do sada 

Uslišao svaku 

Dovede brate 

U finale Hrvate 

A isto ću sebi 

Priuštit slobodu 

Ma hajde još jednom 

Pomozi mom RODU 

Znam da bi volio 

Vidjeti i Ti  

Oko vrata  

Zlato u HRVATA !!! 

 

Dr Jure Burić 

15.srpanj 2018. 

 

 

SVA MUDROST SVIJETA 

 

U jedanaest slova 



                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  217 

 
 

 

Sva mudrost Svijeta 

Formula za uspjeh 

I način života 

Nije sramota 

Ponizan biti 

Boga moliti 

Bit čovjek dobar 

Voliti ljude 

I kad te kude 

S ljudima znati 

Upravljati 

Rezultat na kraju 

I svi u RAJU. 

Ma ne može bit svatko 

Naš  DALIĆ  ZLATKO. 

 

Dr Jure Burić 

Uoči utakmice za prvo mjesto na Svjetskom nogometnom prvenstvu u Moskvi . 

15. srpnja 2018. 

 

 

KRENO PJEVAC NA KOCKICU 

 

Kreno pjevac 

Na kockicu 

Za njim trci koka 

Čini mi se moj pjevčiću 

Nisi duga roka 

Pa kada se to dogodi 

Da ne budeš prvi 

Bit ces pajdo il' 

U loncu  

Il' će jest te crvi 

Ne racunaj vise na me 

I na moja jaja 

Ja odlazim za kockicam 

To je moja raja 

 

Dr J. Burić 

Ravno - Dubrovnik  

 

BOLJI SU IZGUBILI! 

 

Dragi prijatelji, 

Bolji su izgubili! 

Čestitam vatrenim uz e-mail Ankice iz Splita: 

Naslov:  Fw: Želja Dalića i Modrića 
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Datum:  Sun, 15 Jul 2018 20:39:23 +0200 

  

Dragi profesore Pečarić,   

  

Ponosna sam na nase igrače, klanjam im se,  oni su nas ujedinili i pokazali kako se 

svojim radom, zalaganjem i zajedništvom voli svoja domovima, kako se može biti 

najbolji i da se može imati svjetski uspjeh, a ne da imamo najlošije rezultate u Europi 

i cijele porodice odlaze iz HRVATSKE, iako imamo sve preduvjete za najbolji život 

u svojoj prelijepoj domovini, prekrasnoj sve od Zagorja, Slavonije, Istre, Dalmacije, 

mora. 

  

Molim dragog Boga da se oni koji upravljaju našom HRVATSKOM ugledaju na naše 

igrače, a ne da služe svjetskim moćnicima. 

  

Zamislite, igrači iz prostora jedne male HRVATSKE od 4.000.000 ljudi protiv igrača 

iz prostora cijelog svijeta sa milijardama stanovnika i došli do samog vrha.  

  

Neka ih dragi Bog blagoslovi za prelijepe trenutke koje su priuštili svojoj domovini, 

što su nas ujedinili i učinili ponosnim, učinili da se zna za moju HRVATSKU , da je 

PROUD TO BE CROAT u svijetu.  

  

Osobno sam osjetila takav ponos i zahvalnost još jedino nakon pobjede u Oluji, zato 

što sam kao velika većina nas razočarana kako se upravlja našom državom, a naši 

igrači na čelu sa malim, a tako velikim MODRIĆEM, mi ponovo vratili nadu. 

  

Svaka im čast, oni su heroji naše drage i jedine nam H R V A T S K E. 

  

Ankica iz Splita  

  

Vatreni ostaju za mnoge u svijetu „pobjednici srca“: 

https://narod.hr/sport/svjetski-mediji-odusevljeni-vatrenima-hrabri-hrvati-ostaju-

mnoge-pobjednici-srca-ovom-finalu-nema-porazenih  

Da nismo uzalud  upozoravali da će oni koji ne vole Hrvatsku početi raditi da se 

PONIŠTI sve pozitivno što nam se dogodilo s Vatrenima, tj. da su već počeli raditi 

pokazuje i to da je dr. sc. Josip Stjepandić inaće predsjednik HAZUDD-a, već počeo 

odgovarati na takve podmukle napade: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/15/dr-josip-stjepandic-kao-da-je-

autorica-zavrsila-brzi-tecaj-jugokomunizma/  

Već to pokazuje kako nisam pogriješio kada sam upozorio na neispunjavanje želje 

Dalića i Modrića. Vidjet ćemo jesu li hrvatski političari uporni u pokazivanju takvog 

sramotnog odnosa prema ovim istinskim hrvatskim velikanima: 

https://narod.hr/sport/unatoc-nezasluzenom-porazu-finalu-sp-a-sjajna-atmosfera-

autobusu-vatrenih-odzvanjaju-pjesme-thompsona-skore  

A narod slavi uz „Bojnu Čavoglave“: 

https://www.dnevno.hr/sport/navijaci/video-navijaci-slave-srebro-vatrenih-uz-

thompsona-poslusajte-kako-ulicama-grmi-bojna-cavoglave-1193767/  

https://narod.hr/sport/svjetski-mediji-odusevljeni-vatrenima-hrabri-hrvati-ostaju-mnoge-pobjednici-srca-ovom-finalu-nema-porazenih
https://narod.hr/sport/svjetski-mediji-odusevljeni-vatrenima-hrabri-hrvati-ostaju-mnoge-pobjednici-srca-ovom-finalu-nema-porazenih
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/15/dr-josip-stjepandic-kao-da-je-autorica-zavrsila-brzi-tecaj-jugokomunizma/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/15/dr-josip-stjepandic-kao-da-je-autorica-zavrsila-brzi-tecaj-jugokomunizma/
https://narod.hr/sport/unatoc-nezasluzenom-porazu-finalu-sp-a-sjajna-atmosfera-autobusu-vatrenih-odzvanjaju-pjesme-thompsona-skore
https://narod.hr/sport/unatoc-nezasluzenom-porazu-finalu-sp-a-sjajna-atmosfera-autobusu-vatrenih-odzvanjaju-pjesme-thompsona-skore
https://www.dnevno.hr/sport/navijaci/video-navijaci-slave-srebro-vatrenih-uz-thompsona-poslusajte-kako-ulicama-grmi-bojna-cavoglave-1193767/
https://www.dnevno.hr/sport/navijaci/video-navijaci-slave-srebro-vatrenih-uz-thompsona-poslusajte-kako-ulicama-grmi-bojna-cavoglave-1193767/
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Vidjet ćemo hoće li biti Thompsona na dočeku ili će pobjediti ono o čemu piše 

Starešina: 

https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-nogometno-cudo-sinovi-oluje-djece-

komunizma  

  

Josip Pečarić 
 

  

https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-nogometno-cudo-sinovi-oluje-djece-komunizma
https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-nogometno-cudo-sinovi-oluje-djece-komunizma
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THOMPSON S VATRENIMA 
  
Dalić i Modrić su pokazali svoju veličinu:  

ŽELJELI SU THOMPSONA – IMALI SU THOMPSONA: 

(VIDEO) Politika im to nije uspjela zabraniti: Vatreni doveli na Trg Thompsona, 

pjevala se ‘Lijepa li si’ 

https://narod.hr/sport/video-politika-im-to-nije-uspjela-zabraniti-vatreni-doveli-trg-

thompsona-pjevala-se-lijepa-li-si  

Pjevao je pjesmu koju je pjevao i na mojoj konferenciji. Možda je netko od vatrenih i 

pročitao kako je Thompson tada rekao da ja želim „Bojnu“, ali zna da volim i „Lijepa 

li si“. Oni su željeli i Bojnu: 

„Nakon toga organizatori su zapravo odlučili sve prekinuti iako su Vatreni, preko 

Luke, zaželjeli da barem još jednu pjesmu zapjevaju s Thompsonom.  No, nije im 

dopušteno, no, igrači su i taj problem riješili, bez glazbene podloge, Thompson je 

zapjevao s Vatrenima ”Geni kameni”, Vatreni su, kao i stotine tisuće Hrvata na Trgu 

bana Jelačića poželjeli ”Bojnu Čavoglave…” Naravno, ni, od toga ništa, iako su 

igrači htjeli još ostati s pozornice se čulo: ”laku noć.”“ 

(VIDEO) Vatreni na prepunom Trgu bana Jelačića: ‘Želimo s Thompsonom otpjevati 

još jednu pjesmu’, no, nije im dopušteno… 

https://narod.hr/sport/vatreni-prepunom-trgu-bana-jelacica-zelimo-s-thompsonom-

otpjevati-jos-jednu-pjesmu-no-nije-im-dopusteno  

„Nakon izvedbe ‘Lijepa li si’, Modrić je zamolio organizatore da Thompsonu daju da 

mu otpjeva ‘Geni kameni’. Nekako su pristali, a onda je zagrmjelo ‘Čvrsta ruka i 

poštenje’. Thompson je otpjevao pjesmu bez matrice, a onda se dogodilo nešto 

neobično i pomalo čudno. Valjda iz straha da ne bi otpjevao ‘Bojnu Čavoglave’, 

Thompsonu su brže bolje uzeli mikrofon iz ruke.“ 

https://www.dnevno.hr/sport/nogomet/video-zamalo-incident-s-thompsonom-

pogledajte-sto-se-dogodilo-nakon-sto-je-otpjevao-lijepa-li-si-1194658/  

https://kamenjar.com/pogledajte-kako-je-sramotno-prekinuto-slavlje-vatrenih/  

Da, morali su hrvatski političari pokazati svjetskim moćnicima da su im vjerne sluga.  

NAROD PONOSAN, A POLITIČARI – SLUGE! 

A Plenković je najavio tako nešto – unaprijed se ogradio: 

https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-prebacio-odgovornost-nastupe-doceku-vatrenih-

svog-koalicijskog-partnera  

Već sam pisao o želji Dalića i Modrića da ih dočeka Thompson. Podsjetio sam i na 

2003. godinu kada su Thompsona rukometaši „prošvercovali“ na užas svih srpskih i 

inih slugana u RH. 

Sada su Dalić i Modrić učinili to na veličanstveni način – Thompson je s njima bio u 

autobusu: 

HEROJI U ZAGREBU! Thompson u busu s Vatrenima! PATITE DUŠMANI! 

https://kamenjar.com/ivan-rakitic-stigao-je-kralj-jedan-jedini/  

Poludjeli su: Pa taj Modrić i taj Dalić ne žele biti sluge. Pa zar se smiju drznuti i ne 

slušati nas koje su svjwetski moćnici postavili jer smo najbolji u tome. Sjetite se  moje 

tvrdnje: KAD GAZDA MIJENJA SLUGU UVIJEK NAĐE BOLJEG SLUGU. 

Ili moje tvrdnje kako Srbi Hrvate dijele na Ustaše i Srpske sluge: 

https://direktno.hr/direkt/francuska-je-osvojila-prvenstvo-a-hrvatska-i-kolinda-srca-

sirom-svijeta-mrzitelji-dolaze-iskljucivo-iz-hrvatske-i-srbije-128505/  

https://narod.hr/sport/video-politika-im-to-nije-uspjela-zabraniti-vatreni-doveli-trg-thompsona-pjevala-se-lijepa-li-si
https://narod.hr/sport/video-politika-im-to-nije-uspjela-zabraniti-vatreni-doveli-trg-thompsona-pjevala-se-lijepa-li-si
https://narod.hr/sport/vatreni-prepunom-trgu-bana-jelacica-zelimo-s-thompsonom-otpjevati-jos-jednu-pjesmu-no-nije-im-dopusteno
https://narod.hr/sport/vatreni-prepunom-trgu-bana-jelacica-zelimo-s-thompsonom-otpjevati-jos-jednu-pjesmu-no-nije-im-dopusteno
https://www.dnevno.hr/sport/nogomet/video-zamalo-incident-s-thompsonom-pogledajte-sto-se-dogodilo-nakon-sto-je-otpjevao-lijepa-li-si-1194658/
https://www.dnevno.hr/sport/nogomet/video-zamalo-incident-s-thompsonom-pogledajte-sto-se-dogodilo-nakon-sto-je-otpjevao-lijepa-li-si-1194658/
https://kamenjar.com/pogledajte-kako-je-sramotno-prekinuto-slavlje-vatrenih/
https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-prebacio-odgovornost-nastupe-doceku-vatrenih-svog-koalicijskog-partnera
https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-prebacio-odgovornost-nastupe-doceku-vatrenih-svog-koalicijskog-partnera
https://kamenjar.com/ivan-rakitic-stigao-je-kralj-jedan-jedini/
https://direktno.hr/direkt/francuska-je-osvojila-prvenstvo-a-hrvatska-i-kolinda-srca-sirom-svijeta-mrzitelji-dolaze-iskljucivo-iz-hrvatske-i-srbije-128505/
https://direktno.hr/direkt/francuska-je-osvojila-prvenstvo-a-hrvatska-i-kolinda-srca-sirom-svijeta-mrzitelji-dolaze-iskljucivo-iz-hrvatske-i-srbije-128505/
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Da srpskim slugama udarac bude još veći: Dalić opet o braniteljima: 

https://narod.hr/sport/video-jedan-posebno-obican-covjek-zlatko-dalic-igrali-smo-

branitelje-hrvate-diljem-svijeta-hrvate-bih-svih-hrvatska  

Zapravo su Srbi i njihove sluge udarili po Thompsonu jer se ovi drugu ne usude ići 

otvoreno protiv cijelog naroda. Mnogi su već pisali kolike su njihove patnje zbog 

vatrenih. A tek ovaj doček: 

  

Zato završimo ovaj tekst s pjesmom Dr. Jura Burića: 

  

 

REŽIJA 

  

Ništa vi molim vas 

Nemojte režirat 

Ni dirat 

Vi samo pratite 

Bit će dovoljno 

HTV 

Voljno ! 

Narod je režiser 

I 

Scenarist 

Najbolji ! 

On zna što mu je 

Po volji 

Vi nećete  - Marka 

Oooo 

Kakva varka 

A Modrić - hoće ! 

Baš njega ! 

I to dva puta 

I 

Pored Beljaka 

Ljuta ! 

A onih 

Pola milijuna 

U 

Transu 

Pogledaj tu  

Sretnu masu 

I pored dvanaest sati 

Na nogama 

Razdragani skaču 

S rukama  

Put neba 

To mogu samo HRVATI 

To doživjeti i vidjeti 

https://narod.hr/sport/video-jedan-posebno-obican-covjek-zlatko-dalic-igrali-smo-branitelje-hrvate-diljem-svijeta-hrvate-bih-svih-hrvatska
https://narod.hr/sport/video-jedan-posebno-obican-covjek-zlatko-dalic-igrali-smo-branitelje-hrvate-diljem-svijeta-hrvate-bih-svih-hrvatska
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Treba !!! 

"Nek se slože srca bratska 

Živila, Živila , Živila 

H R V A T S K A. !!! 

  

Dr Jure Burić 

Ravno 

Za dočeka Hrvatske nogometne 

reprezentacije sa Svjetskog nog. 

Prvenstva 16.srpnja 2018. 

  

Da, i dr. Burić će o političarima-slugama koji ne žele Thompsona! 

Šta sa slugama? Pa uvijek mogu čitati Hodaka: 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/silno-smo-ponosni-na-nase-momke-i-dalica-i-taj-

ce-ponos-trajati-godinama/  

  

Josip Pečarić 

 

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/silno-smo-ponosni-na-nase-momke-i-dalica-i-taj-ce-ponos-trajati-godinama/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/silno-smo-ponosni-na-nase-momke-i-dalica-i-taj-ce-ponos-trajati-godinama/
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B(E)LJAK 

  
Poistovjećivanje hrvatstva s ustaštvom treba se rješavati po Prvom Pečarićevom 

poučku  o kome je ne tako davno u „Bujici“ govorio i čuveni hrvatski fizičar Davor 

Pavuna (vjerovali ili ne: 225,839 pregleda). Vrlo jednostavno treba shvatiti da je njima 

ustaštvo istovjetno sa stvaranjem hrvatske države i u skladu s tom činjenicom se 

ponašati. Jer doista je smiješno opravdavati se kada Ti netko kaže da si ustaša, tj. da 

si zaslužan ili samo voliš hrvatsku državu. 

Nažalost, takvi ljudi su iskoristili to što su nametnuli tu stigmu zbog koje su mnogi 

Hrvati stradali na razne načine i danas je poslije veličanstvene pobjede naših branitelje 

RH u rukama takvih! U rukama onih koji su zapravo bili na strani fašističkog 

velikosrpskog agresora! 

A kako se voli svoj narod pokazali su nam i Dalić i Modrić. Upravo zato su oni htjeli 

da ih dočeka Thompson. 

Znali su oni da će to razljutiti srpske sluge. Tako im je reagiranje najčuvenijeg 

hrvatskog „automehaničara“ – danas predsjednika HSS-a dobro došli, kao poticaj 

vlastima da shvate u kakvom su društvu. Da shvate zašto svi oćekuju da se počnu 

ponašati kao Vatreni. Da se počnu ponašati kao ljudi.  

Ne spominjem mu prezime jer mi nije jasno kako se čovjek preziva. 

Naime don Anđelko Kaćunko mi piše: 

Jadni 'homoesesovac" BELJAK - koji je nekoć veliku stranku HSS  

pretvorio u običnu šuplju Homo Sluškinju Stranaca -  

nije uopće svjestan da mu je odmah nakon blasfemne izjave od Thompsonu 

iz prezimena ispalo E pa se sada preziva/naziva - BLJAK! :D 

Punim imenom - HomoeSeSovac Bljak... 

S druge strane drugi moj prijatelj, bivši župan, koristi drugo ime: 

  

SMEĆE FAŠISTIČKO I SMEĆE LJUDSKO 

 Ako je istina gospodine ( o Bože mi oprosti što iz pristojnosti fukaru nazivam 

gospodinom) Krešimire Beljak da ste Marka Perkovića -Thompsona nazvali " 

fašističkim smećem"onda ste zaslužili ne osudu i presudu  ( da sam na mjestu 

Markovom tužio bih Vas - danas naravno, jer sam u vec poodmaklim 

godinama, ranije bih to riješio puno učinkovitije, a ako imate želju provjeriti snagu 

sedamdesotogidisnjaka - na raspolaganju sam kad god to hoćete! ) 

već ste zaslužili sažaljevanje ,gad  

i žaljenje što uopće pripadate ljudskom rodu. 

Umjesto da ostatak života provedete s maskom na licu kako ljudi ne bi prepoznali - 

kradljivca kazetofona iz automobila ( ako je istina, a koliko znam takvu optbužbu još 

niste demantirali - evo Vam zgode ! učinite to radi sebe i potomaka, a ako je ovo 

neistina oprostite !) -  Vi se šepirite , dajući kvalifikacije čestitim ljudima od kojih se 

ledi krv u žilama i pri tom vodite časnu stranku Stjepana Radića koji se vjerojatno 

prevrće u grobu gledajući kakva kukavelj vodi ono što je on za svoj Hrvatski narod 

stvarao. 

Ljudska spodobo - sram Vas bilo ! 

  

Dr Jure Burić 

Ravno 
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Pa sad vi meni kažite kako se taj čovjek zove. 

Ni branitelji nisu sigurni: 

https://kamenjar.com/udruga-veterana-4-gardijske-brigade-kome-smetaju-hrvatski-

branitelji/  

Ima li nekoga iole inteligentnijeg na vlasti koji je svjestan da im u narodu neće proči 

ovakvi napade na ljude koji su nas napravili ponosnim kao branitelji poslije „Oluje“: 

Cijenjeni gosp. Pecaric ! 

   Ovo sada je krenula narodna Bura ,začeo se vrtlog koji će samo rasti ,svi bi trebali 

(Hrvati/ce ) zajahati ovaj  svježi vjetar, sada je valjda i običnima jasno zašto se 

godinama potencira sukob Zagreba i Splita ,te kontinenta sa Istrom . 

   Stvorila se centar anticiklone koja će samo rasti kako bi u konačnici Senjske bure 

uklonila sve one koji su zajašili Hrvate već tamo od početaka devedesetih godina ,a 

pogotovo od 2000.god. 

   s poštovanjem , Krunoslav 

  

Savjetnik Predsjednika Vlade ne misli tako: 

https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-savjetnik-proglasio-nastup-thompsona-

zahtjev-vatrenih-ustaskim-drzavnim-udarom 

Ali da kao i Vučić: 

https://www.dnevno.hr/sport/nogomet/vucic-zestoko-opleo-po-hrvatima-i-

thompsonu-evo-sto-je-sve-izjavio-o-doceku-vatrenih-1195388/  

Naravno, uz vlast su i sluganski mediji: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/11904-mladen-pavkovic-dokle-cemo-

trpjeti-cenzore-u-hrvatskim-medijima 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/29861-zlatnoj-momcadi-

dodijelise-srebrne-medalje.html  

Svima bih preporučio brzi tečaj: Kako se voli Hrvatska: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/29856-h-hitrec-svijet-je-pao-na-

koljena.html  

Naravno nitko ne može biti Modrić: 

https://direktno.hr/direkt/britanski-portal-odusevljen-zagrljajem-modrica-i-

malenoga-petra-on-je-junak-kakvog-trebamo-128697/  

Ali možda nauče da si priglup ako ga napadaš. A i Dalića! 

  

Josip Pečarić 

  

P.S. A dr. Burić i dačlje piše pjesme. I on ih može naučiti kako se voli Hrvatska: 

  

"MALI" 

  

Jesmo "mali" 

Al' smo lijepi 

Pa vidite 

Niste slijepi  

Jesmo "mali" 

Al ' smo pametni 

https://kamenjar.com/udruga-veterana-4-gardijske-brigade-kome-smetaju-hrvatski-branitelji/
https://kamenjar.com/udruga-veterana-4-gardijske-brigade-kome-smetaju-hrvatski-branitelji/
https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-savjetnik-proglasio-nastup-thompsona-zahtjev-vatrenih-ustaskim-drzavnim-udarom
https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-savjetnik-proglasio-nastup-thompsona-zahtjev-vatrenih-ustaskim-drzavnim-udarom
https://www.dnevno.hr/sport/nogomet/vucic-zestoko-opleo-po-hrvatima-i-thompsonu-evo-sto-je-sve-izjavio-o-doceku-vatrenih-1195388/
https://www.dnevno.hr/sport/nogomet/vucic-zestoko-opleo-po-hrvatima-i-thompsonu-evo-sto-je-sve-izjavio-o-doceku-vatrenih-1195388/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/11904-mladen-pavkovic-dokle-cemo-trpjeti-cenzore-u-hrvatskim-medijima
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/11904-mladen-pavkovic-dokle-cemo-trpjeti-cenzore-u-hrvatskim-medijima
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/29861-zlatnoj-momcadi-dodijelise-srebrne-medalje.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/29861-zlatnoj-momcadi-dodijelise-srebrne-medalje.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/29856-h-hitrec-svijet-je-pao-na-koljena.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/29856-h-hitrec-svijet-je-pao-na-koljena.html
https://direktno.hr/direkt/britanski-portal-odusevljen-zagrljajem-modrica-i-malenoga-petra-on-je-junak-kakvog-trebamo-128697/
https://direktno.hr/direkt/britanski-portal-odusevljen-zagrljajem-modrica-i-malenoga-petra-on-je-junak-kakvog-trebamo-128697/
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Hajde - temu zametni 

Ima li boljih od 

Ruđera i Tesle 

Klovića  

naših 

Nobelovaca i Zucala... 

Drukčija vremena 

Na Svijetu bi kucala 

Da ne bi njih 

Što bi to bilo od vas svih ? 

Jesmo "mali" 

Al ' smo normalni i mudri 

Hajde probaj 

Pitaj il' udri 

Odgovor bit će 

Munjevit i mudar 

Nije to udar 

To je samo  

Hrvatska mudrost 

A ne vas "Velikih" ludost 

Jesmo "mali" 

 al' smo junaci 

Agresoru i besćutnom 

Svijetu znanci  

Pa vam u ratu 

Pomrsismo račune 

I od Dinara 

Stvorismo kune 

A 

Nekad davno 

Što nije mogao 

Karlo Veliki 

Mogoše Hrvati 

Pobijediše Avare 

Da mu se ponos vrati 

A  

Faust Vrančić 

Kravata 

I 

Penkala 

Bože  moj dobri 

Što je sve naša " mala"zemlja 

Svijetu dala 

Među najboljim danas 

Imamo i  

Pečarića -matematičara 

I davno Getaldića-optičara 
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A 

Kutruljević 

I 

Tin Ujević 

Nemamo Sokrata 

Al' imamo Praljka 

Ovog prvog osudiše 

Da otrov mora popit 

Drugi to nije morao 

Ali je znao 

Besćutnom Svijetu 

I  Svjetskoj " pravdi" 

Treba pokazati zube 

Gdje on dobiva 

A oni gube ! 

Što bi s Europom bilo 

Da Zrinski ne zaustavi 

Turke 

I 

Kakve bi ih samo 

Snašle muke 

Ovi "mali" 

Veliki su u poniznosti 

I 

Vjeri  

I to se mjeri ! 

A 

"Lijepa naša" 

Najljepša himna na Svijetu 

S dirljivim riječima 

Što pričaju o ljepoti 

A ne o strahoti 

Koje i bezdušnog 

Ne ostavlja ravnodušnog 

A 

U športu ? 

E tu smo tek pravi 

Uporni i vrijedni 

Ko mali mravi 

Hoćeš na snijegu 

U bacanju diska 

Ma cijela niska 

Ili pod košem 

U rukometu 

Ili u ringu 

Il' u gađanju u metu 

Najbolji smo na Svijetu 
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U dvorani 

Na spravama 

I strunjači 

U preskoku smo  

Najjači 

Ronjenju na dah 

U dubinu 

Penjući se u visinu 

Dizanju utega 

Ma brate - svega 

Na teniskom terenu 

Onom na travi 

Ma daj ne gnjavi 

Hrvatsko ime  

U Wimbledonu 

Sve  u istom tonu 

A tek u vodi 

Bilo s loptom 

Ili na vesla 

U jedrenju 

Il 'za volanom 

Što  se zove "Tesla" 

Svjetiljka Megle 

Vitlo na brodu 

Za potezanje mreža 

Do tad je mreža bila teža 

Ima nas i u Vatikanu 

Na vrhovima Svijeta ... 

Pa kome smeta  

Neka samo pati 

Najbolji su  

HRVATI 

Kruna dosega 

Ovih " malih" đaka 

Naslov je NOGOMETNIH 

SVJETSKIH  VICEPRVAKA !!! 

I 

MORALNIH ! PRVAKA!!! 

SAPIENTI SAT ! 

I što sad ? 

Uvažavaj "MALE" 

I 

U "VELIKE" se ne kuni 

Da vam se ne bi 

Pomrsili računi !!! 

I 

Na koncu najsportskija  
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Na Svijetu  nacija  

To Svijet kaže  

Su  HRVATI   

I 

Njihova "mala" 

CROATIA !!! 

Znam 

Nije lako  

VelikO HRVATSKO SRCE 

I 

HRVATSKA  KOCKA 

Neku kukavelj  bocka 

Mozda i trajno 

Zato te mi 

CROATIO  

VOLIMO  

BESKRAJNO. !!! 

  

Dr Jure Burić 

Nakon nogometnog Svjetskog prvenstva u Moskvi i finala između HRVATSKE i 

FRANCUSKE  

gdje su Hrvati izgubili krađom dva gola pod pokroviteljstvom suca ! 

Sram te bilo suče.Ubuduce budes li ti sudio Hrvati će morati igrati s rukama 

zavezanim na leđima ?! 

16.srpnja 2018. 
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ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU NJIHOVE SLUGE U 

RH? (6.) 

 

(THOMPSONOFOBIJA) 

 
Pitaju me zašto nisam, kada sam pisao o spominjanju masona u Thompsonovoj pjesmi 

E, MOJ NARODE, dao u prilogu tekst don Anđelka Kaćunka o Thomsonofobiji 

napisan iste 2002. godine. (Hrvatsko slovo, 23. 10. 2002. i Hrsvijet, 20. 06. 2007. 

Tekst sam objavio i ja u knjizi „Propade im crvena Hrvatska“, Zagreb, 2015. str. 203-

208.) 

To je itekako zgodno ponovno pročitati jer je u to vrijeme „Bojna Čavoglave“ bila 

„zločin“ jer je u Domovinskom ratu, pa sve do današnjih dana ledila krv u žilama 

sudionicima fašističke srpske agresije na Hrvatsku i njihovim podupirateljima u 

Hrvatskoj. To je očito i iz Kaćunkovog teksta gdje on spominje "osvetoljubiva pjesma 

'Čavoglave' koja priziva osvetu i borbu. 

Pozdrav ZDS im je postao zločinački pozdrav tek poslije Memoranduma SANU 2.: 

O provoditeljima Memoranduma SANU 2 možete čitati iz tjedna u tjedan u 

tekstovima Zvonimira Hodaka. A njima je gotovo uvijek meta i Thompson. Jest da je 

veliki strah u kostima i Bojna, ali ipak Memorandum je obaveza koju ne mogu 

ignorirati: Evo što o svemu tome piše Hodak i danas. Počinje s  

'Desni centar je obična izlizana floskula' 

Pantovčak su lijevi već osvojili i euforično pomolili glave iz svojih ljevičarskih brloga 

ne čekajući proljeće. Tako je suradnica hrvatskog Tanjuga, odnosno Hine, Sandra 

Bartolović prerano zakukurikala uvjerena da su ona i njeni istomišljenici, kartaški 

rečeno, napokon došli na štih. Sigurna u Vladu "desnog centra" u svom primitivnom 

ljevičarenju naša Sandra piše: "Zemlja u kojoj inkvizicija spaljuje lutke duginih 

obitelji zaslužuje isključivo izobilje korona virusa i nestašicu zaštitnih maski". Na 

stranu činjenica da je Hina polako postala Tanjugova sestra blizanka i da je ta 

transformacija prošla nezapaženo, onako ispod radara. 

To što se Vlada RH pravi mutava na ovakav ispad Sandre samo je dokaz da je "desni 

centar" obična izlizana floskula. Hinina suradnica nema pojma o referendumu "U ime 

obitelji" kada se 70% građana opredijelilo za definiciju braka između muškarca i 

žene. To se odnosi i na definiciju obitelji, a sad nam iz Tanjuga Sandra javlja o napadu 

na "duginu obitelj". Hrvatski ljevičari izgubili su rat 5. kolovoza 1995. godine, ali 

zato danas vladaju Hrvatskom i preko SDP-a i preko HDZ-a. Svojedobno su obje 

stranke bjesomučno napadale referendum "U ime obitelji", ali narod ih nije podržao 

pa su popušili. Danas preko Ustavnog suda promoviraju "duginu obitelj" kao da se 

referendum nikada nije ni održao. 

Samo se u Hrvatskoj isplati izgubiti i rat i referendum. I zato trebaju promjene, novi 

ljudi i nove vizije. Kovač, Tomasović, Škoro, Penava, Stier, Brkić... Oni trebaju i 

moraju postaviti sanitarni koridor raspojasanim ljevičarima koji su uvjereni da ih je 

napokon karta krenula. Prvi hrvatski vojnik koji je dao život za RH bio je Josip Jović 

iz Imotskog. Naravno da to Bartolovićka ne zna. Ali i da zna ona bi vjerojatno zazivala 

generala Kadijevića (iz Imotskog) da dođe spašavati "duginu obitelj" ili Stazića s 

crvenom zvijezdom na čelu. 
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I što sad? Referendumom smo definirali što je brak i obitelj. U Imotskom su na 

karnevalu spalili istospolnu zajednicu s djetetom Stazićem. Ljevičari su se odmah 

digli na zadnje noge kako je stravično spaljivati "dijete". Međutim, to "dijete" je bio 

Stazić. Stvarno, jadno djetešce! Sad treba zbog nečije sujete i taštine ukinuti satiru. 

Podnositelj kaznene prijave protiv onih koji su organizirali karneval u Imotskom je 

Bauk (komunizma koji baulja RH). Bravo Arsene! On savršeno osjeća što je satira, a 

što kazneno djelo. Klasična satira na koju se valjaju od smijeha za njih je samo kad 

Pupovčeve Novosti na naslovnici objave sliku glave Thompsona između srpa i čekića 

na kojoj se lijepo vidi kako iz pjevačevog vrata teče krv. Isto vrijedi i za predstavu 

notornog Frljića u Kerempuhu kad on u predstavi stavlja živim suvremenicima 

biskupu Bogoviću, Thompsonu, Željki Markić i Hasanbegoviću praseće maske na 

glavu, pričešćuje ih kokainom i na kraju ubija metkom u potiljak. Vrhunska 

ljevičarska "satira" je kad "dete" Stazić cmizdri "jer su u svibnju 1945. godine naši 

obavili posao šlampavo". 

Film "Ministarstvo ljubavi" izruguje se udovicama branitelja Domovinskog rata, 

Portal Index kod dolaska tijela svetog Leopolda Mandića u RH, opisuje to kao 

"nekrofilske orgije", a spaljivanje krnje s likom Kolinde, Tuđmana i Bozanića za 

ljevičare je vrhunska satira. Mesićevi gnjusni vicevi o Tuđmanu odmah nakon njegove 

smrti ljevičarima su bili tako smiješni. Još se valjaju od smijeha i Arsen i Sandra i 

Sanja Modrić kad su "Novosti" našeg Pupija Crkvu hrvatskih mučenika u Udbini 

nazvali "nacionalnim smetlištem". Urnebes je kad Frljićeva glumica vadi iz vagine 

hrvatsku zastavu, kad Frlja "režira" kako na pozornicu iznose kip svetog Ivana Pavla 

II. s natpisom "zaštitnik pedofila" pa prikazuje oralni seks s kipom. Kad netko postavi 

pitanje u kojoj zemlji mi to živimo onda se orkestrirano javljaju Sandre Bartolović, 

Sanje Modrić, Žonje, Rudanice i započinje prožvakano lamentiranje o opasnosti od 

ekstremne desnice, fašizma, šovinizma... Pri tome potpuno zaboravljaju da je rat u 

RH započeo čvrsti "antifašist" Slobodan Milošević. 

Samo se neke smije pljuvati i spaljivati 

Imamo novu ažuriranu aplikaciju u Hrvatskoj koga se smije pljuvati i spaljivati. 

Tuđmana, Plenkovića, Kolindu, Bozanića, "desničare", Crkvu... ali "dete" Stazića, 

Tita, Pupovca...nikako jer je to onda odmah govor mržnje i šovinizam. Beljakovo 

"čuđenje" o samo 100 ubijenih emigranata od strane UDB-e, e to je vrhunska satira. 

Oduševljava me po tko zna koji put i legendarni podoficir JNA Ante Tomić. Jedini je 

on shvatio pravu dimenziju "dugine obitelji". Jedini je on shvatio kako produžiti 

kratku pamet. Kaže: "Čitav Generalski zbor nije napravio nešto tako hrabro i odvažno 

kao ovaj par. Njihovo junaštvo, vjerujte, veće je od Oluje i Vukovara"(!!!). Ne 

smješkajte se cinično. Naš Ante to zaista iskreno vjeruje. 
https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-

se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/ 

O posebno zanimljivoj manifestaciji Thomsonofobije iz vremena kada je to 

definirao don Kaćunko piše mi Miro Banović: 

 

Naslov:  "Za dom spremni" na Jelačićevom trgu 2003. 

Datum:  Sat, 29 Feb 2020 23:18:51 +0100 

Šalje:  Miro Banović  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
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Slučajno sam naišao na video, snimku dočeka zlatnih rukometaša sa svjetskog 

prvenstva, 2003. godine. Netko mi je rekao da su tada rukometaši tražili (i pjevali) 

zajedno s Thompsonom i Bojnu Čavoglave. Ne znam je li to istina, tu snimku nisam 

nigdje vidio (ako je uopće snimljeno). Međutim, ima ova gdje rukometaši s 

Thompsonom pjevaju "Lijepa li si". U sred pjesme Marko Perković Thompson s 

pozornice 3x viču "ZA DOM" a narod 3x odgovara "SPREMNI". 

Video je dugačak, ovo je poveznica na taj  

trenutak: https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215 (ako je poveznica ispravna trebalo 

bi vam otvoriti video na 1 sat 43 minute i 35 sekundi). 

Ako malo vratite natrag, i pogledate i ostale kadrove s prepunog Trga bana Jelačića, 

vidjet ćete da je ogromna zastava koja ima grb s prvim bijelim poljem gore kraj bana. 

Takvih zastava ima i po ostatku trga, zajedno i sa svakakvim drugim varijantama 

hrvatskih povijesnih zastava. 

Podsjećam, u to vrijeme predsjednik je bio ustaša Mesić, premijer Račan, to je 

početak veljače 2003. 

A zapravo o tome slučaju sam pisao i prvi upozorio da će se Srpsko-hrvatskoj koaliciji 

na vlasti dogoditi isto kao kada su rukometašima zabranili nastup Thompsona na 

proslavi tog svjetskog prvenstva. O tome sam pisao u knjizi  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, ali knjiga nije bila zanimljiva čitateljima. 

Valjda im nije jasno da se pjesme odnose na Thompsona, a nogomet na vatrene i da 

je tu upravo Thompson veza i s nogometašima i rukometašima. 

Poglavlje NOGOMET, THOMPSON i MATEMATIKA je na str. 249-340, a recimo 

već u tekstu THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! Dana je najava 

ponavljanje priče s dočeka rukometaša – svjetskih prvaka: 

Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da im 

pjeva Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvaci pak 'prošvercali'. I zapjevao 

je Bojnu Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad im smeta, 

Hrvatska je prvak svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim brojem 

ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson uzviknuo „Za 

Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. 

veljače, „oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u međusobno 

klanje na Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti i s 

njihova Balkana?  

Vidimo kako je još Slavko Goldstein tada upozoravao sve i u Srbiji i njihove sluge u 

RH da je ZDS ono što treba biti glavna meta napada na Domovinski rat i Hrvatsku. 

Potpuno drugačija priča je bila kada je u naslovu knjige bilo i ime glavnog 

protagonista Josipa Šimunića (Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 

362.). Ogromna posjećenost, uz veliku reportažu jednog “Nacionala”. Vjerovali ili 

ne*? 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-

rusili-plenkovica/  

Da je riječ matematika u naslovu knjige „opasna“ za čitatelje pokazala je „sudbina“ 

knjige Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317. 

https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Naime, knjiga na najbolji mogući način pokazuje koliki su poslušnici hrvatski 

političari, pa čak i oni koji su nekakvi znanstvenici. Napali su i časopise koji su po 

svjetskim mjerilima među najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima i koji su Q1 

časopisi, a sve zbog ZDS i Bojne Čavoglave. Sve zbog Memoranduma SANU 2 koji 

hrvatski političari moraju vjerno provoditi. Knjiga je posvećena njihovim žrtvama – 

časopisima, a na predstavljanje su se bojali doći i oni koji su među najzaslužniji za 

uspjeh tih časopisa.  

Da, ta THOMSONOFOBIJA čuda stvara, zar ne* 

 

Josip Pečarić 
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PRILOG 

 

DON ANĐELKO KAĆUNKO 

 

KORIJENI THOMPSONOFOBIJE 

 

KAKO SAM RASKRINKAO THOMPSONOVO "USTAŠTVO" 
 

U novijoj hrvatskoj povijesti ne pamti se ideološka antikampanja, kakva se sručila na 

glazbenika Marka Perkovića Thompsona. Odmah nakon njegova spektakularnog 

splitskog koncerta, kojim je započeo turneju promoviranja novog albuma "E, moj 

narode", "spustila se gusta magla" medijska dosad neviđenom brzinom, snagom i 

opsegom, priskrbivši si time pridjev fenomenalnog bavljenja fenomenom. 

Nemoguće je u kratku novinskom osvrtu dodirnuti sve elemente koje je ta analitička 

"poplava" izbacila, kao ni sve autore koji su izronili na površinu. No u toj medijskoj 

bujici, koja i dalje teče, (iz)miješali su se osvrti, komentari, intervjui, raščlambe, 

ankete, etikete, uvrede, ponižavanja, prijetnje, politikantski zaključci i ocjene, 

predizborni strahovi... 

Ukratko, sasvim neuobičajeno, izostale su glazbene kritike - s iznimkom Darka 

Glavana, koji je kao kompetentan profesionalac to učinio odvažno i mimo 

cjelokupnog glazbeno-političkog kritičarskog lijevog "meanstreama". Umjesto toga 

izrodio se konsenzus da je riječ o novom političkom pokretu te su za nj lansirani razni 

bombastični nazivi, koji se mogu svesti na zajednički nazivnik: "bauk crne 

(kontra)revolucije opet kruži Hrvatskom"! Kratica tog fenomena mogla bi biti NSDP 

(ne kao Novi SDP, ni kao Hitlerova stranka - Nacional Sozialistische Deutsche Partei, 

nego npr. kao Novi Stari Desničarski Pokret)! 

 

NOVA LICA, SCENA ISTA 

U tom povelikom mnoštvu, od doista uglednih, preko onih "dosebedržećih pera" 

hrvatske medijske javnosti, pa do dežurnih efemernih skribomana, koji ne propuštaju 

očešati se o svaku "temu dana", (a čiji su osvrti na "thompsonomaniju" ubitačno 

jednolični), posebnu pozornost zavrijedio je Ivan Zvonimir Čičak sa svojim 

"dnevnikom s margine" u Jutarnjem listu (19.10.2002.). 

On je prvi poslije Thompsonova splitskog megaspektakla uskliknuo sa zgražanjem da 

se "Crkva mora očitovati" o tome fenomenu. U međuvremenu je svojom "evolucijom 

koja teče" došao do zaključka da je "karizmatski i karizmatični svećenik Zlatko 

Sudac" (koji je "u priču" ušao kasnije, kao i nogometaš Boban), protivnik Thompsonu 

odnosno da su oni dva "suprotstavljena idejna svijeta". 

No, čitava Čičkova analiza - koja također obrađuje svu popratnu "crnokošuljašku" i 

"ustašku" ikonografiju i scenografiju koncerta kao i ponašanje uglavnom mlade 

publike, čime se uglavnom bavi(la) sva kritikomanija fenomena Thompson - čisti je 

vrhunac podlosti i podvaljivanja! Ukratko, Čičak svoj zaključak o "političkoj poruci 

koja proizlazi iz Thompsonovih pjesama" ("neonacistička ideologija kao ideologija 

zla") izvodi na temelju četiriju elemenata. To su: 1. "ustaški poklik 'za dom', kojim 

počinju koncerti"; 2. "osvetoljubiva pjesma 'Čavoglave' koja priziva osvetu i borbu; 
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3. "rasističko klicanje 'Mesiću, cigane'"; 4. "krvožedna ustaška koračnica 'Evo zore, 

evo dana'". 

Prvo, pola tih "argumenata" odmah treba "baciti u more". Jer, ni pjevanje o Juri i 

Bobanu, ni klicanje o Mesiću kao ciganu nemaju veze s pjevanjem i te "pjesme" uopće 

nisu na nosačima zvuka. Drugo, po čemu veću težinu može imati pjesma "Čavoglave" 

od ostale 24 (koliko sam ih ja čuo) npr. Na Thompsonovu drugom zagrebačkom 

koncertu (u Domu sportova – sadašnja opaska)? A staro je pravilo i princip korektnosti 

da se cjelovit opus nekog autora nikad ne prosuđuje po samo jednom njegovu djelu 

(pod pretpostavkom da je kod Thompsona doista riječ o nekom nedjelu; osim toga 

prešućuje se kakvu je ulogu odigrala ta pjesma u vrijeme agresije na Hrvatsku)! 

 

MIŠEVI, IZ RUPA IZIŠLI 

Dakle, dva su temeljna pitanja koja traže odgovore koji bi mogli riješiti enigmu: 1. 

gdje su korijeni otpora Thompsonovim idejama; i 2. zašto je (najednom i Čičku) 

Thompson opasniji ekstremist od vlč. Sudca? 

Prvo, bit i težina fenomena Thompson jest što glazbenik Marko Perković na svim 

koncertima i u većini svojih pjesama kao temeljne vrijednosti ističe Boga, Obitelj i 

Domovinu. Na taj su "tamjan" i sve njegove nijanse pobješnjeli svi medijski 

"vragovi", te svojim "režanjem" (kao kod "najboljeg čovjekova prijatelja" kad mu 

otimaju kost), podsjetili na vremena u kojima su u omladinskim organizacijama 

"padale drugarske samokritike" za pasivnost, a Crkvu se optuživalo da im "otima i 

kvari omladinu"! 

Thompson je, dakle, zbog toga od svih popljuvan te mu je zbog marginalija, koje su 

bez ikakve veze s glazbom, prišivena najcrnja etiketa. 

Nasuprot tome stoje kvadratni kilometri novinarskih plahti s pohvalama i najboljim 

ocjenama najvećih rock-mračnjaka: od "Rolling Stonesovih" oduševljenja "for the 

Devil" do perverznog sotonista Marilyn Mansona i psovača vlastite majke Eminema! 

Kao primjer za to služi i najnoviji poticaj rock-ovisnicima da ne propuste nastup 

bradatog atraktivnog teksaškog rock-dvojca "ZZ Top", koji na svojoj europskoj 

turneji (eto, konačno!) ne zaobilazi (kao u vrijeme "tuđmanokracije" "izoliranu"!) 

Hrvatsku (čime, kako se očito sugerira, tzv. razvijeni, kulturni svijet našu - premda 

balkansku/?/ - zemljicu stavlja uz bok civiliziranih zemalja svijeta). 

Laude tom bendu, (iz pera Aleksandra Dragaša, Jutarnji list, 18. listopada), da je 

"možda najbolji egzemplar spone između rock'n'rolla, piva, auta i seksa", toliko su 

neukusne da ispada da bi se svi dvomilenijski civilizacijski dometi zapadne kršćanske 

kulture u zemljama gdje "ZZ-topovi" budu "pucali", trebali posakrivati po svojim 

nacionalnim kutovima pred tim i sličnim globalnim rock-kultovima. 

 

SUKOB DVIJU KULTURA 

Dakle, već površan uvid u fenomen pokazuje da je riječ o sukobu "kulture smrti" i 

"civilizacije života" - o čemu je Papa (Ivan Pavao II – sadašnja opaska!) već milijun 

puta govorio, ali nama nikako da "prorade klikeri", pa da o tome promislimo te u 

svijetu i na ovom prelijepom dijelu Zemlje "gdje se zvijezde kao ptice gnijezde" 

znamo prepoznati fenomene i razlikovati duhove. 

Također, preočito je da je liberalističko i "lijevofrazno" izrugivanje tzv. ognjištarsko-

kamenjarskog mentaliteta, zapravo odbacivanje tradicionalnih kršćanskih vrijednosti. 

Riječ je dakle o neizravnu udaru na Katoličku crkvu kao 14-stoljetnog nositelja tih 
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vrednota (u) kojima je odgajala hrvatski narod, čime se svakako želi eliminirati ili bar 

smanjiti njezin društveni utjecaj. 

Odnosno, kako kaže Papa u sjajnoj knjizi PRIJEĆI PRAG NADE, da se Crkvi oduzme 

polet u obavljanju njezina misionarskog poslanja. "Sili na razmišljanje taj strah od 

nove evangelizacije u nekim krugovima koji tvrde da predstavljaju javno mišljenje", 

a koji, ističe Papa, neskriveno zastupaju tezu da je kršćanska Europa (dakle i 

kršćanska Hrvatska!) tek "povijesni fenomen koji treba odložiti u arhiv". 

Ta briljantna Papina dijagnoza, kao tajna formula odnosno password, rješava cijelu 

zagonetku toga raznobojnog otpora i Kristovu Evanđelju i tradicionalnim kršćanskim 

vrijednostima. To su hrabro i otvoreno, bez diplomatske "muljaže" iznesene jasne 

riječi najvećeg duhovnog i moralnog auktoriteta suvremenog svijeta. Svejedno, 

nekima zvuče kao paranoična teorija zavjere, kako se najčešće etiketira takve stavove. 

Međutim, ako je Papa paranoik, onda svi mirno možemo prihvatiti tu etiketu! 

Odgovor na drugo pitanje (zašto je - najednom i Čičku – Thompson opasniji 

ekstremist od vlč. Sudca?) jest, jednostavno, zato što je očito da je Thompson kao 

glazbenik medijski utjecajniji. On okuplja brojnije mase na koncertima, nastupa 

diljem Hrvatske, (a zaredat će i turneje po svijetu), njegove se pjesme "vrte" na radiju 

i spotovi prikazuju na televiziji, po svim novinama stalno je top-tema, nosači zvuka s 

njegovim pjesmama "idu ko alva" i kod Hrvata ma gdje bili po cijelom "globalnom 

selu". 

Dapače, cijela naša Crkva zajedno ne može sa svojim ukupnim promidžbenim 

"arsenalom" (iz)vršiti toliki medijski utjecaj. Čak i kad bi svi koji su zaređeni snimili 

svoj CD (što je neizvedivo, jer neki nemaju sluha!), ne bi privukli toliku pozornost 

kao Thompson. Uostalom, zar posljednjih godina mnogi katolički bendovi nisu 

snimili desetke kvalitetnih duhovnih pjesama, ali nisu se maknuli "dalje" od HKR-a i 

Radio Marije. Bi li možda drukčije bilo da su između svake pjesme vikali "za dom"? 

 

UMJESTO ZAKLJUČKA 

Čini se znakovitim da je udar (najprije) na Thompsona došao od onih istih 

protagonista koji već najmanje dvanaest godina govore o "neinformiranosti" učenika, 

osobito srednjoškolaca, p(r)ozivaju na odgovornost pisce udžbenika povijesti, te čak 

i roditelje okrivljuju da djeci kod kuće "filaju podsvijest" nekom svojom (valjda 

"neslužbenom"!) istinom. 

Kao što su pola stoljeća skrivali od naroda npr. istinu o Bleiburgu, namjerno 

iskrivljavali hrvatsku povijest, konstruirali svoje nebulozne (hipo)teze o etnogenezi 

Hrvata, sada ti isti samonametnuti znanstveni monopolisti na istinu (izravno, ili preko 

svojih poslušnih i plaćenih publicista te preko "korisnih budala" izvan njihovih 

"piramidalnih krugova") nastoje djeci samo svojim "arielom" ispirati mozak! Zato 

odmah ustaju čim bilo tko javno istupi s činjenicama, informacijama i podacima koji 

se ne podudaraju s njihovom "istinom". 

Neki bi rekli da su to iste one "fukare" čiji se nepodnošljivo lak zadah (antihrvatske i 

antikršć0anske) novinarske "ambre" odavna širi hrvatskim medijskim 

prostorom. Thompson je to izrazio vrlo jednostavnim stihovima: "Od vremena još od 

Krista, nova lica scena ista, vražje sile se trude da nas ne bude...!" Ipak, i nakon 14-

stoljetnog iskustva o nespojivosti "vraga i tamjana", mnogi se (Hrvati) još uvijek 

svakog jutra čude što sunce ne izlazi na zapadu. 

E, moj narode! 
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Zagreb, na blagdan Sv. Ivana Kapistrana, 23.10.2002. (za Hrvatsko Slovo) 

.......................... 

PS & NB: Ovaj prilog objavljujem umjesto planiranog prikaza albuma "Bilo jednom 

u Hrvatskoj" (koji neće izostati, ali u sadašnjoj stisci mora otpasti). Zato što ništa u 

ovom tekstu (u koji sam samo ubacio međunaslove) ne treba mijenjati, osim imena 

najnovijih kritičara (koji su kao "miševi iz rupa izišli" čak sa zahtjevima da se zabrane 

Thompsonovi koncerti) i naziva pjesama. 

Zato će i ne posve pozornog čitatelja zapanjiti činjenica kako se ni nakon pet godina 

ama baš ništa nije promijenilo - kao da je maksimirski koncert obična repriza 

poljudskog, a novi MPT-ov album onaj stari s novim imenom. Vrlo znakovito. Ali i 

poučno! A meni (sa svom skromnošću to ističem) također na ponos što sam među 

prvima "raskrinkao" Thompsonovo "usta(ni)štvo"! 

  

Hrsvijet, 20.6.2007. 

 

HRsvijet, 20. 6. 2007. 
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PREDSJEDNICA I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 2019. 
 

ŠEGEDIN: ‘NEVJEROJATNO JE KOLIKO IMA HRVATA 

KOJI TAKO STRASNO MRZE SVOJ NAROD’ 

(PREDSTAVLJANJE KNJIGE O THOMPSONU U SPLITU) 
 

Dopustite mi na početku da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se Hrvatskoj udruzi 

Benedikt i njenom predsjedniku Vidi Popoviću na organizaciji i dr. Sanji Bilač na 

njenim riječima o knjizi. Veliki pozdrav Marku Perkoviću Thompsonu i njegovom 

menađeru Denisu Pletikosi. 

Nedavno sam bio u mom rodnom Kotoru. U jednom društvu u kome su uglavnom bili 

Crnogorci upitao me jedan prijatelj, inače umirovljeni odvjetnik iz Beograda: 

-Kada smo se vidjeli prošli put pisao si knjigu o Thompsonu. Jesi li je završio? 

-Jesam. Ovog ljeta predstavljam treću knjigu koju sam napisao o Thompsonu. 

Jedan od nazočnih me upita: 

-Pa kako si mogao napisati TRI knjige o njemu? 

Zapravo slično reagira i sam Marko kada kaže da sam ga ja više branio nego što je on 

branio sam sebe. 

A odgovor je doista jednostavan. Njega svo vrijeme napadaju oni koji mrze Hrvatsku 

ili su na vlasti u Hrvatskoj a provode protuhrvatske zahtjeve svjetskih moćnika kojima 

oni služe. Takvi su očito procijenili koliko im Marko sa svojim pjesmama u kojima 

veliča vrjednote hrvatskog naroda smeta u provođenju njihovih protuhrvatskih 

nakana. I zato ga toliko napadaju. Braniti Thompsona svo ovo vrijeme značilo je 

braniti Hrvatsku. 

To su tako zorno pokazali Vatreni koji su kao niko do sada svijetu demonstrirali što 

su to hrvatske vrijednote i kako se treba boriti za njih. I ovih dana svijetom kruži slika 

malog Brazilca koji poput Vrsaljka leži s glavom na hrvatskoj zastavi. 

A Vatreni ne bi bili to što jesu da nisu cijelom svijetu pokazali kako im je važniji 

Thompson, dakle čovjek koji godinama promovira načela koja su i njima sveta, od 

svih poslušnika i tuđinskih slugu i od svih mrzitelja hrvatskog naroda. Drugim 

riječima samo su pokazali zašto je bivši francuski vojni biskup Michel Dubost na 

Međunarodnom vojnom hodočašću u Lurdu rekao da se divi Hrvatima, jer mi imamo 

nešto što sve više nestaje, imamo vrijednosti koje se u Europi gube, a bez kojih ona 

ne može živjeti. (Hrvatsko slovo, 3. siječnja 2003.) 

Danas je zahvaljujući Vatrenima i moja pozicija mnogo jednostavnija jer nema 

hrvatskog kolumniste koji nije pisao o Thompsonu. Dovoljno mi je samo uzeti neki 

od njihovih tekstova pa njihovim riječima ponovno pričati onu istu priču koju 

godinama ponavljam  pišući o Thompsonu. Tako ću ovom prigodom upozoriti na 

nedavni tekst sjajnog kolumniste Ivice Šole i njegovu kolumnu iz Glasa Slavonije: 

NEKA NEČISTA KRV NATOPI NAŠE BRAZDE! 

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-

brazde.html  

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde.html
https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde.html
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https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde  

Kao nedavno Hodak i Šola nas već u naslovu suočava s riječima francuske himne:  

Ovaj gornji naslov ni jedan ozbiljan urednik u novinama ne bi smio dopustiti. Ovakav 

otvoreni poziv na ubijanje, na nasilje, osim što je protuzakonit, duboko je bestijalan, 

nacistički, jer spominje "nečistu krv", što je nacistima bila sintagma za Židovsku, 

Romsku..., nearijevsku krv. Ali ipak, ove riječi iz naslova nisu protuzakonite, dapače, 

one su se mogle čuti u finalu Svjetskog nogometnog prvenstva u Rusiji između 

Francuske i Hrvatske. To su riječi francuske himne, Marseljeze, koja, osim ovog 

nacističkog stiha, veliča klanje i poziva na osvetu ("ojačaj naše osvetničke mišice"), i 

sve to zlosilje stihove Marseljeze začinjava "sekularnim" manirima pozivajući se na 

– Boga. 

Sjajan mu je već prvi ironičan podnaslov: Francuski "Čavoglave". 

Šola piše u tom dijelu svog teksta: 

Sasvim suprotno, urednik neće imati problema zbog poticanja na nasilje jer, kao i kod 

nas, ismijavanje ili izrugivanje s himnom kazneno je djelo. No, nikome u Francuskoj 

ne pada napamet mijenjati riječi himne nastale u kontekstu rata s Austrijom koncem 

osamnaestog stoljeća. Dakle, ironizirajmo, Marseljeza što je to? To su francuske 

"Čavoglave", poznate Thompsonove pjesme nastale u vrijeme  Domovinskog rata 

kada je Hrvatskoj, pa i malim Thompsonovim Čavoglavama, prijetio četnički nož pod 

grkljanom, a HRT je puštao svako malo kako bi hrvatskim bojovnicima dizao moral. 

Ukupno je u "mainstream" medijima puštena do sada 1700 puta. Dakle, jedno joj je 

zajedničko s Marseljezom, to je kontekst rata, a rat nije partija karata ili baletna 

predstava, nego borba za ono najtemeljnije, a to je goli život, goli fizički opstanak. 

I dok su francuski reprezentativci pjevali uoči svake utakmice svoje "Čavoglave", 

odnosno Marseljezu, naši su i prije i poslije utakmice pjevali Thompsonovu 

neslužbenu himnu vatrenih "Lijepa li si". Usporedite riječi pjesme "Lijepa li si", imate 

sve na Internetu, i Marseljeze. Za razliku od francuske himne, neslužbena himna 

Vatrenih ne sadrži niti "n" od nasilja, niti poziva na osvetu, ubojstvo, nego sve 

suprotno. No, treba je ušutkati jer spominje, zamislite, Herceg – Bosnu i njeno srce 

ponosno pa pokazuje "teritorijalne pretenzije" prema susjednoj državi, tako kažu naši 

napredni, prosvijećeni lijevi, tzv. intelektualci, kojima ne smeta Republika Srpska 

nastala na genocidu, niti su riječ rekli o nedavnom Vučićevoj namjeri da istu 

genocidnu srpsku tvorevinu pripoji Srbiji. 

Zašto Vrsaljko i Lovren pjevaju u svlačionici "Čavoglave", a ne recimo "Po šumama 

i gorama", ili "Druže Tito, mi ti se kunemo", zašto je Vatrenima neslužbena himna 

"Lijepa li si" već više od desetljeća, a ne "Od Vardara pa do Triglava", ti koji traže 

već godinama, od Goldsteina danas do neke avetske "Inicijative mladih za ljudska 

prava", da se Thompson zabrani, ili da promijeni riječi svojih pjesama, trebaju dati 

odgovor. No, to je skup ideološki zagriženih, licemjernih tipova kojima nije bilo 

problem glasati i surađivati s dvaput biranim predsjednikom Republike Hrvatske 

Stipom Mesićem... 

Ustalom znamo da je HNES Mesića etički osudio kao veleizdajnika, pa nema potrebe 

ni navoditi što je o njemu napisao Šola. A takvi doista mogu samo kmečati kakav je i 

slijedeći podnaslov Šolina teksta: Kmečanje iz Kumrovca. 

Šola piše: 

Kada Peđa Grbin, antifašist, SDP-ovac, pijan k‘o trupac viče "Za Dom spremni" i 

pjeva Čavoglave, a nitko ga kao Thompsona i Čavoglave ne napada u zapišanoj birtiji, 

https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde
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to je onda simpatično, kada Stazić kaže kako partizani 45. nisu dovršili posao, klanje 

i ubijanje, kada HAZU-ovac Sandi Blagonić, inače koautor bontona za ponašanje na 

internetu, grubo, seksistički i rasistički vrijeđa predsjednicu i Vatrene koji su za njega 

"poluinteligentni" ljudi za koje, i za državu koju predstavljaju, ne može navijati i koji 

mu idu na živce, kao i ova država, onda ga nagrade apologijom na zloglasnom portalu 

koji (je) vodi(o) pravomoćno presuđeni kriminalac koji je za zamračenje milijunskog 

iznosa gulio krumpire, ali zato piju krv optuženom Luki Modriću. 

Što je, dakle, problem s Thompsonom? Ništa, ama baš ništa, i u tome je cijeli problem. 

Čavoglave, kao i Marseljeza, imaju svoju kontekst, "Lijepa li si", himna Vatrenih, 

također nije nikakav problem, kao ni Herceg-Bosna, s obzirom na diskriminirajući 

položaj Hrvata u Bosni i Hercegovini, Geni kameni su ono od čega je sazdana naša 

repka. Ne mogu Vatreni pjevati niti se paliti na Zdravka Čolića iz jednostavnog 

razloga - to su "Djeca Oluje" i vjetra s Dinare koji je otpuhao tih glasnih pet posto 

"Djece Kumrovca" koji zato kmeče. Pa i na Thompsona, čim se negdje pojavi... 

Zapravo neprecizna je ova Šolina tvrdna: Što je, dakle, problem s Thompsonom? 

Ništa, ama baš ništa, i u tome je cijeli problem. Jer itekako je njima strašan problem 

u činjenici da je JEDAN čovjek mogao napisati – recimo – samo ove pjesme koje 

spominje Šola, a koje tako sjajno opisuju te hrvatske vrijednote koje su u Moskvi tako 

sjajno demonstrirali Vatreni i zbog kojih je danas cijeli svijet 'poludio' za 'kockicama'. 

A o 'djeci Kumrovca' što reći osim podsjetiti se što je o njima svojevremeno rekao 

veliki hrvatski književnik akademik Petar Šegedin: „Nevjerojatno je koliko ima 

Hrvata koji tako strasno mrze svoj narod.“ To im zapravo i govore radnici „Uljanika“ 

kada štrajkaju pjevajući Thompsonove pjesme ili natjeraju Pulskog gradonačelnika da 

im djeci kupi udžbenike tako što prvo traže za tu namjenu Thompsonov humanitarni 

koncert u Areni.  

https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-pjesme/ 

https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-

uljanik-u-stecaj/ 

https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-

skolske-knjige-131670/ 

A o Hrvatima 'koji tako strasno mrze svoj narod' iz tjedan u tjedan piše sjajni hrvatski 

kolumnist Zvonimir Hodak. Evo što piše u najnovijoj kolumni: 

To se sjajno vidjelo na dočeku nogometaša u povratku iz Moskve. Po ljevičarima MPT 

ne samo da ne može pjevati, on se ne smije čak ni veseliti. Time već kvari mladež. 

Kad pjeva pred 100.000 oduševljenih mladih, to policijski i medijski procjenitelji 

odmah srežu na 50.000 tisuća. MPT je neslužbeni narodni neprijatelj No. 1. (ovaj dio 

sam podcrtao jer Hodak u jednoj rečenici objašnjava zašto sam napisao TRI knjige o 

Thompsonu, JP). 

Osim što pjeva na način i o temama koje su bliske običnim ljudima, opasan je jer se 

borio s puškom u ruci i jer zna što je istina, a što su prijesne laži. On zna da se nakon 

Oluje nisu u Srbiju povlačili civili. U SAO Krajini vrijedila je teorija JNA još iz 

Drugog svjetskog rata, tzv. teorija “naoružanog naroda“. To je doktrina temeljena na 

hajdučko-uskočkoj tradiciji kršćanskih naroda na granicama Austrijskog i Osmanskog 

carstva te Mletačke Republike. Triplex Confinium, Morlakija od 16. do 19.stoljeća. 

Tako je po Miloševićevoj ideji čitavo srpsko stanovništvo bilo uniformirano, 

mobilizirano i, što je najvažnije, naoružano. Bili su stalno spremni da kao rezerva 

popunjavaju paravojne jedinice u okupiranim područjima. Jeste li igdje pročitali išta 

https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-pjesme/
https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-uljanik-u-stecaj/
https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-uljanik-u-stecaj/
https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-skolske-knjige-131670/
https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-skolske-knjige-131670/
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o tom naoružanom srpskom ”narodu”, osim kod prof. Darka Bekića? Svi stalno trube 

samo o protjeranih 300.000 Srba civila. Još za vrijeme Haaškog “plovećeg kazališta“ 

Hrvatima se predbacivala grubost prilikom razoružavanja “nenaoružanih“ srpskih 

“civila“. Koliko je ta već udomaćena laž važna našim komšijama dokaz je jedan od 

brojeva Informera, dnevnih novina čije citate možete često naći na fejsu. Evo kako 

izgleda naslovna stranica lista, tako dragog našim orjunašima: “Hrvati, ponosni na 

genocid“ (u podnaslovu). Naslov: “I ustaša Modrić slavi Oluju”. ”Pored Thompsona, 

zvezda proslave “Oluje“ u kojoj je ubijeno 3.000, a protjerano više od 250.000 Srba, 

ove godine biće fudbaleri…“. Uz genocid u Srebrenici dogodio se i genocid u Kninu 

gdje je protjerano 250.000 do zuba naoružanih paravojnika. Zato je Thompson važan. 

Da komšije, orjunaše, jugonostalgičare, komunjare drži budnima tako da moraju 

spavati otvorenih očiju. I kad mu ne daju pjevati pred pola milijuna ljudi, a on to ipak 

uspije, diže im tlak do nebesa. Zato ga Hrvati i farmaceutska industrija vole. A 

hrvatska ljevičarska falanga i dalje će nas kao zadnje imbecile pozivati na konačno 

pomirenje s onima kojima to nije ni na kraj pameti. 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-

odlazi-u-irsku-ili-njemacku/  

I Predsjednica im poručuje isto ono što je tako sjajno izrekao veliki Šegedin kada za 

britanski list Guardian kaže da su „neke od kritika u ovom smjeru proizvod želje da 

se Hrvatsku, kao mladu državu, diskreditira“.  

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-

je-mala-ali-snazna.html  

Jer tko bi to želio ako ne oni koji tako strasno mrze svoj narod, zar ne? 

Da, tri knjige o Thompsonu! Zapravo bi pravo pitanje bilo: Zašto SAMO tri? Istina je 

da je i u drugim mojim knjigama bilo dosta tekstova i poglavlja o Thompsonu, a i 

moja naredna knjiga biti dobrim dijelom posvećena njemu. To će vam biti očito iz 

njenog naslova:  

MATEMATIKA, PJESME  I NOGOMET. 

 

HVALA! 

 
 
  

http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-odlazi-u-irsku-ili-njemacku/
http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-odlazi-u-irsku-ili-njemacku/
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
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JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? ZAGREB, 

2019, 

 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ : “NIJE LAKO BITI HRVAT 

U HRVATSKOJ.” 

 

Veliki razgovor Mladena Pavkovića s akademikom Josipom 

Pečarićem, inače „personom non grata“ u hrvatskoj kulturi 

 
U hrvatskoj kulturi malo je ljudi poput akademika Josipa Pečarića (r. 1948, u Kotoru, 

Boka Kotorska). Ili ga vole ili ga mrze. Iz dna duše. Za razliku od onih koji ga ne žele 

razumjeti, jednom je napisao dr. Milan Vuković, vrlo dobro poznaje svoju prošlost. 

Upravo zato iz te prošlosti izvlači poruke i prijedloge, nudi perspektivu boljitka 

budućnosti  Hrvatske, suprotno od svojih napadača. On se nikada ne predaje. Piše i 

objavljuje knjigu za knjigom, a u znanstvenom dijelu odmaknuo je od mnogih, koji 

su danas „na cijeni“. O njegovu radu i životi objavio sam i knjigu „Razgovori s 

Josipom Pečarićem“ (2006.), s predgovorom akademika Dubravka Jelčića, ali kao da 

i „nisam“, jer je marginalizirana i prešućena, poglavito od tzv. yugokritičara, koji i 

nikada nisu sišli s hrvatske medijske scene. No, za razgovor s ovim iznimno  poznatim 

akademikom uvijek ima povoda… 

 

Vaša dva matematička časopisa izazvala su veliku, svjetsku pažnju, a kod nas 

nisu ni „zamijećena“, poglavito u medijima i tzv. znanstvenim krugovima.. 

Zašto? 

Možda će Vam biti zanimljivo pismo koje sam napisao o tome: 

Poštovana gđo  Predsjednice RH, 

Poštovani Predsjednici Hrvatskog sabora i Vlade RH, 

(pismo je dano u prethodnom tekstu) 

 

Kako tumačite da ne nailazite u svom radu ni na potporu HAZU, čiji ste redovni 

član? 

U vrijeme prethodne uprave nisam baš bio omiljen. Počelo je zbog moje uloge u 

neizboru prof. dr. sc. Iva Goldsteina za redovitog člana u vrijeme kada mu je otac bio 

posebni savjetnik predsjednika Vlade RH. Spomenut ću samo da me je tadašnji Glavni 

tajnik prozivao u Hrvatskom saboru zbog Peticije ZDS. A radilo se o izvješću o radu 

HAZU. Pri tome nije bilo važno što ja imam najviše znanstvenih radova među 

znanstvenicima u RH pa je povodom mojih 1000 radova održana i konferencija, ili 

što imam čak tri znanstvena časopisa s impact faktorom, ili što je iz moje znanstvene 

škole izašlo 40-ak doktora znanosti, već je važno što sam branio Thompsona i 

legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave“ s tom peticijom. 
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Je li potrebna takva Akademija (HAZU) kakva je danas? 

Sada imamo novu upravu. Dajmo joj šansu da se dokaže. 

 

Objavljujete knjigu za knjigom. Međutim, medijska i ina potpora ne prati Vaš 

rad... 

Kada ste u nemilosti i kod vladajućih i onih u oporbi – ne očekujte ni da će Vas glavni 

mediji pratiti. Čak nisu smjeli izvijestiti o tri međunarodne konferencije meni u čast. 

Na nedavnoj konferenciji povodom mog 70-og rođendana iz emisije Dobro jutro 

Hrvatska su nas zvali, pa odustali i samo su razgovarali s nama. Ali to nikada nije 

prikazano! A sugovornici su uz mene bili profesor Lars Erik Persson koji je bio i 

predsjednik Švedskog matematičkog društva i jedini je matematičar dobitnik državne 

nagrade u svojoj zemlji i profesor Neven Elezović. Istina nezgodno je što je profesor 

Persson na toj konferenciji o meni govorio kao o „kralju nejednakosti“, a to moje 

područje u matematici (nejednakosti) nazvao mojim kraljevstvom. 

 

Zbog čega ste imali sukob s biskupom Košićem oko jedne Vaše knjige, a u kojoj 

je on jedan od stupova, kako ste rekli, hrvatske države? 

Ma i nije neki sukob. Biskup uvijek prigovara ako ga se hvali, a ja sam smislio 

originalnu čestitku za njegov 60. rođendan – knjigu iznenađenja. Njemu je bilo 

neugodno i zbog onog pljeska koji nije prestajao na Stepinčevo u Zagrebačkoj 

katedrali. Ali s druge strane on itekako zna javno pohvaliti one za koje misli da to 

zaslužuju. O meni je govorio čak i u homilijama. 

Međutim, ta moja knjiga je bila nešto što se moralo napraviti, Naime, Profesor 

književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić je naglasio   na Fakultetu 

Prirodoslovno-matematičkih i odgojnih znanosti u Mostaru, kako piše Glas Brotnja, 

05. 12. 2014., da svi koji poznaju akademika Pečarića znaju da je Hercegovac iz Boke 

Kotorske, ali i čovjek kojemu četiri stupa njegove Hrvatske čine: Franjo Tuđman, 

Dario Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić.  

Zapravo, četiri osobe koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog naroda najviše 

napadali, a predstavljaju najzaslužnije dijelove hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske 

države. Dakle biskup Košić tu predstavlja Crkvu u Hrvata, a činjenica je da je Crkva 

u Hrvata stalno na udaru svih koji ne vole hrvatsku državu, a biskup Košić je i 

najnapadaniji među hrvatskim biskupima. 

 

Jeste li za Dan državnosti bili pozvani među elitu na Pantovčak, na prijem 

predsjednice Republike? Jel' Vas uopće zovu na ovakve i slične svečanosti? 

Ne. 

 

A da li Vam Ministarstvo kulture ili HAZU otkupljuju neke od Vaših knjiga?  

HAZU ne otkupljuje knjige, a Ministarstvo kulture mi je otkupilo 50 primjeraka 

knjige  Kako su rušili HAZU?, još daleke 2006. godine. A bilo ih je više od 50 koje 

su oni mogli otkupiti.  

 

Često se žalite da Vam je kći bez posla. Što se dogodilo da ga ne može naći?  

Zbog čega, što mislite, hrvatski intelektualci šute? 

Ona nije izabrana za docenta na Filozofskom fakultetu. Već iz četvrtog ministarstva 

znanosti i obrazovanja govore da je to protuzakonito. Zbog autonomije sveučilišta 
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pisali su prigovore i rektoru Zagrebačkog sveučilišta Borasu i Rektorskom zboru. I 

vjerovali ili ne – ni Ministarstvo nije dobilo godinu dvije odgovore. Prljave uloge u 

tome imali su profesori Mateljan, Mikelić Preradović i Boras. Njen mentor profesor 

Miroslav Tuđman je tvrdio da je ona kolateralna žrtva napada na njega, ali sigurno je 

tu problem i njeno prezime što je nedavno komentirao i naš poznati kolumnist Marko 

Ljubić. Pri tome je sigurno i dr. Tuđman u pravu jer je Borasu trebalo za doktorat 15 

godina kod  prof. Tuđmana i doktorirao je u 48. godini života. A uz to kao rektor bio 

je predsjednik povjerenstva na novom natječaju na kojem je primljena njegova 

doktorandica i kćerka jednog poznatog direktora velike zagrebačke firme. Pri tome se 

pozivao na ono što Ministarstvo tvrdi da je protuzakonito i na što im nije htio 

odgovoriti. Mojoj kćerki je, naravno, trebalo mnogo manje vremena da doktorira kod 

prof. Tuđmana i bude izabrana za znanstvenog suradnika i višeg znanstvenog 

suradnika (u to zvanje je izabrana istog dana kada i prof. Mikelić Preradović). 

A hrvatski intelektualci su šutjeli i na Filozofskom fakultetu kada su na udaru bili 

prof. Tuđman i moja kćerka. A poslije su, kao što znamo, došli i oni na red. 

 

Smatrate li se Vi na neki način u Hrvatskoj “persona non grata“? 

To je očiti i iz dosadašnjih odgovora, zar ne? Ali meni je zgodna i konstatacija dr. sc, 

Josipa Stjepandića, predsjednika HAZUDD-a o meni kao svojevrsnom disidentu. 

Naime, ja sam odlaskom u mirovinu odbio biti profesor emeritus Zagrebačkog 

sveučilišta što kao akademik trebam biti, sve dokle je na čelu takva osoba kao što je 

rektor Boras. Također, na mojim znanstvenim radovima ne mogu sudjelovati kolege 

koji stavljaju to sveučilište u svojoj adresi.  

Ja danas potpisujem samo sveučilište RUDN iz Moskve.  

Zapravo tražio sam da me se pri kraju radnog vijeka premjesti na neko drugo 

sveučilište u RH tako da bih tamo bio emeritus i potpisivao i hrvatsko sveučilište na 

svojim radovima. Nisu mi ni odgovorili. 

 

Pa, kako je biti Hrvat u Hrvatskoj? 

Kada mi je u JNA jedan 'oficir' savjetovao da je bolje ne misliti dok sam tamo upitao 

sam ga;  

- Kako da ja ovako star ne mislim? 

- Da u pravu ste, ali onda ne trebate govoriti to što mislite, odgovorio je. 

Tako nekako Vam je u Hrvatskoj, ja govorim i pišem ono što mislim, a rezultat je: 

Nije lako biti Hrvat u Hrvatskoj. 

Inače pitanje asocira na knjigu Zdravka Tomca „Što to znači biti Hrvat“. Na 

predstavljanju je biskup Košić rekao o meni: 

„Mislim da bi se čitava nacija tu trebala povesti za primjerom genijalnog akademika 

Josipa Pečarića koji je, poput pisama bivšem premijeru kojemu je predlagao da se 

tada zatočeni general Ante Gotovina kandidira za Nobelovu nagradu za mir, to isto 

sada pokrenuo za generala Slobodana Praljka, pišući pisma predsjednici Republike, 

predsjedniku Vlade i predsjedniku Hrvatskog sabora. Hrvati se nemaju zašto 

ispričavati i neprestano udarati u prsa, dok se istovremeno oni koji su nad Hrvatim 

počinili neizmjerno veća i brojnija zlodjela razmeću nekim svojim tjeranjem pravde, 

a da nisu ništa učinili da se distanciraju od tih zala. Zato mi se sviđa akademik 

Pečarić koji ima hrabrosti 'okrenuti pilu naopako', kako se to jednostavnim riječima 

kaže.“ 
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I to je jedan zgodan primjer za ono pitanje o biskupu.  

 

Nekad su progonili Vice Vukova, a danas M.P. Thompsona. Ima li tu neke 

sličnosti? 

Sličnosti ima. Razlika je u tome što se Vukova progonilo kao hrvatskog nacionalistu 

u Jugoslaviji, a Thompsona kao hrvatskog branitelja i autora legendarnih pjesama iz 

Domovinskog rata u Hrvatskoj. 

Zbog tih napada on i jest treći stup „moje“ Hrvatske po prof. Tokiću, kao 

najnapadaniji među Hrvatima koji koriste svoje talente za dobrobit Hrvatske. Tu 

smatram npr. i sebe i Vatrene. A Vatreni su pokazali to na dočeku u Zagrebu i diljem 

Hrvatske. O tome govori i moja knjiga Matematika, pjesme i nogomet, Zagreb, 2018.  

Inače o Thompsonu i tim napadima na njega puno sam pisao, pa su i tri knjige s 

njegovim imenom u naslovima: 

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to 

jednom u Hrvatskoj, Fortuna ,Zagreb, 2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. 

Uostalom i biskup Košić i ja smo govorili kada je, gospodine Pavkoviću, Vaša 

braniteljska udruga, dodijelila priznanje Thompsonu. 

Ali interesi vladajućih se mijenjaju. Na dočeku Vatrenih su mu isključili mikrofon, a 

danas idu u izbore s njegovim pjesmama i žele osigurati njegovu podršku. Vjerovali 

ili ne? 

 

Zašto Vas ne zovu u neke od emisija HRT-a? 

Kad Te vlast ignorira, ignoriraju Te i oni! 

 

Tko će pobijediti na predstojećim izborima za predsjednika države? 

Očito je kako se boje Škore jer on nije političar, a političari su u RH po pravilu nečije 

sluge. To naši ljudi sve više prepoznaju. A teško je prognozirati kada nisi siguran ni 

u regularnost samih izbora. 

 

Jeste li se i Vi možebitno razočarali u hrvatsku državu? 

Još kada je Račan postao Predsjednik Vlade napisao sam kako je meni bolje nego 

njima jer ja živim u državi čije ime volim, a oni vladaju državom čije ime ne vole. 

Tada sam mislio na Račanovu koaliciju, a danas vidimo da im se pridružio HDZ. 

Zapravo na vlasti su političari iz Ministarstva vanjskih poslova.  

Dva moja doživljaja u kojima je važnu ulogu igralo to ministarstvo govore o tome. 

Prvi je bio kada je moj Kotoranin predstavljao Crnu Goru u Veleposlanstvu tadašnje 

državne zajednice Srbije i Crne Gore. U MVP su mu dodijelili visokog dužnosnika za 

pomoć. I tako vidi mene moj Kotoranin i kaže gosponu iz MNV-a: 

- Eno profesora Pečarića. 

- Pa znate li Vi da je on Ustaša, odgovori mu gospon iz MVP-a. 

- Ako su Ustaše kao prof. Pečarić – ne bojim se ja njih. 

Druga zgoda je bila kada je Papa govorio u HNH-u, pa su iz MVP-a dodijelili 

hrvatskim Crnogorcima nekoliko mjesta. Veliki redatelj Veljko Bulajić je htio da i ja 

idem s njima, ali u MVP nije bilo više tog obećanog mjesta. 

Zato sam to ispričao biskupu Pozaiću pa me je pozvala HBK. 
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Zbog Vaših stavova neki bi Vas rado vidjeli i u Remetincu. No, akademike kod 

nas „ne zatvaraju“... 

Zapravo je zgodno da im moj 86.-godišnji mentor za moj magistarski rad prof. dr. sc. 

Dobrilo Tošić iz Beograda da preporuku za to. Naime, javio mi se 11.7.2018.: 

Dragi Pečariću, 

Živ sam. Trenutno sam najstariji živi član Katedre za Matematiku ETF-a. 

Pratim sve tvoje uspehe u nauci i njima se radujem. 

Nadam se da ćeš mi kratko odgovoriti. Pročitao sam tvoju priču o 

školovanju, dolasku u Beograd, studiranju Elektrotehnike, zaposlenju, 

doktoratu, itd. 

Sve sto si tu napisao je potpuno tačno!!! 

(...) 

uvek tvoj prof. Dobrilo Tosic 

 

I još samo: kakva je razlika između pozdrava iz Domovinskog rata “Za dom 

spremni“ i pozdrava iz NOB-a – „Smrt fašizmu-sloboda narodu“? 

Za slobodnu Hrvatsku borilo sa s pozdravom ZDS. S tim drugim za Jugoslaviju. 

Spomenut ću i najnoviju moju knjigu o ZDS i Thompsonu:  Predsjednica i ‘Za Dom 

spremni’, Zagreb, 2019. Zapravo je zabavno gledati kako se s jedne strane zbog izbora 

vlast bori za Thompsonovu podršku, a s druge strane državnu nagradu „Vladimir 

Nazor“ dodjeljuje onome koji mu je u Zagrebu isključio mikrofon. O tim 

„antihrvatskim orgijama“  imate tekst u najnovijem Hrvatskom tjedniku- naglasio je 

akademik Josip Pečarić. 
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RAZGOVOR S AKADEMIKOM J. PEČARIĆEM: LIJEPO 

BITI U DRUŠTVU „NEPOĆUDNIH“ AKADEMIKA 
 

Sutra će biti predstavljena Vaša nova knjiga "Matematika, pjesme i nogomet". 

O čemu možemo čitati u novoj knjizi? 

Da, predstavljanje će biti sutra u 18 sati  u Domu branitelja HVIDRA Slovenska 21, 

Zagreb. 

Radi se o skupu tekstova koji povezuju sam naslov a koji su nastali u posljednje 

vrijeme. Poveznica je dio „pjesme“, a tu se najviše govori o „Bojni čavoglave“ i 

Thompsonu koji zna reći da sam ga ja više branio i njega i „Bojnu“ od njega samoga. 

Koliko sam bio u pravu pokazali su naši Vatreni, a posebno Luka Modrić i Zlatko 

Dalić kada su na povratku sa Svjetskog prvenstva slično i sami uradili. Vatreni su bili 

spremni zbog Thompsona sletjeti u Split, ali su ga nagovorili da ih dočeka u zračnoj 

luci.  

Predgovore su napisali dr. sc. Sanja Bilač, Mate Kovačević, Marko Ljubić i dr. sc. 

Davor Pavuna. Tekstovi su podijeljeni u poglavlja: NEPOĆUDNE KNJIGE; JOŠ 

NEPOĆUDNIH TEKSTOVA; KAKO SE OSVETITI NEPOĆUDNOM 

MATEMATIČARU I NJEGOVIM KOLEGAMA; KAKO SE OSVETITI OBITELJI 

NEPOĆUDNOG MATEMATIČARA; KONFERENCIJA MIA 2018.; NOGOMET, 

THOMPSON i MATEMATIKA; IZJAVA HAZUDD-A. Pogovor je napisala izv. 

prof. dr. sc. Milica Klaričić Bakula, koja je bila članica Predsjedništva 

Organizacionog odbora konferencije. 

Možda Vam je neobično što je tu glavna riječ „nepoćudan“. Ali o tome možete vidjeti 

u intervjuu akademika Davorina Rudolfa prije nekoliko dana (u Jutarnjem listu i 

„Universitas-u, br. 107) kada govori o nereagiranju HAZU na nasrtaje na pojedine 

članove HAZU-a: „... pa blaćenjem najcitiranijeg hrvatskog matematičara 

akademika Josipa Pečarića, bokeljskog Hrvata. U Hrvatskom saboru Glavni tajnik 

HAZU-a difamirao ga je javno samo zato jer je rođen u Crnoj Gori i što je magistrirao 

u Beogradu! O Bože!“ Akademik Rudolf je slično govorio o nasrtajima na akademike 

Mislava Ježića, Vladimira Paara, Slobodana Novaka i Ivana Aralicu. Doista je lijepo 

biti u tom društvu, zar ne? 

Zapravo ono „O Bože“ akademika Rudolfa se može odnositi i na činjenicu da je 

Glavni tajnik to govorio prigodom znanstvenog izvješća Akademije, a napao me je 

zbog Peticije ZDS koja je bila nekoliko godina prije. Peticiju ZDS sam spomenuo i u 

pozivu Predsjednici RH (27.9.2018.): 

Kao što sam obećao sa zadovoljstvom šaljem Vam pozivnicu za predstavljanje moje 

knjige „Matematika, pjesme i nogomet“. U knjizi je više tekstova o Modriću, Daliću 

i Vatrenima pa me raduje da ste u svom govoru u UN-u govorili i o Modriću, mada 

se iz tekstova u knjizi vidi da su neki drugi u RH imali neprihvatljivo ponašanje prema 

najboljem svjetskom nogometašu. 

Iako smatram da je knjiga u kojoj govorim o sebi kao nepodobnom matematičaru, 

takva i zbog Vašeg odnosa prema Peticiji ZDS, takvo ponašanje hrvatskih vlasti nije 

nezapaženo u Lijepoj našoj. O tome je prije tri dana u velikom intervjuu u Jutarnjem 

listu govorio  bivši ministar vanjskih poslova akademik Davorin Rudolf!  

U tom intervjuu me akademik Rudolf naziva „svjetskim majstorom matematičarem“ 

☺, ali Vašim suradnicima nije bio zanimljiv prijedlog da Vi budete pokrovitelj 
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međunarodne konferencije koja je organizirana u čast mog 70. rođendana – 

konferencije na kojoj sam nazvan: king of inequalities (matematičkih naravno). I o 

tome imate u knjizi.“ 

Zapravo su akademik Rudolf i tajnik mog razreda akademik Andrej Dujella pokušali 

nešto i napraviti u Akademiji. Akademik Rudolf je pisao i Predsjedniku Akademije i 

Rektoru Zagrebačkog sveučilišta. Ali nikada nije dobio odgovore od njih. A on je 

Predsjednik Odbora za ljudska prava HAZU!  

 

Knjiga će biti predstavljena povodom nekih životnih obljetnica? 

Predstavljanje a i sama knjiga je u povodu mog umirovljenja, 70 godina života, 20 

godina časopisa „Mathematical Inequalities and Applications“ - prvog hrvatskog 

matematičkog časopisa na SCIE listi, a osnovao sam još dva časopisa koji su i na CC 

i na SCIE listama (sva tri su po Scopusu među šest najboljih hrvatskih znanstvenih 

časopisa), 20 godina tiskanja moje prve publicističko-povijesne knjige „Srpski mit o 

Jasenovcu / Skrivanje istine o beogradskim konc-logorima“ i 1200 mojih znanstvenih 

radova što je zapravo najviše znanstvenih radova nekog znanstvenika u RH. 

Napomenut ću da je svega nekoliko matematičara u povijesti objavilo više od 1000 

radova u znanstvenim časopisima.  

 

Početkom sedmog mjeseca održava je međunarodna konferencija povodom 

Vašega sedamdesetog rođendana. Možete nam reći impresije iz te konferencije? 

Samu konferenciju su organizirali, kao i predstavljanje ove knjige, moji suradnici u 

RH. Inače imam preko 230 suradnika diljem svijeta. Oni su također bili žrtve mog 

domoljubnog rada jer im je onemogućeno korištenje sredstava projekta Hrvatske 

Zaklade za Znanost. Zanimljivo da su glavni u njihovom Upravnom odboru bili 

Glavni tajnik i još jedan kolega iz HAZU. A priglupom načinu na koji je to izvedeno 

napisao sam i dvije knjige. Tekstovi s njihovog predstavljanja su dani u  knjizi. Da su 

doista priglupi svjedoči i jedno moje pismo tadašnjem ministru znanosti i direktoru 

bolnice u Vrapču u kome sam ih pozivao da ustanove tko od nas treba biti pacijent te 

ustanove: članovi Upravnog odbora ili ja!  

Na samoj konferenciji je o mom životu govorio profesor Lars-Erik Persson koji je bio 

predsjednik Švedskog matematičkog društva i jedini matematičar koji je u Švedskoj 

dobio godišnju državnu nagradu koju svake godine dobiva jedna osoba. Posebno mi 

je bilo drago čuti kada je rekao da je i njegov ugled među švedskim matematičarima 

porastao kada je počeo surađivati s nama. Naravno zbog onoga o čemu je govorio 

akademik Rudolf otklonio sam svaku mogućnost da pokrovitelj te konferencije bude 

bilo Akademija bilo moj razred u Akademiji. 

Na Konferenciji je sudjelovalo 80 matematičara iz preko 20 zemalja, a u Znanstvenom 

odboru je bilo preko 60 uglednih matematičara iz blizu 30 zemalja.  

 

Hoćete  li i nakon sedamdesetog rođendana ostati aktivni u akademskog i 

znanstvenom životu? 

U potpunosti sam prekinuo svaku suradnju sa Sveučilištem u Zagrebu. Morao sam to 

dodatno pojasniti Glavnom uredniku „Glasnika matematičkog“: 

Zahvaljujem se na Vašem odgovoru. Očito da nisam bio jasan u mom pismu. Naime 

kada sam govorio o suradnji sa Sveučilištem u Zagrebu mislio sam na to da ne želim 

svoje ime na ničemu na čemu se spominje to sveučilište. Vaš fakultet, kao i svi drugi 
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fakulteti s tog sveučilišta u svom nazivu sadrže ime sveučilišta i to je jedini razlog 

prestanka moje suradnje i s vašim časopisom i s vašim fakultetom. Samom časopisu 

je bitan samo moj ugled kao i ugled drugih kolega o čemu Vi govorite. Kada govorim 

o seminaru kojega sam ja osnovao i na kojemu je puno matematičara kojima sam bio 

i mentor prestanak suradnje je vjerojatno mnogo teži jer iz istog razloga ne želim 

imati zajedničke radove s nikim tko u svojoj adresi ima naziv Borasovog sveučilišta. 

U tisku je moja knjiga „Matematika, pjesme i nogomet“ u kojoj je i poglavlje:  

KAKO SE OSVETITI OBITELJI NEPOĆUDNOG MATEMATIČARA: 

Ne Borasa za rektora; Ne  Borasa za rektora II.; Ne  Borasa za rektora III.; Zahvala 

portalima Glas Brotnja i Dragovoljac; Zašto im je kriv Bakić?  

Iz naslova je očito da je moj stav osnovan na – za mene – nemoralno ponašanje 

rektora Borasa koji je bitno doprinio da moja kćerka poslije 10 godina rada na 

Filozofskom fakultetu izgubi posao. Niz državnih tajnika u Ministarstvu znanosti u 

više vlada potvrdilo je da je to bilo protuzakonito. Tražili su, zbog autonomije 

sveučilišta, očitovanje rektora Borasa. On je odbio to učiniti, ali se pozvao na to što 

u Ministarstvu smatraju da je nezakonito, da kao predsjednik povjerenstva u novom 

natječaju izabere svoju bivšu doktorandicu koja je imala manje znanstveno zvanje i 

manje radova. Usput budi rečeno kćerku jednog poznatog direktora. 

Pisma koja sam tada slao svim dekanima Sveučilišta u kojima sam im o tome pisao, a 

koja su dana u navedenom poglavlju moje knjige, nisu im ništa značila! 

S obzirom da je Vama kao sjajnom mladom znanstveniku važan ugled, evo nekih 

podataka iz tih pisama o „ugledu“ samog rektora iz tih pisama, tj. knjige. 

U prvom pismu sam usporedio moju kćerku i rektora: 

„I ON I ONA SU ZA MENTORA IMALI PROF. DR. SC. MIROSLAVA TUĐMANA. 

NJEMU JE TREBALO 15 GODINA DA DOKTORIRA U 48. GODINI ŽIVOTA, A 

ONA JE ZA DUPLO MANJE I DOKTORIRALA, I POSTALA ZNANSTVENI 

SURADNIK I POSTALA VIŠI ZNANSTVENI SURADNIK.” 

U drugom pismu sam pogledao što je to rektor uradio. Evo tog dijela: 

„Prve dvije knjige su posebno zanimljive. Radi se o istoj knjizi samo je jedna na 

ćirilici (Beograd, 2013.), a druga na latinici (Zagreb, 2012.). (Je li to razlog 

zauzimanja Borasa za povratak ćirilice u osnovne škole?) Te dvije knjige su doktorat 

Petra Jandrića, koju je kao knjigu Boras potpisao i radi čega je izbila afera: 

http://vijesti.hrt.hr/374297/moze-li-dizertacija-postati-knjiga-a-mentor-koautor 

Od 22 poglavlja u knjizi samo je 1 samostalni rad.  

Udžbenici i skripta: od 6 samo je 1 samostalni rad. 

Znanstveni radovi u drugim časopisima: od 32 rada ni jedan samostalni rad. 

ako zbrojimo ove tri kategorije (poglavlja u knjizi, udžbenici, skripte, znanstveni 

radovi u drugim časopisima) ukupni samostalni uradak je 3%. 

Znanstveni radovi u zbornicima skupova s međunar. rec.: od 48 radova ni jedan 

samostalni rad. 

Drugi radovi u zbornicima skupova s recenzijom : od 6 ni jedan samostalni rad, 

Vjerojatno ste se naslušali priča o CC časopisima. Ima li Boras takovih radova 

uopće? Morao sam ipak pogledati web of sciences da ne gledamo na njega kao na 

rektora sveučilišta bez ijednog CC rada. Situacija je ovakva: 

(...) 

Ali moramo ga pohvaliti: provjerom njegovih CC radova u bazi web of science može 

se pronaći da rektor Boras ipak ima 1 (JEDAN) CC rad. Čestitamo iako provjerom u 

http://vijesti.hrt.hr/374297/moze-li-dizertacija-postati-knjiga-a-mentor-koautor
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http://mjl.clarivate.com/cgi-bin/jrnlst/jlresults.cgi?PC=MASTER&ISSN=0263-5577 

za taj časopis nam izbaci da je samo u SCIE! Ja sam u životu napravio samo DVA CC 

časopisa, a on ima objavljen (možda) jedan u nekom takovom časopisu!” 

U trećem pismu sam naše dekane upozorio i na nagradu Grada Zagreba rektoru 

Borasu koju je dobio za dugogodišnje (tu valjda misle na 15 godina rada na 

doktoratu, JP) uspješno djelovanje i velik doprinos uspostavljanju (vjerovali ili ne, 

JP) i razvoju informacijskih znanosti na Sveučilištu u Zagrebu i u cjelokupnom 

sustavu obrazovanja u Republici Hrvatskoj. 

Moj komentar u tom pismu je bio: 

“Nagrađuju ga za USPOSTAVLJANJE INFORMACIJSKIH ZNANOSTI, a njega nije 

stid! Prof. Težak, prof. Stipčević, prof. Marijević itd. nisu zaslužni za uspostavu 

informacijskih znanosti. A to je generacija prije prof. Tuđmana koji je Borasu bio 

mentor. Da, nisu oni već Boras! Vjerovali ili ne. Ili mu je opravdanje što mu je trebalo 

15 godina da doktorira umišljeno nepostojanje informacijskih znanosti u Hrvatskoj.” 

I tim dekanima takav znanstvenik je bio ugledan, a ne prof. Damir Bakić koji je 

također član Savjetodavnog odbora Glasnika, Ali i član Uređivačkog odbora časopisa 

kojega sam ja osnovao (Operators and Matrices). A to ne bi bio da doista nije 

ugledan.  

Zato izbrišite moje ime iz Savjetodavnog odbora Glasnika. 

Molim da ovo moje objašnjenje pošaljete i ostalim kolegama iz Glasnika, da ne bi 

pomislili da moja odluka ima ikakve veze i s njima i s vašim fakultetom. 

A čeka me još promjena adrese u 26 drugih međunarodnih časopisa. Izgleda mi sretna 

okolnost da sam u nizu drugih odbio biti članom uređivačkog odbora. 

Kako gledate na odnos hrvatskih institucija prema Vašem znanstvenom opusu i 

postignućima? 

Mislim da je odgovor na Vaše pitanje dan u mojim prethodnim odgovorima. Ali, 

pogledajmo odnos prema znanosti uopće: 

„Prema posljednjoj Webometricsovoj ljestvici 1000 najboljih sveučilišta na svijetu iz 

siječnja, Sveučilište u Zagrebu rangiralo se na 692. mjesto. Iako najbolje među 

hrvatskim, zagrebačko sveučilište bilježi značajan pad u odnosu na srpanjsku ljestvicu 

kada su bili 563. Ako pogledamo istu ljestvicu prije dvije godine, vidimo da je pad 

Sveučilišta u Zagrebu strmoglav jer je ono tada bilo rangirano kao 386. Kada se sve 

sumira, ispada da je Zagreb u posljednje dvije godine pao za preko tristo mjesta.“ 

https://srednja.hr/studenti/vijesti/strmoglav-pad-sveucilista-zagrebu-jos-jednoj-

prestiznoj-listi-najboljih-svjetskih-sveucilista/  

Zato ću samo komentirati slijedeću rečenicu iz Predgovora dr. Davora Pavune koji 

kaže: „Pa, znanstvenik sam i itekako znam da preko 500 citata i preko tisuću radova 

u matematici ... je gotovo nezamislivo.“ 

Naime na MathSciNetu ja imam 4666 citata od 1502 autora. 

 

Davor Dijanović 

 

NAPOMENA: Sukladno dobivenoj obavijesti kako civilna zaštita Grada Zagreba 

ima mobilizacijsku vježbu za krizna stanja u 17:00 sati, nažalost, zbog te izvanredne 

situacije promocija knjiga se odgađa za nekoliko dana. 

 

http://mjl.clarivate.com/cgi-bin/jrnlst/jlresults.cgi?PC=MASTER&ISSN=0263-5577
http://www.srednja.hr/istaknuto/zagreb-medu-500-najboljih-svjetskih-sveucilista-od-ostalih-hrvatskih-nijedan-ni-medu-1000/
https://srednja.hr/studenti/vijesti/strmoglav-pad-sveucilista-zagrebu-jos-jednoj-prestiznoj-listi-najboljih-svjetskih-sveucilista/
https://srednja.hr/studenti/vijesti/strmoglav-pad-sveucilista-zagrebu-jos-jednoj-prestiznoj-listi-najboljih-svjetskih-sveucilista/
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https://www.hkv.hr/razgovori/30363-razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-

biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika.html  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/10/02/38330/  

https://kamenjar.com/razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-

nepocudnih-akademika/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12948-razgovor-s-akademikom-j-

pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika 

https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-lijepo-je-biti-u-drustvu-nepocudnih-

akademika  

 

  

https://www.hkv.hr/razgovori/30363-razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika.html
https://www.hkv.hr/razgovori/30363-razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika.html
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/10/02/38330/
https://kamenjar.com/razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika/
https://kamenjar.com/razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12948-razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12948-razgovor-s-akademikom-j-pecaricem-lijepo-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika
https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-lijepo-je-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika
https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-lijepo-je-biti-u-drustvu-nepocudnih-akademika
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „MATEMATIKA, PJESME I 

NOGOMET“ U KNINU: JE LI BISKUP ŽIVKOVIĆ U 

VUKOVARU PREDSTAVLJAO MOJU KNJIGU? 
 

Dopustite mi da vas na početku sve lijepo pozdravim i zahvalim se organizatorima i 

g. Marinku Čavki što su mi omogućili da svoju knjigu predstavim u Kninu. Moram 

vam reći da su moji suradnici matematičari posebno oduševljeni plakatom kojim ste 

najavili Predstavljanje.  
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Posebna zahvalnost fra Antu Čavki na lijepim riječima o knjizi, 

Knjiga je – zapravo – nastavak serije od tri knjige o Thompsonu: 

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to 

jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. 

Dogovorili smo se da predstavljanje bude poslije Vukovara. A u Vukovaru je na misi 

zadušnici propovijed održao željezanski biskup Egidio Živković. Izuzetna propovijed 

me je natjerala da se zapitam:  

Je li biskup Živković u Vukovaru zapravo predstavljao ovu moju knjigu? 

Pa jasno je iz naslova knjige da u njoj govorim o samome sebi (matematika), 

Thompsonu (pjesme) i o Modriću, Galiću i Vatrenima (nogomet).  

A biskup Živković je duhovito govorio o odnosu hrvatskih vlasti tj. glavnih 

(prosrpskih) medija u Hrvatskoj prema Thompsonu i Modriću, Daliću i Vatrenima 

već na samom početku propovijedi. Uz veliki pljesak nazočnih (osim onih iz Vlade) 

rekao je: 

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam 

medijima da neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, geni 

hrvatski … pa se nadam da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“ 

Iz biskupove propovijedi je i ovo: 

„Promatrajući zbivanja u Hrvatskoj moram vam kao neutralan promatrač iz Austrije 

reći sljedeće. Istina je i ovo, da su se naši mrtvi borili protiv dugogodišnjega zla koje 

ste imali i u svojim redovima. Neki žele nasilno progutati tu čistu dušu hrvatskome 

domoljubu. Žele iščupati hrvatsko srce braniteljima, koje kuca za moju staru 

Domovinu. Ja kao gradišćanski Hrvat nedam nikome Hrvatsku – a ne dajte je ni vi!“ 

Možda biskup nije mislio na Thompsona, ali kao da jest jer je Thompson stalna meta 

onima koji ne vole Hrvatsku zato što u Thompsonu prepoznaju onog koji brani 

domovinu. 

A Biskupu je Thompson bio inspiracija i kada je govorio o odlascima iz Hrvatske: 

 „Osjećam veliku bol i tugu kada čujem istinu, kako stotine tisuća mladih napušta ovu 

prelijepu zemlju za koju su mnogi ginuli. Gubite zdrave i mlade snage koje su mogle: 

obnoviti državu i podići palo gospodarstvo. Iseljavanjem, neki vode podmukli rat 

protiv Domovine. Ali znajte, vratit će se Ivan jednoga dana i on će pitati: čija je ovo 

livada, čija je ovo trava? Pitat će, čiji je ovo Vukovar, čija je ovo Slavonija i 

Dalmacija, čija je ovo Hrvatska? Moja i naša!“ 

Zapravo posebna veza Thompsona i Knina je pjesma „Anica – Kninska kraljica“. 

Svojevremeno su u Njemačkoj preveli sve njegove pjesme. Nije im smetala „Bojna 

Čavoglave“ već „Anica“. U riječima te pjesme su prepoznali „Oluju“ i ono što je 

sedam dana poslije „Oluje“ rekao sam Slobodan Milošević rekavši kako su Srbi 

bježali kao zečevi! A njihov „vožd“ je tada s divljenjem govorio o braniteljima 

Vukovara. O tom strašnom hrvatskom genocidu kada su „genocidni“ Hrvati ovdje od 

ljudi pravili zečeve napisao sam knjigu: Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, 

Zagreb, 2014. 
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Naravno svi znamo koliko nam je bilo teško kada su fašistički agresori okupirali 

Vukovar. A mene je tada nazvao neki poznanik iz Srbije da mi se naruga. Iznenadio 

me je pa nisam kao Thompson stigao do „bokala vina“. Rekao sam mu: 

„Da smo mi imali pola oružja koje vi imate, već bi pobjegli do bugarske granice, a 

koliko smo mi Hrvati glupi pitali bi vas: Zašto ste pobjegli tamo daleko. Pa naše je 

samo do Zemuna!“ 

Rekao mi je: „Ostale su Ti samo riječi.“ 

A to je bila istina. Oružje smo nabavili kasnije i onda je ono što smo najavili 

Thompson i ja govorio Slobodan Milošević! 

A i o ne tako davnim napadima na Vukovar – o ćiriličnim pločama - napisao sam 

knjigu: Vukovar i njegov stožer, Zagreb, 2013.  

Biskup Živković je u Vukovaru također govorio o unutrašnjoj agresiji na Hrvatsku – 

o onoj koja je danas na djelu. 

Zapravo i za knjige   

J. Pečarić, Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015. I 

J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017.  

se može reći da su povezane s Thompsonom jer govore o nedavnim napadima na 

„Bojnu Čavoglave” i pozdrav s kojim počinje ta pjesma ZA DOM SPREMNI. One 

koji ne vole Hrvatsku prepoznat ćete po tome što ne vole ZDS pozdrav naših HOS-

ovaca. Ne vole ni naše HOS-ovce koji su se proslavili u obranama i Vukovara i 

Škabrnje. A vole zvijezdu petokraku s kojom su izvršeni genocidni zločini  u tim 

mjestima i ne samo njima. Svete se onima koji i „Bojnu” i ZDS; i Thompsona i HOS-

ovce. O tome pogledajte knjige: 

J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za znanost, 

Zagreb, 2017. str. 245. 

J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, Zagreb, 

2017. str. 212. 

A takva je dijelom i knjiga koju danas predstavljamo. Pogledajte dio o nečasnoj ulozi 

rektora Zagrebačkog sveučilišta! 

U njima se govori o napadima na mene, moju obitelj i moje suradnike zbog Peticije 

ZDS s kojom smo branili „Bojnu”. Jednom mi je jedan kolega napisao: „Znate i sami, 

postoji dio ljudi na Matematičkom odsjeku i izvan koji Vas ne vole, jednostavno ne 

razumiju da postoje bolji od njih ili se ne slažu s Vama politički,“ 

Ali kada su me ranije takvi napadali suprotstavljali bi se ili iz mog Razreda u HAZU 

ili iz Ministarstva. Poslije Peticije ZDS napadi su bili još gluplji, a ispostavilo se da 

iza svega stoje ljudi iz Akademije. Tako HRZZ usvaja ocjene kako su neki od 

najboljih časopisa na svijetu, dakle iz Q1 grupe zapravo NERESPEKTABILNI 

časopisi, ili za tri moja časopisa koja su po Scopusu među šest najboljih hrvatskih 

znanstvenih časopisa prihvaća se ocjena kako nisu dobri. Zapravo ne treba biti previše 

inteligentan pa zaključiti da to znači lošu ocjenu za cijelu hrvatsku znanost. I gle čuda 

Akademiji pa i u mom razredu takva ocjena ne smeta. Dodao bih kako su od tri 

časopisa iz nejednakosti koja su na svjetskim listama dva moja, a i u tom trećem sam 

ja u Uređivačkom odboru. A i taj treći časopis također nije po volji HRZZ-a! 

Kao da kažu kako im do znanosti nije stalo. Važne su privilegije koje iz toga slijede. 

Zato sam otklonio mogućnost da na nedavnoj međunarodnoj konferenciji u čast mog 
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70.-og rođendana pokrovitelj bude bilo Akademija bilo moj razred u Akademiji. A na 

toj konferenciji se o meni govorilo kao o „kralju nejednakosti“. Matematičkih 

nejednakosti, naravno.  

Sa takvim pristupom znanosti u HAZU ne čudi što se na nedavnim izborima u HAZU 

pojavila se po prvi put pored ekipe koju podržava Uprave i druga ekipa. Uspjelo se 

samo u tome što je bilo jasno da eventualni kandidat Uprave sadašnji Glavni tajnik 

HAZU i član Upravnog odbora HRZZ-a neće proći. Radi se o onom akademiku koji 

je u Saboru govoreći o radu Akademiji u prošloj godini govorio o tome gdje sam ja 

rođen (naravno njemu je jedino važno da je Boka u Crnoj Gori) i gdje sam završio 

magisterij ili doktorat, a ne da imam 1200 znanstvenih radova itd. tj. važnije mu je 

bilo da sam autor Peticije ZDS. A predsjednik Upravnog odbora HRZZ-a jedini nije 

prošao u prvom krugu izbora.  

Sadašnji Glavni tajnik HAZU ipak će biti nagrađen zbog svojih nakaradnih pogleda 

na znanost tako što će vjerojatno postati Predsjednik Upravnog odbora HRZZ. 

Sjetimo se samo da je uspio da njegov časopis bude izbačen sa svjetskih lista, dakle s 

onih na kojima su moja tri časopisa. Meni je ipak potpuno nerazumljiva to što 

sadašnjem predsjednik tog odbora nije smetalo to što se napadom na tri od šest 

časopisa zapravo rugaju hrvatskoj znanosti. Tko bi to očekivao od jednog fizičara. On 

bi morao znati logično razmišljati. Ili je upravo ta logika bila okrenuta želji za vlasti i 

privilegijama? 

Netko će pomisliti da sam zato uz vezu Thompsona i Vatrenih u knjizi pisao i o 

Thompsonovoj vezi sa mnom. Ali to nije točno. „Krivac” je bio jedan drugi biskup – 

biskup dr. Vlado Košić. On je predstavljao gore spomenutu treću knjigu o 

Thompsonu, ali nije govorio o Thompsonu već o Thompsonu i o meni. Evo kako je 

veliki HRVATSKI biskup započeo svoj govor na tom predstavljanju: 

„Oni koji nemaju argumente željeli bi ih silom ušutkati: tako zabranjuju koncerte 

proslavljenom pjevaču Marku, uručuju mu kaznene prijave zbog remećenja javnog 

reda i mira, difamiraju njegov ugled i proglašavaju njegov rad – ni manje ni više nego 

fašističkim; također protiv akademika Pečarića takvi rade svim sredstvima samo da 

ga ušutkaju, progone mu obitelj i – najčešće ga ignoriraju. Međutim oba ova velika 

čovjeka, Hrvata i domoljuba, ljudi su s kojima se naša Domovina treba ponositi. 

Možda će tek u budućem vremenu, kad se oslobodimo – kako pjeva biskup Ante Ivas 

– svih tih izdajica, krivokletnika, varalica, također i – kako pjesnički kaže Anto 

Kovačević – svih drpislava, tek će u budućoj, mirnijoj povijesti Hrvatske ovi naši 

velikani Marko i Josip dobiti svoje pravo mjesto, mjesto najvećeg poštovanja. 

Jedno je sigurno: njih obojicu rese hrabrost u zastupanju istine i ljubav prema 

domovini koja nije fraza ni interes. Također, rekao bih, resi ih i spremnost na 

podnošenje trpljenja, osporavanja, podmetanja za istinu i pravednost. Dok se Josip 

uglavnom s tim prijetnjama bori humorom i ironijom, Marko odgovara svojim 

osporavateljima - pjesmom. 

Ova knjiga svjedok je veličine upravo ove dvojice hrvatskih ljudi, svjedok o poštenim 

ljudima u nepošteno vrijeme, o velikim ljudima u vremenu malih duša, o drskosti 

nekolicine koji se usudiše biti hrabri u vremenu izdaje. Zato će njihov trag biti 

nadahnuće budućim naraštajima i za dvadeset i trideset godina o njima će se pisati 

knjige, snimati filmovi i oni će biti primjer srčanosti u borbi sa zlom koje uništava 

istinu i našu domovinu.“  
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Zapravo mi se čini da su naši Vatreni pokazali da se biskupove procjene mogu itekako 

smanjiti, Još se sjećamo oduševljenja diljem svijeta koje su izazvali Vatreni. 

Zahvaljujući njima hrvatske vrjednote postale su drage svima. A kada je vlast odbila 

njihovu želju da ih dočeka Thompson, Vatreni su razmišljali i o tome da zrakoplov 

ode u Split umjesto u Zagreb. Ipak našli su bolje rješenje. Pozvali su Thompsona u 

zračnu luku i time pokazali da im više vrijedi čovjek koji je postigao sve svojim radom 

od raznoraznih političara, pogotovu onih koji prodaju svoj narod svjetskim moćnicima 

zbog svojih osobnih interesa. A cijeli svijet je gledao zajedno Vatrene i Thompsona – 

Hrvate koji su sve svoje uspjehe postigle snagom svoga talenta i uvijek ostali vjerni 

svom narodu i svojoj domovini.  

Zato biskup Živković kaže političarima: 

„U vašoj domovini ima puno dobrih ljudi i događaja. Morate znati i moći vidjeti 

dobro. Obrišite stakla svojih naočala koja su ponekad zamagljena osobnim 

interesima. 

I dok biskup govori o zamagljenim naočalama političara i on uzdiže ljude kakav je 

Thompson. Kao što su na svoj način učinili i Vatreni.  

Ali i gdje god dođu u svijetu naši političari sa svojim zamagljenim naočalama, 

tamošnji političari im hvale Vatrene (Francuska, Kina,...). Mora da su naši političari 

tada jako nesretni, kao što je bilo očito koliko im je bilo teško dok su slušali biskupa 

Živkovića. 

HVALA. 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/13781-predstavljanje-knjige-matematika-

pjesme-i-nogomet-u-kninu-je-li-biskup-zivkovic-u-vukovaru-zapravo-predstavljao-

ovu-moju-knjigu  

 

 

 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/13781-predstavljanje-knjige-matematika-pjesme-i-nogomet-u-kninu-je-li-biskup-zivkovic-u-vukovaru-zapravo-predstavljao-ovu-moju-knjigu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/13781-predstavljanje-knjige-matematika-pjesme-i-nogomet-u-kninu-je-li-biskup-zivkovic-u-vukovaru-zapravo-predstavljao-ovu-moju-knjigu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/13781-predstavljanje-knjige-matematika-pjesme-i-nogomet-u-kninu-je-li-biskup-zivkovic-u-vukovaru-zapravo-predstavljao-ovu-moju-knjigu
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PREDSJEDNICA I 'LIAM SHI!' 

(Govor na predstavljanju Smeta im Thompson, HOS, ZDS,...) 

 

Dragoj Mireli Pavić, 

Njen pridragi akademik 

 
Zahvaljujem se svima što ste došli na prvo predstavljanje knjige PREDSJEDNICA I 

'ZA DOM SPREMNI' i ponovljeno predstavljanje knjige MATEMATIKA, PJESME 

I NOGOMET, kao i HVIDRI Zagreb što je omogućila predstavljanje. Posebna 

zahvalnost i predstavljačima Stjepanu Razumu, Marku Ljubiću i Davorinu Karačiću, 

kao i Branku Hrkaču koji je napravio korice i za ove 'nepodobne' knjige.  

Dvije su knjige pa sam predstavljanje nazvao Krivi su im Thompson, HOS, ZDS,... Ali 

nije ni to pomoglo. Ono o čemu se piše u tim knjigama, vjerojatno i sam autor, nisu 

odavno podobni pa predstavljanje ne najavljuju ni domoljubni portali. Koliko znam 

ovo predstavljanje su najavili portali dragovoljac.com i hrvatskonebo.org. 

Poznato je da su neke srpske i židovske organizacije tražile zabranu predstavljanja 

knjige Razotkrivena Jasenovačka laž, čiji smo autori dr. Razum i ja, ali izgleda da su 

neki hrvatski portali to shvatili kao poziv na zabranu predstavljanja svih mojih knjiga, 

pa se nisu proslavili ni s najavom nedavnog predstavljanja četvrte knjige o generalu 

Praljku. Ili samo nije dobro u predizbornim vremenima podsjećati na povezanost 

napada na Thompsona i Predsjedničinih izjava o ZDS.  

Srećom samocenzure nema u „Hrvatskom tjedniku, pa oni u današnjem broju donose 

najavu predstavljanja uz komentar: “Knjiga Predsjednica i ‘za dom spremni’ donijela 

je još jedan autorov polemički prikaz zloćudnog tumora (ili možda metastaze) u 

hrvatskoj društvenoj zbilji, koji bi se mogao podvesti pod jedan skupni pojam 

“protuhrvatska politika” ili točnije “veleizdajnička politika na štetu Hrvatske”, stoji 

među ostalim u predgovoru nove Pečarićeve knjige koji potpisuje Josip Stjepandić. 

A očekivao sam reagiranje na moj naziv predstavljanja tipa:  

Čemu takav naziv? Pa svima je jasno da njima smeta neovisna Hrvatska.  

Neovisna Hrvatska. Pa da, takva Hrvatska se uvijek nazivala i naziva se Ustaška 

Hrvatska. Možda je puno bolje ne davati prostor tako nečemu u vrijeme kada imamo 

Srpsku Hrvatsku na čelu s Pupovcem i Plenkovićem ili kako su nam to lijepo prikazali 

u Kaštelima: Plenković pleše kako Pupovac svira. 

Vjerovali smo da je Predsjednica RH bliža ideji suverene hrvatske države. Jasno vam 

je da je nedavno odricanje Predsjednice od 'Za Dom spremni' zapravo bilo odricanje 

od suverenizma i priklanjanje Plenkoviću koji pleše. Istina, po Plenkoviću je „HDZ 

glede suverenizma jači od bilo koje druge stranke u RH“. Možemo se i složiti s njim 

jer očito čovjek misli na srpsko-hrvatski suverenizam. 

Bilo kako bilo, tj. je li se Predsjednica odrekla suverenizma ili se priklonila 

Plenkovićevom srpsko-hrvatskom suverenizmu u naslovu je moje knjige pa sam prvi 

poziv na ovo predstavljanje poslao njoj (26. 3. 2019.): 

Poštovana gđo Predsjednice RH,  

Pozivam Vas na predstavljanje mojih knjiga koje se odnose i na Vas. Naime prva je 

nastala povodom Vaših novih istupa o pozdravu Za Dom spremni. U drugoj ima 

tekstova oko uspjeha naših nogometaša, ali i o međunarodnoj matematičkoj 
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konferenciji povodom mog 70.-og rođendana (bili ste neuspješno pozvani biti 

pokroviteljem), kada su kolege iz svijeta o meni govorili kao o “kralju nejednakosti”: 

KRIVI SU IM THOMPSON, HOS, ZDS… 

(...) 

S poštovanjem, 

dr.sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU 

izvanjski član DANU 

Naravno, nisam ni očekivao da će se Predsjednica odazvati pozivu.  

Zapravo ovo predstavljanje je u čast jedne druge dame. Vjerujem da ste svi vidjeli 

obavijest u Hrvatskom tjedniku prije dva tjedna: Potreseni smo i tužni VJERUJEMO 

U BOGA, U LIJEČNIKE I U NAŠU MIRELU, povodom teške bolesti njihove omiljene 

kolumnistice Mirele Pavić koja je petnaest godina pisala tjednu satiričnu kolumnu 

'Plašikracija' i nije preskočila ni jedan jedini tjedan.  

Poslije Peticije ZDS ona je te svoje kolumne završavala sa ZDS na kineskom: LIAM 

SHI! Zato sam i ovaj govor naslovio prema naslovu prve knjige koju predstavljamo, 

ali na Mirelin način; PREDSJEDNICA I 'LIAM SHI!'. A i posvetio sam joj ga kao 

njen pridragi akademik, kako me je znala nazivati u tim svojim kolumnama. Tako je 

i nedavno (14. veljače 2019.) povodom ponude hrvatskog iseljenika, mog Bokelja 

Marka Franovića MILIJUN KUNA onome tko 'opovrgne rezultate istraživanja 

Leljaka, Vukića, Pečarića, Razuma, Jurčevića i drugih' o radnom logoru Jasenovac, 

Mirela napisala:: 

Da se Irinej smiri i 'usredotoči', mala bi mu ponudila i onizi milijun ustašića nagrade 

što ih je vrlo pametno ponudija naš iseljenik onome ko konačno iskopa kosti i dokaže 

kakvo je stanje pod 'cvetkom zanovetkom'. Pitan se bi li ih u halju spremija, ih! Kad 

već ne more pročitat g. Vukić, ni prof. Razum, ni pridragi akademik. A ko će t'lika 

slova čitat, majketi. 

Danas mi javljaju iz Hrvatskog tjednika: 

Zadnja informacija je da ide nabolje... budna... bez cijevi u ustima... pod 

medikamentima... doktori su zadovoljni, ako se ovako nastavi mogla bi put zadarske 

bolnice pa na terapiju u Krapinske Toplice... 

mi zaista vjerujemo da će sve biti dobro uz Božju pomoć. 

Vjerujemo i svi mi! 

Na neki način ovo predstavljanje je najavio Zvonimir Hodak u ovotjednoj kolumni 

komentirajući pisanje Jurice Pavičića: 

Naslov njegovih "Vijesti iz Liliputa" je pomalo ofucan. Naslov članka je "Sveučilište 

za fake news". Kaže drug komesar Jure: "U normalnim okolnostima, sveučilište bi 

trebalo biti institucija koja će ljudima objasniti da zemlja ipak nije ravna, da je 

cijepljenje civilizacijska dobrobit, a da ZDS nije postojao do 1941.g.  

Po onoj poznatoj LAŽ JE NAJVIŠE POMOGLA SRBIMA U POVIJESTI eto 

doznajemo da ni ZDS nije postojao prije 1941. Zapravo dirljivo je vidjeti kako Pavičić 

u praksi provodi naputak koji je Plenković dao svojoj poznatoj komisiji: 

"Hrvatska mora tražiti konsenzus i odrediti se prema pitanju prošlosti, totalitarnih 

režima 20. stoljeća, jasno osuditi režim između 1941. i 1945 godine, dakle ustaški 

režim tijekom kojeg su počinjeni brojni zločini, ali isto tako na trezven način 

analizirati sve ono što se dogodilo nakon 1945. godine". 
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https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-

povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-

rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945 

Komisija je poslušala srpsko-hrvatsku vlast. Simbol s kojim je branjen Vukovar je 

nepodoban, a simboli pod koji je rušen je podoban.   

U knjizi je dan i početak moje polemike oko ZDS iz 1932.godine. Međutim, vama će 

sigurno biti zanimljivije vidjeti kako je to dalje komentirao Hodak: 

„No, Sveučilište u Zagrebu aktivno je sudjelovalo u fabrikaciji političke, strukovne, 

historiografske i meritokratske laži. Počasni doktorat Milanu Bandiću nastavak je tog 

smjera". Kad bi se našem partizanu Juri barem jednom omaklo da napiše nešto što 

nije tako izrazito obojeno kričavom, drečećom crvenom bojom. On naravno spada u 

prvi ešalon ofucanih, umornih i depresivnih boraca protiv ZDS. Moramo ga shvatiti, 

ali ne i žaliti. Čovjek se sizifovski bori protiv nečega što je u ovoj zemlji već davno 

pobijedilo. Pozdrav je to kojim se grmjelo na Kninskoj tvrđavi 5. kolovoza ljeta 

Gospodnjeg 1995.g. Jure ne može iz glave otjerati staru, žilavu pticu KOS. Ona kljuca 

li kljuca. 

Pred par tjedana objavio sam faksimil dopisa dvojice domobrana koji žive u SAD-u. 

Da se ne ponavljam, pismo završava sa ZDS, a pismo je s početka 1936.g. U vrijeme 

dok se tek spremao pakt između Staljina i Hitlera (koji je potpisan 1939.g. u Moskvi). 

Tada su Pavelićevi izgledi da ga Musolini instalira u Zagrebu bili isto tako realni 

koliko je realan progon ZDS iz memorije i vokabulara onih koji su ovu Hrvatsku 

izborili u Domovinskom ratu. Pet godina prije nego je Slavko Kvaternik proglasio 

NDH,  hrvatski domobrani su pozdravljali našoj orijuni mrskim ZDS. U nečem se 

moram, iako teška srca, složiti s komesarom Jurom: "Sveučilište u Zagrebu aktivno je 

sudjelovalo u fabrikaciji političke, strukovne, historiografske i meritokratske laži". Pa 

naravno Jure, to je sveučilište dalo počasni doktorat bravaru ili šloseru Brozu, ratnom 

zločincu sa 570.000 ubijenih na duši. Sjetite se Milana Kangrge i njegovog prijatelja 

"filozofa" Vojislava Šešelja koji je devet godina bio član Hrvatskog filozofskog 

društva zajedno s Gajom Petrovićem, Žarkom Puhovskim, Rudijem Supekom… 

Te historiografske laži i danas se bez skrupula plasiraju. Što drugo rade 

"istoričari" poput  Klasića, Jakovine, Markovine, Perice, Goldsteina....“ 

https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-ove-godine-dobiti-nobelovu-nagradu-

mirotvorstvog-hrvatska-radnicka-klasa-151506/ 

 Slično Hodaku i Franoviću Josip Horvat piše(„Neprihvatljiv je napad dr. Jareba na 

akademika Pečarića“, Hrvatski tjednik, 28. ožujka 2019.): 

Dragi domoljubi, ne možemo se osloniti samo na „povjesničare po struci“. Nama 

Hrvatima potrebni su gospoda Pečarić, Razum, Vukić, Leljak, Jurčević i drugi 

vrijedni ljudi. Ne dajmo se obeshrabriti, idemo dalje do istine. 

Ali zaboravimo i to da je ZDS bio poznat i kao domobranski pozdrav tridesetih godina 

prošlog stoljeća i da je nastao kao antifašistički pozdrav. Neka su u pravu Plenković, 

Pupovac, Pavičić. Doista je ZDS bio ustaški pozdrav prve godine uspostave NDH. 

Svo vrijeme je i tada bio domoljubni pozdrav prihvaćen od naroda o čemu piše i 95.-

o godišnji Lojzo Buturac („U pravu je matematičar, a ne povjesničar, budimo kao i do 

sada – za dom spremni“, Hrvatski tjednik, 28. ožujka 2019.): 

A evo ponekih sjećanja i iz ratnih godina, iz vremena NDH. Među nama ondašnjim 

ratnim požeškim gimnazijalcima bio je uobičajen naš hrvatski rodoljubni pozdrav „Za 

dom spremni“. Ali smo pravili veliku razliku između vojnoga ili nekoga službenog 

https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945
https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945
https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945
https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-ove-godine-dobiti-nobelovu-nagradu-mirotvorstvog-hrvatska-radnicka-klasa-151506/
https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-ove-godine-dobiti-nobelovu-nagradu-mirotvorstvog-hrvatska-radnicka-klasa-151506/


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  259 

 
 

 

pozdrava „Za poglavnika i dom spremni“. Među nama gimnazijalcima bio je i pokoji 

pravoslavac, pa i jedan Židov, Branko Horvat, pa smo se svi pozdravljali našim 

rodoljubnim pozdravom ZDS. Šteta je što mi kolega Branko nije više živ pa da potvrdi 

ovu istinu. 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-matematicar-a-ne-

povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-spremni 

Njihov 'dokaz' da se radi o ustaškom pozdravu je to što se koristio i u državnim 

dokumentima ND Hrvatske. Koristila se i kuna, pjevala himna. Domoljubni Hrvati se 

takvim 'argumentima' obično rugaju. Pa i u navedenom tekstu naša Mirela naziva 

njima omiljene kune ustašicama. A zapravo ti njihovi 'argumenti' su zapravo samo 

potvrda da im je svaka neovisna hrvatska država ustaška država, pa, umjesto da se u 

vrijeme ND Hrvatske bili protiv režima, oni su bili protiv hrvatske države. Zato im je 

i ova danas bila – ili još uvijek jest – Tuđmanova ustaška država. Svugdje vide ustaše 

samo da država uistinu ne bi bila hrvatska država! 

Na kraju spomenimo i da su u obje knjige dani tekstovi o Vatrenima i Thompsonu. 

Vjerojatno nije zgodno podsjećati Hrvate koliko je Vatrenima značio Thompson i 

koliki je strah bio u Vlastima od njegovog ZDS u trenutcima kada se cijeli svijet divio 

hrvatskom narodu zbog njegova ponosa i ljubavi prema svojoj domovini (naslov u 

novoj knjizi je: JE LI THOMPSON ISKOMPLEKSIRAO PLENKOVIĆA?). 

HVALA! 

Josip Pečarić 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15727-predsjednica-i-liam-shi 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-matematicar-a-ne-povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-spremni
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-matematicar-a-ne-povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-spremni
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15727-predsjednica-i-liam-shi
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TREĆI STUP PEČARIĆEVE HRVATSKE’: THOMPSON 
 
Pozdravljam sve nazočne i zahvaljujem se don Lazaru za organizaciju predstavljanja 

mojih novih knjiga o Thompsonu – 'trećem stupu Pečarićeve Hrvatske': 

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET i PREDSJEDNICA I 'ZA DOM 

SPREMNI'.  

Dragi prijatelj general Ljubo Ćesić Rojs ga je prokomentirao, kao i profesorici Miri 

Vrbanović na sjajnom predstavljanju. 

Akademiče moj dobri.! 

Žao mi je što se nisi sjetio povijesne istine i napisao prave stupove Slobodne i 

Nezavisne Hrvatske Države. Da nije bilo ovih stupova ne bih bilo ni voljene nam 

Hrvatske. Svi ostali mogu biti ali poslije ova 4 stupa. 

General dalje nabraja četvoricu najzaslužnijih. S njegovim izborom bih se i mogao 

složiti, ali me njegov dopis podsjetio na svojevrsni napad Oca i sina Goldsteina u 

Slobodnoj Dalmaciji na mene. 

Kako to? 

Pa Goldsteini su tvrdili da sam ja napisao nešto što nisam napisao i onda su 

polemizirali s tom svojom laži. Naslov teksta im je bio, vjerovali ili ne: Akademik 

Pečarić uporno laže. 

Sada Goldsteinovski moj prijatelj general Rojs se pravi lud i kao ne vidi da je u pozivu 

na ovo predstavljanje ono treći stup Pečarićeve Hrvatske pod navodnicima. 

Ne vjerujem da Rojs misli da je RH moje vlasništvo.  

Dakle bitno je koga se citira i zašto je autor to tako naveo. 

Naime, profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić je još 05. 

12. 2014. u Mostaru govoreći o mojim knjigama istaknuo kako četiri stupa moje 

Hrvatske čine: Franjo Tuđman, Dario Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup 

Vlado Košić.  

Ne treba biti previše inteligentan i znati da professor književnosti govori o sadržaju 

mojih knjiga i doista to sjajno definira s ova četiri stupa. 

U međuvremenu je Golsteinovski napad na mene general Rojs ponovio i na portalu 

kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/ 

Moj odgovor KONKURIRA LI GENERAL ROJS ZA SVEUČILIŠNOG 

PROFESORA IZ KNJIŽEVNOSTI? Objavljen je na portalima: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/ 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-

sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

Često sam citirao Tokićevo mišljenje i uvijek bih dodao kako su te četiri osobe one 

koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog naroda najviše napadali, a 

predstavljaju najzaslužnije dijelove hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države. 

Danas mi govorimo o trećem stupu 'Pečarićeve Hrvatske' dakle o onima koji su svoje 

talente koristi u obranu Hrvatske i koji su zbog toga bili na meti napada onih koji ne 

vole Hrvatsku. 

Na Thompsona i njegovu legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave” koja je ledila krv u 

žilama fašističkim agresorima na Hrvatsku i njihovim saveznicima u Hrvatskoj počeli 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
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su napadi s povratkom jugo-komunista na vlast. U jeku najvećih napada 2008. godine 

branili smo Thompsona otvorenim pismima, a potom i knjigama:  

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to 

jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

I knjigom koju danas predstavljamo: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

Zapravo ta knjiga predstavlja taj stup kojemu je na čelu Thompson – „pjesme” u 

naslovu.. Ono „matematika” u naslovu odnosi se na mene jer je u knjizi pisano o 

matematičkoj konferenciji povodom mog 70-og rođendana na kojoj su me kolege iz 

vani nazvali „kraljem nejednakosti”, a područje mog rada „mojim kraljevstvom”.  

O mom domoljubnom radu govorio je na otvaranju biskup Košić, a moji gosti na 

svečanoj večeri bili su uz Thompsona i Stanko Šarić i Dražen Žanko. 

Na Vatrene se odnosi ono „nogomet” u naslovu. i u najnovijem Hrvatskom tjedniku 

Joško Čelan nas podsjeća kako su se vlasti odnosili prema njima: 

„U to vrijeme činilo se da je neka nevidljiva sila proglasila sveopći lov na tih jedanaest 

mladih športaša, koji će uskoro – kao iz inata ili pak po nekoj istinskoj božanskoj 

pravdi – pred očima cijeloga svijeta pokazati najljepšu, gotovo nadrealnu sliku nas 

samih.” 

Tada su Vatreni na povratku u Domovinu svojim odnosom prema Thompsonu 

pokazali kako se treba odnositi prema sluganskoj vlasti koja šikanira ono vrijedno a 

ponosno u Hrvatskoj.  

Vlastima je ostalo jedino da Thompsonu, bolje reći hrvatskom narodu, isključe 

mikrofon- Niz mojih tekstova o tome dano je u knjizi! 

Zapravo drugi val napada na Thompsona počeo je s velikim povratničkim koncertom 

kojim je obilježena 20. godišnjica “Oluje” u Kninu. Pozvali ga, a onda ga napali! 

Branili smo Thompsona Peticijom ZDS. O ulozi predsjednice vidjeti knjigu:  

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

Kasnije je Predsjednica korigirala svoj stav ali svi mi koji smo bili žrtve tih napada i 

dalje smo bili na udaru. Poslije Peticije ZDS na udaru su i moji suradnici i moja obitelj. 

Čak su i za moje znanstvene časopise, koji su po svjetskim kriterijima bili među 

najboljem u hrvatskoj znanosti, tvrdili da nisu dobri. Časopisi su im uzvratili tako da 

su ovih dana na Web of Science uvršteni među Q1 časopise. Naravno o tome su 

obavješteni i Predsjednica, i predsjednici Vlade i Sabora, i Akademija. Svi šute, a iz 

Akademije je stiglo pismo da su primili tu informaciju. Naravno oni koji su sudjelovali 

u takvim napadima su napredovali, tj. nagrađeni zbog toga.  

Sjetimo se kako smo prošli i ovdje u Tisnom s predstavljanjima knjiga o Thompsonu. 

O tome imate puno i u knjizi koju danas predstavljamo. 

Nedavno se Predsjednica, u svom dodvoravanju Plenkoviću vratila na stari stav. Otud 

i druga knjiga koju predstavljamo: 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Jasno je i zašto toliki napadi na „Bojnu“ i ZDS. Fašistički srpski agresori, a s 

njima i svjetski moćnici koji su ih podržavali, agresiju su pravdali tvrdnjom da 
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su branitelji ustaše, a država Tuđmanova ustaška država. Danas se to 

nastavlja. 

Evo i nedavno je prof. dr. sc. Zdravko Tomac konstatirao: 

Postavljam još jedno pitanje sebi i svima Vama: Kako je moguće da nema reakcije 

svih nas na izjavu Milorada Pupovca da je Marko Perković Thompson ustaša zato što 

je u svojoj kultnoj pjesmi, koja je mobilizirala narod protiv velikosrpske agresije, 

upotrijebio poklič "Za dom spremni". Tvrdim da taj poklič, s kojim su na ustima 

umirali u obrani domovine mladi hrvatski branitelji, nema nikakve veze s fašizmom i 

ustaštvom, odnosno tvrdim da su fašisti bili oni koji su njih ubijali i stvarali 

koncentracijske logore, a ne ti mladići koji su toliko voljeli svoj dom i domovinu da 

su bili spremni, što su i učinili, žrtvovati svoje mlade živote.  

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-

predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/ 

Zapravo godinu dana poslije povratka u Knin i Peticije ZDS, ponovno u Kninu na red 

su došli i HOS-ovci. Danas znamo da je Predsjednica bila protiv nastupa HOS-a i na 

mimohodu povodom 20. godišnjice „Oluje“ u Zagrebu. 

Zagrebački odvjetnik Davorin Karačić, u javnosti poznat kao odvjetnik Marka 

Perkovića Thompsona, detaljno je objasnio zašto nošenje majica s oznakom HOS-a 

može biti problematično i danas, iako je zakonito: 

 

Mogu li vam oduzeti majicu HOS-a? Da. 

“Neke navijače privode jer se nisu javili na zabranu (kolokvijalni navijački izraz) pri 

čemu policija trajanje te mjere sama određuje, neovisno o zakonskim rješenjima, pa 

neke ljude privode iako im je po zakonu isteklo vrijeme na koje im je zabrana 

određena. Medo se najeo jer ste vi šutjeli, a neki su se i pakosno veselili. Pa kad me 

pitate je li moguće oduzeti majicu s oznakom HOS-a ili privesti njezina vlasnika – da, 

moguće je. Nije po pravu, nije zakonito, ali je moguće. Zašto? Zato što ste šutjeli kad 

je trebalo glasno se protiviti. Umjesto da ste vi štitili princip, sad će vas sustav gaziti 

po principu: ako je moglo kod njih, može i po vas”, zaključuje zagrebački odvjetnik. 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-

da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/ 

To je u biti jedan odgovor na pitanje dr. Tomca.  

Međutim, čini se da ipak treba spomenuti i ono što je u „Bujici“ veliki hrvatski 

znanstvenik prof. dr. sc. Davor Pavuna nazvao Prvim Pečarićevim poučkom (PPP). 

O PPP zapravo govori Joško Čelan kada u Hrvatskom tjedniku 19. lipnja 2019. piše: 

Možda u ovoj neselektivnoga korištenja ustaškog imena svako zlo nije ni za zlo: Ruža 

Tomašić je tako savršeno hladnokrvno, prema Politici od 1. lipnja, u naslovu: „Ne 

dam na ustaški pokret“. Ovo  je zacijelo odjek davne spoznaje akademika Josipa 

Pečarića, koji je dugo živio među Srbima i došao do zaključka da za njih postoje samo 

dvije vrste Hrvata; srpske sluge i – ustaše, dodavši da ako već mora birati, onda 

odabire ovo drugo. Tako ni ona „antifašistička“ kanonada po ustaštvu iz dana prije, 

za vrijeme i nakon bleiburške komemoracije nije nužno samo nezgodna: možda će 

razvijenom Zapadu, za sada još sramno potpuno neosjetljivom za poratni jugosrpski 

genocid nad Hrvatima (uz britansku asistenciju), s vremenom i s pojavom novih 

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
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stranih autora kakvi se tu i tamo oglašavaju, postati jasno o kakvom je i kolikom zlu 

riječ. 

I dok u Hrvatskoj vladajući pokušavaju pridobiti Thompsona, jer se boje 

predsjedničkog kandidata dr. sc. Miroslava  Škore, koji je Thompsonov kum, 

Thompson poslije pobjede i na Upravnom sudu u Sloveniji im samo poručuje: 

„Vrijeme je da se prestane s podmetanjima i hajkama protiv mene...“ 

A koliki je značaj samog Thompsona potvrđuje i postupak ministra obrane Slovenije 

koji ipak ne dopušta održavanje koncerta na njegovom teritoriju: 

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-

na-svojem-teritoriju/ 

A to doista jest pitanje koje treba rješavati ministar obrane susjedne nam države. Pa 

sjedimo se kako je Thompson pjevao o paljenju Krajine i vojnih štabova. 

Izgleda Da je ministar susjedne nam države dobio informaciju iz svojih tajnih službi 

da je tu pjesmu Thompson prepjevao za Sloveniju. Ipak, kada je pjevana u originalu 

imali smo srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku. Pa sada – valjda – Slovenci ne misle 

napasti Hrvatsku, da bi trebali pokazivati takav strah od Thompsona, zar ne? 

Zapravo, zabavno je i vidjeti da svi domaći moćnici, poslije svih tih podmetanja i 

hajki, drhte bojeći se da će Thompson podržati svoga kuma. A zapravo se trebaju 

bojati činjenice da je Škoro svojom prvom izjavom da nikada ne bi skidao ploču u 

Jasenovcu sve rekao. Jer to je spomen-obilježje poginulim za današnju Hrvatsku, a 

razlog skidanja je znak koji je zvanično odobren u toj današnjoj Hrvatskoj. Tako nešto 

mogu uraditi samo oni koji ne poštuju ovu državu. 

 

Još jednom vam se svima zahvaljujem s nadom da ćemo za mjesec dana ovdje 

predstaviti nove knjige o dva 'stupa Pečarićeve Hrvatske+ : Dariju Kordiću i biskupu 

dr. Vladu Košiću. 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-

hrvatske-thompson 

KARAVAJ, Velika Gospa, Glasilo Župe Svetog Duha Tisno, Godište  XV. Godina 

2019. – Broj 3 (34). Velika Gospa 2019.,  

 

 

  

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
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VRATITI HRVATSKU NARODU: PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM, 2020.. 

 

ŽELITE LI I DALJE VLAST KOJA RATUJE ČAK I S 

MATEMATIČKIM ČASOPISIMA? 

 

GOVOR NA POČETKU PREDSTAVLJANJA 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste došli na predstavljanje 

knjige koja u naslovu ima riječ MATEMATIKA. Da je problem s tom riječi u naslovu 

vidio sam s knjigom koja joj je prethodila MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, 

Zagreb, 2018. str. 347. Da sam umjesto riječi ‘pjesme’ stavio THOMPSON, a umjesto 

‘nogomet’ VATRENI sigurno bi ljudima bila zanimljivija. 

Istina, sada postoji i riječ POLITIČARI, a kada se pogledaju i korice koje je opet 

izradio Branko Hrkač, nekako sve to asocira na MAJMUNSKA POSLA. 

Naravno pozvao sam i političare i to tako što sam npr. Predsjednici RH i 

predsjednicima Vlade i Sabora uz naslov ZBOG „BOJNE ČAVOGLAVE“ I ZDS 

SUKOB POLITIČARA I MATEMATIČKIH ČASOPISA napisao: 

S obzirom da sam vam svojevremeno (uzaludno) poslao moje knjige:  

Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za znanost, Zagreb, 

2017. str. 245. i  

Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, Zagreb, 2017. str. 

212., a sada vam šaljem nastavak na njih i poziv na predstavljanje. 

Kao što sam očekivao, a u skladu s naslovima knjiga koje sam im poslao, nije bilo 

odgovora ni sada. 

Iz naslova pod kojim sam im poslao poziv jasno je da je ova knjiga povezana s 

prethodnim knjigama o onima koji su stradali zbog pozdrava ZA DOM SPREMNI. 

To su i Thompson i Šimunić. O nedavnom predstavljanju knjige JOSIP ŠIMUNIĆ I 

'ZA DOM SPREMNI', Zagreb, 2019. str. 362 veliku reportažu dao je tjednik 

„Nacional“. Pišu o HVIDRI i slavljenu ustaškog pozdrava. Naravno srpskim slugama 

je uvijek drago sve podsjetiti na činjenicu da su hrvatske branitelje tijekom 

Domovinskog rata i sve do danas Srbi i njihove sluge u Hrvatskoj nazivali ustašama. 

Zato je i ovo predstavljanje u dvorani Udruge specijalne policije iz Domovinskog rata 

RH, a organizirala ga je Udruga udovica hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata RH 

Grada Zagreba i Zagrebačke županije. Zahvaljujem im na tome. 

Poslao sam isti poziv HRT-u s naslovom TREBAM LI SE ZAHVALITI HTV-U? 

(PISMO RAVNATELJU HRT-A), kada sam vidio da će biti veliki razgovor s jednim 

od glavnih likova u ovoj knjizi – onog političara koji nam dolazi sa Zagrebačkog 

sveučilišta – rektora tog sveučilišta. U novom pismu sam komentirao taj nastup tj. 

činjenicu da nisu ni pokušali osporiti navode o Rektoru iz ove knjige. Time su samo 

potvrdili vrijednost same knjige. 
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Posebna zahvalnost predstavljačima. To su Prof. Đuro Vidmarović, predsjednik 

DHK-a, koji je napisao Predgovor, prof. dr. sc. Neven Elezović koji je i krivac što 

časopisi o kojima je riječ uopće postoje, a koga se vjerojatno sjećate s HTV-a kao 

zvijezde u kvizu “Brojke i slova”, i akademik Andrej Dujella o kome ćete i čitati u 

samoj knjizi. Tim redom će i oni govoriti o knjizi.  

Politolog i kolumnist Jure Vujić je bolestan. Tekst njegovog govora ću dobiti I nadam 

se da će ga netko objaviti. Kako je I ovo predstavljanje najavilo samo dva portala, ako 

ga nitko ne objavi sigurno će biti u drugom dijelu ove knjige. Naime, kako je ova 

knjiga posvećena mojim Q1 časopisima u njoj su samo tekstovi povezani s početkom 

napada na te časopise 

 

GOVOR NA KRAJU PREDSTAVLJANJA 

Još jednom veliko hvala predstavljačima. 

Prije neki dan dr. Stjepandić mi je poslao link teksta iz Nacionala: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-

rusili-plenkovica/ 

Poslao sam ga jednom prijatelju. Odgovorio mi je: 

Ma te budale iz tog portala...kako su predstavljanje prenijeli kao ustaški dernek 

(…) takav vid pisanja o Hrvatima i našoj istini (misli na moju knjigu, JP) i povijesti 

očito bi trebao biti zabranjen pa njima, ali NEĆE IĆI.. samo to. 

Moj odgovor bio je: 

Zapravo su zgodni za komentiranje. 

Prvo što se vidi je kako o onome što smo govorili Jurčević i ja nije, u inače velikom 

tekstu, bilo ni riječi. 

Podsjećam na presudu Bojni u kojoj je jednako osuđeno ZA DOM i ZDS :) 

A Jurčević je jedini povjesničar, kako sam i naglasio na Predstavljanju, koji je uvijek 

govorio o oba pozdrava!!! 

A ja sam usporedio sa Đokovićeva TRI prsta! 

Zločest si prema novinarima - očito im je jasno da je glupo poslije toga pisati o 

USTAŠKOM pozdravu, a oni moraju. 

Zaključili smo njegovim odgovorom: 

Ah, za mene to "viša matematika". Hehehe... 

Moraju, jadni.. a i mi s njima... 

Ali zar nije sjajno kako „Nacional“ brani Plenkovića? Spominju ipak i mene jer sam 

u najavi admirala Davora Domazeta Lošu rekao kako je “pravi Plenkovićev kandidat 

Milanović” i da “moramo pobijediti Plenkovića”. 

Zapravo ja sam tvrdio da na izborima imamo dvoboj između Plenkovića i Škore, jer 

su i Kolinda Grabar Kitarović i Milanović Plenkovićevi kandidati. A slično našem 

Admiralu vjerujem da je glavni Plenkovićev kandidat doista Milanović. 

A meni je i neprirodno da Škoro nije kandidat ljudi koji su ono što su postigli u životu 

postigli radeći svoj posao, a ne zato što si bio u Ministarstvu vanjskih poslova pa si 

dobro naučio tko su gazde u svijetu i koga trebaš slušati. 

A i obećao sam da ću glasovati za Škoru. Svjedok mi je upravo akademik Dujella. 

Poslije jednog sastanka u Akademiji izašli smo zajedno s još jednim kolegom Na ulici 

me uhvatio za lakat jedan prolaznik: 

Josip Pečarić? 

Da! 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Hercegovac iz Boke? Nazvao me po naslovu jedne moje knjige. 

Da, taj sam. 

Jesmo li za Škoru? 

Jesmo! - Obećah mu.  

Tko zna naslov te moje knjige sigurno je pravi, zar ne? 

Da, izbori su pred nama i sve je u znaku tih izbora. 

Svojevremeno je Luka Podrug u Bujici citirao moju izjavu u svezi s izborima: 

Isključite televizor, a uključite mozak. 

Baš jučer čitam jednog poznatog hrvatskog kolumnistu i vidim da sam jako pogriješio 

s tom izjavom. Čini mi se da mnogi, za koje vjerujem da itekako koriste svoj mozak, 

kada dođu izbori – ISKLJUČE GA! 

Prof. Vidmarović u svom Predgovoru za mene tvrdi: 

On je intelektualac suverenističkog opredjeljenja koji želi slobodno i samobitno 

razmišljati i ostvarivati slobodu javnog govora. 

A u jučerašnjem tekstu čitam kako smo mi 'suverenisti opsjednuti Aleksandrom 

Vučićem i Srbima, tako da smo isti kao oni, jer su Srbi isto tako u svojim medijima 

opsjednuti Kolindom i Hrvatima': 

Tako njihov medijski promotor Velimir Bujanac Kolindino ugošćavanje Vučića stalno 

koristi kao bazuku protiv nje. A isti taj Bujanac zaboravlja da je on u Bujici dao 

ogroman medijski prostor Vučićevu učitelju, četničkom vojvodi i ratnom zločincu, 

Vojislavu Šešelju, tepajući mu Vojo. 

Možete li vjerovati da je netko usporedio dovođenje predsjednika države koja je 

izvršila fašističku agresiju na Hrvatsku, a Predsjednica Hrvatske poziva u trenutcima 

kada su ponovo Srbi koristili laži o Jasenovcu na izložbi u SAD-u u dokazivanju 

genocidnosti hrvatskog naroda s činom dovođenja bilo koga sa strane nekog novinara 

u svoj show? A zapravo im je tim činom samo pružila potporu Srbima u njihovim 

lažima, što je Vučić i pokazao tijekom posjete. Kad isključiš mozak, to je moguće zar 

ne? 

Čitam dalje: 

K tome, Zekanoviću i suverenistima, koji ne daju Vučiću u Sabor na skup europskih 

Pučana, uzor je Orban, a isti taj Orban bio je najjači Vučićev lobist da ga se primi 

među europske Pučane!? Dakle, Orban, Vučićev lobist je Bujancima i Zekanovićima 

prihvatljiv, a njegov pulen Vučić nije? Protestira li Zekanović onda i protiv Orbana? 

Zna li Zekanović uopće išta o odnosima Budimpešte i Beograda? Očito-ne. 

Kad isključiš mozak doista možeš svima pokazati da ne znaš da Plenković sluša 

Pupovca. To znaju i na karnevalima gdje Plenković pleše kako Pupovac svira, zar ne? 

A da Pupovac javno ide u Beograd po Vučićeve instrukcije, to vide i mala djeca. Samo 

to ne vidiš kada isključiš mozak pa se čudiš što to zna i Orban koji je suverenist. Za 

razliku od hrvatskog kolumniste koji je isključio mozak Orban zna da je njegova 

razina Vučić u Srbiji i Plenković u Hrvatskoj. A znamo i to da se divio Tuđmanovoj 

Hrvatskoj, a jasno je da mu se gadi poslušnička Plenkovićeva Hrvatska. Orbanovu 

zemlju nije napala Vučićeva Srbija već Hrvatska. Zato je logično da se Zekanović i 

hrvatski suverenisti drukčije ponašaju prema Srbiji od Orbana. Zajedno im je samo 

gađenje prema onima koji vjerno služe Srbe od čije su vojske hrvatski branitelji 

napravili zečeve. 

Još nešto od našeg kolumniste : 



                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  267 

 
 

 

 Kampanja postaje cirkus, pogotovo kada na istoj strani vidite Škorine Bujance 

zajedno s Mesićem i sličnima u koaliciji protiv Kolinde. Ali ne čudite se. Prije nego 

što je pobjegao od rata, Škoro je svoj put započeo 1990. u Savkinoj Koaliciji narodnog 

sporazuma, pa je prirodno da ga završi u Koaliciji narodnog nesporazuma, 

Da, kada isključiš mozak doista Ti je važnije to što je Škoro 90-ih bio za „hrvatsku 

ružu“ Savku, nego što je Kolinda sudjelovala u progonu i hapšenju hrvatskih generala, 

ili o njenom članstvu u nekakvim ložama i sl. A odavno sam napisao kako će biti 

lijepo slušati Kolindu pred izbore. Govorit će sve što i ja pišem godinama. Ali tko je 

toliko glup da joj vjeruje? 

Jasno je da će mnogi isključiti mozak pa otud i pitanje iz naslova ovog govora: 

 

ŽELITE LI I DALJE VLAST KOJA RATUJE ČAK I S MATEMATIČKIM 

ČASOPISIMA? 

Da u vrijeme izbora sve postaje cirkus, zar ne? 

 

HVALA? 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-

i-s-matematickim-casopisima 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima
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LJUBITELJI SRPSKO-HRVATSKE KOALICIJE 

 
Svašta čovjek može doživjeti ako pokaže da nije zaljubljen u Srpsko-hrvatsku 

koaliciju u RH. 

Već sam naučio da ću s svoje liste u izborno vrijeme skinuti ponekog nezadovoljnika 

mojim pisanjem. Zapravo ih je do sada malo. Jedna gospođa je tražila sama, a jednog 

kolegu s mog bivšeg sveučilišta sam izbrisao sam. 

Povrijedilo ga je moje pismo Žaku: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku 

U pismu i emisiji Bujica ja govorim o Koaliciji na vlasti koja se sveti djeci zbog onoga 

što govore i pišu njihovi roditelji njemu sam Luciferom (Bujanec ☺ ) zaveden.   

Naravno da sam eliminirao sa svoje liste sveučilišnog profesora kome je normalno da 

Srpsko-hrvatska koalicija radi tako nešto, a s Luciferom povezuje njihove žrtve. Nije 

samo Rektor Boras sramota tog sveučilišta zar ne? 

Ima i pisama za koje ne znam jesu li vrhunsko ruganje Srpsko-hrvatskoj koaliciji ili 

rezultat neke druge vrste. 

Eve ga: 

Sramite se, kratkovidni Olujuću, Jurčeviću, Mišetiću, Pečariću, Marko Juriču, Marko 

Ljubiću - na što se spali - na onakav gnjusan nastup u Bujici. Držala sam do vas i 

vašeg mišljenja dok se niste pridružili harangi Bujanca i derneka Škore i tzv. 

suverenista Ruže Tomašić, Zekanovića, Glasnovića, T. Sunica, generala Sačića ...  

Vjerojatno vas predsjednica nije primila - a i što bi joj vi imali savjetovati - kad 

godinama -zbog svoje visokoumnosti i taštine ne možete osvojiti ni jedno zastupničko 

mjesto - ako vas netko ne stavi na svoju listu.  

Dosta joj je krpelja Mate Granića !!  

Prvo se ruga Predsjednici jer zna koliko sam ja doktora znanosti stvorio, a ona kao 

misli da mi je cilj u životu politika. Pa Predsjednica je pokazala da joj je trebao 

predsjednički mandat da bi doktorirala. A onda i spominje imena koja su u Saboru i 

imaju najviše preferencijalnih glasova. Kad znamo koliko ih ima i prva violina 

Srpsko-hrvatske koalicije – jasno je da se ruga Plenkoviću. 

Na kraju se osvrće i na Predsjedničinog glavnog savjetnika i tvrdi da je on krpelj. 

Predsjedničin glavni savjetnik je KRPELJ. Jasna poruka Predsjednici što misli o njoj. 

Uostalom i Hodak na svoj način komentira isto i danas: 

https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-

zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-

vatrenima-176207/ 

Da, piše o današnjoj Hrvatskoj s ovakvom vlasti kakvu imamo, ali spominje i glavnog 

savjetnika Predsjednice: 

Svi oni "rokću" o tobožnje nedostatku demokracije u državi. Tako je 

"profesorka“ Katarina Peović, inače kandidatkinja Radničke fronte na predstojećim 

predsjedničkim izborima, "mrtva 'ladna" izjavila da je "Srbima u Hrvatskoj kao 

Židovima u Trećem Rajhu". Analogno toj gluposti ispada da su Židovi u Hitlerovoj 

Njemačkoj bili u koaliciji s Hitlerom i ekipom… Eto, u kakvoj nevjerojatnoj državi 

živimo. Živimo s Katarinom Peović, Dragom Pilselom, Matom Kapovićem, 

Obersnelom, Puhovskim, Granićem (podcrtao JP), Pusićima, Sanjom Sarnavkom, 

Jakovinom koji me nedavno iznenadio udbaškom lucidnošću izjavivši za Tuđmana: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
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"On zapravo nikada nije ispao iz svog generalskog šinjela". Krivo Tvrtko, krivo! Samo 

jednom je izašao i to je bilo dovoljno da tvoji pobjegnu traktorima kući. Više mu i nije 

trebalo. Kao predavač na Hrvatskom vojnom učilištu on danas širi "istinu" o prvom 

hrvatskom predsjedniku. Još su samo trebali angažirati i Ivu Goldsteina, Sanju 

Modrić, a možda čak i Lepu Brenu u legendarnoj četničkoj uniformi pa da budućim 

časnicima zapjeva 'Jugoslovenku' kao neki dan u zagrebačkoj Areni pred 20.000 

oduševljenih poklonika. 

Hodak u naslovu teksta spominje ono povijesno isključivanje mikrofona Thompsonu 

na dočeku Vatrenih. Međutim nitko to još nije komentirao kao Marko Ljubić u 

„Bujici“-  

Naime naš sjajni kolumnist je konstatirao kako je Predsjednica bila u blizini. Mogla 

se suprotstaviti Bandiću i Plenkoviću popeti se na binu i narediti da se uključi 

mikrofon i da Thompson može ispuniti želju Modrića i Vatrenih. 

Da, ali onda ne bi mogla pjevati i nositi kolače Bandiću niti bila kandidatkinja HDZ-

a. Kao da bi joj oni trebali da je to napravila. 

Zato je Predsjednici, poslije te Bujice s Ljubićem, Modrić kao sin:  

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-

prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin 

A kako je teško biti uz Srpsko-hrvatsku koaliciju i kako se tako lako uplesti u ono što 

je Srbima najviše pomoglo u povijesti govori nam najnovija priča o Hodu za život i 

izborima: 

https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-

sefu-skorinog-stozera 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-

da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot  

https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-

kampanji/  

A zbog Lepe Brene opet samo neki generali imaju petlje protestirati: 

https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-

hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom 

Ali što da ja o tome uopće pišem kad dr. Jure Burić to zna lijepo napisati: 

 

SRAM NAS BILO 

Mi dopuštamo da nam po “Gradu heroja” - napaćenom Vukovaru nekažnjeno hodaju 

zločinci koji su naš grad i naše ljude mučili i ubijali. 

Mi dopuštamo da nam po Dubrovniku nesmetano paradiraju zločinci koji su ovaj grad 

razarali i ljude ubijali. 

Mi dopuštamo da nam srpski dragovoljci i ratni huškači što danas tu državu vode uz 

najveće državne počasti zagađuju prostor koji je trebao biti njihov i vrijeme koje ih je 

pomelo. 

Mi dopuštamo da nam po Splitu, Šibeniku, Zadru..... vršljaju oni koji su se iz petnih 

žila trudili okupirati i zgaziti što je naše i nikad njihovo. 

Mi dopuštamo da nam svake godine “šaka jada”- ostarjelih petokrakaških prdonja, 

ali i onih mlađih “sljedbenika revolucije” - po Kumrovcu, uz po Europi zabranjenim 

simbolima, veličaju jednog od najvećih zločinaca Drugog svjetskog rata. 

Mi dopuštamo da nam “prikaze” -koje su stavile embargo na naoružavanje 

razoružanog, a napadnutog Hrvatskog naroda - budu savjetnici na Pantovčaku 

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
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“Hrvatskim” predsjednicima. 

Mi dopuštamo da nam se na starohrvatski pozdrav “Za Dom spremni” objesi zvono i 

javno zabrani. 

Mi dopuštamo da nam se ne dopušta u Pulskoj Areni nastup najvećeg domoljubnog 

pjevača. 

Mi dopuštamo da nam se nekažnjeno osrkrvnjuju spomenici heroja Domovinskog 

rata, podvaljuju kukasti križevi na travnjacima 

Mi dopuštamo da se jednom deklariranom katoličkom narodu nametne Istanbulska 

konvencija s rodnom ideologijom i pogubni Marakeški sporazum. 

Mi dopuštamo da nam dezerteri vode državu i ministarstva..... 

Mi dopuštamo..... ma što mi sve dopuštamo.... i što će mo mi sve dopustiti?! 

I ? 

Što se onda čudima da nam po javnim prostorima javno pjevaju partizanske budnice 

odbjegli Šerbedžija, nokautirani Nobilo, “iznenađeni” Končar.... i Eurima kite 

tamburaše priželjkujući vremena koja se na njihovu žalost više nikada neće vratiti. 

Što se onda čudimo da nam “pevaljka” napuni Arenu - onu našu Zagrebačku  

dekoriranu petokrakama i yugo zastavama i uz zvuke “Jugoslovenke” 

dovede u trans dijela onih Tuđmanovih 20% što ovu državu nikad nije volilo niti želilo. 

I to u najradosniji dio godine - Zagrebački Advent. 

SRAM NAS BILO!!! 

Ravno, 15. prosinca 2019. 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije 

 

 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
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MOJIH STO KNJIGA, ZAGREB, 2020, 

 

PRVI STUP MOJE HRVATSKE 
 

Govor na početku predstavljanja 

 

Zahvaljujem se svima što ste danas došli, a HVIDRI grada Zagreba što su nam 

omogućili predstavljanje mojih najnovijih samostalnih knjiga o, kako ih je nazvao 

profesor književnosti sa Sveučilišta u Mostaru dr. sc. Marko Tokić, 'stupovima 

Pečarićeve Hrvatske' (Tuđman, Kordić i general Praljak, Thompson, biskup Košić). 

Zapravo, četiri osobe koji su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog naroda najviše 

napadali, a predstavljaju najzaslužnije dijelove hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske 

države. 

Dakle, danas predstavljamo knjige o drugom stupu (Dario Kordić, Zagreb, 2019. str. 

343.), trećem stupu tj. Thompsonu (Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 

347.; Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214.) i četvrtom stupu 

(Četvrti stup moje Hrvatske / Biskup dr. Vlado Košić, Zagreb, 2019. str. 398.). 

Zapravo je zanimljivo kako sve četiri knjige predstavljamo u pravom trenutku kada 

su one i odgovor na ono što se danas događa u Hrvatskoj ili o Hrvatskoj. 

Knjigu o Dariju Kordiću smo nedavno predstavili, a ona je i bila odgovor na najnovije 

napade na ovog izuzetnog Hrvata.  

A Thompson ne prestaje biti u centru pažnje. Najaktualniji je bio i na nedavnim 

izborima tj. zar nisu svi zapazili kako su vladajući dočekali gđu Merkel pjevajući 

Thompsonovu pjesmu, a prije godinu dana su mu isključili mikrofon na trgu, o čemu 

i govori knjiga Matematika, pjesme i nogomet. Ali evo kao da o toj knjizi govori vijest 

od prije dva dana. U knjizi, naime, imate tekstove o rektoru Borasu. A Boras predlaže 

Plenkovićeva oca za profesora emeritusa Zagrebačkog sveučilišta, a prof. Tuđman to 

nije (inače Boras je doktorirao kod prof. Tuđmana u 48. godini života i to pošto je bio 

15 godina na Filozofskom fakultetu).  

https://narod.hr/hrvatska/tko-je-mario-plenkovic-otac-hrvatskog-premijera-kojega-

rektor-boras-predlaze-za-profesora-emeritusa 

https://www.jutarnji.hr/komentari/professor-emeritus-kojega-ce-zezati-klinci-iz-

kvarta-mario-plenkovic-dobit-ce-uglednu-titulu-a-boras-poziciju-da-se-premijer-

osjeca-kao-njegov-duznik/8997170/ 

A da je „Bojna Čavoglave“ i ZDS u njoj ledila srpskim vojnicima krv u žilama u 

Domovinskom ratu pa sve do danas svjedoči najnoviji nastup Pupovca kojemu je za 

sve kriv Thompson, „Bojna“ i ZDS. Thompsonov odgovor pogledajte npr. na portalu 

narod.hr. 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-odgovorio-pupovcu-prestanite-sijati-mrznju-i-

govoriti-lazi 

A zar o tome ne govori knjiga Predsjednica i ‘Za Dom spremni’? 

https://narod.hr/hrvatska/tko-je-mario-plenkovic-otac-hrvatskog-premijera-kojega-rektor-boras-predlaze-za-profesora-emeritusa
https://narod.hr/hrvatska/tko-je-mario-plenkovic-otac-hrvatskog-premijera-kojega-rektor-boras-predlaze-za-profesora-emeritusa
https://www.jutarnji.hr/komentari/professor-emeritus-kojega-ce-zezati-klinci-iz-kvarta-mario-plenkovic-dobit-ce-uglednu-titulu-a-boras-poziciju-da-se-premijer-osjeca-kao-njegov-duznik/8997170/
https://www.jutarnji.hr/komentari/professor-emeritus-kojega-ce-zezati-klinci-iz-kvarta-mario-plenkovic-dobit-ce-uglednu-titulu-a-boras-poziciju-da-se-premijer-osjeca-kao-njegov-duznik/8997170/
https://www.jutarnji.hr/komentari/professor-emeritus-kojega-ce-zezati-klinci-iz-kvarta-mario-plenkovic-dobit-ce-uglednu-titulu-a-boras-poziciju-da-se-premijer-osjeca-kao-njegov-duznik/8997170/
https://narod.hr/hrvatska/thompson-odgovorio-pupovcu-prestanite-sijati-mrznju-i-govoriti-lazi
https://narod.hr/hrvatska/thompson-odgovorio-pupovcu-prestanite-sijati-mrznju-i-govoriti-lazi
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Zapravo, zahvaljujući i Thompsonu Pupovac je u Saboru o sebi izrekao istinitu 

tvrdnju, tj. priznanje o sebi kao ratnom zločincu. 

https://kamenjar.com/glasnovic-sto-mislite-kako-je-reagirao-usmrdeni-neoprani-

cetnik-na-vijest-da-je-pokrsteno-10-000-srpske-djece/ 

A to priznanje – vidim danas – podržao je Vukovarski junak Predrag Peđa Mišić. 

https://kamenjar.com/predrag-peda-misic-da-mi-je-netko-jucer-rekao-da-cu-

milorada-podrzati-mislio-bih-da-je-lud/ 

Knjiga o četvrtom stupu predstavlja Crkvu u Hrvata. Treba li uopće spomenuti kako 

danas Papa slavi zagovaratelja fašističke agresije na Hrvatsku. Spomenimo u svezi s 

tim kako je u Hrvatskom tjedniku od 30. svibnja 2019. objavljen dokument o tome 

kako je čak i Balkanski krvnik Slobodan Milošević optužio patrijarha Irineja da je 

pomogao rat te snosi dio odgovornosti za njega. Dakle dio odgovornosti za fašističku 

agresiju na Hrvatsku! Knjiga o četvrtom stupu pokazuje kako je Crkva u Hrvata 

zastupala istinsko kršćanstvo i tako brani Katoličku crkvu od nje same. 

Velika zahvalnost današnjim predstavljačima g. Mati Kovačeviću i profesorima 

Zdravku Tomcu i Miroslavu Tuđmanu. Za sve četiri knjige korice je napravio – sjajno 

kao i uvijek g. Branko Hrkač. 

 

Govor na kraju predstavljanja 

 

Profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić je naglasio na 

Fakultetu Prirodoslovno-matematičkih i odgojnih znanosti u Mostaru, kako piše i Glas 

Brotnja, 05. 12. 2014., da svi koji poznaju akademika Pečarića znaju da je Hercegovac 

iz Boke Kotorske, ali i čovjek kojemu četiri stupa njegove Hrvatske čine: Franjo 

Tuđman, Dario Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić, dodavši: 

O njima je pisao, progovorio o njihovoj ljubavi prema Hrvatskoj, prema Hrvatima, 

ali pisao je akademik Pečarić i o generalu Praljku, hrvatskom branitelju Veljku 

Mariću naglašavajući kako neće biti sretan dok i zadnji hrvatski branitelj ne izađe iz 

zatvora. Akademik Pečarić voli Hrvatsku svoju, no osim što piše o onima koji vole i 

žive Hrvatsku on piše i o onima koji ne vole Hrvatsku i svoj hrvatski narod, pa upravo 

zbog toga što jasno i glasno upućuje na aktualno stanje u zemlji Hrvata često je 

prešućivan od medija u službi aktualne vlasti.  

Prof. Tokić je čovjek iz struke pa je zato i moguće na tako jednostavan način, meni 

najdraži, opisati bit mojih knjiga kojih je već do tada bilo puno.  

Moje veliko zadovoljstvo bilo je i to što je prof. Tokić sudjelovao kao predstavljač na 

većini predstavljanja mojih knjiga u BiH. Tek je nedavno prvi put to učinio u Zagrebu 

predstavljajući knjigu “Dario Kordić” i doživio prave ovacije prepune dvorane Vjenac 

na Kaptolu. 

Izdvojit ću samo jedan detalj iz impozantne biografije prof. Tokić koji malo tko 

spominje a doista to treba istaknuti. On je na Sveučilištu u Osijeku započeo svoju 

znanstvenu karijeru. Kada je u ratu postao političar u BiH prekinuo je znanstvenu 

karijeru. Kada su mu strani gubernatori zabranili daljnje bavljenje politikom jer je bio 

nepokolebljivi borac za hrvatske interese vratio se znanstvenoj karijeri, doktorirao i 

sada je sveučilišni profesor. Nama je mnogo poznatija praksa da se znanstveno 

napreduje dok su pojedini političari na vlasti, zar ne? 

Zato ću ja danas nešto reći o prvom stupu moje Hrvatske o dr. Franju Tuđmanu. 

https://kamenjar.com/glasnovic-sto-mislite-kako-je-reagirao-usmrdeni-neoprani-cetnik-na-vijest-da-je-pokrsteno-10-000-srpske-djece/
https://kamenjar.com/glasnovic-sto-mislite-kako-je-reagirao-usmrdeni-neoprani-cetnik-na-vijest-da-je-pokrsteno-10-000-srpske-djece/
https://kamenjar.com/predrag-peda-misic-da-mi-je-netko-jucer-rekao-da-cu-milorada-podrzati-mislio-bih-da-je-lud/
https://kamenjar.com/predrag-peda-misic-da-mi-je-netko-jucer-rekao-da-cu-milorada-podrzati-mislio-bih-da-je-lud/
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Bolje reći govorit ću o knjigama zbog kojih je prof. Tokić i stavio dr. Tuđmana na 

prvo mjesto tih mojih stupova, a prvi stup posvećen je ljudima koji su najzaslužniji 

što imamo svoju Hrvatsku, a zbog toga su najnapadaniji i od strane svjetskih moćnika 

i doma od onih koji nisu željeli Hrvatsku. 

Danas kada smo doživjeli veliko divljenje širom svijeta našim Vatrenima, jasno je 

koliko je veličanstveno ostvarenje stvaranje neovisne Hrvatske. Iako su svi važni 

mediji stvarali lažnu sliku o Domovinskom ratu ipak je bilo mnogo onih u svijetu koji 

su znali koliko je veliko to Hrvatsko čudo. 

Tako je Papa Ivan Pavao II. za nas Hrvate govorio da smo NAROD NADE, a bivši 

francuski vojni biskup Michel Dubost na Međunarodnom vojnom hodočašću u Lurdu 

je rekao da se divi Hrvatima, jer mi imamo nešto što sve više nestaje, imamo 

vrijednosti koje se u Europi gube, a bez kojih ona ne može živjeti. (Hrvatsko slovo,3. 

siječnja 2003.). Slično je doživio don Anđelko Kaćunko u Lurdu na vojnom 

hodočašću sredinom svibnja 2005. Kardinal i nadbiskup Kölna, Joachim Meisner je 

tvrdio: “Hrvati su sol u njemačkoj katoličkoj juhi.” 

Ili da vas podsjetim što sam sam pisao još daleke 1996. godine u tekstu “Jesu li važniji 

ljudi ili ljudska prava” (Dom i Svijet, Informativni tjedni prilog za iseljenike, br. 118, 

Večernji list (inozemno izdanje), 22. srpnja 1996.; J. Pečarić, “Borba za Boku 

kotorsku”, str. 126-128.): 

.... očito je kako su hrvatski standardi mnogo viši od standarda europskih zemalja. Pa 

nama su ipak važniji ljudi nego ljudska prava. Nama je problem što je u Rusiji 

(Čečenija, JP) pobijeno onoliko mnogo ljudi, a ne ima li negdje ili nema smrtne kazne. 

Mi smatramo da se treba pridržavati svojih odluka i primjenjivati ih ravnopravno na 

sve. A ne recimo donositi silne rezolucije o tome da se neće priznati rezultati etničkog 

čišćenja. A onda prisiliti žrtve da to moraju učiniti. Naravno, u BiH. U Hrvatskoj je 

nešto sasvim drugo. Tamo se samovoljni odlazak Srba iz Hrvatske proglašava - 

etničkim čišćenjem. 

Zato ne iznenađuje ta mržnja prema najzaslužnijem za to što imamo svoju Hrvatsku 

hrvatskom predsjedniku Franji Tuđmanu.  

Logično je bilo očekivati da će više mojih knjiga biti o njemu.  

Već knjiga Za hrvatsku Hrvatsku, Element, Zagreb, 2001 je posvećena predsjedniku 

Tuđmanu. Jedan od predgovora napisao je profesor Miroslav Tuđman (drugi je 

napisao akademik Dubravko Jelčić). Meni je posebno bilo zanimljiva reagiranje 

profesora Tuđmana na nju – zamolio me da mu dam neku od mojih matematičkih 

knjiga da bi proučio kako ja to razmišljam.  

U nekoliko knjiga je ime predsjednika Tuđmana u naslovu ili u podnaslovu: 

Trijumf tuđmanizma, Zagreb, 2003.; Nepoćudne knjige / Trijumf tuđmanizma 2, 

Zagreb, 2003. I u knjizi s akademikom Dubravkom Jelčićem Tuđmanove tri sekunde, 

Zagreb, 2004., a drugo prošireno izdanje, Zagreb, 2007. 

Međutim o predsjedniku Tuđmanu je bila već prva moja publicistička knjiga Srpski 

mit o Jasenovcu / Skrivanje istine o beogradskim konc-logorima, Hrvatski povijesni 

institut, Zagreb, 1998. Naime, to je bio polemički odgovor na knjigu dr. Milana 

Bulajića iz Beograda Tuđmanov Jasenovački mit. 

Zbog nje je na radiju Slobodna Europa organizirana rasprava između dr. Bulajića i 

mene. Nesretan tom raspravom on je napisao novu knjigu kojom se pokušao 

opravdati. A to je prirodno dovelo do mog odgovora, tj. do knjige Srpski mit o 



274                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Jasenovcu II /: O Bulajićevoj ideologiji genocida hrvatskih autora, Element, Zagreb, 

2000. 

To je bilo vrijeme kada sam bio u Australiji pa su snimak tog razgovora mogli čuti 

tamošnji Hrvati. Prvi put na Hrvatskom radiju Australija, kada je snimak prekinut jer 

su na radiju imali dogovoren prijenos utakmice Sydneyske Croatije koja se borila za 

prvo mjesto u australskom nogometnom prvenstvu. Međutim mnogi slušatelji su zvali 

radio i protestirali: Nećemo nogomet – hoćemo profesora! To je dovelo do velike 

akcije australskih Hrvata za engleski prijevod tih knjiga: Serbian myth about 

Jasenovac, Stih, Zagreb, 2001. Korice za tu knjigu napravio je veliki hrvatski slikar 

iz Australije Charles Billich. Predstavljanja knjige diljem Australije bila su 

veličanstvena. Poslije predstavljanja u Zagrebu bio sam pozvan na ručak s američkim 

stručnjakom za holokaust iz Američkog veleposlanstva. 

Dr. Bulajić je poslije toga postao smiješan kao glavni propagator Srpskog mita o 

Jasenovcu, pa su to – kako sam najavio 2000-e godine – morali preuzeti „istoričari” 

iz Hrvatske. Ubrzo su Goldsteini izdali knjigu Holokaust u Zagrebu, Zagreb 2001. S 

posebnim poglavljem o revizionistima u Hrvatskoj. Imao sam veliku čast da sam po 

prostoru koji su dali hrvatskim revizionistima, bio odmah poslije dr. Tuđmana. 

Odgovorio sam knjigom Brani li Goldstein NDH? Zagreb, 2002. 

Činjenica da su dva hrvatska akademika Tuđman i Pečarić proglašena revizionistima 

sigurno je pomogla da neki u HAZU zaključe kako bi mlađi Goldstein, čiji je tata bio 

posebni savjetnik Predsjednika Vlade, bio idealan izbor za novog akademika. Nisu 

uspjeli. Mnogi i danas smatraju da mi je to jedan od najvećih uspjeha u mom radu. 

Dapače, mislim da je to bio prvi neuspjeh te neokomunističke vlasti. O tome govori 

knjiga Zabranjeni akademik – Prijevarom u HAZU!?, Zagreb, 2012. U knjizi je dan i 

niz tekstova hrvatskih povjesničara koji pokazuju koliko je loš Goldstein kao 

povjesničar. Tako je – zapravo – spriječena velika sramota HAZU da takvog 

znanstvenika, ako se za njega to uopće može reći, primi u svoje članstvo. 

Dvadeset godina od moje prve knjige o Jasenovcu, tj. tog mog revizionizma, obilježen 

je knjigom: 

J. Pečarić, S. Razum, Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, Zagreb 2018.  

Posebno mjesto u toj priči o predsjedniku Tuđmanu i sramotnom ponašanju svjetskih 

moćnika i njihovih domaćih slugu koji su podržavali fašističku srpsku agresiju na 

Hrvatsku je Sud u Haagu o kome sam napisao niz knjiga. Npr.: 

Sramotni sud u Haagu, Stih, Zagreb, 2001.; Zločinački sud u Haagu, Zagreb, 2008.; 

Kraj vremena veleizdajnika?, Zagreb, 2009. (s Matom Kovačevićem); Rasizam Suda 

u Haagu / 15 godina ponavljanja istoga: Je li bilo uzalud? Zagreb, 2011.; Rasizam 

svjetskih moćnika, Zagreb, 2012.; Rasizam domaćih slugu, Zagreb, 2013. 

Treba ovom prigodom izdvojiti samo ovo: 

“U izdanju lista Frankfurter Allgemeine Zeitung od 19.V.2011. objavljen je komentar 

kršćansko-demokratskog zastupnika u njemačkom Bundestagu Klaus-Petera 

Willscha: Mrtvačka sinoda u Haagu. Autor na početku podsjeća na bizaran događaj 

iz crkvene povijesti kada je 897. godine tadašnji papa Stjepan VI. upriličio sudski 

proces – protiv svoga pokojnog prethodnika na prijestolju sv. Petra, Formozusa, kako 

bi ojačao vlastiti legitimitet. Mrtav papa je doista izvučen iz groba, navučena mu je 

papinska odora – i stavljen je pred sud gdje se od početka znalo kakva će biti presuda: 

kriv je. 
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Willsch piše kako se praktično ista stvar dogodila i na Međunarodnom sudu za ratne 

zločine u bivšoj Jugoslaviji u Haagu 15. travnja 2011. Tog dana sud je proglasio 

krivim pokojnoga hrvatskog predsjednika Tuđmana zato što je, navodno, planirao i 

proveo protjerivanje pobunjenih Srba prilikom ponovnog preuzimanja područja u 

Hrvatskoj koja su bila pod srpskom okupacijom. Willsch konstatira: 

„Ova presuda je gnjusna, nepravedna i opasna.“ 

I doista, generali Gotovina i Markač izabrani su kao simboli hrvatske vojske i hrvatske 

policije, izabrani su kao najbolji u hrvatskoj vojsci i hrvatskoj policiji, da im se sudi 

umjesto Tuđmanu, zato što se drznuo da unatoč želji svjetskih moćnika stvori hrvatsku 

državu. Kao da Willsch objašnjava sucima u Haagu kako oni zapravo potvrđuju koliko 

sam bio u pravu kada sam Hrvatskog predsjednika nazvao Ocem hrvatske države. 

Ne zaboravimo da se Tuđmanu u Haagu sudi i zato što je onemogućio ostvarenje želje 

srpskih moćnika da Srbi zavladaju Bosnom i Hercegovinom. Zbog toga je osuđen 

Dario Kordić, a bit će i general Praljak i njegova grupa.” 

Na žalost, to predviđanje se pokazalo točnim. A da je osuda Predsjednika Tuđmana 

bila glavna zadaća Suda u Haagu pokazuje i slijedeće svjedočenje Venere Kordić u 

Hrvatskom listu od 23. prosinca 2004.: 

Živa je istina da mu je to bilo u istrazi ponuđeno preko odvjetnika: ukoliko optuži 

Tuđmana i Šuška, doći će do nagodbe sa sudom! Da je to napravio, bio bi danas vani 

na slobodi kao i svi drugi optuženici. Zašto nije? Jer je, kako mi kaže, ponosan na te 

ljude, ponosan što je bio s njima, ponosan što ih je uopće poznavao. Ne može njih 

optuživati za nešto što u biti nema veze s njima. Dario nije želio nikoga drugoga 

optužiti jer nije želio izaći iz zatvora na grbači drugih. Rekao mi je da bi to bilo 

sramotno, da ne bi mogao s tim živjeti, a najbitnije mu je, što je nekoliko puta 

ponavljao, 'da sljedećih deset godina mogu samog sebe pogledati u zrcalu te da mogu 

uspravno stajati pred svojom obitelji'. 

Naravno to svjedočenje pokazuje sve veličinu samog Daria, tj. kako je dr. Tokić 

znalački znao odrediti tko su stupovi „moje Hrvatske“, zar ne?  

Zapravo, možemo konstatirati ono isto o čemu sam pisao daleke 1996-e godine: 

Hrvatska je u Tuđmanovo vrijeme bila znatno ispred europskih država, pa su smiješne 

tvrdnje današnjih političara kako Hrvatska treba dostići njihove vrijednosti. Dostići – 

da, ali smanjivanjem ili čak odustajanjem od vlastitih vrijednosti, a kojih u Europi 

nema. 

 

HVALA! 

 

Zahvaljujem predsjednici Udruge zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara gđi 

Zorici Gregurić koja je na Youtubeu stavila snimak ovog govora: 

https://www.youtube.com/watch?v=pTz-Gs0m1o0  

  

https://narod.hr/kultura/video-akademik-pecaric-tudman-kordic-i-general-praljak-

thompson-i-biskup-kosic-stupovi-su-hrvatske  

http://dragovoljac.com/index.php/obavijesti/16743-josip-pecaric-govor-na-

predstavljanju-knjige-prvi-stup-moje-hrvatske 

  

https://www.youtube.com/watch?v=pTz-Gs0m1o0
https://narod.hr/kultura/video-akademik-pecaric-tudman-kordic-i-general-praljak-thompson-i-biskup-kosic-stupovi-su-hrvatske
https://narod.hr/kultura/video-akademik-pecaric-tudman-kordic-i-general-praljak-thompson-i-biskup-kosic-stupovi-su-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/obavijesti/16743-josip-pecaric-govor-na-predstavljanju-knjige-prvi-stup-moje-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/obavijesti/16743-josip-pecaric-govor-na-predstavljanju-knjige-prvi-stup-moje-hrvatske
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ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU NJIHOVE SLUGE U 

RH? 

(5.) 
 

Mnoge u RH zanima tko su sve masoni. Tako se uz ime jednog od njih spominje i 

Thompson, jer mu je – valjda – najvažnije što je u životu napravio vezano uz 

Thompsona. Tako ga spominje i Zvonimir Hodak: 

Masonstvo se sada širi kao korona virus u Hrvata. Pojaviše se informacije kako 

imamo tri nova "zaražena": Nevena Budaka, Tvrtka Jakovinu i Krešimira 

Dolenčića... Tako barem tvrde na fejsu. Dvojica su profe na Filozofskom faksu u 

Zagrebu. Osim u masoneriju vjeruju i u Tita i partiju. Vjeruju i u Sorosa i njegove 

donacije. Treći je navodno Šokre Dolenčić. On pak ne vjeruje nikome. Zato je i ištekao 

struju Thompsonu pred pola milijuna ljudi koji su dočekali Vatrene na povratku iz 

Rusije. A on je dočekao njih... 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-

odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

Ništa manje razloga je da se zbog Thompsona prozovu i spomenuti profesori s 

Filozofskog fakulteta, jer oni su u izravnoj vezi s postupkom protiv Thompsona i 

Bojne Čavoglave. Naime, u svezi s tom optužbom je bila i Peticija ZDS, a ovi 

profesori su sudjelovali u zahtjevu s Katedre za povijest da se sve povjesničare koji 

su svojim potpisima branili dostojanstvo hrvatskih branitelja i njihovog pozdrava 

isključe iz strukovnih organizacija. 

Ali priča o Thompsonu i masonima je mnogo dublja. Već sam u pismu Miru Banoviću 

spomenuo kako je glavni napad na Thompsona zbog Bojne Čavoglave i ZDS počeo s 

pojavom Memoranduma SANU 2., a prije toga je kako i Hodak kaže i 'HOS regularno 

registriran i to od Račanove vlade' i njegovi simboli. A o Thompsonofobije je don 

Anđelko Kaćunko pisao 2002. godine. 

Mnogi su me upozoravali da je glavni razlog njegova pjesma E, MOJ NARODE u 

kojoj spominje i masone: 

 

Od vremena još od Krista 

Nova lica, scena ista 

Vražje sile se trude 

Da nas ne bude 

 

Antikristi i masoni 

Komunisti ovi, oni 

Šire sotonske fraze 

Da nas poraze 

E, moj narode, e, moj narode 

 

Činjenica da se radi o profesorima koji se spominju ili su u igri da postanu redoviti 

članovi HAZU to se u javnosti pokrenulo pitanje pripadanja raznim sličnim društvima 

i njihovim ulogama u raznim pitanjima. Tako je na portalu dragovoljac.com 

zanimljivo pitanje dano u samom naslovu članka: 

Upravljaju li masoni hrvatskim medijima, kulturom i Kurikularnoreformom? 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
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http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-

hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom 

U članku se pitaju o ulozi masona u kurikularnoj reformi ali i o ulozi Rotarijanaca: 

Međutim, ne i Bero Jelinić, član Rotary kluba Zagreb Medvedgrad, koji okuplja vrlo 

utjecajne osobe poput diplomate Gordana Akrapa, rektora Damira Borasa, liječnika 

Stipislava Jadrijevića, bivšeg HDZ-ovog saborskog zastupnika Nediljka Matića, 

bivšeg SDP-ovog ministra Vedrana Mornara, HSS-ovca Božidara Pankretića, glumca 

Borisa Svrtana, te Josipa Roglića, inače sina tajkuna Branka Roglića, osobe koja je 

postala poznata kao sponzor obnove rodne kuže Mike Tripala i osoba koja je bila 

svojevrsni pokrovitelj političkih pretrčavanja Drage Prgometa. 

Jelinić i Nacional su iz određenih razloga lansirali u eter masonstvo i šefa DORH-a 

i interes usmjerili u sasvim drugom smjeru. Takav razvoj događaja za mnoge je očita 

naznaka da bi i glavni urednik Nacionala, uz članstvo u Rotary kluba Zagreb 

Medvedgrad, mogao biti članom jedne od masonskih loža u Hrvatskoj? 

Zanimljivo je da su danas i Boras i Budak kandidati za izbor u HAZU, a i Jakovina je 

rado viđen gost u Akademiji, 

O Borasovoj kandidaturi napisao sam niz tekstova rugalica. Objavljeni su na portalu 

dragovoljac.com, kao i knjiga „Borasa za akademika“: 

http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

Zato je itekako zanimljivo pitanje utjecaja akademija, odnosno pitanje povezanosti 

masona i akademija. Tog pitanja se dotiće i veliki hrvatski kolumnist i nekadašnji 

glavni urednik one doista slobodne Slobodne Dalmacije Josip Jović u tekstu Jelenić 

otplovio, tko su utjecajni masoni u ostalim visokim institucijama? 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-

masoni-u-ostalim-visokim-institucijama 

Tako Jović kaže: 

Znamo, primjerice, to da su članovi Svjetske akademije znanosti i umjetnosti koju je 

osnovao Rimski klub, jedna od najmoćnijih masonskih loža, Stjepan Mesić, Nadan 

Vidošević, Ivo Josipović, Budimir Lončar i, u novije vrijeme, Davor Bernardić. Bivša 

predsjednica je članica Trilateralne komisije. Novopečeni predsjednik potvrđuje kako 

je i do njega stigao masonski zov. 

Još 1994. pod vodstvom Nenada Porgesa, tada savjetnika u Vladi, osnovana je loža 

zvana “Ilirija” koja je kao najpogodnijega budućeg predsjednika nominirala Mesića, 

koji će to i postati šest godina poslije.  

Zanimljivo društvo, zar ne? 

Potražio sam popis članova iz RH. Na Internetu se može naći i to: 

http://www.worldacademy.org/view/general-

listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_loca

lity= 

Zapravo je bilo zabavno vidjeti da su članovi te akademije glavne osobe iz HAZU 

koje spominjem a povodom Peticije ZDS i napadima na mene, moju obitelj, moje 

suradnike pa čak i znanstvene časopise od kojih su dva Q1 časopisi. 

(Vidjeti npr. moje knjige: Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska 

zaklada za znanost, Zagreb, 2017. str. 245.;Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li 

Akademiji važna znanost, Zagreb, 2017. str. 212.; Matematika, pjesme i nogomet. 

Zagreb, 2018. pp. 347.; Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317.) 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom
http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-masoni-u-ostalim-visokim-institucijama
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-masoni-u-ostalim-visokim-institucijama
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
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Bolje da i ne spominjem ulogu predsjednice (i njeno članstvo u Trilaterali što 

spominje Jović) u napadima na „Bojnu“ i ZDS. I o tome imam knjige: Dva pisma koja 

su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406.; 

Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Kad čovjek sve to vidi može samo zaključiti: 

Još su dobro prošli i Thompson i „Bojna Čavoglave“, zar ne? 

 

Josip Pečarić 

 

(6.) 

(THOMPSONOFOBIJA) 

 

Pitaju me zašto nisam, kada sam pisao o spominjanju masona u Thompsonovoj pjesmi 

E, MOJ NARODE, dao u prilogu tekst don Anđelka Kaćunka o Thomsonofobiji 

napisan iste 2002. godine. (Hrvatsko slovo, 23. 10. 2002. i Hrsvijet, 20. 06. 2007. 

Tekst sam objavio i ja u knjizi „Propade im crvena Hrvatska“, Zagreb, 2015. str. 203-

208.) 

To je itekako zgodno ponovno pročitati jer je u to vrijeme „Bojna Čavoglave“ bila 

„zločin“ jer je u Domovinskom ratu, pa sve do današnjih dana ledila krv u žilama 

sudionicima fašističke srpske agresije na Hrvatsku i njihovim podupirateljima u 

Hrvatskoj. To je očito i iz Kaćunkovog teksta gdje on spominje "osvetoljubiva pjesma 

'Čavoglave' koja priziva osvetu i borbu. 

Pozdrav ZDS im je postao zločinački pozdrav tek poslije Memoranduma SANU 2.: 

O provoditeljima Memoranduma SANU 2 možete čitati iz tjedna u tjedan u 

tekstovima Zvonimira Hodaka. A njima je gotovo uvijek meta i Thompson. Jest da je 

veliki strah u kostima i Bojna, ali ipak Memorandum je obaveza koju ne mogu 

ignorirati: Evo što o svemu tome piše Hodak i danas. Počinje s  

'Desni centar je obična izlizana floskula' 

Pantovčak su lijevi već osvojili i euforično pomolili glave iz svojih ljevičarskih brloga 

ne čekajući proljeće. Tako je suradnica hrvatskog Tanjuga, odnosno Hine, Sandra 

Bartolović prerano zakukurikala uvjerena da su ona i njeni istomišljenici, kartaški 

rečeno, napokon došli na štih. Sigurna u Vladu "desnog centra" u svom primitivnom 

ljevičarenju naša Sandra piše: "Zemlja u kojoj inkvizicija spaljuje lutke duginih 

obitelji zaslužuje isključivo izobilje korona virusa i nestašicu zaštitnih maski". Na 

stranu činjenica da je Hina polako postala Tanjugova sestra blizanka i da je ta 

transformacija prošla nezapaženo, onako ispod radara. 

To što se Vlada RH pravi mutava na ovakav ispad Sandre samo je dokaz da je "desni 

centar" obična izlizana floskula. Hinina suradnica nema pojma o referendumu "U ime 

obitelji" kada se 70% građana opredijelilo za definiciju braka između muškarca i 

žene. To se odnosi i na definiciju obitelji, a sad nam iz Tanjuga Sandra javlja o napadu 

na "duginu obitelj". Hrvatski ljevičari izgubili su rat 5. kolovoza 1995. godine, ali 

zato danas vladaju Hrvatskom i preko SDP-a i preko HDZ-a. Svojedobno su obje 

stranke bjesomučno napadale referendum "U ime obitelji", ali narod ih nije podržao 

pa su popušili. Danas preko Ustavnog suda promoviraju "duginu obitelj" kao da se 

referendum nikada nije ni održao.  

Samo se u Hrvatskoj isplati izgubiti i rat i referendum. I zato trebaju promjene, novi 

ljudi i nove vizije. Kovač, Tomasović, Škoro, Penava, Stier, Brkić... Oni trebaju i 
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moraju postaviti sanitarni koridor raspojasanim ljevičarima koji su uvjereni da ih je 

napokon karta krenula. Prvi hrvatski vojnik koji je dao život za RH bio je Josip 

Jović iz Imotskog. Naravno da to Bartolovićka ne zna. Ali i da zna ona bi vjerojatno 

zazivala generala Kadijevića (iz Imotskog) da dođe spašavati "duginu obitelj" ili 

Stazića s crvenom zvijezdom na čelu.  

I što sad? Referendumom smo definirali što je brak i obitelj. U Imotskom su na 

karnevalu spalili istospolnu zajednicu s djetetom Stazićem. Ljevičari su se odmah 

digli na zadnje noge kako je stravično spaljivati "dijete". Međutim, to "dijete" je bio 

Stazić. Stvarno, jadno djetešce! Sad treba zbog nečije sujete i taštine ukinuti satiru. 

Podnositelj kaznene prijave protiv onih koji su organizirali karneval u Imotskom 

je Bauk (komunizma koji baulja RH). Bravo Arsene! On savršeno osjeća što je satira, 

a što kazneno djelo. Klasična satira na koju se valjaju od smijeha za njih je samo kad 

Pupovčeve Novosti na naslovnici objave sliku glave Thompsona između srpa i čekića 

na kojoj se lijepo vidi kako iz pjevačevog vrata teče krv.  Isto vrijedi i za predstavu 

notornog Frljića u Kerempuhu kad on u predstavi stavlja živim suvremenicima 

biskupu Bogoviću, Thompsonu, Željki Markić i Hasanbegoviću praseće maske na 

glavu, pričešćuje ih kokainom i na kraju ubija metkom u potiljak. Vrhunska 

ljevičarska "satira" je kad "dete" Stazić cmizdri "jer su u svibnju 1945. godine naši 

obavili posao šlampavo". 

Film "Ministarstvo ljubavi" izruguje se udovicama branitelja Domovinskog rata, 

Portal Index kod dolaska tijela svetog Leopolda Mandića u RH, opisuje to kao 

"nekrofilske orgije", a spaljivanje krnje s likom Kolinde, Tuđmana i Bozanića za 

ljevičare je vrhunska satira. Mesićevi gnjusni vicevi o Tuđmanu odmah nakon 

njegove smrti ljevičarima su bili tako smiješni. Još se valjaju od smijeha i Arsen i 

Sandra i Sanja Modrić kad su "Novosti" našeg Pupija Crkvu hrvatskih mučenika u 

Udbini nazvali "nacionalnim smetlištem". Urnebes je kad Frljićeva glumica vadi iz 

vagine hrvatsku zastavu, kad Frlja "režira" kako na pozornicu iznose kip svetog Ivana 

Pavla II. s natpisom "zaštitnik pedofila" pa prikazuje oralni seks s kipom. Kad netko 

postavi pitanje u kojoj zemlji mi to živimo onda se orkestrirano javljaju Sandre 

Bartolović, Sanje Modrić, Žonje, Rudanice i započinje prožvakano lamentiranje o 

opasnosti od ekstremne desnice, fašizma, šovinizma... Pri tome potpuno zaboravljaju 

da je rat u RH započeo čvrsti "antifašist" Slobodan Milošević. 

Samo se neke smije pljuvati i spaljivati 

Imamo novu ažuriranu aplikaciju u Hrvatskoj koga se smije pljuvati i spaljivati. 

Tuđmana, Plenkovića, Kolindu, Bozanića, "desničare", Crkvu... ali "dete" Stazića, 

Tita, Pupovca...nikako jer je to onda odmah govor mržnje i šovinizam. Beljakovo 

"čuđenje" o samo 100 ubijenih emigranata od strane UDB-e, e to je vrhunska 

satira.  Oduševljava me po tko zna koji put i legendarni podoficir JNA Ante Tomić. 

Jedini je on shvatio pravu dimenziju "dugine obitelji". Jedini je on shvatio kako 

produžiti kratku pamet. Kaže: "Čitav Generalski zbor nije napravio nešto tako hrabro 

i odvažno kao ovaj par. Njihovo junaštvo, vjerujte, veće je od Oluje i Vukovara"(!!!). 

Ne smješkajte se cinično. Naš Ante to zaista iskreno vjeruje. 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-

se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/ 

O posebno zanimljivoj manifestaciji Thomsonofobije iz vremena kada je to definirao 

don Kaćunko piše mi Miro Banović: 

 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
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Naslov:  "Za dom spremni" na Jelačićevom trgu 2003. 

Datum:  Sat, 29 Feb 2020 23:18:51 +0100 

Šalje:  Miro Banović  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Slučajno sam naišao na video, snimku dočeka zlatnih rukometaša sa svjetskog 

prvenstva, 2003. godine. Netko mi je rekao da su tada rukometaši tražili (i pjevali) 

zajedno s Thompsonom i Bojnu Čavoglave. Ne znam je li to istina, tu snimku nisam 

nigdje vidio (ako je uopće snimljeno). Međutim, ima ova gdje rukometaši s 

Thompsonom pjevaju "Lijepa li si". U sred pjesme Marko Perković Thompson s 

pozornice 3x viču "ZA DOM" a narod 3x odgovara "SPREMNI". 

Video je dugačak, ovo je poveznica na taj  

trenutak: https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215 (ako je poveznica ispravna trebalo 

bi vam otvoriti video na 1 sat 43 minute i 35 sekundi). 

Ako malo vratite natrag, i pogledate i ostale kadrove s prepunog Trga bana Jelačića, 

vidjet ćete da je ogromna zastava koja ima grb s prvim bijelim poljem gore kraj bana. 

Takvih zastava ima i po ostatku trga, zajedno i sa svakakvim drugim varijantama 

hrvatskih povijesnih zastava. 

Podsjećam, u to vrijeme predsjednik je bio ustaša Mesić, premijer Račan, to je 

početak veljače 2003. 

A zapravo o tome slučaju sam pisao i prvi upozorio da će se Srpsko-hrvatskoj koaliciji 

na vlasti dogoditi isto kao kada su rukometašima zabranili nastup Thompsona na 

proslavi tog svjetskog prvenstva. O tome sam pisao u knjizi  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, ali knjiga nije bila zanimljiva čitateljima. 

Valjda im nije jasno da se pjesme odnose na Thompsona, a nogomet na vatrene i da 

je tu upravo Thompson veza i s nogometašima i rukometašima. 

Poglavlje NOGOMET, THOMPSON i MATEMATIKA je na str. 249-340, a recimo 

već u tekstu THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! Dana je najava 

ponavljanje priče s dočeka rukometaša – svjetskih prvaka: 

Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da im 

pjeva Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvacii pak 'prošvercali'. I zapjevao 

je Bojnu Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad im smeta, 

Hrvatska je prvak svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim brojem 

ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson uzviknuo „Za 

Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. 

veljače, „oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u međusobno 

klanje na Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti i s 

njihova Balkana?   

Vidimo kako je još Slavko Goldstein tada upozoravao sve i u Srbiji i njihove sluge u 

RH da je ZDS ono što treba biti glavna meta napada na Domovinski rat i Hrvatsku. 

Potpuno drugačija priča je bila kada je u naslovu knjige bilo i ime glavnog 

protagonista Josipa Šimunića (Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 

362.). Ogromna posjećenost, uz veliku reportažu jednog “Nacionala”. Vjerovali ili 

ne*? 

https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215
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https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-

rusili-plenkovica/  

Da je riječ matematika u naslovu knjige „opasna“ za čitatelje pokazala je „sudbina“ 

knjige Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317. 

Naime, knjiga na najbolji mogući način pokazuje koliki su poslušnici hrvatski 

političari, pa čak i oni koji su nekakvi znanstvenici. Napali su i časopise koji su po 

svjetskim mjerilima među najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima i koji su Q1 

časopisi, a sve zbog ZDS i Bojne Čavoglave. Sve zbog Memoranduma SANU 2 koji 

hrvatski političari moraju vjerno provoditi. Knjiga je posvećena njihovim žrtvama – 

časopisima, a na predstavljanje su se bojali doći i oni koji su među najzaslužniji za 

uspjeh tih časopisa.  

Da, ta THOMSONOFOBIJA čuda stvara, zar ne* 

 

Josip Pečarić 

 

 

  

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020, 
 

LAKŠE SE DIŠE: IMA ME U BILTENU SNV-A ZA 2018. 
 

Doista mi nije bilo lako čitajući članak Davora Dijanovića: Bilten SNV-a za 2018. – 

Vječno uplakani Pupovac i njegova velikosrpska družina i ove godine sastavili popis 

onih koji promiču ‘povijesni revizionizam’, ‘govor mržnje’ i ‘etničku netrpeljivost’ u 

Hrvatskom tjedniku od 10.10.2019. 

https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-

druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-

govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost 

Zar je moguće da me nema na tom popisu? 

Prestrašen upitao sam g. Dijanovića: 

„Vidim nema me u Tvom tekstu. Jesam li se to popravio? Ranije me je bilo u srpskom 

Biltenu.“ 

Umirio me je njegov odgovor: 

Niste se popravili, i dalje ste "banda" kao i ja :) 

Samo nisam navodio sve spomenute u biltenu, nego uglavnom iz svoje novinarske 

struke. 

Dio gdje se spominjete: 

"Pred sâm kraj 2018. godine iz tiska je izašla knjiga akademika Josipa Pečarića i 

Stjepana Razuma pod nazivom Razotkrivena jasenovačka laž, kao dio projekta 

spomenutog Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac, čime je zaokružen 

niz revizionističko-negacionističkih publikacija i njihovih promocija u 2018. godini. 

U knjizi se, već po običaju, tvrdi da je Jasenovac bio radni logor, da je u njemu umrlo 

tek nešto više od 1000 ljudi, uglavnom od bolesti, te da masovnih ubojstava, a naročito 

Srba, nije bilo. Josip Pečarić inače je matematičar i član HAZU-a, a poviješću se, kao 

i većina spomenutih revizionista i negacionista, tek amaterski bavi. Aktivno se 

zalagao za povratak ustaškog pozdrava “Za dom spremni” u Hrvatsku vojsku, a još 

mu je 1998. godine objavljena knjiga Srpski mit o Jasenovcu i te dvije godine kasnije 

i Srpski mit o Jasenovcu II, u izdanju Elementa. Pečarić se snažno protivio primanju 

Ive Goldsteina u HAZU. Stjepan Razum, osim što je na čelu Društva za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, svećenik je koji se trenutno nalazi na poziciji voditelja 

Matičnog ureda Zagrebačke nadbiskupije te je čest organizator krajnje 

negacionističkih i antiprosvjetiteljskih manifestacija, poput negiranja masovnih 

ubojstava u NDH te protivljenja demokraciji i bazičnim znanstvenim spoznajama. 

Razum je u više navrata tvrdio da ne postoje dokazi za masovna ubijanja u Jasenovcu 

od strane ustaša, ali da navodno postoje dokazi o ubijanju od strane partizana."  

Zanimljivo je da nisu primijetili kako u toj knjizi i mi kao i oni negativno pišemo o 

HRT. Oni kažu: 

„ŠTO se tiče televizijskih medija, ‘osim već standardne Bujice Velimira Bujanca koja 

se prikazuje na više lokalnih TV-stanica’ – ističu Pupovčevi istražitelji – ‘posebnu 

https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
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pažnju valja posvetiti Hrvatskoj radioteleviziji koja je u nekoliko navrata u 2018. 

godini u udarnim terminima ugostila negacionističke nadripovjesničare te otvoreno 

promovirala njihovu literaturu prepunu neistina o ustaškom logoru Jasenovac i 

tendenciozne antisrpske propagande. ’Nadripovjesničar je za SNV-ovu potjernicu, 

dakako, novinar i povijesni istraživač Igor Vukić čije je gostovanje na HRT-u 

svojedobno izazvalo pravu ujdurmu kod čuvara povijesne ‘istine’ koja baštini svijetle 

tradicije jugoslavensko-komunističkoga totalitarnog sustava.“ 

U našoj knjizi je niz tekstova o tom žalosnom slučaju kada su povodom izlaska knjige 

Igora Vukića koju je HTV mjesecima reklamirao pozvali autora i „istoričara“ prof. dr. 

sc. Hrvoja Klasića u studio. Poznato je da „istoričar“ nema objavljen niti jedan rad iz 

te problematike već puno nastupa ponavljajući pamflete koje su služile u korištenju 

Jasenovačkih laži da bi Hrvatsku zadržali, a danas vratili u nekakvu Srboslaviju. S 

druge strane Igor Vukić je kako i u Biltenu priznaju „povijesni istraživač“ pa se 

„istoričar“ prepao i nije usudio izaći na to sučeljavanje. Na HTV-u su za to optužili 

urednicu Karolinu Vidović Krišto i od tada je ne gledamo na malim ekranima. Očito 

je znala da se „istoričar“, koji se ne bavi time za što je navodno stručnjak, neće doći 

pa je za to ona kriva. 

Da, nisu nas izravno spomenuli u vezi s tim slučajem, ali kao da jesu, zar ne? 

Međutim, iako još jedna moja knjiga, nije spomenuta u Biltenu - kao da jest! 

Radi se o knjizi MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET. Ne treba biti previše 

inteligentan pa zaključiti da se ono „matematika“ odnosi na mene, „pjesme“ na 

Thompsona, a „nogomet“ na Vatrene. Dakle knjiga je itekako povezana s dočekom 

Vatrenih, i s Thompsonom u tom dočeku. 

Oni koji su sastavljali Bilten toliko inteligentni baš i nisu bili.  

Evo tog dijela iz Dijanovićeva teksta: 

 

„Slavlje na dočeku nogometaša iz Rusije bilo je šovinističko 

Uspjeh Vatrenih u Rusiji za Pupovčev je bilten bio popraćen kolektivnom 

euforijom, histerijom i javnim linčom, a Hrvati ne znaju slaviti uspjehe 

nacionalne vrste drukčije nego nacističkim pozdravima. Mržnja prema 

reprezentaciji i njezinu uspjehu jasno odražava mržnju prema hrvatskoj državi onih 

koji po svoje savjete odlaze u Beograd: 

‘Nakon kolektivne euforije i histerije uslijed osvojenoga srebra hrvatske nogometne 

reprezentacije na Svjetskom nogometnom prvenstvu krenula je hajka na novinare i 

aktiviste koji su pisali kritički spram određenih pojava oko reprezentacije, naročito 

nakon dočeka na kojemu se pojavio Marko Perković Thompson, što je izazvalo 

buru reakcija i u domaćim, ali i u brojnim stranim medijima. Tako su desničarski 

mediji i njihovi internetski ‘trolovi’ objavljivali članke i komentare u kojima se 

paušalno proziva nekih dvadesetak uglednih novinara i intelektualaca da stranim 

medijima stvaraju sliku o Hrvatskoj kao rasističkoj i fašističkoj zemlji. To paušalno 

prozivanje i optuživanje za ‘jugoslavensku diplomaciju’ i ‘ne-hrvatstvo’ neko je kraće 

vrijeme poprimalo značajke javnoga linča’. (…) 

Ni nogometna euforija vezana uz Svjetsko prvenstvo u Rusiji nije prošla bez 

šovinističkih incidenata. Na samom početku prvenstva, kada je hrvatska nogometna 

reprezentacija igrala protiv Argentine, u centru su Zagreba navijači dizali ruku u 

nacistički pozdrav, a sami su nogometaši proslavili pobjedu protiv Argentine uz 

Thompsonovu pjesmu Čavoglave, koja počinje s ustaškim pozdravom ‘Za dom 

https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fdavor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fdavor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://twitter.com/intent/tweet?text=Davor+Dijanovi%C4%87%3A+Bilten+SNV-a+za+2018.+%E2%80%93+Pupovac+i+njegova+dru%C5%BEina+i+ove+godine+sastavili+popis+onih+koji+promi%C4%8Du+%E2%80%98povijesni+revizionizam%E2%80%99%2C+%E2%80%98govor+mr%C5%BEnje%E2%80%99+i+%E2%80%98etni%C4%8Dku+netrpeljivost%E2%80%99&url=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fdavor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost&via=narod.hr
https://twitter.com/intent/tweet?text=Davor+Dijanovi%C4%87%3A+Bilten+SNV-a+za+2018.+%E2%80%93+Pupovac+i+njegova+dru%C5%BEina+i+ove+godine+sastavili+popis+onih+koji+promi%C4%8Du+%E2%80%98povijesni+revizionizam%E2%80%99%2C+%E2%80%98govor+mr%C5%BEnje%E2%80%99+i+%E2%80%98etni%C4%8Dku+netrpeljivost%E2%80%99&url=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fdavor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost&via=narod.hr
https://plus.google.com/share?url=https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://plus.google.com/share?url=https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
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spremni’. Taj se isti Thompson pojavio na dočeku hrvatskih nogometaša u Zagrebu 

16. jula, i u autobusu i na bini. Iako nije bio predviđen službenim protokolom, to je 

bila želja samih igrača i izbornika Zlatka Dalića. Medijski osvrti nakon velikog 

uspjeha hrvatske nogometne reprezentacije nerijetko su bili praćeni politizacijom koja 

je opet uključivala ‘Srbe’, ‘komuniste’ i ‘Jugoslavene’ kao glavne neprijatelje. Iako o 

medijima govorimo u sljedećem poglavlju, za ovu svrhu valja izdvojiti tekst Višnje 

Starešine u Slobodnoj Dalmaciji u kojemu je ona uspjeh hrvatskih nogometaša 

svela na borbu između ‘djece Oluje’ i ‘djece komunizma’.“ 

 

Da, zaslužio sam mnogo više da me spominju u Biltenu.  

Ali nije ni tako loše kako sam u prvi tren pomislio tj. kada sam se prepao da me uopće 

nema, zar ne? 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18484-lakse-se-dise-ima-meu-biltenu-snv-

za-2018  

 

KOMENTARI: 

Naslov:  Re: LAKŠE SE DIŠE: IMA ME U BILTENU SNV-A ZA 2018, 

Datum:  Sun, 13 Oct 2019 15:41:25 +0200 

Šalje:  Matko Marusic  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Čestitam i zavidim - mene nema iako sam napisao knjigu od 600 str. Mi Hrvati. Matko 

 

Naslov:  Re: LAKŠE SE DIŠE: IMA ME U BILTENU SNV-A ZA 2018, 

Datum:  Sun, 13 Oct 2019 19:44:13 +0200 

Šalje:  Dragovoljac urednistvo <wwwdragovoljaccom@gmail.com> 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

ovaj vaš test je zabrinuo i mene, jer nisam znala spominje li Pupovac dragovoljac.com 

obzirom da nas je svake prethodne godine uredno navodio. 

stoga sam otišla potražiti i pao mi je kamen sa srca, nije nas izostavio. 

gdje ćeš veću potvrdu da ispravno radiš 

pozdrav, Diana 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18484-lakse-se-dise-ima-meu-biltenu-snv-za-2018
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18484-lakse-se-dise-ima-meu-biltenu-snv-za-2018
http://dragovoljac.com/
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ŽUPA TISNO,  

27. srpnja 2020. 

 

Mira Vrbanović: 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGA AKADEMIKA JOSIPA 

PEČARIĆA:  

JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM SPREMNI' I JE  LI 

POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? 
 

JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM- SPREMNI!' Zagreb, 2019. 

Knjiga je zbirka pisama, prepisaka, komentara i otvorenih pisama akademika  

Pečarića  poznatim osobama iz političkog, akademskog, kulturnog i javnog života u 

Hrvatskoj. 

Na samom početku uvršteno je pismo akademika Pečarića Stijepi Mioviću Kočanu, u 

kojem je ispisana pjesma Maxa Križanića: 

 Za Dom – spremni! Na melodiju pjesme M.P.Thompsona, Bojna Čavoglave, pjevaju 

je i sviraju braća Kumerle, što je zapravo, odgovor mladih na zabranu Bojne 

Čavoglave. Slušajući je na videu, u srcu se javlja neko slatko ganuće da ima smisla 

sve ovo što mukotrpno rađa kod mladeži ljubav za dom i Domovinu. 

 

        ZA DOM – SPREMNI!  

U Zagori na izvoru rijeke Čikole 

Na bojištu spjevana Bojna Čavoglave… 

Branili su domovinu hrabri ratnici 

Uz tu pjesmu slavili su, a i ginuli… 

Na frontu od Vukovara do Dubrovnika 

Slavna pjesma ratnicima moral dizala… 

A danas nam oni žele zabraniti nju 

Pjesmu koja najavljuje našu pobjedu… 

Glave dižu oni što su tad’ se skrivali 

Dok su hrabri branitelji uz nju ginuli… 

I govore da je zločin danas pjevat ju 

Pjesmu s kojom branili smo našu Hrvatsku 

I neka nas sve zatvore, al’ neće uspjeti 

Sa usana slavnu pjesmu nikad skloniti… 

Hvala za sve našem Marku iz Čavoglava, 

Hrvatska ti zaboravit neće nikada… 

 

S.M.Kočan se prisjeća kako je krajem 80-ih prošloga stoljeća za Antologiju hrvatskog 

narodnog preporoda koja se emitirala radijski, ukazao na bratimljenje naših iliraca s 

Vukom i odricanje naše kajkavštine i čakavštine u korist Vukove štokavštine, no  naši 

ilirci i u toj svojoj dobrodušnosti i naivnosti, a podvali Vuka i Beča, pjevaju budnicu 

Za slobodu i dom/ hrvatski dom! 



286                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Tako je i Josipu Šimuniću, u trenutku uspjeha na stadionu, njegovo dobrodušno, 

zaneseno i za domovinu puno ljubavi srce spontano kliknulo ono što je u bitku 

hrvatskog čovjeka oduvijek – Za dom! Što je značilo: sve što činim, što postižemo, za 

što živimo jest – za Domovinu, konačno slobodnu. Naravno da je stadion uzvratio –

Spremni! Tako započinje knjiga.  

I „ bomba“ je eksplodirala.  

Pojam ustaštva svako malo izroni kao neki prijeteći demonski vampir, što se češće i 

više u javnom prostoru javlja slobodno mislećih i obrazovanih mladih ljudi, a oni 

prkose poklicima, nose majice s tim sloganom ili pišu ZDS.  

Taj poklik danas postaje gotovo biblijski kamen hrvatstva. 

Ako je u Hrvatski sabor moglo ući toliko jugonostalgičara i ljubitelja petokrake 

zvijezde, onda možemo očekivati da će taj vampir sve činiti da nestane ovaj biblijski 

kamen. 

Kaže akademik „da im je borba protiv hrvatske države uzaludan posao“, mislim da će 

tako i biti. 

Akademik pomno prati sve događaje na političkom, kulturnom, znanstvenom, 

akademskom i društvenom planu. Hitro i ustrajno reagira često duhovito, ironično ili 

pikantnim štiklecima. 

Kroz suvremena događanja nađe se mjesta i načina da se osvježi naša patnička i slavna 

prošlost, da se ne zaboravi. Često to bude poticaj mnogima da se pozabave i 

primjereno ovom naraštaju objasne važne pojmove, događaje i osobe koji su ostali u 

magli neke krivo nametnute prošlosti. 

Ipak, akademik daje važnost vremenu stvaranja samostalne i suverene hrvatske države 

i njezine obrane. Tako dobivamo podatke iz prve ruke što pišu: Marijačić, Dujmović, 

Hitrec, Hodak, Sedlar, Stjepandić i dr.  

Spomenula bih jednu rečenicu I. Marijačića iz Hrvatskog tjednika (26.12. 2013.)“Za 

razliku od njih, Šimunić je tip hrvatskog čovjeka koji trpi, ali koji nadživljuje sve 

nehrvatske i neljudske sustave koje stvaraju beskičmenjaci u Hrvatskoj.  U tomu je 

tragedija svih tih likova, od Josipovića i Milanovića do  Nike Kranjčara i Davora 

Šukera. A Šimuniću nisu naštetili jer su od njega  napravili simbol hrvatstva. … O 

Šimuniću već pjesme pjevaju.“ 

Akademik Pečarić nas podsjeća na kastore u našem športu i izdajnike u politici i da u 

svijeta gdje god se nađe, uvijek iznova otkriva mrzitelje Hrvatske  koji je ocrnjuju i 

lažu /SAD, Njemačka itd. 

Sudbine Šimunića i M.P.Thompsona na prvi pogled veže ZDS – prozivani, privođeni, 

označeni, poniženi, onemogućeni u egzistenciji, omraženi, ali  oni ostaju odlučni, 

dostojanstveni i ponosni u svojoj savjesti. Njihovo domoljublje, vjera  i čista savjest, 

te duhovne vrline, daju im snagu da izdrže. 

   

 Nameće mi se slika Noe i gradnje korablje. U njegovom vremenu nitko se nije spasio 

osim njega i njegove obitelji. O čemu su razmišljali Noa i njegovi dok su gledali kroz 

jedini prozorčić arke i vidjeli samo beskrajne vode po kojima su plutali nabubreni 

leševi utopljenika? Noa je svoju obitelj hrabrio NADOM, a  njega je hranila Božja 

riječ  i održala da ne padne u depresiju, kako čitamo u Svetom Pismu, Post 7,24. 

Stotinu i pedeset dana vladahu vode zemljom, a oni se skrivahu u arci. Ljudi Noina 

doba vladali su se nasilno i razvratno što je vodilo degenerirajućem moralnom padu. 
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Prema Bogu su se odnosili bahato i prijezirno. Biblija nam opisuje Nou s tri vrline 

njegovoga duha. 

„Ovo je povijest Noina: Noa je bio pravedan i neporočan u svom vremenu. S Bogom 

je hodio Noa. …“(Post 6,9-10) 

 Koliko  se već dana  nalaze Šimunić i Thompson, i mnogi njima sličnih sudbina ( naši 

branitelji, haški zatočenici, naši domoljubi), u   arci   doma  i   škrinji Crkve čekajući 

da prođe potop zla i zlih ljudi?! Prisjetimo se što su prolazili Vatreni jer su slušali 

Thompsonove pjesme i uživali u njegovoj nazočnosti. Oni su se povukli u tišinu, 

čekali i nadali se, a plod njihove vjere i domoljubnosti raste baš u mladima za koje se 

bore različiti moćnici. 

Tijekom ovih tridesetak godina tipično naše narodske pustinje, okupio se lijep broj 

vrsnih ljudi oko akademika Pečarića koji na poseban način gradi baš našu, hrvatsku 

arku. 

   Mnogima će biti poznati neki tekstovi, ali na ovaj način povezani otvaraju novu 

sliku  muka, stanja uma i duha u našem razjedinjenom društvu. 

O ovome još nismo razgovarali. Kad je Joe Šimunić uzviknuo: Za dom! Zašto mu je 

masa navijača u glas odvratila  - Spremni! Zato što u njima gori gen hrvatstva, 

spremnosti da učine ono što su naši pradjedovi uvijek činili – bili spremni za odbranu. 

U članku o drugoj osudi koju je izreklo Hrvatsko nacionalno etičko sudište nad 

Josipovićem - Mesićem – Milanovićem – Pusićkom – Lončarom – Teršeličkom i 

Bildom, koji su učinili nenadoknadivu štetu hrvatskim nacionalnim i državnim 

interesima, priloženo je i otvoreno pismo Josipa Šimunića u kojem dolazi do izražaja 

njegova zrelost i poznavanje činjenica, ali i bol što mu je na Bleiburgu nestao pradjed. 

   U razgovoru s Brankom Borkovićem vidim da ima još velikana odbrane jer on ide 

korak dalje i predlaže da se u našim oružanim snagama uvede pozdrav ZDS. Bar su 

se tada mogle sučeliti snage za i protiv i mogla su se barem rasvijetliti stajališta. Bivša 

je predsjednica to označila kao provokaciju. I opet ništa.  

    U prilogu  o zbirci Glazbom i riječju ZDS kroz povijest, a posvećeno našim 

braniteljima, saznajemo da se skrivanje i prikrivanje istine provodi u politici, 

medijima i obrazovanju. Državni simboli i Himna RH  obrađuju se tek u petom razred 

OŠ, himna tek kao glazbeni oblik i nema spomena o značaju, mjestu i dostojanstvu 

koje učenici trebaju upiti.  

 

I na kraju bih pročitala meni dopadljivu rečenicu iz pisma Mire Banovića akademiku 

Pečariću: „ Je li konačno došlo vrijeme da i svijetu i nogometnim organizacijama, i 

raznim mamlazima napokon objasnimo ZNAČENJE „za dom spremni“, umjesto da 

razgovaramo tko ga je izmislio? Tko je uopće izmislio domoljublje?“ 

      U prilogu s komentarima i reagiranju čitatelja na ovu tematiku što ih je dobio 

akademik, izdvajam ovaj: Ubojica je ušao u moj dom i želi mi pobiti obitelj, spaliti 

ga, preorati grobove mojih predaka i želi zatrti povijest moga naroda. 

E, pa nećeš, razbojniče, jer sam ja ZDS. (I.Buljan) 

 

Akademik J. Pečarić:  JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA?                        

Zagreb, 2019. 

    U opširnom Predgovoru ove knjige Đ. Vidmarović, predsjednik DHK-a, kaže za 

akademika Pečarića: intelektualac britka jezika i snažnog domoljublja, samosvojan je, 

gotovo unikatna intelektualna figura u našem društvenom, znanstvenom i političkom 
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(publicističkom) životu. U HAZU je primljen kao jedan od najmlađih članova 2000. 

g. Zasluge je stekao u grani matematike koja se zove NEJEDNAKOSTI. 

To matematičko znanje obznanjuje u mnogim matematičkim časopisima, drži 

predavanja i odgaja nove matematičare, a kao mentor djeluje u domovini i 

inozemstvu. 

Knjigu možemo ugrubo podijeliti na tri skupine priloga koje povezuje matematika i 

akademikovo  pronicljivo oko   - sve je umreženo politikom. 

Koliko god da je znanost danas uzdignuta i hvaljena, u znanstveno- akademskom i 

političkom okružju kod nas,  nije preporučljivo da znadeš više od drugih, da si 

radišniji, hrabriji i priznatiji, a možda i popularniji, jer kad jednom padneš u nemilost, 

preostaje ti bavljenje matematikom i ostaješ nepoćudan matematičar. Možeš „ 

proizvoditi“ vrsne matematičare, doktorande, napisati preko tisuću vrsnih znanstvenih 

radova iz matematike, fizike, geofizike, geologije, građevinarstva, možeš biti cijenjen 

i priznat izvan domovine, ali to ništa ne znači predsjednicima u državnoj vlasti, 

ministru/ministrici, rektoru Sveučilišta i nekim drugima. Najbolja 3 matematička 

časopisa ne dobivaju zasluženu potporu jer je akademik branio Thompsona i pjesmu 

naših branitelja u domovinskom obrambenom ratu Bojna Čavoglave.     

 U ovu skupinu stavljam sve tekstove vezane uz akademikov sedamdeseti rođendan 

koji je vezan  uz konferenciju matematičara organiziranu njemu u čast, i raznovrsnih 

drugih oblika čestitanja iz svijeta. Razvidno je da je voljen kao profesor, znanstvenik 

i čovjek. Zašto nije barem poštovan tako i u Zagrebu?! 

Vicko Goluža 

 

          

 ZAŠTO? 

Zašto Pečarić smeta, 

zašto se ljubavi boje, 

hrvatski mediji javni 

što lažnu povijest kroje? 

 

Zašto ne mogu glasno 

bijednici glasila javnih 

slaviti velika djela 

Hrvatskih sinova slavnih? 

Zašto ih mora mori 

kada se domoljub javi, 

zašto ih tisuću radova 

znanstvenika sjajnog davi? 

 

Zašto "antifašisti" grakću, 

I na hrvatsku zastavu reže, 

zašto od Pečarićeve Hrvatske 

petokolonaši bježe? 

 

Zašto u HAZU šute, 

zašto se Pečarića boje, 

zašto se i u društvu takvom 
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bezglavi akademici roje? 

 

Upravo zato, zna se, 

što Hrvatsku u srcu nosi, 

i granatama ljubavi čiste – 

mrzitelje domoljublja kosi! 

 

3. U ovu skupinu stavljam tekstove nostalgično obojene Bokom kotorskom, 

pjesničkim izričajima prijatelja koji su u akademiku prepoznali iskrenog branitelja 

hrvatskoga identiteta i domoljuba te ga hvale, pišu pjesme i tako mu zahvaljuju. Ima 

u tim tekstovima i sjećanja na naše zaslužne vrsne profesore, književnike, pjesnike 

(Dubravka Raffaelli, akademik Dubravko Jelčić).  

Strogi znanstvenik svjetskog ugleda ne zadržava se samo na svojoj darovitosti i 

matematičkoj logičnosti. On snažno reagira na česte pokušaje nacionalne, 

historiografske, kulturološke i političke ugroze. 

Ova knjiga je na određeni način,  nastavak knjige Matematika, pjesme i nogomet. 

Završavan odgovorom na pitanje o promjenama u školstvu u Hrvatskoj, o čemu je 

govorio  u Fokusu 2008. g. 

Pedagogija za bolju ekonomiju 

Akademik Pečarić: 

„Zalažem se za promjene u cijelom društvu prema školstvu. 

Na primjer u J. Koreji vam je najcjenjenije zanimanje učitelj, tj. profesor. Zato na 

pedagoške fakultete idu najbolji studenti. I moje kolege sa znanstvenih prelaze na 

pedagoške fakultete. I što se time postiglo? Djecu im uče najbolji, a kao rezultat imaju 

najbrži ekonomski rast na svijetu! Ali tko to može ostvariti kod nas? To nije projekt 

za jednu vladu.“ 

Vicko Goluža 

 

           BOJNA  PEČARIĆ 

I NAKON RATA STOJI UZ BRATA 

PEČARIĆ BOJNA, PISMA MU BROJNA, 

PISMA I KNJIGE, ZBOG LJUDSKE BRIGE, 

MATEMATIČKI JASNO, GOVORI GLASNO, 

IZDAJICE GANJA HRVATSKU SANJA 

BRANITELJIMA ISTU I VJERNU KRISTU. 

PEČARIĆ PUCA SRCEM ŠTO KUCA, 

U KOJEM SIJEVA LJUBAV ŠTO PJEVA, 

ISTINOM GAĐA SVE ŠTO SE RAĐA 

U GNIJEZDU LAŽI SOTONE ŠTO TRAŽI 

DA UMRU RIJEČI DOK HRVAT JEČI 

U RUKAMA ODRPANCA MATOŠEVA STRANCA. 

AKADEMIK SLAVNI GLAS JE JAVNI 

LJUBAVI ČISTE, BOGU ISTE, 

U KOJOJ SIJEVA, HRVAT ŠTO PJEVA 

ODU SLOBODI DA HRVATSKA BRODI 

PREMA VLASTI ŠTO NEĆE KRASTI, 

VLASTI ŠTO VOLI, NAROD ŠTO MOLI 
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ZA BESMRTNE HEROJE ZEMLJE SVOJE, 

U SNU I JAVI ŠTO BOGA SLAVI. 

 

PEČARIĆEVA BOJNA, VOJSKA BROJNA, 

DANONOĆNO NA STRAŽI GAĐA LAŽI 

I ONE U HAZU ŠTO SLIJEDE STAZU 

ŠUTNJE I LAŽI JER SU IM DRAŽI 

KOMUNISTI I ZVIJEZDA IZ NJIHOVOG GNIJEZDA. 

PEČARIĆ BOJNA, SVA MJESTA GNOJNA 

ISTINOM GAĐA ŠTO PRAVDU RAĐA. 

PODAJ MU BOŽE, SNAGU DA MOŽE 

NASTAVIT BITKU ZA PRAVDU BRITKU 

DA LAŽI DAVI GDJE GOD SE JAVI, 

PODAJ MU ZDRAVLJE I VJERU U SLAVLJE 

KADA ĆE MOĆI NA EKRANE DOĆI 

I REĆI GLASNO:  ŽIVJET JE ČASNO! 

IMAMO HRVATSKU SLOŽNU I BRATSKU 

I PRAVDU DO NEBA KOJA NAM TREBA! 

JER: 

„NAVIK ON ŽIVI KI ZGINE POŠTENO!“ 

 

http://bezcenzure.hr/toptema/predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-

simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-

josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-

matematika 

 

  

http://bezcenzure.hr/toptema/predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika/
http://bezcenzure.hr/toptema/predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22491-predstavljanje-knjiga-akademika-josipa-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-i-je-li-politicarima-kriva-matematika
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Josip Pečarić: 

 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG 

PONOSA 
 

Zahvaljujem se svima nazočnim što su danas tu na predstavljanju mojih knjiga Josip 

Šimunić i 'za Dom spremni' i Je li političarima kriva matematika? Posebna zahvala 

domaćinu don Lazaru Čibariću koji je napravio tradiciju u Tisnom s ovim ljetnim 

predstavljanjima mojih najnovijih knjiga i prof. Miri Vrbanović na predstavljanju koje 

je kao i ona prethodna bilo izvrsno. 

 Iako se to iz naslova knjiga ne vidi ipak se da naslutiti otkud naslov THOMPSON I 

VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA. 

 Kada me pitate kako bih opisao devedesete prošlog stoljeća odgovorio bih: DESET 

TUĐMANOVIH GODINA JE DESET NAJPONOSNIJIH GODINA U MOME 

ŽIVOTU. Vjerujem i u životima mnogih Hrvata. Svjetski moćnici su poraženi u 

oružanoj srpskoj fašističkoj agresiji koju su otvoreno pomagali. Stvorena je država 

iako su svjetski moćnici bili protiv toga. Još tada sam bio svjestan, govorio i pisao 

kako se svjetski moćnici neće pomiriti s tim. A bili su svjesni da im je najveći 

neprijatelj upravo taj PONOS!  

U dva desetljeća u ovom stoljeću uspjeli su imati na vlastima svoje sluge koje su prvo 

smjenjivali po načelu Kad gazda mijenja slugu uvijek nađe boljeg slugu. To je, dakle, 

bilo na djelu u prvom desetljeću kada je Sud u Haagu bio glavna poluga u rušenju 

hrvatskog ponosa. Na udaru su i svi oni koji su svojim radom doprinosili tom 

hrvatskom ponosu pa tako i Thompson i Vatreni. Zahvaljujući sebedarju generala 

Praljka epizoda rušenja hrvatskog ponosa pomoću Suda u Haagu neslavno je završila 

jer je izdigla našeg velikog generala u jednog od najvećih Hrvata u povijesti. Npje kod 

sluganskih vlasti, pa sam im zato nedavno i ponudio 1000 knjiga o Generalu koju smo 

napisali general dr. sc. Miroslav Međimorec i ja po nekoj simboličnoj cijeni. Naravno 

znao sam da se oni ne bi usudili učiniti tako nešto.  

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države još se nije 

iskristaliziralo koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih ljudi ima poklik Za Dom 

spremni.  

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to postaje 

jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS govori ova knjiga 

o Šimuniću. Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj pjesmi 

napadan i Thompson to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od 

Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer 

vrhunac  nacionalnog ponosa i jeste spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one koju 

poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog naroda jer se 

stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za 

neprijatelja – dakle fašističkog srpskog agresora. 

 Ne treba nikada ispustiti iz vida da se sve to sluganstvo događa poslije veličanstvene 

pobjede u kojoj su naši branitelji od fašističkih srpskih agresora napravili . da 

parafraziram Slobodana Miloševića – ZEČEVE!  

Svu tu ogavnost srpskih slugu pokazao je već napad na Šimunića.  
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Tada smo akademik Stanko Popović i ja tražili zabranu fašističkog srpskog pozdrava 

podizanja tri prsta koji je nastao u vrijeme Slobodana Miloševića. Naime, Srbe je 

razljutila tadašnja usporedba Đokovića koji pobjede slavi s tri prsta sa Šimunićevim 

'Za dom'. Tvrdili su kako bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, 

ali može i napredovati pa je tako od njihovog pozdrava s tri skupljena prsta postao 

ovaj poznat iz fašističke agresije s tri raširena prsta. Hrvatskim slugama je to bilo 

dobro objašnjenje jer je njima normalna bila sama fašistička agresija na Hrvatsku, a 

nije bila normalan pozdrav hrvatskih branitelja ZDS, za koji su znali da je nastao prije 

NDH, iz jednostavnog razloga što je njima zločin samo stvaranje hrvatske države. Te 

2013. godine na vlasti su bili „hrvatski“ ljevičari i vjerojatno im je u tom trenutku 

važniji bio udar na Vatrene koji su im itekako bili opasni za opstojnost ponosa u 

hrvatskom narodu. Kasnije se pokazalo da im smeta i stari pozdrav ZA DOM, a neki 

sudci su staljinistički tvrdili u presudi Šimuniću da je on uzvikujući ZA DOM mislio 

na NDH, a ne na Domovinski rat.  

Sigurno dostojno psihijatrijskih klinika, a ne nekakvih vrhovnih sudova, zar ne?  

S druge strane narod je itekako razumio tu povezanost Šimunića i Thompsona. Tako 

je u Kninu 2015. Šimunić bio gost na Thompsonovom koncertu koji je plenio najviše 

pozornosti među 100,000 nazočnih.  

U tom momentu pokazalo se da je novoizabrana predsjednica Kolinda Grabar 

Kitarović bila najupućenija kakvu ulogu i značaj ima ZDS svjetskim moćnicima. 

Zbog 'Čavoglava' i ZDS nije došla na koncert iako je bila najavljena. Uslijedila je 

prijava Thompsona zbog pjevanja legendarne pjesme iz Domovinskog rata. Kasnije 

se doznalo da je dan prije na paradi u Zagrebu Predsjednica bila i protiv nastupa HOS-

ovaca s njihovom zastavom na kojoj je znamen sa ZDS koji je odobren od hrvatskih 

vlasti. Uslijedio je i njen napad na našu Peticiju ZDS kojom smo branili Thompsona 

i 'Bojnu', a i podržali prijedlog Mladog Jastreba za uvođenje ZDS u HV. Uslijedio je 

niz napada uz lažnu tvrdnju da je Peticija pisana zbog uvođenja ZDS u HV, a ne zbog 

napada na Thompsona i 'Bojnu'. Pismo je bilo poslano i Predsjedniku HDZ-a 

Tomislavu Karamarku, ali iz njegovog reagiranja bilo je očito da on ne sudjeluje u 

tom napadu na ponos hrvatskih ljudi tj. na ZDS. Većina povjesničara sa Filozofskog 

fakulteta pripremili su zahtjev da se povjesničari potpisnici Peticije udalje iz 

strukovnih udruga. Vlastima ništa nije značilo što je jedan od prvih potpisnika bio 

istaknuti hrvatski povjesničar blizak suradnik Predsjednika Tuđmana i ravnatelj 

Hrvatskog instituta za povijest u njegovo vrijeme. Napadani su i biskupi potpisnici, a 

o napadima na mene, moje suradnike i obitelj napisao sam niz knjiga. Žrtva je trebao 

biti i potpisnik Peticije ZDS Josip Šimunić jer su u tom njegovom potpisu vidjeli kao 

nekakav problem kod imenovanja za pomoćnog trenera Vatrenih. Tadašnji selektor 

Ante Čačić samo im je odgovorio: „Koliko ja znam tu peticiju su potpisali biskupi i 

akademici.“  

Posljedica tih napada je druga knjiga koju danas predstavljamo. Ona je posvećena 

časopisima kojima sam osnivač i koji su po Scopusu već dulje vrijeme među najboljim 

hrvatskim znanstvenim časopisima. Dva od ta tri časopisa koji imaju impact faktor su 

iz prvog kvartila matematičkih časopisa i kolege su to ocijenile jednim od najvećih 

dostignuća hrvatske matematike. Našim političarima to nisu dobri časopisi. Npr. jedan 

od njih je za prošlu godinu najbolji hrvatski znanstveni časopis, ali nije financiran od 

hrvatskih vlasti. O tome pogledajte dio o „naputku za tupave“ u knjizi. Zahvalio sam 

se hrvatskim vlastima zato što nisu financirali taj najbolji hrvatski znanstveni časopis 
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jer se pokazalo da je po najnovijem impact faktoru on  bolji od niza časopisa koje 

izdaju matematička društva velikih zemalja (SAD, Kanada, Velika Britanija, 

Francuska, Australija, Izrael) ili ugledna sveučilišta kao što je npr. ono u Camridgu. 

Uspjeli smo u tome bez pomoći hrvatskih vlasti kojima časopis nije dobar i nisu ga 

financirali! Ali moramo razumjeti hrvatsku vlast jer biti sluga nije lako. Zbog gazda 

ti i takvi časopisi nisu dobri. I dobro je da se kažnjava bilo što što je na ponos 

hrvatskim ljudima, pogotovu kada se zna da tu negdje iza toga stoji i ZDS. 

 Thompson je i slijedeće godine nastupio u Kninu, ali tada su otvoreno napali ne samo 

njega nego i HOS. Legendi Domovinskog rata ratni zapovjednik IX. bojne HOS-a 

Marku Skeju Predsjednica je odgovorila isto što i nama. Istina on je tražio uvođenje 

ZDS u HV, a mi smo branili „Bojnu“ a ona je taj dio „zaboravila“. Napadi na 

Thompsona su nastavljeni i u Glini. Problemi za vlast, koja je morala sprovoditi 

naputke svjetskih moćnika, pojavili su se u liku Thompsonovog odvjetnika Davorina 

Karačića koji je redom po sudovima dobivao sve optužbe zbog ZDS. Sluganska priča 

hrvatskih vlasti na sudovima završila je nedavnom odlukom Višeg prekršajnog suda 

u korist Thompsona i 'Bojne'. Radilo se o onoj optužbi za pjevanje 'Bojne' u Kninu. 

Pet godina trajalo je maltretiranje hrvatskih ljudi da bi vlast udovoljila željama 

svjetskih moćnika i fašističkim srpskim agresorima. Reagirao je i (HDZ-ov) 

predsjednik Ustavnog suda koji je nelegalno osudio odluku Visokog prekršajnog suda. 

Reagirao sam otvorenim pismom, bolje reći narugao se njegovim priglupim 

argumentima. Potom su reagirali i 16 hrvatskih generala.  

Naravno, svima je jasno da priča time nije završena i da se vlast mora pridržavati one 

moje tvrdnje: Jednom sluga – uvijek sluga.  

Dolaskom Plenkovića na mjesto predsjednika Vlade on je nastupio drugačije od 

Grabar Kitarović. Svaku naredbu Milorada Pupovca je ispunjavao bez pogovora. 

Plenković je osnovao i onu Kusićevu komisiju koja je osudila pozdrav kojim je 

branjen Vukovar, a rehabilitirala zvijezdu petokraku pod kojom je Vukovar napadan. 

Kada su im prigovorili da im ne smeta srpsko 4S Pupovac je odgovorio da taj četnički 

simbol nije zabranjen u RH. A, vjerovali ili ne, na zahtjev onih koji su izvršili 

fašističku agresiju na RH i njihovih slugu Plenković je uklonio HOS-ovu ploču iz 

Jasenovca jer je na njoj bio od hrvatskih vlasti odobren grb HOS-a.  

Grabar Kitarović je pokušala vratiti svoju prednost u sluganstvu dovođenjem 

predsjednika Srbije Vučića. Nije uspjela i novim napadom na ZDS priznala je 

Plenkoviću prvenstvo u tom sluganstvu. Prošle godine smo zato ovdje predstavili 

knjigu Predsjednica i 'Za Dom spremni'. U „Hrvatskom tjedniku“ od 16. 7. 2020 

Stjepan Tuđman, koji je osnivao s ocem HDZ, kaže: „Plenković nema pravo pozivati 

se na moga oca jer vodi posve suprotnu politiku od njegove.“ 

 Novi Predsjednik države Zoran Milanović se umiješao u tu bitku napadima na ZDS 

u Jasenovcu i Okučanima. Zapravo tu se ne može sa sigurnošću tvrditi je li mu to bilo 

samo vraćanje pomoći koju je imao od Plenkovića u predsjedničkim izborima. Kada 

vodiš očitu slugansku politiku, moraš pred izbore biti navodno i Hrvat i pozivati se na 

Tuđmana, zar ne? A Plenkoviću je takva pomoć poslije sluganskog odnosa prema 

Pupovcu doista bila potrebna.  

Ili da preciziramo ono što je rekao Stjepan Tuđman. Politika njegovog oca bila je 

stvaranje suverene hrvatske države – države ponosnog naroda. Suprotno tome je 

uništenje iste. Znamo da je to politika svjetskih moćnika. Znamo da im je plan bio da 

njihovi ljudi preuzmu i HDZ i SDP a onda i vlast u RH i da ostvare njihovu politiku 
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koju Srbi nisu uspjeli ostvariti fašističkom agresijom. Zato su Plenković i Milanović 

pomagali jedan drugom da budu to što danas jesu.  

Kakvo je stanje nastalo u RH ponajbolje govori urednički komentar u Hrvatskom 

tjedniku:  

Zamolili smo više javnih osoba da nam odgovore na pitanje „Moj doživljaj vladara, 

političara i čovjeka Andreja Plenkovića!, ali osim Stjepana Tuđmana nitko nije želio 

ni mogao odgovoriti. Neki su se opravdali nedostatkom vremena, neki obećali pa 

odustali, a neki su se, pak, odmah prestrašili vlastita mišljenja i odbili.  

Da, opet dobra stara vremena u kojima imamo hrvatsku šutnju, zar ne*  

Vjerojatno ste pomislili da sam zaboravio najvažniju stvar kada govorim o 

Thompsonu i Vatrenim. Na MIKROFON. Ali to sam ostavio za kraj jer se, slično 

Vatrenima i Thompsonu, kada su isključili mikrofon tako da Thompson ne može 

izvršiti želju Luke Modrića i otpjevati mu pjesmu „Geni kameni“, to dogodilo i našem 

don Lazaru na procesiji povodom Gospe od Karavaja. Sjetimo se i da je i željezanski 

biskup Egidio Živković u svojoj propovijedi u Vukovaru spomenuo mikrofon, a o 

tome sam govorio u Kninu. Tako je biskup u Vukovaru uz veliki pljesak nazočnih 

(osim onih iz Vlade) rekao:  

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam 

medijima da neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, geni 

hrvatski … pa se nadam da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“  

Moj govor iz Knina imate u knjizi koju danas predstavljamo.  

Tako je veličanstveni doček srebrnih nogometaša kojima nisu dali da ih dočeka 

Thompson a oni su ga ipak pozvali ostao u sjećanju i zbog tog isključenog mikrofona. 

A tada je Plenkovićev savjetnik Krešimir Macan izgubio posao jer je pojavljivanje 

Marka Perkovića Thompsona u autobusu i na pozornici s nogometašima usporedio s 

državnim udarom. A to je u redu jer se ne smije javno govoriti ono što vlada misli, zar 

ne? O tom „problemu“ da ne kažem "mekom ustaškom državnom udaru" koji 

spominje danas u svojoj kolumni Zvonimir Hodak, upitan je tada i veliki trener 

Vatrenih Zlatko Dalić. Odgovorio im je: „Pjevao je pjevač koji je naša himna.“  

Zapravo ne znam kolika je moja krivica u toj ulozi mikrofona na dočeku Vatrenih. 

Naime, kada sam shvatio da neće pozvati Thompsona na doček upozorio sam da mogu 

doživjeti isto što i vlasti 2003. kada svjetskim prvacima nisu dozvolili nastup 

Thompsonu, a rukometaši su ga pozvali – prošvercali - i zapjevao im je „Bojnu“. 

Prepun trg je odgovorio – SPREMNI.  

Modrić i Dalić su uradili na tom dolasku u Hrvatsku još i bolje pa je Thomson svo 

vrijeme bio s njima. Danas znamo da ta ljubav Vatrenih i Thompsona ima i novog 

člana. Radi se o proslavljenom njemačkom nogometnom golmanu Manuelu Neureru, 

koji je na odmoru u Hrvatskoj s prijateljima pjevao popularnu Thompsonovu pjesmu 

„Lijepa li si“. U Njemačkoj je pokrenuta prava hajka, očito dirigirana od srpskih slugu 

iz RH. Ona je aktualna i ovih dana jer se u nju uključio i Frankfurter Allgemeine 

Zeitunga i njihov novinar Michael Martens. Dr. sc. Ante Birin je u svom komentaru 

na portalu narod.hr dao slijedeću ocjenu:  

Brojni stereotipi, lažne interpretacije i konstrukcije pali su pred snagom tih 

(Thompsonovih, JP) odgovora. Zato taj razgovor i nije smio proći bez autorova 

uvodnog komentatorskog teksta u kojem je ocjena i presuda iznesena ,suprotno bilo 

kojoj Thompsonovoj izjavi, objašnjenju i argumentu.”, Thompson je autorizirani 

intervju objavio i na hrvatskom i na njemačkom na svom portalu.  
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Dakle, potpuno suprotno novinarskoj etici Martens je izmijenio autorizirani intervju, 

pa i sam kaže u najnovijem Hrvatskom tjedniku kako je morao lažirati intervju s 

Thompsonom jer je bio pod pritiskom nekih drugih Hrvata. Međutim nešto drugačiju 

priču doznajemo od njega na portalima: ‘Thompson je u pravu, ali nisam kriv ja!’, da 

bi u tekstu za Jutarnji list stao potpuno na veliko-srpsku stranu. Kaže: Da pjesma 

“Bojna Čavoglave” ne počinje pokličem “Za dom spremni”, smatrao bih je pravom 

pjesmom u pravo vrijeme. Problem mu je ZDS, a i koristi riječ „trivijalizacija“. 

Nepojmljivo mi je da netko u svezi s fašističkom agresijom na Hrvatsku može koristiti 

riječ trivijalno! Na žalost nama je dobro poznato kako zagovarateljima naci-fašističke 

agresije na Hrvatsku nije problem što je Međunarodni sud u Haagu u tužbi za genocid 

potvrdio srpsku agresiju i genocidne  radnje u njoj, već im je problem što je neki Hrvat 

pjevao dok su Srbi vršili te genocidne radnje. Valjda im životi Hrvata ništa ne znače!  

Danas možete Thompsonov intervju pročitati i izravno se uvjeriti zašto je Thompson 

i Vatreni, zašto je ZDS Martensu gori od naci-fašističke agresije, zapravo zašto je 

ZDS izravna prijetnja svjetskim moćnicima i srpskim slugama u RH i njihovoj 

namjeri da se preko ZDS uništi ponos hrvatskog naroda.  

 

 

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-

hrvatskog-ponosa 

 

 

  

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
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STIJEPO MIJOVIĆ KOČAN, ZAGREB, 2020. 

 

ČESTITKA JOSIPU ŠIMUNIĆU 

Dragi imenjače, 

Čestitka na pobjedi: 

HRVATSKA U-19 POBIJEDILA MAĐARSKU Hajdukovci zabili golove za 2:0  

S maksimalnim učinkom u prva dva kola izabranici Josipa Šimunića osigurali su 

plasman u Elitno kolo kvalifikacija za Europsko prvenstvo u Sjevernoj Irskoj sljedeće 

godine 

https://www.dalmacijadanas.hr/hrvatska-u-19-pobijedila-madarsku-hajdukovci-

zabili-golove-za-20 

Predstavljanje moje knjige Josip Šimunić i 'Za Dom spremni' ima puno pregleda: 

Na youtube-u je do 14.10. 2019. bilo preko 12.000 pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g, 

i još preko 200 na: 

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4, 

ali na toj poveznici imamo i informaciju: 

prigorski.hr portal 

1,28 tis. pretplatnika 

https://prigorski.hr/video-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni/ 

Tvoj uspjeh s hrvatskom U-19 reprezentacijom me posebno raduje zato što se HNS 

nije proslavio u trenutcima kada su počeli napadi na Tebe, a to je komentirano u tekstu 

na početku knjige: Hrvatski beskičmenjaci. 

To sramotno ponašanje HNS-a ispravio je 2015. godine tada novi izbornik nogometne 

reprezentacije Hrvatske Ante Čačić. Evo dijela koji se odnosi na Tebe kada je bio gost 

Dnevnika Nove TV  

 

* Dio stručnog stožera je i Josip Šimunić. Jeste li odluku donijeli sami ili ste se s 

nekim konzultirali? 

"Ja odgovaram za rezultat i isključivo biram ljude s kojima smatram da mogu 

napraviti rezultat. Šimunić je bio u mojoj svlačionici godinu dana dok sam ja bio 

izbornik. Radi se o izuzetno kvalitetnom čovjeku, pravom profesionalnu. Igrao je u 

reprezentaciju, veliki broj navijača voli Josipa Šimunića i vrlo mu je privržen veliki 

broj igrača". 

* To nitko ne dovodi u pitanje, ali on se neslavno oprostio od reprezentacije i prije 

mjesec dana potpisao peticiju da poklič "za dom, spremni" uđe u službenu uporabu u 

vojnim snagama. S druge strane HNS redovito dobiva kazne zbog istog pokliča bude 

kažnjavana i strepi od izbacivanja iz kvalifikacija. Je li to možda kontradiktorno? 

"Ja nisam političar, ne bavim se politikom, ja sam se isključivo vodio nogometom. 

Smatram da je gaf koji je napravio Šimunić skupo platio, nije vidio Svjetsko prvenstvo 

i ovo mu je prilika da, ako je okrnjio ugled reprezentacije, kroz ovu ulogu to vrati. Tu 

https://www.dalmacijadanas.hr/hrvatska-u-19-pobijedila-madarsku-hajdukovci-zabili-golove-za-20
https://www.dalmacijadanas.hr/hrvatska-u-19-pobijedila-madarsku-hajdukovci-zabili-golove-za-20
https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g
https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4
https://www.youtube.com/channel/UCLo-xAFL0_IfdFguFCh9qpQ
https://prigorski.hr/video-predstavljena-knjiga-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
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peticiju su potpisali brojni doktori i akademici, prema tome to je njegova privatna 

stvar i ne bi želio u to ulaziti". 

* S obzirom da ste ga uključili u stručni stožer to može imati negativan odraz u UEFA-

i i FIFA-i. 

"On će se baviti nogometom, kao i UEFA i FIFA". 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/nogomet/ante-cacic-u-dnevniku-nove-tv---409597.html 

 

A tada si opet bio na meti sluganskih medija u RH jer si bio potpisnik Peticije ZDS. 

Tada se još nisu usudili napadati Thompsona i „Bojnu Čavoglave“ pa to nisu 

spomenuti, već je navodno, što se i vidi u pitanju g. Čačiću, bio to prijedlog o uvođenju 

pozdrava ZDS u Hrvatsku vojsku. A u Peticiji ZDS je samo podržan taj prijedlog 

Mladog Jastreba. Danas je već jasno da je napad na ZDS počeo s Memorandumom 

SANU 2, pa neistine i poluistine i jesu nešto normalno kod onih koji ga sprovode u 

RH.  

Uvijek sam se pitao kako je Ante Čačić shvatio bit naše Peticije, jer je ona trebala 

poslužiti kao pomoć Predsjednici u stalnom prozivanju Milorada Pupovca. Čačić koji 

nije političar, ne bavim se politikom, rekao je ono što nisu znali, umjeli, htjeli 

savjetnici Predsjednice savjetovati joj. Da, očekivao sam od nje Čačićeve riječi kako 

su peticiju potpisali brojni doktori i akademici. 

Narod je znao o čemu se radi, a posebno sam bio ponosan na Tvoje i naše Vatrene i 

njihova zahvalnost koju su iskazali Thompsonu na dočeku u Zagrebu. I tada su se 

vlasti u RH još jednom osramotile.  

Njihova podržka Thompsonu je bila i velika podrška Tebi! 

Vidimo da i danas oni koje financira RH proglašavaju  taj doček šovinističkim, dakle 

isto kao što su tvoje domoljublje proglasili šovinizmom, fašizmom, nacizmom ili tko 

zna kako sve nisu: 

https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-

druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-

govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost 

 

A da Te mnogi u Hrvatskoj vole pokazalo je i ovo predstavljanje, pa čak i meni 

neobično da su na portalu narod.hr poslije izvješća s predstavljanja dan i tekst našeg 

poznatog književnika dr. sc. Stijepa Mijovića Kočana: 

https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-

za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu 

Naime, taj tekst mi je Kočan poslao da ga pročitam na Predstavljanju, ali sam ga dobio 

tek poslije Predstavljanja. 

Još jedno, radujem se što pokazuješ da si jednako dobar kao trener, kao što si bio kao 

igrač. 

Tvoj, 

Josip Pečarić 

 

 

 

 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/nogomet/ante-cacic-u-dnevniku-nove-tv---409597.html
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/hrvatska/davor-dijanovic-bilten-snv-a-za-2018-pupovac-i-njegova-druzina-i-ove-godine-sastavili-popis-onih-koji-promicu-povijesni-revizionizam-govor-mrznje-i-etnicku-netrpeljivost
https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu
https://narod.hr/kultura/video-dr-sc-stijepo-mijovic-kocan-o-knjizi-josip-simunic-i-za-dom-spremni-nitko-nas-ne-moze-pobijediti-dok-smo-slozni-i-svoji-na-svojemu
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M. PAVKOVIĆ, RAZGOVORI S JOSIPOM PEČARIĆEM, 

DRUGO PROŠIRENO IZDANJE, KOPRIVNICA, 2021. 
 

(...) 

Imate li danas dojam da u svijetu malo tko zna za Hrvatsku? 

 

Poslije Vatrenih – teško! 

 

Tko je za to najviše kriv- diplomacija? 

 

Da, njima Vatreni nisu dragi! U hrvatskoj diplomaciji si najbliži centrima moći, 
pa ti je i najjednostavnije prodati se 
(...) 

Nego, što jedan akademik radi, kad ne radi? 

 

Najljepše je kada sam s unucima! 

S druge strane dobili su i pjesme posvećene njima. 

Tako je Malkica Dugeč u pjesmi komentirala onu sliku gdje smo nas trojica navijali 

za Vatrene: 

Mojim unucima ostaje i ova pjesma, a ima ih još:  

 

DVA DJEČAKA 

  Vidjela sam dva dječaka 

  Kraj hrvatskog od barjaka 

  I još djeda skupa s njima 

  Hrvatima znanim svima. 

 

  I vidi se od malena 

  Nada da su svome rodu 

  I da s djedom za slobodu 

  Već je bitka dobivena. 

 

  Dva dječaka-dva unuka 

  Neka rodu na čast budu 

  I svom djedu desna ruka. 

 

  Vidjeh dva dječaka sliku 

  Pa zamolih dragog Boga 

  Zdravlje djedu-bojovniku! 

      Malkica Dugeč 

 

  (Ova pjesma je posvećena još malim unucima 

   hrvatskog akademika Josipa Pečarića)  

 

  Stuttgart, 23.5.2019. 
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A o njima je i dr. Jure Burić je napisao pjesmu: 

 

DID I UNUCI 

 

Kak' volimo 

Našeg dida 

A i dida 

Voli nas 

Ne dirajte 

Našu ljubav 

U ljubavi 

Naš je spas 

S njim učimo 

Našu povijest 

I Bokeljske 

Slavne dane 

Moleć' Boga 

Da i nama 

Jedno jutro 

Sretno svane 

I 

Svanut će Već sad znamo 

Ak' mu svoju 

Ljubav damo 

Sretna bit će 

Naša lica 

Didova smo 

Uzdanica 

 

Dr Jure Burić 

23 prosinca 2019. 

 

Mome prijatelju akademiku 

Josipu Pečariću i njegovim 

Divnim unucima! 
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RUSKI ZNANSTVENIK U RH, PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM, 2021. 
 

DR. JOSIP STJEPANDIĆ : PREDSJEDNICI RH, 

PREDSJEDNIKU SABORA ,PREDSJEDNIKU VLADE , 

MINISTRU ZNANOSTI I OBRAZOVANJA RH 
 

Štovana gospođo Predsjednice Republike Hrvatske, 

Štovani gospodine Predsjedniče Sabora Republike Hrvatske,, 

Štovani gospodine Predsjedniče Vlade Republike Hrvatske, 

Štovani gospodine Ministre znanosti i obrazovanja u Vladi Republike Hrvatske, 

 

S obzirom da sam svojim postupanjem, koje ću dolje podrobnije opisati, donekle 

skrivio da Vam akademik Josip Pečarić opetovano iznosi svoje ubitačne dokaze za 

politički progon, kome je već dulje vremena izložen u Republici Hrvatskoj, moram 

Vam podastrijeti još nekoliko argumenata iz moje europske dimenzije. Znanošću se 

bavim više od trideset godina na vrhunskoj razini, tako da u svojoj struci sigurno 

predstavljam mainstream. Surađujem s ljudima širom svijeta, iz onih najrazvijenijih i 

manje razvijenijih zemalja, čime svakodnevno dokazujem svoju inkluzivnost. 

Dovoljno je da Vam kažem da su svi moji suradnici ZA DOM SPREMNI (a pomalo 

i ja, svaki na svojemu materinskom jeziku), te da ih u njihovim zemljama nitko ne 

priječi u tome, dapače, to im je na ponos! 

Posljednjih mjeseci svjedočim, na žalost, da se vedri i topli pojmovi poput europske 

dimenzije, mainstream-a ili inkluzivnosti s najviših mjesta u vlasti RH bezočno 

zlouporabljaju da bi se zataškao najobičniji politički kriminal. Nešto kao HAVC II. 

Primjer akademika Josipa Pečarića zorno dokazuje ovu tešku tvrdnju. 

Prije više godina pričao mi je jedan prijatelj da u Hrvatskoj živi neki matematičar, koji 

je navodno objavio više od 1000 radova, te da mu to nije dosta, pa piše otvorena pisma 

Ujedinjenim narodima, tražeći pravdu za hrvatske generale. Smatravši to lovačkom 

pričom, samo sam dometnuo da bih toga gospodina jednom htio upoznati. 

Nakon nekog vremena ta mi se želja ispunila, pa sam upoznao i sprijateljio se s tim 

Hrvatom prema kome je dragi Bog bio posebno velikodušan i koji je sve te talente 

izvrsno iskoristio, na korist domovini i svoju slavu. Iako u mojemu neposrednome 

okruženju nimalo ne oskudijevam visoko inteligentnim ljudima, nekog drugog s tako 

britkim razumom još nisam sreo. 

Moram priznati da je moj život od tada dobio novu kvalitetu. Kao da “Vatreni” igraju 

i pobjeđuju svaki drugi-treći dan! 

Nakon nekog vremena akademik Pečarić dao mi je na moju zamolbu popis svojih 

radova, koji je po obujmu nalik jednoj disertaciji, koji sam ja proslijedio u bazu 

podataka researchgate. Ova baza podataka automatski aktualizira popis radova i 

trenutačno vodi akademika Pečarića s ukupno 1731 znanstvena rad  
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( https://www.researchgate.net/profile/Josip_Pecaric), što je skoro dvostruko više od 

onih tričavih tisuću. Kao jedno manje sveučilište. U protekle dvije godine utrošio sam 

dosta vremena tražeći druge znanstvenike sa sličnim opusom, ali dosad bez uspjeha, 

što se meni vrlo rijetko događa. Stoga s priličnom sigurnošću mogu tvrditi da je Josip 

Pečarić u najmanju ruku trenutačno jedan od nekoliko najplodnijih znanstvenika u 

svijetu. 

Ako to nije razlog za opći ponos i radost, onda ja ne znadem što bi moglo biti!? 

Zbilja je, na žalost, potpuno drukčija. 

U vrijeme dok se Vas četvero verbalno zauzimate za znanost i obrazovanje, a 

istodobno rijeka akademski obrazovanih Hrvata napušta Hrvatsku, politička vlast, 

kojemu ste Vi u najmanju ruku formalno na čelu, nesmiljeno diskriminira jednog od 

najvećih znanstvenika u Hrvatskoj! 

Zar Vi zbilja mislite da to narod ne vidi? 

Predmetni projekt, koji je HRZZ najprije odobrila, a onda de facto zaustavila, već sam 

proučio i došao do zaključka da za takvo postupanje nema objektivnih razloga. 

Uočene moguće nepravilnosti tako su minorne, da se nakon provjere mogu otkloniti, 

a da se cjelokupni projekt ne dovede u pitanje! 

Da me je DORH pitao za mišljenje, ja bih s lakoćom, možda uz pomoć svojih 

njemačkih prijatelja, dokazao da je posrijedi protuzakonito postupanje HRZZ-a. To 

me naravno dovodi u sumnju da je 37 znanstvenika u projektu kažnjeno zato što ih 

vodi akademik Pečarić. 

Vi ćete se sigurno zapitati zašto ja svoja saznanja nisam proslijedio DORH-u. To bi 

bilo čisto gubljenje vremena, jer je moje prijave (npr. zbog govora mržnje) DORH 

već brzopotezno bio odbacio. Za njih sam očigledno još uvijek samo neprijateljska 

emigracija. 

Vi ste odgovarajuće predstavke dobili od akademika Pečarića u njegovoj epskoj 

duljini i širini, pa usprkos tome niste reagirali. 

Vaša je dužnost bila pokrenuti odgovarajuće mehanizme (inspekcijski nadzor, nadzor 

Državne revizije, istraga DORH-a) prema HRZZ. 

Zašto to niste učinili? Zašto gazite Ustav na koji ste prisegli? 

Jeste li se ikad pokušali staviti u kožu znanstvenih novaka, koji su u napredovanju 

usko vezani za predmetni projekt, pa se moraju bojati da toliko željeni doktorat nikad 

neće dostići? 

Ili u kožu onih mladih ljudi, koji pakiraju kovčege i Boga mole da se nešto dogodi, pa 

da ipak ostanu? 

Zaključak je vrlo jednostavan: dok velikani poput akademika Josipa Pečarića moraju 

trpjeti ovakve nepravde i protuzakonito postupanje, nijedan znanstvenik u Hrvatskoj 

ne može se osjećati sigurnim da on ne će doživjeti istu sudbinu! 

Dok dopuštate takve nezakonitosti, vrlo je licemjerno od Vas uzimati u usta riječi 

poput vladavine prava, europske dimenzije i inkluzivnosti. 

Slučaj akademika Pečarića idealan je primjer za onoga tko hoće promjenu na bolje. 

U protivnom, prijeti Vam sudbina političara od prije desetak-petnaest godina, o 

kojima se danas govori kao o veleizdajnicima, srpskima slugama ili kleptomanima. 

Toplo se nadam da ćete Vi svojim budućim postupanjem razbiti takve sumnje, iako 

me jučerašnji izljev skojevskih duhovnih fekalija u Splitu, kojeg ste kolektivno 

odšutjeli, prilično obeshrabruje. 

Sa štovanjem, dr. Josip Stjepandić 

https://www.researchgate.net/profile/Josip_Pecaric
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OPET ZAHVALA BISKUPU KOŠIĆU I NE SAMO NJEMU 

 

Dragi Oče biskupe, 

Zahvaljujem Vam se na komentaru povodom reportaže o meni prikazane na Dobro 

jutro Hrvatska. 

Bravo, Akademiče! Gledao sam prilog o Vama na HTV-u i radujem se da su Vas 

stavili na našu daljinoglednicu! Bilo je odlično. Mada kratko rečeno je puno i o 

Vašem ugledu u matematici i o domoljublju. Veseli me da je bio prikazan i Dario 

Kordić na omotnici knjige. Pozdrav! 

+Vlado 

Zapravo mi je posebno drago što ste spomenuli knjigu o Kordiću. 

Slično Vama i dr. Jure Burić piše: 

Prikazane su Tvoje knjige- od Generala Praljka do ZDS, što je moje društvo 

koje je sa mnom u Ravnom gledalo s oduševljenjem prihvatilo. 

Voditeljica je biranim riječima lijepo i Tebi govorila, a zašto i ne bi - 

zaslužuješ. 

Čestitam Ti i srdačno Te pozdravljam. 

O mojim knjigama i izvrsni hrvatski povjesničar dr. sc. Mato Artuković: 

Dragi Josipe, 

da sam doživio i to čudo: da Tebe ta tzv. HTV uvrsti u svoj program. Minimum 

minimuma! Pet minuta za jednoga od pet najboljih matematičara na svijetu! Sada 

ispada da su oni Tebi napravili uslugu. Ni traga od neke skrušenosti što su Te 

desetljećima ignorirali. Sve je to kolegica znala, a naravno da se nije usudila 

prozboriti o toj nepravdi. Istog časa bi ostala bez posla. No, i ja sam vidio nešto što 

me podsjetilo na moj grijeh i dug: "Četvrti stup moje Hrvatske". Mea maxima culpa! 

Prijatelju, razumjet ćeš. Meni je Bog dao da idem puževim korakom, a Tebi 

sprinterskim. Koliko sam shvatio, Ti napišeš 40 radova godišnje. Meni za to treba dva 

desetljeća. Nastojim koliko mogu, ali što sam stariji, sve sam sporiji. No, to je moj 

dug i prema snažnom glasu Crkve u Hrvata, dragom biskupu Košiću.  

Mir i svako dobro 

Mato 

Zapravo u emisiji je govoreno o meni kao 'jednom od pet najboljih matematičara na 

svijetu' ali odmah na početku je naglašena moja produktivnost, pa to treba shvatiti u 

tom kontekstu.  

Mnogi su zamjerili što je ta reportaža bila kratka. Autorica je i najavila da će biti 

kratka, jer emisija Dobro jutro Hrvatska nije znanstvena gdje bi mogle ići dulji prilozi. 

Rekla mi je kako takve reportaže u toj emisiji po pravilu traju 3-4 minute. 

Moram priznati da mi nije baš svejedno i pomisliti da bi netko zbog mene izgubio 

posao. Već sam valjda ispunio tu kvotu s nezaposlenima u obitelji. 

Ali evo što piše Mile: 
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Divno je bilo slušati i gledati Vas dragi profesore, a svaka čast i urednici koja se 

usudila. Nadam se neće je Yu šefovi zbog toga šikanirati na HRT-u. 

Lipi pozdrav iz Privlake  

Vjerujem da neće je je reportaža nastala poslije mog pisma ravnatelju HRT-a u kome 

sam tražio da mi ustupe snimke povodom međunarodne konferencije povodom mog 

70-og rođendana iz sedmog mjeseca prošle godine.  

Istina, ona je napravila stvarno dobar posao, pa uvijek može doći u nemilost zbog 

toga. Sjetimo se slučaja Karoline Vidović Krišto koja je nastradala jer je povodom 

knjige Igora Vukića pozvala njega i prof. Klasića u studio. Klasić se prepao 

sučeljavanja s nekim tko piše o problematici koju doista proučava i nije se usudio doći 

- i –nastradala je. 

A u ovoj emisiji je prikazana i moja knjiga s dr. Razumom u kojoj je pisano o tome. 

Tu knjigu je spomenuo sam Igor Vukić u svom e-mailu: 

Dragi Josipe, 

Čestitam!  

Gledao sam Dobro jutro Hrvatska i prilog o vama je bio jako lijep, kao da je sve 

normalno i kao da je HRT normalna i dobra televizija. Čak se vidjela i naslovnica 

Razotkrivene jasenovačke laži! 

S druge strane, ne znam jeste li vidjeli današnji Nacional - napadaju HVIDR-u i 

Đakića zbog promocije vaše knjige o Šimuniću u njihovim prostorijama. 

Ali neka, sve je to dobra reklama. 

Pozdrav 

Igor 

Na moj upit dodao je: 

Prelistao sam Nacional u trgovini, nemam ga i zapravo nisam čitao cijeli tekst, ali 

objavili su dosta fotografija, citirali Lošu itd. 

Zanimljivo da opet napadaju one koji dozvoljavaju predstavljanje mojih knjiga. Prošli 

put je napadnuta Crkva u Hrvata zbog knjige koju je spomenuo Vukić. Slijedeći put 

nisam dobio tu crkvenu prostoriju. Ali dobio sam onu veliku na Kaptolu za knjigu o 

Kordiću. Knjigu koju spominje Biskup. Sada sam je opet tražio, ali nisam je dobio. 

Znači li to da su mi preostale samo neke braniteljske dvorane?  

Zapravo mi je žao što na fotografijama koje sam vidio nisam primijetio da je tako 

zabilježeno kako je u HVIDRI na predstavljanju bila i supruga hrvatskog junaka Blage 

Zadre. Da ne spominjem one koje sam pronašao na tim fotografijama Kordića, 

Stjepana Tuđmana, Zekanovića, generala Sačića, generala Glasnovića, Rozaliju 

Bartolić,... 

Mene je reportaža podsjetila na način kako su u vrijeme komunističke Jugoslavije 

pisali dobri novinari – pisanje između redaka! 

To sugerira i Nevenov komentar. Po običaju u par riječi kaže sve: 

Bilo je kratko, ali se moglo dobro čuti i još više vidjeti. 

Logično da mi je posebno važno njegovo mišljenje, kao i drugih kolega i prijatelja 

matematičara. Duje: 

Evo sam i ja pogledao u Strasbourgu :) Izvrsno je bilo :) 

A Goranu je bio rođendan (još jednom SRETAN ROĐENDAN) pa ipak se potrudio 

pronaći snimak i javiti drugima: 

Lijepi pozdrav svim članovima Odbora za matematiku, 
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danas je u Dobro jutro hrvatska bio prilog o akademiku Pečariću. Mislim da je jako 

dobar, pa Vam šaljem link ukoliko želite pogledati (traje oko 5 min): 

https://drive.google.com/open?id=1pxZjPZhEfHJjL3NHI_Rpv1tlSN_x5aiQ  

Možete pogledati i na hrt na zahtjev. 

A poslao je i svim članovima liste na PMF MO i svim članovima liste Zavoda za 

primijenjenu matematiku FER-a. 

S druge strane nepravedno je prema autorici usporediti njen uradak s pisanjem između 

redaka jer je ona prikazala te knjige uz riječi da sam „ponosni domoljub, koji voli koje 

su napadnuti i njima je posvetio knjige“. Zapravo je to istovjetno onome što je pisao 

profesor književnosti sa Sveučilišta u Mostaru kada je govoreći o mojim knjigama 

govorio o „stupovima Pečarićeve Hrvatske“, mada se sjećam da sam u razgovoru 

komentira napade na mene: „Kada me napadaju oni koji ne vole hrvatski narod i 

hrvatsku državu to me čini još ponosnijim.“ 

O trećem stupu moje Hrvatske Thompsonu mogle su se vidjeti dvije knjige. Dr. Burić 

je zapravo spomenuo jednu (Predsjednica i 'Za Dom spremni'), ali zanimljivo je bilo 

to što me je autorica pitala za objašnjenje naslova druge, tj. knjige „Matematika, 

pjesme i nogomet“. Naravno spomenuo sam moju vezu s Thompsnom, a o vezi 

Thompsona i Vatrenih sigurno zna. Sada kada vidim da me je predstavila kao „kralja 

matematičkih nejednakosti“, odgovorio bih: Kada sam ja već proglašen od kolega 

kraljem u svojoj oblasti, Thompson je sigurno kralj domoljubne pjesme (njegovu 

„Bojnu Čavoglave“ preradili su u BiH, Ukrajini, Italiji itd.), a za Modrića i Dalića 

valjda ne treba objašnjavati da su kraljevi u nogometu. 

Moj veliki prijatelj Stanko Šarić me je upitao: „Jesi li zadovoljan izabranim 

sadržajem?“ 

Po reagiranjima koje sam dobio očito je autorica dobro izabrala za emisiju od 5min. 

Ili kako kažu Bobo i Marija: 

Iako u kratko, dosta toga lijepog je rečeno (i pokazano) ali ono na kraju sa didom je 

bilo najljepše! Kao da je led probijen? 

Uz srdačne pozdrave i još puno objava, kako znanstvenih tako i povijesnih...  

Istina, kada sam mislio da će biti dano više iz našeg razgovora komentirao sam: 

Recimo zanima me hoće li biti dio o pozivu da se kao istaknuti znanstvenik preselim 

u Australiju. Došao sam 98. i vratio poslije dvije godine, ali odmah smo im rekli da 

nećemo ostati. 

Pitala me iznenađeno: 

Zašto? 

Pa ja sam hrvatski nacionalist! 

Slijedilo je pouka o nacionalizmu kao ljubavi prema svom narodu, i kako je 

besmisleno spominjati nekakvu mržnju prema drugim narodima kada imam preko 230 

suradnika iz raznih zemalja diljem svijeta. 

Recimo spomenuo sam i ono kako imam rad s autorima jedan katolik, jedna židovka 

i jedan musliman, a Izrael i Pakistan nemaju međusobne odnose:))) 

Zato je zanimljivo što će zapravo staviti.  

Mogu i ono kada prebrzo pričam pa će biti loše:)))) 

U emisiju su spomenuli samo dio kako mi je kćer ostala tamo i upozorili su me da 

sam rekao da je tamo doktorirala i vratila se, a mislio sam reći diplomirala i vratila se. 

Mislim da je već mnogima poznato da je doktorirala kod prof. Miroslava Tuđmana i 

da su je nezakonito otpustili, a glavnu ulogu u tome je imao rektor Boras (koji je 

https://drive.google.com/open?id=1pxZjPZhEfHJjL3NHI_Rpv1tlSN_x5aiQ
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također doktorirao kod Tuđmana ali mu je trebalo mnogo mnogo više vremena i imao 

je punih 47 godina kada mu je to uspjelo), što je dovelo do toga da sam sada ruski 

znanstvenik po Scopusu. 

Zapravo mi je žao što je u emisiji ostao početak priče o mojoj majci. Nije dan nastavak 

u kome pokazujem kako je na klupi na rivi čula kako bake pričaju o tome kako sam 

veliki talent za matematiku, pa kako poslije toga ja nisam trebao štedjeti (tata je već 

umro, a ona je ostala s dvoje gimnazijalaca i jednim studentom). 

Ove dvije grješke s kćerkom i majkom su me samo podsjetile kako Ti eto prođe život 

i konstatiraš kako se ništa nije promijenilo. Već sam pisao o tome kako su mi od majke 

(domaćice) tražili da se odrekne oca (ugostiteljski radnik), da bi joj dali posao. Tako 

je godinu dana bila s troje maloljetne djece bez primanja, i kada su vidjeli da ga se 

neće odreći dobila je nekakav posao. Danas (inače poznati) odvjetnik upozori moju 

kćerku (dr. sc. i viši znanstveni suradnik) kako bi svi njeni problemi nestali kada bi se 

odrekla oca (nekakav akademik). 

Zapravo, ne mogu odlučiti koji su gori. 

Na kraju, još jednom zahvala Vama oče biskupe, svima spomenutim i onima koje 

nisam spomenuo na čestitkama i komentarima. 

Vaš, 

Josip Pečarić  

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18430-opet-zahvala-biskupu-kosicu-i-ne-

samo-njemu 

 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18430-opet-zahvala-biskupu-kosicu-i-ne-samo-njemu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18430-opet-zahvala-biskupu-kosicu-i-ne-samo-njemu
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DR, SC. JOSIP STJEPANDIĆ, PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM, 2021.: 
 

DA, MI NISMO SRPSKE SLUGE - MI SMO USTAŠE! 
 

Cijeli svijet se divi Vatrenima. Pogledajte samo ovaj tekst:  

www.bitno.net/vjera/aktualnosti/jedan-od-najcitanijih-katolickih-portala-u-poljskoj-

nabrojao-pet-stvari-koje-svi-katolici-mogu-nauciti-od-hrvata/ 

Puno puta sam govorio o podjeli Hrvata na Ustaše i Srpske sluge. Morate razumjeti 

koliko je teško ovim drugima. Sve su učinili da njihove gazde kojima vjerno služe 

pobijede u ratu.  

Razoružali su Hrvatsku itd, itd.  

A onda hrvatski branitelji napraviše od Srba zečeve! 

A oni im i dalje služe.  

Sjajne sluge zar ne. 

Javljaju mi da na srpskoj televiziji satima raspravljaju o Thompsonu, vatrenima, 

ustašama, „Oluji“ (čitaj: zečevima) i sl. Jadne Srpske sluge u RH. Oni još nemaju 

toliko prostora u medijima da slijede svoje gazde. Težak je posao biti sluga, zar ne? 

Netko je komentirao – besmisleno je njima dokazivati da nismo ustaše. 

Pa i jeste besmisleno jer oni znaju da to nije točno. 

Kako to? 

Jer njima je voljeti i boriti se za Hrvatsku, za hrvatski narod istovjetno s „biti ustaša“. 

Jučer sam vam pisao o tome. Jeste li pogledali snimak „Bujice“ u kojoj je naš poznati 

fizičar i bivši savjetnik američkog predsjednika dr. sc. Davor Pavuna govorio o tome 

(Prvi Pečarićev Poučak): 

  

Naslov:  Re: B(E)LJAK 

Datum:  Wed, 18 Jul 2018 19:28:13 -0700 

Šalje:  Davor Pavuna <davor.pavuna@gmail.com> 

Prima:  pecaric@element.hr 

  

Dragi Voljeni Časni Brate Pečariću! 

Mnogi ne poznaju Prvi Pečarićev Poučak (PPP), niti Majku-Matematike-Logiku: 

1) PRVI Pečarićev Poučak, koji SVAKI domoljuban građanin mora znati napamet u 

3 ujutro: 

Tko nije za SANU2 (= za velikosrbiju i masonsku Orwell ''državu'') taj je ''ustaša''! 

2) Posljedično: 

Ako izuzmemo oko 10'000 masonskih i SANU-slugana, mrzitelje koji kontroliraju 

medije i vlast, svi 'ostali' tj. oko 95-99% Hrvata (od skoro 7 milijuna planetarno) su 

(po PPP) 'ustaše' ! 

SANU2 svjesni Branitelji ... Dalić, Modrić, Pecaric, Thompson ... Vatreni ... 

... i cijeli NAROD su NORMALNI, domoljubni HRVATI ! 

http://www.bitno.net/vjera/aktualnosti/jedan-od-najcitanijih-katolickih-portala-u-poljskoj-nabrojao-pet-stvari-koje-svi-katolici-mogu-nauciti-od-hrvata/
http://www.bitno.net/vjera/aktualnosti/jedan-od-najcitanijih-katolickih-portala-u-poljskoj-nabrojao-pet-stvari-koje-svi-katolici-mogu-nauciti-od-hrvata/
mailto:davor.pavuna@gmail.com
mailto:pecaric@element.hr
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3) Po Prvom Pečarićevom Poučku, Narod nije za SANU2, niti za masoneriju: 

Dakle, po PPP : Hrvati su ''ustaše'' ... i kolokvijalno tako mi6-udba-yu-vlast i govori 

o narodu ! 

  

P.S. Usput, po definiciji cak demoNkracije, to ipak ne može biti ''državni udar'':-) 

P.P.S. Kako li se €U$$R slugani misle oporaviti, kad >500'000 NORMALNIH, ''koji 

su čekali tramvaj'' nije moguće samo tako anihilirati: u boj, u boj, za Dom Svoj ! 

Bog i Hrvati :-) 

  

Andrea Latinović zapravo piše o PPP kada svoj tekst naslovljava:  

Gjenero: Pjevanjem Thompsona Vatreni poručuju - mi nismo establišment, mi smo 

dio naroda 

https://direktno.hr/direkt/gjenero-pjevanjem-thompsona-vatreni-porucuju-mi-nismo-

establisment-mi-smo-dio-naroda-128707/  

Naravno, taj portal se smatra HDZ-ovim pa članak zapravo pokušava opravdati 

politiku te stranke. A to može samo kod naivnih jer svi znaju da ono što predsjednik 

te stranke misli, njegov glasnogovornik „privatno“ javno kaže: 

https://kamenjar.com/s-drzavnim-udarima-u-demokratskoj-zemlji-se-ne-sali-u-bilo-

kojem-kontekstu/  

Zapravo je zabavno vidjeti koliki je strah kod njih izazvao uspjeh onih koji su sa 

svojim narodom, a ne s njima! 

A nije im lako: 

https://kamenjar.com/nije-vrsaljko-legao-na-voljenu-zastavu-s-onakvim-djecacki-

snenim-izrazom-lica-zato-sto-je-slusao-jazz/ 

https://kamenjar.com/bujica-specijal-docek-zlatka-dalica-u-varazdinu/ 

https://www.hkv.hr/razgovori/29871-n-prkacin-mozemo-vise-ali-nas-oni-koji-nam-

stavljaju-okove-komunisticke-proslosti-koce-i-vuku-u-svoj-mulj.html  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/29873-prof-dr-sc-

zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-upravljati-hrvatskom-

drzavom.html  

Osniva se i nova stranka: 

https://www.hkv.hr/vijesti/politika/29866-poticajna-skupine-za-osnivanje-pokreta-

za-hrvatsku-buducnost-phb-proglas-hrvatskomu-narodu.html  

Usporedite što nam Plenković govori preko svog glasnogovornika (da nije tako odmah 

bi mu se zahvalio na uslugama) i predsjednik HAZUDD-a dr. sc. Josip Stjepandić: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/19/dr-josip-stjepandic-urednistvu-

suddeutsche-zeitung-magazina-vas-clanak-warum-dieser-auftritt-der-kroaten-alles-

kaputt-macht-je-vrhunac-poruge-i-zlocestih-podmetanja/  

Stjepandić po tko zna koji put radi ono što treba hrvatska država! 

Jasno je zašto je i u samom HAZUDD-u imao za protivnike one kojima smetaju i 

Tuđman i biskup Košić i Thompson, zar ne? 

Međutim, članica HAZUDD-a je i komentirala njegov tekst: 

 

Maria Dubravac 

HRVAT 

Ne dirajte u Hrvata potomak je slavnih ljudi. 

Kud korača svuda nosi hrabro srce usred grudi. 

https://direktno.hr/direkt/gjenero-pjevanjem-thompsona-vatreni-porucuju-mi-nismo-establisment-mi-smo-dio-naroda-128707/
https://direktno.hr/direkt/gjenero-pjevanjem-thompsona-vatreni-porucuju-mi-nismo-establisment-mi-smo-dio-naroda-128707/
https://kamenjar.com/s-drzavnim-udarima-u-demokratskoj-zemlji-se-ne-sali-u-bilo-kojem-kontekstu/
https://kamenjar.com/s-drzavnim-udarima-u-demokratskoj-zemlji-se-ne-sali-u-bilo-kojem-kontekstu/
https://kamenjar.com/nije-vrsaljko-legao-na-voljenu-zastavu-s-onakvim-djecacki-snenim-izrazom-lica-zato-sto-je-slusao-jazz/
https://kamenjar.com/nije-vrsaljko-legao-na-voljenu-zastavu-s-onakvim-djecacki-snenim-izrazom-lica-zato-sto-je-slusao-jazz/
https://kamenjar.com/bujica-specijal-docek-zlatka-dalica-u-varazdinu/
https://www.hkv.hr/razgovori/29871-n-prkacin-mozemo-vise-ali-nas-oni-koji-nam-stavljaju-okove-komunisticke-proslosti-koce-i-vuku-u-svoj-mulj.html
https://www.hkv.hr/razgovori/29871-n-prkacin-mozemo-vise-ali-nas-oni-koji-nam-stavljaju-okove-komunisticke-proslosti-koce-i-vuku-u-svoj-mulj.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/29873-prof-dr-sc-zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-upravljati-hrvatskom-drzavom.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/29873-prof-dr-sc-zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-upravljati-hrvatskom-drzavom.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/29873-prof-dr-sc-zdravko-tomac-samo-emocionalni-hrvati-trebaju-upravljati-hrvatskom-drzavom.html
https://www.hkv.hr/vijesti/politika/29866-poticajna-skupine-za-osnivanje-pokreta-za-hrvatsku-buducnost-phb-proglas-hrvatskomu-narodu.html
https://www.hkv.hr/vijesti/politika/29866-poticajna-skupine-za-osnivanje-pokreta-za-hrvatsku-buducnost-phb-proglas-hrvatskomu-narodu.html
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/19/dr-josip-stjepandic-urednistvu-suddeutsche-zeitung-magazina-vas-clanak-warum-dieser-auftritt-der-kroaten-alles-kaputt-macht-je-vrhunac-poruge-i-zlocestih-podmetanja/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/19/dr-josip-stjepandic-urednistvu-suddeutsche-zeitung-magazina-vas-clanak-warum-dieser-auftritt-der-kroaten-alles-kaputt-macht-je-vrhunac-poruge-i-zlocestih-podmetanja/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/19/dr-josip-stjepandic-urednistvu-suddeutsche-zeitung-magazina-vas-clanak-warum-dieser-auftritt-der-kroaten-alles-kaputt-macht-je-vrhunac-poruge-i-zlocestih-podmetanja/
https://www.facebook.com/people/Maria-Dubravac/100008146899867
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Ne dirajte u Hrvata on je kao vatra živa. 

Ne boji se krvi, rata, ljubav za dom ne sakriva. 

Ne dirajte u Hrvata on je slika mrtvog djeda. 

Poštenje mu dušu hvata, tuđe neće svoje ne da. 

Ne dirajte u Hrvata po svijetu mu leže kosti, 

Rad' tuđinca nepoznata podnio je žrtve dosti. 

Ne dirajte u Hrvata svakome će pomoć dati. 

Srce mu od suhog zlata, takvi su vam svi  

Hrvati. 

Hrvatska je Zemlja sveta, nek paklena čuje neman, 

Dok je vijeka, dok je svijeta, Hrvat bit će Za Dom spreman! 

 

Marija Dubravac, Melbourne, 1970. 

 

Bravo g. Stjepandiću! Dušmani, ostavite Hrvate na miru. 

  

Kako je glavnu ulogu u mom jučerašnjem tekstu imao čovjek s dva prezimena (izludit 

ću jer vidim u današnjem „Hrvatskom tjedniku i treću varijantu – Mirela Pavić tvrdi 

kako je on Beljak-Bljakson koga privlače drugi muški, izgleda), moram spomenuti 

činjenicu da je prva na njegovu sramotnu izjavu reagirala Marijana Petir: 

https://kamenjar.com/marijana-petir-beljak-je-sramota-hrvatske-politike/  

Pogledajte i ovo: 

https://narod.hr/sport/zasto-vatreni-toliko-vole-thompsona  

Odgovorio im je Paul Pogba (svijet je obišla njegova fotografija kako se klanja Zlatku 

Daliću na veličanstvenom uspjehu): 

https://direktno.hr/sport/dalic-predivno-odgovorio-pogbi-zbog-fotografije-koja-je-

obisla-svijet-128690/  

  

Zaključak prepustimo Marinu Vlahoviću (današnji Hrvatski tjednik):  

Nakon što je Hrvatska nogometna reprezentacija pokorila svijet i ostvarila 

senzacionalni uspjeh, imamo atipičnu političku situaciju. Kako je hrvatska vanjska 

politika dotakla dno, jer sve domoljubno i vrijedno iz nje je protjerano, naši domaći 

priučeni birokrati partijskoga mentalnog sklopa i bez trunke nacionalnog ponosa, 

našli su se u neočekivanim okolnostima i prilikama.. Stranci se dive naciji koju oni 

preziru. 

 

 Josip Pečarić  

  

  

https://kamenjar.com/marijana-petir-beljak-je-sramota-hrvatske-politike/
https://narod.hr/sport/zasto-vatreni-toliko-vole-thompsona
https://direktno.hr/sport/dalic-predivno-odgovorio-pogbi-zbog-fotografije-koja-je-obisla-svijet-128690/
https://direktno.hr/sport/dalic-predivno-odgovorio-pogbi-zbog-fotografije-koja-je-obisla-svijet-128690/
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DOPISIVANJE S LILI BENČIK, DRAGOVOLJAC.COM, 

2021.: 
 

ŠKABRNJA 2021. 
 

Subject:  Re: PRAVNIK - KLEPETALO 

Date:  Fri, 19 Nov 2021 11:42:13 +0100 

From:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

To:  lili bencik <bencikl195@gmail.com> 

CC:  predsjednik@predsjednik.hr <predsjednik@predsjednik.hr>, 

predsjednik@sabor.hr <predsjednik@sabor.hr>, predsjednik@vlada.hr 

<predsjednik@vlada.hr>, Kabinet Predsjednika <kabpred@hazu.hr>, v 

: 

ŠKABRNJA 2021. 
 

Poštovana gđo Benčik, 

  

Nisam Vam odmah odgovorio iako sam dvojio oko toga. 

Zašto? 

U momentu kada sam dobio Vaš e-mail čitao sam novi broj 'Hrvatskog tjednika' i 

reagiranje g. Juraja Ciglera iz Čakovca:  

Šerbedžija nije početnik, on je pokvareni četnik. 

Čitam u Hrvatskom tjedniku broj 894 od 11. studenoga 2021. kako vaš suradnik Joško 

Čelan Šerbedžiju naziva početnikom. Ne slažem se s tom tvrdnjom! 

Prema vlastitoj tvrdnji dotični glumac je Jugoslaven koji od početka radi protiv 

Hrvatske (i to dobro unovčuje), tako da se nikako ne može tretirati početnikom u 

svojoj raboti. Mislim da je mnogo precizniji naziv 'pokvareni četnik' suglasno 

klasifikaciji hrvatskog akademika Josipa Pečarića. Kao što ste vjerojatno već čuli, 

njegova definicija razlike između četnika i Jugoslavena glasi: 'Četnik je pošteni 

četnik, a Jugoslaven je pokvareni četnik'. Šerbedžijino jugoslavenstvo, a i nekih 

drugih 'uglednih' ličnosti možete vidjeti u video-isječku koji je kružio internetom i gdje 

su u društvu Šerbedžije bili Danko Končar, odvjetnik Anto Nobilo i ostali koji su 

pjevali Po šumama i gorama. 

Dvojio sam da vam odmah odgovorim i ovo spomenem jer mi se učinilo da bi ovo 

bilo dobro da pročita Josipovićeva kćerka koja je ipak završila fakultet isti kao i ja, pa 

u njenu moć logičnog rasuđivanja ne smijem sumnjati bez obzira koliko je važan 

odgoj u obitelji.  

Rano u jutru sam krenuo iz Zagreba s arhiepiskopom HPC Aleksandrom i njegovom 

suprugom. U Karlovcu nam se pridružio podpredsjednik tek registrirane udruge 

hrvatskih pravoslavnih branitelja. U Škabrnji smo se u kući Marka Miljanića našli s 

predsjednikom te udruge pukovnikom Ratkom Despotom i Josipom Stjepandićem. 

Inače, Ratko Despot rođen je 1955. u mjestu Bulić pored Benkovca a prilikom 
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pokušaja atentata na predsjednika Tuđmana u travnju 1990. u Benkovcu, on je javno 

grupi četnika u policijskim odorama izjavio: „Dobit ću svoju hrvatsku državu i svoju 

Hrvatsku pravoslavnu crkvu”. To njegovo čvrsto stajalište i hrabro ratovanje u obrani 

hrvatske domovine doveli su do toga da ga je RSK osudila na smrt (u odsutnosti) i 

objavila nagradu za njegovu glavu. A danas je osnovao udrugu, a vjerujem da će 

uskoro i hrvatska država imati vlast u rukama hrvatskih domoljuba pa će i registrirati 

HPC.  

Vjerujem da znate da sam više puta naglasio da je ZDS ono što nam jasno pokazuje 

tko je od hrvatskih političara sluga onih svjetskih moćnika koji nisu željeli Hrvatsku 

i koji su na razne načine pomagali naci-fašističku srpsku agresiju na Hrvatsku.  

To im je u sjajnoj propovjedi – zapravo – rekao zagrebački pomoćni biskup Ivan 

Šaško:  

„Bilo bi nam drago da se i neprijatelji odlučuju za dobro, ali trideset nas je godina 

hrvatske slobode, ostvarene na vukovarskim i drugim žrtvama, naučilo da smo mi u 

Hrvatskoj mnogo veća prijetnja samima sebi, odnosno svojoj sreći”, poručio je Šaško. 

Dovoljno je vidjeti koje su znakovlje nosili ljudi koji su Vukovar razarali, a koje je 

bilo na odorama branitelja Vukovara 

Govoreći o simbolici Vukovara Šaško je rekao da je Vukovar postao simbolom koji 

nas nadilazi, da nigdje nema toliko života koliko ga ima u simbolu jer on okuplja, 

povezuje, komunicira, po njemu se prepoznajemo, u njemu otkrivamo smisao i 

vrednote, a njime izražavamo osjećaje, pripadnost i nade. 

No, dodao je, simboli lako postaju i susretišta prijateljstva i poprišta sukoba. 

U hrvatskome društvu se povremeno unese takozvani ‘problem simbola’, odnosno 

preispitivanje o tome koji su simboli prihvatljivi za suvremenu Hrvatsku, upozorio je. 

Ako budete željeli čuti, Vukovar će vam reći, istaknuo je Šaško, dodavši da svaki narod 

vuče određena opterećenja iz prošlosti. Naglasio je da opravdanost korištenja 

simbola treba proći provjeru smisla, a rat protiv Hrvatske, posebice u Vukovaru, 

zorno pokazuje tu provjeru. 

„Zbog toga nisu potrebna ni posebna vijeća ni povjerenstva, ni akademske rasprave 

ni duboke semiotičke i semantičke raščlambe. Dovoljno je vidjeti koje su i kakvo 

znakovlje nosili ljudi koji su Vukovar razarali, a koje je znakovlje bilo na odorama 

ljudi koji su Vukovar branili, štitili živote drugih pronoseći svoje živote”, rekao je 

Šaško. 

Ocijenio je da je došlo vrijeme kada se, osobito mladima, mora odgovoriti na 

jednostavna pitanja, poput toga – “Kako je moguće da bude prihvatljivo znakovlje 

pod kojim je mrcvaren Vukovar? Koji su to ‘totalitarizam’ zastupali i promicali ljudi 

koji su ovdje branili svoj dom?” 

“I dovoljno je potražiti simbole koji su ostali na stratištu Ovčare ili na minskim 

poljima, na kojima je ljudskost prožeta božanskom ljubavlju ostavljala dijelove tijela 

i živote, da bi ženama, starcima i djeci otvorila stazu do slobode”, dodao je. 

Vukovarsko zajedništvo, tako potrebno i samom Vukovaru, sposobno odgovoriti na 

svaku podjelu 

Vukovar i Hrvatska branjeni su snagom povjerenja. To je bio oslonac jednih drugima, 

bez kojega nije bilo moguće podnijeti takve napore. Povjerenje – ta dragocjena snaga 

međuljudskih odnosa, naglasio je Šaško, upitavši zar ovih mjeseci, u teškoćama koje 

nas pritišću, ne vidimo narušenost, čak i izostajanje povjerenja u našemu narodu? 
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“Za povjerenje je ključna istina”, rekao je Šaško dodavši: “Kako možemo očekivati 

povjerenje naroda u jednome važnom pitanju, ako istina izostaje u drugim važnim 

pitanjima? Ako istina nije uzeta kao kriterij za pročišćavanje spomena naše nedavne 

prošlosti; ako se neistina promiče glede Drugoga svjetskog rata i poraća te tadašnjih 

žrtava; ako se neistinom brani stečene povlastice nositelja i dionika komunističke 

ideologije i njihovih potomaka”. 

https://kamenjar.com/biskup-sasko-dovoljno-je-vidjeti-koje-su-znakovlje-nosili-

ljudi-koji-su-vukovar-razarali-a-koje-je-bilo-na-odorama-branitelja-vukovara/  

Tekst cijele homilije dan je na portalu HKV-a: 

https://www.hkv.hr/domovini/domovinski-rat/38511-vukovar-i-skabrnja-homilije-

mons-saska-i-mons-puljica.html  

Skejo i njegovi HOS-ovci su sigurno slušali biskupa 

 (https://direktno.hr/domovina/vukovar-stigli-i-pripadnici-hos-predvodio-ih-skejo-

250715/)  

koji zapravo govori koliko je on i njegovi vrjedniji od cijele hrvatske vlasti i većeg 

dijela oporbe. (Nedavno sam na dragovoljac.com objavio i knjigu o HOS-u,) 

A meni je izgledalo kao da sam i ja u Vukovaru. Slično je bilo i kada je u Vukovaru 

propovijed održao željezanski biskup Egidio Živković. Tada su vlasti pokazale svoju 

'ljubav' prema Hrvatskoj tako što su isključili Thompsonu mikrofon. Ja sam se u 

Kninu na predstavljanju moje knjige „Matematika pjesme i nogomet“ upitao je li 

zapravo biskup Živković u Vukovaru predstavljao tu moju knjigu: 

„Pa jasno je iz naslova knjige da u njoj govorim o samome sebi (matematika), 

Thompsonu (pjesme) i o Modriću, Galiću i Vatrenima (nogomet).  

A biskup Živković je duhovito govorio o odnosu hrvatskih vlasti tj. glavnih 

(prosrpskih) medija u Hrvatskoj prema Thompsonu i Modriću, Daliću i Vatrenima 

već na samom početku propovijedi. Uz veliki pljesak nazočnih (osim onih iz Vlade) 

rekao je: 

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam 

medijima da neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, geni 

hrvatski … pa se nadam da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“ 

Iz biskupove propovijedi je i ovo: 

Promatrajući zbivanja u Hrvatskoj moram vam kao neutralan promatrač iz Austrije 

reći sljedeće. Istina je i ovo, da su se naši mrtvi borili protiv dugogodišnjega zla koje 

ste imali i u svojim redovima. Neki žele nasilno progutati tu čistu dušu hrvatskome 

domoljubu. Žele iščupati hrvatsko srce braniteljima, koje kuca za moju staru 

Domovinu. Ja kao gradišćanski Hrvat ne dam nikome Hrvatsku – a ne dajte je ni vi! 

Možda biskup nije mislio na Thompsona, ali kao da jest jer je Thompson stalna meta 

onima koji ne vole Hrvatsku zato što u Thompsonu prepoznaju onog koji brani 

domovinu. 

A Biskupu je Thompson bio inspiracija i kada je govorio o odlascima iz Hrvatske: 

Osjećam veliku bol i tugu kada čujem istinu, kako stotine tisuća mladih napušta ovu 

prelijepu zemlju za koju su mnogi ginuli. Gubite zdrave i mlade snage koje su mogle: 

obnoviti državu i podići palo gospodarstvo. Iseljavanjem, neki vode podmukli rat 

protiv Domovine. Ali znajte, vratit će se Ivan jednoga dana i on će pitati: čija je ovo 

livada, čija je ovo trava? Pitat će, čiji je ovo Vukovar, čija je ovo Slavonija i 

Dalmacija, čija je ovo Hrvatska? Moja i naša! 

Zapravo posebna veza Thompsona i Knina je pjesma 'Anica – Kninska kraljica'. 

https://kamenjar.com/biskup-sasko-dovoljno-je-vidjeti-koje-su-znakovlje-nosili-ljudi-koji-su-vukovar-razarali-a-koje-je-bilo-na-odorama-branitelja-vukovara/
https://kamenjar.com/biskup-sasko-dovoljno-je-vidjeti-koje-su-znakovlje-nosili-ljudi-koji-su-vukovar-razarali-a-koje-je-bilo-na-odorama-branitelja-vukovara/
https://www.hkv.hr/domovini/domovinski-rat/38511-vukovar-i-skabrnja-homilije-mons-saska-i-mons-puljica.html
https://www.hkv.hr/domovini/domovinski-rat/38511-vukovar-i-skabrnja-homilije-mons-saska-i-mons-puljica.html
https://direktno.hr/domovina/vukovar-stigli-i-pripadnici-hos-predvodio-ih-skejo-250715/
https://direktno.hr/domovina/vukovar-stigli-i-pripadnici-hos-predvodio-ih-skejo-250715/
http://dragovoljac.com/
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Svojevremeno su u Njemačkoj preveli sve njegove pjesme. Nije im smetala „Bojna 

Čavoglave“ već „Anica“. U riječima te pjesme su prepoznali „Oluju“ i ono što je 

sedam dana poslije „Oluje“ rekao sam Slobodan Milošević rekavši kako su Srbi 

bježali kao zečevi! A njihov „vožd“ je tada s divljenjem govorio o braniteljima 

Vukovara. O tom strašnom hrvatskom genocidu kada su „genocidni“ Hrvati ovdje od 

ljudi pravili zečeve napisao sam knjigu: Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, 

Zagreb, 2014.“ 

A moja Ankica mi jutros komentira riječi biskupa Šaška: „Govorio je kao da Tebe 

čita.“ Podsjetio sam je na moj susret s biskupom kada je on umjesto nadbiskupa bio 

nazočan na jednoj proslavi dana Akademije i prišao mi je da me pozdravi. Odlazeći 

je dobacio: „Čitamo Vas!“ 

Naravno, jasno je da hrvatski domoljubi slično misle pa biskup ne mora mene čitati 

da bi govorio slično meni ili obratno. A to je spomenula i Ivana Haberle predsjednica 

udruge »Žene u Domovinskom ratu Zadar« kada smo se susreli jučer u Škabrnji 

komentirajući Stjepandićev komentar kako voli citirati jednu njenu izjavu. 

Zapravo sreli smo se zahvaljujući činjenici da me je prepoznala Julienne Bušić 

supruga našeg velikana Zvonka Bušića. A sreli smo se samo jedanput kada je došla u 

Zagreb i bila kod gđe Đurđe Šušak. Tada je gđa Đurđa pozvala Ankicu i mene na 

večeru na kojoj je bila i Julienne. (Đurđi sam posvetio knjigu o njenom suprugu 

velikom ratnom ministru Gojku Šušku, koja je također dana na portalu 

dragovoljac.com). 

Bilo je puno dragih mi susreta u Škabrnji sa poznatim (npr. Peđa Mišić) i nepoznatim 

domoljubima.  

Nevjerojatno je bilo vidjeti kolone i u Vukovaru (prvi su stali na groblje dok neki još 

nisu ni krenuli, a put je dugačak 5.5 km) i u Škabrnji. 

Bilo je i onih drugih koji vladaju u RH, a djeluju tako da se na njih odnose moje riječi 

koje sam napisao još kada je Račan došao na vlast. Naime tvrdio sam da je meni ipak 

bolje nego njemu:  

„On vlada državom čije ime ne voli, a ja živim u državi čije ime volim!“ 

Oni su u Vukovaru pokazali svoju 'ljubav' prema svom narodu. Oni svi redom 

cijepljeni su stajali ispred oltara na velikoj udaljenosti s maskama odvojeni od naroda 

koji se nije pridržavao njihove preporuke.  

Vladajući su im time poručili kako znaju da njih, iako su cijepljeni, mogu zaraziti od 

cijepljeni, ali maltretiraju neposlušne u narodu pa im poručuju: Cijepljeni nas slušaju 

pa ne moraju dokazivati jesu li bolesni ili ne. Oni zato imaju pravo zaraziti druge, a 

neposlušni ne mogu ni raditi niti imaju pravo zaraziti druge. Uostalom, i zbog 

Domovinskog rata više proganjaju one koji su branili domovinu od onih koji su bili 

sudionici u naci-fašističkoj agresiji na Hrvatsku, zar ne? 

Draga gđo Lili, siguran sam da ste Ti i Tvoj suprug imali nezaboravan posjet našem 

Vukovaru u kome imam puno prijatelja među braniteljima i o kojima sam napisao 

knjigu „Vukovar i njegov Stožer“, Zagreb, 2013. 

 

Puno Te pozdravlja, Tvoj 

Josip 

 

  

http://dragovoljac.com/
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'BOJNA ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA, ZAGREB, 

2022. 
 

O NAJOGAVNIJIM LJUDIMA 
 

Josip Jović piše: 

Stoljećima su im branili ime, jezik i povijest, otkidali im i cijepali zemlju, stoljećima 

su nad njima vladali stranci. I kad je stvorena samostalna država nastavili su im 

govoriti da su fašisti, razbijali su im spomenike, zatvarali generale, zabranjivali 

pjesme i pjevače, gurali ih tamo gdje ne žele, poprijeko gledali na komemoracije 

nevinim žrtvama, govorili im da su primitivni, nesposobni i promašeni, nametali 

moral koji im je stran i neshvatljiv. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-

hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela  

A Ivica Šola: 

Uspjeh naše reprezentacije je jednostavan, kao i kod branitelja, igrali su za nešto što 

ih osobno nadilazi, za obitelj, za vjeru i domovinu. 

https://kamenjar.com/ivica-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson/  

Zapravo Dalić, Modrić i svi Vatreni su pokazali kako se jedino može odgovoriti na 

sve to. Oni su govorili o Bogu, ponosu svog naroda, o braniteljima. Oni su i svojom 

igrom to pokazali. I osvojili su cijeli svijet.  

Npr. kolega sa sveučilišta Southern Illinois University nam piše: 

Dear Colleagues, 

My warm congratulations for Croatian national football team for their 

accomplishment. I was rooting for them all the way. 

Pokazali su kako oni koji su se prodali onima koji su protiv njihovog naroda, a koje 

Sun Tzu naziva najogavnijim ljudima, zapravo krajnje neuspješnim. Najogavniji 

imaju praktično sve medije i vlast u svojim rukama, a Modrić, Dalić i Vatreni sruše 

sve što su najogavniji godinama uradili. 

Zapravo je izuzetan način kako su ih u potpunosti razgolitili pred cijelim narodom. 

Mato mi piše: Sad tek vidim koliki je doseg Tvoje borbe za Thompsona.  

Da, napisao sam tri knjige o Thompsonovoj borbi protiv najogavnijih. On je bio jedini 

na kojemu su stalno lomili zube. A onda su mu se pridružili Dalić, Modrić i svi 

Vatreni. A sada je uz Dalića, Modrića, Thompsona i Vatrenih skoro cijeli narod! 

Jedna kolegica mi piše sva ponosna što je za razliku od sramotnog ponašanja Vlasti u 

Zagrebu, Thompson pjevao u Varaždinu. Zabranjivali Thompsona ili ne svi pjevaju 

njegove pjesme. A kako će to tek biti u Livnu: 

https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-

spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural  

I dok mi se do jučer činilo da samo ja pišem o Thompsonu, to sramotno ponašanje 

vlasti i taj bestijalan odnos prema Daliću, Modriću i Vatrenima učinili su da danas 

nema hrvatskog kolumniste koji na piše o Thompsonu. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela
https://kamenjar.com/ivica-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson/
https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural
https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural
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Zvonimir Hodak mi je očitao lekciju. Naime poznato je da sam i ja, a i on, često 

upozoravao na „hrabre“ srpske ratnike – zečeve. Međutim, Hodak u najnovijoj 

kolumni govori i o ovim najogavnijim ljudima u RH kao o zečevima. 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/smrt-fasizmu-a-oko-nas-sve-sami-fasisti/  

Doista kako sam mogao srpske „junačine“ nazivati zečevima, a zaboraviti na srpske 

sluge u RH? 

Hodak im poručuje: 

A sad bi se 90 posto nas koji smo za Vatrene i Thompsona trebali ujediniti s 10 posto 

orjunaša, udbomlata, jugonostalgičara… samo zato jer su oni metastazirali u sve 

pisane i elektroničke medije pa ih propale političarke uvažavaju vjerujući valjda kako 

će im se tako preliti malo njihove moći. Malo sutra. Dugo, dugo i uzaludno će to 

čekati. Uostalom, crknut ćemo mi, ali crknut ćete i vi… s time da smo mi već sad 

apsolutni pobjednici. 

Doista pa tko bi želio biti s najogavnijima? Ali u tom Hodakovom tekstu ima nešto 

što ih itekako zabrinjava. Znamo da je Tuđman govorio o 20 posto takvih, Hodak je 

do nedavno spominjao i 30 posto. A sada vidimo da su Dalić, Modrić, Thompson i 

Vatreni tu brojku smanjili na 10 posto. Ako ih je i toliko, jer neki spominju pet posto! 

Pa već internetom kruži lista onih koji pišu (pišaju) za strane medije i stvaraju sliku o 

nama. 

Zapravo najogavnijima nije bilo lako. Svi su govorili da se vlast treba ugledati na 

Vatrene. A na vlasti je HDZ. Ipak je to Tuđmanova stranka. Što ako Plenković 

posluša. Odnos prema Thompsonu i Vatrenima na dočeku u Zagrebu pokazao je 

najogavnijima da mogu nastaviti s dosadašnjom politikom. 

Ali sluša ih samo 5-10 posto ljudi. Mladi pjevaju Thompsonove pjesme. Davno sam 

komentirao kako ih Thompson na taj način nauči više o domoljublju od cijelog 

hrvatskog školstva. Sjetite se da nas je Glavni tajnik Akademije prozivao u Saboru 

zbog Peticije ZDS kojom smo branili Thompsona, i sl.  

Plenkoviću ostaje samo Velika koalicija. Pa nek traje dok traje. Valjda su zbog 

naslova jučer u narod.hr dali dobar dio mog intervjua uoči konferencije MIA 2018: 

https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-prakticno-imamo-veliku-koaliciju  

Plenković može imati veliki problem u Predsjednici. Ovisno o tome kako ona 

odgovori na pitanje koje joj je izravno postavio Marko Ljubić: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-

vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html  

Mene i osobno zanima njen odgovor jer smo s Pantovčaka imali različite „vjetrove“ i 

kada je bio u pitanju pozdrav ZDS, a i moja konferencija (vidi sliku). 

 

Josip Pečarić 

  

http://7dnevno.hr/kolumnisti/smrt-fasizmu-a-oko-nas-sve-sami-fasisti/
https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-prakticno-imamo-veliku-koaliciju
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html
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O NAJOGAVNIJIM HUMANOIDIMA 
 

Naš istaknuti znanstvenik dr. Davor Pavuna reagirao je na naslov mog jučerašnjeg 

teksta „O najogavnijim ljudima“. Pod gornjim naslovom napisao je: 

 

Ne, takvi mrzitelji Hrvatske NISU ljudi nego humanoidi …  

Ljudi su Božja Bića Ljubavi koja imaju Dušu! 

Amen. 

onako je rat, a nas 95% smo . 

NORMALNI Hrvati = ‘ustaše’ iz PPP. 

Nema potrebe glumatati hermafrodite yugo-antifa-diktature mrzitelja, koji su ionako 

u hropcu ogavnih medijskih laži i mi6-kos zločina nad Čovjekom: 

Bog i Hrvati! 

 

Internetom kruži još jedna 'potpora' za PPP: 

Tata, kako su te zvali četnici kad si bio u Domovinskom ratu? 

Zvali su me ustaša.  

Tata, a kako su te zvali ovi mediji u Hrvatskoj nakon rata? 

Zvali su me i još me zovu ustaša. 

Tata, a kako su nazvali ovo kad smo ti, ja, Fićo i Jakov čekali vatrene? 

Nazvali su to pokušajem ustaškog državnog udara. 

Znači, tata, da sam i ja ustaša? 

Jesi sine, i ti si ustaša.  

Svi smo mi ustaše i toliko ćemo dugo biti ustaše, dok konačno ne istjeramo četnike iz 

Hrvatske. 

 

Kada pogledamo što je srpskim slugama danas glavno pitanje na koje treba odgovoriti. 

Naravno nije pitanje kako se neko usuđuje odbiti želju onih koji su danas najviše 

učinili za ugled Hrvata i Hrvatske na dočeku tj. proslavi njihovog veličanstvenog 

uspjeha nego kako su se oni usudili ne kleknuti pred vlastodršce koji sprovode 

velikosrpski Memorandum SANU 2. i sami osigurati ono što su željeli.  

Podsjetimo se kako Vatreni uvijek ističu zasluge branitelja, a i Thompson je branitelj, 

zar ne?  

A branitelji su srpskim slugama uvijek problem, zar ne? 

Zato pogledajmo i slijedeće priopćenje koje samo na prvi pogled nije povezano s 

Vatrenima i Thompsonom: 

Poštovani,  

u privitku tekst vezan uz skandaloznu suspenziju policijskog istražitelja i zapisničarke 

u predmetu Ovčara te podršku Koordinacije udruga hrvatski branitelja i stradalnika 

Domovinskog rata uz najavu konferencije za medije koja će održati sutra 25. srpnja 

2018. godine u 11 sati u prostorijama Generalskog zbora, Habdelićeva 2, Zagreb. 

Molimo Vas objavu. 

S poštovanjem, 

Zorica Gregurić  

mob: +385 99 7102 284 

e-mail: gzorica@gmail.com 

  

mailto:gzorica@gmail.com
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TKO U HRVATSKOJ ŠTITI KRVNIKE SA OVČARE 

Tko prešućuje žrtve ponovno ih ubija. Odnosno, ratni zločin je i neprocesuiranje 

zločinaca. Upravo ovakvu gnjusnu skandaloznost čini sadašnja izvršna vlast u 

Hrvatskoj, na čelu s Plenkovićem i njegovim ministrom Božinovićem.  

Najprije je u veljači ove godine istraga o zločincima sa stratišta Ovčare oduzeta 

skupini vukovarskih hrvatskih policajaca na čelu s Nikolom Kajkićem, te je povjerena 

skupini policajaca iz Zagreba. Kajkić i njegova skupina prikupili su brojne iskaze 

svjedoka, uključujući i pokajnike, a skupina iz Zagreba praktično je zaustavila 

istragu. Razlog ovome skandalu najvjerojatnije je u činjenici što je istraga Kajkićeve 

skupine došla do podataka da je sa zločinom na Ovčari povezan i istaknuti pripadnik 

stranke Milorada Pupovca, koji je - gle čuda - Plenkovićev koalicijski partner koji ga 

održava na vlasti. 

Izgleda da službeno zaustavljanje istrage o krvnicima s Ovčare nije zadovoljilo 

Pupovca, pa su novi istražitelji, valjda kako bi nešto radili, provodili istragu protiv 

Nikole Kajkića, te su prije par dana njega i njegovu suradnicu Jasnu Buhač 

suspendirali prijeteći im kaznenim progonom, zbog prekomjernog istraživanja ratnog 

zločina na Ovčari. Nije nevažno naglasiti da je Kajkić po struci pravnik i kriminalist 

te na dužnosti sindikalnog povjerenika i predsjednika Nacionalnog sindikata hrvatske 

policije. 

Problemi Kajkića i njegove skupine započeli su nakon što su na informativni razgovor 

pozvali Đorđa Čurčića, zamjenika župana Vukovarsko-srijemske županije iz reda 

srpske nacionalne manjine, a Čurčić je iz Pupovčevog SDSS-a. 

Ovakvo postupanje vlasti u Hrvatskoj, koju predvodi Plenković, predstavlja 

zastrašujući zločin i nezamisliv skandal europskih razmjera te presedan u radu 

policije. Budući je Kajkić istovremeno i istaknuti član Koordinacije braniteljskih i 

stradalničkih udruga iz hrvatskoga Domovinskog rata, Koordinacija je odlučila 

sazvati konferenciju za medije, na kojoj će javnost upoznati s detaljima ovog skandala 

koji se događa u Hrvatskoj. 

Na konferenciji će sudjelovati i Nikola Kajkić.  

Konferencija će se održati u srijedu 25. srpnja 2018.godine s početkom u 11 sati u 

prostorijama Hrvatskog generalskog zbora, Habdelićeva 2., Zagreb. 

Za Koordinaciju udruga hrvatskih branitelja i stradalnika iz Domovinskog rata 

prof. dr. sc Josip Jurčević i 

Zorica Gregurić 

Zagreb, 24.srpnja 2018.godine 

 
 

Zato itekako treba uzeti u obzir riječi dr. sc. Ivice Šole: 

Hoćemo li ovu rapsodiju herojstva i hrabrosti, kao i devedesetih, profućkati? Sudeći 

prema opstrukciji želja naših nogometnih heroja tko će im pjevati na dočeku, aktualni 

Plenkovićev režim ima sve kapacitete za to, iako Modrić ne želi plesati kako 'netko' 

drugi svira. A Thompson se u to ne uklapa jer pjeva o – herojima, a ne o njonjama. 

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/29910-i-sola-postherojsko-drustvo-i-

thompson.html  

Pročitajte velikog hrvatskog književnika Hrvoja Hitreca: 

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/29910-i-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson.html
https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/29910-i-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson.html
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https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/29908-h-hitrec-nakon-mekog-

ustaskog-drzavnog-udara.html  

A Predsjednik HAZUDD-a dr. sc. Josip Stjepandić i dalje radi ono što bi trebao raditi 

hrvatski veleposlanik u Njemačkoj: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/22/dr-josip-stjepandic-frankfurter-

allgemeine-zeitung-u-faz-odlucnost-za-obranu-slobode-i-dostojanstva-daje-

ugrozenom-narodu-vise-snage-nego-sto-volja-za-dominacijom-daje-agresoru/  

Thompson pjeva: 

https://kamenjar.com/thompson-bole-me-nepravda-i-lazi-namjerno-se-plasiraju-

negativnosti/  

Ili će pjevati: 

https://kamenjar.com/na-doceku-zlatka-dalica-ocekuje-se-najmanje-40-000-ljudi/  

Na radost hrvatskih ljudi: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/24/v-krcmar-dragi-marko-perkovic-

thompson-hvala-vam-za-sve-sto-ste-ucinili-za-domovinu/  

 

A njegove pjesme svakim danom izazivaju nova istraživanja. Veliko zanimanje ovih 

dana izazvala je pjesma „Geni kameni“ koju je tražio Modrić! 

Ja izgleda ne mogu ne koristiti tekstove mog prijatelja dr. Jura Burića. Pa evo i 

njegova teksta o „Bojni“: 

 

BOJNA ČAVOGLAVE 

Zašto se uopće čudite što ova vlast (sa -za sada - rezervom prema gospođi Grabar 

Kitarović) osporava i ne odobrava kako ove pjesme tako i ovog vrsnog hrvatskog 

glazbenika. 

Sjećam se jednom davno kad je Hrvatska televizija prenosila Thompsonov koncert s 

Poljuda u Splitu!- nakon dugog izbivanja s ekrana HRT-a. 

Mislim da je to bilo nakon Tuđmanove smrti - dakle u nepovoljnim vremenima. 

Ponadao sam se da neki bolji vjetrovi počinju s Prisavlja. 

I bilo bi zgodno saznati tko to s HTV-a dovede Thompsona na Poljud? 

Tko god je - svaka mu čast! 

I? Nakon toga muk i osporavanje, vrijeđanje i sudski procesi pjesmi i pjevaču. 

A narod šuti! 

Šuti i nada se! 

Pa evo narode imamo i dobru sudsku presudu i potporu najslavnijih danas u 

Hrvatskoj - naših " Vatrenih" . 

Jeste li čuli kako Vida pozdravlja okupljenu masu " HVALJEN ISUS I MATRIJA" 

Samo neće Vida dignuti ruku za "Istanbulsku" kao neki što isto tako pozdravljaju, a 

drugačije se u životu ponašaju- kukavelj! 

Jeste li vidjeli kako Modrić grli svog i našeg prijatelja Thompsona. 

Od njega traži još jednu pjesmu  

(a organizatori neće niti jednu?!) 

Ni pjesmu ni izvođača! 

Suočeni s " neprebrodivim problemom preostaje im jedino -što? 

Pa isključiti izvođaču mikrofon - , a oni se poput miševa ukloniti - pobjeći s pozornice. 

Ne zna se jesu li jadniji oni što su to "izrežirali", oni što su uprli u prekidač ili oni što 

su " slavno pobjegli" s pozornice. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/29908-h-hitrec-nakon-mekog-ustaskog-drzavnog-udara.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/29908-h-hitrec-nakon-mekog-ustaskog-drzavnog-udara.html
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/22/dr-josip-stjepandic-frankfurter-allgemeine-zeitung-u-faz-odlucnost-za-obranu-slobode-i-dostojanstva-daje-ugrozenom-narodu-vise-snage-nego-sto-volja-za-dominacijom-daje-agresoru/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/22/dr-josip-stjepandic-frankfurter-allgemeine-zeitung-u-faz-odlucnost-za-obranu-slobode-i-dostojanstva-daje-ugrozenom-narodu-vise-snage-nego-sto-volja-za-dominacijom-daje-agresoru/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/22/dr-josip-stjepandic-frankfurter-allgemeine-zeitung-u-faz-odlucnost-za-obranu-slobode-i-dostojanstva-daje-ugrozenom-narodu-vise-snage-nego-sto-volja-za-dominacijom-daje-agresoru/
https://kamenjar.com/thompson-bole-me-nepravda-i-lazi-namjerno-se-plasiraju-negativnosti/
https://kamenjar.com/thompson-bole-me-nepravda-i-lazi-namjerno-se-plasiraju-negativnosti/
https://kamenjar.com/na-doceku-zlatka-dalica-ocekuje-se-najmanje-40-000-ljudi/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/24/v-krcmar-dragi-marko-perkovic-thompson-hvala-vam-za-sve-sto-ste-ucinili-za-domovinu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/24/v-krcmar-dragi-marko-perkovic-thompson-hvala-vam-za-sve-sto-ste-ucinili-za-domovinu/
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Čega se bojite kukavelji? 

Mora biti nešto strašno - strašnije od STOTINA TISUĆA razdraganih poklonika i 

Vatrenih i Thompsona! 

A tko to više zna? 

Možda se ljudi boje za svoja radna mjesta i za svoj " ugled"! 

Možda? 

Sreća što nisu mogli isključiti i grla stotina tisuća Hrvatica i Hrvata koji  

nastaviše pjevati i "bez struje" i bez "podloge". 

Nego - bilo bi dobro izanalizirati gdje su to naši vrli čelnici bili kad se skladala i 

izvodila "Bojna ČAVOGLAVE". 

Jesu li tu pjesmu slušali " na položaju " u bunkeru - na bojištu ili su bili u udobnim 

uredima ili stanovima daleko od pakla rata i mirisa smrti, pa i od ove pjesme . 

Kako onda od njih tražiti da u njima pobudi nacionalne osjećaje - ako takvo nešto 

uopće i imaju. 

Kako tražiti od ljubitelja ozbiljne glazbe i zvuka glasovira da voli "ČAVOGLAVE". 

Kako tražiti od ljubitelja dramskih i inih umjetnosti da voli tamo nekog 

s " Genima kamenim". 

Nikako! 

Nemojte niti pokušavati! 

Ali tražit ćemo od njih da nam se " maknu s očiju"- pa kako su oni nama isključili 

struju - tako ćemo i mi njih " isključiti" u narednim izborima! 

Dr Jure Burić 

Ravno, srpanj 2018. 

Napominjem da nam je Dujmović otkrio kako su čekali Vatrene u kavani, ali ih nisu 

dočekali. Vatreni nisu željeli kleknuti pred onima koji pljuju po njima! 

A kad smo već kod samih Thompsonovih pjesama vidim da se na Internetu još može 

pronaći moj tekst iz 2012 o pjesmi „Anica kninska kraljica“: 

http://www.hrsvijet.net/index.php/137-arhiva-stari-hrsvijet-net-1/22651-josip-peari-

anica-kninska-kraljica Josip Pečarić  

http://www.hrsvijet.net/index.php/137-arhiva-stari-hrsvijet-net-1/22651-josip-peari-anica-kninska-kraljica
http://www.hrsvijet.net/index.php/137-arhiva-stari-hrsvijet-net-1/22651-josip-peari-anica-kninska-kraljica
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AKADEMIK PEČARIĆ SDP-OVOM NAČELNIKU 

KLARINU: ‘NEVJEROJATNO JE DA VAM SMETA 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE O THOMPSONU- 

PROVODITE LI MEMORANDUM SANU 2?’ 
 

Akademik Josip Pečarić uputio je pismo načelniku općine Tisno, SDP-ovom Ivanu 

Klarinu u kojem se osvrće na njegovu odbijanje da se predstavljanje Pečarićeve knjige 

održi u općinskim prostorijama. 

Šibenik.in objavio je dopis u kojem načelnik Klarin odbija župnikov zahtjev za 

ustupanjem općinskih prostora, tvrdeći kako je analizirajući sadržaj Pečarićeve knjige 

“naišao na teze koje nisu u skladu s preambulom Ustava RH”, te navodi da ni prošle 

godine nije dozvolio predstavljanje Pečarićeve knjige u općinskim prostorima. 

Akademik Pečarić pak, načelnika općine podsjeća da je prošle godine izdao dopis u 

kojem isključivo navodi da predstavljanje knjige neće biti moguće zbog radova u 

općinskim prostorima, dok ništa drugo nije naveo kao sporno. Kao potvrdu tvrdnje, 

Pečarić prilaže i presliku načelnikova prošlogodišnjeg dopisa. 

Tko je SDP-ov Ivan Klarin, koji je nakon prijetnji smrću biskupu Košiću tvrdio 

da “biskup iritira javnost”? 

Podsjetimo, Ivan Klarin, načelnik općine Tisno, poznat je u javnosti i po 

neprimjerenoj reakciji na pojavu prijetnji smrću biskupu Vladi Košiću, kada, u svom 

osvrtu, nije osudio takvo ponašanje već je sugerirao da je biskup Košić snosi krivnju 

što je doživio takve napade te ustvrdio kako biskup Košić “namjerno iritira hrvatsku 

javnost.” 

Načelnik Klarin bio je pod istragom USKOK-a zbog zloupotrebe položaja i ovlasti, 

koja je nedavno odbačena, a mediji su 2012. pisali o mnogim prijavama protiv njega 

zbog spornih aktivnosti njegove obiteljske tvrtke. 

SDP-ov načelnik općine Tisno Ivan Klarin: Biskup Košić namjerno iritira 

hrvatsku javnost 

U nastavku prenosimo cijelo pismo akademika Pečarića, zajedno s privitkom. 

Poštovani g. načelniče Klarin, 

Na internetu je navodno dan Vaš odgovor našem Župniku u svezi predstavljanja moje 

knjige „Thompson - pjesmom za Hrvatsku“: 

https://m.sibenik.in/zupanija/klarin-ponovno-odbio-zupnika-pecariceva-knjiga-o-

thompsonu-nece-biti-predstavljena-u-opcinskim-prostorijama/95134.html# 

Spominje se i to da niste ni prošle godine dozvolili korištenje općinskih prostorija za 

predstavljanje jedne druge moje knjige. 

To je doista točno, ali i tada se pokazalo da Vi o istom pitanju donosite različite 

odluke. Ako se sjećate, prvo ste i tada, kao i sada, nešto pričali o antifašizmu, pa kada 

sam Vam odgovorio da se radi samo o Vašem sprovođenju velikosrpskog 

Memoranduma SANU 2, naš župnik je dobio potpuno drugačiji službeni odgovor od 

Vas. Odgovor Vam šaljem u prilogu i iz njega je razvidno da je problem bio „u tome 

što su još uvijek bili radovi u kino dvorani!“ 

Dakle postoje ili dva načelnika Klarina, ili postoje različita stanja svijesti kod jednog 

te istog g. Klarina. 

O čemu se radi? 

https://m.sibenik.in/zupanija/klarin-ponovno-odbio-zupnika-pecariceva-knjiga-o-thompsonu-nece-biti-predstavljena-u-opcinskim-prostorijama/95134.html
https://narod.hr/hrvatska/sdp-ov-nacelnik-opcine-tisno-ivan-klarin-biskup-kosic-namjerno-iritira-hrvatsku-javnost
https://narod.hr/hrvatska/sdp-ov-nacelnik-opcine-tisno-ivan-klarin-biskup-kosic-namjerno-iritira-hrvatsku-javnost
https://m.sibenik.in/zupanija/klarin-ponovno-odbio-zupnika-pecariceva-knjiga-o-thompsonu-nece-biti-predstavljena-u-opcinskim-prostorijama/95134.html
https://m.sibenik.in/zupanija/klarin-ponovno-odbio-zupnika-pecariceva-knjiga-o-thompsonu-nece-biti-predstavljena-u-opcinskim-prostorijama/95134.html
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S obzirom da se radi o knjizi o Marku Perkoviću Thompsonu, nisam Vam odmah 

odgovorio jer je sinoć bio veličanstven doček Zlatka Dalića u Livnu koji je završio 

Thompsonovim koncertom.  

S obzirom da je sam Dalić izjavio kako je Thompsonova pjesma „Lijepa li si“, za koju 

su svojevremeno mladi SDP-ovci zatražili zabranu, zapravo himna Vatrenih koju su 

pjevali u autobusu kada su odlazili na utakmice i vraćali se s njih, zaista je 

nevjerojatno da Vam smeta predstavljanje knjige o Thompsonu.  

Valjda se ne radi opet o sprovođenju Memorandumu SANU 2. Pa protiv 

Thompsonovih pjesama je digao svoj glasa i Predsjednik Srbije, zar ne?  
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S obzirom da je ovo Vaše obrazloženje doista neinteligentno, jer javno tvrdite da 

svojim neistomišljenicima nećete dozvoljavati korištenje općinskih prostorija, drugim 

riječima hoćete svojim istomišljenicima, očito se radi o diskriminaciji koju sprovodite 

u općini čiji ste načelnik. 

Obrazloženje je još neinteligentnije kada znamo da je Udruga zagrebački dragovoljci 

branitelji Vukovara organizirala predstavljanje ove knjige u Zagrebu u Domu 

branitelja HVIDRA. Dakle oni koji su istinski antifašisti jer su pobijedili fašističkog 

agresora na Hrvatsku! 

Ili ipak još radovi u kino dvorani nisu završeni? 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

PRILOG 

 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-

nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-

memorandum-sanu-2  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/25/akademik-josip-pecaric-novo-

pismo-nacelniku-klarinu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12008-akademik-pecaric-novo-pismo-

nacelniku-klarinu  

  

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/25/akademik-josip-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/25/akademik-josip-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12008-akademik-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12008-akademik-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu
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NAČELNIK TISNA NAPREDUJE IZ DANA U DAN 
 

Moj odgovor načelniku Tisna objavilo je više hrvatskih portala: 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-

nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-

memorandum-sanu-2  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/25/akademik-josip-pecaric-novo-

pismo-nacelniku-klarinu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12008-akademik-pecaric-novo-pismo-

nacelniku-klarinu 

Zanimljiv komentar dan je na portalu narod.hr: 

Akademik Pečarić pak, načelnika općine podsjeća da je prošle godine izdao dopis u 

kojem isključivo navodi da predstavljanje knjige neće biti moguće zbog radova u 

općinskim prostorima, dok ništa drugo nije naveo kao sporno. Kao potvrdu tvrdnje, 

Pečarić prilaže i presliku načelnikova prošlogodišnjeg dopisa. 

Naime očito je da ni oni ne mogu vjerovati da je Načelnik tada za medije govorio o 

antifašizmu a u dopisu o radovima u kino dvorani, tj. da je izjednačio antifašizam i 

radove u kino dvorani. 

Srećom, ovaj put vidimo da je u službenom odgovoru koji je ove godine načelnik 

poslao župniku tekst istovjetan s onom u medijima i nema nikakvog izjednačavanja 

antifašizam s radovima u kino dvorani! 

Čini mi se da odgovor na pitanje zašto sada nema nikakvog izjednačavanja 

antifašizma s radovima u kino dvorani može se zaključiti na osnovu samog početka 

njegovog ovogodišnjeg pisma: 

Analizirajući tekstove navedenih autora i onih koji bi predstavljali navedenu knjigu, 

naišao sam na brojne teze koje nisu u skladu s preambulom Ustava RH te koji na 

opasan način revidiraju hrvatsku povijest.  

Očito čitajući tekstove nas koji ćemo sudjelovati u predstavljanju puno toga je g. 

Načelnik naučio i ja mu čestitam na tome. Napredak je doista kolosalan! 

Zato nije u pravu kolumnist Šibenskog lista g. Zoran Pilić koji se ruga g. Načelniku 

već s naslovom svoje kolumne (26. srpnja 2018.): Tišnjanima ne treba Google imaju 

načelnika. 

Pilić se ruga g. Načelniku koji je umislio da je iznad ustavnih sudaca: 

„Blago Tišnjanima. Njima ne treba Google. Oni imaju načelnika. Koji se u sve 

razumije. Hoćeš u publicistiku, hoćeš u pravo, hoćeš u povijest, tišnjanski je načelnik 

ekspert i polihistor kakvog se rijetko može naći. Pravi renesansni čovjek, Talijani bi 

rekli – uomo universale. Dok ostatak Hrvatske ima Ustavni sud, koji donosi ocjene je 

li nešto ili nije u skladu s Ustavom, i to zna trajati mjesecima budući da o tome čitava 

bulumenta ustavnih sudaca može raspravljati danima, jer jedan ima jedno mišljenje, a 

drugi drugo, u Tisnom ta komplicirana ustavnopravna pitanja riješi načelnik dok si 

rekao 'keks'... Ne znam koliku plaću Klarin ima kao načelnik, ali koliko god ga 

Tišnjani plaćaju, nije puno kad se vidi koliko i kako čovjek radi i koliko stručnjaka 

može zamijeniti. Ostatak Hrvatske za upravljanje društvenim domovima i 

kinodvoranama ima, recimo, nekakvog ravnatelja, ili pročelnika za društvene 

djelatnosti, ali u Tisnom to obavlja načelnik osobno. Koji određuje tko može, a tko ne 

može nastupiti u kinodvorani. Jer je to očito osjetljivo ustavnopravno i povijesno 

pitanje. A povijest je Klarinu, kako se pohvalio u jednom intervjuu iz 2012., 'u školi 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/25/akademik-josip-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/25/akademik-josip-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12008-akademik-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12008-akademik-pecaric-novo-pismo-nacelniku-klarinu
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bila najdraži predmet'. Ali to ne znači da nije briljirao i u drugim područjima. Tako se 

navodi da je jedne godine bio pobjednik županijskog Lidrana, a u šestom razredu bio 

je na državnom prvenstvu iz biologije. Savršeno je obradio temu 'Organizmi, plime i 

oseke otoka Murtera'. Sjeća se dandanas svakog detalja, ponosno je kazao.“ 

Pri tome Pilić sugerira čitateljima da se radi o kompleksu niže vrijednosti jer je g. 

Načelnik pokušao završiti fakultet i 'dogurao' je do druge godine: 

„Jedino je studensko iskustvo tišnjanskog načelnika te 2012. godine bilo 'nešto 

problematičnije'. Ivan je 'zapeo' na polovini studija prava, što mu je za majku Lauru 

veliki minus. 

-Ja je shvaćam jer je imala pravo očekivati diplomu u redovnom roku. I ja sam bio 

uvjeren da mi politički angažman neće utjecati na studij, no pokazalo se drukčije. Nije 

to opravdanje niti primjer koji bi trebali slijediti moji mlađe kolege. Naprosto sam 

iskoristio politički trenutak u općini Tisno. Da nisam, vjerojatno nikada ne bih bio 

načelnik, a niti saborski zastupnik. Zato se ne kajem. Nastavio sam davati ispite. 

Logično, ide sporije, ali od diplome ne odustajem. Svečano obećavam da neću oboriti 

rekord jednoga svojeg sumještanina koji je studirao ravnih 27 godina – govorio je 

2012. godine Klarin za Slobodnu Dalmaciju. Izlišno je i pitati je li obećanje u 

međuvremenu ispunio kada je, kako vidimo, ovih dana postao stručnjak za ustavno 

pravo.“ 

Ja se ne mogu složiti s ovakvim Pilićevim ocjenama jer g. Načelnik sve objašnjava 

tvrdnjom da je učio iz članaka nas koji trebamo predstavljati knjigu i eto – naši članci 

su toliko doprinijeli razvoju našeg načelnika da je on danas jači od ustavnih sudaca, 

akademika, doktora znanosti, svećenika... A prošle godine su mu još bili isto 

antifašizam i radovi u kino dvorani! 

Kako da ne budemo zahvalni g. Načelniku kad nas tako nahvali, zar ne? 

Mislim da g. Pilić nije uočio značenje – po meni - najvažnijih riječi našega Načelnika 

kako mi 'na opasan način revidiramo hrvatsku povijest'. 

I doista je g. Načelnik i tu izvrsno pogodio. Knjiga koju predstavljamo je Thompson 

– pjesmom za Hrvatsku. A vidimo danas kako s Thompsonovim pjesmama slavi naše 

Vatrene cijela Hrvatska (pardon 90-95 posto). Vatreni su svima pokazali da više cijene 

Thompsona nego 'hrvatsku' vlast kojima uspjesi Vatrenih baš i nisu dragi.  

Ne mislim na Predsjednicu koja je u ekskluzivnom intervjuu za Deutsche Welle kazala 

da „prije svega treba poštivati volju igrača, oni su to htjeli, oni su htjeli da na dočeku 

bude gospodin Thompson, to je bio čisti nacionalni ponos, nikakav nacionalizam, 

ništa što je upereno protiv bilo koga drugoga”.... hrvatska predsjednica je odgovorila 

da su joj neke njegove pjesme „iznimno drage i omiljene, slušam i volim neke njegove 

pjesme i mislim da su dobre za nacionalno zajedništvo, stojim iza toga.” Grabar-

Kitarović je dodala: „Ja iskreno te neke njegove pjesme koje se spominje i citira po 

portalima nikada nisam čula niti sam vidjela dokaze da postoje. Ali pjesma „Lijepa li 

si” to apsolutno nije, a to je himna igrača reprezentacije.” 

https://kamenjar.com/predsjednica-neke-thompsonove-pjesme-dobre-su-za-

nacionalno-zajednistvo-stojim-iza-toga/  

Poznato je da više od 15 godina pišem tekstove i knjige braneći Thompsona. 

A i predstavljači moje knjige to itekako dobro rade.  

Danas mnogi kolumnisti pišu o veličini Thompsona kojega su tzv. borci protiv 

revizionizma proglašavali ustašom, kao i sve branitelje. A to – vidimo – čine i danas. 

https://kamenjar.com/predsjednica-neke-thompsonove-pjesme-dobre-su-za-nacionalno-zajednistvo-stojim-iza-toga/
https://kamenjar.com/predsjednica-neke-thompsonove-pjesme-dobre-su-za-nacionalno-zajednistvo-stojim-iza-toga/
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Ipak ću posebno izdvojiti najnoviji komentar dr. sc. Damira Pešorde sjajnog 

kolumniste Hrvatskog tjednika koji u broju od 26. srpnja 2018. piše o MARKERIMA 

JUGOSLAVENSKE BOLESTI: 

Thompson je nakon Tuđmana i Ante Gotovine postao treća osoba u suvremenoj 

Hrvatskoj odnos prema kojoj je postao svojevrsni biljeg jugoslavenske bolesti. 

Dopusti li hrvatsko društvo da se iz javnosti eliminira Thompson kao predstavnik 

pozitivnog patriotizma, jugoslavenska bolest još više će nagristi hrvatsko društveno 

tkivo. Prostora za odstupanje više nema ako ne želimo da u dogledno vrijeme opet u 

potaji pjevamo Ustani, bane. 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/26/damir-pesorda-markeri-

jugoslavenske-bolesti/  

Vjerujem da je g. Načelniku jasno da će se uskoro smanjiti ovih 5-10 posto onih 

kojima danas smeta Thompson i jugoslovenska bolest će potpuno nestati iz RH. Dobro 

bi bilo liječiti se. Nadam se da su i moje knjige dobar lijek za to.  

 

Josip Pečarić 

  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/26/damir-pesorda-markeri-jugoslavenske-bolesti/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/26/damir-pesorda-markeri-jugoslavenske-bolesti/
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SVE ŠTO VRIJEDI IDENTIFICIRA SE I S THOMPSONOM 

I S PRALJKOM 

 
Nije me bilo nekoliko dana. Bio sam u mom Kotoru. Uvijek je lijepo obići svoj rodni 

grad, vidjeti stare prijatelje – onoliko koliko ih uspiješ sresti u kratkom vremenu. 

Posebno me je obradovalo to što sam doznao kako smo uspjeli u zahtjevima vlastima 

u Crnoj Gori da u svom prijedlogu UNESCO-u da se Bokeljsku mornaricu upiše na 

Reprezentativnu listu nematerijalne kulturne baštine čovječanstva istaknu njenu 

pripadnost Katoličkoj crkvi i Hrvatskom narodu. Još preostaje borba da se to isto 

ugradi u zakon o Bokeljskoj mornarici. Šteta što to nije učinjeno istovremeno. Mi u 

RH imamo to već u naslovu naših pet udruga („Hrvatska bratovština“). U Crnoj Gori 

se izgleda nacionalna imena ne mogu stavljati u naslovima. Šteta, jer bi to spriječilo 

očite pokušaje da se promjeni nacionalni sastav Bokeljske mornarice tamo. Ostaje 

sramotna uloga novog admirala Bokeljske Mornarice Tona Sbutege koji je tvrdio da 

Bokeljska Mornarica nije hrvatska bratovština. Hrvati u Boki ponosni su na činjenicu 

da je Papa proglasio Bazilikom katedralu sv. Tripuna. (Papa Bazilikom naziva 

posebno privilegiranu crkvu.) 

I tamo se gledao ispraćaj Olivera Dragojevića. Hrvatska je pokazala svijetu da zna i 

dočekati svoje velikane i ispratiti ih. Doček Vatrenih i poruke koji oni nose je i dalje 

u medijima. Pogledajte npr. Miklenićev komentar: 

https://narod.hr/hrvatska/ivan-miklenic-kad-licemjeri-sjede-u-strukturama-vlasti  

Doista je frapantna razlika u odnosu prema ponosu hrvatskog naroda i hrvatskih(?) 

političara. 

Zapravo su Vatreni pokazali da svi oni koji žele posebno naglasiti svoj ponos zato što 

su Hrvati – žele pjevati ili imati Thompsona na njima važnim događajima. I sam sam, 

kada vlasti nisu željeli ispuniti želju Vatrenih da ih dočeka Thompson napisao Marku: 

„Zapravo se ja ne bih trebao buniti. Meni si pjevao, a njima...:).“ 

I nasmijao sam ga.  

Moram se zahvaliti hrvatskom književniku i znanstveniku dr. sc. Stijepu Mijoviću 

Kočanu što je i moje ime spomenuo uz hrvatske velikane govoreći o Vatrenima: 

Stoga malenu i maloljudnu Hrvatsku ovih dana voli i zna za nju praktično cijeli svijet: 

pobjeđuje nogometne divove, mnogo veće od sebe i mnogoljudnije, snagom svoje volje 

i svojim znanjem igranja nogometa, svojim velikim srcem i svojim velikim 

domoljubljem. (U Kotoru mi je jedan Srbin za Vatrene rekao: Tako se igra za svoju 

državu i za svoj narod, J.P., a u Njemačkoj:  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/01/u-njemackoj-izdana-srebrna-

kovanica-s-hrvatskim-grbom-u-cast-vatrenih/) .... Hrvatski nogometni velikani 

podsjećaju nas na brojne druge hrvatske značajnike: na naše nobelovce, na hrvatske 

liječnike u vrhu svjetske medicine, konkretno i na nedavno preminuloga mojega 

prijatelja Predraga Kerosa jer se medicinski (anatomski) pojam 'keros' nalazi u svim 

svjetskim udžbenicima otorinolaringologije, na akademika Pečarića koji je, ma koliko 

to domaći nepodoban jer smetamediji prešućivali, svjetski poznat i slavan 

matematički značajnik, a Zagreb, s dvama znanstvenim časopisima koje on uređuje, 

važno je središte matematičkoga Globusa, svjetska matematička veličina, na srčane 

branitelje Vukovara i Dubrovnika, na Praljka koji nije dopustio da ga ratni zločinci 

učine ratnim zločincem sličnim njima, nego je radije umro. Javno i pred svima, 

https://bs.wikipedia.org/wiki/Papa
https://narod.hr/hrvatska/ivan-miklenic-kad-licemjeri-sjede-u-strukturama-vlasti
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/01/u-njemackoj-izdana-srebrna-kovanica-s-hrvatskim-grbom-u-cast-vatrenih/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/01/u-njemackoj-izdana-srebrna-kovanica-s-hrvatskim-grbom-u-cast-vatrenih/
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postavši uzor i moralna vertikala, na Meštrovića i druge hrvatske umjetnike 

svjetskoga značaja, na hrvatske inovatore i proizvođače, na – za tako malobrojnu 

zemlju – iznimno brojne nositelje zlatnih i drugih medalja s olimpijada i svjetskih 

prvenstava, konačno i na njihove prethodnike 1998., također u svjetskome vrhu. 

Imamo, svi mi Hrvati, i na koga i na što biti ponosni. 

Vatreni su, znamo, pokazali vlastima da im je važnije narodu pokazati što je Hrvatski 

ponos. Istina i oni su pokazali Vatrenima koliko političarima nisu važni ni Vatreni ni 

hrvatski ponos ako ne žele kleknuti pred njima. 

Ali stiže im nova poruka 

Hrgović: Moja je velika želja da mi Thompson u Areni prije ulaska u ring zapjeva svoju 

pjesmu uživo 

https://kamenjar.com/hrgovic-moja-je-velika-zelja-da-mi-thompson-u-areni-prije-

ulaska-u-ring-zapjeva-svoju-pjesmu-uzivo/  

S druge strane imamo potpuno drugačije ponašanje Predsjednice: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29969-m-ljubic-predsjednica-uz-

thompsona-dobiva-li-nacionalni-otpor-rezimu-uporiste-na-vrhu-republike.html 

Predsjednica je valjda konačno shvatila da se pjesme zabranjuju, kako kaže Joško 

Buljan u najnovijem Hrvatskom tjedniku, zato što ruše, a ne podižu moral ljudi: 

Stoga se moramo pitati zašto sve hrvatske vlade žele rušiti moral hrvatskoga naroda!? 

Čije su to vlade, za čije interese to čine? Kako to da tu nema razlike između Račana, 

Sanadera, Kosor, Karamarka, Milanovića ili Plenkovića? Je li moguće da je 

Thompson nepodoban jer smeta Pupovcu i njegovim četnicima? Možda smeta 

pjevanje o Lici, Slavoniji ili Dalmaciji kao HRVATSKIM bande Glini i tjeranju 'preko 

izvora', pa makar, za sada' samo u pjesmi. 

Istine radi moram primijetiti da Predsjednica dugo već razmišlja o takvoj potpori 

Thompsonu. Naime, poslije napada na Peticiju ZDS koja je pisana kao potpora 

Thompsonu i „Bojni Čavoglave“ ona je u više navrata pokazala i drugačiji odnos. Čak 

je bilo naznaka da će prihvatiti i pokroviteljstvo međunarodne konferencije povodom 

mog rođendana. Moj dojam je da su tada prevagu odnijeli Josipovićevi kadrovi u 

njenom timu. „Gledam li joj kroz prste“? 

Čini mi se da joj Ljubić „gleda kroz prste“ želeći da Predsjednica konačno izabere 

hrvatsku stranu. Ali drugi naš veliki kolumnist Ivica Marijačić joj „ne oprašta“: Sjaj i 

bijeda Kolinde G-K., Hrvatski tjednik, 2. kolovoza 2018. 

Moram priznati da sam se i sam odavno ponašao slično Ljubiću, ali nisam siguran da 

nije u pravu Marijačić. Pa i u trenutcima kada smo napadnuti zbog obrane Thompsona 

Peticijom ZDS, pa ni kada je to rezultiralo nizom napada na nas nisam povlačio 

paralelu ponašanja Predsjednice s onim iz vremena kada je bila Ministrica. A te 

napade imamo i danas. Tekst Zdravka Pilića Tišnjanima ne treba Google. Imaju 

načelnika! dostupan je i na Internetu: 

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-

otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika 

A sjetimo se i napada Glavnog tajnika HAZU zbog Peticije ZDS u svijetlu ovoga što 

piše u tekstu: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/30/nije-problem-u-blagonicu-nego-

u-hjazu-i-vlh/  

Prvo što mora napraviti Predsjednica se mora okružiti ljudima koji znaju. Jer da 

Vatreni nisu umjetnici u svom poslu ne bi bili to što jesu. Prije svih tu je Igor Vukić. 

https://kamenjar.com/hrgovic-moja-je-velika-zelja-da-mi-thompson-u-areni-prije-ulaska-u-ring-zapjeva-svoju-pjesmu-uzivo/
https://kamenjar.com/hrgovic-moja-je-velika-zelja-da-mi-thompson-u-areni-prije-ulaska-u-ring-zapjeva-svoju-pjesmu-uzivo/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29969-m-ljubic-predsjednica-uz-thompsona-dobiva-li-nacionalni-otpor-rezimu-uporiste-na-vrhu-republike.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29969-m-ljubic-predsjednica-uz-thompsona-dobiva-li-nacionalni-otpor-rezimu-uporiste-na-vrhu-republike.html
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/30/nije-problem-u-blagonicu-nego-u-hjazu-i-vlh/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/30/nije-problem-u-blagonicu-nego-u-hjazu-i-vlh/
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U vrijeme 'moje' konferencije održavao je predstavljanja knjige „Radni logor 

Jasenovac“. Nije mogao doći na otvaranje konferencije, ali je došao poslijepodne dok 

su trajala matematička predavanja da mi čestita. Vidi i sada u Hrvatskom tjedniku 

kako 'kori' Predsjednicu: Predsjednica je odobrila Rivlinove laži, a i sama je lagala 

o Jasenovcu. Zar joj nije bolje imati za savjetnika vrhunskog znalca kojega se boje 

jugo-komunistički 'istoričari' u RH? 

Slično ponašanje hrvatskih vlasti je bilo i kod odnosa prema jednom od najvećih 

Hrvata u povijesti – generalu Slobodanu Praljku. Danas vidim kako hrvatski branitelji 

traže da se Pelješki most nazove po našem generalu: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/02/inicijativa-hrvatskih-branitelja-

peljeski-most-nazvati-po-pokojnom-generalu-slobodana-praljku/  

Vidjet ćemo. Možda su ovi na vlasti nešto naučili od Dalića, Modrića i ostalih 

Vatrenih!  

Vidjeli smo i kako Kočan ubraja Praljka među najveće naše ljude. 

Mi Praljka nećemo zaboraviti. Bilo je predstavljanje knjiga o njemu u Sunji u sklopu 

proslave Dana branitelja Sunje. Knjige su predstavili dr. sc. Miroslav Međimorec, 

Mato Kovačević, Žarko Peša (čovjek koji je doveo Slobodana u Sunju), te jedan 

branitelj Sunjanin. 

 

Zapravo najjednostavnije je reći ono što im poručuje dr. sc. Sanja Bilač i u najnovijem 

Hrvatskom tjedniku: 

Dogodila se Hrvatska! 

http://projektvelebit.com/dogodila-se-hrvatska/  

Zapravo DGODIO IM SE TUĐMAN jer je on beskrajno vjerovao u hrvatski narod! 

 

Josip Pečarić 

 

NAPOMENA. Thompson je ispunio Hrgovićevu želju: 

https://kamenjar.com/video-hrgovic-uz-thompson-usao-u-ring/  

https://narod.hr/sport/thompson-o-hrgovicu-i-vatrenima-kad-jednog-kantautora-

sportasi-pozivaju-da-bude-s-njima-u-njihovim-najvaznijim-trenucima-onda-je-to-

vrh-vrhova 

 

  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/02/inicijativa-hrvatskih-branitelja-peljeski-most-nazvati-po-pokojnom-generalu-slobodana-praljku/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/02/inicijativa-hrvatskih-branitelja-peljeski-most-nazvati-po-pokojnom-generalu-slobodana-praljku/
http://projektvelebit.com/dogodila-se-hrvatska/
https://kamenjar.com/video-hrgovic-uz-thompson-usao-u-ring/
https://narod.hr/sport/thompson-o-hrgovicu-i-vatrenima-kad-jednog-kantautora-sportasi-pozivaju-da-bude-s-njima-u-njihovim-najvaznijim-trenucima-onda-je-to-vrh-vrhova
https://narod.hr/sport/thompson-o-hrgovicu-i-vatrenima-kad-jednog-kantautora-sportasi-pozivaju-da-bude-s-njima-u-njihovim-najvaznijim-trenucima-onda-je-to-vrh-vrhova
https://narod.hr/sport/thompson-o-hrgovicu-i-vatrenima-kad-jednog-kantautora-sportasi-pozivaju-da-bude-s-njima-u-njihovim-najvaznijim-trenucima-onda-je-to-vrh-vrhova
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BRANITELJI HRVATSKIH VRJEDNOTA 

(GOVOR NA PREDSTAVLJANJU U KAŠTEL SUĆURCU) 

 
Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se don Ivanu Deliću što je 

omogućio predstavljanje knjige „Thompson – Pjesmom za Hrvatsku“ u svetištu 

Gospe na Hladi Zahvaljujem se i predsjedniku HAZUDD-a dr. sc. Josipu Stjepandiću 

na izvrsnom predstavljanju. 

Zapravo su prostori Crkve u Hrvata najbolja mjesta gdje se može predstaviti knjiga o 

Thompsonu, jer Thompson pjeva o onim vrjednotama o kojima nas uči Crkva: Ljubav 

prema Bogu, Domovini, Braniteljima, Obitelji, Ponosu... 

A bivši francuski vojni biskup Michel Dubost na Međunarodnom vojnom 

hodočašću u Lurdu je rekao da se divi Hrvatima, jer mi imamo nešto što sve više 

nestaje, imamo vrijednosti koje se u Europi gube, a bez kojih ona ne može živjeti. 

(Hrvatsko slovo, 3. siječnja 2003.) 

Jednom mi je ove riječi prokomentirao don Anđelko Kaćunko:  

Evo što sam ja doživio u Lurdu na vojnom hodočašću sredinom svibnja 2005. Nakon 

nedjeljne međunarodne mise na trgu ispred Bazilike Sv. Krunice upoznavao sam se s 

kolegama oko sebe. Bili su to vojni svećenici iz Češke, Slovačke, Njemačke, Italije... 

Mladi svećenik, koji je do mene bio tijekom cijele mise, bio je kapelan talijanske 

mornarice u zapovjedništvu u pomorskom središtu La Spezia. Kad sam mu rekao da 

sam Hrvat, stao me je grliti i gotovo plačnim glasom ponavljati: „Grazie, don Angelo, 

hvala, don Anđelko, vi ste naša budućnost, vi ste budućnost Europe...“ Ja sam se 

gotovo šokirao ne očekujući takvu reakciju i kad sam se pribrao rekao sam: „Da, da, 

mi zajedno...“ ali on me odmah prekinuo i nastavio ponavljati: „Ne, ne, nego vi, vi 

ste naša budućnost, Hrvati su budućnost Europe...!“ itd. To je ponovio nekoliko puta. 

To ću zapamtiti dok god sam živ i taj mi je susret tako duboko u sjećanju kao da se 

jučer dogodio. Eto, ni danas ne mogu vjerovati da drugi o nama tako dobro misle, 

premda razumijem zašto. A mi, budući da poznajemo svoje mane i svoj jad, vjerojatno 

smo u svemu tome malko i prekritični prema sebi. Možda je i bolje tako. U svakom 

slučaju možemo reći da nitko sebe ne poznaje tako dobro kao što ga poznaju drugi. 

Kad je o Lurdu riječ, naši vojnici i policajci na tome hodočašću fasciniraju svojim 

ponašanjem i svojom pobožnošću cijeli svijet i zato su takve reakcije. Osim toga, sve 

vojske svijeta, za razliku od običnoga puka, koji ima (dez)informacije samo s 

televizije, znaju dobro što je bilo u Domovinskom ratu i svake godine srdačno plješću 

pobjedničkoj Hrvatskoj vojsci. 

A danas smo doživjeli da skoro cijeli svijet slavi Hrvatsku poslije velikog uspjeha 

Vatrenih. A Vatreni su samo isticali vrjednote o kojima je govorio francuski vojni 

biskup i o kojima pjeva Thompson. Na kraju su tražili da ih dočeka Thompson, čovjek 

koji svo vrijeme promiče hrvatske vrijednote i koji je zbog toga stalno na udaru svih 

onih koji ne vole Hrvatsku, ili za interes svjetskih moćnika pokušavaju 'ubiti' te 

vrjednote u hrvatskom narodu. 

Zapravo Vatreni su ponajbolje pokazali koliko su za svjetske moćnike opasne te 

vrjednote. Pa u mjesec dana skoro cijeli svijet je pokazao da su im one važne i 

oduševljen je hrvatskim narodom koji ih je uspio – unatoč svim nevoljama – sačuvati. 

Čini se – sačuvati za cijeli svijet! I dok nam je don Kaćunko govorio kako sve vojske 

svijeta, za razliku od običnoga puka, koji ima (dez)informacije samo s televizije, znaju 
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dobro dobro što je bilo u Domovinskom ratu, zahvaljujući Vatrenima običan puk u 

cijelom svijetu mogao je vidjeti te hrvatske vrjednote na djelu. I pokazao je koliko su 

im te vrjednote drage! 

Zato su oni koji poslušno izvršavaju zahtjeve svjetskih moćnika i pokušali spriječiti 

sudjelovanje Thompsona na dočeku Vatrenih i nastavljaju hajku protiv Thompsona i 

Vatrenih. Jer hrvatske vrjednote o kojima je još prije 15 godina govorio francuski 

vojni biskup su doista opasnost za njih. Zato i vlasti u Hrvatskoj pokazuju prema 

Thompsonu i Vatrenima takav prezir unatoč tome što je danas „podjela“ u hrvatskom 

narodu izrazito nepovoljna za slugansku vlast: 95% naroda se ponosi svojim 

vrjednotama, a zanemarivih 5% je protiv. Pri tome se ponašaju kao bijesni psi jer su 

svjesni da im je zadatak na kome rade – dakle uništenje neovisne Hrvatske – 

definitivno propao. 

Ne zaboravimo da je Thompson u svojim pjesmama predvidio kakav će biti kraj 

Domovinskog rata. A to je razlog više za mržnju prema njemu. O tom kraju sam i 

napisao knjigu: Hrvatski genocid – Napravili zečeve od Srba. Vidi i danas čestitku na 

portalu dragovoljac.com: 

Sretan vam 5. kolovoza, dan kada smo od srba napravili zečeve 

Podsjećam vas da se radi o parafraziranju riječi Slobodana Miloševića izrečene tjedan 

dana poslije „Oluje“ kada je za srpsku vojsku rekao da su pobjegli kao zečevi. Glavni 

tajnik HAZU je odbio poslati pozive na predstavljanje te moje nepodobne knjige. Zar 

netko smije rugati se drugu Miloševiću. A to je doista strašno, zar ne? Zato me je 

čovjek prozivao i u Hrvatskom Saboru zbog Peticije ZDS kojom smo svojevremeno 

branili Thompsona i „Bojnu Čavoglave“. 

Zapravo i naslov knjige i čestitka portala dragovoljac.com je poruka kako se odnositi 

prema svim mrziteljima Hrvatske. Treba im se rugati. Tako se narugao i Zdravko Pilić 

Tišnjanima ne treba Google. Imaju načelnika! Tamošnjem načelniku kada je odbio 

dozvoliti predstavljanje knjige u službenim prostorijama: 

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-

otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika 

Možda je malo nezgodno da na ovom mjestu govorio o tome kako se nekome treba 

rugati. Ali Bog nije bez razloga stvorio glupane, zar ne? 

Knjiga koju danas predstavljamo treća je moja knjiga o Thompsonu. Sam Thompson 

kaže da sam ga branio više nego što je on branio samoga sebe. To je ponovio i nedavno 

na međunarodnoj matematičkoj konferenciji povodom mog 70-og rođendana koja se 

održala u Zagrebu od 4.-8. srpnja kada je bio gost (uz Stanka Šarića i Dražena Žanka). 

Posebnost ove konferencije bila je i to što je ona blagoslovljena na samom otvaranju. 

A blagoslovio ju je i govorio o mom domoljubnom radu biskup dr. Vlado Košić.  

A zapravo sam samo prepoznao da Thompsona napadaju zbog toga što je svih ovih 

godina bio brana pred nasrtajima na hrvatske vrjednote. Isto kao i biskupa Košića. 

Zato je meni danas srce i svama ali i u Glini gdje na proslavi Dana pobjede i 

domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja sudjeluju i biskup Košić i Marko 

Perković Thompson – istinski branitelji hrvatskih vrjednota! 

Josip Pečarić 

 
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-

branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/  

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/
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POZIV PREDSJEDNICI 
 

Poštovana gđo Predsjednice, 

S isprikom da je doista kasno i vjerojatno neprimjereno pozivam Vas na predstavljanje 

moje knjige: 

http://hu-benedikt.hr/?p=111952  

U srijedu, 29. kolovoza 2018., s početkom u 19.30 sati  

u dvorani Dominikanskog samostana u Splitu na Pazaru (Hrvojeva 2)  

održat će se predstavljanje knjige “Thompson – Pjesmom za Hrvatsku”  

autora akademika Josipa Pečarića. 

Uz autora akademika Pečarića knjigu će predstaviti dr. sc. Sanja Bilač. 

 

Nisam Vas prije pozvao jer nisam imao potvrdu, koju sam upravo dobio, da će na 

Predstavljanju biti i Marko: 

 

-------- Proslijeđena poruka -------- 

Naslov:  Vidimo se... 

Datum:  Tue, 28 Aug 2018 01:08:30 +0200 

Šalje:  Marko Perkovic <mpt.cavoglave@gmail.com> 

Prima:  pecaric@element.hr 

 

Vidimo se u srijedu.....:-) 

Poslano s mojeg iPhonea 

 

Zapravo, smatram da je ovaj poziv svojevrsno potpora Vašem intervjuu Guardianu, 

tj. onom dijelu koji se odnosi na najnovije napade na Thompsona i Vatrene: 

Za nogometnu je momčad izjavila da je ponudila 'sliku koja predstavlja životnu, 

optimističnu, patriotsku ekipu i državu', a na račun međunarodnih kritika, osobito u 

smislu gostovanja Thompsona na dočeku reprezentacije u Zagrebu, rekla je kako je 

to bila odluka igrača koju ona poštuje. 

'U kojoj ste drugoj zemlji u posljednje vrijeme svjedočili da stotine tisuća ljudi 

strpljivo čeka na ljetnoj vrućini bez ijednog incidenta - fizičkog ili verbalnog? Ne 

mislim da se takvo nešto može tumačiti kao porast ultranacionalizma', pojasnila je i 

komentirala da su neke od kritika u ovom smjeru proizvod želje da se Hrvatsku, kao 

mladu državu, diskreditira. 

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-

je-mala-ali-snazna.html  

Naime komentari na Portalu HKV-a po meni su neopravdano kritični. O Thompsonu 

je očit diplomatski odgovor uvjetovan činjenicom da je ostatak vlasti u Hrvatskoj 

pokazao krajnje nepoštovanje prema Vatrenima i njihovoj želji. 

A posebno mi je drag zadnji komentar (proizvod želje da se Hrvatsku, kao mladu 

državu, diskreditira) koji pokazuje koje su prave namjere onih koji napadaju i 

Thompsona i Vatrene. U tom smislu će biti koncipiran i moj govor u Splitu: 

ŠEGEDIN: ‘NEVJEROJATNO JE KOLIKO IMA HRVATA KOJI TAKO 

STRASNO MRZE SVOJ NAROD’. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

http://hu-benedikt.hr/?p=111952
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
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U SPLITU PREDSTAVLJENA KNJIGA AKADEMIKA 

PEČARIĆA O THOMPSONU 

FRIDAY, 31 AUGUST 2018 
 

U prepunoj dvorani Dominikanskog samostana u Splitu u srijedu 29. kolovoza, 

u organizaciji Hrvatske udruge Benedikt, predstavljena je knjiga “Thompson – 

Pjesmom za Hrvatsku” autora akademika Josipa Pečarića. 

Uz autora akademika Pečarića knjigu je predstavila dr. sc. Sanja Bilač, a događajem 

je u ime organizatora moderirao dr. Vide Popović, predsjednik Hrvatske udruge 

Benedikt. Posebno oduševljenje i zadovoljstvo brojnih nazočnih izazvala je i 

nazočnost na predstavljanju Marka Perkovića Thompsona. 

U uvodnom obraćanju predsjednik Popović kazao je kako je predstavljanje treće 

knjige svjetski poznatog znanstvenika akademika Pečarića o Marku Perkoviću 

Thompsonu nikada aktualnije budući je Marku zabranjen nastup na dočeku naših 

Vatrenih u Zagrebu premda je to bila želja samih igrača i izbornika Dalića, a njegova 

pjesma “Lijepa li si” postala je neslužbena himna hrvatske nogometne reprezentacije. 

Isto tako podsjetio je kako je ovo ljeto krenula hajka u nekim gradovima, od strane 

korumpiranih i istrošenih političara, da se zabrani nastup Marku iako većina građana 

želi da se u njihovim gradovima i mjestima održi koncert Marka Perkovića 

Thompsona. Posjećenost na koncertima najbolje pokazuje koliko narod podržava i 

sluša Marka i njegovu glazbu za razliku od tih političara koji različitim 

manipulacijama kupuju povjerenje građana. Popović je posebno istaknuo kako onima 

koji osporavaju Marka očito smeta što on u svojim stihovima promovira ljubav prema 

svojoj domovini, svom narodu te Bogu, a oni takve vrijednosti ne žive i nisu ih 

spremni na bilo koji način iskazati. Prisutne je upoznao sa znanstvenom karijerom 

akademika Pečarića kao svjetski istaknutog matematičara koji je spreman uz svoj 

profesionalni i znanstveni rad kao intelektualac braniti i promovirati vrijednosti 

Domovinskog rata, naše domovine i naroda, a jedna od tih je zasigurno Marko 

Perković Thompson sa svojim glazbenim stvaralaštvom.  

 

Izvor: hu-benedikt.hr 

http://hu-benedikt.hr/?p=112128 

 

http://hu-benedikt.hr/
http://hu-benedikt.hr/?p=112128
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AKADEMIK PEČARIĆ: ‘HRVATSKA VLAST PROVODI 

MEMORANDUM SANU 2, A ZA VUČIĆA TREBA UVESTI 

‘DAN ŽALOSTI ZBOG PRAVLJENJA ZEČEVA OD SRBA” 
  

Narod.hr, 7. kolovoza 2019.  

 

Prenosimo govor akademika Josipa Pečarića kojeg je održao povodom predstavljanja 

svojih knjiga “Dario Kordić” i “Četvrti stup moje Hrvatske – biskup dr. Vlado Košić” 

u Tisnom, 6. kolovoza. 

U predstavljanju su sudjelovali: domaćin don Lazar Čibarić, Roko Antić, donačelnik 

općine Kistanje iz reda pripadnika hrvatskog naroda, dr. sc. Josip Stjepandić, 

predsjednik Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti u Domovini i dijaspori te autor, 

akademik Josip Pečarić. 

 

Opet igre oko Thompsona 

 

Zahvaljujem se svima nazočnima na predstavljanju knjiga o Dariju Kordiću i biskupu 

dr. Vladi Košiću i s danom zakašnjenja čestitam vam Dan pobjede i domovinske 

zahvalnosti i Dan hrvatskih branitelja. Zahvaljujem se i našem domaćinu don Lazaru 

Čibariću, koji je već napravio tradiciju od ovih ljetnih predstavljanja mojih - i ne samo 

mojih – knjiga u Tisnom, kao i predstavljačima dr. sc. Josipu Stjepandiću i Roku 

Antiću. S nama je u mislima i Dario Kordić. Malo prije smo čuli, a poslao mi je 

poruku:  

„Dragi brate u Kristu Josipe! 

U jedinom istinskom Svjetlu Preobraženja Gospodnjeg želim iz srca i duše 

blagoslovljeno Tvojih Duhom Božjim nadahnutih knjiga! 

Sve nazočne voli uvijek vaš Dario Kordić“ 

Za mene osobno proslava 20. obljetnice Dana pobjede u Kninu bila je posebno 

značajna jer je tada ponovo krenuo napad na Thompsona i Bojnu Čavoglave i naš 

odgovor s Peticijom ZDS, koja je dovela do napada vlasti na moj znanstveni rad, 

suradnike i obitelj. Čak im i znanstveni časopisi koji su u vrhu svjetske znanosti „nisu 

dobri“.  

I ove godine je opet počelo s igrama oko Thompsona i otkazivanja njegovog koncerta, 

da bi poslije članka Ivice Marijačića BEZ THOMPSONOVA KONCERTA NA DAN 

POBJEDE PLENKOVIĆEV HDZ JE SVE UČINIO DA DAN POBJEDE 

PRETVORI U DAN PORAZA, Hrvatski tjednik 18. srpnja 2019. u Splitu ipak uoči 

Dana Pobjede održan Thompsonov koncert. 

Meni je ipak i on bio posebno zanimljiv jer ga je organizirao i gradonačelnik Opara, 

a svojevremeno me je – čini mi se – baš dr. Stjepandić (koji već godinama sudjeluje 

o ovim predstavljanjima) upozorio kako je srdačno čestitao u Hrvatskom saboru 

tadašnjem Glavnom tajniku HAZU kada me je prozivao zbog Peticije ZDS na – blago 

rečeno - neprimjereni način.  

Istina ambicije Glavnog tajnika za položajem predsjednika HAZU se nisu ostvarile, 

ali svi, pa i on, koji su sudjelovali u prljavim poslovima napada na nas su itekako 

nagrađeni. 
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Je li se što promijenilo? Nije ništa. Samo su uskoro izbori pa treba opet prevariti narod, 

bolje reći pružiti ljudima nekakvo opravdanje zašto bi opet držali na vlasti one kojima 

je glavni nalogodavac Pupovac. 

Čini mi se da je dr. Stjepandić više pisao i govorio o tom čestitanju Opare da bih ja 

bio i poseban gost na Thompsonovom koncertu na Rivi. 

Ali, vratimo se provođenju Memoranduma SANU 2 od strane hrvatskih vlasti. Zato 

sam u dva navrata slao prijedlog Hrvatskom saboru da se naziv jučerašnjeg blagdana 

proširi i s „dan žalosti zbog pravljenja zečeva od Srba“, ali odgovor nisam dobio. 

Koristio sam poznatu tvrdnju samog Miloševića kako su njegovi „hrabri“ ratnici 

bježali od hrvatske vojske kao zečevi. Međutim u Hrvatskom tjedniku od 1. 8. 2019. 

akademik Aralica svjedoči kako Tuđman „nikada nije prestao vjerovati da će Hrvatska 

vojska pregaziti Srbe; nije podcjenjivao Srbe, ali je znao da su četnici šampioni 

bežanije“.  

O srpskoj bežanii govorio je i Milošević kada je je govorio o zečevima. Ali ne 

zaboravimo da je o toj bežaniji pjevao Thompson u Bojni Čavoglave. Na to nas 

upozorava i srpski predsjednik Vučić i prije dva dana. Naime on o proslavi pobjede u 

'Oluji' kaže na središnjem obilježavanju obljetnice "Oluje“ kod manastira Krušedol na 

Fruškoj Gori: 'I večeras neki slave, uz pjesme u kojima prijete da će nas stići njihova 

ruka u Srbiji'. DA, u pravu je Vučić: Thompson je i Bojnom Čavoglave predvidio 

srpsku bežaniju, jer stižeš one koji bježe, zar ne? 

A svojevremeno sam tvrdio kako im se ledila krv u žilama kada bi čuli „Čavoglave“ 

i u ratu, a i danas. 

https://direktno.hr/eu-i-svijet/i-veceras-neki-slave-uz-pjesme-kojima-prijete-da-ce-

nas-stici-njihova-ruka-srbiji-163526/ 

Da, strašno je to kad od ljudi napravite zečeve, zar ne? 

Ali s druge strane treba ih i razumjeti – dobili su poslije Kosovske bitke i drugi veliki 

poraz koji mogu slaviti. Jer „šampioni bežanije“ nemaju pobjede koje bi mogli slaviti! 

Zato nisam ni očekivao da će u Saboru oni koji provode Memorandum SANU 2 

prihvatiti moj prijedlog o danu žalosti zbog pravljenja zečeva od Srba. Da još je od 

2000. g. jasno da sve hrvatske vlasti od Dana pobjede prave Dan poraza, a Thompson 

im je stalno na udaru iz istog razloga zbog kojega ga spominje danas Vučić.  

Da od pobjede prave poraz očito je i kada vidimo nedavnu odluku Ustavnog suda o 

uvođenju ćirilice u Vukovaru, kojim se pismom ni sami tamošnji Srbi nisu služili. 

Ustavni je sud tako odlučio jer je to Vlada tražila. Josip Jović misli da je to zato što 

Vlada nastoji kupiti varljivu lojalnost SDSS-a. 

https://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/ad-hoc/clanak/id/616681/ustavni-sud-

kako-kad-i-kako-za-koga 

Naravno, mene i ne čudi takovo ponašanje hrvatskih vlasti. Svjesni su da u Hrvatskoj 

baš i nije veliko nezadovoljstvo prema njihovoj politici služenja velikosrpskom 

Memorandumu SANU 2. Naime, još prošle godine kada je bio najavljen prosvjed u 

Vukovaru, oni su „optužili“ organizatore da su pozvali hrvatskog branitelja i autora 

legendarnih domoljubnih pjesama Marka Perkovića Thompsona. I što su organizatori 

uradili? Umjesto da kažu kako nisu pozvali Thompsona, ali ga sada zovu - oni su se 

samo pravdali vlastima. Zato danas imaju odluku Ustavnog suda i novo dodvoravanje 

Pupovcu. 

https://direktno.hr/eu-i-svijet/i-veceras-neki-slave-uz-pjesme-kojima-prijete-da-ce-nas-stici-njihova-ruka-srbiji-163526/
https://direktno.hr/eu-i-svijet/i-veceras-neki-slave-uz-pjesme-kojima-prijete-da-ce-nas-stici-njihova-ruka-srbiji-163526/
https://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/ad-hoc/clanak/id/616681/ustavni-sud-kako-kad-i-kako-za-koga
https://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/ad-hoc/clanak/id/616681/ustavni-sud-kako-kad-i-kako-za-koga
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Današnje predstavljanje je zapravo nastavak na ono od prije mjesec dana o „stupovima 

Pečarićeve Hrvatske“ kako je sjajno definirao moje knjige prof. književnosti sa 

Sveučilišta u Mostaru dr. sc. Marko Tokić. 

Tu je i g. Roko Antić o kome pišem u knjizi MATEMATIKA, PJESME I 

NOGOMET.  

U knjizi je opisano i kako su vatreni reagirali na slične provokacije Vlasti RH. 

„Pjesme i nogomet“ je zapravo „Thompson i Vatreni“. 

Nedavno je bila godina dana od tog događaja. Hrvatski kolumnist Marko Ljubić 

komentirao je kako hrvatski mediji prikazuju te događaje:  

„Da je “Rusko ljeto ujedinilo Hrvatsku”, ne bi u današnjoj Hrvatskoj posve legalno 

uz snažnu državnu potporu i pretežitu javnu moć divljali ljudi i strukture koji ne 

skrivaju otvoreni prijezir i mržnju prema baš svim nacionalnim svetinjama. Posebno 

prema pobjedničkim uspomenama iz devedesetih godina. Jednako kako su u 

podzemlju, ali s golemim razornim potencijalom i namjerama 1990., i od 1991. do 

kolovoza 1995.godine, gotovo nevidljivo postojale moćne neprijateljske i blago 

rečeno anacionalne strukture, zagušene javnim nacionalnim oduševljenjem i 

erupcijom pobjedničkog ponosa oslobođenog naroda, tako i nimalo slabije, iste te 

strukture samo su bile javno prigušene svjetskim i neosporivim uspjehom pred očima 

milijardi ljudi i erupcijom radosti i ponosa prošle godine na završetku “Ruskog ljeta” 

Gledajući slike stotina tisuća Hrvata diljem svijeta kako se raduju svjetskoj potvrdi 

svoje vrijednosti na nogometnom polju, nitko u Hrvatskoj, a naročito među tim 

stotinama tisuća ljudi ne bi smio zaboraviti sramni protokol dočeka reprezentacije. 

Besramno otezanje dolaska na Trg Josipa bana Jelačića, sramotni program, koji je 

pobjednički narod nastojao pretvoriti u navijačku rulju, te huliganski državni prekid 

programa na Trgu, odnosno čuveno “iskapčanje struje” da ikona reprezentacije i 

milijuna Hrvata, glazbeni Modrić, Marko Perković Thompson ne bi otpjevao 

hrvatskim pobjednicima i svom i njihovom narodu pobjedničku glazbenu želju.“ 

https://priznajem.hr/kolumne/marko-ljubic-televizijske-lazi-o-ruskom-ljetu-koje-je-

ujedinilo-hrvatsku/95304/  

Naši Vukovarci nisu ni slutili da im biskup Živković na misi prošle godine u Vukovaru 

zapravo najavljuje „presudu“ Ustavnog suda kada je duhovito govorio o odnosu 

hrvatskih vlasti tj. glavnih (prosrpskih) medija u Hrvatskoj prema Thompsonu i 

Modriću, Daliću i Vatrenima. Već na samom početku propovijedi, uz veliki pljesak 

nazočnih (osim onih iz Vlade), rekao je: 

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam 

medijima da neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, geni 

hrvatski … pa se nadam da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“ 

Biskupu nije isključen mikrofon u Vukovaru, ali je Thompsonu nestalo struje prije 

dva dana na Rivi. A biskup Živković je rekao i ovo: 

„Promatrajući zbivanja u Hrvatskoj moram vam kao neutralan promatrač iz Austrije 

reći sljedeće. Istina je i ovo, da su se naši mrtvi borili protiv dugogodišnjega zla koje 

ste imali i u svojim redovima. Neki žele nasilno progutati tu čistu dušu hrvatskome 

domoljubu. Žele iščupati hrvatsko srce braniteljima, koje kuca za moju staru 

Domovinu. Ja kao gradišćanski Hrvat ne dam nikome Hrvatsku – a ne dajte je ni vi!“ 

https://cegrtaljka.blogspot.com/2018/11/predstavljanje-knjige-matematika-

pjesme.html 

https://priznajem.hr/kolumne/marko-ljubic-televizijske-lazi-o-ruskom-ljetu-koje-je-ujedinilo-hrvatsku/95304/
https://priznajem.hr/kolumne/marko-ljubic-televizijske-lazi-o-ruskom-ljetu-koje-je-ujedinilo-hrvatsku/95304/
https://cegrtaljka.blogspot.com/2018/11/predstavljanje-knjige-matematika-pjesme.html
https://cegrtaljka.blogspot.com/2018/11/predstavljanje-knjige-matematika-pjesme.html
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Naravno, nećemo zaboraviti ni knjige koje danas spominjemo. Kako su o Kordiću i 

Biskupu Košiću govorili predstavljači, ja ću ovdje dati samo dio iz jednog nedavnog 

teksta Zvonimira Hodaka u kome on govori i o odnosu vlasti u Tisnom i prema ovim 

knjigama i prema Thompsonu i prema biskupu Košiću: 

„Voltaire je jednom napisao: “Opasno je biti u pravu u stvarima u kojima su 

nadležne vlasti u krivu“ 

U Hrvatski sabor stiže veliko pojačanje Nenadu Staziću - Ivan Klarin, načelnik općine 

Tisno. Bit će vruće i “tisno“ na lijevoj strani sabornice. Klarin je inače “poznati“ 

ustavni stručnjak opće prakse. Začudo, usprkos toj ”stručnosti” još nije postao sudac 

Ustavnog suda. Dobro bi došao ovom sadašnjem sastavu. Lani je taj ljevičar odbio 

zahtjev za ustupanjem općinskog prostora kako bi se održala prezentacija knjige 

akademika Josipa Pečarića jer je naš ”ustavni stručnjak”, analizirajući sadržaj knjige, 

“naišao na teze koje nisu u skladu s preambulom Ustava RH“. 

Knjiga se zvala “Thompson - pjesmom za Hrvatsku“. Već iz naslova Klarinu je s 

ustavnopravnog aspekta sve bilo jasno. Akademik Pečarić mu je na to odgovorio: 

“Nevjerojatno je da vam smeta predstavljanje knjige o Thompsonu - provodite li vi 

Memorandum SANU 2?” Naš Ivan istaknuo se kao crvena muha u čaši mlijeka i po 

reakciji na pojavu prijetnje smrću biskupu Košiću, ustvrdivši da biskup Košić 

“namjerno iritira hrvatsku javnost“. Tu je naš Ivan u pravu. Sve koji “namjerno“ 

iritiraju hrvatsku javnost treba ubiti. To su metode ljevičarskih demokrata, a što se 

tiče hrvatske javnosti, ona će prije ili kasnije doznati da je bila iritirana. 

Jedan moj klijent, Ante Kulušić, tužio je našeg ustavnog “stručnjaka“ za kazneno djelo 

klevete prije nekoliko godina. Međutim, Klarin do sada nije vidio suda. Najprije je 

zatražio promjenu mjesne nadležnosti pa je predmet po načelu ekonomičnosti 

preseljen u Šibenik. Do sada se “hrabri“ načelnik nije pojavio ni na jednom od brojnih 

ročišta. Tek tada je sud napokon donio odluku da ga se na sljedeće privede putem 

policije. E, sad se u Ivanu probudio duh budućeg suca Ustavnog suda pa je u roku 

odmah aktivirao svoj saborski mandat tako da će ga ubuduće zaštiti od privođenja 

imunitet saborskog zastupnika. I tako će naš Klarin pobjeći kako od odgovornosti po 

privatnoj kaznenoj tužbi Ante Kulušića, tako i od 87 prijava raznim inspekcijama koje 

su protiv njega podnesene zbog njegove obiteljske tvrtke, kojoj je, osim turističko-

ugostiteljske, jedna od djelatnosti bila i pogrebna oprema. Ali za druge, ne za Ivana. 

Očito će još dugo Općinski sud u Šibeniku čekati na Ivana, vjerojatno do zastare. Za 

Ivana Klarina stvarno ima života prije smrti. I njegove i biskupa Vlade Košića.“ 

https://direktno.hr/kolumne/kada-se-laze-onda-neka-to-bude-i-masno-dok-istina-

navuce-gace-laz-obide-pola-zemaljske-kugle-161483/ 

U knjizi MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET dani su i tekstovi o našim 

neuspjelim pokušajima u prethodne dvije godine da održimo ova predstavljanja u kino 

dvorani, o čemu piše i Hodak. Bliže se izbori pa bi danas vjerojatno i dobili tu 

dvoranu. Ali kako je tražiti kada je odnos prema Thompsonu ovdje bio istovjetan 

onom u Srbiji. Moramo i razumjeti ovdašnje vlasti. I njima je – kao i Vučići -, strašno 

to kad od ljudi napravite zečeve, zar ne? 

 

Josip PEČARIĆ 

 
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-hrvatska-vlast-provodi-memorandum-

sanu-2-a-za-vucica-treba-uvesti-dan-zalosti-zbog-pravljenja-zeceva-od-srba 

https://direktno.hr/kolumne/kada-se-laze-onda-neka-to-bude-i-masno-dok-istina-navuce-gace-laz-obide-pola-zemaljske-kugle-161483/
https://direktno.hr/kolumne/kada-se-laze-onda-neka-to-bude-i-masno-dok-istina-navuce-gace-laz-obide-pola-zemaljske-kugle-161483/
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-hrvatska-vlast-provodi-memorandum-sanu-2-a-za-vucica-treba-uvesti-dan-zalosti-zbog-pravljenja-zeceva-od-srba
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-hrvatska-vlast-provodi-memorandum-sanu-2-a-za-vucica-treba-uvesti-dan-zalosti-zbog-pravljenja-zeceva-od-srba
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https://hrvatskonebo.org/2019/08/07/i-vucic-sada-na-svoj-nacin-govori-o-

hrvatskom-genocidu-pravljenja-zeceva-od-srba/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17525-i-vucic-sada-na-svoj-nacin-govori-o-

hrvatskom-genocidu-pravljenja-zeceva-od-srba 

KARAVAJ, Velika Gospa, Glasilo Župe Svetog Duha Tisno, Godište XV. Godina 

2019. – Broj 3 (34). Velika Gospa 2019 

  

https://hrvatskonebo.org/2019/08/07/i-vucic-sada-na-svoj-nacin-govori-o-hrvatskom-genocidu-pravljenja-zeceva-od-srba/
https://hrvatskonebo.org/2019/08/07/i-vucic-sada-na-svoj-nacin-govori-o-hrvatskom-genocidu-pravljenja-zeceva-od-srba/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17525-i-vucic-sada-na-svoj-nacin-govori-o-hrvatskom-genocidu-pravljenja-zeceva-od-srba
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17525-i-vucic-sada-na-svoj-nacin-govori-o-hrvatskom-genocidu-pravljenja-zeceva-od-srba
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DR STJEPANDIĆ: MARTENS JE PREKRŠIO DOGOVOR I 

OBJAVIO PRLJAVI, NEČASNI I NEZAKONITI PAMFLET 

PROTIV M. P. THOMPSONA, A ONDA KUKAVIČKI 

MENE OPTUŽIO ZA TO 

 

07 Kolovoz 2020  
 

Dr. Josip STJEPANDIĆ, predsjednik Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti u 

dijaspori i domovini (HAZUDD) uz čije posredovanje je novinar njemačkoga FAZ-a 

napravio intervju s glazbenikom Markom Perkovićem Thompsonom 

N) OVO JE ISTINA: 

Martens je prekršio dogovor i objavio prljavi, nečasni i nezakoniti pamflet protiv M. 

P. Thompsona, a onda kukavički mene optužio za to 

...... 

Pod 0) U Martensa kao da je u posljednji trenutak ušao neki skojevski vrag i 

preokrenuo tijek njegovih misli za 180 stupnjeva. Na moje zaprepaštenje, odgovorio 

mi je da su za sve krivi „moji“ Hrvati. Takvih nema, očigledno misli na pripadnike 

Skojevske internacionale ili Titojugenda, s kojima je u kontaktu, koji su Hrvati samo 

onda kad treba zauzeti neko radno mjesto u hrvatskoj kvoti, a inače su militantni 

Jugoslaveni ili velikosrbi 

.... 

Pod 1) Martens je nakon intervjua u Čavoglavama oduševljeno rekao: „Nadam se da 

će nakon ovoga intervjua vaša percepcija u Njemačkoj biti mnogo bolja!“ To je 

ponovio nakon mjesec dana u jednome zagrebačkom društvu. Sa zadovoljstvom je 

prihvatio i Thompsonov poziv da sa suprugom bude gost njegova koncerta. Naglo je 

promijenio stav i sugerirao da mu koncerte u Njemačkoj treba zabraniti 

.... 

pod 2) Martens se nije držao dogovora: prvo je objavio autorski tekst s prepričanim 

intervjuom bez najjačih Thompsonovih izjava kako bi izveo zaključak da Thompson 

u Njemačkoj zapravo nije poželjan. Tako je ispalo da sam izručio Thompsona na nož 

neprijatelju, ali u konačnici nije tako i ne će biti 

..... 

Pod 3) Intervju je od 26. veljače, kad ga je Marko dobio nakon dugoga čekanja i 

autorizirao, do 11. srpnja čekao je da se Martens pokrene. Izlaženje je bilo predviđeno 

za prvi tjedan ožujka, ali se on nije pomicao. Slučaj s Manuelom Neuerom očigledno 

je ubrzao neke stvari 

.... 

pod 4) Martens se služi ne samo nečasnim nego i nezakonitim radnjama. Za svoje 

članke u FAZ-u kao i članak u Jutarnjem listu koristio se mojim intelektualnim 

vlasništvom – prijevodom intervjua i fotografije – za što nije imao dopuštenje. Ponaša 

se kao da mu je punac bio oficir u vojsci propale države. Tako će uskoro – i FAZ i 

Jutarnji list, dobiti poštu od mojih odvjetnika 

.... 
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pod 5) Dana 27. 8. 2019. molio me da provjerim ima li kakav službeni trag o "Ordenu 

Krune kralja Zvonimira" (3. Klasse), koji je dobio njegov djed kao oficir Wehrmachta. 

Martensov punac mu je bio oficir jugoslavenske vojske 

......... 

Tekst: 

Ima rijetkih dana, možda jednom u pet godina, kada netko s kim imam posla kao 

racionalnom osobom nenadano počne pokazivati neko posve drugo lice, počne se 

ponašati posve iracionalno, protiv temeljnih pravila pristojnosti, tjera neku svoju 

pravdu, hoće zaratiti s mnogima, ne da se dozvati niti razmisliti o šteti koju čini sebi 

i drugima. 

Onaj tko se nađe usred takvoga incidenta te ne može pobjeći, ima dvije mogućnosti: 

ili sjesti pa se isplakati, ili se izgredniku nasmijati u lice. 

Kako život teče, a ja sam duboko u 60. rundi, već sam se dobro uvježbao u ovoj drugoj 

inačici. 

U trenutku dok ovo pišem (subota), prošao je točno jedan tjedan otkako se ne 

samo prema meni nego i prema jednoj meni vrlo dragoj osobi Michael Martens, 

dopisnik najuglednijih njemačkih novina Frankfurt Allgemeine Zeitung (FAZ), 

ponaša kao da je skojevski vrag ušao u njega. 

Da je o Marku Perkoviću Thompsonu objavio klevetnički pamflet u kraćoj 

(tiskano izdanje, nedjelja, 19.7.) i duljoj inačici (mrežno izdanje, ponedjeljak, 20.7.), 

samo je jedna strana medalje, toliko ružna, da bi se morao skriti u mišju rupu. Nakon 

silnih prosvjeda, koji su doprli i do njega, a u kojima sam imao poneki sitniji udjel, 

gospodin Martens potom je nasrnuo na mene. 

Tako da mu se moram javno nasmijati u lice. Grohotom! 

Te ga javno upitati: „Dragi gospodine Martens, što je to ušlo u Vas da Vas je tako 

razgoropadilo?“ 

Michael Martens moju je reakciju na svoj sramotni članak mogao predvidjeti. 

Takvoga me upoznao prije točno dvije godine te postupno počeo cijeniti. Već u 

prvome okršaju po mailu naučio je da mi ne može parirati jer se prepiremo o njegovu 

tekstu, a ja sam autor, urednik, recenzent mnogo zahtjevnijih tekstova nego što je on 

ikad čitao. Žao mi je da je tu lekciju nekako zaboravio ili potisnuo tako da će je morati 

ponoviti. 

Ja, pak, njegovu žestoku reakciju na naš prosvjed zbog klevetničkoga članka 

nisam mogao predvidjeti, a i da jesam, ona je potpuno neutemeljena te šteti svima, a 

ponajviše Martensu samome. 

Međ) Kako je krenula moja komunikacija s Martensom 

Prije dvije godine Hrvati širom svijeta slavili su svoje svjetske nogometne 

viceprvake. Iako sam tog ponedjeljka bio na poslu, moje srce bilo je medu mnoštvom 

u Zagrebu te sam slavio. Ondje je bio i gospodin Martens te je poput mnogih kolega 

sutradan objavio ružnu priču koju im je netko gadno podmetnuo: Zašto Vatreni slave 

s „bardom mržnje“? Povrh toga, referendumske inicijative za promjenu izbornoga 

zakona nazvao je – rasističkima. 

 Na uglavnom negativne komentare u njemačkim novinama, koje su dijelom bili pisali 

i novinari srpskoga podrijetla, reagiralo je mnogo Hrvata, pa i ja. 

FAZ je previše ugledan da bi se utopio u nekakvu masu prosjeka. Upravo u jednoj 

takvoj situaciji, kad smrad hajke nezaustavljivo izbija iz zraka, očekivao sam da 

profesionalni novinar priupita i drugu stranu. Po temeljnim pravilima struke. 
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To sam Martensu u poduljem mailu podastro, na što mi je on odgovorio bezobraznim 

protupitanjem poznajem li pjesmu „Jasenovac i Gradiška Stara“ te počeo citirati. 

Nisam ju poznavao, niti htio naučiti, upravo što mi je do ušiju došao jedan odvratni 

stih. 

Na to sam mu uzvratio nižući mnoge njegove propuste. Ali nije mi bila nakana tada, 

a niti u drugim slučajevima, izvrijeđati ili ga čak poniziti. 

Nakon tog ribanja, jednostavno sam mu ponudio suradnju: posredovanje kod 

intervjua s Thompsonom te korisne informacije za njegov dopisnički rad, koje on iz 

svojih dotadašnjih izvora nije mogao dobiti. 

Da budem iskren i posve precizan: fenomen Thompson zaintrigirao me prije više 

godina. S protokom vremena došao sam do čvrstoga zaključka: Thompsonu se nema 

što bitno staviti na teret. Ako bi on pak imao kakvih moralnih propusta, onda oni leže 

tako daleko u prošlosti, da su za sadašnju ocjenu njegove osobe te mogućega 

negativnog utjecaja na mlade potpuno nevažni. Moju motivaciju za razgovor, a i za 

moje posredovanje, Martensu sam otvoreno iznio, Thompsonu sam poželio 

mogućnost da iznese svoje stavove kako bi njemačka javnost mogla stvoriti svoj sud, 

a ne na temelju podmetanja ili čak hajke. 

Gospodin Martens moju je pruženu ruku prihvatio. Pristao je napraviti intervju s 

Thompsonom u Čavoglavama, ali se od početka ogradio da će za to vremena imati tek 

u 2019. godini, kad se iz Atene preseli u Beč te dovrši i objavi svoju novu knjigu o 

Ivi Andriću. Kao dopisnik, on pokriva osam zemalja te sam odmah doznao da mu 

Hrvatska nije prioritet. 

Po tome, moglo je samo biti bolje. 

Naša je suradnja ubrzo započela. Već u jednome od prvih mailova Martens me 

zamolio za neke informacije o Andriću, što je od mene promptno dobio. 

U načelu, ili sam ja Martensu slao poveznice na važne objave ili je on mene pitao za 

neke informacije. Tako sam imao čast više puta pružiti pitanja za intervjue s 

državnicima ili ministrima (Vučić, Plenković, itd.), dati svoju kratku ocjenu 

trenutačne političke situacije, preporučiti ili ne neko konkretno djelo koje mu je bilo 

ponuđeno poput mišljenja o Slavku Goldsteinu i njegovoj knjizi 1941 – godina koja 

se ponavlja, za čiji je njemački prijevod trebao recenziju. Mislim da će i manje 

pronicljiv čitatelj sam zaključiti što sam mu preporučio. Recenziju u FAZ-u nisam 

pronašao. 

Najmanje četiri puta bio sam zamoljen postaviti i obrazložiti svoju prognozu izbora. 

Svaki puta sam promašio, manje ili više. 

Isto tako, Martens me upozorio na knjigu Alexandera Korba „U sjeni svjetskog rata: 

masovni teror ustaša protiv Srba, Zidova i Roma u Hrvatskoj 1941.-‚45., jer važi za 

standardno djelo u njemačkome Ministarstvu vanjskih poslova, koju sam smjesta 

nabavio te počeo čitati i pomalo recenzirati. 

U međuvremenu mi se javljao, npr. iz Skopja 5.10.18., te se pohvalio da su se njegovi 

hrvatski prijatelji čudili kako je uspio doći do Thompsona. 

Međ) Bio je na skupu pučana, kada i Angela Merkel, na kojemu se pjevala Lijepa li 

si 

Često sam hvalio njegove članke, pogotovo o Srbiji, Kosovu i Makedoniji, a 

nekoliko puta kritizirao, poput panegirika Slavenki Drakulić, punoga objeda prema 

hrvatskim domoljubima. 
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U povodu smrti Johanna Georga Reißmüllera, bivšega izdavača FAZ-a, koji je 

Hrvatskoj pružio veliku potporu u njezinu najtežem razdoblju, imali smo intenzivnu 

komunikaciju. G. Martens mogao je zaključiti da je Hrvatski tjednik bio medu rijetkim 

tiskovinama, koje su tome velikome čovjeku odale posljednju počast. 

U to doba došao je od strane Efraima Zuroffa poziv za zabranu knjige o 

Jasenovcu autora Josipa Pečarića i Stjepana Razuma "Razotkrivena jasenovačka laž", 

o čemu sam g. Martensa odmah informirao. Jasenovac će postati česta tema naše 

komunikacije. Na žalost, iako će marljivo skupljati informacije o njemu, Martens se 

do sada nije mogao odlučiti da o toj temi napiše i jednu riječ. 

Na dan komemoracije za J.G. Reißmüllera, Martensu se u članku potkrala sitna 

pogrješka, koju je nakon moje obavijesti smjesta dao ispraviti u mrežnome izdanju. 

Takve su se stvari ponavljale više puta. U šali sam mu više puta napisao da sam ja 

njegova „kontrola kvalitete“, kojom se on vrlo rado koristio, ali samo nakon objave 

članka. 

Na samu Veliku subotu bivam počašćen primanjem u klub pokusnih čitatelja 

Martensove biografije Ive Andrića. Tekst od 35 kartica čitam u jednome dahu i već 

na Uskrs navečer čestitam g. Martensu tvrdnjom da ako je ostatak takav da će to biti 

knjiga koju će se često citirati, pogotovo poglavlje 9. Samo nekoliko pogrješaka. 

Izražavam olakšanje da je izostala poruga za hrvatske janjičare poput Andrića. 

Raspravljamo o planovima za izdavanje knjige u Srbiji i Hrvatskoj. 

U nedjelju, 28. travnja, Martens postaje zvijezda nakon što je objavio članak pod 

naslovom „Srbija ne spada u EU“. Mnogi se prijatelji javljaju te pitaju tko je Martens. 

On uzvraća s nekoliko misli o stilskim pitanjima. 

Martens dolazi u Zagreb te, između ostaloga i na moj nagovor, posjećuje J. Pečarića. 

Na predizbornom skupu europskih pučana pjeva se Thompsonova „Lijepa li si“. 

Martens mi priopćuje da je bio protiv, ali to nije spomenuo u članku. 

U mailu od 18.5. pita me kakav je to smiješni portal index.hr te od mene dobija opširan 

odgovor. 

Dana 27. svibnja dobija od meine informaciju da je Upravni sud Republike 

Slovenije poništio zabranu koncerta Marka Perkovića Thompsona u Mariboru. 

Usput mu poručujem: 

Vas će se puno citirati u Bosni i Hercegovini, Kosovu i Hrvatskoj, to je posve 

razvidno. 

Dana 10. srpnja obavješćujem ga da je Plenković torpedirao Thompsonov 

koncert na Krbavskome polju, jedva nakon što su prošli izbori za EP. 

U subotu 6. srpnja 2019. najavljujem posjet Beču. Martens uzvraća da će za 

Thompsona rezervirati jednu cijelu stranicu. Od toga trenutka taj pojam „jedna 

stranica“ ili „format Angela Merkel“ provlači se tijekom cijele prepiske. 

Naš prvi susret događa se u Beču u blizini njegova stana, u subotu 20.7., na 

proputovanju. Donosim mu nekoliko knjiga. Živahan razgovor u kojemu sam mu 

iznio mnogo pojedinosti o Titovoj Jugoslaviji. S posebnim zanimanjem prati moje 

dogodovštine iz jugovojske u koju sam morao pristupiti kao mladi doktor znanosti. 

Pripovijedam mu da sam imao veliku sreću da je bilo toliko mnogo Albanaca vojnika, 

tako da KOS-u očigledno nisam bio zanimljiv, iako sam na temelju usporenih pisama 

mogao zaključiti da me temeljito prate. Od svega je najviše zapamtio tu prispodobu 

kako sam zahvaljujući progonu Albanaca ostao nedirnut. 
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Dolazim na temu obavještajnih služba te ga upozoravam kako u ruke dobijam 

svakojaki materijal, u čiju vjerodostojnost primatelj ne može biti siguran. Naglašavam 

kako se on sam mora pobrinuti za verifikaciju svake informacije koju dobije od mene. 

Kao dobre primjere navodim slučajeve Darija Kordića te Marka Perkovića 

Thompsona koje su ukopali Hrvati, tj obavještajne službe. 

Međ) Put u Čavoglave 

To je bilo prvi put da smo uopće konkretno razgovarali o Thompsonu. Kratko 

iznosim svoja iskustva i naglašavam da, ako hoće provjeravati jesu li tzv. 

inkriminirajuće snimke za Thompsona autentične, mora zaposliti forenzičare. 

Izvješćujem ga koliko je truda i posrednika bilo potrebno da se Marko Perković 

Thompson uopće nagovori na intervju. 

Dogovaramo da termin za intervju bude nakon ljetne stanke. 

Dok sam bio na putu, poslao mi je uvrjedljiv mail koji je Martens dobio od g. 

Karla Kutniaka te sam između redaka razumio da on misli kako je Kutniak u dosluhu 

sa mnom. Nije, jer ga uopće ne poznajem. Naprotiv, u svakoj prigodi prije i kasnije 

molio sam naše hrvatske prijatelje da budu umjereni u kritikama. 

Dana 22. 7. dobijam njegov službeni upit Marku Perkoviću Thompsonu za intervju u 

Čavoglavama. Kratko pismo prevodim istoga dana te šaljem natrag. 

Onda me 25. 7. pitao mogu li mu što reći o „Srpkinji koja je u 2. svjetskom ratu 

spasila 10.000 djece“. Uzvratio sam mu člankom Igora Vukića o filmu Dane 

Budisavljević. Poslije ću doznati da je poticaj da se bavi tom temom dobio od jedne 

od „vještice iz Rija“, koju poodmakla starost u Švedskoj ne odvraća od podlosti i 

podmetanja. S poodmaklim godinama vještica postaje stara vještica! 

Naravno, pitao me za pomoć pri objavljivanju njegove knjige u Hrvatskoj pa sam 

ga posredstvom naše vicekonzulice uputio na Ministarstvo kulture, gospođi Dubravki 

Đurić-Nemec. 

Dana 21. 8. izlazi knjiga Im Brand der Welten. Počinjem čitati, a dan kasnije HT prvi 

put spominje knjigu, kao prvi medij u Hrvatskoj. 

Dana 27. 8. 2019. dobivam zamolbu da provjerim ima li kakav službeni trag o 

"Ordenu Krune kralja Zvonimira" (3. Klasse), koji je dobio njegov djed kao oficir 

Wehrmachta. 

Dana 29. 8. počinjemo planiranje putovanja u Čavoglave, a 13. 9. dolazi 

pozivnica od Thompsona: „Dobio sam informaciju, a i poziv da bi rado kroz jedan 

intervju razgovarali sa mnom vezano za razne društveno-glazbene događaje koji 

okružuju mene i moju publiku u hrvatskom javnom prostoru. Rado ću i sa 

zadovoljstvom razgovarati za Vaše novine i slobodno s gospodinom Stjepandićem 

dogovorite detalje. 

Meni 5. 10. odgovara i stojim Vam na raspolaganju. 

Radujem se našem susretu. 

Marko Perković“ 

Bila su dogovorena jednostavna, ali stroga pravila: sva su pitanja bila dopuštena, 

a Thompson je tražio autorizaciju kompletnoga intervjua prije objavljivanja. 

Ja sam sa svoje strane tražio od obiju strana da ne sudjelujem u oblikovanju sadržaja 

intervjua, nego samo kao posrednik i prevoditelj. 

Razgovor je bio vođen u Čavoglavama, u subotu 5. 10. ‚19. u vrtu kuće M. Perkovića. 

Usput smo posjetili novu crkvu te se fotografirali ispred kipa bl. Stepinca. Planirano 

je bilo da ostanemo najviše tri sata, a ostali smo skoro 12 sati, od 10.30 do 22 sata. 
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Gospodin Martens je dva puta ustajao te se opraštao da bi se ipak bio predomislio. U 

međuvremenu su bili pristigli tamburaši s kojima je Thompson snimio jednu pjesmu, 

ali su oni napustili društvo sredinom popodneva. Popodne smo u društvu pršutara 

Ante Reljanovića skoknuli do Otavica te posjetili mauzolej i rodnu kuću Ivana 

Meštrovića. Vrlo ugodan dan tijekom kojega je Martens više puta iznio svoje 

zadovoljstvo dojmovima. 

O najvažnijoj točki, samome razgovoru, Martens mi je pripovijedao da je 

provjerio cijelu pismohranu FAZ-a, a da je dva pitanja zatražio od hrvatskih novinara, 

koji su navodno htjeli doći s njim na intervju. Nisu to Hrvati, nego Jugoslaveni ili 

velikosrbi. 

Razgovor je protekao prilično mirno i harmonično, iako je Martens imao više 

provokativnih pitanja. Na najmanje tri mjesta ja bih da sam bio na mjestu Marka 

Perkovića Thompsona kazao da mogu odgovoriti, ali da mu odgovor ne će mnogo 

pomoći jer za takve teme treba povjesničara. 

S druge strane, računao sam da će nakon takvoga rešetanja i sam Martens uvidjeti 

da u optužbama protiv Thompsona nema nikakvoga temelja. To je i Martens nakon 

intervjua, dok smo još bili utroje, iznio: „Nadam se da će nakon ovog intervjua Vaša 

percepcija u Njemačkoj biti mnogo bolja.“ Tu će izjavu ponoviti mjesec dana kasnije 

na jednoj večeri u Zagrebu u društvu dvojice prijatelja. 

Martens je imao pristup svuda, Thompson ga je uveo u svoju dnevnu sobu, ondje 

je bilo desetak prijatelja. Lijepo muško društvo u koje se Martens mnogo bolje 

uklapao od mene jer je on s njima pio, dok ja nisam okusio niti kapi alkohola. 

Međ) Deset mjeseci čekanja na objavu 

Pri odlasku Thompson je Martensa pozvao da posjeti jedan koncert sa suprugom, na 

što je ovaj pristao. Dok sam ga vozio u svojemu automobilu natrag u Split, razgovarali 

smo. Martens je bio vidljivo impresioniran onime što je doživio u Čavoglavama, tako 

da je u mome automobilu zaboravio neke osobne stvari. 

Nakon intervjua, naša se komunikacija okretala ponajprije oko njegove knjige te 

Nobelove nagrade za Petera Handkea, što je Martens odlučno kritizirao. Tako se 

21.10. hvali brojem recenzija te tvrdi da se nitko nije javio od skojevske 

internacionale. Uzvraćam da je takvima 450 stranica pretvrd zalogaj. 

Opet traži moj logički savjet za film na kojemu stoji „Istina o Srebrenici“, a 

zapravo je o Žepi. Na temelju nekoliko opažanja dolazim do zaključka da je to gruba 

manipulacija, u kojoj se Ratko Mladić pokazuje kao pomirljiv zapovjednik. Slutim da 

mu je netko to htio podmetnuti. 

Dok ja čekam da konačno dobijem intervju, prolaze tjedni za mene intenzivnoga 

rada. Razveselilo me da je predsjednica RH Kolinda Grabar Kitarović Odličjem kneza 

Branimira posthumno odlikovala Johanna Georga Reißmüllera. Tu i tamo pitam za 

intervju, a on se izgovara obvezama. Nudim mu čak i prijevod ako dobijem vrpcu. 

Konačno 29. 11. piše: 

„Jedva da mogu dočekati taj dan kad ću na Twitteru objaviti sliku s Thompsonom te 

najaviti intervju.“ 

Onda na scenu stupa Hrvatski tjednik, 30.11., poziv na božićni domjenak HT-a u 

Zagrebu, hotel Dubrovnik, a 2. prosinca Hrvatski tjednik kao prvi politički medij 

objavljuje moju recenziju knjige Im Brand der Welten iz mojega pera. Prije toga jednu 

je recenziju objavio samo akademik Nemec u Vijencu. 
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Dana 10. 12. pita me imam li informacija o skandaloznome postupanju hrvatske 

policije prema nigerijskim sportašima. Nakon kratke provjere dajem informaciju da 

su to migranti koji su se prikazali sportašima (bez reketa došli na turnir) da bi dobili 

vizu. 

Dana 14. 12. konačno mi dolazi intervju u obliku teksta. Moj prijevod s 

njemačkoga na hrvatski gotov je za četiri dana jer mi Martens nije stavio na 

raspolaganje hrvatski transkript. Marko nije zadovoljan jer je Martens dosta toga krivo 

razumio te traži vremena za autorizaciju, koju dovršava 24. veljače, a ja za dva dana 

završavam prijevod novoga dokumenta. 

Tako je intervju od 26. veljače do 11. srpnja čekao da se Martens pokrene. 

Izlaženje je bilo predviđeno za prvi tjedan ožujka, ali se on nije pomicao, a onda je 

izbila kriza s COVID-19, koja do danas traje. 

Usprkos tome, u međuvremenu je moja prosudba bila zatražena – kako za izbore u 

HDZ-u tako i za parlamentarne izbore. 

Afera s Manuelom Neuerom očigledno je ubrzala neke stvari. 

Gospodin Martens pristao je da Marko krati tekst na 30.000 znakova (print izdanje), 

odnosno 40.000 znakova (web izdanje), što smo dva-tri dana i uspjeli. Svaki je korak 

precizno dokumentiran u mailovima – onako kako se to radi u inženjerskom poslu. 

Zainteresiranoj javnosti slobodno priopćavam da manuskript imam u ukupno 32 

inačice plus jedan dokument s referencama za web izdanje. Iz naše prepiske slijedi 

nedvosmisleno da smo pripremali po jednu inačicu za print izdanje velikoga formata 

„Angela Merkel“ te jednu dulju za mrežno izdanje. 

Međ) Ne će Martens zabraniti M. P. Thompsona u Njemačkoj 

Kao što je Hrvatski tjednik objavio u prošlome broju, gospodin Martens se na 

žalost nije držao dogovora, pa je umjesto intervjua u print izdanju objavio svoj podulji 

autorski tekst u kojemu je pomalo prepričao dijelove intervjua s ponekim citatom, ali 

bez najjačih izjava. Tako je na koncu došao do zaključka da Thompson u Njemačkoj 

zapravo nije poželjan, što cijeli slijed događaja postavlja naglavce. Tako funkcionira 

cenzura u FAZ. Kao da je neka nevidljiva ruka u posljednji trenutak tijek njegovih 

misli okrenula za 180 stupnjeva. 

U ponedjeljak je u mrežnome izdanju istina izašao intervju, ali ispred njega 

„uvod“ od otprilike 30 stranica, koji je zapravo prepričani intervju. Koji će čitatelj 

uopće čitati intervju, kad je uvod toliko dug? 

Zaprepašten ovim nečuvenim postupkom te mnogim pogrješkama, kojima 

zapravo vrvi cijeli članak, pokušao sam najprije kontaktirati s Martensom, koji mi je 

poslao poruku da su za sve krivi „moji“ Hrvati. Ja takve ne poznajem, jer je u 

posredovanju sudjelovao samo kolega Pavić iz Hrvatskoga svjetskog kongresa. 

Martens je očigledno mislio na pripadnike Skojevske internacionale ili Titojugenda, 

koji su Hrvati samo onda kad treba zauzeti neko radno mjesto u hrvatskoj kvoti, a 

inače su militantni Jugoslaveni ili velikosrbi. 

Potom sam se obratio gospodinu Kohleru, suizdavaču FAZ, koji mi je, istina, 

odmah odgovorio, ali zamolio da pričekam te da se uzdržim od kritike. To sam dva 

dana (utorak i srijeda) učinio, međutim u četvrtak je izašao intervju s Martensom u 

Večernjem listu, u kojem je on Thompsonu dao za pravo da je prevaren, a za prijevaru 

je optužio – mene. 
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Vrlo nerazuman potez jer je naša komunikacija, osim posljednjega tjedna, išla 

gotovo isključivo mailom, pa tako ima mnogo, mnogo dokaza da je Martens do 

posljednjega dana govorio o intervjuu upravo onako kako je bilo dogovoreno. 

Na žalost, svome nečasnome postupanju postavio je krunu autorskome člankom 

u Jutarnjem listu, koji je formalno posvetio Thompsonu, a zapravo bljuje svoj otrov 

na mene. 

Kao što na početku napisah: neki je vrag ušao u Martensa, ponaša se krajnje 

neprofesionalno, te sramoti sebe i svoju uglednu kuću. 

Kao i na početku naše komunikacije, mogu potvrditi da su njegove tvrdnje 

nekonzistentne i proturječne. Ako me drži tako nečasnim čovjekom, kako me 

prikazuje, zašto je u razdoblju od dvije godine do posljednjeg dana tražio i dobivao 

moje usluge za koje bi inače trebao ili pozamašne honorare ili jako mnogo vremena? 

Mene svojim uvrjedama svakako ne će posebno impresionirati niti ušutkati. Time 

najbolje pokazuje kakav je čovjek. Da stvar bude grotesknija, kao znak moga zlog 

karaktera dokumentira u Jutarnjem listu time što pišem za Hrvatski tjednik. Međutim, 

ja sam u Hrvatskome tjedniku objavio vrlo afirmativnu recenziju njegove knjige (a 

što ću kad je toliko dobra?), dok je Jutarnji list, za koji se sada hvata, kao i njegov 

sijamski blizanac Večernji, tu knjigu jednostavno ignorirao! 

Pritom se Martens služi ne samo nečasnim, nego i nezakonitim radnjama. On se, 

naime, za svoje članke u FAZ-u kao i članak u Jutarnjem listu koristio mojim 

intelektualnim vlasništvom: prijevodom intervjua i fotografijama, za što nije imao 

dopuštenje. Ponaša se gospodin Martens kao da mu je punac bio oficir u vojsci propale 

države. Tako će uskoro, kako FAZ tako i Jutarnji list, dobiti poštu od mojih 

odvjetnika. 

Proteklih dana dobio sam raznorazne reakcije: mnoge od njih bile su negativne u 

smislu da sam Thompsona izručio na nož neprijateljima. Situacija istina nije onako 

povoljna, kakvu sam ja htio imati nakon objave intervjua, ali nije ni tako loša, kao da 

ništa nismo poduzeli. U mrežnom izdanju trajno ostaje podulji tekst od 60 stranica, s 

autorskim prilogom g. Martensa te intervjuom u punoj duljini. Ako bi Thompson 

došao u situaciju da neki službenik odlučuje o nečemu, ovaj će biti dužan pogledati 

sve raspoložive dokumente. Ovaj podulji intervju daje odgovor na sva sporna pitanja. 

Što se mene tiče, mogu reći da sam posljednjih godina Marka zavolio kao 

mlađega brata te sam ga branio i zastupao gdje je on to čuo i nije čuo. Tako kanim 

postupati i u budućnosti. Meni je čast i ponos raditi za Hrvatsku, a Thompson je uz 

akademika Pečarića te biskupa Košića, najbolji primjer prahrvata, svojevrsnoga 

etalona za mjerenje hrvatske izvrsnosti. Onaj tko tako podlo napada njega, manje misli 

na njega osobno, nego na ponosnog hrvatskog branitelja. Zbog toga je vrijedan 

svakoga zauzimanja. Probleme koji pri tom nastaju, ja promatram čisto inženjerski: 

problem je tu da ga se riješi. Ili kako je kazao bl. Stepinac: Bog ne trpi one koji miruju, 

a predodređeni su za borbu. 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22580-dr-stjepandic-martens-je-prekrsio-

dogovor-i-objavio-prljavi-necasni-i-nezakoniti-pamflet-protiv-m-p-thompsona-a-

onda-kukavicki-mene-optuzio-za-to 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22580-dr-stjepandic-martens-je-prekrsio-dogovor-i-objavio-prljavi-necasni-i-nezakoniti-pamflet-protiv-m-p-thompsona-a-onda-kukavicki-mene-optuzio-za-to
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22580-dr-stjepandic-martens-je-prekrsio-dogovor-i-objavio-prljavi-necasni-i-nezakoniti-pamflet-protiv-m-p-thompsona-a-onda-kukavicki-mene-optuzio-za-to
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22580-dr-stjepandic-martens-je-prekrsio-dogovor-i-objavio-prljavi-necasni-i-nezakoniti-pamflet-protiv-m-p-thompsona-a-onda-kukavicki-mene-optuzio-za-to
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ODVJETNIČKI URED KNEZOVIĆ PRAVNI ZASTUPNIK 

DR. JOSIPA STJEPANDIĆA: ZAHTJEV JUTARNJEM 

LISTU ZA OBJAVU ISPRAVKA BEZ PROMJENA I 

DOPUNA 
 

12. rujna 2020. 
 

 

  
Uredništvo Hrvatskog neba objavljuje u cijelosti dopis koji je odvjetnički ured 

Knezović pravni zastupnik dr. Josipa Stjepandića uputio na adresu Jutarnjeg lista 

vezano uz članak u Jutarnjem listu od 25. srpnja 2020. pod naslovom „Nije problem 

što Thompson voli Hrvatsku. Problem je što ne zna voljeti bez trivijalizacije ili 

čak veličanja mračne NDH“, autora Michaela Martensa. Najava članka objavljena 

je na naslovnici s fotografijom navedenog novinara i Marka Perkovića Thompsona 

(MPT), navedena fotografija i naslov kao glavna naslovnica u Tjednom prilogu 

Jutarnjeg lista Magazin (str. 13.), te sam članak s navedenom fotografijom na str. 24. 

i 25. 

Članak je objavljen i na internet stranicama Jutarnjeg lista 26. srpnja 2020. Istup 

Martensa možete pročitati na linku 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/novinar-faz-a-za-jutarnji-sto-se-tocno-

dogodilo-u-cavoglavama-tijekom-mog-intervjua-s-thompsonom-

15010278?fbclid=IwAR0qd3BjsLScxf9xYngOElH9w_ruPVEb5nXIXWzJHOF

EOk5km5QpwAI2rBY 

 

Zahvaljujemo se dr. Josipu Stjepandiću na ustupljenom dopisu koji je objavljen na 

stranicama Magazin Jutarnjeg lista u rubrici reagiranje 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/novinar-faz-a-za-jutarnji-sto-se-tocno-dogodilo-u-cavoglavama-tijekom-mog-intervjua-s-thompsonom-15010278?fbclid=IwAR0qd3BjsLScxf9xYngOElH9w_ruPVEb5nXIXWzJHOFEOk5km5QpwAI2rBY
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/novinar-faz-a-za-jutarnji-sto-se-tocno-dogodilo-u-cavoglavama-tijekom-mog-intervjua-s-thompsonom-15010278?fbclid=IwAR0qd3BjsLScxf9xYngOElH9w_ruPVEb5nXIXWzJHOFEOk5km5QpwAI2rBY
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/novinar-faz-a-za-jutarnji-sto-se-tocno-dogodilo-u-cavoglavama-tijekom-mog-intervjua-s-thompsonom-15010278?fbclid=IwAR0qd3BjsLScxf9xYngOElH9w_ruPVEb5nXIXWzJHOFEOk5km5QpwAI2rBY
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/novinar-faz-a-za-jutarnji-sto-se-tocno-dogodilo-u-cavoglavama-tijekom-mog-intervjua-s-thompsonom-15010278?fbclid=IwAR0qd3BjsLScxf9xYngOElH9w_ruPVEb5nXIXWzJHOFEOk5km5QpwAI2rBY
https://hrvatskonebo.org/wp-content/uploads/2020/09/Stjepandi%C4%87-e1599881261375.jpg
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Glavni urednik Hrvatskog neba Daran Bašić 

 
Broj: 43/20 

Zagreb, 19. kolovoza 2020. g. 

  

JUTARNJI LIST 

n. r. Glavnog urednika Gorana Ogurlića 

Koranska 2 

Zagreb 

  

Poštovani, 

javljamo Vam se u svojstvu punomoćnika dr. sc. Josipa Stjepandića iz Bensheim-a, 

Njemačka, a vezano uz članak u Jutarnjem listu od 25. srpnja 2020. pod naslovom 

„Nije problem što Thompson voli Hrvatsku. Problem je što ne zna voljeti bez 

trivijalizacije ili čak veličanja mračne NDH“, autora Michaela Martensa. Najava 

članka objavljena je na naslovnici s fotografijom navedenog novinara i Marka 

Perkovića Thompsona (MPT), navedena fotografija i naslov kao glavna naslovnica u 

Tjednom prilogu Jutarnjeg lista Magazin (str. 13.), te sam članak s navedenom 

fotografijom na str. 24. i 25.. 

  

Temeljem čl. 40. st. 1. – 3., te čl. 41. st. 1. Zakona o medijima (Narodne novine br. 

59/2004, 84/2011, 81/2013) ovim putem zahtijevamo da objavite ispravak bez 

promjena i dopuna u istom ili istovrijednom mjestu novinskog prostora i na isti ili 

istovrijedni način na koji je bila objavljena i informacija na koju se ispravak odnosi. 

  

Autor je iznio sljedeće činjenične tvrdnje: 

1. Intervju s Thompsonom inicirao je Josip Stjepandić, politički vrlo angažiran 

(i krajnje desno pozicioniran) član hrvatske dijaspore u Njemačkoj. Gospodin 

Stjepandić se također pojavljuje kao autor u Hrvatskom tjedniku. U srži njegova 

svjetonazora je da sve što mu se ne sviđa ili što ne razumije etiketira kao djelo 

srpskih tajnih službi ili “jugokomunističkog podzemlja”. Prednost takvog 

svjetonazora jest u tome što čovjek uvijek može stvari i pojave vrlo brzo objasniti 

i klasificirati. 

2. U retrospektivi, ipak se sada pitam: kakve su se riječi koristile u toj 

“preporuci”? Što su točno rekli Stjepandić i ostali “posrednici” Marku 

Perkoviću o meni i mojem radu? Je li mu bilo rečeno “Martens je jedan od nas, 

on misli i osjeća se poput nas?” Ili mu je možda bilo rečeno: “Martens je naivan, 

samo mu reci sve što ti padne na pamet, on neće ništa provjeravati i sve će 

https://www.iusinfo.hr/zakonodavstvo/zakon-o-medijima-2
https://www.iusinfo.hr/zakonodavstvo/zakon-o-izmjenama-i-dopunama-zakon-o-medijima
https://www.iusinfo.hr/zakonodavstvo/zakon-o-izmjenama-i-dopunama-zakona-o-medijima
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objaviti točno kako mu ispričaš?” Ja to ne mogu znati, ali iz njegovih izjava mogu 

zaključiti da mu je o meni napričano sve moguće – sve osim istine. A istina je 

(nadam se) da pomno provjeravam tvrdnje svojih sugovornika. Gospodin 

Perković piše da sam “izrazio veliku želju da napravimo veliki intervju uz 

uvjeravanja da će to obaviti profesionalno bez ubacivanja dodataka i bilo čijeg 

mišljenja u taj intervju”. Takvu rečenicu nikada nisam izrekao. Ako je to doista 

bilo rečeno gospodinu Perkoviću, onda je bio pogrešno informiran. Ili izravnije 

kazano: lagali su ga. 

3.Cjelokupni, neskraćeni intervju dostupan je našim pretplatnicima na internetu 

i naprosto nije istina, kako tvrdi Marko Perković, da je “zabranjen”. Tko bi nas 

to, uostalom, trebao “zabraniti”? (Gospodin Stjepandić možda sumnja u srpske 

obavještajne službe, ali ovdje ne želimo dalje ulaziti u to). 

4. Još nešto o pozadini: gospodin Stjepandić nekoliko mi je puta jasno rekao da 

je Marko Perković iznimno zainteresiran za predstavljanje u FAZ-u. Međutim, 

nakon što je lani u kratkom roku otkazan prvi termin za sastanak u Splitu, počeo 

sam sumnjati ima li doista Stjepandić toliko dobar odnos s Perkovićem kako mi 

je to bio predstavio. Stoga sam postavio uvjet: doći ću u Hrvatsku jedino ako mi 

Perković osobno kaže da to želi. Kao mogući termin predložio sam 5. listopada 

2019. Nakon što sam iznio svoj zahtjev, uistinu je brzo, 13. rujna 2019. godine, 

stigao e-mail od gospodina Perkovića: “Rado ću i sa zadovoljstvom razgovarati 

za vaše novine i slobodno s gospodinom Stjepandićem dogovorite detalje. Meni 

5. listopada odgovara i stojim vam na raspolaganju. Radujem se našem susretu.” 

Kada bih gospodinu Thompsonu morao dati jedan savjet, onda bi to bio ovaj: za 

svoje savjetnike angažirajte stručnjake. Predstavnici ekstremno desnog krila 

hrvatske dijaspore u Njemačkoj nisu profesionalci, upravo suprotno. Oni su 

ljudi koji se pretvaraju da služe interesima Hrvatske, ali im zapravo štete. 

  

1. Točno je da je dr. sc. Josip Stjepandić inicirao intervju s MPT za novine Frankfurter 

Allgemeine Zeitung (FAZ). To se dogodilo nakon što je gosp. Martens nakon proslave 

osvajanja 2. mjesta na Svjetskom nogometnom prvenstvu MPT u svome članku u FAZ 

nazvao desnoradikalnom gnusobom (rechtsradikaler Widerling). Gosp. Martens ne 

samo da je priznao pogrješku da je iznio takve tvrdnje o osobi s kojom uopće nije 

razgovarao, nego je gosp. Stjepandiću više puta ponudio da u svome članku spomene 

njegovu pozitivnu ulogu pri dogovaranju intervjua. Gosp. Stjepandić uopće nije 

politički angažiran, a svoje političko mišljenje opisuje kao (manje) nacionalno (više) 

konzervativan ili jednostavno, u žargonu propale države, neprijateljska emigracija. 

Gosp. Martens u protekle dvije godine više puta je gosp. Stjepandića zamolio za 

provjeru informacija. Mnoge od njih pokazale su se kao očigledno nevjerodostojne, a 

gosp. Martens je za takve usluge (na volonterskoj bazi) pismeno i usmeno g. 

Stjepandiću iskazivao zahvalnost, jer je tako bio spašen od blamaže i neugodnosti. 

Istina je da dr. sc. Josip Stjepandić povremeno piše za Hrvatski tjednik. Između 

ostalog napisao je prvu recenziju u Hrvatskoj knjige gosp. Martensa “U požaru 

svjetova” (Im Brand der Welten), nazvavši je monumentalnom knjigom koju mora 

imati svaka hrvatska kuća. Gosp. Martens za tu besplatnu reklamu bio je također vrlo 

zahvalan. 

2. Gospodin Martens je nakon izlaska iz tiska svoje knjige “U požaru svjetova” dana 

22.7.19 pismeno zatražio intervju od MPT. Evo citata zamolbe: “Od g. Josipa 
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Stjepandića, s kojim imam intenzivnu raspravu u posljednjih godinu dana, saznao sam 

za mogućnost da date intervju njemačkom mediju. Ako je to doista slučaj i ako je to i 

dalje u vašem interesu da iznesete svoje motrište u velikom njemačkom listu, htio bih 

Vas ljubazno zamoliti da to učinite u Frankfurter Allgemeine Zeitung (FAZ). Za to 

bismo mogli imati cijelu stranicu velikog formata. Stav koji je FAZ zastupao u 

Domovinskom ratu svakako Vam je poznat. Johann Georg Reißmüller, naš bivši 

suizdavač, dobio je počasni doktorat Sveučilišta u Zagrebu na prijedlog predsjednika 

Tuđmana. Moje novine imaju veliki interes za sve što se tiče Hrvatske. Intervju bih 

vodio u obliku razgovora s Vama. Naravno, poslao bih Vama ili nekom od vaših 

ovlaštenih osoba prijepis našeg intervjua prije objavljivanja na odobrenje, tako da 

možete biti sigurni da će samo one izjave koje ste doista rekli biti objavljene. (Za FAZ 

je to naravno samo po sebi razumljivo, ali znam da se to nažalost ovih dana ne odnosi 

na sve novinare).” MPT je nakon godišnjih odmora sve trojice sudionika, dana 

12.9.19, pristao dati intervju na jednoj stranici velikog formata. Iako je intervju bio 

temeljito odrađen, autoriziran te skraćen na granicu od 25.000 znakova, da bi stao na 

jednu stranicu velikog formata, do danas nije objavljen. To je srž problema. Umjesto 

intervjua, objavljen je komentar gosp. Martensa, koji vrvi neistinama, a od 

autoriziranog intervjua sadrži svega 295 riječi (1696 znakova) ili oko 6% od ukupnog 

teksta. Za čitatelje Vašeg lista sigurno će biti zanimljivo da je gosp. Martens potpuno 

ignorirao aktualne informacije iz Vašeg lista iz pera Slavice Lukić, po kojoj MPT 

smije uzvikivati ZDS na početku svoje pjesme “Bojna Čavoglave”, iako je tu 

informaciju dobio više mjeseci prije objave svog komentara. 

3.Točno je da je cjelokupni, neskraćeni, intervju dostupan pretplatnicima FAZ na 

internetu. Međutim, gosp. Martens prešućuje da (a) intervju nije objavljen u tiskanom 

izdanju, kako je bilo dogovoreno (v. gornji citat) te (b) ispred intervjua na internetu 

stoji uvod od 30 stranica, poglavito o Drugome svjetskom ratu, o čemu nije bilo 

govora niti u pripremi niti u samom intervjuu. Pored neistina, koje u njemu stoje, 

nedostaju ključne informacije neophodne za razumijevanje fenomena Thompson npr. 

zašto Vatreni tako žarko vole Thompsona. Jedinstven je primjer novinarske vještine 

da ispred intervjua od 30 stranica stoji uvod jednake duljine. 

4.Nikakav termin nije bio otkazan, nego je bio tražen prvi zajednički termin za trojicu 

vrlo zaposlenih sudionika (MPT, Martens, Stjepandić), koji žive u tri grada u tri 

države, a to je bio 5.10.19. Gosp. Martens je za posredničku ulogu gosp. Stjepandića 

uvijek imao samo pohvale (pismene i usmene, o čemu posjedujemo dokaze) te ga je 

sve do objave njegova komentara o MPT 19.7.20 uvijek oslovljavao s “vrlo poštovani 

gospodine” (sehr geehrter Herr). U realizaciji intervjua s MPT dr. sc. Josip Stjepandić 

nastupao je kao pomagač gosp. Martensa: organizator, prevoditelj, 

vozač, fotograf, lektor – sve na volonterskoj bazi te ni u kojem obliku nije utjecao na 

njegov sadržaj. Navodi iz predmetne objave u Vašem listu netočni su te su izneseni s 

ciljem narušavanja ugleda i digniteta moje stranke. Suprotno svim postulatima 

novinarske profesije, autor predmetne tvrdnje nije kontaktirao moju stranku niti 

zatražio njezinu izjavu, a očigledno nije niti druge sudionike u posredovanju za 

predmetni intervju. To vrijedi tim više što je gosp. Martens s mojom strankom vodio 

opsežnu pismenu korespondenciju, te je mogao provjeriti točnost svojih navoda. 

Budući da predmetna objava sadrži neistinite navode to je i objavljivanjem takvog 

članka postupljeno protivno svim pravilima novinarske struke i na štetu ugleda moje 

stranke. 
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O kakvom neprofesionalizmu se radi dovoljno je pogledati fotografije koje je objavio 

Jutarnji list kao opremu spornog članka. Naime, iako je gosp. Stjepandić autor i 

vlasnik objavljenih fotografija gosp. Martens iste je protupravno dao različitim 

medijima, a među ostalim vjerojatno i vašem listu. 

  

Stoga ovim putem zahtijevamo objavljivanje ovog ispravka netočne informacije u 

cijelosti, na način propisan čl. 41. st. 1. Zakona o medijima i u prvom idućem izdanju 

“Jutarnjeg lista”, subotom, s najavom na naslovnici, odgovarajućom najavom na 

naslovnici Tjednog priloga Magazin i odgovarajućom objavom u navedenom 

Magazinu. 

  

Prilog, punomoć za zastupanje 

  

p.p. 

dr. sc. Josip Stjepandić  
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Razgovor s M. Perkovićem Thompsonom: Novinar Martens zabio 

mi je nož u leđa 

 

Portal HKV-a,: 05. kolovoza 2020. 

 

RAZGOVOR S MARKOM PERKOVIĆEM 

THOMPSONOM 
 

Već danima novinar Frankfurter Allgemeine Zeitunga Michael Martens 

zvijezda je mainstream medija u Hrvatskoj zbog teksta u kojemu Vas napada, 

ali i intervjua koji je u Čavoglavama obavljen prije desetak mjeseci, a koji se, 

iako je trebao biti objavljen u tiskanim medijima, na kraju pojavio samo u 

internetskome izdanju? Kako je uopće došlo do spomenutoga razgovora s 

njemačkim novinarom? 

Intervju je bio poziv meni da u poznatim njemačkim novinama, FAZ-u, na neki način 

ponuda novinskoga prostora za otvoreni razgovor prožet pitanjima koja su se njima 

nametnula kao važna, važna za njihove čitatelje. Zanimanje za me dodatno je izazvano 

željom Vatrenih na povratku iz Rusije da budem s njima u društvu, u vožnji od zračne 

luke do Trga bana Jelačića, ali i cijelom zbrkom koju su proizveli Milan Bandić i 

ljevičarski mediji u Hrvatskoj na samome dočeku. Gospoda Stjepandić i Pavić 

prenijeli su mi poruku toga novinara sa željom da napravi intervju koji će Frankfurter 

Allgemeine Zeitung (FAZ) objaviti u svome tiskanom izdanju. 

Posredstvom njih dvojice novinar Michael Martens poručio mi je da želi razgovarati 

o svemu, pa tako i, kako je rekao, stigmi koja me prati. Htio je napraviti podulji 

intervju koji bi zatim objavio u tiskanome izdanju FAZ-a. Naravno da sam pristao i 

odgovorio da ne prezam ni od jednoga njegova pitanja. Međutim, sad se vidi da se 

ovdje radi o jednoj običnoj bjelosvjetskoj ljevičarskoj klateži. 

 

Martens već danima govori da Vas nije prevario on nego 'vaši prijatelji koji su 

razgovor dogovorili' i tvrdi kako ste 'Vi i Vaši prijatelji mislili da je on naivan i 

da ne će provjeravati svaku činjenicu koju mu kažete'? 

Ponavljam, gospoda Stjepandić i Pavić nisu imali lošu namjeru već su čista srca na 

krajnje pristojan, ljudski i otvoren način htjeli sve organizirati vjerujući da čine dobru 

stvar. Oni nisu mogli znati o Martensovu pokvarenom motivu. Nisu mogli 

pretpostaviti da je riječ o planskoj i podloj prijevari, vjerovali su da je riječ o 

ozbiljnom novinaru i ozbiljnim novinama. 

Ipak, Martens je zapravo prevario sebe. Ostao je u njihovim i mojim očima, u očima 

naših iseljenika, kao i u očima moje publike nečasna osoba i obični podlac. Nailazio 

sam na svakakve novinare i prevarante, ali ovaj je nadmašio sve. 

Ne očajavam ja. Nije me briga za Martensa, ali ipak sam mislio da se u Njemačkoj ne 

mogu takve stvari dogoditi, posebno kada se radi o ozbiljnim novinama kao što je 

FAZ. Martens je htio napraviti što veću štetu meni, našemu iseljeništvu i Hrvatskoj, 

ali smatram da je najveću štetu napravio sam sebi. Vrijeme će pokazati da je tako. 
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Je li istina da je Martens više puta tijekom druženja u Čavoglavama ponovio 

kako će 'Vaša percepcija u Njemačkoj nakon ovoga intervjua biti mnogo bolja' 

te je čak prihvatio i poziv da sa suprugom dođe na Vaš koncert? 

Da, nakon razgovora izgledao je sasvim opušteno i poželio mi je mnogo uspjeha u 

mom daljnjem radu te rekao kako vjeruje da mi ovaj intervju može pomoći u 

razbijanju loše percepcije koju su proizveli pojedini mediji i udruge, kao i to da će sa 

suprugom rado doći na jedan moj koncert. 

Sad vidim da je sve to bila laž i da je njegov motiv bio sasvim druge naravi. Zbog 

svoje skrivene motivacije išao je iskrivljivati moje riječi i vaditi ih iz konteksta. 

 

Nalaze li se u intervjuu koji je objavljen na internetskim stranicama, uz popratne 

vrlo zanimljive fotografije, dijelovi koje Vi niste rekli, odnosno, stavlja li Vam 

njemački novinar u usta riječi koje niti u jednom trenutku niste ni izgovorili? 

U mojim odgovorima nigdje ne ćete naći kako spominjem srpske tajne službe. 

Spominjao sam jugoslavensku tajnu službu Udbu koja nam je kao narodu podmetala 

na razne načine. Martens je to namjerno iskrivio i mediji su to prenijeli. Nigdje u 

intervjuu ne ćete naći kako napadam Židove kao narod, već sam spominjao pojedine 

njihove zajednice koje su znale nasjesti na laži ili na njihove laži o meni, a koje su se 

ubacivale u javnost radi pritiska da mi se otkažu dvorane. Martens je htio nahuškati 

židovske organizacije na mene kako bi mi još jače i više zakomplicirao gostovanje po 

svijetu. 

Ima mnogih iskrivljenih činjenica, zapravo cijeli njegov autorski objavljeni tekst pun 

je laži. Dovoljno je samo pročitati autorizirani intervju i usporediti ga s njegovim 

napisanim tekstom. Uostalom, svatko se može pitati zašto je uopće radio intervju ako 

ga nije namjeravao objaviti?! Sada znamo i zašto – radio ga je planski da mi našteti, 

a razgovor i slike bile su mu potrebne kako bi stvorio legalitet, ostavio jači dojam i 

uvjerljivost. 

 

Što mislite da je razlog ovome ponašanju, odnosno što je toliko iživciralo 

Martensa da se odlučio ovako podlo obračunati s Vama? 

Vidim da mi šalje poruke preko medija pa, evo, i ja ću njemu poslati poruku i reći 

kako je tražio da dođe u moj dom i ja sam ga ljudski primio. Povjerovao sam u njegovu 

čast, a on je došao s nožem u rukavu i s nevinom pričom. Kada mi je taj nož zabio u 

leđa i ispljunuo svoj otrov, slavodobitno se počeo hvaliti po medijima tim svojim 

pothvatom. 

Njegov nož izvadio sam iz svojih leđa, a na otrov stavio znak križa te sam ostao na 

nogama i nastavio dalje hodati uspravno po svojoj Domovini. Hoda li on uspravno, 

on koji se spustio na najnižu razinu ljudskoga dostojanstva? I dalje ću moći svakome 

pogledati u oči, a on će zbog svoje crne naravi i podmukle prijevare saginjati glavu. 

A kada bih se kojim slučajem naši pogledi ponovno susreli, njegov ne bi mogao 

izdržati – jer laž uvijek padne pred istinom. 

 

Svakako je zanimljivo kako u tekstu Martens ne napada samo Vas, nego i 

Hrvatsku, Domovinski rat, branitelje, čak ne priznaje ni odluku Visokoga 

prekršajnoga suda nego ima svoj stav o ZDS..., a nitko na to ne reagira. Kakav 

je Vaš komentar na to? 



                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  353 

 
 

 

Podlo i uvrjedljivo spominjao je našu borbu za samostalnost, a u tekstu, kad spominje 

Domovinski rat, stavlja ga u navodnike. Tražio je da mu se pošalje Rješenje Visokoga 

prekršajnog suda oko presude za pjevanje pjesme Bojna Čavoglave. Bez obzira na to 

što je dobio Rješenje, ignorira ga i u svome tekstu mene proziva za pjevanje te pjesme 

koja po njemu i dalje širi mržnju i fašizam. Time se ponio kao bahati stranac koji ne 

poštuje hrvatsko pravosuđe. 

 

Andrea Černivec 

Hrvatski tjednik 
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ZVONIMIR HODAK, DRAGOVOLJAC.COM, 2022.: 

 

PRIJEDLOG ZA HIMNU NOVE ZAJEDNICE SA 

SRBIJOM 
 

Subject:   Prijedlog za himnu nove zajednice sa Srbijom 

Date:   Tue, 10 Sep 2013 08:24:58 +0100 

From:   Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

To:   undisclosed-recipients:; 

Dragi prijatelji, 

šaljem vam novu kolumnu uvijek sjajnog Zvonimira Hodaka. 

Istina, nisam bas sve razumio. Prije svega, to je problem u  

"kilometarskoj srpskoj zastavi na kojoj je ćirilicom pisalo Vukovar". 

Pa ljudi su samo omogućili našem predsjedniku Vlade da bude ponosan što Vukovar 

može čitati i na ćirilici, zar ne? 

Ne razumijem ni što su se svi okomili na ministra Željka Jovanovića. Pa tko bi se od 

naših pokvarenih četnika tako brzo sjetio da treba reagirati na nešto njima tako drago 

kao što je paljenje hrvatskih zastava, ili tako dragih im povika: "Šaljite salate, bit će 

mesa, klat ćemo Hrvate" i "Nož, žica, Srebrenica". Dapače, treba predložiti da to budu 

obavezni napjevi na svim utakmicama zajedničkih liga koje su u planu. A ako im se 

posreći, i u himni željene im nove zajednice sa Srbijom. 

Na kraju i nešto osobno. Taj Hodak me i naljutio podsjećajući me na veliki prosvjedni 

skup u Splitu povodom uhićenja Gotovine. Čak sam bio član organizacijskog odbora 

i pozvan u Split da govorim na tom skupu.  

Kada sam došao, nisam smio govoriti (govor sam tiskao više puta, pa i u mojim 

knjigama). 

 

Vaš, 

Josip 

 

P. S. Slijedi ono dobro, Hodakov tekst: 

MUDRONOSNE ANALIZE NACIONALIZMA U HRVATA 

 

Završena je "majka" svih utakmica u Regionu! Hrvatska je uhvatila bod na 

beogradskoj Marakani. Objektivna beogradska publika izvjesila je kilometarsku 

srpsku zastavu na kojoj je ćirilicom pisalo "Vukovar". Naši beogradski prijatelji 
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oduševljeno su pjevali hrvatsku himnu s nešto izmijenjenim tekstom "šaljite salate, bit 

će mesa, klat ćemo Hrvate" i "nož, žica, Srebrenica". U ozračju tradicionalne 

balkanske tolerancije spaljeno je nekoliko hrvatskih zastava, a na Šimunića kad je bio 

isključen, pastoralni gledatelji su bacali stolice, flaše i upaljače... 

Kako je tim neriješenim rezultatom Hrvatska ostavila Srbiju devet bodova iza sebe, i 

kao nositeljica skupine osigurala kvalifikacije za svjetsko prvenstvo, hrvatski su 

novinari odmah zatražili ostavku Igora Štimca.  

Gledajući s čisto športskog aspekta, Štimac i nije sasvim bez grijeha.  

Neoprezno je dopustio da nam nacionalna vrsta u jednom razdoblju padne na 

sramotno četvrto mjesto na svijetu, dopustivši Španjolskoj, Njemačkoj i Argentini da 

se ugnijezde ispred nas. Osim toga, snimljen je ne jedanput s provokativnom krunicom 

u ruci umjesto da je na glavu nabio partizanku. Vodio je "vatrene i na pripreme u 

Međugorje umjesto u Vrnjačku banju. Nakon utakmice u Beogradu, šireći 

međunacionalnu mržnju, pozdravio je Vukovar i Hrvate diljem svijeta. Time je 

ogorčio ne samo gledatelje Žikine dinastije, nego i Olivera Frljića, Milu Kekina, 

Davora Butkovića i američkog veleposlanika u Beogradu, koji se diplomatski 

neutralno derao za vrijeme utakmice "Naprijed Srbija!". Zato se i ja odmah spremno 

pridružujem zahtjevu da se Štimca mora odmah smijeniti, a da novog selektora 

imenuje ministar športa Željko Jovanović u liku progresivnog Dinamovog trenera 

Branka Ivankovića. Dotični nas je mudro podučio kako u Vukovaru moraju biti 

ćirilični natpisi jer je on, kao svjetski putnik, to vidio u razvijenom i kulturnom svijetu! 

Bravo Brankić!!! Baš si faca! Treća sreća kad te Mamić po treći put izabrao za 

trenera Dinama! Brankec je, gostujući u Rusiji, vidio u bivšem Staljingradu natpise 

na njemačkom jer je tamo poginulo puno Nijemaca za vrijeme II. svjetskog rata. Vidio 

je on i u Armeniji kako su svi natpisi na armenskom i turskom jeziku jer su Turci i 

Armenci dva bratska naroda – nešto k'o Srbi i Hrvati u Vukovaru! Dobro, Tanac je 

napokon trener koji će Dinamu donijeti jednu novu liberalno-politički prihvatljivu 

dimenziju i napokon neke simpatije ministra Jovanovića. 

Međutim, ne će Srbi zbog svega što se događalo u Beogradu proći "lišo".  

Svoja pera su naoštrili Miljenko Jergović i Branimir Profuk. Sjećam se kako su ta 

dvojica boraca za Dražu i Beogradsku filharmoniju bili ogorčeni prigodom 

ovogodišnje utakmice istih protivnika u Zagrebu.  

Doznali tada Miljenko i Brana da srpski navijači, pitomi i umiljati, kakvi već jesu, ne 

će moći "da deluju na fudbalskoj utakmici u Zagrebu".  

Brana Profuk, prosto ne vjerujući, upitao se tada u Večernjaku hoće li uopće srpskim 

igračima biti dopušteno tu u Zagrebu da zabiju gol. Imao je zapravo dobar nos! Srbi 

nisu zabili u Zagrebu gol – zabranili im hrvatski nacionalisti, na čelu s Pletikosom. 

Sad će ta dvojica objektivnih kolumnista Jutarnjeg (Pofuk samo na posudbi u 

Večernjaku) tako oštro reagirati i na sve ono što se nedavno dogodilo u Beogradu i 

Borovu Selu za vrijeme juniorskog europskog prvenstva košarkašica?  
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Možda i ne će? Ne mogu vjerovati da će na sve to odmučati! Usput rečeno, Pofuk i 

Beogradska filharmonija postali su čista destilirana istina o kulturnom i totalnom 

suživotu dvaju bratskih naroda. Ovih je dana glavni dirigent Beogradske filharmonije 

postao ministar u srpskoj vladi, nešto kao naša Andrea Zlatar, samo s manje rumenila 

na nosu. Dirigent je sada ministar u srpskoj vladi koja ima jedinstven stav o Oluji kao 

najvećem genocidu nakon II. svjetskog rata, u kojoj 2/3 ministara misli i govori kako 

je Vukovar srpski, a o Dubrovniku da i ne govorimo. Ministar je u vladi u kojoj 

vjerojatno većina ministara još pritajeno sanja staru velikosrpsku granicu Virovitica 

– Zadar – Karlobag te da bi cijelu Hrvatsku trebalo moći vidjeti s tornja zagrebačke 

katedrale. Čekam sa zanimanjem hoće li se kolumnistička ergela u Jutarnjem osvrnuti 

na festival bratstva i jedinstva u Beogradu ili će svoj raskošni antitalenat i dalje trošiti 

tek na Štimca i njegovu krunicu. A Štimac svoj cilj zna! Henry Ford je jednom rekao: 

"Prepreke su one strašne stvari koje možete vidjeti tek kad maknete oči sa cilja!" 

Davor Butković je uvjeren kako je u Vukovaru na djelu industrija mržnje.  

HDZ je najprije uništio industriju u Hrvatskoj, a sada – radikalni nacionalisti 

povezani s HDZ-om – industrijaliziraju mržnju prema pastoralnim Srbima koji 

autobusima dolaze u Vukovar samo na glasovanje i prema ćirilici protiv koje, kako 

kaže premijer, nikada nismo ratovali.  

Čak su i ogromne čahure kojima je JNA razarala Vukovar imale dvojezične natpise 

na ćirilici i latinskom. U Jutarnjem od 7. rujna o. g., Bule nam otkriva genezu 

ustašoidnosti Hrvata. Kirurški precizno Bule nas srpom i čekićem operira od bolesti 

zvane "hrvatski nacionalizam". On je pedantan s pamćenjem nosoroga. Tako se sjeća 

splitske rive i 100 000 zajapurenih nacionalista koji su tvrdili kako su svi oni Mirko 

Norac. To još i danas zbunjuje A. Tomića, koji se ponekad noću probudi u lokvi znoja, 

vičući kako on nije Mirko Norac, već vodnik I. klase. To što je na splitskoj rivi tada 

bilo 170 000 ljudi koji su dostojanstveno prosvjedovali protiv početka progona 

generala pobjedničke Hrvatske vojske – toga se Bule ne sjeća jer mu u takvim 

stvarima uvijek zakaže memorija pamćenja! Sjeća se, međutim, kad je Gotovina bio 

uhićen i predan Haškom sudu da je na protestu protiv vlasti bilo samo 10 000 ljudi. 

Sjećam se kako je i mene tada bio razočarao tako mali broj prosvjednika. 

No, sada nam Bule, u svom člančiću, napokon otkriva strogo čuvanu tajnu do koje je 

on ipak dopro. Veliki se lovac na Gotovinu, njegov prijatelj Ivo Sanader, dogovorio 

sa splitskim nadbiskupom Barišićem za takozvanu "pacifikaciju" prosvjeda. Kaže da 

mu se tom crkveno-hadezeovskom transakcijom pohvalio osobno sam Sanader. Valjda 

ne kao i kad mu je onda jednom navodno dao intervju koji je Bule izmislio. Bule 

nepoderivom logikom zaključuje kako su branitelji željezna šaka HDZ-a. Znači i Fred 

Matić! Dobro, sad bar napokon znamo da je Fred zapravo HDZ-ova peta kolona u 

kukurikavskoj koalicijskoj vlasti. Kao svi "veliki" analitičari, Bule nije zaboravio ni 

ulogu koju u svemu tome po njemu igra Katolička crkva. Podsjeća nas kako župnici i 

biskupi zaboravljaju da je papa Ivan Pavao II. još 1994. g., poručio kako Hrvati ne 

smiju mrziti Srbe već ih trebaju poštivati. Umjesto toga, veli naš Bule, svećenici 

"razjaruju najgoru vrstu nacionalizma!" Amen! U tom komentaru Bule nije našao za 
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potrebno ni zucnuti o svemu što se dešavalo u Beogradu i u Borovu Selu za vrijeme 

košarkaške utakmice. Ni riječi o parolama koje su nosili Srbi kao npr: "Ovo je Srbija", 

"Vukovar je Srbija", "Nož, žica, Srebrenica", "Kosovo je srce Srbije" itd. 

U svojoj mudrosnoj analizi nacionalizma u Hrvata naš Bule nije našao vrijednim ni 

spomenuti zašto nitko nije kažnjen zbog vjerske, rasne i međunacionalne mržnje. Ma 

siguran sam da bi Bule pisao naveliko o tome kad bi se bar moglo nekako progurati 

da su i iza tih svih dogođaja u Beogradu i Borovu Selu stajali HDZ i Katolička crkva. 

Kaže naš vrli Bule kako samo deset godina nakon čuvenog Sanaderovog "Hristos se 

rodi!" svjedočimo brzom rastu industrije mržnje. Bule silno žali što se internet kod 

nas, kao u Kini, ne može kontrolirati. Po njemu su glavni protagonisti internetske 

mržnje mladi ljudi koji nemaju pojma što se na ovim prostorima zbivalo prije 15, a 

kamoli prije 30 ili 60 godina. Bule je uvjeren kako bi se ti mladi ljudi sigurno 

drugačije ponašali kad bi znali sve o Bleiburgu, Jazovkama, marševima smrti, 

ubojstvima svećenika i novinara nakon 1945. g., likvidacijama tzv. neprijateljske 

emigracije, Golom otoku, Staroj Gradišci, zatiranju hrvatskog bunta i inteligencije 

1970. g., te o deset godina tzv. Tuđmanovog mraka. Kad bi mladi sve to znali, oni bi 

sigurno žestoko osudili vulgarni hrvatski šovinizam i nacionalizam. Međutim, mladi i 

nisu tako blesavi kako se to čini našem mudrom Buletu i ljevičarskim novinarima. 

Mogu razni Butkovići, Jergovići, Tomići, Pavličići, Lovrićke i Pofuci pisati i mračiti 

po papiru koliko ih je volja, ali mladi ipak dobro znaju da je u tih deset godina 

tobožnjeg mraka nenaoružana Hrvatska, pod embargom koji je predložio da se 

donese u UN Buda Lončar, uspjela pobijediti u krvavom Domovinskom ratu i 

osigurati svoje granice dok je istodobno zbrinjavala preko milijun prognanika i 

izbjeglica. Buletovih deset godina mraka su deset najsvjetlijih godina u hrvatskoj 

povijesti, znaju to naši mladi, tako da to nikakvi mutikaše više ne mogu promijeniti 

ma koliko hračkali.  

Ne mogu to promijeniti ni ljevičarska novinarska falanga, ni desni detuđmanizatori 

tipa Sanadera, Šeksa i Kosorice, ni zabrana ili kontrola interneta, niti uvođenje 

ćirilice u Vukovar. Ta bitka je za oronule jugofile, orijunaše i one tobožnje antifašiste 

koji su u biti staljinisti, izgubljena konačno i potpuno za sva buduća vremena. Bez 

obzira na sve to, ne možemo šutjeti i ne reagirati na neokomunizam koji ovih dana 

jaše Lijepom Našom. Arturo Graf je napisao: "Ponekad treba zatvoriti jedno oko, ali 

zatvoriti oba dva u isto vrijeme nije baš mudro!" 

Zvonko Bušić je izabrao radije otići negoli se miriti sa svom bijedom naše hrvatske 

zbilje. Odmah nakon njegovog odlaska u vječna lovišta javili su se razni Burkovići s 

tezom o tzv. kontroverznoj osobnosti hrvatskog junaka i teroriste u istoj osobi. Bez 

imalo stida, o tome pišu oni koji su bombaški proces Titu desetljećima slavili kao 

herojski čin borca za slobodu. Butković, Krešić, Jakovina i slične sjene iz Platonove 

špilje kao pokvareni telefoni ponavljali su "oteo avion", "smrtno nastradao 

policajac"… Siguran sam da kad bi ti tipovi proveli samo 32 sata u zatvoru, cmizdrili 

bi k'o slijepa kuja na kiši. Nelson Mandela, Ernesto Che Guevara, niz izraelskih 

predsjednika države i vlade postali su od deklariranih terorista prvi ili najvažniji ljudi 
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svojih država i kao takvi zapisani u povijesti. Samo u narodu pizdojalaca, zadrtih 

individualista bez ikakva osjećaja za nacionalno zajedništvo i u zemlji u kojoj nije 

nikada provedena istinska lustracija, raznorazni komunistički bijednici usuđuju se 

pljuckati po čovjeku koji je dao 32 najbolje godine svog života za san o samostalnoj 

državi svih Hrvata – državi u kojoj ti bijednici danas dobro žive, a mnogi je i dobro 

kradu za svoj lagodan život. Kad je vidio kakva su smeća danas uhvatila pozicije i 

sUstavno upropaštavaju državu za koju je on i mnogi u ratu žrtvovali cijele svoje 

živote, nije imao više snage i rekao je "hvala" te dostojanstveno otišao. I umjesto da 

mu se svi poklonimo bar sada kad ga više nema, oni pljuckaju po njemu zadovoljni 

što je eto još jedan naš manje! A Zvonko Bušić će nas i iz groba uvijek podsjećati na 

to da trebamo zadržati razum te govoriti i djelovati. To se ovih dana i ostvarilo u 

Vukovaru kad su branitelji progledali i usprotivili se ćirilizaciji Grada heroja! A. 

Schopenhauer je napisao: "Ako se teški grijesi okajavaju tek na onom svijetu, neka se 

barem glupi okaju na ovome 

Autor: Zvonimir Hodak  

Dnevno.hr, 9. rujna 2013. 
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“POKVARENI ČETNICI”, DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 
 

JOŠ O LITU U TISNOM 2022. 

 
Ovogodišnje Lito je o hrvatskim domoljubima koji su važni za spoznaju: 

NE VJERUJ POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI 

Tako očito se to vidi danas kada kliču SLAVA UKRAJINI, a povjesno isti hrvatski 

pozdrav ZA DOM SPREMNI proganjaju. 

JER TAKO GAZDE TRAŽE! 

(Dana je pozivnica) 

A GAZDE SU BILE PROTIVNICI NEOVISNE HRVATSKE! 

Zato onom koji ih je pobijedio u ratu nisu ni na sprovod došli! 

 

A kada ih ne možeš pobijediti u ratu znaju što je o tome pisao veliki kineski ratnik i 

filozof Sun Tsu pa na str. 215. ove knjige piše: 

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to postaje 

jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS govori ova knjiga 

o Šimuniću. Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj pjesmi 

napadan i Thompson to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od 

Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer 

vrhunac nacionalnog ponosa i jeste spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one koju 

poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog naroda jer se 

stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za 

neprijatelja – dakle fašističkog srpskog agresora. 

Zato mi pozivi na ponovno jedinstvo iz Knina zvuče kao pozivi na novo jedinstvo u 

sluganstvu onima koji nisu željeli Hrvatsku i njihovim slugama među političarima u 

RH. U Prilogu je tekst o neprimjerenosti na proslavi Dana pobjede kada pobjednici 

uzvikuju svoj pozdrav kojim su pobijedili u ratu zbog kojega ih ne vole ni gazde ni 

njihove sluge. 

 Zato: 

NE VJERUJ POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI 

PRILOG 

Policija najavila prijave protiv 15-orice zbog neprimjerenih uzvika u Kninu 

05.08.2022. 

Zadnja izmjena 16:55 

Autor: HRT/Hina 
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Incident na proslavi u Kninu i ove godine 

Foto: HTV / HRT 

Šibensko-kninska policija najavila je da će prekršajno prijaviti 15 osoba zbog sumnje 

da su u dva odvojena slučaja na svečanosti u povodu obilježavanja Dana pobjede u 

Kninu narušavale javni red i mir upućivanjem uzvika neprimjerenog sadržaja. 

U prvom slučaju riječ je o 75-godišnjaku, a u drugom o skupini od 14 osoba koje su 

narušavale javni red i mir na javnom mjestu gdje je bio okupljen veći broj građana, 

čime su ispunili elemente protupravnog ponašanja, izvijestila je policija. 

 

Šibensko-kninska policija najavila je da će na temelju svega utvrđenog protiv tih 

osoba podnijeti optužni prijedlog Prekršajnom odjelu Općinskog suda u Šibeniku 

zbog sumnje da su počinile prekršaj iz Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira. 

Incident na proslavi u Kninu i ove godine 

 

Svečana proslava obljetnice Oluje ni ove godine nije prošla bez incidenta. U Kninu se 

ponovno pojavio Marko Skejo s dvadesetak pristaša. 

Došli su do spomenika Oluji i izvikivali ustaški pozdrav, a dio ljudi im je pljeskao. 

Kao i prijašnjih godina, njihovu aktivnost zabilježila je policija. 

 

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/incident-na-proslavi-u-kninu-i-ove-godine-8880459  

https://bezcenzure.hr/vlad/jos-o-litu-u-tisnom-2022/  
 

  

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/incident-na-proslavi-u-kninu-i-ove-godine-8880459
https://bezcenzure.hr/vlad/jos-o-litu-u-tisnom-2022/
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LITO U TISNOM 2022. (3) 

 
Ovogodišnje Lito je o hrvatskim domoljubima koji su važni za spoznaju: 

NE VJERUJ POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI 

Tako očito se to vidi danas kada kliču SLAVA UKRAJINI, a povjesno isti hrvatski 

pozdrav ZA DOM SPREMNI proganjaju. 

JER TAKO GAZDE TRAŽE! 

(Dana je pozivnica) 

A GAZDE SU BILE PROTIVNICI NEOVISNE HRVATSKE! 

Zato onom koji ih je pobijedio u ratu nisu ni na sprovod došli! 

A kada ih ne možeš pobijediti u ratu znaju što je o tome pisao veliki kineski ratnik i 

filozof Sun Tsu pa na str. 215. ove knjige piše: 

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to postaje 

jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS govori ova 

knjiga o Šimuniću. Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj 

pjesmi napadan i Thompson to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od 

Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer 

vrhunac nacionalnog ponosa i jeste spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one koju 

poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog naroda jer se 

stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za 

neprijatelja – dakle fašističkog srpskog agresora. 

Zato mi pozivi na ponovno jedinstvo iz Knina zvuče kao pozivi na novo jedinstvo u 

sluganstvu onima koji nisu željeli Hrvatsku i njihovim slugama među političarima u 

RH. U Prilogu je tekst o neprimjerenosti na proslavi Dana pobjede kada pobjednici 

uzvikuju svoj pozdrav kojim su pobijedili u ratu zbog kojega ih ne vole ni gazde ni 

njihove sluge. 

 Zato: 

NE VJERUJ POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI 

PRILOG 

 

Velimir Bujanec 

August 5, 2017 ·  

SRAMOTA U KNINU: UHIĆEN PUKOVNIK MARKO SKEJO, RATNI 

ZAPOVJEDNIK IX. BOJNE HOS-a! 

DRŽE GA VEĆ SATIMA... 

https://facebook.com/bujicavelimirbujanec?hc_ref=ARTj1e6YOteOlrxZ3UQdvb63TrMSdoUhi1082U7ANZSwRTzpaLun0olw1Yxh_3-DDiw&fref=nf&__xts__%5B0%5D=68.ARBpsmlAgLH0lHGK8jcui8BHjTI-afSzu1x28s10uREoXc8mDtD80IS_EMHxZMcz7WRZTF_WdPn7wH9BVr8XqV9YCFvru391ShZL8EmO5gh4nUnkzOCB1jBK3g07bL2VVCB6-UtC5O7xLWepiznVBMSLM1SKsl3NZZYOz9WJaKLdWoUp0A5BcrWIB_IXpF4rjWzHFAMarBPaVjUwEcpDCHumtsP9ew0n3EC5lhgrcH0jE8b8v0G5N2Avgx7MJ26iosx3ZB-Yy9o0q2K6KFtlNPJsJ-QzDHMb&__tn__=kC-R
https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/photos/a.398281753651831/1235878573225474/?type=3&__xts__%5B0%5D=68.ARBpsmlAgLH0lHGK8jcui8BHjTI-afSzu1x28s10uREoXc8mDtD80IS_EMHxZMcz7WRZTF_WdPn7wH9BVr8XqV9YCFvru391ShZL8EmO5gh4nUnkzOCB1jBK3g07bL2VVCB6-UtC5O7xLWepiznVBMSLM1SKsl3NZZYOz9WJaKLdWoUp0A5BcrWIB_IXpF4rjWzHFAMarBPaVjUwEcpDCHumtsP9ew0n3EC5lhgrcH0jE8b8v0G5N2Avgx7MJ26iosx3ZB-Yy9o0q2K6KFtlNPJsJ-QzDHMb&__tn__=-R
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Čovjek koji je branio i oslobađao Hrvatsku, na kojeg je ponosan cijeli jug, a posebno 

Škabrnja, uhićen je po nalogu onih koji ni dan nisu proveli na frontu! Zar je na vlasti 

Milanović?! Gospodo političari, ne bi vi danas držali govore u Kninu da nije bilo 

Skeje i sličnih, a sada ga maltretirate zbog pozdrava kojim je branio Domovinu. Sram 

vas bilo! 

 

 

 

https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/1235878899892108/  

  

https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/photos/a.398281753651831/1235878573225474/?type=3&eid=ARAk5Yj0kYeJC6h53lOAwUv3WiyDFqDcCBrZEWfn17zsdzIhmeUUIJg3A0Mi3LesR3pTQJ5DRIQC4C61&__xts__%5B0%5D=68.ARBpsmlAgLH0lHGK8jcui8BHjTI-afSzu1x28s10uREoXc8mDtD80IS_EMHxZMcz7WRZTF_WdPn7wH9BVr8XqV9YCFvru391ShZL8EmO5gh4nUnkzOCB1jBK3g07bL2VVCB6-UtC5O7xLWepiznVBMSLM1SKsl3NZZYOz9WJaKLdWoUp0A5BcrWIB_IXpF4rjWzHFAMarBPaVjUwEcpDCHumtsP9ew0n3EC5lhgrcH0jE8b8v0G5N2Avgx7MJ26iosx3ZB-Yy9o0q2K6KFtlNPJsJ-QzDHMb&__tn__=EHH-R
https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/photos/a.398281753651831/1235878573225474/?type=3&eid=ARAk5Yj0kYeJC6h53lOAwUv3WiyDFqDcCBrZEWfn17zsdzIhmeUUIJg3A0Mi3LesR3pTQJ5DRIQC4C61&__xts__%5B0%5D=68.ARBpsmlAgLH0lHGK8jcui8BHjTI-afSzu1x28s10uREoXc8mDtD80IS_EMHxZMcz7WRZTF_WdPn7wH9BVr8XqV9YCFvru391ShZL8EmO5gh4nUnkzOCB1jBK3g07bL2VVCB6-UtC5O7xLWepiznVBMSLM1SKsl3NZZYOz9WJaKLdWoUp0A5BcrWIB_IXpF4rjWzHFAMarBPaVjUwEcpDCHumtsP9ew0n3EC5lhgrcH0jE8b8v0G5N2Avgx7MJ26iosx3ZB-Yy9o0q2K6KFtlNPJsJ-QzDHMb&__tn__=EHH-R
https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/1235878899892108/
https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/photos/a.398281753651831/1235878573225474/?type=3&eid=ARAk5Yj0kYeJC6h53lOAwUv3WiyDFqDcCBrZEWfn17zsdzIhmeUUIJg3A0Mi3LesR3pTQJ5DRIQC4C61&__xts__%5B0%5D=68.ARBpsmlAgLH0lHGK8jcui8BHjTI-afSzu1x28s10uREoXc8mDtD80IS_EMHxZMcz7WRZTF_WdPn7wH9BVr8XqV9YCFvru391ShZL8EmO5gh4nUnkzOCB1jBK3g07bL2VVCB6-UtC5O7xLWepiznVBMSLM1SKsl3NZZYOz9WJaKLdWoUp0A5BcrWIB_IXpF4rjWzHFAMarBPaVjUwEcpDCHumtsP9ew0n3EC5lhgrcH0jE8b8v0G5N2Avgx7MJ26iosx3ZB-Yy9o0q2K6KFtlNPJsJ-QzDHMb&__tn__=EHH-R
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LITO U TISNOM 2022. 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE IX. BOJNA "RAFAEL VITEZ 

BOBAN" 

"Sluge su nad nama gospodari; 

nitko nas ne izbavlja iz njihovih ruku." 

Tuž 5, 8. 

 

 
 

Zahvaljujem se svim nazočnim na predstavljanju knjige IX. BOJNA "RAFAEL 

VITEZ BOBAN". Zahvaljujem se domaćinu don Lazaru Čibariću na tome kao i 

predstavljaču dr. sc. Josipu Stjepandiću, Predsjedniku HAZUDD-a. 

Naše LITO U TISNOM 2022. otvorili smo predstavljanjem knjige 'BOJNA 

ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA. To se dogodilo u vrijeme kada su 

Ukrajinci ponovno prepjevali „Bojnu Čavoglave“ u NEĆETE U UKRAJINU DOK 

SMO ŽIVI MI! 

(139) Najnovija verzija ukrajinske BOJNA ČAVOGLAVE | Detcom - Солдати з 

України (2022.) - YouTube 

U jednoj od prethodnih ukrajinskih verzija pojavljuju se pripadnicu slavne pukovnije 

Azov koje volim nazivati ukrajinskim HOS-ovcima. Kao što su pripadnici HOS-a i 

posebno IX Bojna “Rafael vitez Boban” bili strah i trepet srpskim fašističkim 

agresorima isto to je Pukovnija Azov Ruskoj vojsci.  

Ovo predstavljanje se odvija u danima kada se moglo vidjeti koliki je bio taj strah i 

mržnja prema AZOVcima kod Rusa kroz sudbinu pripadnika Pukovnije Azov koji su 

https://www.youtube.com/watch?v=Amo3Ut4zt1M
https://www.youtube.com/watch?v=Amo3Ut4zt1M
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se po nalogu Predsjednika Ukrajine predali Rusima. Evo kako to opisuje veliki 

hrvatski književnik Hrvoje Hitrec:  

Putin se u međuvremenu dosjetio što ni Srbi nisu nakon pada Vukovara. Nije odveo 

ukrajinske, mariupoljske zarobljenike na neku Ovčaru i ondje ih posmicao, nego ih 

je lukavo sve smjestio u jednu zgradu pa ih ondje dignuo u zrak, a Ukrajinu optužio 

da je gađala zgradu raketama i ubila svoje heroje. 

Hitrec: Neka ustančare, pupovčare i habulinčare. Ne ćemo valjda izgubiti ruke u 

Saboru samo zato što slave pokolj Hrvata – narod.hr 

A poslije njihovog pogubljenja je i Ruski vrhovni sud proglasio Azovski bataljun 

terorističkom skupinom: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31580-ruski-vrhovni-sud-proglasio-

azovski-bataljun-teroristickom-skupinom 

U strahu su velike oči, zar ne? 

Ovogodišnje Lito je o hrvatskim domoljubima koji su važni za spoznaju: 

NE VJERUJ POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI 

Tako očito se to vidi danas kada kliču SLAVA UKRAJINI, a povijesno isti hrvatski 

pozdrav ZA DOM SPREMNI proganjaju. JER TAKO GAZDE TRAŽE! A GAZDE 

SU BILE PROTIVNICI NEOVISNE HRVATSKE! 

Zato HRVATSKOM predsjedniku koji ih je pobijedio u ratu nisu ni na sprovod došli! 

A kada ih ne možeš pobijediti u ratu znaju što je o tome pisao veliki kineski ratnik i 

filozof Sun Tsu, Tako na str, 285. ove knjige piše: 

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države još se nije 

iskristaliziralo koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih ljudi ima poklik Za Dom 

spremni. 

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to postaje 

jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS govori ova 

knjiga o Šimuniću. Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj 

pjesmi napadan i Thompson to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od 

Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer 

vrhunac nacionalnog ponosa i jeste spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one koju 

poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog naroda jer se 

stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za 

neprijatelja – dakle fašističkog srpskog agresora. 

Sjetimo se i danas kako Sun Tzu pisao: 

Najveća umjetnost je slomiti otpor neprijatelja bez borbe na bojnom polju. Samo 

indirektna metoda može jamčiti pravu pobjedu [...] Iskoristite rad najnižih i 

najodvratnijih ljudi. Širite nejedinstvo i svađe među građanima neprijateljske zemlje 

[...] Poništavajte sve vrjednote. Budite velikodušni u ponudama i darovima da biste 

kupili informacije i ortake. Svugdje smjestite svoje ljude. Nemojte štedjeti ni u novcu, 

ni u obećanjima, jer to donosi visoke kamate. 

A koliko je ogroman bio strah u redovima fašističkog srpskog agresora od naših HOS-

ovac tijekom Domovinskog rada poznato je, ali dopustite mi da to opišem kroz jednu 

priču: 

https://narod.hr/hrvatska/hitrec-neka-ustancare-pupovcare-i-habulincare-ne-cemo-valjda-izgubiti-ruke-u-saboru-samo-zato-sto-slave-pokolj-hrvata
https://narod.hr/hrvatska/hitrec-neka-ustancare-pupovcare-i-habulincare-ne-cemo-valjda-izgubiti-ruke-u-saboru-samo-zato-sto-slave-pokolj-hrvata
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31580-ruski-vrhovni-sud-proglasio-azovski-bataljun-teroristickom-skupinom
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31580-ruski-vrhovni-sud-proglasio-azovski-bataljun-teroristickom-skupinom
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Iz opkoljenog Dubrovnika traži li su da im pošalju još HOS-ovaca za obranu Grada. 

Kada im je odgovoreno da im na žalost nemogu ih poslati, iz Dubrovnika je došao 

nov zahtjev: 

- Pošaljite na onda HOS-ove ambleme, jer četnici umiru od straha kada vide 

znak HOS-a! 

 Ja i ne znam niti sam provjeravao je li priča istinita, ali sjajno opisuje današnje napade 

na AMBLEM HOS-a i same HOS-ovce. 

Vlasti u RH slušaju svjetske moćnike koji nikada neće zaboraviti da ih je Tuđman s 

hrvatskom braniteljima pobijedio i od njihove strašne srpske vojske napravio zečeve. 

Poslušnim hrvatskim vlastima se svete tako što su od njih napravili srpske sluge. Pri 

tome sve čine da i hrvatski ljudi vide koliko su bijedni. Prvo su ih natjerali da uklone 

spomen-ploču poginulim HOS-ovcima, zabranjuju im amblem koji je odobrila sama 

hrvatska vlast. I to nije bilo dovoljno pa hrvatski političari ne smiju napadati 

Pukovniju AZOV ili pozdrav SLAVA UKRAJINI (dapače uzvikuju ovaj pozdrav), 

ali smiju i moraju HOS i ZA DOM SPREMNI. 

A srpske sluge su gore od onih čije su sluge. Tako se može i interpretirati 

transparent koji su Srbi nosili na komemoraciji žrtvama Oluje u Novom Sadu: OD 

SVIH SRBA NAJGORI SU HRVATI. 

 

 

Slobodna Dalmacija - Vučić na komemoraciji žrtvama Oluje: ‘Godinama se šutjelo 

kao da u Srbiji nije bilo svjedoka zločina! Srpski narod pamti strašne kolovoške dane 

‘95‘ 

 

Istinito ako pravilno interpretiraš: OD SVIH SRBA NAJGORE SU SRPSKE SLUGE 

U RH.  

Zašto bi to bilo točno? 

https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/vucic-na-komemoraciji-zrtvama-oluje-godinama-se-sutjelo-kao-da-u-srbiji-nije-bilo-svjedoka-zlocina-srpski-narod-pamti-strasne-kolovoske-dane-95-1213833
https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/vucic-na-komemoraciji-zrtvama-oluje-godinama-se-sutjelo-kao-da-u-srbiji-nije-bilo-svjedoka-zlocina-srpski-narod-pamti-strasne-kolovoske-dane-95-1213833
https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/vucic-na-komemoraciji-zrtvama-oluje-godinama-se-sutjelo-kao-da-u-srbiji-nije-bilo-svjedoka-zlocina-srpski-narod-pamti-strasne-kolovoske-dane-95-1213833


366                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Znam o da gazde koriste sluge za prljave poslove, ali ih se gade. A Hodak u današnjoj 

kolumni sve podsjeća što su srpske sluge napravile s proslavom „Oluje“: 

Uškopili su proslave u Čavoglavama i Kninu 

Prvo se “ugasila” proslava u Čavoglavama, a onu u Kninu smo vidjeli. Proslava na 

stadionu, tri metra razmaka, odabrani gosti tipkaju po mobitelima dok MUP uzima 

osobne podatke od “nestašnih” Hosovaca. 

https://kamenjar.com/hodak-kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-

ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema/  

A koliki je bio srpski strah od HOS-ovaca zorno nam je pokazala Dubrovačka priča o 

HOS-u.  

I kao što su Rusi svoj strah i mržnju prema AZOVcima pokazali ubivši četrdeset 

zatvorenika, a 75 ih je ranjeno u zatvoru u gradu Olenivka, tako hrvatske sluge 

pokazuju svoj strah i mržnju tako da proganjaju HOS-ovce. I tako otvoreno pokazuju 

hrvatskim ljudima čije su sluge.  

Da, to smo gledali u petak, a gledamo već godinama. Ova je knjiga zapravo knjiga o 

tom strahu i mržnji hrvatskih slugu kojom oni pokazuju svjetskim moćnicima da su 

dobre i poslušne sluge. Jednom sam i rekao: 

JEDNOM SLUGA – UVIJEK SLUGA! 

JEDNOM IZDAJICA – UVIJEK IZDAJICA! 

Drugim riječima naši HOS-ovci su ponosni što su time i oni koji ne vole hrvatske 

branitelje ukazali na njih kao one kojih se najviše boje i srpski fašistički agresori i 

srpske sluge u Hrvatskoj, zar ne? 

 

Josip Pečarić  

https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31654-govor-j-pecarica-na-

predstavljanju-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban-u-tisnom  

 

 

  

https://kamenjar.com/hodak-kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema/
https://kamenjar.com/hodak-kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema/
https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31654-govor-j-pecarica-na-predstavljanju-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban-u-tisnom
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31654-govor-j-pecarica-na-predstavljanju-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban-u-tisnom
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A. KAĆUNKO I J. PEČARIĆ, HRVATSKA PJESNIKINJA 

MARIJA DUBRAVAC, ZAGREB, 2022. 
 

HIMNA "KOCKASTIM CRNOKOŠULJAŠIMA" 
(Našim "kockastim" nogometašima na SP u Rusiji, 2018.) 

 

Ori pjesma radosnica: 

"Oj Hrvatska, oj..." - 

Naši 'Crnokošuljaši' 

Biju ljuti boj. 

 

REF.: Ori pjesma radosnica, 

Nebo vraća jek: 

"Ne boj mi se, stado malo, 

Ja sam s tobom 'vijek!" 

 

Žar otaca srce jača, 

Pomaže im Bog, 

Oštrog se ne boje mača 

Protivnikovog. 

 

Pjesma ori, srce gori 

Ljubavlju za Dom. 

Naši 'Crnokošuljaši' 

Idu k cilju svom. 

 

Snažna krila sokolova 

Spremna su za let, 

Kroacije brane slavu - 

Divi im se svijet. 

 

Nije Hrvat nikad izdo 

Svetinje ni Dom, 

Naši 'Crnokošuljaši' 

Na srcu su mom. 

 

Dična grano Zvonimira - 

Ti si narod moj! 

VATREN' rode, mio meni - 

Ko na stijeni stoj! 

 

Marija Dubravac 
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UNESCO I KOLO SV. TRIPUNA, DRAGOVOLJAC.COM, 

2022 
 

HODAK: ‘NAROD SE NIJE TAKO RADOVAO NI KAD JE 

TITO UMRO!’ 
 

19/12/2022 

 

Katar je ovih mjesec dana bio centar svijeta. Osobito ako svijet broji oko tri milijuna 

i 800 tisuća sretnika. Sretnici su “riknuli” od sreće kad su u petak 16. prosinca doznali 

da utakmicu s Marokom sudi arapski sudac iz Katra. K’o da susret Hrvatska-Srbija 

sudi “sudija” iz Banja Luke. 

Bolje bi bilo da FIFA igra na sigurno pa da je opet delegirala Danijela Orsata. On je 

već “zasr’o”… No, nemojmo biti zlobni i sitničavi. Fudbal ujedinjuje narode. Za 

nogomet nisam siguran. Vožd srpskog (polu)sveta odnosno Aca Vučić kliče urbi et 

orbi: “Navijat ću protiv Hrvata, svim srcem za našu braću Marokance”. Uz Vučića i 

naši “vučići” Vedrana Rudan, Bora Dežulović, Ante Tomić, Pofuk, Gera, Pupi, Jurica, 

iznenada su valjda posvojili oko 35 milijuna Marokanaca. Dobro da za treće mjesto 

ne igramo protiv Kine ili Indije. Bora Dežulović je jasan k’o boza: “Ne volim hrvatsku 

reprezentaciju jer su mali debili doveli Thompsona da im pjeva”. Davno sam gledao 

genijalni Šijanov film: “Tko to tamo peva”. Bilo je to osamdesetih. Ne sjećam se da 

su u njemu igrali Rudanica, Dežulović, Pupi… ali nekako sam siguran da sam ih vidio 

u onom legendarnom autobusu s Pavlom Vujisićem. 

Uglavnom, subota je bila “To be or not to be” pa makar nam sudili Vulin, Rudanica i 

Ante Tomić kao pomoćni suci. Značaj posjeda lopte je Joško Jeličić plastično objasnio 

na HRT-u: “To je kao kad za šankom zabavljaš ženu do pet sati ujutro, a onda dođe 

drugi pa ona ode s njim”. Ti si bio u posjedu do pet, a drugi je realizirao. Ivica Granić 

k’o i obično pogađa bit problema. VAR je Ivica preveo kao VARanje. Jedan VAR 

vrijedi za tzv. velike, a kad se potkradaju mali, kao recimo Hrvatska, onda se uključuje 

https://kamenjar.com/vojel-u-antifa-mozak-koga-je-sve-katarskim-lekcijama-pobijedio-zlatko-dalic/
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druga tehnologija. Za razliku od pet dosuđenih penala za Argentinu, za nas je dosuđen 

samo jedan. I taj je VARanje poništilo. Krade se u Katru, krade… 

Na “ovim prostorima” se budno prate uspjesi naših naroda i narodnosti. Srbe se i dalje 

podcjenjuje. Vulgarni nacionalizam ne poznaje granice. Zato su nam granice oduvijek 

problem. Marija Zdenka Malika otkriva Ameriku pa odmah šalje novost u svijet: “Srbi 

nikada nisu izgubili u četvrtfinalu, polufinalu i finalu Svjetskog prvenstva!”. Kad 

čovjek malo razmisli, Marija je stvarno u pravu! Do kada će komšije imati snage da 

tu sjajnu tradiciju održe i izdrže, e to zaista ne znam. Ali ja im želim da i dalje ustraju. 

Tu im neće pomoći ni braća Marokanci s obzirom da su izgubili polufinale od srpskih 

ljubimaca Francuza. 

Kako bi rekli u Večernjaku “pravi rašomon”. Kako, recimo, objasniti strancu kojem 

je nogomet zadnja rupa na svirali, a koji igrom slučaja gleda tekmu Francuska-

Maroko, da je bjelačka ekipa iz Afrike, a crnačka iz Francuske. To zbilja stvara kaos 

u glavama širom EU-a. Bijeli iz Afrike demonstriraju Parizom i Bruxellesom zbog 

pobjede crnih iz Europe. Pale automobile, šoraju policajce, jako su ljuti na crne. 

Jadni afrički bijelci, opet ih Europljani ugnjetavaju, ali sada su ugnjetači crni. Ah, taj 

rasizam! 

Plati pa se rugaj. Danas se rugaju oni koji još nisu platili. Ali će brzo platiti… 

Ni kod nas se ne zna tko pije, ali se zna tko plaća. Čitam na fejsu “fak(ing) news”. 

Javljaju da je Tomašević odlučio platiti Thompsonu samo da ne pjeva na dočeku 

Vatrenih. S druge strane, Prljavom kazalištu nitko ne garantira da će im platiti ako 

budu pjevali. Kad smo već kod pjevanja, netko mi je poslao na Facebook moju 

fotografiju sa sljedećim tekstom: “Croativ.net. Zvonimir Hodak: netko bi rekao, doći 

će vrijeme da će Vučić pjevati Čavoglave, i to na albanskom”. Kad danas vidite kako 

bijela momčad igra za Afriku, a crna za Europu, onda nije samo u sferi imaginacije 

da Vučko jednom malo zapeva… 

Svađaju se dva Srbina prije tekme Hrvatska-Argentina za koga će navijati. 

“Pa za Argentinu, razume se”. “Čoveče, jesi li ti bre normalan, pa tamo ima više 

ustaša nego u Hrvatskoj”. 

Političari su pohrlili u Katar, uvjereni da će donijeti sreću repki, kao što su usrećili 

narod. Koju radost i sreću su nam podarili naši momci kad su pobijedili i eliminirali 

sa Svjetskog prvenstva nogometnog diva Brazil. Oni su bili sigurno jedan od glavnih 

favorita za osvajanje naslova prvaka Svjetskog prvenstva. Kažu na fejsu da se narod 

nije tako radovao ni kad je Tito umro! Bilo je još zgodnih zafrkancija na fejsu kao 

npr. ovaj pragmatični oglas: “Mijenjam ulazak u Schengen za broncu sa Svjetskog 

prvenstva”. 

Zbog masovnog odlaska na Svjetsko prvenstvo broj radnika u Hrvatskoj se drastično 

smanjio. Broj neradnika ostao je isti. 

Upravo se dogodilo!!! Slapovi sreće! Hrvatska-Maroko 2:1!!! Još jedna brončana 

medalja zlatnog sjaja. Osvojena na njihovom terenu, s njihovim sucem. Nije im 

pomogao ni Vučić, ni njegova “braća” Marokanci. Varali su nas gdje su stigli. Protiv 

Argentine su izmislili penal protiv nas. Protiv Maroka su nam ukrali jedanaesterac. 

Prekršaj marokanskog igrača nad Gvardiolom u kaznenom prostoru zaslužuje po svim 

sudačkim pravilima najstrožu kaznu. To je bio penal za nas, čist k’o suza! Ali 

“iskusni” marokanski sudac se sjetio svoje obitelji i zviždaljka mu je ispala iz ruke. 

Poštenije prvenstvo organizirala bi i Picciotterija, famozna mafija u Kalabriji. To ti je 

tako kad si mali narod. Nama je tako pak kroz čitavu našu povijest. Bacali nas u jame, 
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zakopavali duboko u zemlju, ali su zaboravljali da smo mi kao sjeme. Što nas dublje 

zakopaju, to mi brže ponovno niknemo. 

Sve im je rekao otvoreno, pa su ga zatvorili… 

Za Mariju Zdenku Malika samo podsjetnik: Srbija je tri puta sudjelovala na svjetskim 

nogometnim prvenstvima. Do sada bez ijedne medalje. Mi imamo toliko medalja 

koliko puta su oni do sada sudjelovali. A koliko puta smo mi sudjelovali? Da vas 

čujem! Ja znam… šest puta, a tri medalje! 

Zamislite “mizantropsku egzistencijalnu mučninu” Sandi Blagonića i Bora 

Dežulovića koji strepi da “mali debili” ne pozovu opet Thompsona na pozornicu, ili 

Vedrane Rudan koja je tužna i ružna. Naši “fudbaleri” su opet probudili nacionalni 

ponos i raspametili navijače, a ona opet nije ništa osjetila. Uglavnom, mali “debili” se 

vesele i ogroman dio naroda s njima, a veliki debili tuguju. Jugo-debili su duboko 

razočarani. Javio se jedan takav, Darko Antolić, naravno s lažnog profila: “Vaš Livi 

je ustašlijsko smeće koje urliče Thompsonove ustaške budnice. Sramota za 

civilizaciju. K’o i ostala smeća iz repke. A takve dočekujete pa ste i sami takvi, 

sramota civilizacije”. “Civilizator” bljuje mržnju na sve one koji se raduju i osjećaju 

ponos Hrvatske. Tip je došao ravno iz opanaka pa otkrio da može svoju mržnju 

ispljunuti na fejsu. Naravno, dok Hrvatska ne usvoji praksu mnogih normalnih 

zemalja da se svatko može javiti na društvenim mrežama, ali samo sa svojim pravim 

podacima, tj. imenom i prezimenom, dotle će jugo-debili nastaviti nekažnjeno 

plasirati svoje unitarističko smeće. 

Tu ni Tomašević ne bi mogao uvesti reda. Doček je bio veličanstven, ne zbog 

programa koji nam je pripremo Gradonačelnik, već zbog veselja i ponosa svih onih 

mladih i starijih koji su nas u ovo prohladno vrijeme grijali svojim toplim srcima i 

oduševljenjem. Na žalost ni ovaj puta neće biti Thompsona, vjerojatno zbog 

zdravstvenih problema u obitelji. Ali on je u srcima igrača, njegove se pjesme pjevaju 

posvuda, a vi orjunaši cmizdrite, kmečite i rokćite koliko vas volja. Možete tugovati 

naredne četiri godine. 

Sasvim je očekivano da je plasman Vatrenih na Svjetskom nogometnom prvenstvu 

rastužio mnoge jugo-nostalgičare diljem Lepe njihove. Portali Blic rs., Kurir.rs, 

Indeks.hr… ne mogu sakriti nelagodu. Rastužio je i ekstremno lijevu intelektualnu 

“elitu” u Hrvatskoj na čelu sa Sandijem Blagonićem, Puhovskim, Tomićem, 

Gerovcem, Katom Peović… No, još ne znamo što sve kažu “inostrani” izvjestitelji i 

kakvo je njihovo duševno stanje nakon našeg plasmana na treće mjesto na svijetu. 

Međutim, možemo samo jednom pogađati što o tom hrvatskom “ispadu” javljaju tzv. 

“neutralni” izvjestitelji iz Hrvatske. Za DW iliti Deutsche Welle dopisnik je Jovan 

Vukosavljević; za Algemeine Zeitung – Stevo Krivokuća; za The Guardian – 

Aleksandar Holiga; za Switzerland News – Željko Peratović; za Associated Press – 

Dušan Stojanović; za El Pais – Svetlana Milosavljević; za BBC – Srboljub 

Životinjović; za CNN – Petar Štefanić; za Politiku – Vojislav Maco; za New York 

Times – Dean Jović; za TV France – Ivo Goldstein; za Washington Post – Žarko 

Puhovski; za Corriere della Sera-Slavenka Drakulić… Evo kompetentnih, 

objektivnih, dobronamjernih, hrvatskih ambasadora u “ceo svet”. Oni su naš prozor u 

svijet, možda najviše u “srpski svet”. Što god ti ljudi, slučajno ili ne, loše napišu u 

Hrvatskoj, kad god pokušaju plasirati neki novi “ustašluk” na utakmicama repke, 

koncertima… odmah se javljaju naši “crni anđeli” poput Dežulovića, Vedrane Rudan, 

Tomića, Jurice Pavičića, Branimira Pofuka… naravno, u obranu mlade države koja je 
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nastala u tvrdoj borbi…itd. Kako bi rekla legendarna Tanja Torbarina “Moš’ mislit'”. 

Tako je to kad novinar postane makro sam sebi. 

Priča se da kad su Bora Dežulović, Ante Tomić i Vedrana Rudan pozvani na sud, 

sudac je odmah sve priznao! 

A sada pozdrav nogometu. Približavaju se tradicionalni praznici, Božić i Nova godina. 

Blagdanski ugođaj se već debelo osjeća na ulicama gradova i mjesta diljem Hrvatske. 

Prigoda je to, uz nogometni uspjeh naše repke, da ljudi bar na kratko zaborave svoje 

svakodnevne brige, probleme i neizvjesnost koja nas očekuje iduće godine. Čim 

stigne, prvo će Pupi “lomiti lebac” s novčićem, politički “vjernici” će mu i dalje 

vjerovati, a ni jedan ateist neće odbiti božićnicu. I tako će život bez Katra krenuti 

dalje. Droga zvana nogomet je potrošena, nema više “zelene trave i bijelih linija”. 

Knjige, umovi i kišobrani služe samo ako ih otvorite… 

U životu svakog političara važne su samo dvije stvari. Prva je novac, a druge se ne 

mogu sjetiti. Možda moć… 

Nastavlja se stara priča, ali nova serija “Sve hrvatske sramote”. Hrvatska je postala 

jedina zemlja EU-a i NATO-a koja je odbila prihvatiti obuku ukrajinskih vojnika. 

Država u kojoj agresor sudjeluje kao partner vladajućoj stranci može sebi dozvoliti 

ovu sramotu. Pomoć Ukrajini je civilizacijsko pitanje. Jesi li na strani agresora ili 

žrtve? I sad smo k’o fol sigurni da će nas Putin ostaviti na miru. Moš’ mislit’! Ima u 

komšiluku netko tko k’o zapeta puška čeka zeleno svjetlo od Vladimira, 

Vladimirovića. Netko tko se godinama sustavno naoružavao iz Rusije i Kine. Onaj 

koji nam je već poslao poruku mira i tolerancije o tome da su granice tu da se 

“menjaju”. Mi smo zaista zemlja koja kao da živi u oblacima. Sad nema Tuđmana 

kojem nikada nisu oprostili pobjedu u Domovinskom ratu. Tuđman koji je bio 

politički faraon. Mnogi se zavaravaju našim članstvom u NATO savezu. Sjetite se 

slučaja Cipar. Bio je u cijelosti grčki i to kad je Grčka već bila članica NATO saveza. 

Onda je jednog lijepog sunčanog dana turska vojska pripojila pola Cipra Turskoj. 

Turci su također članovi NATO-a pa je, narodski rečeno, vuk po tko zna koji put pojeo 

magare. Uostalom, živi bili pa vidjeli… Nadam se da se jednog dana nećemo crveniti 

zbog ovog diplomatskog sljepila. 

Davno je Oscar Wilde napisao: “Moći pocrvenjeti u pravi čas zna biti vrlo korisno”. 

 

Zvonimir Hodak/Direktno.hr 

 

https://kamenjar.com/hodak-narod-se-nije-tako-radovao-ni-kad-je-tito-umro/  

 

https://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-danas/ 

 

  

https://direktno.hr/tagovi/zvonimir-hodak-590/?module=publish
https://kamenjar.com/hodak-narod-se-nije-tako-radovao-ni-kad-je-tito-umro/
https://pinterest.com/pin/create/button/?url=https://narod.hr/sport/grad-objavio-rutu-kojom-ce-vatreni-proci-zagrebom&media=https://narod.hr/wp-content/uploads/2022/12/HN20221218845257.jpg&description=U%20povodu%20do%C4%8Deka%20Hrvatske%20nogometne%20reprezentacije%20sa%20Svjetskog%20nogometnog%20prvenstva%20iz%20Katara,
https://pinterest.com/pin/create/button/?url=https://narod.hr/sport/grad-objavio-rutu-kojom-ce-vatreni-proci-zagrebom&media=https://narod.hr/wp-content/uploads/2022/12/HN20221218845257.jpg&description=U%20povodu%20do%C4%8Deka%20Hrvatske%20nogometne%20reprezentacije%20sa%20Svjetskog%20nogometnog%20prvenstva%20iz%20Katara,
https://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-danas/
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J. PEČARIĆ I M. PAVKOVIĆ MALI SLOBA U ZAGREBU, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 
 

‘NEKA PATI KOGA SMETA‘ 

 

DIO HRVATSKIH GENERALA PODRŽAO LOVRENA: 

‘NEKIM REDIKULIMA, NA CRTI VOŽDOVSKE SRBIJE, 

SMETA ‘ZA DOM SPREMNI‘‘ 
 

- Ustaški je pozdrav bio +‘Za dom i poglavnika spremni‘ i nikada ga nisu 

hrvatski branitelji izgovarali, kažu petorica generala 

 

Jutarnji.hr 

21. prosinac 2022.  

 

 
 

Dio hrvatskih generala podržao je hrvatskog reprezentativca Dejana Lovrena koji se 

našao na meti kritika nakon što je u kafiću svog suigača Marcela Brozovića, tijekom 

proslave bronce s SP-a u Kataru, pjevao Thompsonovu pjesmu Čavoglave i uzvikivao 

‘Za dom spremni‘. Medijima su poslali priopćenje, a potpisuju ga Andrija Hebrang, 

Ivan Tolj, Ivan Kapular, Žarko Tole i Ivica Primorac, "hrvatski generali u miru". 

Među ostalim, napisali su da potpisuju Lovrenove riječi: “Šaka bijednih i ljubomornih 

ljudi, mrze sve što je hrvatsko. Ustvari mrze sebe prvo. Njima se zgadilo kad sam 

zapjevao pred cijelom Hrvatskom ”Lijepa li si“. Također, kažu kako se ne slažu "s 
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dežurnim i medijski sveprisutnim Aleksandrom Stankovićem, koji je rekao, između 

ostaloga, da mu ne trebaju ambasadori koji se opuštaju uz Za dom spremni." 

 

Priopćenje niže prenosimo u cijelosti: 

 
- Povodom našega hrvatskog osvajanja 3. mjesta na svjetskome nogometnom 

prvenstvu želimo zajedno s hrvatskim braniteljima i golemom većinom hrvatskoga 

naroda izraziti sreću, radost i čestitke našim Vatrenima, na čelu s izbornikom Zlatkom 

Dalićem. I ovaj put su pronijeli diljem svijeta hrvatsko ime. I ovaj put se po svim 

kontinentima i kutcima kugle zemaljske čulo za hrvatski narod koji je prije tridesetak 

godina u krvi i suzama stekao državnu nezavisnost. 

Potpuno je u pravu Zlatko Dalić kada je rekao da nije bilo branitelja i naše pobjede u 

Domovinskome ratu, ne bi bilo ni njega ni reprezentacije, ni srebra, ni dviju bronci! 

Hvala mu da je ovaj veliki uspjeh posvetio hrvatskim braniteljima. Da, bez njih ne bi 

bilo ni kolosalnih uspjeha naših rukometaša, vaterpolista, skijaša, boksača, 

gimnastičara tenisača… Ne bi bilo međunarodno priznatoga hrvatskog stijega za koji 

su i pod kojim su izborili takve velike pobjede i uspjehe koji su već sada upisane 

zlatnim, srebrenim i brončanim slovima u hrvatskoj i svjetskoj športskoj povijesti. 

Nismo iznenađeni bolesnim reakcijama susjeda tzv. ”komšija” s onu stranu Dunava i 

Drine, za koje su, za razliku od Hrvata, Marokanci braća i prijatelji i za koje je njihov 

novovjeki ”vožd srpskog sveta” navijao. A, nakon pada Vukovara, četničke i JNA 

horde su pjevale, bit će mesa, bit će mesa i tražili su salate da bi klali Hrvate. I doista 

nakon toga je uslijedilo klanje, Ovčara i mnoga druga stratišta diljem Hrvatske. I bez 

srama, trideset godina nakon tih užasa koje su počinili, slavlje, radost i pjevanje naših 

ljudi u Hrvatskoj i u iseljeništvu proglasili su ”povampirenim ustaštvom” uperenim 

protiv Srba, pozivajući se na svoje, milijun puta, ponovljene mitomanije i laži. 

Povod ovoga našega obraćanja javnosti nije samo potreba da u ime hrvatskih 

branitelja izrazimo našim nogometašima zahvalnost, već i to što smo dužni izraziti 

naše negodovanje zbog pokušaja nekih redikula u Hrvatskoj, da na crti voždovske 

Srbije, prekriveni plaštem jugo-nostalgije, klevetanjem, podvaljivanjem i 

etiketiranjem obezvrijede i relativiziraju ovo veliko športsko i nacionalno dostignuće, 

s ciljem stvaranja nesloge i podjele u hrvatskome društvu i narodu. Agresiji na 

Hrvatsku prethodili su balvani na našim cestama, koje su postavljali oni koji se nisu 

mirili s pravednom i prirodnom željom hrvatskoga naroda za samostalnošću i 

uspostavom Hrvatske države. Takve smo porazili. Međutim, ova pobjeda, svjetska 

bronca zlatnoga sjaja pokazuje da još i nakon trideset godina naše slobode i 

nezavisnosti postoje među nama mentalni balvanisti, koji, kad god mogu, postavljaju 

balvane i klipove ne bi li kotač života hrvatskoga naroda vratili unatrag, u blato iz 

kojega smo se golemim žrtvama izvukli. 

I zato u našim pobjedama, u našoj radosti, u našim pjesmama pronalaze ono čega 

nema. I zato im smetaju pjesme, Moja domovina, Lijepa li si, Čavoglave… Smeta im 

u pjesmi Čavoglave pozdrav Za dom spremni, s kojim su hrvatski bojovnici odlazili 

u borbu i smrt da bi Hrvatska živjela. Uzalud tim i takvima govorimo da to nije ustaški 

pozdrav. Ustaški je pozdrav bio ”Za dom i poglavnika spremni” i nikada ga nisu 

hrvatski branitelji izgovarali. Imali smo svoga Predsjednika, vrhovnoga ratnoga 

zapovjednika i utemeljitelja Republike Hrvatske Franju Tuđmana i zajedno s njim 
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spremno smo obranili svoj dom i Hrvatsku. Da, bili smo spremni za Dom! Spremni 

jučer, danas i sutra! Pa neka pati koga smeta ta spremnost! 

I slažemo se i potpisujemo Lovrenove riječi: “Šaka bijednih i ljubomornih ljudi, mrze 

sve što je hrvatsko. Ustvari mrze sebe prvo. Njima se zgadilo kad sam zapjevao pred 

cijelom Hrvatskom ”Lijepa li si“. I ne slažemo se s dežurnim i medijski sveprisutnim 

Aleksandrom Stankovićem, koji je rekao, između ostaloga, da mu ne trebaju 

ambasadori koji se opuštaju uz Za dom spremni. Aco, što se tu može, nema vam 

pomoći. Vi niste spremni i zato patite kad vas smeta, a Livaković, Stanišić, Šutalo, 

Gvardiol, Pašalić, Juranović, Perišić, Majer, Modrić, Kovačić, Oršić, Kramarić, 

Petković, Livaja, Brozović, Lovren…. na čelu sa Zlatkom Dalićem neka pjevaju i 

neka igraju uvijek spremni za Dom i Hrvatsku. Spremni baš kao i mi branitelji u ratu 

i stvaranju Hrvatske. Hvala im što promiču temeljne vrijednosti uspjeha jednog 

naroda, ljubav za domovinu, vjeru i obitelj.  

https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/ 

Neka nam i dalje pronose slavu Hrvatske i pobjede u miru. I neka im je i neka nam je 

svima čestit Božić i blagoslovljena i sretna nova 2023.godina, stoji u njihovu 

priopćenju. 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dio-hrvatskih-generala-podrzao-lovrena-

nekim-redikulima-na-crti-vozdovske-srbije-smeta-za-dom-spremni-15288363  

https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/  
https://novine.hr/vijesti/neki-hrvatski-generali-podrzali-lovrena-medu-nama-postoje-

mentalni-balvanisti  

https://ne-np.facebook.com/slobodnadalmacija/posts/6101464679905315/  

http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-

HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-

ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html  

 

Komentar: Nisu samo hrvatski generali i nogometaši mnogo iznad hrvatskih političara 

kada su u pitanju nacionalni interesi, pa čak i zdrav razum. To je našim političarima 

pokazao Trener Lyona Laurent Blanc- Pogledajte naslov teksta u kome ovaj trener – 

koji nije Hrvat – razumije nešto što ne razumiju hrvatski političari: 

TRENER LYONA: LOVREN JE PJEVAO PJESMU KOJA GOVORI O 

OSLOBOĐENJU NJEGOVE ZEMLJE 

https://narod.hr/sport/trener-lyona-lovren-je-pjevao-pjesmu-koja-govori-o-

oslobodenju-njegove-zemlje  

  

https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dio-hrvatskih-generala-podrzao-lovrena-nekim-redikulima-na-crti-vozdovske-srbije-smeta-za-dom-spremni-15288363
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dio-hrvatskih-generala-podrzao-lovrena-nekim-redikulima-na-crti-vozdovske-srbije-smeta-za-dom-spremni-15288363
https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/
https://novine.hr/vijesti/neki-hrvatski-generali-podrzali-lovrena-medu-nama-postoje-mentalni-balvanisti
https://novine.hr/vijesti/neki-hrvatski-generali-podrzali-lovrena-medu-nama-postoje-mentalni-balvanisti
https://ne-np.facebook.com/slobodnadalmacija/posts/6101464679905315/
http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html
http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html
http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html
https://narod.hr/sport/trener-lyona-lovren-je-pjevao-pjesmu-koja-govori-o-oslobodenju-njegove-zemlje
https://narod.hr/sport/trener-lyona-lovren-je-pjevao-pjesmu-koja-govori-o-oslobodenju-njegove-zemlje
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JOŠ O VELIKOSRPSKOM SKUPU U ZAGREBU, 3.  
 

Na Internetu se može naći tekst Govor mržnje i govor ljubavi: 

https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-

ljubavi-t23113.html  

Iznenadio sam se jer se radi praktično o mom tekstu JOŠ O VELIKOSRPSKOM 

SKUPU U ZAGREBU, 2.  

Tekst sam počeo s sjajnim komentarom Ivice Marijačića: 

PUPOVČEVOM GOVORU MRŽNJE PREMA ZDS I HRVATSKIM 

BRANITELJIMA, NITKO SE NIJE SUPROTSTAVIO JER TAMO NIJE BIO NI 

JEDAN JEDINI HRVAT. 

Međutim praktično isto je dao u svom tekstu Zvonimir Hodak navodeći riječi Ivice 

Granića koji je pomalo začuđen gromkom šutnjom na Pupovčevu poruku pa piše: 

“Meni je interesantno kako na skupu nije bilo ni jednog Hrvata da mu se suprotstavi 

ili ja samo greškom nisam rođen u Hlebinama” 

A kada malo razmislimo jasno je da je logičan naslov Govor mržnje i govor ljubavi. 

Da logično je oni kojima ne smeta tvrdnja da je iskazivanje ljubavi prema domovini 

pozdravom ZA DOM SPREMNI s kojim su na usnama umirali mnogi hrvatski 

branitelji i to od pripadnika naroda koji su izvršili naci-fašističku agresiju na Hrvatsku 

NISU HRVATI. Ili zašto sam davno rekao da Hrvate možemo podijeliti na Hrvate i 

one koji za sebe kažu da su Hrvati. 

A pozdrav ZDS je najjednostavniji test za utvrđivanje tko je tko u toj podijeli. Otud i 

toliko mojih knjiga o ZDS: 

1. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo 

je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna,Zagreb, 2008.  

2. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

3. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 

spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

4. J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

5. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

6. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

7. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

8. J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021. 

9. J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

10. J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022. 

11. J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

Vjerojatno će netko pomisliti da je nerazumno napisati toliko knjiga o nečem tako 

očitim kao što je ZDS i ljubav prema svom narodu. Ali onih koji za sebe kažu da su 

Hrvati ima doista mnogo tako da je i veliki Šegedin bio iznenađen koliko puno ima 

Hrvata koji tako strasno mrze svoj narod.  

Takvi samo slijede želje svjetskih moćnika koji su željeli srpsku vlast u Hrvatskoj. 

Iako su poraženi oni je danas ostvaruju tako da Pupovac može stalno pokazivati da je 

on gazda u RH što je davno prepoznato pa čak i slikom iskazano: 

https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
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 Iako ja znam takve nazvati srpskim slugama znam i objasniti da oni samo slijede 

naputke svjetskih moćnika, pa kada se traži da budu srpske sluge to im je jednostavno 

i raditi jer je Dorica Ćosić opisao što je Srbima najviše pomoglo u njihovoj povijesti 

i to spominje i Zvoniir Hodak u spomenutom tekstu. Zanimljivo da je to spomenuo i 

Javor Novak u tekstu Medvjedi se bude, vruće im je (dragovoljac.com, 09 Siječanj 

2023):  

 

 

 

Ministarstvo unutarnjih poslova RH na Twitteru je građanima zaželjelo „sretne 

blagdane i Novu 2023.“ isto kao i ekstremno lijeva stranka Možemo. Treba li tome 

uopće komentar? Velika Srbija u Zagrebu je zatim postrojila državno vodstvo 

navodno povodom pravoslavnog Badnjaka. Dojezdio je i poznati ratni huškač i 

hrvatožder nedužni Ivica. 

Glagoljao nam je o „nužnim razgovorima“. „…lažemo da nas ne bude strah, da 

ohrabrimo, da sakrijemo svoju i tuđu bedu…“ (ideolog velikosrbstva D. Ćosić). I eto 

nama njihovoga Ivice i još Dačića, poznatog šlager majstora, više ušlagiranog 

četnika – timeo Danaos et… 

A onda eto nas u Beogradu 24. prosinca 2023. da zajedno proslavimo katolički 

Badnjak uz „pesmu: ko nas bre zavadi“. Može i Tereza: „prijatelji stari gde ste?“ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-

se-bude-vruce-im-je  

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
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To objašnjava i naslov teksta Mladena Pavkovića (dan je u Prilozima): 

ZAŠTO SE NE KLANJAJU HRVATSKIM JUNACIMA? 

10 siječnja, 2023 

https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/  

Jasno je da ovo pokazivanje Pupovca koliku moć ima u RH povezano je s uspjehom 

Hrvata na svjetskom nogometnom prvenstvu. A jedna od knjiga koju sam spomenuo 

je ona o Josipu Šimuniću. Zato ne čudi što je Mladen Pavković opravo sada povodom 

ovog četnikovanja u Zagrebu povezao napade na Lovrena s napadima na Šimunića 

(vidjeti Priloge): 

LOVRENA GAZI ISTA RULJA KAO I JOEA ŠIMUNIĆA! 

9. siječnja, 2023. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-

gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica  

https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/  

https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/ 

Sjetimo se da je i napad na Šimunića bio prije tadašnjeg Svjetskog prvenstva. Napad 

je bio uspješan jer Šimuniću je onemogućen odlazak i Hrvatska nije prošla grupu. 

Pred Moskvom je opet bio prljavi napad na Modrića i Lovrena, ali Vatreni s Dalićem 

odgovaraju na najbolji mogući način – bili su vice-šampioni. Još je na dočeku s njima 

na trg došao i Thompson /o kome sam napisao niz knjiga danih na gornjem popisu). 

Sada, poslije nove medalje na Svjetskom prvenstvu, opet je Lovren meta i opet je 

razlog Thompson, tj. pjevanje Thompsonovih pjesama. Ne možeš lako biti srpski 

sluga gdje prepun Jelačićev plac pjeva Thompsonove pjesme, zar ne. 

A koliko je ogavno biti srpski sluga pokazuje to da napadaju Thompsona danas kada 

mu je najteže u životu. Zato u prilozima dajem i tekst o pjesmi koju je Marko posveti 

svom sinu. 

 

 

 

 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/
https://www.tjedno.hr/2023/01/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/
https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/
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MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 
 

MODRIĆ I IX. BOJNA HOSA 

(PREDSTAVLJANJE KNJIGE IX. BOJNA "RAFAEL VITEZ BOBAN" U SPLITU, 

3.) 

 

Jučerašnji dio ovog teksta završio sam informacijom kako je TV Jadran u Vijestima 

od 17. 06. 2022. dala prilog s predstavljanja moje knjige (od 14 do 20 min): 

https://youtu.be/Y3oeYxelSN0. 

Moram Vas upozoriti da je u njoj netočna informacija o predstavljanju moje knjige 

Marko Perković Thompson / Thomsonofobija 24. 06. 2022. Međutim doznajem da je 

to predstavljanje odgođeno.  

Ne bi me iznenadilo da je razlog za to izbori u Splitu. Naime, moja predstavljanja idu 

uz poruku: NE VJERUJTE POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI. A u 

Splitu imamo koaliciju konzervativnih hrvatskih stranaka. Vjerojatno je strah od 

sličnog nastupa na državnoj razini, iako po (državnim) prognozama oni imaju male 

šanse: 

https://narod.hr/hrvatska/raspolozenje-splicana-nakon-seks-afere-je-li-moguce-da-

ce-ivica-puljak-ponovno-postati-gradonacelnik  

Zanimljivo je da je njihov kandidat Aris Zlodre jedini i bio na predstavljanju knjige o 

IX. Bojni HOS-a pa ne dvojim da on jest ZA DOM SPREMAN. A jasno je da je knjiga 

o Thompsonofobiji nastavak te iste priče. Onima kojima smeta ZDS ovo je nepovoljno 

vrijeme jer su ih Ukrajinci prokazali kao ljude bez morala. Naime SLAVA UKRAJINI 

i ZDS imaju istu povijest, ali hrvatski političari koji znaju raditi samo ono što im gazde 

kažu kliču pozdrav Ukrajinaca, a kažnjavali za istovjetan hrvatski pozdrav. Kažem 

istovjetan jer vjerujem da će Ukrajina pobijediti u ratu. 

Ali u tom prilogu s TV Jadran ima sjajni komentar Luke Podruga- On je usporedio 

Hrvatsku vojsku s Vatrenima, a u njima one najsjajnije IX. BOJNU HOS-A i LUKU 

MODRIĆA! 

A danas gledam prelijepu sliku u tekstu: 

 

IVICA OBJAVIO FOTOGRAFIJU: MALI KOSTELIĆI POZIRALI U MODRIĆEVIM 

DRESOVIMA 

 

Miroslav Herceg 

 

20. lipnja 2022. 

 

https://youtu.be/Y3oeYxelSN0
https://narod.hr/hrvatska/raspolozenje-splicana-nakon-seks-afere-je-li-moguce-da-ce-ivica-puljak-ponovno-postati-gradonacelnik
https://narod.hr/hrvatska/raspolozenje-splicana-nakon-seks-afere-je-li-moguce-da-ce-ivica-puljak-ponovno-postati-gradonacelnik
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Najtrofejniji hrvatski skijaš, Ivica Kostelić, nakon karijere uživa s obitelji. Oduševila 

je nedavna objava na Instagramu. 

Naime, njegova sestra Janica Kostelić svoje nećake je iznenadila posebnim 

poklonima. Ona im je darovala dresove najboljeg hrvatskog nogometaša, kapetana 

hrvatske reprezentacije Luke Modrića. 

Tako na fotografiji vidimo plavokose mališane kako poziraju okrenuti leđima s 

Modrićevim dresovima, a jedan od njih gleda prema kameri je u dresu reprezentacije 

Islanda. Prema Ivičinim riječima riječ je o najmlađoj curici i nju je opremila mama. 

Inače, Ivica je u braku s Islanđankom Elin, bivšom skijašicom. Imaju blizanke Katu i 

Janu te sinove Leona i Ivana. 

 

https://narod.hr/sport/ivica-objavio-fotografiju-mali-kostelici-pozirali-u-

modricevim-dresovima  

Pa kakve veze ima u toj priči Thompson? 

U Prilozima vam dajem moj tekst iz 2003. godine kada su rukometaši osvojili svjetsko 

prvenstvo, a taj tekst govori kako su tada napadnuti Ivica Kostelić i Marko Perković 

Thompson. 

Svima je poznato kako je Thompsonu isključena struja kada je na Jelačić placu pjevao 

pjesmu po želji Luke Modrić. O tome imate niz tekstova u mojoj knjizi 

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, Zagreb 2018., a ti tekstovi su prenijeti i u 

knjigu koja je trebala biti predstavljena.  

U tekstu THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! Upozoravao sam 

vlast da će im se dogoditi isto što i 2003- Dogodilo se mnogo snažnije. Evo tog 

upozorenja: 

https://narod.hr/sport/ivica-objavio-fotografiju-mali-kostelici-pozirali-u-modricevim-dresovima
https://narod.hr/sport/ivica-objavio-fotografiju-mali-kostelici-pozirali-u-modricevim-dresovima


380                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

„Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da im 

pjeva Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvaci pak 'prošvercali'. I zapjevao je 

Bojnu Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad im smeta, 

Hrvatska je prvak svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim brojem 

ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson uzviknuo „Za 

Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. 

veljače, „oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u međusobno 

klanje na Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti i s 

njihova Balkana?  

To je isto tvrdio i kada smo uveli kunu i počeli ju koristiti kao valutu. 

Je li se išta promijenilo u ovih 15 godina? 

Da, kao što sam konstatirao u prethodnom tekstu, ne razumiju ili se samo prave da ne 

razumiju kako im svi poručuju da moraju biti dio svog naroda, da moraju biti takvi 

kakav je naš izbornik Zlatko Dalić.“ 

A na užas političara u RH koji bi kažnjavali „Bojnu Čavoglave“ Ukrajinci su je još 

2015. godine prepjevali i pokazali svijetu da je to HIMNA NARODA IZLOŽENIH 

AGRESIJI. 

Josip Pečarić 
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023: 
  

TKO JE DRAŽEN LALIĆ, KOJI JE JOE ŠIMUNIĆA 

NAZVAO ‘POLITIČKI NEPISMENIM’? 
 

Miroslav Herceg 
- 

3. listopada 2023.  

 

n 

Foto: snimka zaslona 

 
“Uzvikivanje fašističkog pozdrava predvođenih Joe Šimunićem. Inače odličan igrač, 

ali politički nepismen”, nabrajao je Dražen Lalić dok je spominjao pozdrav ‘Za dom 

spremni’ na sjednici Odbora za obitelj, mlade i sport na temu “Sport, mladi i 

sprečavanje različitih oblika nasilja – interes cijelog društva”. Izjava je to koja je 

posljednjih dana odjeknula u javnosti, a o kojoj mainstream mediji ne pišu. 

Dražen Lalić inače je sociolog, profesor s Fakulteta političkih znanosti, često ga 

predstavljaju kao nepristranog analitičara, iako to nije. Više o njemu doznajte u 

nastavku. 

 

Lovrenu i Modriću stavljao ‘utege’ 

Na dan početka Svjetskog nogometnog prvenstva u Rusiji, 14. lipnja 2018. godine, u 

emisiji Otvoreno gostovao je upravo Lalić. 

Podsjetimo što je tada rekao: 

“Ne radi se samo o tih 15-ak igrača već o ukupnoj atmosferi oko reprezentacije koja 

je niska, nepovoljna. Većina naših građana ne osjeća da će ova naša reprezentacija 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/10/drazen-lalic.png
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postići dobar rezultat. Nogomet shvaćam kao zajednicu publike, medija, dužnosnika, 

sudaca, trenera, igrača… Nogomet nije samo onaj tim. Da sad pitamo vaše gledatelje 

što je zanimljivije, važnije suđenje Mamiću, spektakularni bijeg i sudbina ili uspjeh 

naše reprezentacije. Možda ćemo uspjeti doći do drugog kola, ali tu je negdje naš 

limit, zbog određenih razloga. Ljude najviše zanima svjedočenje poniženju, a 

pogotovo kad svjedoče poniženju nečega tko je ponižavao. Interes za Mamića, 

korupciju, organizirani kriminal, odlijevanje javnih sredstava u privatne džepove – 

kad bi istraživao moja hipoteza bi bila da ljude puno ih više zanima slučaj Mamić 

nego što se zbiva oko reprezentacije. 

> Pravosuđe i suprotan odnos prema ‘Za dom spremni’: Prisjetimo se presuda 

Thompsonu i Šimuniću 

Ako odemo u četvrtfinale po tome ćemo pamtiti SP, ali ako ispadnu nakon skupine 

po Mamiću. Žao mi je zbog sudbine tog čovjeka, on je sposoban čovjek koji je puno 

igrača prodao vani, više nego itko u ovom dijelu Europe. Ali nažalost nogomet je 

postao jedna metafora lošega, društveno pogubnoga. Pogledajte atmosferu 1998. kada 

nas je nogomet spajao. Kad smo bili integrirani. Žao mi je Dalića, vidi mu se na licu 

da je čista duša, volio bi da napravi dobar rezultat. Međutim, ovog puta mislim da su 

ti utezi preveliki. Mislim da Lovrenu i Modriću to mora biti uteg”, rekao je Lalić. 

 

Smetala mu ruka na srcu za vrijeme intoniranja himne 

Lalić je pisao o utjecaju ”desničara na hrvatski nogomet, koji su u prvoj polovici 

devedesetih isforsirali držanje ruke na srcu kod intoniranje himne” uoči utakmice 

Vatrenih. Zar je to, prema profesoru Laliću, glavni problem hrvatskog nogometa? 

“Znatno je razgrađen i simbol reprezentacije. Konstruiran još u prvoj polovini 

devedesetih, taj se simbol koristio kroz različite rituale, pa i one bizarne poput od 

desničara isforsiranoga držanja ruke na srcu pri izvođenju himne producirana kao 

“izraz narodne duše”…”, napisao je Dražen Lalić u Večernjem listu ranije. 

Naravno, ovo jednostavno nije točno, ruka na srcu kod intoniranja državne himne uoči 

utakmica hrvatske reprezentacije devedesetih ”dogodila” se potpuno spontano, kao i 

puno toga što se početkom devedesetih događalo na krilima nacionalne euforije, 

demokratskih promjena, u zanosu slobode i neposredno poslije rušenja komunističkog 

režima. Nitko, ništa nije forsirao, a pogotovo ne hrvatskim nogometnim 

reprezentativcima. 

> Dražen Lalić i Krešimir Macan natjecali se tko će više hvaliti Tomaševića uz 

skandalozne teze 

 

Hvalio Tomaševića 

Lalić je prošle godine u emisiji RTL – direkt, na temu godinu dana Možemo na vlasti 

u Zagrebu navijao za još jedan mandat Tomislava Tomaševića. 

“Neke se naznake i trendovi mogu osjetiti, to je četvrtina mandata, ali možda će biti 

još jedan mandat. Ono što je bitno je drugačija atmosfera u gradu. Niti jedan čelnik 

gradske vlasti i osoba povezana s njome i tim strankama nije završila u zatvoru niti se 

to može zamisliti. Svašta se može Tomaševiću prigovoriti, ali da će završiti u 

zatvoru… U pobjedničkom govoru je rekao da želi istinske promjene i da traži 

sudjelovanje građana u promjenama i da one neće biti brze i jednostavne. Upravo u 

tome treba tražiti problem. Promjene će biti sporije, kompliciranije su nego je 

https://narod.hr/hrvatska/pravosude-i-suprotan-odnos-prema-za-dom-spremni-prisjetimo-se-presuda-thompsonu-i-simunicu
https://narod.hr/hrvatska/pravosude-i-suprotan-odnos-prema-za-dom-spremni-prisjetimo-se-presuda-thompsonu-i-simunicu
https://www.vecernji.hr/sport/krah-simbola-vatrenih-sukobi-traume-moralno-i-sportsko-potonuce-1196051
https://narod.hr/hrvatska/drazen-lalic-i-kresimir-macan-natjecali-se-tko-ce-vise-hvaliti-tomasevica-uz-skandalozne-teze
https://narod.hr/hrvatska/drazen-lalic-i-kresimir-macan-natjecali-se-tko-ce-vise-hvaliti-tomasevica-uz-skandalozne-teze
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očekivao, a građani, tu već ima problema sa sudjelovanjem drugih aktera. Nekako se 

svela Tomaševićeva vojska tek na nekoliko generala”, kazao je Lalić. 

Što se tiče mjere roditelj odgojitelj Lalić je tada, dok još presuda nije donesena, 

ustvrdio da će “bilo kojem sudu biti teško da odluči drugačije od onoga što predlaže 

Tomašević jer je javnost u Zagrebu tu sasvim u velikoj većini na strani Tomaševića.” 

Profesor, koji predaje studentima, zaboravio je da sudovi u predmetima odlučuju na 

temelju zakona i činjenica, a ne na temelju onoga što misli Lalićeva ‘javnost’, odnosno 

pojedini lijevo orijentirani mediji. 

 

Lalić radio za Sorosa pa pisao za Večernji kako Soros nije protivnik hrvatske 

samostalnosti 

Dražen Lalić je inače bio član Upravnog odbora Instituta otvorenog društva Hrvatska 

2004.godine. Zanimljivo, isti je Lalić 2018. godine za Večernji list napisao nekritički 

tekst u kojem tobože objašnjava zašto se Soros našao na udaru desnice. 

”Neki naši politički akteri su dali, a pojedini i još uvijek daju znatne 

priloge antisorosevskoj histeriji. Sredinom i u drugoj polovini 90-ih, kad je aktivnost 

Instituta Otvoreno društvo u Hrvatskoj bila najintenzivnija, najžešće kritike Sorosu i 

toj zakladi upućivao je predsjednik Republike”, piše Lalić te dodaje kako Tuđmanov 

govor o ”crvenim, zelenim i žutim vragovima” održan po povratku s prvoga liječenja 

iz SAD-a u Zračnoj luci Pleso 23. studenoga 1996. sadrži neistine. 

>Dr. Franjo Tuđman o Georgeu Sorosu 1996.: ‘Soros i njegovi saveznici proširili 

su krakove kroz naše društvo’ 

Lalić ide toliko daleko da eksplicitno tvrdi kako ”Soros zasigurno nije protivnik 

hrvatske slobode i samostalnosti”, no tri godine nakon toga Lalićevih tvrdnji, portal 

Narod.hr otkriva da je Sorosevo Otvoreno društvo u Hrvatskoj 2000. u svojim 

strateškim planovima ustvrdilo kako je iluzija da je Hrvatska suverena nacionalna 

država ili da će to postati. Uz to, vrijedi podsjetiti da je Tomaševićevu udrugu Institut 

za političku ekologiju, snažno financijski i logistički podržalo upravo Otvoreno 

društvo, a da je u prostorijama iste te udruge dogovoren nastanak stranke Zagreb je 

naš. 

Godine 2012. je pokušao postati članom Upravnog odbora Nacionalne zaklade za 

razvoj civilnoga društva, ali nije uspio. Prilikom kandidature za funkciju u tom tijelu 

izjavio je da ”civilno društvo mora sadržavati svoju kontrolnu i konfliktnu 

dimenziju, i to ponajprije prema vlasti, inače se gubi njegov smisao nezavisnoga 

promotora općeg dobra”. 

 

Sara Lalić – članica Centra za mirovne studije 

Sara Lalić, inače kćer Dražena Lalića je aktivistica Centra za mirovne studije (CMS) 

u kojem je su ključnu ulogu godinama imali Sandra Benčić i Gordan Bosanac, danas 

važni članovi stranke Možemo. 

Ona je 2014. bila voditeljica programa Borba protiv rasizma, ksenofobije i etničkog 

ekskluzivizma, a 2018. je bila u Upravnom odboru CMS-a. Ta nevladina organizacija 

također je jedan od osnivača Documete Vesne Teršelič, a uz Centar za građanske 

inicijative Poreč, Građanski odbor za ljudska prava (GOLJP Zorana Pusića), Centar 

za mir, nenasilje i ljudska prava Osijek, Documentu-Centar za suočavanje s prošlošću 

i udrugu Terra, suosnivali su i zakladu Solidarna. 

https://www.vecernji.hr/premium/politicki-demon-koji-umjesto-plemena-zeli-otvoreno-drustvo-1227356
https://narod.hr/hrvatska/dr-franjo-tudman-o-georgeu-sorosu-1996-soros-i-njegovi-saveznici-prosirili-su-krakove-kroz-nase-drustvo
https://narod.hr/hrvatska/dr-franjo-tudman-o-georgeu-sorosu-1996-soros-i-njegovi-saveznici-prosirili-su-krakove-kroz-nase-drustvo
https://narod.hr/hrvatska/soroseva-zaklada-2000-iluzija-je-da-je-hrvatska-suverena-nacionalna-drzava-ili-da-ce-to-postati
https://narod.hr/hrvatska/soroseva-zaklada-2000-iluzija-je-da-je-hrvatska-suverena-nacionalna-drzava-ili-da-ce-to-postati
https://narod.hr/hrvatska/kako-tomaseviceva-udruga-uz-potporu-sorosevog-otvorenog-drustva-godinama-organizira-program-politickog-obrazovanj
https://www.nacional.hr/feljton-kako-je-nastao-pokret-s-kojim-tomasevic-zeli-mijenjati-hrvatsku/
http://www.h-alter.org/vijesti/civilno-drustvo-mora-biti-kriticno-spram-vlasti
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Inače, Centar za mirovne studije (CMS) se našao u sukobu interesa jer je kao član 

Radne skupine uvrstio svojih 6 aktivnosti u Nacionalni plan za borbu protiv 

diskriminacije 2016. – 2021., a na to je 2017. upozorio tadašnji ministar vanjskih 

poslova Davor Ivo Stier na sjednici Odbora za europske poslove. 

Na ministrove optužbe za sukob interesa i netransparentnost, Sara Lalić tada je tvrdila 

kako je tih šest do sedam mjera stavljeno u tadašnji Akcijski plan nakon što je CMS, 

kao nositelj, 2015. dobio projekt financiran iz REC programa Opće uprave za 

pravosuđe Europske komisije. Ipak, nikada nije do kraja objašnjeno kako je moguće 

da projektne aktivnosti, za koji je CMS dobio financijska sredstva, budu uvrštene u 

državni dokument o suzbijanju diskriminacije, odnosno kako je moguće da je CMS 

postao instrument države u suzbijanju diskriminacije? 

Inače Domovinski pokret je do sada objavio popis organizacija civilnog društva koje 

su prema njihovim tvrdnjama, između 2013. i 2020. godine uprihodile preko 

500.000.000 kuna. Među njima se nalazi i Centar za mirovne studije s uprihođenih 

42.624.246 kuna. 

 

Optužuje za političku nepismenost, a sam je pokazuje 

Zaključno, iako kritizira Šimunića upravo je Lalić pokazao političku nepismenost kad 

je ranije ustvrdio da bi se Barack Obama i po treći puta trebao kandidirati na 

američkim predsjedničkim izborima protiv Donalda Trumpa, iako se u američkom 

izbornom sustavu nije moguće kandidirati tri puta za predsjednika. 

 

https://narod.hr/sport/tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-

nepismenim  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36869-tko-je-drazen-

lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim 
 
  

https://narod.hr/sport/tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
https://narod.hr/sport/tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36869-tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/36869-tko-je-drazen-lalic-koji-je-joe-simunica-nazvao-politicki-nepismenim
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 3. 

 

ŠIMUNIĆ VS. ĐOKOVIĆ 
 

1. ŠIMUNIĆ VS. ĐOKOVIĆ 

 

Jedan od FAH IDIOTA pokazao se Dražen LALIĆ, sociolog s Fakulteta političkih 

znanosti u Zagrebu u Hrvatskom koji je za Šimunića tvrdio da je politički nepismen. 

Ispao je smiješan jer se pokazalo da je očito pogriješio fakultet na kome radi je je već 

bio poznat po glupostima iz političkih znanosti. Očito je Šimunić mnogo politički 

pismeniji, a to su pokazali i znanstvenici koji su među ponajboljim hrvatskim 

znanstvenicima, dakle i oni koji su na Stanfordovim listama. Tu ne mislim na mene 

iako sam ja na tim listama po broju objavljenih radova daleko ispred ostalih hrvatskih 

znanstvenika. 

Tako je na ovogodišnjoj Stanfordovoj listi za cijelu karijeru je na 30. mjestu po broju 

objavljenih radova među hrvatskim znanstvenicima za cijelu karijeru pok. akademik 

Stanko Popović sa 177 rada. 

Oprostio sam se od njega knjigom: 

J. Pečarić, Akademik Stanko Popović, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf 

Na početku knjige je dan tekst Akademik Stanko Popović – In memoriam akademika 

Svetozara Musića koji je također na Stanfordovim listama i sa svoja 319 rada među 

hrvatskim znanstvenicima na 8. mjestu po broju objavljenih radova za 2022. Godinu, 

a na 11. mjestu za cijelu karijeru. 

U 2. Poglavlju ovog teksta dajem radove iz te knjige u Kojima se spominje Josip 

Šimunić. 

Posebno bih skrenuo pozornost na rad HRVATSKI BESKIČMENJACI u kojemu je 

dano moje i njegovo Otvoreno pismo HOO-u, HNS-u, i drugim športskim savezima u 

RH u kojem ih pozivamo da zatraže osudu svih športaša iz Republike Srbije i 

Republike Srpske koji svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak 

Đoković i mnogi drugi). Naime kad su počeli napadi na Šimunića odmah u stranim 

medijima upozoravaju kako je u fašističkoj agresiji na Hrvatsku Đoković i ne samo 

on koristi pozdrav s raširena tri prsta. Srpski povjesničari su samo konstatirali kako je 

to prirodni razvoj njihovog pozdrava s tri skupljena prsta. I do je bilo dovoljno 

hrvatskim beskičmenjacima da nastave napade na pozdrav kojim je branjena Hrvatsku 

u fašističkoj agresiji. 

Drugi tekst je PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A u javnosti 

poznat kao Peticija ZDS kojom smo branili legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata 

'Bojnu Čavoglave' i Marka Perkovića Thompsona. Prvi potpisnici su akademik Josip 

Pečarić, prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački, dr. sc. Vlado Košić, 

biskup sisački, akademik Stanko Popović, dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik 

emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest, dr. sc. Josip Stjepandić, 

Njemačka i Josip Šimunić.  

Biti u takvom društvu nije značilo da neće biti problema za Šimunića. Kod imenovanja 

za pomoćnog trenera Vatrenih to je prigovoreno tadašnjem selektoru Anti Čačiću. On 

im je samo odgovorio:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf
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„Koliko ja znam tu peticiju su potpisali biskupi i akademici.“ 

Mnogo pametnije od tadašnje Predsjednice, a pogotovu od ovog našeg FAH IDIOTA. 

Međutim i ostala dva FAH IDIOTA koje sam spomenuo u ovim tekstovima su se 

'proslavili' svojom naci-fašističkom podrškom zahtjeva povjesničara sa FF-a u 

Zagrebu kojim je traženo da se svi povjesničari koji su potpisali Peticiju ZDS izbace 

iz strukovnih udruženja. Naime zahtjev je potpisalo samo nešto više 'istoričara' s tog 

fakulteta pa se za njega doznalo zahvaljući prof. Bancu, 

Treće poglavlje nosi naziv 'Đokovićev pozdrav' Iz knjige: J. Pečarić, Dalić i Modrić 

U mojim knjigama, dragovoljac.com, 2023. da bi se istakao taj sluganski i pokajnički 

odnos mnogih u RH zato što su hrvatski branitelji od vojnika fašističkog agresora 

napravili - da parafraziramo Slobodana Miloševića – zečeve. 

Naravno sličnih Đokovićevih 'ispada' imamo i danas. 

Pogledajte npr.: 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/zbog-objave-novaka-djokovica-oglasio-

se-bivsi-predsjednik-kosova-odvratno-ponasanje---805173.html  

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/britanski-list-zestoko-prozvao-djokovica-

zbog-kosova--  

https://radiosarajevo.ba/sport/tenis/novak-dokovic-ponovo-sokira-odao-pocast-

ubijenim-napadacima-na-kosovu/514610  

 
2. 'ĐOKOVIĆEV POZDRAV' IZ KNJIGE: J. PEČARIĆ DALIĆ I MODRIĆ U 

MOJIM KNJIGAMA, DRAGOVOLJAC.COM, 2023.) 

 
'ĐOKOVIĆEV POZDRAV' 

 

Novak Đoković zna izazvati reagiranje medija kada pokaže da je Srbin.  

(Istina otac mu je Crnogorac a majka Hrvatica, ali on ima pravo biti ono što hoće.) 

Prije nešto više od dvije godine tako su mediji u RH komentirali to što se slikao s 

bocom rakije na kojoj je slika Draže Mihailovića, a sada se slikao ispred četničke 

zastave. (U Prilozima dajem tekstove o tome s portala narod.hr.: 

https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-

cetnickom-rakijom  

https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-

bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu 

https://narod.hr/sport/srpski-tenisac-novak-dokovic-ispred-cetnicke-zastave .)  

Sjetimo se da je Draža rehabilitiran u Srbiji i u nekim državama koje su saveznice RH. 

U Hrvatskoj se sudi novinaru Marku Juriču zato što se rugao Porfiriju koji je pjevao 

četničke pjesme. Dakle Draža i četnici su na taj način rehabilitirani i u RH, a i nedavno 

je to pokazano na četničkom derneku u Zagrebu. (O tome vidjeti: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33560-knjiga-josipa-pecaric-i-

mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu  

https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-josipa-pecarica-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-

zagrebu/ ) 

Zapravo vlast u RH stalno pokazuje da podržava četničko-partizanski pokret iz 

Drugog svjetskog rata. Međutim ono što je strašno je spoznaja da štite i četnički pokret 

u Domovinskom ratu. 

https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/zbog-objave-novaka-djokovica-oglasio-se-bivsi-predsjednik-kosova-odvratno-ponasanje---805173.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/zbog-objave-novaka-djokovica-oglasio-se-bivsi-predsjednik-kosova-odvratno-ponasanje---805173.html
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/britanski-list-zestoko-prozvao-djokovica-zbog-kosova--
https://gol.dnevnik.hr/clanak/rubrika/tenis/britanski-list-zestoko-prozvao-djokovica-zbog-kosova--
https://radiosarajevo.ba/sport/tenis/novak-dokovic-ponovo-sokira-odao-pocast-ubijenim-napadacima-na-kosovu/514610
https://radiosarajevo.ba/sport/tenis/novak-dokovic-ponovo-sokira-odao-pocast-ubijenim-napadacima-na-kosovu/514610
https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-rakijom
https://narod.hr/sport/draza-mihailovic-i-junaci-novak-dokovic-pozirao-s-cetnickom-rakijom
https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu
https://narod.hr/sport/medijsko-cudenje-sto-preostaje-dokovicu-osim-mozda-jednu-bocu-rakije-pokloniti-plenkovicu
https://narod.hr/sport/srpski-tenisac-novak-dokovic-ispred-cetnicke-zastave
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33560-knjiga-josipa-pecaric-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33560-knjiga-josipa-pecaric-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-josipa-pecarica-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu/
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-josipa-pecarica-i-mladena-pavkovica-mali-sloba-u-zagrebu/
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Tako je udruga Zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara uputila čestitku i 

promišljanje povodom Dana međunarodnog priznanja Republike Hrvatske. 

Priopćenje, kojega potpisuje njihova predsjednica, Zorica Gregurić, koju u cijelosti 

prenosi portal narod.hr. Izdvajamo dio koji po tko zna koji put pokazuje kako se vlasti 

u RH odnose prema braniteljima: 

 

Napadi na ZDS 

A sanjali smo slobodnu neovisnu Hrvatsku u kojoj ćemo se s ponosom sjećati svih 

sastavnica obrane naše Domovine od srpsko-crnogorske i JNA agresije. Nažalost, i 

dan danas svjedočimo grubim napadima na vrednote Domovinskog rata a 

najagresivnija je ona na hrvatski domoljubni pozdrav „Za dom spremni“ pod čijim je 

poklikom i krunicom oko vrata naših ratnika Hrvatska oslobođena krvave agresije 90-

tih godina. Progone se i dalje nesmiljeno hrvatski ratnici, glazbenici, nogometaši i 

mnogi domoljubi zbog svoje odanosti Domu! 

Nedopustivo je da u državi čija je sloboda utkana životima onih koji su Za dom 

spremno žrtvovali ono najdragocjenije što su imali, čelni ljudi i institucije i dalje 

dovode u pitanje legitimnost ovog svetog pozdrava. Zadnji u nizu kojeg su hrvatske 

institucije morale, a nisu to učinile zaštititi od progona jest naš brončani svjetski 

nogometaš Dejan Lovren kojeg su svom silinom napali domaći i strani mediji. Sve dok 

službena Hrvatska jednom zauvijek ne prizna sastavnicu HOS-a i hrvatski pozdrav 

„Za Dom spremni“ neće biti mira za Hrvate. A sveta je dužnost svih Hrvata – 

očuvanje mira, slobode, neovisnosti i cjelovitosti Hrvatske, jednako kao i učiniti sve 

da san o prosperitetnoj, sigurnoj, demokratskoj, visokorazvijenoj zemlji sretnih i 

dobronamjernih ljudi bude dosanjan, kako bi očuvati vrednote onih koji su svoj život 

dali za obranu doma, obitelji i vjere s krunicom oko vrata. 

https://narod.hr/hrvatska/branitelji-sto-nam-mocnici-koji-su-odabrali-dan-priznanja-

rh-za-posljednji-dan-sluzenja-kunom-zele-poruciti  

  

U Priopćenju se spominje samo napad na Lovrena. Međutim napad na hrvatski 

nogomet pomoću ZDS počeo je napadom na Josipa Šimunića koji tada nije mogao ni 

ići na Svjetsko prvenstvo i Vatreni nisu prošli grupnu fazu Prvenstva. O tom slučaju 

pogledati moju knjigu: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

Na međunarodnom sudu je Šimunić i izgubio mada mu je svjedok obrane bio prof. dr. 

sc. Josip Jurčević. Jurčević je govorio o povijesti pozdrava ZDS i nitko nije imao 

nikakvo pitanje niti je osporio ono o čemu je kao ekspert svjedočio. Međutim, Sud je 

presudio protiv Šimunića. Jurčević je pitao sudce kako su mogli donijeti takvu 

presudu a da nisu ni pokušali osporiti njegovo mišljenje kao eksperta i dobio je 

zanimljiv odgovor: U takvim slučajevima države uvijek brane svog sportaša, a to je 

prvi put da je sama država napadala svog sportaša.  

Vjerovali ili ne! 

Netko će se zapitati: Ali kakve veze ima Đoković s Šimunićevim slučajem. 

Ima i ne zbog rakije i zastave, već izravno sa samim slučajem koji još više optužuje 

sve koji su sudjelovale u napadima na Šimunića. O tome pogledajte tekst: 

Srbe razljutila usporedba Đokovića koji pobjede slavi s tri prsta sa Šimunićevim 'Za 

dom' 

https://narod.hr/hrvatska/branitelji-sto-nam-mocnici-koji-su-odabrali-dan-priznanja-rh-za-posljednji-dan-sluzenja-kunom-zele-poruciti
https://narod.hr/hrvatska/branitelji-sto-nam-mocnici-koji-su-odabrali-dan-priznanja-rh-za-posljednji-dan-sluzenja-kunom-zele-poruciti
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https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srbe-razljutila-usporedba-dokovica-koji-

pobjede-slavi-s-tri-prsta-sa-simunicevim-za-dom-107727/  

Naime, Srbe je razljutila izjava jednog europskog sportaša koji je stavio znak 

jednakosti između pozdrava hrvatskog nogometaša Josipa Šimunića 'Za dom' i 

podignuta tri prsta Novaka Đokovića. Tim pozdravom tenisač proslavlja pobjedu. 

Večernje novosti zatražile su od povjesničara Dragana Petrovića da im objasni 

značenje tog Đokovićeva pozdrava. Povjesničar je objasnio kako su nekada, prije 

Drugog svjetskog rata, Srbi polagali prisegu s tri podignuta prsta, ali spojena. 

Međutim, tri prsta kakva podiže i Đoković, raširena pojavio se tek 80-ih godina. 

Naravno, vlastima u RH to je bilo dovoljno, a nije im bilo dovoljno Jurčevićevo 

mišljenje. A to i nije najstrašnije. To je očito iz tadašnjeg pisma kojim smo reagirali 

akademik Stanko Popović i ja: 

 

Otvoreno pismo HOO-u, HNS-u, i drugim športskim savezima u RH 

Poštovani, 

pozivamo vas da zatražite osudu svih športaša iz Republike Srbije i Republike Srpske 

koji svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak Đoković i mnogi 

drugi). 

Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su tijekom ratova 1990-tih u 

Hrvatskoj, BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta proslavljali masovna zvjerstva, 

ubojstva, silovanja, terorizam i razbojstva što se po međunarodnom pravu smatra 

elementima genocida, kulturocida i urbocida. 

Napominjemo kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri 

podignuta prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže i 

Đoković i mnogi drugi pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela vladavina 

Slobodana Miloševića. 

Mi smo svi živi svjedoci takvoga proslavljanja, nespojivoga s civilizacijskim 

normama. 

Podsjetit ćemo vas samo što su na taj način sve oni proslavljali u agresiji i terorizmu 

u RH: 

Prije svega genocid! 

 

Pismo nastavljamo nabrajanjem srpskih zločina, a završavamo ga ovako: 

Vlasti RH nisu za ta zvjerstva zatražili ratnu odštetu, nisu podnijele tužbu protiv niza 

kolovođa velikosrpske soldateske i tzv. JNA, a razmišljaju o povlačenju tužbe RH 

protiv Srbije za genocid podnesene Međunarodnom sudu pravde, koji se proglasio 

nadležnim za tu tužbu. 

Sjetimo se još genocida u Srebrenici i planiranog još većeg genocida u Bihaću, kada 

je u okruženju bilo 160 000 do 180 000 ljudi koje je spasila Hrvatska vojska! 

 

Na žalost HNS nije odgovorio na naše pismo niti je uzeo u zaštitu hrvatskog velikana 

Josipa Šimunića. Zato su na tadašnjem Svjetskom prvenstvu prošli tako kako jesu. 

Ali brzo su naučili lekciju. Poslije napada na Šimunića uslijedio je napad na Marka 

Perkovića Thompsona i njegovu legendarnu 'Bojnu Čavoglave'. Pismo potpore među 

prvima je potpisao Josip Šimunić, a novi selektor Ante Čačić ga je uzeo za trenera. 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srbe-razljutila-usporedba-dokovica-koji-pobjede-slavi-s-tri-prsta-sa-simunicevim-za-dom-107727/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srbe-razljutila-usporedba-dokovica-koji-pobjede-slavi-s-tri-prsta-sa-simunicevim-za-dom-107727/
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Čačić je bio odmah napadnut zbog tog Šimunićeva potpisa Peticije ZDS, ali im je on 

odgovorio: 

Tu peticiju su potpisali brojni doktori i akademici, prema tome to je njegova privatna 

stvar i ne bi želio u to ulaziti. 

Slijedilo je novo svjetsko prvenstvo i proslava 2. mjesta s Thompsonom, i ova 

proslava 3. mjesta s napadima na Lovrena. 

HNS je na Šimuniću doista naučio lekciju, zar ne? 

Valjda su shvatili da su i Čačić i Dalić i Luka, Lovren i drugi Vatreni mnogo iznad 

hrvatskih političari koji stalno strepe što će misliti svjetski moćnici o njihovim 

odlukama. 

Zato ovaj tekst nazivam 'Đokovićev pozdrav', ali ne kao zamjeranje Đokoviću već 

svima onima u RH kojima smeta pozdrav koji su koristili hrvatski branitelji, a ne 

smeta srpski pozdrav iz vremena Domovinskog rata tj. pozdrav fašističkog agresora 

na Hrvatsku, Pozdravljaju li oni tako one koji su i u Vukovaru pjevali: Slobodane šalji 

nam salate, bit će mesa klat ćemo Hrvate? 

 

Josip Pečarić 
  

https://www.index.hr/vijesti/clanak/milosevicu-salji-nam-salate-bit-ce-mesa-klat-cemo-hrvate/314835.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/milosevicu-salji-nam-salate-bit-ce-mesa-klat-cemo-hrvate/314835.aspx
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PREDSJEDNIKU HNS-A G. MARIJANU KUSTIĆU 

Poštovani g. Kustiću, Predsjedniče HNS-a, 

 

Prije svega čestitam našim Vatrenima i HNS-u na velikom uspjehu na Svjetskom 

prvenstvu. 

Šaljem svima vama čestitku koju sam poslao mnogima u Hrvatskoj i van nje: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33287-nova-knjiga-akademika-

pecarica-3  

Zapravo je uz čestitku i moj dar e-knjiga UNESCO I KOLO SV. TRIPUNA. Radi se 

o mojoj knjizi u kojoj je jedan dio u tijesnoj vezi s Svjetskim prvenstvom. Pogledajte 

u njoj tekstove: 

VATRENI I STUDENTSKE STIPENDIJE U SISAČKOJ BISKUPIJI  ..……324 

PRILOG: SUSRET PRIJATELJA I STIPENDISTA BISKUPIJSKE ZAKLADE 

„FRA BONIFACIJE IVAN PAVLETIĆ“  331 

VATRENI SU HRVATSKI 'BOJNI BROD'!  336 

PRILOG: PA ŠTO I AKO IZA LUKE MODRIĆA 'STOJI TUĐMAN', GOSPODINE 

PUHOVSKI?  343 

VATRENI SU HRVATSKI 'BOJNI BROD'! - 2. DIO  350 

THOMPSON I VATRENI DANAS  356 

 

U prvom od tih tekstova govorim o daru stipendistima Sisačke biskupije. Radi se o 

knjizi: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

Niz tekstova u toj knjizi je povezan s događajima oko i o dočeku srebrnih Vatrenih 

prije četiri godine. 

Poseban pozdrav Dejanu Lovrenu na koga su posebno kivni pa ga čak napada i čuvena 

hrvatska 'znanstvenica' Vlatka Pokos.  

Velikosrbima se pridružili neki talijanski mediji: Smeta im što hrvatska reprezentacija 

voli Thompsona! 

https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-

hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona  

Spominje se Marko Perković Thompson i Josip Šimunić što me je posebno 

obradovalo jer pokazuju koliko sam bio u pravu kada sam napisao knjige: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

Ali sve su im rekli naši generali koji su podržali Lovrena: 'Komšije' se i 30 godina 

nakon što su tražili salate da bi klali Hrvate i dalje pozivaju na mitomanije i laži! 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-

lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-

pozivaju-na-mitomanije-i-lazi  

Iz mojih tekstova u knjizi-daru koja je dana na Internetu, moram Vam spomenuti da 

sam prije četiri godine poslao e-mail HNS-u u kome izrazio svoju želju da Vatrenima 

darivam knjigu Matematika, pjesme i nogomet. Na žalost nisam dobio nikakav 

odgovor. Zato bih želio da tu knjigu darivam i tadašnjim i današnjim Vatrenima. 

Doista je neobično da sam je darivao stipendistima, a nisam Vatrenima. 

Zamolio bih Vas da knjige dam vama u HNS-u pa da ih vi podijelite svima njima, 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33287-nova-knjiga-akademika-pecarica-3
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33287-nova-knjiga-akademika-pecarica-3
https://pinterest.com/pin/create/button/?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&media=https://narod.hr/wp-content/uploads/2022/12/HN20221218844951.jpg&description=Neki%20talijanski%20mediji%20pi%C5%A1u%20o%20hrvatskim%20reprezentativcima%20Dejanu%20Lovrenu%20i%20Marcelu%20Brozovi%C4%87u,
https://pinterest.com/pin/create/button/?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&media=https://narod.hr/wp-content/uploads/2022/12/HN20221218844951.jpg&description=Neki%20talijanski%20mediji%20pi%C5%A1u%20o%20hrvatskim%20reprezentativcima%20Dejanu%20Lovrenu%20i%20Marcelu%20Brozovi%C4%87u,
https://biskupija-sisak.hr/wp-admin/post.php?post=18043&action=edit
https://biskupija-sisak.hr/wp-admin/post.php?post=18043&action=edit
https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://twitter.com/intent/tweet?text=Velikosrbima+se+pridru%C5%BEili+neki+talijanski+mediji%3A+Smeta+im+%C5%A1to+hrvatska+reprezentacija+voli+Thompsona%21&url=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&via=narod.hr
https://twitter.com/intent/tweet?text=Velikosrbima+se+pridru%C5%BEili+neki+talijanski+mediji%3A+Smeta+im+%C5%A1to+hrvatska+reprezentacija+voli+Thompsona%21&url=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fvelikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona&via=narod.hr
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-pozivaju-na-mitomanije-i-lazi
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-pozivaju-na-mitomanije-i-lazi
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/33292-generali-podrzali-lovrena-komsije-se-i-30-godina-nakon-sto-su-trazili-salate-da-bi-klali-hrvate-i-dalje-pozivaju-na-mitomanije-i-lazi
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S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

Vjerojatno je naziv knjige koju sam spomenuo u pismu  

UNESCO I KOLO SV. TRIPUNA zbunio nekoga u HNS-u pa nisam dobio nikakav 

odgovor. A  

Zato kao sastavni dio ovog Uvoda dajem i spomenute tekstove iz te knjige. 

Sama knjiga je sastavljena od tekstova iz mojih knjiga u kojima se spominje Zlatko 

Dalić i Luka Modrić. 

Na kraju su dani još neki takvi tekstovi. 

Akademik Josip Pečarić 

 

  

https://plus.google.com/share?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
https://plus.google.com/share?url=https://narod.hr/sport/velikosrbima-se-pridruzili-neki-talijanski-mediji-smeta-im-sto-hrvatska-reprezentacija-voli-thompsona
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VATRENI I STUDENTSKE STIPENDIJE U SISAČKOJ 

BISKUPIJI 

 
Godišnjica smrti Utemeljitelja Republike Hrvatske ove godine je bila u subotu. Tako 

je na taj dan poslije dvije godine pauze održano svečano uručenje novih stipendija 

studentima Sisačke biskupije  

 

(vidjeti Prilog gdje sam dao samo nekoliko fotografija iako ih na portalu Biskupije 

ima mnogo više: 

https://biskupija-sisak.hr/susret-prijatelja-i-stipendista-biskupijske-zaklade-fra-

bonifacije-ivan-pavletic/ ) 

Poslije dva dana u Splitu gdje smo u prostorijama HAZU predstavili knjigu 

„Akademik Kuzma Kovačić“ i preživljavanja utakmice s Brazilom stigao sam i do 

Siska gdje sam novim stipendistima poklonio po dvije moje knjige, kako sam to radio 

i prethodnih godina. U Zagrebu odgledah još dvije utakmice, ali uspijem napisati i par 

riječi o HRVATSKOM predsjedniku. 

Na kraju dana stiže i e-mail od profesora Lars-Erika Perssona, bivšeg predsjednika 

Švedskog matematičkog društva i dobitnika najvećeg priznanja u Švedskoj koje 

jednom godišnje u Švedskoj dobiva jedna osoba: 

Čestitam, i kao što vidite kao i obično ja sam uz vas       

 

Subject:  elemat 

Date:  Sat, 10 Dec 2022 22:59:36 +0100 

From:  Lars-Erik Persson  

To:  Sanja Varosanec, Josip Pecaric, Neven Elezovic, Journal MIA  

 

Congratulations, and as you see as usual I am with you      

 

https://biskupija-sisak.hr/susret-prijatelja-i-stipendista-biskupijske-zaklade-fra-bonifacije-ivan-pavletic/
https://biskupija-sisak.hr/susret-prijatelja-i-stipendista-biskupijske-zaklade-fra-bonifacije-ivan-pavletic/


                                         DOČECI SPORTSKIH HEROJA  393 

 
 

 

 
 

Odgovorio mu je dr. sc. Neven Elezović:  

Dragi Lars-Erik, broj 9 je naša najslabija točka. Kao pravi prijatelj, možda možeš 

pomoći protiv gaučosa. 

 

Subject:  Re: elemat 

Date:  Sun, 11 Dec 2022 00:47:48 +0100 

From:  Neven Elezovic  

To:  Lars-Erik Persson  

CC:  Sanja Varosanec, Josip Pecaric, Journal MIA  

 

Dear Lars-Erik, the number 9 is our weakest spot. As a true friend, maybe you can 

help against gauchos!?! 

Best regards from Zagreb. 

 

Vjerovali ili ne ta čestitka ima veze sa spomenutom dodjelom stipendija u Sisku. 

Kako? 

Knjige koje sam darovao studentima u Sisku su: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Naslov prve nije atraktivan. Tko bi još čitao knjigu s onim “Matematika”, mada bi 

nastavak trebao ukazivati da je tu Thompson i Vatreni. 
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A matematika je itekako bila povezana s njima jer je u vrijeme prethodnog svjetskog 

prvenstva u Zagrebu održavana matematička konferencija u povodu 70. obljetnice 

mog života. O mom životu tada je i govorio Lars Erik i cijeli njegov govor je dan u 

knjizi. Tada je i rekao: 

Rezimirajući naša početna opažanja ponovo naglašavamo da je nemoguće 

ograničenim brojem riječi dati pravu sliku jednog tako osobitog čovjeka i velikog 

matematičara kao što je Josip Pečarić. Naša namjera je zato da upotpunimo sliku o 

njemu na različite načine i da ga predstavimo ne samo kao kralja nejednakosti, nego 

i kao obiteljskog čovjeka, dragog kolegu, prijatelja, mentora, međunarodni autoritet, 

borca za ideale, navijača za Hrvatsku, itd. 

 
MIA2008, Trogir 

Profesori: M. Matić, L.E. Persson, V. Stepanov, J. Pečarić i R. Oinarov 

Ova slika s konferencije u povodu 60. obljetnice mog života otkriva nam tajnu slike 

hrvatskog dresa koju nam je poslao Lars-Erik. 

Studenti iz Siska će već u narednom tekstu u knjizi moći pročitati: 

O neobičnoj(?) vezi nogometa i matematike moglo se čuti i na Otvaranju konferencije 

MIA 2018: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/09/lars-erik-persson-dedicated-to-

the-70th-anniversary-of-my-dear-friend-and-colleague-josip-pecarid/  

Profesor Lars-Erik Persson je i pokazao hrvatski dres sa svojim imenom koji je dobio 

prije deset godina na konferenciji MIA 2008, na kojoj je bio i predsjednik Znanstvenog 

odbora.  

Postojala je šansa da u polufinalu igraju Švedska i Hrvatska. Lars-Erik je gledao 

utakmicu s Englezima (prva utakmica u subotu) i poslije utakmice sjedilo je poveće 

društvo sudionika Konferencije. Želio je platiti piće svima nama uz obrazloženje da 

je to zato što je Švedska izgubila. 

U društvu je bio i jedan od plenarnih predavača Vladimir Dmitrievič Stepanov iz 

Moskve (i on je na slici iz 2008.-e u hrvatskom dresu). Javio se i on: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/09/lars-erik-persson-dedicated-to-the-70th-anniversary-of-my-dear-friend-and-colleague-josip-pecarid/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/07/09/lars-erik-persson-dedicated-to-the-70th-anniversary-of-my-dear-friend-and-colleague-josip-pecarid/
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„Kako Rusija i Hrvatska igraju večeras, a ja ujutru odlazim pa vas neću vidjeti, bilo 

bi najbolje da vam ja platim piće unaprijed.“ 

Ali i druga knjiga koju sam darovao studentima u Sisku ima veze s nogometom. 

Već sam naslov pokazuje zašto sam u jučerašnjem tekstu napisao: 

Naravno na nekim portalima nisu zaboravili velikog i do sada jedinog predsjednika 

za kojega možemo reći da je bio HRVATSKI PREDSJEDNIK. Meni je neobično kada 

se kaže da je bio PRVI HRVATSKI PREDSJEDNIK jer mi se odmah nameće pitanje: 

A tko je onda bio DRUGI? Naime imali smo više Predsjednika RH i jednu 

Predsjednicu RH, ali to ne znači da su oni bili HRVATSKI predsjednici odnosno 

HRVATSKA predsjednica. To je tako očito danas kada svjetski moćnici kliču SLAVA 

UKRAJINI, a istovjetni pozdrav kojim smo pobijedili u Domovinskom ratu ZA DOM 

SPREMNI naši političari, kao sluge tim svjetskim moćnicima, ne smiju ni spomenuti. 

Doista stvari su tako jednostavne: Kada nešto odgovara svjetskim moćnicima onda to 

odgovara i hrvatskim političarima, a kada nešto hrvatsko, istovjetno tomu, ne 

odgovara svjetskim moćnicima onda ne odgovara ni hrvatskim političarima. 

Svojevremeno sam to definirao tvrdnjom: KAD GAZDA MIJENJA SLUGU UVIJEK 

NAĐE BOLJEG SLUGU! A druga knjiga govori kako je to izgledalo s Predsjednicom 

RH.  

Zapravo smo je se sjetili i u Sisku i njenog da je naša Peticija ZDS bila na razini 

provokacije. A prvi potpisnici Peticije ZDS, kojom smo branili „Bojnu Čavoglave“ i 

Thompsona, uz nas dva akademika bili su biskupi Košić i Pozaić. Peti potpisnik je bio 

ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest iz Tuđmanovog vremena dr. sc. Mirko 

Valentić, a bilo je preko 4,000 potpisnika.  

Ali veza s Vatrenima nije bila samo Thompson i doček u Zagrebu svjetskih 

viceprvaka. Prije Thompsona zbog ZDS stradao je veliki hrvatski nogometaš Josip 

Šimunić. Mogu misliti koliko će se studenti iz Siska iznenaditi kada iz knjige doznaju 

da su Šimunića pokušali obraniti u stranim novinama upozoravajući na Đokovićevo 

podizaje raširena tri prsta. Upozoravali smo i hrvatsku vlast da je taj srpski pozdrav s 

raširena tri prsta nastao u vrijeme Slobodana Miloševića, ali Miloševićevu tj. srpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku su odobrili svjetski moćnici pa vlastima u RH to nije 

smetalo već su se dali u napad na Šimunića. Ipak su branitelji sa ZDS pobijedili u 

Domovinskom ratu. A nisu smjeli. I to znaju hrvatski političari. A znaju i danas. Pa i 

golman iz „srpske Dalmacije“ – vratar reprezentacije Kanade provocirao je naše 

navijače s istim fašističkim pozdravom, ali nitko s hrvatske strane nije ni riječ o tome! 

Dakle, napad na Šimunića je bio prije napada na Thompsona i „Bojnu Čavoglave“, 

ali Šimunić je bio sedmi potpisnik te Peticije. Kada ga je Ante Čačić, kap selektor 

naše reprezentacije, uze za trenera bio je napadnut zbog tog Šimunićeva potpisa. Čačić 

im je odgovorio: 

Tu peticiju su potpisali brojni doktori i akademici, prema tome to je njegova privatna 

stvar i ne bi želio u to ulaziti 

Pitanje je je li Čačić samo inteligentniji od naših političara, ili mu kao vrsnom 

stručnjaku nije potrebno biti sluga. Baš me zanima što će zaključiti studenti iz Siska. 

Josip Pečarić  
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IZBORNIK SVIH IZBORNIKA O TRENERU SVIH 

TRENERA, 2. 
 

Prvi dio ovog teksta objavio je portal bezcenzure.hr: 

 

IZBORNIK SVIH IZBORNIKA O TRENERU SVIH TRENERA 

 

 
https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera/  

 

Naravno i mi i izbornik svih izbornika smo sretni što je Vatrene predvodio najbolji 

hrvatski nogometaš svih vremena Luka Modrić. I Luka se oprostio od trenera svih 

trenera: 

DIRLJIV MODRIĆEV OPROŠTAJ OD ĆIRE BLAŽEVIĆA 

8. veljače 2023.  

 

Kapetan hrvatske nogometne reprezentacije i veznjak Real Madrida Luka Modrić 

dirljivom se porukom na društvenim mrežama oprostio od Miroslava Ćire Blaževića. 

– Odrastao sam uz legendu o Vama kao treneru svih trenera. Inspirirali ste nas iz 

mlađe generacije još 1998., i svojom jedinstvenom karizmom obilježili naš nogometni 

život i svakodnevnicu. Nisam imao čast surađivati kao trener-igrač, ali bio sam uvijek 

iznimno počašćen Vašim komplimentima i podrškom! Zbogom velikanu hrvatskog 

nogometa. Počivao u miru, napisao je Modrić na društvenim mrežama. 

https://narod.hr/sport/dirljiv-modricev-oprostaj-od-cire-blazevica 

 

https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera/
https://narod.hr/sport/dirljiv-modricev-oprostaj-od-cire-blazevica
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Zašto Hrvati tuguju za trenerom svih trenera vidi se več iz naslova teksta Marcela 

Holjevca:  

ĆIRO, ČOVJEK KOJI JE HRVATIMA USADIO POBJEDNIČKI MENTALITET, 

NAPRAVIO BREND OD HRVATSKE, I RASKRSTIO S JUGOSLAVENSKIM 

NASLIJEĐEM 

https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-

pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-

naslijedem/ 

Kako je Ćiro i ranije generacije učio domoljublju vidi se npr. iz reagiranje 

Hajdukovaca Štimca i Asanovića: 

ŠTIMAC: ĆIRI SAM PRIPREMAO IZNENAĐENJE ZA ROĐENDAN 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/stimac-ciri-sam-pripremao-

iznenadenje-za-rodendan  

‘NEĆU SI OPROSTITI ŠTO GA VIŠE NIKAD NISAM NAZVAO’! Bivši Vatreni 

na rubu suza: Uništilo me ovo, pogođen sam, jedva dišem! 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-

nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-

disem  

Svojevremeno sam oštro reagirao što je izostala pomoć HNS-a velikom hrvatskom 

domoljubu nogometašu Josipu Šimuniću. Ali, trener svih trenera ne samo da je branio 

Šimunića nego je prigovarao HNS-a zato što nisu zaštitili Šimunića: 

'NAPIŠITE VELIKIM SLOVIMA DA PODRŽAVAM ŠIMUNIĆA! 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/napisite-velikim-slovima-da-

podrzavam-simunica  

https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-naslijedem/
https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-naslijedem/
https://www.braniteljski-portal.com/ciro-covjek-koji-je-hrvatima-usadio-pobjednicki-mentalitet-napravio-brend-od-hrvatske-i-raskrstio-s-jugoslavenskim-naslijedem/
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/stimac-ciri-sam-pripremao-iznenadenje-za-rodendan
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/stimac-ciri-sam-pripremao-iznenadenje-za-rodendan
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-disem
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-disem
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/necu-si-oprostiti-sto-ga-vise-nikad-nisam-nazvao-bivsi-vatreni-na-rubu-suza-unistilo-me-ovo-pogoden-sam-jedva-disem
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/napisite-velikim-slovima-da-podrzavam-simunica
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/napisite-velikim-slovima-da-podrzavam-simunica
https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/02/modric-ciro.png
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ĆIRO: KAZNA JOSIPU ŠIMUNIĆU JE JEDNO SRA..., JOE NIJE USTAŠA 

 

https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-

358819  

 

Poslije Šimunića na red je došao Marko Perković Thompson i njegova legendarna 

pjesma „Bojna Čavoglave“ koja počinje pozdravom ZDS. Branili smo Thompsona i 

„Bojnu“ ali napadi su trajali i 2018. Ali tada su Vatreni predvođeni izbornikom svih 

izbornika i najboljim hrvatskim nogometašem svih vremena odgovorili na onom 

veličanstvenom dočeku viceprvaka kada je na Trgu Thompsonu isključen mikrofon.  

Podsjetit ću čitatelje da one veličanstvene proslave Dana pobjede u Čavoglavama i 

nisu počele koncertima. Prva je bila u znaku izgradnje igrališta za tamošnju Osnovnu 

školu i nogometne utakmice poznatih. Jednu ekipu je predvodio Ćiro Blažević.  

 

THOMPSON SE OPROSTIO OD ĆIRE: HVALA MU NA OSOBNIM 

SUSRETIMA KOJI SU UVIJEK BILI PUNI OPTIMIZMA 

 

 
https://narod.hr/sport/thompson-se-oprostio-od-cire-hvala-mu-na-osobnim-

susretima-koji-su-uvijek-bili-puni-optimizma 

 

https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-358819
https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-358819
https://narod.hr/sport/thompson-se-oprostio-od-cire-hvala-mu-na-osobnim-susretima-koji-su-uvijek-bili-puni-optimizma
https://narod.hr/sport/thompson-se-oprostio-od-cire-hvala-mu-na-osobnim-susretima-koji-su-uvijek-bili-puni-optimizma
https://www.24sata.hr/sport/ciro-kazna-josipu-simunicu-je-jedno-sra-joe-nije-ustasa-358819/galerija-319338
https://narod.hr/wp-content/uploads/2023/02/thompson-ciro.jpg
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Da Vatreni vole pjevati Thompsonove domoljubne pjesme i da to smeta svima onima 

koji nisu sretni što uopće postoji RH pokazuju i nedavni napadi na Lovrena. 

 

DEJAN LOVREN OD ĆIRE SE OPROSTIO S TRI RIJEČI... 

 

 
https://dalmatinskiportal.hr/sport/dejan-lovren-od-cire-se-oprostio-s-tri-rijeci-

/159608?utm_source=Midas  

 

Pisao sam o usporedbi u stranim novinama Šimunićevog ZA DOM i Đokovićevog 

podizanja tri prsta (srpski pozdrav nastao u vrijeme Slobodana Miloševića, dakle 

'balkanskog krvnika' koji je pokrenuo srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku). 

Veliki je broj onih i u RH koji su se nadali pobjedi Miloševića pa je prirodno da Srpske 

sluge u RH napadaju posebno ZDS jer se i njima i Srbima u Domovinskom ratu ledila 

krv u žilama kada bi čuli „Bojnu“. U ovakvoj RH, s druge strane, istima ne smeta 

pozdrav s tri prsta, četnička kokarda i zvijezda petokraka, jer je s njima napadana 

Hrvatska. 

Ali u Hrvatskom tjedniku im poručuje brigadir Danijel Kotlar (u Domovinskom ratu 

bio je zapovjednik 7. Domobranske pukovnije i 113. šibenske brigade, a nakon 

Domovinskog rata i zapovjednik Učilišta Hrvatske kopnene vojske „Fran Krsto 

Frankopan“): 

https://dalmatinskiportal.hr/sport/dejan-lovren-od-cire-se-oprostio-s-tri-rijeci-/159608?utm_source=Midas
https://dalmatinskiportal.hr/sport/dejan-lovren-od-cire-se-oprostio-s-tri-rijeci-/159608?utm_source=Midas
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NE ĆE NAM FALSIFICIKATORI UKRASTI POBJEDU, NITI ZABRANITI NAŠ 

POZDRAV ZA DOM SPREMNI. 

O tome pogledajte i u prilozima o nastupu dr. sc. Mata Palića u Bujici):  

BUJICA 8.2.2023. DR. MATO PALIĆ: Kokarda je protuustavna i treba je zabraniti, 

isto kao i petokraku! 

YOUTUBE.COM 

BUJICA 8.2.2023. DR. MATO PALIĆ: Kokarda je protuustavna i treba je zabraniti, 

isto kao i petokraku! 

O takvima u najnovijem Hrvatskom tjedniku piše i Joško Čelan: 

Neshvaćena ljubav 

Teniski kampjun Nole, đeneral Draža i 

I njihovi hrvatski obožavatelji 

ČETNIKOVANJE SRPSKOGA BARBAROGENIJA NOLETA 

KAD VELIKAN NIKKI PILIĆ U BEOGRADU SUZU PUSTI, STARI ĐOKOVIĆ 

USKLIKNE PUTINU, A MLADI RAVNOGORSKIM ANTIFAŠISTIMA 

Australska ex-prvakinja Rennae Stubs: 

Đokovićevi Srbi glume žrtve, a zapravo su genocidaši 

Već sam puno puta pisao o tome kako takve (ja ih nazivam srpskim slugama iako 

zapravo služe svjetskim moćnicima koji su protivnici bilo kakve hrvatske države) 

osim ZDS lako prepoznajemo i po njihovom odnosu prema bl. Stepincu i prema 

radnom logoru Jasenovac.  

Političari u tome vide jedinu mogućnost ostvarivanja vlastite koristi. Meni kao 

znanstveniku su gore moje kolege sa sveučilišta koji koriste laži zbog svojih 

ideologija. Ideologija im je važnija od osobnih struka! Zato je u najnovijem 

Hrvatskom tjedniku o takvima dobro pročitati članak Igora Vukića u kojem 

Predsjednik Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac npr. piše o 

„Goldsteinovim gluparijama“: 

DR. KRAUSA BOLI JASENOVAČKA ISTINA 

PANIČNO BJEŽI OD NJE JER ZNA DA LAŽE 

Čudi li se onda netko kad Čelan u svom tekstu govori o „vladajućoj partizansko-

četničkoj koaliciji“? 

Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera-2/ 
 
 
  

https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://bezcenzure.hr/toptema/izbornik-svih-izbornika-o-treneru-svih-trenera-2/
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VUKOVAR: TRIJUMF TUĐMANIZMA 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 
 

HOS NIJE PAO: POBJEDA HRVATA! 2. 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 15.) 

 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.)  
 
Prvi dio teksta HOS NIJE PAO: POBJEDA HRVATA! Objavio je portal 

bezcenzure.hr: 

https://bezcenzure.hr/branitelji/hos-nije-pao-pobjeda-hrvata-padne-li-hos-i-svi-

ostali-ce-doci-na-red-14/  

Zlatko mi je poslao svoj komentar: 

Poštovani , bila je to trenutna pobjeda Hrvata nad britanskom političkom 

kolonizacijom , ali ne i konačna pobjeda hrvatskog naroda i oslobođenje od te 

zločinačke politike.  

Britanci-Englezi su isporučivali jugo-komunističkim koljačima i zločinačkoj vladi 

stotine tisuća izbjeglica, počinivši neviđeni poslijeratni zločin koji nije nikada 

kažnjen, i sada ga skrivaju nastavkom vladavine komunista i velikosrba u RH. Treba 

javno optuživati njihovu zločinačku politiku i lažnu povijest, na svim mogućim 

domoljubnim snagama da to svijet sazna 

Jasno je da iz samog naslova slijedi Zlatkova tvrdnja iz njegove prve rečenice, ali 

ostatak daje dvije tvrdnje koje malo koji komentator ne zaboravlja istaknuti u svojim 

komentarima: 

1. Vlast u RH su instalirali svjetski moćnici; 

2. Bitan čimbenik u takvoj vlasti je insistiranje na lažnoj povijesti. 

Vlast zbog činjenice da su samo sluge svjetskim moćnicima ne može odustati od takve 

politike jer bi izazvali bijes kod gazda kojima služe. Zato n<s sada očekuje, zapravo 

je počela kampanja napada na one koji su im se suprotstavili. Činjenica da su zbog 

toga što je narod prepoznao njihovu politiku i došao u tako velikom broju i u Vukovar 

i u Škabrnju ne može utjecati na sluge u RH. Jeste li zaboravili napade na Josipa 

Šimunića? Sjetite se samo pola milijuna ljudi u Zagrebu koji su, isto tako kao sada u 

Vukovaru, pokazali svoj ponos na povratku Vatrenih iz Rusije. Isključili su 

Thompsonu mikrofon. I onda su malo po malo napravili takvu situaciju da bez 

https://bezcenzure.hr/branitelji/hos-nije-pao-pobjeda-hrvata-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red-14/
https://bezcenzure.hr/branitelji/hos-nije-pao-pobjeda-hrvata-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red-14/
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posljedica nešto slično naprave i prošle godine ali Lovrenu zbog Thompsonove 

pjesme. A kad nema bitnih posljedica za vlast zbog takvog ponašanja onda i hapse u 

Kninu na dan kada je RH proglasila blagdan da bi se zahvalili tima koje ova vlast 

hapsi. Na kraju im smetaju ti isti HOS-ovci na čelu kolone u Vukovaru. 

Koliko je jadno biti sluga pokazuje istovjetnost politike ovih na vlasti i mnogih iz 

oporbe sa Srbima: 

MATEA JELIĆ NA UDARU SRPSKIH MEDIJA: ‘PROŠETALA 

JE VUKOVAROM SA SIMPATIZERIMA USTAŠKOG POKRETA’ 
 

21. studenoga 2023.  

Hrvatska zlatna olimpijka Matea Jelić ponovno na meti dijela srpskih medija. Ovih 

dana posjetila je Vukovar i sudjelovala u Koloni sjećanja što je zasmetalo Srbima. 

Matea Jelić hrvatska je tekvandoašica. Osvojila je zlatnu medalju na Olimpijskim 

igrama 2020. Članica je splitskog TK Marjan. 

Slike iz Vukovara Matea je objavila na Instagramu, a onda je krenuo napad srpskog 

medija. 

 

 

Mondo: ‘Akcija koja bi joj mogla uništiti reputaciju’ 

“Matea je proteklih dana bila dijelom nove akcije koja bi joj mogla uništiti reputaciju 

– zajedno sa simpatizerima ustaškog pokreta koji su skandirali “Za dom spremni” i 

širili šahovnice s prvim bijelim poljem, Matea je prošetala Vukovarom”, piše srpski 

Mondo, koji često napada hrvatske sportaše koji pokazuju domoljublje. 

“Na dan koji se u Hrvatskoj obilježava kao “pad Vukovara”, odnosno 18. studeni, u 

centru grada i ispred vodotornja koji je jedan od njegovih najprepoznatljivijih 

simbola, okupili su se Hrvati koji su imali nekoliko neprikladnih ispada. Na 32. 

godišnjicu od kako su jedinice JNA ušle u grad koji se nalazi nedaleko od današnje 

granice sa Srbijom, hrvatska sportašica bila je dijelom grupe koja je u prvom planu 

isticala simbole iz mračne prošlosti hrvatskog naroda i NDH, države koja je na tim 

prostorima postojala kao Njemačka tijekom Drugog svetskog rata”, dodaju u članku. 
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Matea često na udaru 

Inače, srpski mediji i ranije su je napadali. Prozvali su je zbog izjave da želi spojiti 

svoj doček nakon osvojene zlatne medalje u Tokiju s Olujom, a smeta im i što sluša 

“kontroverznog hrvatskog pjevača Marka Perkovića Thompsona”. 

 

https://narod.hr/sport/matea-jelic-na-udaru-srpskih-medija-prosetala-je-vukovarom-

sa-simpatizerima-ustaskog-pokreta  

 

Nema dvojbe da je Matea Hrvatica i ne spada u one koji za sebe samo kažu da su 

Hrvati. A ni ljudi koji su došli u Vukovar. Ako ne shvate da im se ponavlja ista priča 

(Srpska priča) i da je jedino mogu promijeniti ako na vlast dođu Hrvati, a ne oni koji 

sam kažu da su Hrvati to će im se stalno i ponavljati. 

A Ivan Penava je zahvalio Hrvatima: 

  
IVAN PENAVA ZAHVALIO HRVATIMA: HRVATSKI NARODE, 

HVALA ŠTO U SRCU I DUŠI NOSIŠ VUKOVAR 

 
 21/11/2023 

 

U dostojanstvu, miru, domoljublju i zajedništvu proteklo je obilježavanje Dana 

sjećanja na žrtvu Vukovara 1991. 

Koliko je jaka snaga hrvatskog naroda najbolje je pokazala najveća do sada, 

najljepša i najponosnija Kolona sjećanja. 

 

 

Veliko hvala svima koji ste u subotu s nama bili u Vukovaru, ali hvala i svima koji su 

u gradovima diljem Hrvatske i svijeta, u vrtićima i školama, raznim drugim 

https://narod.hr/sport/matea-jelic-na-udaru-srpskih-medija-prosetala-je-vukovarom-sa-simpatizerima-ustaskog-pokreta
https://narod.hr/sport/matea-jelic-na-udaru-srpskih-medija-prosetala-je-vukovarom-sa-simpatizerima-ustaskog-pokreta
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ustanovama, udrugama ili svojim domovima na razne načine odavali počast 

Vukovaru i svim njegovim žrtvama. 

Pozivam vas da u komentarima ostavite slike obilježavanja u vašim gradovima i da 

na jednom mjestu i na ovaj način pokažemo hrvatsko zajedništvo. 

Hrvatski narode, hvala što u srcu i duši nosiš Vukovar, napisao je vukovarski 

gradonačelnik Ivan Penava. 

 

 

https://kamenjar.com/wp-content/uploads/2023/11/1700560886206.jpg
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https://kamenjar.com/ivan-penava-zahvalio-hrvatima-hrvatski-narode-hvala-sto-u-

srcu-i-dusi-nosis-vukovar/  

Da podjela, slična ovoj kako je ja vidim, postoji u RH vidljivo je i iz drugih komentara 

onih kolumnista koji su nedvojbeno Hrvati i sigurno nisu sluge (po želji svjetskih 

moćnika Srbi danas vladaju Hrvatskom pa rado njihove sluge u RH nazivam srpskim 

slugama). Ovdje ću dati što su o i oko kolone u Vukovaru pisali Javor Novak i Lili 

Benčik (njen tekst sam ja dobio uoči same kolone točnije Sat, 18 Nov 2023 03:44:33): 

 

JAVOR NOVAK: VUKOVAR 1991.- 2023. 
 

21 Studeni 2023  

 

Čini se u Vukovaru su, na Dan sjećanja, svi dobili što su i zaslužili. Prilikom 

pristupanja polaganju vijenca kod spomenika žrtvama na vukovarskom groblju, iz 

potpune tišine jasno se čuo povik upućen Plenkoviću: „Izdajico!!“ Nekoliko minuta 

kasnije, kad je vijenac polagao vukovarski gradonačelnik Ivan Penava, prolomio se 

pljesak! 

U nikada brojnijoj koloni sjećanja u Vukovaru i u razgovorima za HTV napokon je 

vraćen dio poštovanja herojskim braniteljima grada Vukovara: Hrvatskim 

obrambenim snagama HOS-u. Očekivano, Izbavitelj i Jandroković ni u danima 

posebna pijeteta, nisu mogli propustiti priliku ubirati političke bodove: održali su 

svoje govore prepune fraza. U djelima ih naravno nema ali na jeziku… Hvala zatim 

Milanoviću što uopće nije govorio. I još jednom hvala mu što je stao uz 

gradonačelnika Penavu i Domovinski pokret. Pa makar je to učinio i samo zato da bi 

podbadao Izbavitelja. Ali položio je bijelu svijeću, bez ikakvih državnih insignija, 

https://kamenjar.com/ivan-penava-zahvalio-hrvatima-hrvatski-narode-hvala-sto-u-srcu-i-dusi-nosis-vukovar/
https://kamenjar.com/ivan-penava-zahvalio-hrvatima-hrvatski-narode-hvala-sto-u-srcu-i-dusi-nosis-vukovar/
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svijeću koja nema pripadnosti. To on kao predsjednik RH?! Hvala i Pupovcu i 

njegovim divama što i opet nisu došli u Vukovar u kolonu sjećanja. Ne smiju to oni 

zbog svog glavnoga grada. Beograda.  

 

 
 

Čini se u Vukovaru su, na Dan sjećanja, svi dobili što su i zaslužili. Prilikom 

pristupanja polaganju vijenca kod spomenika žrtvama na vukovarskom groblju, iz 

potpune tišine jasno se čuo povik upućen Plenkoviću: „Izdajico!!“ Nekoliko minuta 

kasnije, kad je vijenac polagao vukovarski gradonačelnik Ivan Penava, prolomio se 

pljesak! Na misi pri pozdravljanju svih nazočnih, a na sam spomen Andreja 

Plenkovića, prolomili su se glasni i brojni zvižduci. I ponovno, na spomen imena 

Ivana Penave, prolomio se velik pljesak. Svakome njegovo. 

(…) 

Dan sjećanja na žrtve Domovinskog rata i Dan sjećanja na žrtvu Vukovara i 

Škabrnje  

Nikada oprostiti, nikada zaboraviti. Pupovac, Jeckov i Šimpraga iskoristili su izjavu 

Stipe Mlinarića Ćipe iz Domovinskog pokreta da će živim zidom hrvatskih branitelja 

spriječiti još jednu provokaciju simpatizera okupatora, koji bi bacao vijence u Dunav. 

Iskoristili su to da ponovno govore o nekakvom odavanju počasti žrtvama, bizantinski 

preskačući činjenice: bili su to srbski okupatori i koljači nad gradom Vukovarom. Kao 

i prošlih godina: točno baš prije svehrvatskog obilježavanja vukovarske tragedije, 

Pupovac bi opet provocirao polaganjem srbskih vijenaca, srbskim žrtvama, u srbski 

Dunav. E ali nikada više. 

Gotovo je pa neshvatljivo da je Izbaviteljeva vlast tolike godine pristajala na to da se 

baš 17. studenoga u Dunav bacaju vijenci sa srbskim zastavama. Da se obilježava 

njihovo stradanje. Slavi se okupatora koji je stradao?! A u kolonu sjećanja na hrvatske 

žrtve ne dolaze! Hvala Bogu i tome je došao kraj. Nikada više Pupovac i njegove SDS 

ljepotice ne će vrijeđati žrtvu Vukovara. Ubilo nas je u pojam što ne će doći (ni ove 
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godine) u kolonu sjećanja, ne smiju, ali ne od Ćipe, već od Beograda. Hvala Stipi 

Mlinariću Ćipi koji ih je razotkrio i otpilio. 

Ne će doći ni u Škabrnju. Morali su lani noću puzati i pipati po mraku ali ni to više ne 

dolazi u obzir. Ponosna im Škabrnja poručuje: „Ne dolazite ni noću ni danju! 

Nepoželjni ste. Čekamo ispriku“. Dodao bih i pokajanje i informacije gdje su masovne 

grobnice sa žrtvama Hrvatima, a zatim čekamo i na plaćanje ratne odštete. Kad- tad 

sve će to doći na red. ♫ „Varaju se ki ne misle tako“ ♫. Tek tada možemo razgovarati 

o oprostu i pomirenju. Točnije samo o suživotu. Kad bismo drugačije postupili bili 

bismo isto što i nenarodna vlast u RH koja zbog svoje trgovačke koalicije paktira s 

SDSS-om, danas SDS-om. Nije šija nego vrat.  

(…) 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/37465-javor-novak-vukovar-

1991-2023  
 

LILI BENČIK: VUKOVAR 32 GODINE POSLIJE 
 

21 Studeni 2023  

 

Vladajući se po mom mišljenju, da imaju imalo savjesti, etike i morala ne bi UOPĆE 

trebali pojaviti u Vukovaru. 

Nitko! Ni Predsjednik Vlade, ni Predsjednik države a ni Predsjednik Sabora ni cijela 

njihova svita. Nisu dorasli, nisu zaslužili koračati tim herojskim gradom. Svojim 

političkim djelovanjem, svojim životopisima nisu zaslužili koračati ulicama koje su 

heroji Vukovara branili. 

Nisu ma koliko mi tko zamjerio, ali definitivno nisu dostojni tih ljudi. Svojim 

prisustvom samo srozavaju njihovu hrabrost i junaštvo!  

Vukovar je simbol hrabrosti, simbol herojstva, simbol ljudske volje i želje za 

slobodom, simbol požrtvovnosti, simbol obrane od sila zla! 

A to zlo, zvano SRPSKI SVET nije pobijeđeno. To zlo i dalje ruje, i dalje provocira i 

dalje nije ništa naučilo. Nije naučilo da se jedan narod ne može uništiti unatoč 

ogromnoj sili, razaranju, uništavanju svega što predstavlja njegov identitet, njegov 

jezik, vjeru i kulturu.  

To zlo ima svoju petu kolonu u Hrvatskoj i upravo zato vladajući nemaju moralno 

pravo koračati Vukovarom, jer suradnjom sa tim zlom, svi se poginuli okreću u 

grobu.  

Za što su život dali? Za što su po logorima u Srbiji podnosili teška mučenja, torture, 

ponižavanja i smrt? 

Zar zato da ulicama njihova grada koračaju kolaboracionisti , bez imalo pijeteta prema 

njihovoj herojskoj borbi za život dostojan čovjeka.  

I sada Vladajući, ali i njihovi poslušnici, licemjerno govore o nekom jedinstvu? 

Kojem jedinstvu? Zar sa agresorima?  

32 godine ne priznaju državu za koju su se branitelji Vukovara borili i izborili.  

32 godine njima je glavni grad Beograd iz kojega su krenuli tenkovi obasuti cvijećem 

na Vukovar.  

32 godine za njih je Vukovar „OSLOBOĐEN“  

32 godine šute o masovnim grobnicama. 

32 godine ne priznaju logore po Srbiji i nisu platili ratnu odštetu. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/37465-javor-novak-vukovar-1991-2023
https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/37465-javor-novak-vukovar-1991-2023
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32 godine nisu vratili medicinsku dokumentaciju uzetu iz Vukovarske bolnice. 

32 godine nisu vratili umjetničko blago koje su pokrali i odnijeli u Srbiju. 

32 godine još ima nestalih,  

32 godine djeca uče u odvojenim školama, 32 godine!? 

Ništa od navedenog u 32 godine nisu riješili i onda se vele-važno dovezu u 

skupocjenim limuzinama sa pratnjom i osobnim čuvarima koračati ulicama grada po 

kojima su se heroji borili za svaku ulicu i svaku kuću, bez dovoljno streljiva, bez 

dovoljno hrane i lijekova i bez luksuznih limuzina i osobnih čuvara.  

Da imaju imalo obraza, savjesti i srama ne bi se pojavili. Narodu koji će u Vukovar 

doći iz cijele Hrvatske odati pijetet i poštovanje poginulim braniteljima, njihova 

pojava ništa ne znači. Pogotovo zato što licemjerno dođu samo se pokazati sa svojom 

svitom i gomilom policajaca koji ih od tog naroda „čuva“!? 

Svim poginulim braniteljima Vukovara, Škabrnje i cijele Hrvatske , njihovim 

obiteljima i obiteljima nestalih moje duboko poštovanje, čast i zahvalnost! 

Laka im hrvatska zemlja! Počivali u miru Gospodnjem! 

Lili Benčik/ hrvatskepravice 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37466-lili-bencik-

vukovar-32-godine-poslije  

Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/branitelji/hos-nije-pao-pobjeda-hrvata-2-padne-li-hos-i-svi-

ostali-ce-doci-na-red-15/ 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37466-lili-bencik-vukovar-32-godine-poslije
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37466-lili-bencik-vukovar-32-godine-poslije
https://bezcenzure.hr/branitelji/hos-nije-pao-pobjeda-hrvata-2-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red-15/
https://bezcenzure.hr/branitelji/hos-nije-pao-pobjeda-hrvata-2-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red-15/
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SANJA I TERESA IVA DROBILICE, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2024.: 
 

'DROBILIČARI’ 

(DRobilica o Thompsonu) 

 
Dragi don Anđelko, 

Zahvaljujem Ti i na novom komentaru iz koga sam uzeo i naslov ovog teksta: 

 
Subject:  Re: MIRO GAVRAN – “OSOBA GODINE 2023.” (Odgovor don Anđelku 

Kaćunku) 

Date:  Wed, 14 Feb 2024 14:50:35 +0100 

From:  Anđelko Kaćunko <crodonangelo@gmail.com> 

To:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

Opet si sjajan, fratelo - premda tvoji opisi djeluju preobširni, oni se s lakoćom 

čitaju pa čak ni ponavljanja u njima nisu suvišna, nego u funkciji "mater studiorum"! 

Svaki medij koji objavljuje ono što je nama i svakom domoljubu na srcu pokazuje 

svoju opredijeljenost i svrstanost (jer, po Stepinčevoj "formuli" života, u bogoljublju, 

čovjekoljublju i domoljublju ne može biti "nesvrstanih"!)... 

Budući da još uvijek ni jedan tiskani medij nije objavio vijest o "MG-osobi godine" - 

premda im se nikada ne žuri kad je riječ o nezaobilaznom događaju koji ih "ždere" - 

do konca tjedna im dajem vrjemena da me razuvjere kako nisu "drobiličari"... 

Živ mi bio! 

 
Pretpostavljam da nisi mislio kako su drobiličari samo ovi iz tiskanih medija. Meni je 

to sjajan naziv za sve koji podržavaju jugo-komunistučku paradigmu u povijesti jer je 

doista dr. sc. Ivo DRobilica sjajan primjer koji sa svojim pronalaskom koji je doveo 

do toga da mu je nekadašnje prezime postao nadimak zapravo obilježio sve njih! 

Zar nisu drobiličari i sudci kojima kada za takve pronalazače drobilica u Jasenovcu 

netko kaže da zapravo time žele dokazati navodnu genocidnost hrvatskog naroda 

osude kao da je tvrdio da je drobiličar izrekom to i rekao, pa da to nije nikakav 

zaključak tj. vrijednosni sud. 

A da i ne spomenemo političare-drobiličare. 

Ali ipak se trebam više osvrnuti na osobu po kojoj je uveden pojam „drobiličari“ dakle 

na dr. sc. Drobilicu s nadimkom Goldstein. 

Na nedavnom predstavljanju zbornika radova u povodu obljetnica biskupa Košić u 

razgovoru se HRVATSKI biskup sjetio kako sam se uplašio da me dr, sc. Ivo 

DRobilica nije spomenuo u njegovoj knjizi „Povijesni revizionizam i neoustaštvo – 

Hrvatska 1989-2022“. Srećom jeste. Kad te takvi napadaju to su doista najveće 

pohvale jer radiš tako dobru stvar da takvi reagiraju. A kad te hvale prijatelji nikad ne 

znaš je li to samo zato što ste prijatelji, zar ne. 
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Još mi je draže kada me spominje zajedno s biskupom Košićem. 

Tako na str. 375.-376. DRobilica piše: 

 

Biskup Košić je proteklih godina u brojnim javnim istupim promovirao neoustaštvo. 

Na primjer, tvrdio je da su akademik Pečarić i pjevač Marko Perković "hrabri ljudi" 

te da se uz njih dvojicu "vezuje i domoljubni pozdrav 'Za dom spremni!''. A onda je 

krenuo objašnjavati da "ustaštvo nije bilo fašizam nego organizirano vojno djelovanje 

u obrani Hrvatske kao države". Optužio je "hrvatske političare (posebice predsjednika 

Mesića) koji su u židovskom Knesetu, pa potom pri formiranju vlade s Karamarkom 

na čelu – optuživali Hrvate zbog 'ustaške guje' i 'skretanja u ustaštvo'". Službena 

"interpretacija Jasenovca temelji se na mitovima i lažima", tvrdio je, pa se zapitao 

"zašto naša država već jednom ne naloži istragu – ali ne političku nego znanstvenu, 

pa ako je potrebno i međunarodnu - da znamo što se to stvarno dogodilo npr. u 

Jasenovcu? A onda je pokazao da o Jasenovcu već sve zna: ''u pola stoljeća, naime, 

svjedočili smo teroru gdje su slobodnomisleći i hrabri, najbolji ljudi koji su mislili 

drugačije od vladajućih, bili u Jasenovcu, Staroj Gradiški ili inozemstvu likvidirani. 

Danas se otkriva i taj Jasenovac, i kao komunistički logor" Umjesto da bude 

degradiran, Košić je baš tih tjedana 2015. zamijenio poziciju predsjednika Vijeća 

HBK za ekumenizam i dijalog (što je pozicija primjerena nekome tko promovira 

neoustaštvo!?) još prestižnijom – postavljen je za predsjednika Vijeća HBK za nauk 

vjere. Splitsko -makarski nadbiskup Marin Barišić je u propovijedi slavio Filipa 

Lukasa (v. str. 554-555), naglašavajući kako je bio "etičan, duhovan, pravedan, 

solidaran i osjetljiv na potrebe drugih". Istakao je i njegovo tobožnje "čovjekoljublje" 

i "demokratičnost".  

Kao što vidiš tu me je povezao s velikim hrvatskim biskupom zbog Thompsona i ZDS. 

Kako si Ti još 2002. napisao članak KORIJENI THOMPSONOFOBIJE – KAKO 

SAM RASKRINKAO THOMPSONOVO "USTAŠTVO" u kome si napade na 

Thompsona i ZDS polemizirao s Ivanom Zvonimirom Čičkom čini mi se da sam 

ipak ja malo poslije Tebe to isto radio ali s Goldsteinom u članku objavljenom 

malo kasnije u Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003. u članku koji dajem u Prilozima: 

Neka pate kad im smeta, Hrvatska je prvak svijeta!  

Kako li je smiješno kad biskupove tvrdnje o ustaštvu komentira ljubitelje 

jednog od masovnih ubojica u prošlom stoljeću JB Tita koji na takvom popisu 

zauzima visoko 10. mjesto. Mnogo je bolje plasiran od Miloševića koji je na 

30. mjestu ili od Nedića koji je na 40- mjestu 

Kako je povod ovih mojih komentara bio moj govor na dodjeli priznanja „Osoba 

godine 2023.“ predsjedniku Matice hrvatske pa sam pisao i o Filipu Lukasu (dao sam 

i link za moju knjigu o njemu) i priglupim napadima na Lukasa i DRobilice i njegovog 

tate. Ipak lijepo je od DRobilica da je spomenuo kako je nadbiskup Marin Barišić u 

propovijedi slavio Filipa Lukasa. 
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Na str 424. Drobilica će, kao veliki ljubitelj vele-zločinca JB Tita, o fašističkim 

sklonostima branitelja pa i o ZDS: 

Stav hrvatskih branitelja o ratu u kojem su su djelovali usporediv je s arditima u 

fašističkoj Italiji. Arditi su smatrali da Italija, iako pobjednica, nakon Prvog svjetskog 

rata nije dobila ono što je zaslužila. Govorili su o "osakaćenoj" pobjedi. Slično misli 

i značajan broj radikaliziranih·hrvatskih branitelja koji tvrde da su donijeli svojoj 

domovini oslobođenje tako da na njezinu teritoriju nema više strane vojne sile, ali da 

ona nije oslobođena od Srba, "Jugoslavena", "udbaša", "komunista" i sličnih. 

Naravno, uz to ide i sva bagaža fašistoidnih elemenata, poput mržnje prema "drugom" 

i "drugačijem". I logično se, naposljetku narativ prelijeva u povijesni revizionizam i 

neoustaštvo. 

Na primjer, promocija knjige Josip Šimunić i "za dom spremni" Josipa Pečarića u 

prostorijama zagrebačke HVIDRA-e 2019 . pretvorila se u ustaški dernek. Prvo je 

netko pročitao pjesmu posvećenu Šimuniću koja završava usklikom "za dom", našto 

je publika uzvratila: "Spremni!" U diskusiji, koja se većim dijelom nije direktno ticala 

teme promovirane knjige napadnuti su svi mogući "neprijatelji Hrvatske i hrvatskog 

naroda: Pupovac, Ivo Josipović, historičari Goldstein, Jakovina i drugi". 

Ta mržnja branitelja koja se može nazvati eshatološkom ne proizvodi samo političke, 

društvene i psihološke posljedice, ona rezultira dubokim kulturnim lomovima. Tako 

da današnja Hrvatska nije sposobna, djelomično zahvaljujući i tim navodnim 

predstavnicima branitelja, da zajednički komemorira žrtve ratova koje su je zadesile. 

Tuga, koja bi trebala biti zajednička, utopljena je u mržnju. Neki su branitelji 2013. 

blokirali vukovarsku kolonu sjećanja, neki, pak, inzistiraju na lažima o povijesti 

Jasenovca. I opet se nameće usporedba s jednim europskim primjerom, ovaj put s 

Weimarskom Njemačkom: dvadesetih godina je socijaldemokratska pruska vlada 

(kao vlada jedne od njemačkih zemalja) planirala podizanje spomenika bici kod 

Tannenberga iz 1914. Radikalna je desnica sve učinila da pruska vlada 1929. ne 

sudjeluje na otvorenju spomenika. 

A meni je drago da me takvi spominju kada napadaju branitelje. Krivi su im što im 

nema Juge. 

Na str. 453. spominje opet Biskupa, ali npr. Borovčaka, Tomislava Vukovića, 

Thompsona, mene… Lijepo društvo, zar ne? A naslov još ljepši. DRobilica opet o 

Jasenovcu:  

Sramotna debata o Jasenovcu 

Nakon što je Franjo Tuđman u Bespućima 1989. otvorio debatu o karakteru ustaškog 

logora Jasenovac, u narednim su godinama taj posao nastavili drugi, revizionisti i 

neoustaše. Oni su u proteklih 30 i više godina opsesivno nastojali ponovno napisati 

povijest tog najstrašnijeg ustaškog logora. Pristupi su im bili ponešto različiti, baš 

kao i činjenice i argumenti koje su koristili. Međutim, zaključak im je uvijek bio manje-

više isti: trebalo je minimizirati ili posve negirati zločin koji se u logoru dogodio. 
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Količina tih napisa, koji su često bili s one strane dobrog ukusa, stvarala je tijekom 

godina u hrvatskoj javnosti dojam da se u Jasenovcu uistinu zbivalo nešto što nije 

sukladno službenim tumačenju, kakvo prezentira JUSP Jasenovac. 

Tvrdnje o takozvanom "jasenovačkom mitu", kao što smo pokazali, promovirane su 

još u dijaspori, i prije 1990. U Hrvatskoj je diskusija pokrenuta 1989., većim dijelom 

pod pritiskom srpskog nacionalističko-revizionističkog narativa utemeljenog na mitu 

o 700.000 jasenovačkih žrtava. u Hrvatskoj ga je prvi otvorio Ljubo Boban, potom i 

neki drugi, a onda na specifičan način preuzeo Franjo Tuđman, potom pravaši i drugi 

ekstremni desničari, pa i istaknuti HDZ-ovci, poput Andrije Hebranga (Hebrang mu 

se izrugao zbog 'pronalaska' novog biološkog zakona da bi objasnio nedostatak 

forenzičkih dokaza za navodno stradale u Jasenovcu, JP), ali i historiografski amateri 

(uvijek me obraduje kada vidim da DRobilica spominje amatere, a zapravo mu je pravi 

mentor bio neškolovani AMATER povjesničar tata Slavko što mu se zna npr. narugati 

i izvrsni hrvatski povjesničar dr. sc. Vladimir Geiger; JP) poput Marijane Cote, Josipa 

Pečarića, Vlade Vladića, Tomislava Vukovića, Damira Borovčaka, biskupa Vlade 

Košića Ivana Zvonimira Čička, pjevača Marka Perkovića…  

Nije sramota kada 'istoričari' tako lažu da po takvoj laži dobiju i ime, a vidimo da ono 

sadrži i novi doktorat; dr. sc. Ivo DRobilica. 

Sramotba je depata o lažima. Jer sigurno je istina kad DRobilica i njegov tata 

AMATER nešto tvrde, zar ne= 

O Jasenovcu će DRobilica i na str. 455., a spominje i prof. Mrkocija o kome sam 

napisao knjigu (J. Pečarić, Vladimir Mrkoci, Zagreb, 2021., str. 285.): 

Na početku novog vala promocije revizionističko-neoustaške "istine" o 

Jasenovcu·nakon 2000. stoji knjižica (128 str. malog formata) Vladimira Mrkocija i 

Vladimira Horvata Ogoljela laž logora Jasenovac. Josip Pečarić je u predgovoru s 

negodovanjem konstatirao kako je "danas u Hrvatskoj kao točna prihvaćena brojka 

žrtava Jasenovca koju zagovaraju otac i sin Goldstein - od 80 do 100 tisuća". Ključna 

teza glavnog autora Vladimira Mrkocija jest da valja dovesti u pitanje broj 

jasenovačkih žrtava koje predlažu Goldsteinovi, jer, tobože, "za masovna ubijanja 

zatočenika nema dokaza", a "u Jasenovcu, osim Židova i Cigana, nije bilo nevinih 

zatočenika. Svi ostali, osim možebitnih iznimaka bili su zatvoreni zbog antidržavne 

terorističke djelatnosti, i bili bi u svakoj državi u sličnim okolnostima za ista djela 

osuđeni i zatočeni". Pored te apsurdne i duboko nemoralne tvrdnje, Mrkoci se najviše 

bavi uljepšanim prikazom svakodnevnog logoraškog života, dokazujući to istrgnutim 

primjerima iz memoara Milka Riffera i trotomne knjige Antuna Miletića, a 

prešućujući neusporedivo brojnije podatke iz istih knjiga koji daju pravu sliku 

Jasenovca kao brutalnog logora smrti.  

Prpf. Mrkoci je želio da zajedno napišemo zajedno jednu knjigu, ali tada to nisam 

mogao. On je objavio knjigu: 
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VLADIMIR MRKOCI KRATKA POVIJEST KOMUNIZMA (ZA 

NEKOMUNISTE), Naklada Pavičić, Biblioteka XX. stoljeće, 2017. str. 240. 

Knjigu su predstavili: prof. dr. sc. IVO BANAC,povjesničar; IVAN ZVONIMIR 

ČIČAK, gimnazijski učenik prof. Mrkocija, predsjednik Hrvatskog helsinškog 

odbora; dr. sc. ZLATKO HASANBEGOVIĆ, povjesničar, saborski zastupnik; JOSIP 

PAVIČIĆ, pisac i nakladnik, urednik knjige. 

Vjerovali ili ne na str. 469. on spominje i Pravednicu među narodima o kojoj sam 

također napisao knjigu (J. Pečarić, Pravednica Među Narodima - Ljubica Štefan, 

Portal dragovoljac.com: http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LjStefan.pdf): 

Prva osoba koja je iskoristila svjedočenja objavljena u Vjesniku bila je Ljubica Štefan, 

devedesetih godina bliska vlastima. Citirala je Ercegovića i druge navodne svjedoke, 

pa onda i jednog svjedoka koji je (navodno?!) nazočio egzekucijama, ali je ostao, 

"zasada, sam o NN, jer se boji za svoju obitelj". Opaskom o poslijeratnom Jasenovcu 

tom se poslu priključio i Josip Pečarić te praktički istovremeno i Josip Jurčević: " ... 

jasenovački je logor bio upotrebljavao kao logor i nekoliko godina nakon rata - 

poslužio je za logor novim vlastima, najprije jedinica JA, a zatim i civilnim vlastima 

NR Hrvatske". Jurčević smjerno citirao Tuđmanova Bespuća . Potom će 2005. u knjizi 

Bleiburg tu tvrdnju otprilike ponoviti ("Jasenovac, najveći logor u NDH, nakon rata 

bio je logor koji j e koristila jugoslavenska država"), ali ovaj put ne spominje 

Tuđmana jer podrazumijeva da su njegove tvrdnje postale općeprihvaćena činjenica.  

Je li puka slučajnost da je taj porast interesa za poslijeratni Jasenovac koincidirao s 

pripremama za suđenje Dinku Šakiću? Potom je nastupilo svojevrsno zatišje; 

poslijeratni Jasenovac je potisnu u drugi plan. 

Stipo Pilić i Blanka Matković su 2012. u Radovima Zavoda za povijesne znanosti 

HAZU-a u Zadru objavili tekst Poslijeratni zarobljenički logor Jasenovac prema 

svjedočanstvima i novim arhivskim izvorima u kojem su nastojali iznijeti dokaze o 

postojanju tog logora – unatoč golemom… 

Posebno mi je drago što spominje autore Pilića i Matkovićku i knjigu tiskanu od stane 

HAZU jer je njegov tata neškolovani AMATER napao 2015. godine i knjigu 

„Jasenovački logori – istraživanja“, autora Vladimira Horvata, Igora Vukića, Stipe 

Pilića i Blanke Matković. Naime „Slobodna Dalmacija“ od 21. lipnja 2015. na str. 24 

i 25 donijela je reakcije Slavka Goldsteina, Hrvoja Klasića i Tvrtka Jakovine. 

Nažalost, kritike navedenih osoba nisu bile zasnovane na znanstvenim ili logičkim 

argumentima, nego na uvredama i prijetnjama.  

Posebno treba izdvojiti prijetnju tate Slavka zato što je on bio posebni savjetnik 

predsjednika Vlade RH za kulturu. On tuđe argumente naziva neistinama i ocjenjuje 

da on za takve stvari više nema tolerancije.  

Da to treba ozbiljno shvatiti vidi se i iz pisma g Đura Vidmarovića, predsjednika 

Hrvatskog kulturnog vijeća: 

Nisam znao da je gospodin Goldstein savjetnik predsjednika Vlade RH za kulturu! 

Nikoga ne vrijeđam, ali, mit respect, nonsens je pored tolikog broja eminentnih 

hrvatskih kulturnjaka na tako prestižno mjesto postaviti čovjeka koji nema 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LjStefan.pdf
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visokoškolsku naobrazbu, a nije slikar-naivac ili pučki pjesnik, već izdavač, trgovac, 

čovjek iz poslovnih krugova. Njegov pokojni otac je imao umjetničkog dara i bio 

nadareni spisatelj i cionistički promičbenik, ali sin nije napisao niti jednog jedinog 

stiha. Gos'n Slavko je sa svojim sinom napisao nekoliko zanimljivih priloga iz 

povijesti Židova u Hrvatskoj, ali kada se uhvatio s problemom židovskih žrtava tada 

se pokazalo kako je političar koji ne zna struku, ali znade zaključivati od oka. To što 

je Židov svaka čast, ali to ga ne uzdiže automatski iznad ranga sveučilišnih profesora, 

akademika i istaknutih ljudi u kulturi. Sada mi je jasnije zbog čega se kod nas odvijaju 

procesi koje možemo nazvati kulturocidom. 

Ti napadi su doveli do Pisma HAZU u kome se traži da Hrvatska akademija znanosti 

i umjetnosti donese deklaraciju o slobodi istraživanja, peticija. Potpisali su je: 

akademik Josip Pečarić 

prof. dr. sc. Matko Marušić 

akademik Andrej Dujella 

dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački 

akademik Dubravko Jelčić 

akademik Marin Hraste 

akademik Andrija Kaštelan 

dr. sc. Mile Bogović, biskup gospićko-senjski 

prof. dr. sc. Zvonimir Janko, dopisni član HAZU, Sveučilište u Heidelbergu 

prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački  

Ante Ivas, biskup šibenski 

akademik Stanko Popović 

akademik Žarko Dadić 

akademik Ivan Aralica 

prof. dr. Ante Sekulić, dopisni član HAZU-a 

akademik Frano Kršinić 

dr. sc. Marin Barišić, nadbiskup, metropolit splitsko-makarski 

mons. Josip Mrzljak, biskup varaždinski 

akademik Stjepan Gamulin 

prof. dr. sc. Dubravka Sesar, član suradnik HAZU, razred za filologiju 

izv. prof. dr. sc. Mario Grčević, član suradnik HAZU, razred za filologiju 

dr. sc. Henrik Heger Juričan, Sveučilište Pariz-Sorbona, dopisni čan HAZU 

Ante Glibota, potpredsjednik Europske akademije znanosti, umjetnosti i književnosti  

prof. em. dr. sc. Zvonimir Šeparović, član Europske akademije znanosti i umjetnosti 

prof. dr. sc. Ivica Veža, član Europske akademije industrijskog management 

prof. dr. sc. fra Andrija Nikić, predsjednika HAZU sa sjedištem u Mostaru  

dr. sc. Josip Stjepandić, Njemačka 

prof. dr. sc. Ivan Malčić  

doc. dr. sc. Dubravko Jelić 

doc. dr. sc. Ivan Bokan 

prof. dr. sc. Srećko Kovač 

dr. sc. Mato Artuković, znanstveni savjetnik 

dr. sc. Hrvoje Kalinić 

izv. prof. dr. sc. Milica Klaričić Bakula 

izv. prof. dr. sc. Borka Jadrijević  
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prof. dr. sc. Boris Širola 

dr. sc. Stjepan Kožul  

dr. sc. Stjepan Razum  

prof. dr. sc. Boro Mioč 

prof. emer. dr. sc. Ivo Soljačić 

mr. sc. Ante Milinović, znanstveni savjetnik  

dr. sc. .Anđelko Mijatović  

prof. dr. sc. Božo Goluža, Pročelnik Studija povijesti i voditelj Poslijediplomskoga 

studija Sveučilište u Mostaru Filozofski fakultet 

prof. dr. sc. Nikica Uglešić 

dr. sc. Zlatko Vučić 

doc. dr. sc. Branko Hebrang 

prof. dr. sc. Ivan Karlić, KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr. sc. Milko Brković 

doc. dr. sc. Zlatko Begonja 

prof. dr. dr. h.c. Nikola Debelić, veleposlanik u m. 

dr. sc. Miroslav Banović 

prof. dr. sc. Darko Žubrinić 

prof. dr. sc. Slavko Kovačić 

prof. dr. Stipe Kutleša 

Mladen Ibler, dr. med., veleposlanik RH u mirovini 

dr. sc. Anto Orlovac, svećenik 

dr. sc. Vladimir David, Australija 

prof. dr. sc. Jerko Barbić 

prof. dr. sc. Mihovil Biočić 

prof. dr. sc. Nikola Bradarić 

dr. sc. Rok Čivljak 

prof. dr. sc. Marija Definis Gojanović 

prof. dr. sc. Marinko Erceg 

prof. dr. sc. Mladen Kuftinec 

prof. dr. sc. Ilija Kuzman 

prof. dr. sc. Ana Marušić 

prof. dr. sc. Darko Orešković 

prof. dr. sc. Davor Pavuna 

prof. dr. sc. Stojan Polić 

prof. dr. sc. Ivan Poljaković 

Branko Salaj, veleposlanik RH u mirovini, bivši direktor HINE 

izv. prof. dr. sc. Danica Galešić Ljubanović 

dr. sc. Marko Jerčinović 

prof. dr. sc. Andrija Hebrang 

prof. dr. sc. Ana Jerončić 

dr. sc. Krešimir Bušić 

dr. sc. Davor Pećnjak  

prof. dr. sc. Vladimir Mikuličić 

dr. sc. Vine Mihaljević 

Marija Peakić-Mikuljan, bivša predsjednica Društva hrvatskih književnika  

prof. dr. sc. Marin Čikeš 
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mr. sci. Gordana Turić, bivša podpredsjednica ukinute Državne komisije za 

istraživanje žrtava Drugoga svjetskog rata i poraća  

dr. Tomislav Djurasovic, München 

doc. dr. sc. Srećko Botrić 

prof. dr. sc. Ante Lauc 

mr.art. Eva Kirchmayer Bilić, Muzička akademija, Zagreb 

prof. dr. sc. Ivan Perić 

prof. dr. sc. Miroslav Tuđman  

prof. dr. sc. Neven Elezović 

dr. sc. Vladimir Horvat  

doc. dr. sc.Mario Puljiz  

doc. dr. sc. Julije Jakšetić  

doc. dr. sc. Josip Dukić  

prof. dr. Sven Seiwerth 

prof. dr. sc. Zvonimir Janović, umirovljeni redoviti professor u trajnom zvanju 

dr. sc. Vladimir Ćepulić,umir. prof. FER-a  

Rozina Palić-Jelavić, Odsjek za povijest hrvatske glazbe HAZU 

doc. dr. sc. Maja Andrić 

izv. prof. dr. sc. Anita Matković 

prof. dr. sc. Zoran Vatavuk 

prof. dr. sc. Ivan Petrović 

dr. sc. Frano Glavina 

Nikola Štedul, Master of Arts Honours, žrtva atentata  

dr. sc. Pero Vidović SJ, bibličar 

Benjamin Tolić, filozof, diplomat, publicist I kolumnist 

izv. prof. dr. sc., Ružica Razum 

mr. sc. Josip Ungarov, dobitnik državne nagrade za znanost 

prof. dr. sc. Tomislav Živković 

izv. prof. dr. sc.Mario Krnić 

dr. sc. Domagoj Jamičić, znanstv. Savjetnik 

prof. dr. sc. Branko Jeren  

prof.dr.sc. Šimun Križanac 

dr. sc. Niksa Krstulovic 

prof. dr. sc. Nedjeljko Perić 

prof. dr. sc. Mislav Grgić 

prof. dr. sc. Zdravko Tomac 

prof. dr. sc. Mladen Parlov 

dr. sc. Zvonimir Marić, sveuč. prof. u m., bivši diplomat 

prof. dr. sc. Stipe Tadić, znanstveni savjetnik 

doc. dr. sc. Ambroz Čivljak 

dr. sc. Miroslav Međimorec 

Prof. dr. sc. Vlado Jukić 

dr. sc. Stjepan Kušar, red. prof. na Hrvatskom katoličkom sveučilištu 

prof. dr. sc. Marinko Vidović, bibličar 

prof. dr. sc. Zlatko Vrljicak  

dr. sc. fra Smiljan Dragan Kožul O.F.M. (Duhovni ravnatelj Pokreta krunice za 

obraćenje i mir) 
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prof. dr. sc. Šime Vučkov 

prof. dr. sc. Mijo Nikić, SJ 

Vjekoslav Krsnik, prvi glavni urednik HINE 

doc. dr. sc. Ljiljanka Kvesić, Mostar 

dr. sc. Marija Buzov, znanstvena savjetnica 

red. prof. art. Đuro Tikvica, pijanist, Muzička akademija Sveučilišta u Zagrebu 

dr. sc. Davorin Lovrić  

dr. sc. Osor Barišić 

dr. sc. Ante Vučković 

dr. sc. Irena Zakarija Grković 

prof. dr. sc. Stipan Janković 

prof. dr. sc. Antonija Balenović 

prof. dr.sc. Željko Jeričević  

Marko Perković Thompson 

Miljenko Stojić, franjevac, književnik i novinar 

prof. dr. sc. Ivica Grković 

prof. dr. sc. Zoran Vatavuk 

prof. dr. sc. Mladen Petravic  

prof. dr. sc. Ivan Bodrozic 

prof. dr. sc. Luka Tomašević 

prof. dr. Ante Čuvalo 

dr. sc. Jure Krišto, zaslužni znanstvenik u miru  

dr. sc. Žarko Domljan, predsjednik Hrvatskog sabora u miru 

izv. prof. dr. Ante Pavlović 

prof. emeritus dr. sc. Radoslav Galić 

doc. dr. sc. Ante Periša 

Đuro Vidmarović, književnik, bivši veleposlanik, predsjednik HKV-a 

Nikola Obuljen, bivši gradonačelnik Dubrovnika i saborski zastupnik u miru 

dr. sc. Ante Matana, dr. med 

prof. dr. sc. Milan Nosić 

don Anđelko Kaćunko 

dr. sc. Drago Katović, profesor emeritus 

prof. dr. sc. Mile Dželalija 

dr. sc. Stijepo Mijović Kočan, knjževnik 

prof. Ive Livljanić, veleposlanik u miru 

prof.dr.sc. Vlado Dadić 

prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević 

prof. emer. dr. sc. Ivan Ilić 

prof. emer. dr. sc. Marija Kaštelan-Macan 

Potpisnicima su se pridružili i mnogi drugi. O tome vidjeti knjigu: 

J. Pečarić: Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni! 

Zagreb, 2015. 

Drugo pismo koje se spominje u naslovu te knjige je PETICIJA ZDS iz te godine s 

kojom se branio Thompson i njegova BOJNA ČAVOGLAVE koju su sudski pokušali 

zabraniti ali nisu uspjeli. Pri tome treba iznova podsjetiti na fašistoidno pismo koje je 

tada potpisalo više od 50% članova Odjela za povijest Filozofskog fakulteta u Zagrebu 

i s njima dr. sc. Ivo DRobilica. Tražili su da se iz strukovnih udruga izbace 
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povjesničari koji nisu DROBILIČARI, pardon koji su potpisali to pismo, a vidimo da 

je peti potpisnik suradnik Predsjednika Tuđmana i ravnatelj HIP-a iz tog vremena: 

akademik Josip Pečarić 

prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački 

dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački 

akademik Stanko Popović 

dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta za 

povijest 

Potpisnika je preko 4000 i naravno i Ti si među njima. 

U prilozima pored spomenutog teksta u kome povezujem tatu Slavka s napadom na 

Thompsona i ZDS iz 2003. dajem još neke tekstove u kojima se spominje dr. sc. Ivo 

DRobilica i tata neškolovana AMATER do godine 2012. kada je trebao dr. sc. Ivo 

DRobilica postati redoviti član HAZU i neslavno prošao i on jer je dobio najmanje 

glasova na izbornoj skupštini, ali i HAZU jer je bilo skoro jedna trećina akademika 

koji si bili da onaj po kome su drobiličari dobili svoje ime postane akademik i tako od 

HAZU naprave AKADEMIJU REDIKULA.  

Ne zaboravimo ni to da je Predsjednik Vlade RH imenovao dr. sc. Iva DRoblicu u 

onu čuvenu Komisiju za rehabilitaciju zvjezde petokrake i osudu ZDS u kojoj je 

osigurao prevagu drobiličara! 

 

Josip Pečarić 

 

PRILOZI 

 

NEKA PATE KAD IM SMETA, HRVATSKA JE PRVAK 

SVIJETA!  

Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.  
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TKO ĆE ODGOVARATI ZBOG PROTUHRVATSKIH 

LAŽI JUSP JASENOVCA? DRAGOVOLJAC.COM, 2024.: 

 

'HRVATSKI TJEDNIK' O CRNOGORAKOJ REZOLUCIJI 

(3.): DR. SC. DAMIR PEŠORDA 
 

Pišući o mojim knjigama, a često je bio i predstavljač ili pisac predgovora za njih, 

dugogodišnji kolumnist „Hrvatskog tjednika“ književnik dr. sc. Damir Pešorda 

nazivao je ono o čemu ja pišem „Pečarićeva Hrvatska“. Točnije rečeno o toj 

“Pečarićevoj Hrvatskoj” Pešorda je pisao u Uvodu moje knjige ‘Ako voliš Hrvatsku 

svoju’. Na to se nadovezao profesor književnosti sa Sveučilišta u Mostaru dr. sc. 

Marko Tokić predstavljajući tu knjigu na svom sveučilištu 05. 12. 2014. 

Tokić je tada naglasio, piše Glas Brotnja, 05. 12. 2014., da svi koji poznaju akademika 

Pečarića znaju da je Hercegovac iz Boke Kotorske, ali i čovjek kojemu četiri stupa 

njegove Hrvatske čine: Franjo Tuđman, Dario Kordić, Marko Perković-Thompson i 

biskup Vlado Košić, dodavši: 

O njima je pisao, progovorio o njihovoj ljubavi prema Hrvatskoj, prema Hrvatima, 

ali pisao je akademik Pečarić i o generalu Praljku, hrvatskom branitelju Veljku 

Mariću naglašavajući kako neće biti sretan dok i zadnji hrvatski branitelj ne izađe iz 

zatvora. Akademik Pečarić voli Hrvatsku svoju, no osim što piše o onima koji vole i 

žive Hrvatsku on piše i o onima koji ne vole Hrvatsku i svoj hrvatski narod, pa upravo 

zbog toga što jasno i glasno upućuje na aktualno stanje u zemlji Hrvata često je 

prešućivan od medija u službi aktualne vlasti. 

Kasnije sam se s kolegom Tokićem dogovorio da uz ime drugog ot tih stupova, dakle 

uz ime Darija Kordića treba dodati i ime hrvatskog velikana generala Slobodana 

Praljka. 

Zato s velikim zadovoljstvom dajem njegovu kolumnu iz „Hrvatskog tjednika“ uz 

napomenu da pogledate i knjige: 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu,  Portal dragovoljac.com:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf 

Tiskano izdanje objavio sam zajedno s udrugom „Bijeli put“: 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu, Zagreb, 2020.,str. 272. 

J. Pečarić, Dr. sc. Damir Pešorda, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf 

Evo Damirovog komentara: 

 

KISELI KRASTAVCI I POKOJI FEFERON 

 

Crnogorska REZOLUCIJA O JASENOVCU prigoda da se konačno optuže 

crnogorski sudionici u agresiji na Dubrovnik i Konavle, od vojnih lica i tadašnjih 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf
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političara do običnih vojnika. Ako se tadašnje horde s istoka vojnicima uopće mogu 

zvati. No, svakako je važno i aktualizirati pitanje ratne odštete, povratka ukradenog 

hrvatskog broda i niz drugih spornih pitanja 

 

Piše: DAMIR PEŠORDA 

 

Nastupila je sezona kiselih krastavaca, to jest ljetno vrijeme kada se u političkom 

životu zemlje ne događa bogzna što pa se i poluvijestima iliti kiselim krastavcima 

pokušava popuniti zadana novinska shema. No, i usred kiselih krastavaca nađe se 

pokoji feferon, ljuti.  U predviđenih četiri do pet tisuća znakova, koliko uglavnom 

obuhvaća ova kolumna, probat ću u toj hrpi krastavaca pronaći feferone. Prvi takav 

slučaj jest usvajanje u crnogorskom parlamentu rezolucije o genocidu u Jasenovcu. 

Taj događaj je provokacija prve vrste i jasan pokazatelj da ''srpski svet'' ide dalje jer 

mu se objektivno nitko ne suprotstavlja. Ni međunarodna zajednica ni zemlje u 

okruženju, jedino Albanci i donekle Bošnjaci u BiH. 

Problem s crnogorskom rezolucijom nije samo u tome što mala i beznačajna državica, 

koja je  prije trideset i nešto godina na Hrvatsku izvršila agresiju a kojoj je Hrvatska 

svejedno puno pomagala na ''putu u Eu'', bezrazložno i bezobrazno provocira, nego 

prije svega u tome što taj crnogorski potez nedvosmisleno signalizira kako će se Crna 

Gora ponašati kada uđe u Eu. To jasno upućuje na činjenicu da Hrvatska – ako joj je 

do vlastitih interesa – nipošto ne treba pomagati susjedne zemlje oko ulaska u Eu. 

Naprotiv! Treba im, inzistirajući na potpunom i temeljitom ispunjavanju zadanih 

preduvjeta, taj ulazak otežavati.  Kao što je to nama, primjerice, činila Slovenija. Bez 

ikakva uvijanja takav pristup je u hrvatskom interesu premda naši političari papagajski 

ponavljaju kako je ulazak naših susjeda u Eu u našem interesu. Malo morgen, kako 

reče jedna od prethodnih  Vučićevih inkarnacija. 

Objektivno, kada bi Srbija i Crna Gora ušle u Eu  za očekivati je da bi iz te nove 

pozicije činili puno nezgodnije stvari po Hrvatsku od spomenute rezolucije. Također 

je za očekivati da bi im se u toj prljavoj raboti nerijetko pridružila i Slovenija kao što 

je to činila i u okviru Jugoslavije, a i domaće jugoslavenstvujuće snage poput raznih 

jakovina, markovina, klasića, tomića i ostalih jugotića. Stoga na ovu provokaciju treba 

adekvatno odgovoriti. Doduše, protestiralo je Ministarstvo vanjskih poslova, a i 

Plenković je dao izjavu u kojoj je upozorio Crnu Goru da će njihov potez imati 

posljedica kako na bilateralne odnose, tako i na crnogorski put u Eu i na procesuiranje 

ratnih zločina tijekom srpsko-crnogorske agresije na Hrvatsku. Nadajmo se da neće 

sve ostati na riječima, a što se procesuiranja ratnih zločina tiče – žalosno je da se do 

sada Hrvatska u ime dobrosusjedskih odnosa suzdržavala od dosljednog progona 

ratnih zločina, a čini se da jest. U svakom slučaju, ovo je prigoda da se konačno optuže 

crnogorski sudionici u agresiji na Dubrovnik i Konavle, od vojnih lica i tadašnjih 

političara do običnih vojnika. Ako se tadašnje horde s istoka vojnicima uopće mogu 

zvati. No, svakako je važno i aktualizirati pitanje ratne odštete, povratka ukradenog 

hrvatskog broda i niz drugih spornih pitanja. 

Drugi je ljuti feferon među ljetnim kiselim krastavcima svakako svojevrsno autanje 

mrzitelja hrvatske nogometne vrste, naravno ne zbog nogometa, nego zbog ruke na 

srcu za vrijeme intoniranja nacionalne himne i zbog snažne nacionalne identifikacije 

koja prati uspjehe hrvatske nogometne vrste. Ne da mi se sada tražiti po portalima i 

navoditi sve izljeve zlobnog oduševljenja zbog hrvatskog ispadanja s Europskog 
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prvenstva, navest ću samo jedan primjer nepismenog piskarala s portala Index.hr u 

kojem se skladno sjedinjuju protuhrvatstvo i protukatolištvo kako je to već i 

uobičajeno kod ovdašnjih protuhrvatina. Riječ je o tekstuljku autora čije ime neću ni 

spominjati jer spomena nije ni vrijedno,  tekstuljku u kojem spomenuti neimenovani 

pokušava ispasti duhovit pa izmišlja kakve bi to Dalić molitve mogao moliti ''za 

pripremu ne toliko za utakmicu, koliko za medijske naslove''. To groteskno 

iskrivljivanje glavnih katoličkih molitava ne zaslužuje poseban komentar, tek dva-ti 

navoda: ''Oče naš koji jesi/ Kramarić nikad neće bit Messi/ sveti se ime Tvoje/ od 

remija ne može bolje …''  Ili: ''Sveta Marijo, majko Božja/ moli za me, boljeg od Ćire/ 

sada i na času ispadanja našeg!'' Ili: Slava Ocu i Sinu i Duhu Svetom/ i ako ispaše u 

početku:/ Ja, Rusija i sada i vazda u vijeke vjekova!'' Ovoliko nesuvislosti, 

nepismenosti i zlobe teško je okupiti na jednom mjestu, a posebno rastužuje činjenica 

da je dripcu netko pružio kakav-takav katolički odgoj, a on da njega napravio, da 

prostite, ovo. 

 

DRAGOVOLJAC.COM 

www.dragovoljac.com 
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THOMPSON – NAJZNAČAJNIJI ŽIVUĆI HRVAT, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2024. 

 
VATRENI 

 

25. lipnja u 07:28   · 

 

Pojava knjige „MALI SLOBA U ZAGREBU“ obilježena je i na portalima: 

https://bezcenzure.hr/.../pecaric-i-pavkovic-objavili.../  

https://www.dnevno.hr/.../ova-knjiga-bi-mogla.../...  

https://www.tjedno.hr/mali-slobo-u-zagrebu/  

Na mom facebooku jedan komentar: 

Vjekoslav Krizanovic 

Mali sloba a veliko zlo nastavlja uporno i tvrdoglavo ono velikosrbski putem velikog 

Slobe ali bliži im se kraj i sudnji dan za sva zla i genocid koji su napravili nad 

Hrvatima, Albancima i Muslimanima ! 

Zapravo, veći su nama problem srpske sluge u RH. Pogledajte samo kako podržavaju 

moje pismo Saboru u kome tražim da se u RH 5. kolovoza uz Dan pobjede obilježava 

i Dan žalosti zbog pravljenja zečeva od Srba: 

https://direktno.hr/.../srbi-luduju-zbog-hrvatskog.../  

Da, o tom strašnom genocidu koji su napravili Hrvati kada su u „Oluji“ od njihove 

strašne vojske napravili zečeve napisao sam i knjigu: 

J. Pečarić, „Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba”, Zagreb, 2014. 

Dva puta sam slao prijedlog Sabori. Nisu se usudili ni odgovoriti. 

A napisao sam i knjigu posvećenu onome što je političarima u RH svojevremeno 

rekao kardinal Kuharić: 

J. Pečarić, „Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima“, 

dragovoljac.com, 2023.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ponos.pdf 

Da, i Kuharić nas upozorava da su Srbi samo sluge svjetskih moćnika, a da je problem 

u našem odnosu prema tim njihovim, i nažalost danas i gazdama naših političara. 

Sličan je i Dalićev komentar nakon jučerašnje utakmice: 

O OSAM MINUTA NADOKNADE 

“Utjecao je sudac sigurno, definitivno. Ne znam gdje je našao osam minuta uopće… 

Ali, ja govorim to pet godina, da smo mi mali za njih i da se borimo sami. No, što god 

govorim, govorim u vjetar i ispadam smiješan. Ne može biti osam minuta nadoknade, 

zbog čega? Faul, prekidi? 

Neću tražiti alibi u sucu. Imali smo sve u svojim rukama protiv Albanije, sad smo 

dobili gol u 98. minuti i moram gledati nas, ali mi je žao da Hrvatsku ne priznaju i ne 

poštuju. Mi igramo u 15 sati, je li igrala Francuska? Njemačka? Portugal? Engleska? 

To je to. Maroko u Kataru u 13 sati, to je tako. 

https://narod.hr/.../dalic-mali-smo-i-borimo-se-sami...  

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid0SQ5nGntVHd4SnzcqHMc24SCk8XXq81yq2xmxmkvhPCm9z5oTYMBR7YFB6R6EAwuQl&id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZUdKCmZMEPBRq26v9pWMwAejcpE-FCATL22K-KTGH1GwGIgpSBLKSSoqGY1-ARgi7lAjFJTg3AKT5cL6e4ytTwpnUaYk5cdaVuQKL6s1paMUa74f4sulkhzdaiXnPgHo4anw4WuV4LGwAGicYhk6E-xh3DY65sNqDeb-bBq-jVWPw&__tn__=%2CO%2CP-R
https://bezcenzure.hr/toptema/pecaric-i-pavkovic-objavili-knjigu-o-ivici-dacicu/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2lTX0LBkJCqk1eC0yXAhLZZa8jQZZSQ7uY9wcPUgKyqf1FINC1XqlCEwY_aem_44yxidncFMCLUOspgbCxxA
https://www.dnevno.hr/domovina/ova-knjiga-bi-mogla-izazvati-bum-tko-je-mali-sloba-koji-komplicira-hrvatsko-srpske-odnose-2462483/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2YUXFnveWP_Hd_lPNU2dIv2asAzCwRHVZxwL1Xv2bwAlcHtCgiqRHZQTc_aem_eV3CL993US5Qp-I8FmCOHg#google_vignette
https://www.tjedno.hr/mali-slobo-u-zagrebu/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Hr6Ha2mAg5KGvhEeK9I3l2UdTMeC-m4iM-eQAOOwwAc5Z2bW0e8kq9d4_aem_Jej6rX2mrnvglI3_TEAoDQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fsport%2Fsrbi-luduju-zbog-hrvatskog-transparenta-i-traze-reakciju-uefa-e-bolesno-i-sramotno-348965%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3dbd_PoBjnf0ZWZs58MmjCA9X82QasDTQI38cOTLaZXSpQYYMe2uowKCM_aem_kAuhufPgNA5tk2WQq3hakw&h=AT3hzpjdSuo6dE7fA9q--mlO8xYefTQAp6dulgErRxO41rsgL_79jYa96PZzY3j97EF55gK9W39qs8SG5GpjWmM4B34nlXnSbRogyxNmRuMQ9lN1rBzmTrZIzu0XH6p5metq&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0eARDj71Ja_zM5ulyCJwE7H488sRQi67Fqc1K6wY8t_f6TTu2Pnr95lRoVndr9iyYSRuGd2Apmaa2EdHIXVfSZdM7ujWVE2Aj-ECstsgC_W3TXJgCowl4G-wbVbM_BTG3SauIZrfKarAojBdgzHLxerLeoS3DLItaebdu_qNU_-7elPo0iNFU
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR34W17KVLY0QrKNeM-IeYfpYBGpUNkkXa0XZAkWliB3nne4pffUQTwo59U_aem_L-OHfjgepOc5uYbC2X8Ozg&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0eARDj71Ja_zM5ulyCJwE7H488sRQi67Fqc1K6wY8t_f6TTu2Pnr95lRoVndr9iyYSRuGd2Apmaa2EdHIXVfSZdM7ujWVE2Aj-ECstsgC_W3TXJgCowl4G-wbVbM_BTG3SauIZrfKarAojBdgzHLxerLeoS3DLItaebdu_qNU_-7elPo0iNFU
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Fponos.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2nBPXZ1YXZiaHJIprIGdLlhg1pBRu6rHPRx-Fbqn0OTysT3tiuM3SorHQ_aem_aRnH8JjrNhiIoSciiZf_ew&h=AT0BdPgTcHJxsaHdjCWWfyE92mDStZ9MRlWkx4O9jeEKqvqHE5qaSKDnmnaEcq6r1Rr97E9_EQmP3yqbvRqO7OksdjRlJ8t7jSbtNYrVcAYkINFgwhWkJamBDYyY9xjmye3I&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0eARDj71Ja_zM5ulyCJwE7H488sRQi67Fqc1K6wY8t_f6TTu2Pnr95lRoVndr9iyYSRuGd2Apmaa2EdHIXVfSZdM7ujWVE2Aj-ECstsgC_W3TXJgCowl4G-wbVbM_BTG3SauIZrfKarAojBdgzHLxerLeoS3DLItaebdu_qNU_-7elPo0iNFU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fsport%2Fdalic-mali-smo-i-borimo-se-sami-hrvatsku-ne-priznaju-i-ne-postuju%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR04HWWxjO74t0aMfwN790qc4aGVcOzgHOPwy5kOysMWidb6Ue2HFgZjUDw_aem_xKVDcR1Ccb7H4rqJNPifVw&h=AT0jGev13GcC6ViGtNOqO4or3X7s0aDNrriRVCAza5HxxMKAnEl8oVMxFdGgC3V0m031uEqWA9IOORhXYR-Fer-FQGE_erzILTfwG-D2nNYY5aBjyloNcqgZfjfvUO48wNCO&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0eARDj71Ja_zM5ulyCJwE7H488sRQi67Fqc1K6wY8t_f6TTu2Pnr95lRoVndr9iyYSRuGd2Apmaa2EdHIXVfSZdM7ujWVE2Aj-ECstsgC_W3TXJgCowl4G-wbVbM_BTG3SauIZrfKarAojBdgzHLxerLeoS3DLItaebdu_qNU_-7elPo0iNFU
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Da, a i naslovi nekih mojih knjiga su slični („Pišem pisma, odgovora nema“). 

Koliko sam samo puta upozorio na činjenicu da svjetski moćnici nisu Utemeljitelju 

RH i pobjedniku nad fašističkim agresorima nisu na pogreb došli. Bijesni što je 

pobijedio njihove sluge. Pobijedio? NAPRAVIO OD NJIH ZEČEVE. 

A i Dalić je upozorio da je problem u nama.  

Itekako sam ponosan na njega i na činjenicu da sam Vatrenima posvetio knjige; 

J. Pečarić, „Matematika, pjesme i nogomet”. Zagreb, 2018. pp. 347. 

J. Pečarić, „Dalić i Modrić u mojim knjigama“, dragovoljac.com, 2023: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf 

J. Pečarić, „Hrvatski velikani Dalić, Modrić i Lovren“, Zagreb, 2023., str. 418.  

U onoj prvoj „pjesme i nogomet“ su Thompson i Vatreni! 

A zar i Thompson ne pjeva isto što nam govori i Dalić: 

Jučer gledam sliku naroda  

Baca cvijeće po herojima  

A već sutra pobjednike sude  

Prodaše ih za Judine škude 

Sjetimo se riječi kineskog ratnika i filozofa Sun Tzua u knjizi Umijeće ratovanja ( 

djelo od prije dobrih dvije tisuće godina): 

„Najveća umjetnost je slomiti otpor neprijatelja bez borbe na bojnom polju. Samo 

indirektna metoda može jamčiti pravu pobjedu [...] Iskoristite rad najnižih i 

najodvratnijih ljudi. Širite nejedinstvo i svađe među građanima neprijateljske zemlje 

[...] Poništavajte sve vrjednote. Budite velikodušni u ponudama i darovima da biste 

kupili informacije i ortake. Svugdje smjestite svoje ljude. Nemojte štedjeti ni u novcu 

ni u obećanjima jer to donosi visoke kamate.“ 

Kako bih drugo mogao završiti ovaj komentar ako ne s Lukom: 

https://narod.hr/.../scena-koja-pokazuje-kapetanovu...  

Josip Pečarić 

 
 

NAROD.HR 

Scena koja pokazuje kapetanovu veličinu: Talijanski kapetan grli Modrića sa 

suzama u očima – narod.hr 

Najutučeniji igrač nakon susreta It 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2_e81Whdq4LEkLM9uPbtrYbtKks27Q8oh8yVzGlTKAyRROmPeRjPa3BP0_aem__CNtgA6YESnvB6sLvpSnqg&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0eARDj71Ja_zM5ulyCJwE7H488sRQi67Fqc1K6wY8t_f6TTu2Pnr95lRoVndr9iyYSRuGd2Apmaa2EdHIXVfSZdM7ujWVE2Aj-ECstsgC_W3TXJgCowl4G-wbVbM_BTG3SauIZrfKarAojBdgzHLxerLeoS3DLItaebdu_qNU_-7elPo0iNFU
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FDalicModric.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Q2o3iqQpTym1Yuh7jrIem4oDkqb1QCLAZyxAQhIuQlTqckU0v49IfEB8_aem_eY-5S91hb763YacfsCZ5JA&h=AT0Esd8xj6AgReawvMWEuSGPoZnPcRjnx8ZH7xEFj7Ok5t1T557daD1CCqMloK83-uWK3sK10FEfjDxFc27CNYQT3BCITDf4De0PcCRUEO_WcjIfkNlGfFasAAFsOZ-PFixX&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0eARDj71Ja_zM5ulyCJwE7H488sRQi67Fqc1K6wY8t_f6TTu2Pnr95lRoVndr9iyYSRuGd2Apmaa2EdHIXVfSZdM7ujWVE2Aj-ECstsgC_W3TXJgCowl4G-wbVbM_BTG3SauIZrfKarAojBdgzHLxerLeoS3DLItaebdu_qNU_-7elPo0iNFU
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR01XV5I68NcfKZylc10G8kSD7o3YPHaLqzi72w7gSedDLxN8t109CFj8MQ_aem_fjbTg36rV_6rer-8jczEKQ#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR04jvEWvanlfHUl5knLxva2exfdhFe2ikeJP5G44EaqU7-Hvm_BmvrrC5Q_aem_OIVJVgHc4FRe3KB5oUfWtA#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR04jvEWvanlfHUl5knLxva2exfdhFe2ikeJP5G44EaqU7-Hvm_BmvrrC5Q_aem_OIVJVgHc4FRe3KB5oUfWtA#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zkqb2eetKRNW9BdzOHHhKIx4Z_c4w84YlZR_7HyFHRG6QKLwrusEtdGw_aem_iD6GILVE3Pb8k2p4cy9u6g#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zkqb2eetKRNW9BdzOHHhKIx4Z_c4w84YlZR_7HyFHRG6QKLwrusEtdGw_aem_iD6GILVE3Pb8k2p4cy9u6g#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zkqb2eetKRNW9BdzOHHhKIx4Z_c4w84YlZR_7HyFHRG6QKLwrusEtdGw_aem_iD6GILVE3Pb8k2p4cy9u6g#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zkqb2eetKRNW9BdzOHHhKIx4Z_c4w84YlZR_7HyFHRG6QKLwrusEtdGw_aem_iD6GILVE3Pb8k2p4cy9u6g#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zkqb2eetKRNW9BdzOHHhKIx4Z_c4w84YlZR_7HyFHRG6QKLwrusEtdGw_aem_iD6GILVE3Pb8k2p4cy9u6g#google_vignette
https://narod.hr/sport/scena-koja-pokazuje-kapetanovu-velicinu-talijanski-kapetan-grli-modrica-sa-suzama-u-ocima?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR04jvEWvanlfHUl5knLxva2exfdhFe2ikeJP5G44EaqU7-Hvm_BmvrrC5Q_aem_OIVJVgHc4FRe3KB5oUfWtA#google_vignette
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‘ISTORIČARI’ TJ. ‘DRUGOVI POVJESNIČARI’ 
 

Jest da mi je prijatelj ali čovjek mora biti ljubomorana na Zvonimira Hodaka! 

Zašto? 

Pa pogledajte kraj njegove današnje kolumne u kojoj nas on uči kako su naši 

'istoričari', tj. politički aktivisti po Baniću i Koiću, ili legalisti pod navodnicima po 

Miroslavu Tuđmanu, zapravo 'drugovi povjesničari'. 

Drugim riječima oni drugi tj povjesničari, znanstveni revizionisti po Baniću i Koiću, 

ili revizionisti pod navodnicima po Miroslavu Tuđmanu, zapravo gospoda 

povjesničari. 

Doista oni kojima laž nije dio njihove znanosti doista su gospoda u odnosu na 

drugove, zar ne? 

Što se tiče hrvatskih prijetnji Crnoj Gori, pretpostavljam da je Hodak primijetio kako 

se svi u RH križaju kad su čuli za te prijetnje pa konstatira: 

„I nakon ove musake, Crna Gora s punim pravom očekuje da ju Hrvatska srčano 

podrži na njenom putu ulaska u Europsku uniju. Unatoč nekim mlakim prijetnjama 

Plenkovića o uzvraćanju na ovaj sramni čin Crne Gore, siguran sam da Hrvatska tu 

neće zakazati. 

Više od sedamdeset godina je trebalo da se raskrinka jedna povijesna laž 

Pored ovako "muškog" stava Hrvatske, postoji objektivna mogućnost da se u 

parlamentu Crne Gore crnogorska okupacija dubrovačkog zaleđa iz 1991. kao i 

granatiranje "Groda" proglasi još jednim hrvatskim genocidnim činom. Tako bi Crna 

Gora i Srbija - barem što se tiče "genocida" - mogle povesti s dva prema jedan.“ 

Očekujem da će u tom trenutku iz RH u Srbiju stići čestitke za zasluženu srpsku 

pobjedu: 

„Vučić je povodom Rezolucije o genocidu u sustavima logora Jasenovac, Dachau i 

Mauthausen, koju je usvojila Skupština Crne Gore, uputio ispriku Podgorici, kao što 

je i najavio uoči rasprave u tamošnjem parlamentu. "Pogriješio sam u procjeni oko 

parlamenta Crne Gore. Jesu oni to malo zakukuljili s Dachauom i Mauthausenom, ali 

da ne bi izgledalo da se vadim, kažem – ispričavam se, čestitam. Nije mi teško to 

učiniti", rekao je Vučić.“ 

https://direktno.hr/.../vucic-sokiran-teroristickim.../  

U Prilogu dajem Hodakov tekst. Jest da sam ljubomoran, ali kada je Hodak u pitanju 

to sam poslije svakog njegovog teksta: 

https://direktno.hr/.../otkrio-sam-sto-smeta-ljevicarima.../  

 
Ali na današnji dan moram svoj komentar završiti s hrvatskim junakom koji nam je 

došao iz Francuske: 

https://narod.hr/.../1-srpnja-1966-roden-jean-michel...  

Kamo sreće da imamo političare koji vole Hrvatsku koliko ju je on zavolio.  

HVALA MU. 

PRILOG 

LIJEVOM NAŠOM 

OTKRIO SAM ŠTO SMETA LJEVIČARIMA, JUGOFILIMA I ORJUNAŠIMA 

KOD DALIĆA: TO MU NE MOGU OPROSTITI 

Zvonimir Hodak 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Feu-i-svijet%2Fvucic-sokiran-teroristickim-napadom-u-beogradu-hrvati-i-slovenci-su-uvijek-imali-pametnije-rukovodstvo-349372%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1bKhLR4BdFw9B43eKlGNBGJ3XEimrjCv3sx8gyFgCagX5EQ2cN4qOgcMs_aem_q96dcb0TYOzNv2mRGWUEOQ&h=AT2EcecZyYhwOeEkvjrEzdRvX6XUplPLkH3bxRVsHGuw603IIOeQWlX0mmQvUmKL13d-WqXO4zc_rUy_aoQkyZOGCEu-ktJ4DttURc_ScKRqnQLSws_qzFSEE8flLhLiJi1U&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2PonpVYNs3fr7ktzxbEaGBAXu6QXoxQnIzCYPhGLWLmtcFQNmAssYMMmnoaySvVPZUziZAM0H2Fox0w0oHmfRmsfRIs5nYYMyXrh8JpUT5291O7efjc5pd4FIiJGwJVlnCntZrx4ONMK9vnPqUP5N9ZNOvpN9yyDnEYrw3zn0qFjaAaHjaGpQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fotkrio-sam-sto-smeta-ljevicarima-jugofilima-i-orjunasima-kod-dalica-to-mu-ne-mogu-oprostiti-349381%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR08mcY2UURqPY8Nd5uD8Vo-8YXHitOZItKMKcaPAN250yxt-DP6VD5zuSU_aem_zcF6rRfT7rbJ0ezUWSPiKA&h=AT0s0oRuQS-cha3KgIL0KlniTPHrJRnMf2kwHTQyegAcpUxz5cozKu1dWnCL3uf8XknCG7IHifINhZEJwKp77usa4IIUieLTC4XVMq8kcBMQCVUZi8e8yOn8T3gXqlGbPMra&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2PonpVYNs3fr7ktzxbEaGBAXu6QXoxQnIzCYPhGLWLmtcFQNmAssYMMmnoaySvVPZUziZAM0H2Fox0w0oHmfRmsfRIs5nYYMyXrh8JpUT5291O7efjc5pd4FIiJGwJVlnCntZrx4ONMK9vnPqUP5N9ZNOvpN9yyDnEYrw3zn0qFjaAaHjaGpQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fkultura%2F1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0XJ7fySCgOYuq_OrC3EXKdoNycHgU_nZZ9mpLwcDyZFkkvkY7zRYWUY74_aem_K6UHmOr2tjbmRymVl4xVog&h=AT0lqgv9WXXa8vYdVXOAVF8atG3N2PA23FOQhjs_d4S76sUa6KZF5xXwRb36Oe-hheZjSYDFwhLiAVhCSWxzCXmnj_vvYkUNvlgx5e3hYFO9-wUu3VkR1GMug_YzOBdVMTQl&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2PonpVYNs3fr7ktzxbEaGBAXu6QXoxQnIzCYPhGLWLmtcFQNmAssYMMmnoaySvVPZUziZAM0H2Fox0w0oHmfRmsfRIs5nYYMyXrh8JpUT5291O7efjc5pd4FIiJGwJVlnCntZrx4ONMK9vnPqUP5N9ZNOvpN9yyDnEYrw3zn0qFjaAaHjaGpQ
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Na kraju naše europske nogometne balade ostao nam je samo Alan Ford za utjehu. 

"Bilo je i većih problema pa ih nismo riješili". 

01.07.2024.  

Foto: HINA 

Mislim na naš nogomet. Thompson je svojom pjesmom pogodio ravno u sridu: 

"Miševi iz rupa izašli". Najnoviji target (oznaka u koju se puca) je Zlatko Dalić. 

Jugoslaveni i orjunaši su se digli na svoje rahitične noge i traže krv. Smijeniti Dalića! 

Umorio se! Raspao mu se san! Bolje da su trenirali nego što ih je vodio papi! itd, itd. 

Zlatko Lukež onako usput upozorava na fejsu: "Počevši od masona i engleskog igrača 

Ljudevita Gaja ideja jugoslavenstva je u svojoj biti negacija hrvatske državnosti". 

"Drski" Dalić, umjesto da se posipa pepelom po glavi, "arogantno" izjavljuje: "Mi 

smo u Njemačku doveli 100 tisuća ljudi koji su nas pratili". Kaže moj prijatelj na to: 

"E, da smo 8. maja 1945. doveli u Berlin 100 tisuća Hrvata, Berlin još ne bi pao" ili 

tako nekako. U šest godina koliko Dalić vodi našu nogometnu reprezentaciju jedva su 

dočekali jedan neuspjeh i sad se Dalić našao na "brisanom prostoru", na udaru jugofila 

i orjunaša poput Ivaniševića, Klasića, Jakovine, Markovine…. Na osobu poput Dalića 

se u Hrvatskoj dugo, zapravo predugo, čekalo. On je istinski Hrvat, čvrsti katolik i k 

tome još uspješan. Zato je stalna meta ljevičara, jugofila i orjunaša. Međutim, drugovi, 

jedan poraz ne znači da se trebate previše radovati. Samo treba ostati jobovski strpljiv 

i čekati prvi naredni veliki uspjeh naše repke. A, poznajući Dalića i naše momke iz 

repke, siguran sam da će on uskoro opet doći. Ivan Tomić rišničanin na fejsu vidi jako 

dobro: "Orjuna je došla na svoje. Svi koji ne vole Dalića i Hrvatsku došli su na svoje!" 

Došao je na svoje, na primjer, i Ivica Ivanišević, "novinar" Slobodne Dalmacije. Naš 

Ivica voli "istoriju" pa svako malo zakorači unatrag. Kaže Ivica: "Kao Hrvat sam u 

jesen 1993. osjećao duboki sram, za razliku od ganutog i ponosnog ministra Anušića". 

Čega se to splitski Jovan tako duboko srami? Hrvatski tjednik dešifrira Jovaniševićev 

sram. Naime, u jesen 1993. njegova voljena JNA nije pokorila dolinu Neretve i došla 

do Splita, a Armija BiH je "kihnula" pred HVO-om pa je propalo protjerivanje Hrvata. 

Ivica zna kako je "grubo" kad sam od sebe moraš okrenut glavu. 

Srećom pa sudac nije pao u ruke Igoru Štimcu 

"Istoričar" Hrvoje Klasić i dalje nas podučava: "Partizanima se može ponositi cijela 

Europa…" Naravno engleski, škotski, nizozemski, belgijski i svi ostali "europski 

partizani" cijene podršku Klasića i herojstvo njegovog rođaka Mike Špiljka, zahvalni 

za sve što su učinili za Hrvatsku. Naročito za onih pola milijuna ubijenih nakon rata. 

Zamjena za laž je prilagođena istina. 

Koliko puno Hrvateka nije bilo u partizanima, a ipak im šumi u glavama… 

Nizozemski "sudija" Danny Makkelie naguzio nas je u 98 minuti. Pitam se: kako se 

zove seks od 98 minuta? No, ima Božje pravde. Ni njegov tur nije ostao pošteđen. EU 

"pederacija" nogirala ga je s Europskog prvenstva. Noga u tur i ravno natrag u 

Rotterdam. Još da dopadne u šake Igora Štimca pa da nam zadovoljstvo bude potpuno. 

U modernoj terminologiji seks od dvije minute zove se "mali znak pažnje". Muškarci 

mijenjaju žene, a auti su im zbog "saharskog pijeska" i dalje musavi. 

Neobjektivni hrvatski mediji nisu istakli lijep jubilej Srbije. Komšije do susreta s 

Engleskom nisu na Europskom prvenstvu pune dvadeset i četiri godine primili nijedan 

gol. Svaka čast! Osobito kad se uzme u obzir da se dvadeset i četiri godine nisu bili 

ni plasirali na EU nogometno prvenstvo. Mi se ne možemo pohvaliti s takvim 

dometom. 
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Hrvatski jal ne može podnijeti tuđi uspjeh 

Inače Hrvateki jedva čekaju da im se njihovi športski favoriti vrate kući na štitu. To 

je sad doživio i Zlatko Dalić. Minuli rad športaša se među Hrvatekima ne računa. 

Nešto ranije to isto je doživio boksač Filip Hrgović. Zamislite koji je tek on luzer. 

Doživio je prvi poraz u profesionalnoj karijeri! Kao da je svijet pun neporaženih 

boksača. Filip je izgubio do sada samo jedan susret u profesionalnom boksu. Usput 

rečeno, samo jedan je otišao iz tog grubog športa neporažen - Rocky Marciano. Italo-

Amerikanac Rocky dobio je četrdeset i devet borbi za redom i, opreza radi, napustio 

profesionalni boks. Na žalost, bilo bi bolje da je nastavio. Naime, od novca zarađenog 

boksom kupio je privatni zrakoplov i uživao u letenju sve dok se jednog dana nije 

srušio i poginuo. Ponekad je sreća relativan pojam. No, ostao je jedini boksač teške 

kategorije koji nikada nije izgubio bitku u ringu. A Hrgović je još živ, zdrav i u snazi. 

Treba mu samo dobar kubanski trener i spartanske pripreme pa će Filip, usprkos 

domaćim farizejima, opet na vrh. Hrvatski jal prosto ne može podnijeti tuđi uspjeh! 

Da je Vedrana Rudan rođena u Indiji štovali li bi je kao svetu… 

Na Svjetski dan meteorologa navodno je napokon izašao dugo očekivani 

Meteorološki bilten s popisom svih prirodnih pojava, ustanova i pojedinaca koji u 

Hrvatskoj vedre i oblače. 

FOTO: Screenshot 

Sramni čin Crne Gore 

Svijet se munjevito mijenja. Ne baš na bolje. To je jasno i zadnjem apolitičnom 

Ličaninu, ali naši tzv. vladajući to još ne kuže. Sve se "okreće na glavu". Čitam da se 

nekada ženskim gaćicama mogao oprati automobil, a danas se ne mogu obrisati ni 

naočale. 

Sada je "drugo oko u glavi" malo proškiljilo i izglasalo nekakvu rezoluciju o genocidu 

u Jasenovcu. U praksi to znači da je jedna članica NATO pakta optužila drugu članicu 

NATO pakta za genocid. I nakon ove musake, Crna Gora s punim pravom očekuje da 

ju Hrvatska srčano podrži na njenom putu ulaska u Europsku uniju. Unatoč nekim 

mlakim prijetnjama Plenkovića o uzvraćanju na ovaj sramni čin Crne Gore, siguran 

sam da Hrvatska tu neće zakazati. 

Više od sedamdeset godina je trebalo da se raskrinka jedna povijesna laž 

Pored ovako "muškog" stava Hrvatske, postoji objektivna mogućnost da se u 

parlamentu Crne Gore crnogorska okupacija dubrovačkog zaleđa iz 1991. kao i 

granatiranje "Groda" proglasi još jednim hrvatskim genocidnim činom. Tako bi Crna 

Gora i Srbija - barem što se tiče "genocida" - mogle povesti s dva pre“ma jedan. 

Poltroni svih zemalja uozbiljite se kad se već proleteri svih zemalja nisu ujedinili. 

Da se SDP pita opet bi uslijedila hrvatska šutnja 

Hrvatska i dalje pronalazi nove i nove grobnice pobijenih ljudi. Zadnja je pronađena 

na smetlištu otpada kod Petrovačkog dola. Javio se i glavni Državni odvjetnik Ivan 

Turudić: "Za zločine su odgovorni počinitelji, ali i oni koji su znali za njih, šutjeli i 

danas o njima šute". Dosad je šutnja bila zlato - ili tako nekako. Recimo, Peđa Grbin 

misli da je vrijeme povratka Mladena Bajića i proglašavanje šutnje kao temeljnog 

ljudskog prava civilizacijski doseg za što će se njegov SDP u oporbi zdušno boriti. 

Kad već Crna Gora šuti kao zalivena o invaziji na dubrovačko zaleđe 1991. onda je 

jedini pravi hrvatski odgovor tzv. "gromoglasna" šutnja. Dobro je biti dobar, ali 

ponekad treba biti i pametan. 
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Sportske novosti su se odrekle Luke Modrića iako im je ovaj još nedavno bio potreban 

kao kruh… Kako to? Možda su novinari Sportskih prešli na dijetu… 

Pastiri na Cresu imaju velike nevolje s divljim svinjama koje im ubijaju ovce. U 

Ministarstvu im je savjetovano da onda uzgajaju divlje svinje. Njima ovce ne mogu 

ništa! 

Joško Jeličić odlazi s HRT-a kao nogometni komentator. Ostaje jugo-golman 

Tomislav Ivković. Politička nota je očita. Joško je vjernik, domoljub i zanimljivi 

komentator. Tomo je "apolitičan", danas i u vrijeme agresije na domovinu. Međutim, 

nogomet je ispolitiziran do "daske". Bilo bi cinično da Joška zamjeni Jurica Pavičić. 

Čovjek koji "kuži" nogomet bolje od Ante Tomića i Vedrane Rudan zajedno. Tomo 

Ivković ima pravo biti apolitičan. Što će politika golmanu koji je jedini u povijesti 

obranio dva penala Diegu Maradoni. Ali što o nogometu zna i što nam može otkriti 

debeljuškasti Jurica sa svoje dvije lijeve noge? I lijevom glavom. Piše naš znalac 

nogometa Jurica Pavičić: "Dalić je osjetio nešto novo: neuspjeh". Potom mudro 

analizira: "Čovjek koji fratarski važe riječi…" Pazite, ovaj ne samoupravni izraz - 

fratarski. Umjesto da važe progresivno i napredno, on fratarski "dejstvuje" na 

omladinu, navijače i orjunu. Juricu, ofenzivnog bezveznjaka Slobodne Dalmacije, 

smeta jedna stvar, a to je što on misli da je Dalić postao "trener reprezentacije slučajno 

- usred jeseni". Onako usput, Dalić nikada nije bio trener reprezentacije. On je postao 

izbornikom iliti selektorom reprezentacije, a treneri su bili Ladić, Čorluka itd. Dalić 

nije "loš gubitnik" kako misli naš Jure. U stvari, on to ne misli. On to samo žarko želi. 

Za sada, na sreću, kod njega sve još ostaje samo na željama... orjunaškim. 

Trebaju li Hrvatine dograbiti batine da s HRT-a otjeraju Anti-hrvatine? 

Počele su osmofinalne utakmice Europskog nogometnog prvenstva. Znatno 

oslabljena Italija igrala je sa samoupravnom Švajcarskom. Talijani su istrčali bez svog 

suca bezveznjaka Danny Makkelija koji je sudio tekmu s Hrvatskom. Eliminacija 

Hrvatske bila je dar njegovom suprugu(zi) Talijanu od strane Europske nogometne 

"pederacije". Tako oslabljeni Talijani bez Dannya bili su lagan plijen škrtih i 

racionalnih Švicaraca. Ni da je dražesni Danny mrdnuo turom ne bi im mogao pomoći 

dobiti ovu utakmicu. 

Švicarska čak nije ni igrala u punom sastavu. Igrao je samo jedan Albanac Xhaka. 

Ostali čekaju susret sa Srbijom koju su već na dva svjetska prvenstva izbacili iz 

natjecanja. Zašto imaju pik na "genocidne" nacije još nije do kraja razjašnjeno. Ekipa 

iz Slobodne Dalmacije nešto sluti, ali mudro muči i čkomi. Usput, svi moji prijatelji 

bez izuzetka navijali su, ili slobodnije rečeno zavijali su, za Švicarce. Dvojica od njih 

čak vode beskonačni spor s bankama zbog kredita u švicarcima. Talijani su se uzalud 

branili protiv Švicaraca. U 50-toj minuti je bilo 2:0 za Švicarce. Da smo se mi pored 

Dannyia ipak uspjeli prošvercati u drugi krug pa sad igrali sa Švicarskom, prvi bi gol 

primili negdje u 88. minuti… 

Prisjetio sam se Škore 

Moram pohvaliti Facebook. Podsjetili su me na jedan moj post od prije četiri godine. 

Evo da jednom maznem nešto od sebe, a ne uvijek od drugih. Dakle 29. lipnja 2020. 

napisao sam: "Moje zanimanje za Škoru postalo je intenzivnije nakon što sam prvi put 

čuo najljepšu baladu Domovinskog rata - 'Matu'. Onaj tko napiše riječi i sklada glazbu 

za Matu ulazi u najmanju ruku u hrvatsku glazbenu povijest…" 

Naši ljevičarski mediji pišu samo o onome što im odgovara 
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Mark Twain je napisao: "Uvijek govori istinu. Na taj način ne moraš pamtiti što si 

rekao". Jel' tako, drugovi povjesničari s Filozofskog faksa u Zagrebu? 

https://direktno.hr/.../vucic-sokiran-teroristickim.../  

/ 

 
 

NAROD.HR 

1. srpnja 1966. rođen Jean Michel Nicolier - potaknut televizijskim snimkama 

dolazi braniti Vukovar – narod.hr 

 
 
 
  

https://direktno.hr/eu-i-svijet/vucic-sokiran-teroristickim-napadom-u-beogradu-hrvati-i-slovenci-su-uvijek-imali-pametnije-rukovodstvo-349372/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2nBPXZ1YXZiaHJIprIGdLlhg1pBRu6rHPRx-Fbqn0OTysT3tiuM3SorHQ_aem_aRnH8JjrNhiIoSciiZf_ew
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0vM4u4zIK-XjuDdmkqYV5AKvs9Pno1nH3Eh44bDx8gZNWljq3bhFrmjME_aem_YlL6V4ehu7_qlE2B0EIZow
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0vM4u4zIK-XjuDdmkqYV5AKvs9Pno1nH3Eh44bDx8gZNWljq3bhFrmjME_aem_YlL6V4ehu7_qlE2B0EIZow
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0vM4u4zIK-XjuDdmkqYV5AKvs9Pno1nH3Eh44bDx8gZNWljq3bhFrmjME_aem_YlL6V4ehu7_qlE2B0EIZow
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J. PEČARIĆ I M. PAVKOVIĆ, MALI SLOBA U ZAGREBU, 

ZAGREB, MMXXIV 

 

‘NEKA PATI KOGA SMETA‘ 

DIO HRVATSKIH GENERALA PODRŽAO LOVRENA: 

‘NEKIM REDIKULIMA, NA CRTI VOŽDOVSKE SRBIJE, 

SMETA ‘ZA DOM SPREMNI‘ 

 
- Ustaški je pozdrav bio +‘Za dom i poglavnika spremni‘ i nikada ga 

nisu hrvatski branitelji izgovarali, kažu petorica generala 

 

Jutarnji.hr 

21. prosinac 2022.  
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Dio hrvatskih generala podržao je hrvatskog reprezentativca Dejana Lovrena koji se 

našao na meti kritika nakon što je u kafiću svog suigača Marcela Brozovića, tijekom 

proslave bronce s SP-a u Kataru, pjevao Thompsonovu pjesmu Čavoglave i uzvikivao 

‘Za dom spremni‘. Medijima su poslali priopćenje, a potpisuju ga Andrija Hebrang, 

Ivan Tolj, Ivan Kapular, Žarko Tole i Ivica Primorac, "hrvatski generali u miru". 

Među ostalim, napisali su da potpisuju Lovrenove riječi: “Šaka bijednih i ljubomornih 

ljudi, mrze sve što je hrvatsko. Ustvari mrze sebe prvo. Njima se zgadilo kad sam 

zapjevao pred cijelom Hrvatskom ”Lijepa li si“. Također, kažu kako se ne slažu "s 

dežurnim i medijski sveprisutnim Aleksandrom Stankovićem, koji je rekao, između 

ostaloga, da mu ne trebaju ambasadori koji se opuštaju uz Za dom spremni." 

Priopćenje niže prenosimo u cijelosti: 

- Povodom našega hrvatskog osvajanja 3. mjesta na svjetskome nogometnom 

prvenstvu želimo zajedno s hrvatskim braniteljima i golemom većinom hrvatskoga 

naroda izraziti sreću, radost i čestitke našim Vatrenima, na čelu s izbornikom Zlatkom 

Dalićem. I ovaj put su pronijeli diljem svijeta hrvatsko ime. I ovaj put se po svim 

kontinentima i kutcima kugle zemaljske čulo za hrvatski narod koji je prije tridesetak 

godina u krvi i suzama stekao državnu nezavisnost. 

Potpuno je u pravu Zlatko Dalić kada je rekao da nije bilo branitelja i naše pobjede u 

Domovinskome ratu, ne bi bilo ni njega ni reprezentacije, ni srebra, ni dviju bronci! 

Hvala mu da je ovaj veliki uspjeh posvetio hrvatskim braniteljima. Da, bez njih ne bi 

bilo ni kolosalnih uspjeha naših rukometaša, vaterpolista, skijaša, boksača, 

gimnastičara tenisača… Ne bi bilo međunarodno priznatoga hrvatskog stijega za koji 

su i pod kojim su izborili takve velike pobjede i uspjehe koji su već sada upisane 

zlatnim, srebrenim i brončanim slovima u hrvatskoj i svjetskoj športskoj povijesti. 

Nismo iznenađeni bolesnim reakcijama susjeda tzv. ”komšija” s onu stranu Dunava i 

Drine, za koje su, za razliku od Hrvata, Marokanci braća i prijatelji i za koje je njihov 

novovjeki ”vožd srpskog sveta” navijao. A, nakon pada Vukovara, četničke i JNA 

horde su pjevale, bit će mesa, bit će mesa i tražili su salate da bi klali Hrvate. I doista 

nakon toga je uslijedilo klanje, Ovčara i mnoga druga stratišta diljem Hrvatske. I bez 

srama, trideset godina nakon tih užasa koje su počinili, slavlje, radost i pjevanje naših 

ljudi u Hrvatskoj i u iseljeništvu proglasili su ”povampirenim ustaštvom” uperenim 

protiv Srba, pozivajući se na svoje, milijun puta, ponovljene mitomanije i laži. 

Povod ovoga našega obraćanja javnosti nije samo potreba da u ime hrvatskih 

branitelja izrazimo našim nogometašima zahvalnost, već i to što smo dužni izraziti 

naše negodovanje zbog pokušaja nekih redikula u Hrvatskoj, da na crti voždovske 

Srbije, prekriveni plaštem jugo-nostalgije, klevetanjem, podvaljivanjem i 

etiketiranjem obezvrijede i relativiziraju ovo veliko športsko i nacionalno dostignuće, 

s ciljem stvaranja nesloge i podjele u hrvatskome društvu i narodu. Agresiji na 

Hrvatsku prethodili su balvani na našim cestama, koje su postavljali oni koji se nisu 

mirili s pravednom i prirodnom željom hrvatskoga naroda za samostalnošću i 

uspostavom Hrvatske države. Takve smo porazili. Međutim, ova pobjeda, svjetska 

bronca zlatnoga sjaja pokazuje da još i nakon trideset godina naše slobode i 

nezavisnosti postoje među nama mentalni balvanisti, koji, kad god mogu, postavljaju 

balvane i klipove ne bi li kotač života hrvatskoga naroda vratili unatrag, u blato iz 

kojega smo se golemim žrtvama izvukli. 

I zato u našim pobjedama, u našoj radosti, u našim pjesmama pronalaze ono čega 

nema. I zato im smetaju pjesme, Moja domovina, Lijepa li si, Čavoglave… Smeta im 
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u pjesmi Čavoglave pozdrav Za dom spremni, s kojim su hrvatski bojovnici odlazili 

u borbu i smrt da bi Hrvatska živjela. Uzalud tim i takvima govorimo da to nije ustaški 

pozdrav. Ustaški je pozdrav bio ”Za dom i poglavnika spremni” i nikada ga nisu 

hrvatski branitelji izgovarali. Imali smo svoga Predsjednika, vrhovnoga ratnoga 

zapovjednika i utemeljitelja Republike Hrvatske Franju Tuđmana i zajedno s njim 

spremno smo obranili svoj dom i Hrvatsku. Da, bili smo spremni za Dom! Spremni 

jučer, danas i sutra! Pa neka pati koga smeta ta spremnost! 

I slažemo se i potpisujemo Lovrenove riječi: “Šaka bijednih i ljubomornih ljudi, mrze 

sve što je hrvatsko. Ustvari mrze sebe prvo. Njima se zgadilo kad sam zapjevao pred 

cijelom Hrvatskom ”Lijepa li si“. I ne slažemo se s dežurnim i medijski sveprisutnim 

Aleksandrom Stankovićem, koji je rekao, između ostaloga, da mu ne trebaju 

ambasadori koji se opuštaju uz Za dom spremni. Aco, što se tu može, nema vam 

pomoći. Vi niste spremni i zato patite kad vas smeta, a Livaković, Stanišić, Šutalo, 

Gvardiol, Pašalić, Juranović, Perišić, Majer, Modrić, Kovačić, Oršić, Kramarić, 

Petković, Livaja, Brozović, Lovren…. na čelu sa Zlatkom Dalićem neka pjevaju i 

neka igraju uvijek spremni za Dom i Hrvatsku. Spremni baš kao i mi branitelji u ratu 

i stvaranju Hrvatske. Hvala im što promiču temeljne vrijednosti uspjeha jednog 

naroda, ljubav za domovinu, vjeru i obitelj.  

https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/ 

Neka nam i dalje pronose slavu Hrvatske i pobjede u miru. I neka im je i neka nam je 

svima čestit Božić i blagoslovljena i sretna nova 2023.godina, stoji u njihovu 

priopćenju. 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dio-hrvatskih-generala-podrzao-lovrena-

nekim-redikulima-na-crti-vozdovske-srbije-smeta-za-dom-spremni-15288363  

https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/  

https://novine.hr/vijesti/neki-hrvatski-generali-podrzali-lovrena-medu-nama-postoje-

mentalni-balvanisti  

https://ne-np.facebook.com/slobodnadalmacija/posts/6101464679905315/  

http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-

HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-

ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html  

 

Komentar: Nisu samo hrvatski generali i nogometaši mnogo iznad hrvatskih 

političara kada su u pitanju nacionalni interesi, pa čak i zdrav razum. To je našim 

političarima pokazao Trener Lyona Laurent Blanc- Pogledajte naslov teksta u kome 

ovaj trener – koji nije Hrvat – razumije nešto što ne razumiju hrvatski političari: 

TRENER LYONA: LOVREN JE PJEVAO PJESMU KOJA GOVORI O 

OSLOBOĐENJU NJEGOVE ZEMLJE 

https://narod.hr/sport/trener-lyona-lovren-je-pjevao-pjesmu-koja-govori-o-

oslobodenju-njegove-zemlje  

  

https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dio-hrvatskih-generala-podrzao-lovrena-nekim-redikulima-na-crti-vozdovske-srbije-smeta-za-dom-spremni-15288363
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dio-hrvatskih-generala-podrzao-lovrena-nekim-redikulima-na-crti-vozdovske-srbije-smeta-za-dom-spremni-15288363
https://kamenjar.com/uvijek-spremni-za-dom-i-hrvatsku/
https://novine.hr/vijesti/neki-hrvatski-generali-podrzali-lovrena-medu-nama-postoje-mentalni-balvanisti
https://novine.hr/vijesti/neki-hrvatski-generali-podrzali-lovrena-medu-nama-postoje-mentalni-balvanisti
https://ne-np.facebook.com/slobodnadalmacija/posts/6101464679905315/
http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html
http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html
http://www.gosucker.com/1/Hrvatska/0/1/Vijesti/203/Braniteljski-portal/VIDEO-HRVATSKI-GENERALI-PODR%C5%BDALI-LOVRENA-UVIJEK-SPREMNI-ZA-DOM-I-HRVATSKU-13758894.html
https://narod.hr/sport/trener-lyona-lovren-je-pjevao-pjesmu-koja-govori-o-oslobodenju-njegove-zemlje
https://narod.hr/sport/trener-lyona-lovren-je-pjevao-pjesmu-koja-govori-o-oslobodenju-njegove-zemlje
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JOŠ O VELIKOSRPSKOM SKUPU U ZAGREBU, 3.  
 

Na Internetu se može naći tekst Govor mržnje i govor ljubavi: 

https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-

ljubavi-t23113.html  

Iznenadio sam se jer se radi praktično o mom tekstu JOŠ O VELIKOSRPSKOM 

SKUPU U ZAGREBU, 2.  

Tekst sam počeo s sjajnim komentarom Ivice Marijačića: 

PUPOVČEVOM GOVORU MRŽNJE PREMA ZDS I HRVATSKIM 

BRANITELJIMA, NITKO SE NIJE SUPROTSTAVIO JER TAMO NIJE BIO NI 

JEDAN JEDINI HRVAT. 

Međutim praktično isto je dao u svom tekstu Zvonimir Hodak navodeći riječi Ivice 

Granića koji je pomalo začuđen gromkom šutnjom na Pupovčevu poruku pa piše: 

“Meni je interesantno kako na skupu nije bilo ni jednog Hrvata da mu se suprotstavi 

ili ja samo greškom nisam rođen u Hlebinama” 

A kada malo razmislimo jasno je da je logičan naslov Govor mržnje i govor ljubavi. 

Da logično je oni kojima ne smeta tvrdnja da je iskazivanje ljubavi prema domovini 

pozdravom ZA DOM SPREMNI s kojim su na usnama umirali mnogi hrvatski 

branitelji i to od pripadnika naroda koji su izvršili naci-fašističku agresiju na Hrvatsku 

NISU HRVATI. Ili zašto sam davno rekao da Hrvate možemo podijeliti na Hrvate i 

one koji za sebe kažu da su Hrvati. 

A pozdrav ZDS je najjednostavniji test za utvrđivanje tko je tko u toj podijeli. Otud i 

toliko mojih knjiga o ZDS: 

12. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo 

je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna,Zagreb, 2008.  

13. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

14. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 

spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

15. J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

16. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

17. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

18. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

19. J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021. 

20. J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

21. J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022. 

22. J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

Vjerojatno će netko pomisliti da je nerazumno napisati toliko knjiga o nečem tako 

očitim kao što je ZDS i ljubav prema svom narodu. Ali onih koji za sebe kažu da su 

Hrvati ima doista mnogo tako da je i veliki Šegedin bio iznenađen koliko puno ima 

Hrvata koji tako strasno mrze svoj narod.  

Takvi samo slijede želje svjetskih moćnika koji su željeli srpsku vlast u 

Hrvatskoj. Iako su poraženi oni je danas ostvaruju tako da Pupovac može 

https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
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stalno pokazivati da je on gazda u RH što je davno prepoznato pa čak i 

slikom iskazano: 

 

Iako ja znam takve nazvati srpskim slugama znam i objasniti da oni samo slijede 

naputke svjetskih moćnika, pa kada se traži da budu srpske sluge to im je jednostavno 

i raditi jer je Dorica Ćosić opisao što je Srbima najviše pomoglo u njihovoj povijesti 

i to spominje i Zvoniir Hodak u spomenutom tekstu. Zanimljivo da je to spomenuo i 

Javor Novak u tekstu Medvjedi se bude, vruće im je (dragovoljac.com, 09 Siječanj 

2023):  

 

Ministarstvo unutarnjih poslova RH na Twitteru je građanima zaželjelo „sretne 

blagdane i Novu 2023.“ isto kao i ekstremno lijeva stranka Možemo. Treba li tome 

uopće komentar? Velika Srbija u Zagrebu je zatim postrojila državno vodstvo 

navodno povodom pravoslavnog Badnjaka. Dojezdio je i poznati ratni huškač i 

hrvatožder nedužni Ivica. 

Glagoljao nam je o „nužnim razgovorima“. „…lažemo da nas ne bude strah, da 

ohrabrimo, da sakrijemo svoju i tuđu bedu…“ (ideolog velikosrbstva D. Ćosić). I eto 

nama njihovoga Ivice i još Dačića, poznatog šlager majstora, više ušlagiranog 

četnika – timeo Danaos et… 

A onda eto nas u Beogradu 24. prosinca 2023. da zajedno proslavimo katolički 

Badnjak uz „pesmu: ko nas bre zavadi“. Može i Tereza: „prijatelji stari gde ste?“ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-

se-bude-vruce-im-je  

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
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To objašnjava i naslov teksta Mladena Pavkovića (dan je u Prilozima): 

ZAŠTO SE NE KLANJAJU HRVATSKIM JUNACIMA? 

10 siječnja, 2023 

https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/  

Jasno je da ovo pokazivanje Pupovca koliku moć ima u RH povezano je s uspjehom 

Hrvata na svjetskom nogometnom prvenstvu. A jedna od knjiga koju sam spomenuo 

je ona o Josipu Šimuniću. Zato ne čudi što je Mladen Pavković opravo sada povodom 

ovog četnikovanja u Zagrebu povezao napade na Lovrena s napadima na Šimunića 

(vidjeti Priloge): 

LOVRENA GAZI ISTA RULJA KAO I JOEA ŠIMUNIĆA! 

9. siječnja, 2023. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-

gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica  

https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/  

https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/ 

Sjetimo se da je i napad na Šimunića bio prije tadašnjeg Svjetskog prvenstva. Napad 

je bio uspješan jer Šimuniću je onemogućen odlazak i Hrvatska nije prošla grupu. 

Pred Moskvom je opet bio prljavi napad na Modrića i Lovrena, ali Vatreni s Dalićem 

odgovaraju na najbolji mogući način – bili su vice-šampioni. Još je na dočeku s njima 

na trg došao i Thompson /o kome sam napisao niz knjiga danih na gornjem popisu). 

Sada, poslije nove medalje na Svjetskom prvenstvu, opet je Lovren meta i opet je 

razlog Thompson, tj. pjevanje Thompsonovih pjesama. Ne možeš lako biti srpski 

sluga gdje prepun Jelačićev plac pjeva Thompsonove pjesme, zar ne. 

A koliko je ogavno biti srpski sluga pokazuje to da napadaju Thompsona danas kada 

mu je najteže u životu. Zato u prilozima dajem i tekst o pjesmi koju je Marko posveti 

svom sinu. 

 

Josip Pečarić 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/
https://www.tjedno.hr/2023/01/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/
https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/
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MLADEN PAVKOVIĆ 

 

LOVRENA GAZI ISTA RULJA KAO I JOEA ŠIMUNIĆA! 

 

 

 

9. siječnja, 2023.  

 

Nakon toliko godina od „slučaja Šimunić“ po istom receptu sada se nastoji uništiti još 

jednog hrvatskog nogometnog reprezentativca i domoljuba – Dejana Lovrena (r. 

1989.)! 

Nakon završetka jedne nogometne utakmice na Svjetskom prvenstvu zamjerio se 

nekim piskaralima, jer im navodno nije želio dati izjavu, a oni to očito ne opraštaju. 

Tko je Lovren da neće stati pred mikrofon, kad “oni“ to traže? 

Prvo su ga ismijali, a potom kad im je ovaj uzvratio jezikom koji samo oni razumiju, 

brže – bolje i njega su proglasili – „fašistom“ 

Napisao: Mladen Pavković 

Mnogi su već zaboravili Josipa „Joea“ Šimunića, (r. 1978.), jednog od najboljih 

hrvatskih nogometnih reprezentativaca. Nakon jedne reprezentativne utakmice 

(2013.), u oduševljenju je na mikrofon uskliknuo: Za dom!, a gledatelji prepunog 

zagrebačkog stadiona odmah su uzvratili – Spremni! 

Nakon tog „ekscesa“ krenula je lavina žestokih kritika, pljuvanja i bljuvanja, pa su 

tako vrlo brzo ovog nadarenog športaša proglasili i „fašistom“, bez obzira što je rođen 

nakon II. svjetskog rata. 

 

Stati pred mikrofon 

Nu, ekstremni lijevi, koji danas primaju i nagrade i priznanja za „komentare“ poput 

onih „Jebo vas Vukovar“, koji se u medijima natječu tko će više i bolje poniziti 

hrvatske branitelje i stradalnike, utemeljitelja Republike Hrvatske, hrvatske 

vojskovođe, pa i majke stradalih hrvatskih branitelja, sve su učinili da se ovaj hrvatski 

domoljub više ne pojavljuje u športskoj areni! 

Ne, za one koji se samo usude pjevati pjesme Marka Perkovića Thompsona, koji nose 

oznake HOS-a, za te i takve nema mjesta u državi koju su stvarali! 

A tko to kaže, tko to kaže!? 

https://www.tjedno.hr/2023/01/


444                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Evo, nakon toliko godina od „slučaja Šimunić“ po istom receptu sada se nastoji uništiti 

još jednog hrvatskog nogometnog reprezentativca i domoljuba – Dejana Lovrena (r. 

1989.)! 

Nakon završetka jedne nogometne utakmice na Svjetskom prvenstvu zamjerio se 

nekim piskaralima, jer im navodno nije želio dati izjavu, a oni to očito ne opraštaju. 

Tko je Lovren da neće stati pred mikrofon, kad “oni“ to traže? 

Prvo su ga ismijali, a potom kad im je ovaj uzvratio jezikom koji samo oni razumiju, 

brže – bolje i njega su proglasili – „fašistom“! 

Na jednom od brojnih medija uvijek budna piskarala među ostalim su objavila: 

„Javnost čitavog Balkana, a i Evrope i svijeta, imala je priliku vidjeti kako hrvatski 

nogometaši, proslavljajući brončanu medalju na mundijalu u Kataru, doživljavaju 

ekstazu uz pjesme Marka Perkovića Thompsona, te salutiraju uz ustaški pozdrav „Za 

dom spremni“ pod kojim su poklane, pogubljene i nestale stotine tisuća Židova, 

Roma, Srba i nelojalnih Hrvata!“ 

Jedno piskaralo čak je objavilo i ovo: „Da su postali prvaci, vjerojatno bi neke Srbe i 

žive zaklali!“ 

Kakvi fašisti, kakvi nacisti, kakvi koljači…što su uradili tima koji i dalje nose 

partizansko-komunističku zvijezdu, koji pjevaju „Još Jugoslavija nije propala dok mi 

živimo“, koji se svake godine klanjaju Titu i partiji, koji ne priznaju nevine žrtve, čak 

ni one nakon II. svjetskog rata, a kamoli ove koje su vezane uz velikosrpsku agresiju… 

Sada je Lovren iz ruskog Zenita prešao u Lyon (Francuska). Tu su ga pojedini mediji 

također dočekali „na nož“., jer „fašista“ je „fašista“ pa ako namjerava igrati i na 

Mjesecu! 

Badava ovaj istaknuti nogometaš i istinski hrvatski domoljub priča da ne podržava i 

da nikada nije podržavao bilo kakvu fašističku simboliku, odnosno da je sve to – laž. 

Nema obrane od optužbi školovanih bivših Udbaša! 

Inače, iznimnu potporu Lovrenu i cijeloj hrvatskoj nogometnoj reprezentaciji dala je 

i nekolicina časnih i uglednih hrvatskih generala, na čelu sa Ivanom Toljom. A to se 

ne zaboravlja. 

 

Djelo susjeda 

A domoljubi u Francuskoj (budite uvjereni) sigurno ne podižu takvu prašinu oko 

Lovrena, Brozovića ili Thompsona. Sve je to (ne)djelo pojedinih naših susjeda, Srba, 

kojih kao čička ima po cijelom svijetu. A gdje je jedan Srbin- tu je Srbija! 

Što bi Francuzi zamjerali Lovrenu na pjesmi „Bojna Čavoglave“, tim prije što njihova 

himna „Marseljeza“ puno je žešća od svih hrvatskih rodoljubnih pjesama? Tako uz 

ostalo Francuzi u stavu mirno često pjevaju: 

(…) Protiv nas je podignuta 

Krvava zastava tiranije! 

Čujete li u poljima 

Riku tih divljih vojnika? 

Oni vam u naručje dolaze 

Da zakolju vaše sinove, vaše supruge. 

(…) Što hoće ta rulja robova, 

Izdajnika, od kralja zavedenih? 

Za koga ti gnjusni okovi, 

Ti lanci odavno pripremljeni? 
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(…) Bojte se tirani i vi, izdajnici, 

Sramoto svih stranaka!, itd. i tako redom pjeva se u svečanoj Marseljezi. 

Nu, ako idemo dalje, ni Ukrajinci više ne smiju vikati „Slava Ukrajini“, jer je i to bio 

pozdrav iz nacionalističke prošlosti. 

Bivši partizani i komunisti i te kako se kod nas mogu derati „Smrt fašizmu- sloboda 

narodu“, iako je pod tim pozdravom ubijeno na desetine tisuća nevinih Hrvata! 

Što je sve prolazio Vice Vukov tijekom komunizma? I njemu su zabranili pjevati 

domoljubne pjesme, iako se ni u jednoj od njih ne spominje krv, mržnja ni 

istrebljenje… 

Na stadionima i dvoranama u Srbiji često viču – Ubij, ubij Hrvata, ili veličaju nekakve 

„krajine“, ili ističu da je „Vukovar srpski“, ali zbog toga još nitko nije bio kažnjen. 

Stoga, treba reći „dosta“ raznim pupovcima i sličnima koji godinama huškaju protiv 

hrvatskog domoljublja, tim prije jer smo mi bili žrtve tijekom velikosrpske agresije, 

jer smo samo branili svoj dom, svoju obitelj… 

Uz to, znaju oni dobro da parole „Za dom spremni“ i „Slava Ukrajini“ iz 1941. i one 

iz 1991. -nisu iste, dok „Smrt fašizmu-.sloboda narodu“ i onda i danas ima isti smisao 

i isto značenje! 

 

Mladen Pavković, predsjednik Udruge hrvatskih branitelja Domovinskog 

rata91.(UHBDR91.) 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-

gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica  

https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/  

https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/ 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/
https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/
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JONJIĆA ZA PREDSJEDNIKA RH, DRUGO PROŠIRENO 

IZDANJE, DRAGOVOLJAC.COM., 2024. 

 

S LISTE 256 KOJI SU PODRŽALI TOMISLAVA JONJIĆA 

JE I ZORICA GREGURIĆ 
 

73. Zorica GREGURIĆ medicinska sestra, predsjednica Udruge zagrebačkih 

dragovoljaca branitelja Vukovara (Zagreb) 

 

 
 

KAPORTAL.NET.HR 

Tomislav Jonjić: Izopćen sam iz medija srednje struje jer potječem iz 

antijugoslavenske i antikomunističke obitelji 

"Obraćam se izravno biračima, a to je onih pol 

 

TEKST: 

 

TOMISLAV JONJIĆ: IZOPĆEN SAM IZ MEDIJA SREDNJE STRUJE JER 

POTJEČEM IZ ANTIJUGOSLAVENSKE I ANTIKOMUNISTIČKE 

OBITELJI 

 

26.09.2024  

Marin Bakić 

"Obraćam se izravno biračima, a to je onih pola milijuna koji su dočekali 

hrvatsku nogometnu reprezentaciju pri njenom povratku iz Rusije, odnosno 

https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0w70VqZRFnMJTfRaIOND5Nti-zrAylb7C5cFZfCR_RhDa3COZGHrwQuZE_aem_y9wW29T-usqa2NxLsecElQ
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0w70VqZRFnMJTfRaIOND5Nti-zrAylb7C5cFZfCR_RhDa3COZGHrwQuZE_aem_y9wW29T-usqa2NxLsecElQ
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13woubGuY0BiLObC_D9NpjbPpOBsYBxawRNBt_kFsH1x46qyO3tLhi7ks_aem_jUmKkf5wozKD0Vo0uSwj_A
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13woubGuY0BiLObC_D9NpjbPpOBsYBxawRNBt_kFsH1x46qyO3tLhi7ks_aem_jUmKkf5wozKD0Vo0uSwj_A
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13woubGuY0BiLObC_D9NpjbPpOBsYBxawRNBt_kFsH1x46qyO3tLhi7ks_aem_jUmKkf5wozKD0Vo0uSwj_A
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13woubGuY0BiLObC_D9NpjbPpOBsYBxawRNBt_kFsH1x46qyO3tLhi7ks_aem_jUmKkf5wozKD0Vo0uSwj_A
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13woubGuY0BiLObC_D9NpjbPpOBsYBxawRNBt_kFsH1x46qyO3tLhi7ks_aem_jUmKkf5wozKD0Vo0uSwj_A
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13woubGuY0BiLObC_D9NpjbPpOBsYBxawRNBt_kFsH1x46qyO3tLhi7ks_aem_jUmKkf5wozKD0Vo0uSwj_A
https://kaportal.net.hr/zoom-politikon/4469041/tomislav-jonjic-izopcen-sam-iz-medija-srednje-struje-jer-potjecem-iz-antijugoslavenske-i-antikomunisticke-obitelji/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0w70VqZRFnMJTfRaIOND5Nti-zrAylb7C5cFZfCR_RhDa3COZGHrwQuZE_aem_y9wW29T-usqa2NxLsecElQ
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onih 100.000 do 150.000 koji su bili na kolovoškim koncertima u Imotskome", 

kaže predsjednički kandidat 

"Ne obraćam se političkim strukturama čija su vodstva i u posljednje vrijeme pokazala 

da znaju iznevjeriti birače. Obraćam se izravno biračima, a to je onih pola milijuna 

koji su dočekali hrvatsku nogometnu reprezentaciju pri njenom povratku iz Rusije, 

odnosno onih 100.000 do 150.000 koji su bili na kolovoškim koncertima u 

Imotskome. Očekujem da s njima ulazim u drugi krug izbora za predsjednika 

Republike Hrvatske, a tada kao netko tko može objediniti sve od centra nadesno 

očekujem pobijediti aktualnog", odgovara kandidat za "šefa države" Tomislav Jonjić 

na pitanje koje ga političke stranke podržavaju u "utrci na Pantovčak" i kakav uspjeh 

očekuje. 

Ovaj Imoćanin je rođen 19. svibnja 1965. godine. Završio je studij prava i bavio se 

odvjetništvom, ali je radio i u diplomaciji. Kasnije je doktorirao i modernu povijest. 

Autor je niza knjiga i članaka. 

- Svojedobno sam slušao intenzivno njegovu glazbu, a i danas ponekad poslušam 

njegovu pjesmu o dječaku sa ženskim imenom "A Boy Named Sue". Ta mi je pjesma 

pri srcu, pogotovo u koncertnoj verziji. Najtopliji glas kojega sam čuo u životu je onaj 

Vice Vukova, ali nemam nekih posebnih afiniteta ni prema njemu. 

 

Jesmo li nekoga propustili vrednovati? 

- Mnoge. Čitav jedan naraštaj, a i više od toga, je izbrisan iz hrvatske kulture i javnosti. 

I danas se preimenuju ulice koje se zovu po zaslužnima za hrvatsku kulturu, a to se 

čini samo zbog toga što su djelovali u vrijeme Nezavisne Države Hrvatske. To me 

podsjeća na misao književnog kritičara Ljubomira Marakovića. Kad je suđen nakon 

rata zato što je djelovao u kulturi tijekom okupacije, rekao je da su svi hrvatski 

umjetnici djelovali pod okupacijom jer je okupacija trajala stotinama godina. Trebalo 

bi prvo ispraviti nepravdu koja je nanesena tim ljudima i koja im se svakodnevno 

nanosi tako što se naša kulturna i politička povijest prikazuju vrlo jednostrano, kao da 

se mora misliti politički korektno iz današnje perspektive, izolirano od vremena u 

kojemu se djelovalo. 

Imamo i slučaj književnika Vladimira Nazora koji je ničime izravno izazvan 

otišao u partizane. Tako je on shvatio svoje hrvatstvo. 

- Jest, i nije sporno da ga je drugačije shvatio, mada postoje drugačija tumačenja 

razloga njegova odlaska u partizane. Ako zaslužuje spomenik i zato što je završio u 

jugoslavenskim partizanima, zašto spomenik ne bi zaslužili i oni koji su bili na drugoj 

strani, koji su nosili hrvatsku zastavu, a ne jugoslavensku? 

U jugoslavenskom partizanskom pokretu je postojala inačica hrvatske zastave. 

- Postojala je inačica hrvatske zastave koja je bila u funkciji obnove Jugoslavije. 

Nemojmo se zavaravati. Komunistička partija Jugoslavije neposredno nakon Prvog 

svjetskog rata zastupa izrazito unitaristički program. Za nju su Hrvati, Srbi i Slovenci 

pripadnici jednog te istog naroda. Kad pod pritiskom hrvatskog nacionalnog pokreta 

predvođenog Stjepanom Radićem komunističko vodstvo shvaća da se s postojećom 

politikom ne mogu afirmirati u hrvatskom, crnogorskom i makedonskom narodu, 

odstupa se od unitarizma. Petnaestak godina kasnije će se pod dojmom jačanja 

nacionalnog pokreta pod vodstvom Vladka Mačeka osnivati komunističke partije 



448                           DOČECI SPORTSKIH HEROJA 

 

 

 

Hrvatske i Slovenije, ali će u partijskim dokumentima biti vrlo jasno iskazano da se 

ništa ne mijenja i da partija ostaje monolitna, kao i Savez komunističke omladine 

Jugoslavije, dok Komunistička partija Hrvatske i Komunistička partija Slovenije 

ostaju samo za opsjenu i prostotu, odnosno za zavarati narod. 

Došli smo od Casha do Drugog svjetskog rata. 

- Ali ste Vi za to zaslužni – skrenuli ste odmah na Nazorov odlazak u partizane. 

 

Kakav je Vaš odnos prema NDH, saveznici nacističke Njemačke i fašističke 

Italije? 

- O tome nema dvojbe, kao što nema dvojbe da je bila polusuverena. No, nije se 

nalazila hrvatska alternativa, pokret koji je težio stvaraju neustaške, nefašističke, 

nenacionalsocijalističke Hrvatske, nego pokret koji je težio stvaranju komunističke 

Jugoslavije. Apsolutno sumnjam u oslobođenje Hrvatske pod jugoslavenskom 

zastavom. Osmoga svibnja 1945. godine u Zagreb ne ulaze partizani, nego formacija 

koja se i stvarno i pravno naziva Jugoslavenska armija i podiže se jugoslavenska 

zastava, a ministar unutarnjih poslova postaje Aleksandar Ranković. Vi to možete 

nazivati oslobođenjem, a ja to tako ne nazivam. 

 

Zašto bi hrvatska država pod svaku cijenu predstavljala vrijednost? NDH je bila 

fašistička. 

- Pripadam onome dijelu hrvatskog naroda koji drži da je državnost iznimno velika 

vrijednost i da sloboda pojedinca i naroda nije moguća bez nacionalne slobode. 

Dopuštam da ima onih koji misle drugačije, kao da ima i onih koji smatraju da treba 

ukinuti sve države ili onih koji misle sukladno marksističkoj teoriji da će sve države 

odumrijeti, s čime se ne slažem. Od onih koji misle drugačije očekujem jedino to da 

mi dopuste misliti drugačije, iako se to u Hrvatskoj događa iznimno rijetko i pitanje 

kao što je Vaše služe stigmatizaciji sugovornika. Previše godina imam da bih imao 

oko toga ikakvih dvojbi. 

 

Ne nastojim Vas stigmatizirati. 

- Ne želim ulaziti u prepirke, ali ste rekli da ćete razgovarati sa mnom o mom 

predsjedničkom programu, a počeli ste s Cashom, prešli odmah na Nazora, KPJ i 

NDH. Kakve to veze ima s mojim programom? 

 

Pa eto, u programu navodite krilatice "povijest povjesničarima", da želite 

"hrvatske sadržaje u školstvu, kulturi i medijima", u Hrvatskom tjedniku ste 

govorili o posjeti Jasenovcu... 

- Tako je. 

 

Dakle, te teme nisu nešto što nije u Vašem repertoaru. 

- Kako ne bi bile u mom repertoaru? Drago mi je da ste pročitali moj program, makar 

ukoso. U njemu se zalažem za slavljenje borbe protiv fašizma, ali držim da bi 

primjereniji nadnevak od 22. lipnja ili 27. srpnja bio 17. listopad kada je smaknut 

1929. godine Vladimir Gortan jer je to autentični izraz hrvatske borbe protiv fašizma, 

a nije kontaminiran boljševičkom ideologijom. Onaj tko se tome protivi, a zalaže se 

za 22. lipnja ili 27. srpnja, pokazuje da mu nije do borbe protiv fašizma, nego do 

reafirmacije komunizma i jugoslavenstva. Kao narod i država proživljavamo traume 
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jer nas se desetljećima šikanira za ubojstva stotina tisuća ili čak milijun ljudi. Nedavno 

je Skupština Crne Gore usvojila Rezoluciju o genocidu u sistemu logora Jasenovac i 

logorima Dachau i Mathausen. Dakle, postoje razlozi da se oko svih tih pitanja utvrde 

činjenice. Zalažem se za to da se osnuje međunarodno interdisciplinarno povjerenstvo 

koje će ih utvrditi te činjenice i one će tada biti oslobođene dnevnopolitičkih kulisa i 

Potemkinovih sela. 

 

Rekli ste da bez nacionalne države nema ostvarenja slobode pojedinca. 

- To je moje uvjerenje i uvjerenje velikog dijela hrvatskog naroda, što 

pokazuju razdoblja od 1941. do 1945. i od 1991. do 1995. jer je velika većina Hrvata 

u oba ta perioda krenulo u borbu za uspostavu i obranu hrvatske države. S 

matematičkom sigurnošću se može dokazati da velika većina Hrvata dijeli takvo 

uvjerenje i ja sam jedan od njih, a Vi ne morate biti. Zašto bi mi se osporavalo pravo 

da mislim kako mislim? 

 

Nemojte shvatiti da Vam to osporavam. 

- Razgovaramo. 

 

Govorimo o slobodi pojedinca, a NDH je imala rasne zakone po kojima je 

postupala. Bila je zločinačka tvorevina. 

- Nisu postojali rasni zakoni, ali jesu prisilni propisi u formi zakonskih odredbi i o 

tome nema dvojbe. Nedvojbeno su stradavali nedužni, no hajdemo utvrditi razmjere i 

razloge stradavanja. Povijest i priroda ne prave skokove – postoje uzroci i posljedice. 

Kako možemo govoriti o slobodi pojedinca unutar NDH, ako je već bila takva 

kakva je bila? 

- Nisam kazao da je postojala sloboda pojedinca u NDH. Notorno je da je ta država 

bila autoritarna i nije dopuštala djelovanje drugih političkih stranaka i organizacija 

osim ustaškog pokreta. Postojao je kult ličnosti i Antu Pavelića se neukusno hvalilo. 

Dobar dio Hrvata je bio nezadovoljan unutarnjim prilikama u toj državi i ustaškim 

režimom. No, treba razdvojiti režim od države. U tjedniku Globus je 1991. godine 

Slavko Goldstein bio pitan gleda li pozitivno na sve postupke izraelskog režima, a 

odgovorio je da je vrlo kritičan prema mnogim postupcima režima, ali da je sretan što 

postoji izraelska država. Zašto bi njemu bilo dopušteno da bude sretan zbog postojanja 

izraelske države, makar bio nezadovoljan režimom, a meni bilo uskraćeno pravo da 

budem sretan što postoji hrvatska država, mada ne bio zadovoljan unutarnjim 

prilikama? Uvijek sam bio član oporbenih stranaka. Iz toga proizlazi da nisam 

zadovoljan prilikama u hrvatskoj državi, no to ne znači da sam s prljavom vodom koju 

primjećujem spreman izbaciti dijete. 

 

Više puta ste spomenuli da Vam netko osporava neko pravo. Je li Vam netko 

osporava neko pravo? 

- Osporava. Pratite li predsjedničku kampanju? 

 

Osporava li Vam netko neko pravo kao Hrvatu? 

- Pratite li predsjedničku kampanju i jeste li primijetili koliko sam sekundi proveo na 

bilo kojoj nacionalnoj televiziji? Je li to slučajno. Objavio sam popis 230 javnih 

podupiratelja moje kandidature, a među njima su akademici, sveučilišni profesori, 
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generali... Nijedna televizija nije osjetila potrebu da o tome izvijesti, no zato se 

izvještava o tome da je kandidat Hrvatske demokratske zajednice Dragan Primorac 

posjetio Vukovar. Veliki je to događaj. Mislite li da se to događa slučajno? Smatrate 

li da je taj "progon" iz javnog prostora slučajan? Nije, nego je posljedica činjenice da 

zastupam stajališta koja su iz perspektive današnje vladajuće oligarhije politički 

nekorektna, premda je kristalno jasno da je moja pozicija demokratska. Od 1990. 

godine sam objavio 11 knjiga, više od dvije tisuće novinskih tekstova, 50 do 60 

znanstvenih i stručnih članaka. Nađite u tom opusu jednu jednu rečenicu u kojoj se 

dovode u pitanje parlamentarna demokracija, ljudska prava, u kojoj se netko 

stigmatizira zbog drugačije boje kože, političkih uvjerenja i drugih razlika. Tako nešto 

se ne može naći. Usprkos tome sam izopćen iz javnog prostora jer potječem iz obitelji 

koja je bila antijugoslavenska i antikomunistička te zato što je moj program dosljedan 

mojemu podrijetlu i dosadašnjem životu, a to je hrvatskoj političkoj kasti 

neprihvatljivo. To što sam izopćen iz medija ne znači i da ću biti izopćen iz srca birača, 

da se izrazim patetično. 

 

Na Kaportalu ste dobrodošli. 

- Hvala lijepo. Časna ste iznimka. Kada budem pisao memoare kao predsjednik 

Republike to ću i spomenuti. 

 

Jesu li Hrvatima ugrožena prava u hrvatskoj državi? 

- Naravno da jesu! Izrečena je na dan kada razgovaramo pravomoćna presuda jednom 

hrvatskom novinaru, a nije reagiralo nikakvo društvo za zaštitu ljudskih prava i 

nikakvo novinarsko društvo, portali ili televizije, dnevnici i tjednici. Nitko nije 

postavio pitanje je li taj novinar pravedno osuđen i je li njegova satira zaslužila osudu. 

 

O kome govorimo? 

- O Marku Juriču iz Projekta "Velebit", a osuđen je za emisiju koja je bila emitirana 

na Z1. 

 

Je li to u vezi onog "upozorenja" na pravoslavne svećenike na Cvjetnom trgu u 

Zagrebu? 

- Tako je. Vidimo kakve se "satire" svakodnevno pojavljuju u medijima na račun 

Hrvata, hrvatskih vojnika, zrakoplova, svećenika koji su svi prikazani kao pedofili i 

razbojnici, a nikad nema osude i sve se to povede pod slobodu izražavanja i to uživa 

kolektivnu zaštitu takozvanih boraca za ljudska prava. Kada se čovjeka osudi zbog 

toga što zastupa drugačija stajališta, vraćamo se na boljševički princip po kojemu 

nema slobode za neprijatelja slobode, a mi odlučujemo tko je neprijatelj slobode. 

 

Nije li demokratski omogućiti manjini da kritizira većinu i da ona to mora 

otrpjeti? 

- Naravno da mora otrpjeti, ali postoje granice te kritike. Mogu li u Njemačkoj kao 

pripadnik manjine vrijeđati Nijemce? Ne mislim da bih mogao. Kad arapska manjina 

vrijeđa Francuze u Francuskoj, jesu li sankcije koje doživljava zbog toga što se većina 

želi zaštititi ili je to zbog toga što manjina uživa apsolutna prava? Zbog čega bih kao 

Hrvat u Hrvatskoj trebao imati manje prava od bilo koga drugog, a imam jer ne mogu 

slobodno iskazivati u medijima srednje struje? 
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Što biste htjeli poručiti, a ne možete u mainstream medijima? 

- Htio bih izložiti svoj program na predsjedničkim izborima jer sam jedini kandidat 

koji nudi konkretan program, a on se može analizirati, hvaliti, kritizirati i iz njega se 

jasno vidi kakvu Hrvatsku priželjkujem. Drugi kandidati se rasipaju frazama i 

floskulama. Gospodin Primorac kaže da će biti pristojan i da će poštivati Ustav. Zar 

se ne pretpostavlja da neću mlatiti i pljuvati prolaznike na ulici? To se podrazumijeva. 

Moj program je jasan pogled na stanje u Hrvatskoj i opis manjkavosti sustava s 

prijedlogom mjera kojima bi hrvatska država dobila supstancijalno hrvatski sadržaj, a 

ne da bude jugoslavenska kolonija ili uopće tuđinska te da hrvatsko društvo bude 

civiliziranije, sa snošljivijom atmosferom. Nigdje u svom programu ne diram u 

stečena prava manjina. Konkretno je riječ o srpskoj manjini. Jadni ljudi žive po 

Banovini, Kordunu i drugdje bez struje, ceste i vode i nemaju nikakve koristi od svoje 

vrhuške i etnobiznismena, kako su takve nazvali neki predsjednici Republike. 

Pripadnike te manjine se potpuno nepotrebno antagonizira s većinom. U svom 

programu sam predložio model kojim se tim etničkim skupinama jamče sva prava, a 

da ih se ne antagonizira s hrvatskom većinom. Ne postoji ontološki višestoljetni sukob 

između naroda. Hrvati su živjeli stoljećima u istoj državi s Mađarima bez ozbiljnih 

konflikata, da bi u jednom razdoblju došlo do žestokih sukoba, ali se to opet smirilo i 

s Mađarima ne osjećamo nikakav antagonizam i oni su se u Domovinskom ratu 

pokazali vrlo susretljivima i prijateljskima. Zašto tako ne bi bilo i sa srpskom 

manjinom? Kada se dopusti da ih se instrumentalizira i kada je hrvatski ustavnopravni 

poredak takav da ih gura u sukob s većinskim narodom, doživljavamo potpuno 

nepotrebne incidente koji su na štetu oba naroda. Predsjednik je to svima, pa mora 

voditi računa i o zaštiti onih koji misle drugačije. Bio bih protiv svih zabrana, a jedino 

bih zabrano izravno pozivanje na mržnju i nasilje. Bio bih zadnji koji bi se založio za 

isticanje meni nepoćudnih simbola i pjevanje meni nepoćudnih pjesama ili 

hodočašćenje u Kumrovec – to postaje problem kad je zabranjeno, a kad je dopušteno 

onda je folklor kojim će se baviti nekoliko stotina ljudi bez ikakvih društvenih sukoba. 

Međutim, postoji skupina ljudi koja parazitira na tome i iz toga silan novac i politički 

kapital, pa smo kao nacija traumatizirani i neprekidno živimo pod dojmom sukoba 

ustaša i partizana koji u stvarnosti ne postoji. Nikakvih takvih sukoba nije bilo za 

Domovinskog rata, a potom su politički trgovci razbudili strasti koje su same po sebi 

potpuno prirodno bile usahnule. 

 

Koliko je Drugi svjetski rat aktualan svjedoči vijest od srijede da je iskopana u 

Novoj Gradiški neeksplodirana bomba iz tog razdoblja. Uvijek mi je bilo čudno 

kod desnice, ako se smijem tako slobodno izraziti... 

- Dobro, da ne objašnjavamo što je desnica... 

 

Čemu tolika fiksacija na Srbe u Hrvatskoj ili van Hrvatske? 

- Nema fiksacije, to je kriva predodžba. Ako se pozabavite ideologijom hrvatskog 

nacionalizma, ne samo u vrijeme njenog formuliranja u doba Eugena Kvaternika i 

Ante Starčevića, nego i kasnije, vidjet ćete da Hrvatima nikad nisu bili problem Srbi, 

nego jugoslavenska ideologija koja je korištena za odnarođivanje Hrvata i stvaranje 

velike Srbije. Ne predstavlja apsolutno nikakav problem to što se netko osjeća 

Srbinom ili želi živjeti u Srbiji. Bilo bi, naravno, krajnje neukusno kada bih kazao da 

imam prijatelje Srbe. Čitavog života živim sa susjedima koji su Srbi bez ikakvog 
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problema i nema nikakvog animoziteta. Problem je kada se umjetna ideologija bez 

bilo kakvog uporišta u povijesti kao što je jugoslavenska pokušava instrumentalizirati, 

kad se njome pokušava odrediti sudbina hrvatskog naroda i to je ono što izaziva 

antagonizme i reakcije. U srpskom političkom korpusu postoji struktura koja to 

jugoslavenstvo koristi. Filozof Neven Sesardić, kojega nitko razuman neće proglasiti 

hrvatskim nacionalistom, prokazuje i dokazuje praksisovske filozofe kao nositelje 

velikosrpske ideologije. Oni, naravno, nikada nisu zagovarali veliku Srbiju, nego 

Jugoslaviju, no iza nje se krila velika Srbija. U tome je, dakle, tajna, a ne u nečijem 

srpstvu. 

 

U programu spominjete reformu političkog sustava. Što biste mijenjali? 

- Dvije najvažnije promjene koje bih poduzeo bile bi promjene izbornog sustava i 

ustroja Hrvatskog sabora kojega bih ponovno nazvao Hrvatskim državnim saborom 

jer ga treba razlikovati od pokrajinskih i kojekakvih pučkih sabora. Predlažem da se 

uvede drugi dom, da se radikalno proširi izborno pravo Hrvata iz Bosne i Hercegovine 

i iseljeništva te da se omogući dopisno, odnosno elektroničko glasovanje jer je 

zanimljivo da političke strukture od tog proširenja izbornog prava s obzirom na to da 

im je najjednostavnije funkcionirati tako da korupcionaškim metodama osiguravaju 

većinu. Kod dopisnoga, odnosno elektroničkoga glasovanja to više ne bi bilo moguće. 

Jačanje izbornoga prava Hrvata iz BiH i iseljeništva bi ojačalo veze tih naših 

sunarodnjaka, omogućilo da njihova možebitna ulaganja budu zaštićenija, a znamo da 

su danas izložena kojekakvim ucjenama, birokratskim začkoljicama i preprekama. 

Množenjem njihovih investicija bi se ti ljudi i njihove obitelji čvršće vezali uz 

domovinu, a ne znamo bi li se vratili, odnosno bi li se vratili njihovi potomci. Na nama 

kao narodu i kao državi je omogućiti njihov povratak jer svaka normalna država 

priželjkuje povratak svojih iseljenika. 

 

Predsjednik Zoran Milanović je nedavno upozorio da valja biti oprezan pri 

politici useljavanja. 

- Trguje na najjeftiniji način, kao što je uvijek i činio. Svojedobno se grlio u Sarajevu 

sa Željkom Komšićem, a kasnije se nastojao dodvoriti Hrvatima iz BiH koje taj 

Komšić ponižava samom svojom pojavom i samim svojim postojanjem. 

Predsjednikova upozoravanja na problem migrantske krize i mijenjanja lica Europe 

su zakašnjela pojava jer tome svjedočimo godinama. Treba najstrožim mogućim 

mjerama, koje štite ljudsko dostojanstvo i prava ljudi, onemogućiti nezakonite 

migracije, a zakonite ograničiti i nadzirati da se ne bi dogodilo ono što se događa u 

zapadnoeuropskim zemljama gdje postoje kvartovi u koje policija ne ulazi jer su 

stanovnici zaveli vlastiti poredak. Kad bi se to dogodilo u Hrvatskoj, odnosi bi se 

zaoštrili i javljalo bi se nasilje. Bolje problem spriječiti dok i dalje možemo. 

 

Spomenuli ste u programu da treba "ograničeno jačati" ovlasti Predsjednika. 

Što to znači? 

- Ne bih nikada Predsjedniku dao autoritarne ovlasti jer smo pokazali da smo u stanju 

izabrati one koji nisu u stanju vladati sobom. Između svake predsjedničke inicijative 

bih stoga ugradio osigurač u obliku referenduma ili parlamenta. U potencijalnoj 

ustavnoj reformi Predsjedniku bih dao pravo raspisivanja referenduma, i u tom slučaju 

narod procjenjuje je li ta njegova inicijativa osnovana. Dao bih mu i pravo 
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samostalnog predlaganja zakona, a tada Hrvatski državni sabor može to ne usvojiti, 

ako zaključi da predlaže budalaštinu ili da je on sam budala. Nikad ne bih 

Predsjedniku dopustio da ima šire samostalne ovlasti od onih koje ima danas, a danas 

ih nema puno. 

 

Kako gledate na ideju da se Predsjednik bira u parlamentu? 

- Loše. Već sad imamo situaciju da Predsjednika, koji je po ustavnoj definiciji 

izvanstranačka i nadstranačka osoba, kandidiraju i promoviraju političke stranke. Ako 

bi bio izabran Primorac, potpuno je jasno da bismo dobili na Pantovčaku lutka 

predsjednika HDZ-a i Vlade Republike Hrvatske Andreja Plenkovića koji bi tako u 

potpunosti koncentrirao vlast. Predsjednik mora biti nestranačka i nadstranačka osoba. 

Stoga je potrebno da ima politički autoritet koji izvire iz neposrednog biranja. Nikad 

nije dobro kad Vlada i Predsjednik pripadaju istoj stranci. 

 

Biste li kao Predsjednik komentirali dnevnopolitičke događaje i ulazili u sukob s 

drugim političarima i institucijama? 

- Ne bježim od polemike. Objavio sam knjigu polemika i imam još dvije u pripremi. 

Volim primati i davati udarce od kojih se samo u Hrvatskoj ne umire, kako se izrazio 

Antun Gustav Matoš. Međutim, ulaženje u dnevnopolitičke rasprave i komentiranje 

kojekakvih budalaština i bezvezarija, što predsjednik Milanović često čini i čitav 

njegov mandat se svodi na prepričavanje viceva i pričanje doskočica, nije nešto što 

bih prakticirao. Što je Milanović u pet godina mandata napravio osim što je lopatama 

ordenja pokušao kupiti hrvatske branitelje jer osjeća silan kompleks zato što nije bio 

sudionik Domovinskog rata? Dakle, u takve sukobe ne bih ulazio. Svjestan da se 

Europa nalazi u svojevrsnom Trećem svjetskom ratu, ozbiljnije bih pristupio, 

državnički, i ne bih se bavio vicevima i tračevima kao što se ne bih niti izrugivao 

Žarku Puhovskom, što je dijelu mojih birača simpatično – ispod dostojanstva 

Predsjednika je da se bavi čovjekom koji ne znači zapravo ništa, bez obzira što je 

svakodnevno na televiziji. 

 

Priznat ćemo da je profesor Puhovski intelektualac od formata, slagali se s njime 

ili ne. 

- On je primarno svjedok i ima nesreću da su svi u čiji je prilog svjedočio propali, u 

prvome redu komunistička Jugoslavija. 
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LIJEVOM NAŠOM 

 

ČINI SE DA SE DUBOKA DRŽAVA ODLUČILA ZA 

ZOKIJEV NOVI MANDAT: DRAGAN ĆE DOBITI DRUGU 

NAGRADU 
 

ZVONIMIR HODAK 
 
Opet upozoravam da je armagedon pred vratima. Što to znači shvaćaju i oni 

koji ne znaju značenje armagedona u popularnom smislu. 

 

14.10.2024.  

 
To je mistično mjesto gdje se skupljaju snage zla za borbu protiv onih dobrih, itd. A 

danas svaka čak i apolitična domaćica zna da je armagedon na Bliskom istoku 

odnosno tu negdje u blizini. Naši rigidno ljevičarski  mediji opredijelili su se u roku 

odmah. U početku nisu mogli baš javno odmah osuditi Izrael pa su samo zdušno 

prenosili vijesti iz Gaze o stradalima kako bi izazvali empatiju među ljudima, a sad 

već sve otvorenije (uz podršku ljevičarskog predsjednika UN-a) stvaraju sliku kako 

da nema Izraela na Bliskom bi istoku sve bilo med i mlijeko. Tri godine je premijer 

Izraela Benjamin Netanyahu, desničar. Da je neki ljevičar na čelu izraelske vlade 

sve bi već bilo riješeno. Hamas i Hezbolah bi se ljubili s Izraelcima jer bi im Izrael 

dao bar pola svog teško dobivenog i obranjenog teritorija za njihovu državu. Tako bi 

oni i dio međunarodne zajednice riješili "kvadratura kruga".Međutim, to je čista 

iluzija. Hajmo malo o činjenicama kad su nam već pred nosom. Izrael je voljom 

"velikih sila" nastao 1948.g. nakon nemilosrdnog holokausta u Drugom svjetskom 

ratu. Mandat za sastav prve izraelske vlade je od strane Amera, Rusa, Engleza i 

Francuza dat u ruke Davida Ben-Guriona. Opisivati sve ratove između 400 milijuna 

Arapa i 10 milijuna Židova je nepotrebno i bila bi utopija. Arapska taktika je kroz 

cijelo to razdoblje postajala sve rafiniranija i oblikovana sve većom mržnjom prema 

Izraelcima tako da je moto ovih terorističkih organizacija postao "baciti Židove u 

more". More rješava sve, a to se vidjelo i kod slučaja Bude Lončara koji je tako volio 

more... 

Naime, Izrael graniči sa oko 400 milijuna rezolutnih Arapa, a kako Arapi smatraju da 

Izrael tamo uopće ne bi smio imati svoju državu, more im ostaje kao jedino 

"kompromisno" rješenje. Ovako "miroljubivi" Arapi bi već odavno "lijepo" okupali 

one "ekstremne" Izraelce da nema SAD-a i njihovog nuklearnog oružja koje Izrael ni 

ne taji. Nedavno su ovi "miroljubivi" Hamasovci upali u Izrael i iz čistog mira na ulici 

ubili 1200 Izraelaca, a oko dvije stotine odveli kao taoce... Kako je ta tragedija tekla 

svi znamo, ali ju danas mediji i političari vrlo rijetko spominju. Priča se na sva usta 

samo o arapskim žrtvama. 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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Blagdanska čarolija uz 3D umjetne borove vrhunske kvalitete sa Žutog klika. Spremi 

darove, čarolija stiže! 

Stariji se sjećaju što je Tito napravio 

Izraelci su žestoko odgovorili napavši Gazu kako bi eliminirali teroriste koji su se 

skrivali pod zemljom, uglavnom ispod civilnih objekata i bolnica, gdje su držali i 

naoružanje, i tako od vlastitih građana radili živi štit. Potom se javio Hezbolah i počeo 

napadati i bombardirati sjever Izraela. Sad se sprema uključiti i sam Iran koji je do 

sada samo bio baza i logistička podrška ovim terorističkim skupinama. Sve ovo je 

itekako poznato većini pa će se netko upitati zašto to ponavljam. Zato što hrvatski 

ljevičarski mediji znaju sve te činjenice, znaju da se Izrael brani i bori za opstanak, ali 

falsificiraju događaje kako ih je "nesvrstano" podučavao njihova neprežaljena 

"Ljubičica bijela". 

Stariji se sjećaju kako je Tito bio u jednom trenutku čak i prekinuo diplomatske 

odnose sa Zapadnom Njemačkom jer je priznala Izrael. Tako je nesvrstana politika 

"dejstvovala" tada, a ljevičari se ni do danas nisu bitnije promijenili. Hrvatska 

medijska falanga kontaminirana je još uvijek "nesvrstanim" izmišljotinama pa nema 

ni hrabrosti, a ni snage objaviti golu istinu. Njihova "istina" je da imamo pozitivne i 

napaćene Arape i izraelske ekstremiste. Kad jednom uđeš u spiralu laži onda ti mogu 

pomoći samo pametniji lašci, a takvih je u našim medijima jako malo ili ih u opće 

nema... 

Urednici u našim medijima su rado viđeni u odlasku... 

Uhvatili su druga s drugom... 

https://d.linker.hr/link?wid=774&r=963&l=5908142&i=01JET1D1XD7F1MV0EBPJ4PXXXD&lclid=acbb4d3136414e8aab08218b9f2af8d9
https://d.linker.hr/link?wid=774&r=963&l=5908142&i=01JET1D1XD7F1MV0EBPJ4PXXXD&lclid=acbb4d3136414e8aab08218b9f2af8d9
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FOTO: EPA/Atef Safadi 

Malić zna posao 

Počela koje još jedna povijesna serija, zanimljivog naziva "Partija". Autor serije 

je  itekako kompetentan. Zajednički nazivnik se ponavlja, a glasi: "Partizani su 

bili najveći zločinci u Europi, pobili su najviše ljudi nakon rata, između ostalih i šest 

tisuća djece!". Gordan Malić zna posao. Ni rafinirani humor mu nije stran. Recimo, 

iznosi i zlu sudbinu koja je stigla 1945.g. neke Židove u Zagrebu jer su ih 

"oslobodioci" osumnjičili da su engleski agenti s obzirom na to da su odlično govorili 

engleski jezik. Na žalost, to je tada bilo dovoljno za strijeljanje. Sve pod parolom: 

"Amerika i Engleska bit će zemlja proleterska!" A proleterski jezik je tada bio samo 

ruski. Bojim se hoće li biti ponovno i u budućnosti. Pobjeda  Titovih partizana nije 

bila oslobodilačka nego revolucionarna i komunistička. "Oslobođenje" je bilo 

uglavnom za mnoge od života i imovine. Uz "istoričare" tipa Klasića, Jakovine, 

Markovine, ova serija je itekako potrebna.  

Još je važniji zaključak da zločini nisu bili eksces ili osveta nego brižno razrađen plan 

da se Hrvati i razni drugi "državni neprijatelji" drastično kazne zbog stvaranja vlastite 

države. Hrvatska je tu tužni rekorder. Povjesničar Zdenko Radetić tvrdi da je nakon 

1945.g. u Hrvatskoj ubijeno najviše ljudi u Europi. I nigdje nisam pročitao da 

su Radetića demantirali Franjo Habulin, Klasić, Ivo Josipović i ostalo društvo. 

Uglavnom, to je još jedan dokaz kako se želi da Hrvati život provedu u povijesnim 

lažima. Dvije atomske bombe u Hirošimi i Nagasakiju ubile su oko 130.000 ljudi, a u 

@oslobođenoj@ Hrvatskoj nakon 8. svibnja 1945.g. bilo je ubijeno oko 180.000 ljudi. 

Mnogi bi i danas željeli reprizu, ali će, nadam se, u toj želji i krepati... 

Mnogima šumi u glavi, a nisu bili u partizanima! 

Javio mi se preko fejsa ljuti Domagoj Knez pa kaže: "Tko god piše protiv dr. Franje 

Tuđmana, hrvatskog velikana i genijalca koji je nakon XI stoljeća obnovio san svih 

hrvatskih generacija uspostavom hrvatske države (iako nažalost krnje), taj ili je 
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neprijatelj hrvatskedržave ili naivac, ali budala kojem su ti neprijatelji oprali mozak..." 

Potpisujem!  

 
FOTO: screenshot/HRT 

Na rubu pameti 

Čekajući na tekmu naše nogometne repke protiv Škotske "naletjeh" na fejsu na 

intervju "slavnog režisera". Kažu u Telegramu da se zove Branko Brezovec. Taj 

"slavni režiser" je k'o i svi Telegramovi odabiri - "totalno otvoren" iliti rigidni ljevičar. 

Pazite koja je to parada kiča i umišljenosti. Kaže "slavni režiser": "U HNK bi radio 

samo za nerazumne pare, navijam protiv nogometne reprezentacije, sram me kako 

nam izgleda teatar". Potom Branko važno priopćava svekolikoj Telegramovoj 

javnosti: "Nisam euro skeptik. Ja sam slabašni Hrvat i slabašni Europejac. Optiram za 

Hute, protiv sam papinstva i Amerike. Ne mogu smisliti hrvatsku nogometnu 

reprezentaciju, navijam protiv nje svaki put. Dopuštam si sportove srednje razine 

malverzacija i ustaštva. Granica su vaterpolisti...". 

E, tu smo, druškane! To je stara priča. Izvrsno građeni vaterpolisti u uskim gaćicama 

i borac protiv ustaštva mora da je cvilio k'o pregažena kokoš kad je pola milijuna 

"ustaša" s oduševljenjem dočekalo hrvatsku nogometnu repku u Zagrebu i diljem 

Hrvatske. Koja li je to muka bila za "slavnog" Branka! Ustaštvu je odzvonilo, ali je 

odzvonilo i Telegramu, Davoru Butkoviću i ekipi koji su spali na takve "slavne" 

borce protiv  hrvatske nogometne repke. Krleža je davne, ali meni izuzetno važne, 

1938. g. napisao svoj jedini roman u prvom licu jednine "Na rubu pameti". Ovo je 

doista na rubu pameti. Srećom je naš "slavni režiser" rođen dosta kasnije. 

Pare lako opare, zato bi Branko u HNK radio samo za nerazumne pare.  

Kažu da je lako je imati karakter kad nemaš love. Da su našem Branku u HNK 

ponudili nerazumne pare što bi onda bilo s njegovim karakterom? 
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Hrvate u BiH je zadesila sudbina Židova u nacističkoj Njemačkoj. Toliko ih pljačkaju 

i obespravljuju da im je jedini spas prikačiti Davidovu zvijezdu koja se danas, za 

razliku od nekada, jako respektira. 

Što je to knock out ? Puna šaka brade... 

Netko mi je na fejs poslao zgodnu pošalicu: Bez srca postaješ bijel; bez zraka postaneš 

plav; bez mozga postaneš crven... Djeluje mi kao lička narodna. 

Izdaju se knjige, ali i prijatelji. Puno više prijatelji nego knjige. 

Hrvati trebaju biti ponosni jer prvi imamo "hibridne plaće". To su one kad pola ode 

na benzin, a druga polovica na struju.  

Surfam po Facebooku. Svidjela mi se parola iz Beroševog ministarstva: “Za momka 

čvrsta nema problema zbog prsta“. Misli se na onkološki pregled... To valjda 

u  prijevodu znači da neodlučni građani moraju odlučno izabrati doktorov prst.  

 
FOTO: Marko Todorov / CROPIX 

Dragan će dobiti drugu nagradu 

Gledam HDZ-ovog predsjedničkog kandidata Dragana Primorca u srdačnoj pozi s 

Ivom Josipovićem, Stipom Mesićem, Radom Šerbedžijom. Čekam kad će izaći u 

javnost takva slika i sa Zoranom Milanovićem. Nekako mi se sve više čini da se 

"duboka država" već odlučila za Zokijev drugi mandat. Dragan će dobiti drugu 

nagradu. Možda neku novčanu. Svi ostali kandidati, osim Milanovića, kojima naši 

mediji posvećuju veću ili manju pažnju samo su "duda varalica". Pri tome i dalje 

osobito paze da nigdje u javnosti ne spomenu Tomislava Jonjića. Naime, Jonjić je 

kandidat naivnog dijela Lijepe Naše, onog dijela koji još uvijek vjeruje da u politici 

trebaju doći na istaknute pozicije pošteni intelektualci kojima je u srcu hrvatski 

boljitak. Supruga i ja ga javno podržavamo. E, sad je pitanje je li to dobro ili loše za 

njega? Uglavnom, samo oni najhrabriji objave ponešto o Jonjiću, ali sramežljivo i 

šturo. To se zove jednaki uvjeti u demokratskim izborima na hrvatski način! 
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Davor Ivanković je zabrinut jer je sanjao loš san. Hrvatskoj prijeti rat, a Milanović 

je vrhovni zapovjednik HV-a. Kao, Primorac ili Kekinica bi bili sigurno bolji... 

Odavno se zna kako se u državnim udarima najprije zauzimaju mediji (radio i 

televizija) pa tek onda kasarne. U današnje moderno vrijeme mediji nažalost formiraju 

javno mišljenje. To vladajuće elite dobro znaju, a znaju i naši ljevičari. Onako 

otvoreno govoreći, lijevi mediji u Hrvatskoj već su poprilično odlučili o izboru 

predsjednika države. Sjetite se predsjedničkih kandidata 2000. g. Dražena Budiše i 

Stipe Mesića. Od sigurnog pobjednika Budiša je, zahvaljujući lijevoj medijskoj 

falangi (i određenim međunarodnim silama) postao siguran gubitnik, a Mesić 

pobjednik iako je jedva ušao u drugi krug izbora. Mesiću ne da nije naškodilo nego je 

sigurno kod određenih međunarodnih krugova pomoglo baš to što je prije izbora tiho 

na prstima otišao u Haag i tajno svjedočio protiv svoje države i njenog Predsjednika. 

Usudio bih se reći da je to bio jedinstven slučaj u političkoj povijesti. Tu vrijedi ona 

klasična Zagorska: "Ak' je do svjedoka, krava bu naša!". Lijeva naša! Sad bi mi naivci 

htjeli da ako ne ide drugačije, onda neka bude pošteno... 

Mesiću je navodno pozlilo zbog nevere, a meni zbog njegove nevjere. 

I ako je bio kratke pameti produžili su mu mandat. 

Thomas Moreus je svetac, zaštitnik političara. Zaštitnik puka od političara još se nije 

rodio. 

Jadikuju zabrinuti Hrvati u BiH da se u cijelu Republiku Srpsku vratilo taman toliko 

Hrvata koliko se Srba vratilo u jedan Drvar. Zato predlažem da kad je već bio "desant 

na Drvar" neka se sada poduzme i "desant na Banja Luku". 

 
FOTO: Ranko Suvar / CROPIX 

Moram se vratiti na onu sućut... 

Čitam kako imamo sve manje djece, a sve više školskih programa. Moderni čovjek 

nema više ni volje ni želje rađati i odgajati djecu. Uostalom, uskoro će umjetna 

inteligencija stvarati male robote koji će naslijediti sadašnju mladu generaciju kad 
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jednom ostare. Danas je komotnije imati kućnog ljubimca – psa ili mačku. Neki vole 

ptice, neki glodavce, a neki i zmije. Najviše kužim one koji si kupe psa. Tako im se 

bar netko uvijek veseli kad dođu kući. Svako toliko citiram staru englesku poslovicu 

koja glasi: "Lord, help me be the Person my Dog thinks  I am" ili "Bože, pomozi mi 

da budem takav čovjek kao što moj pas misli da jesam".  

Politička tragedija upravo se odvija pred našim očima, a medijske histerije nigdje 

Biciklisti i romobilisti se po Zagrebu voze kao da su pješaci samoubojice kojima treba 

samo njihova pomoć. 

Moram se vratiti po tko zna koji put na sućut koju je Andrej Plenković uputio u ime 

Vlade obitelji Budimira Lončara, nazivajući ga "velikim patriotom". Karolina 

Vidović Krišto daje pravu simetriju: "Zamislite da Volodimir Zelenskij uputi sućut 

zbog smrti nekog Ukrajinca koji je predložio da im se uvede embargo na kupovinu 

oružja u trenutku kada je Rusija napala Ukrajinu. U čitavom svijetu je to nezamislivo, 

osim jedino u državi Hrvatskoj...". 

Uz svo siromaštvo Hrvati iz godine u godinu troše silne milijune na SMS poruke. 

Jedna  poruka se sve češće ponavlja: "Stari, imaš kaj love za posudit'?". 

Samoglasnik u našim medijima je onaj koji vijest donese sam sebi... 

U turističkom mravinjaku ovog ljeta veliki je postotak neprijavljenih i neregistriranih 

mrava. 

Znalci tvrde kako konac u mahunama najavljuje kraj sezone mahunarki... 

 

  

https://direktno.hr/kolumne/politicka-tragedija-upravo-se-odvija-pred-nasim-ocima-medijske-histerije-nigdje-356324/
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IZBORI I KAKO SE SRPSKA HRVATSKA PREDSTAVLJA 

KAO SUVERENA RH 
 
Danas imamo novu kolumnu Zvonimira Hodaka o Srpskoj Hrvatskoj: 

ZAMISLITE IVANU KEKIN NA PANTOVČAKU: NJEN SAVJETNIK ZA 

OBRANU BIO BI ONAJ ČIJI SU POBIJEDILI '45. 

https://direktno.hr/.../zamislite-ivanu-kekin-na.../  

Vjerujem da če te pročitati cijeli tekst, a ja izdvajam samo dio iz onoga što je Hodak 

napisao o Crnoj Gori: 

'SADA HRVATSKA TRAŽI ODŠTETU ZA NAŠE LOGORAŠE' 

Napokon je ovih dana Vlada imala muda i objavila “Non paper“ dragim i razmaženim 

komšijama. Sada Hrvatska traži odštetu za naše logoraše, povratak broda Jadran, 

rješavanje pitanja granice na moru, procesuiranje ratnih zločinaca… Napokon! Vlada 

je jasno dala do znanja da ako želite u EU, ovisite i o nama. Poltronski mačekovski 

mentalitet je iznenada zamijenio odlučan stav jedne suverene države. Ja bih dodao, 

imate svoj odnos sa Srbijom i Rusijom pa neka vam one otvore vrata euro fondova. 

Neka vam četnički vojvoda Andrija Mandić pokaže put koji preko Putina vodi u 

Europu. A četnik Mandić je predsjednik crnogorske skupštine. Gdje je zapravo puklo 

- ako je uopće puklo?! Slizat se s onima koji su te 1991.g. s leđa napali, ubijali i 

pljačkali, to je politička glupost par excellance. Usput rečeno, ministar vanjskih 

poslova Hrvatske nije pretjerano popularna osoba. Do sada vuče na leđima punu torbu 

gafova. MOŽDA MU JE OVAJ PUTA ŠEF IPAK PRIŠAPNUO NEŠTO ŠTO BI GA 

MOGLO BAR MALO RASTERETITI. 

Velikim slovima sam istakao Hodakove riječi koje mi se čine kao optimistični pogled 

na Plenkovića. 

Moje iskustvo s Ministrom Grlić-Radmanom je drugačije. Još kao veleposlanik u 

Njemačkoj tijesno je surađivao s dr. sc. Josipom Stjepandićem kada je trebalo 

odgovarati na napade na RH u tamošnjim medijima. 

Pogledajte moje knjige s i o Stjepandiću: 

J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. str. 346. 

J. Pečarić, Dr, sc. Josip Stjepandić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stjepandic.pdf 

Kada su u pitanju Hrvati Boke kotorske sigurno je Ministar taj koji bira svoje 

savjetnike. Tako mu je savjetnica moja Bokeljka prof. dr. sc. Vanda Babić Galić o 

kojoj sam napisao knjigu: 

J. Pečarić, Vanda Babić Galić o Boki i Bokeljima, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vanda.pdf 

Kada si ministar naravno sprovodiš politiku predsjednika države, ali možeš 

pokušavati uvjeriti predsjednika u svoje stavove. Ministar Grlić Radman je jedini 

ministar koji mi zna odgovoriti na moja pisma iako sigurno zna za moje mišljenje o 

politici ove vlade. 

Svojevremeno mi je jedino on odgovorio i na pismo o Jasenovcu. Evo jednog takvog 

odgovora: 

Naslov: RE: Fwd: Matko_vazno 

Datum: Sat, 13 Feb 2021  

Šalje: Gordan Grlić-Radman  

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2F3rVHQZg9ndg4-4iQLp9HHOXWT9IBcKgFIbDXIsJ3a1sRzi2VkCRYJVM_aem_yYDDl0q5R_vmo_TdQrVRwg&h=AT1M2O3I_Re6pOpi2k6ra5FwcBUhvhoayVYR-vhEjDrbFybt6-aF1DUMCsueFkIIGOyk2QRSXnvLTacklnZgyHdAxGovhfgllbZE2olw10m7Ze9IJfSVHtzsajHjHl6CTGmF&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0PXfPUB6Gs5w4B9t1L9wglFLvTqyilYtrXIcKe59tR_1OzqMp5e2O-EoY_aem_Yep-knX8ACxL4jo5SXRHZQ&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Fstjepandic.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0PXfPUB6Gs5w4B9t1L9wglFLvTqyilYtrXIcKe59tR_1OzqMp5e2O-EoY_aem_Yep-knX8ACxL4jo5SXRHZQ&h=AT0QCPSyTnMj3DOayB4dGCXbxs9yOeKVyjVSig9BODv8UN_lo-YrQS7BP7XVVh6BtM9wTwfh_OEchGQlGly1s--t7T4ljiDht_FK2DsXMYhCKCMuf4lUgN7PjFBCZg5M5kc8&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1n6H1EVI7baKSlRKZhXduA5R5uVXnXkzTF7IPEfOfHVO9e92bLKp6jgI0_aem_0sM3FZZh8Hq-2SL1vy2hcQ&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Fvanda.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3CbK01fhimoGz9289479grFzTDgiOwU_OiRsrXNZA086scy-Gg1-H5klw_aem_21miJCywogHh857sY4zGRA&h=AT3CbHEW0Y4U8n9GxXhRNLZe8I9QM1yRizwY6LK7M0lTcR83-RiA5t1Up2eZgTBkGjlnNWgor0Khv1guAMYJaJUio8wO66oRBXDLQdDjxrt2hdRO6Qr1nCCFDVqSr31BJIf-&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
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Prima: Josip Pecaric <pecaric@element.hr>, Domagoj Knežević, Lovorka Šimičević  

CC: predsjednik@predsjednik.hr, <civilno_drustvo@predsjednik.hr>, 

<ured@predsjednik.hr>, matko.marusic, Neven Elezovic, Nikola Banić, Josip 

Stjepandic  

Poštovani akademiče, 

Dragi profesore, 

Hvala na ovom mailu i poticaju! Naravno da ćemo rado sagledati sve predloženo. Kao 

hrvatskom ministru vanjskih poslova, posebna mi je obveza i osobita čast zaštita 

hrvatskih državnih interesa, kao i interesa hrvatskog naroda u cijelosti. 

Što se tiče velikosrpske politike smatram da je ona poražena u Domovinskom ratu, a 

bilo kakvi pokušaji njihova oživljavanja nailazit će kod nas na snažni otpor. 

U primatelje sam također uključio moga posebnog savjetnika Kneževića, uglednog 

hrvatskog povjesničara i glasnogovornicu Šimičević. 

Srdačno, 

Gordan Grlić Radman 

Zato sam i neizbor Iva Drobilice za veleposlanika u Grčkoj pripisao Ministru, a ne 

Predsjedniku Vlade: 

J. Pečarić, Milanović hvali Grlić-Radmana, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf 

Jedan moj dragi prijatelj je izuzetno važan veleposlanik Tomislav Bošnjak koji se 

vratio iz Australije. I on je bio nepopularan u nas kada je bio poslan da ostvari interes 

Plenkovićeve vlade u slučaju kupovine djece u Africi. A meni je bila mnogo važnija 

informacija da je Bošnjak bio taj veleposlanik koji je poslan da oslobodi zarobljenog 

Hrvata koga su Rusi zarobili u Ukrajini.  

Meni je to sve logično – kada radiš za nekoga sprovodiš politiku toga za koga radiš. 

A ako uspiješ u nečemu što nije u skladu s tom politikom - to je puno! 

Svojevremeno kada je bila u Trogiru Konferencija u povodu mojih 1000 znanstvenih 

radova javilo se 12 mojih doktora iz Pakistana. Tadašnja Ministrica znanosti tražila je 

odobrenje da oni mogu doći u RH. A došao je samo jedan – onaj koji je otišao u 

Veleposlanstvo u kojemu je bio moj prijatelj Tomislav Bošnjak! 

A taj je danas jedan od trojice mojih pakistanskih doktora znanosti koji su na listama 

najutjecajnijih znanstvenika Sveučilišta u Stanfordu. Druga dvojica s tih lista nisu 

tražila vizu u Bošnjakovom veleposlanstvu pa ih i nije bilo na toj konferenciji. 

Imamo Srpsku a ne hrvatsku Hrvatsku.  

Za to treba kriviti dva brda, a ne njihovu krivnju prebacivati na one kojima su oni dali 

nekakve funkcije. 

Danas imamo već vrijeme kada je očito da dva brda blisko surađuju tako da bi ostali 

na vlasti. A mnogi kandidati im i pomažu jer su se svi uplašili uspješnog odvjetnika i 

doktora povijesnih znanosti kojemu su potporu dali mnogi poznati Hrvati. 

Ako hoće, Hrvati mogu glasovati za dr. sc. Tomislava Jonjića. 

Josip Pečarić  

PS. O i s Hodakom sam napisao knjige: 

J. Pečarić, Zvonimir Hodak, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HODAK.pdf 

Z. Hodak, J. Pečarić, Država i 'terorist' / Marko Francišković, dragovoljac.com, 

2023.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franciskovic.pdf 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3CbK01fhimoGz9289479grFzTDgiOwU_OiRsrXNZA086scy-Gg1-H5klw_aem_21miJCywogHh857sY4zGRA&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FMilanoRadman.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2F3rVHQZg9ndg4-4iQLp9HHOXWT9IBcKgFIbDXIsJ3a1sRzi2VkCRYJVM_aem_yYDDl0q5R_vmo_TdQrVRwg&h=AT1Pw9-EeygV0ZYqTkerbuJQZmCFDcnwgZ6VbNABsCxhfApROMXi8d5k3NSoQKZaHKqU9xAqWq0kFDt9A-YOkz82KZwqK4VE5V4hjw9fidrM2oNGPZFbxLZiiLcH9Ktyfsh4&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2fQQiX1gNTvfF0kPycZrWRRdrlcYul0aSkW0bvCt6zrfrzLMCPHDLMhh8_aem_pML8Lf6S1eUUgmSHzYukig&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FHODAK.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3CbK01fhimoGz9289479grFzTDgiOwU_OiRsrXNZA086scy-Gg1-H5klw_aem_21miJCywogHh857sY4zGRA&h=AT0ppp7-Rm_O2-14ZXfn_dk4kWg5CgcOhN8Hn9tuDFs9V2KUPD7pGpvvGWGcRpsp-06xakHt7Ot9hTmqNaTPyRf2mEBErxQPjiFAbwz9uBr7C9METhS9sWVqbimGZ3jFAu9F&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1n6H1EVI7baKSlRKZhXduA5R5uVXnXkzTF7IPEfOfHVO9e92bLKp6jgI0_aem_0sM3FZZh8Hq-2SL1vy2hcQ&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Ffranciskovic.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1n6H1EVI7baKSlRKZhXduA5R5uVXnXkzTF7IPEfOfHVO9e92bLKp6jgI0_aem_0sM3FZZh8Hq-2SL1vy2hcQ&h=AT1DyIbFcXYFBXIaN5wpHfRf5kmGC9wCvByBytsrMnxKYJuvBQWP2A5T5zNPGVA7u-LY-36vtIsP0Zw_mcBg59JoYlC1P6x6OXh7iZ3ZkrxPamReqeKl2u9J1TuAEdoiOGNq&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
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DIREKTNO.HR 

Zamislite Ivanu Kekin na Pantovčaku: Njen savjetnik za obranu bio bi onaj čiji 

su pobijedili '45. 

Kapetan Ipsiwich Towna, engleskog ligaša, odbio je nositi kapetansku traku duginih 

boja. Koji "primić"! Udar na boje ili na liberalni svijet koji sve više podsjeća na "srpski 

svet". Nezaustavljivi su. U Ekvadoru je već odigrana "tekma" s loptom duginih boja. 

Izgleda kao da kod nas zapadne tribi... 

 
LIJEVOM NAŠOM 

Zamislite Ivanu Kekin na Pantovčaku: Njen savjetnik za obranu bio bi onaj čiji 

su pobijedili '45. 

 

Zvonimir Hodak 

 
Kapetan Ipsiwich Towna, engleskog ligaša, odbio je nositi kapetansku traku 

duginih boja. Koji "primić"! Udar na boje ili na liberalni svijet koji sve više 

podsjeća na "srpski svet". Nezaustavljivi su. U Ekvadoru je već odigrana 

"tekma" s loptom duginih boja. Izgleda kao da kod nas zapadne tribine pune 

navijači obučeni u dresove "duginih boja", a istočna tribina je puna sirotinje 

crnih mračnih boja. Ima li uopće tribine na kojoj su navijači, recimo, crvene, 

bijele i plave boje. Zar doista zapadni svijet hrli k vragu?  

 

09.12.2024.  

 

Čuvena Ionescova drama ”Nosorog” mogla bi biti adaptirana u mjuzikl pod imenom 

"Nosorock". 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2fQQiX1gNTvfF0kPycZrWRRdrlcYul0aSkW0bvCt6zrfrzLMCPHDLMhh8_aem_pML8Lf6S1eUUgmSHzYukig&h=AT1M2O3I_Re6pOpi2k6ra5FwcBUhvhoayVYR-vhEjDrbFybt6-aF1DUMCsueFkIIGOyk2QRSXnvLTacklnZgyHdAxGovhfgllbZE2olw10m7Ze9IJfSVHtzsajHjHl6CTGmF&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://direktno.hr/kolumne/zamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR27OYqYgsUPPlfJkyMmckL2qvhl3X0WvKOQ1leH0l6aVVPYUoN4vOWTXjY_aem_3Z_6sN1TrndkvTGz4Z8-Aw
https://direktno.hr/kolumne/zamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR27OYqYgsUPPlfJkyMmckL2qvhl3X0WvKOQ1leH0l6aVVPYUoN4vOWTXjY_aem_3Z_6sN1TrndkvTGz4Z8-Aw
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/kolumne/zamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR27OYqYgsUPPlfJkyMmckL2qvhl3X0WvKOQ1leH0l6aVVPYUoN4vOWTXjY_aem_3Z_6sN1TrndkvTGz4Z8-Aw
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Golman rukometnog kluba Zagreb Mandić jedan je od najboljih ako ne i najbolji 

igrač kluba koji je i dvostruki europski prvak. Njegovo pojačanje iz Srbije Miloš 

Kos ga je "sredio" za jednu dobru bolničku operaciju. Nije ona klasična "dva loša 

ubiše Miloša" nego po onoj Miloš "dođe, sredi i ode". Širi se rukometno “bratstvo i 

jedinstvo“. Po fejsu se svašta piše, a Zagrebaši samo muče i čkome. Baš gledam na 

TV-u utakmicu Zagreb-Barcelona. Bolje bi bilo da ne gledam. Inače što se rukometa 

tiče, tu smo daleko bolji od Srbije. Dvostruki smo svjetski prvaci i dvostruki 

olimpijski pobjednici. Zagreb je dvostruki europski prvak itd. Stoga bi oni trebali 

kupovati naše igrače, a ne da mi kupujemo njihove boksače pa kad nas lagano prebiju 

onda muk i šutnja. Mandiću i Zagrebu svako dobro. Inače famozna “hrvatska šutnja“ 

sada je postala i ”zagrebačka šutnja” ili prevedeno, staro dobro hrvatsko poltronstvo 

opet na sceni… 

 

Kad plaćam kardiologu pregled, plaćam mu teška srca..  

Čitam kako je dana 6. prosinca Brena stigla u Zagreb, u Arenu. Hrvatska je odgovorila 

s 10.000 posjetitelja na domoljubnom koncertu u Zadru, a Thompson je jedva uspio 

dobiti koncert u Dubrovniku gdje je pokazao desecima tisuća ljudi koji su ga došli 

čuti i podržati koga narod želi. Brena u Zagrebu, Miloš Kos u rukometnom klubu 

Zagreb, bojim se da ipak lagano, ali sigurno tonemo! Do kada?  

 

U modernoj adaptaciji kazališni komad Kontesa Nera mogao bi se igrati pod imenom 

”Hostesa Nera”. 

Tempo nam sve više nameće zahuktala predsjednička kampanja. Meni se čini da je to 

kampanja ”puš-puš”. Šatro spika, ali većini već jasna. Kad se na kraju digne magla, 

kad prestanu laži i muljanje, imat ćemo napokon ”novog”, ”svježeg” i svima ”dragog” 

predsjednika - Zokija Milanovića. Za njega bi mogao glasovati i Plenki jer mu to 

najviše odgovara. Zamislite sukob oko odlaska hrvatskih vojnika u Ukrajinu između 

Plenkija i, recimo, nove predsjednice Ivana Kekin te njenog savjetnika za obranu Mile 

Kekina. Kaže Kekin: ”Njegovi su pobijedili četrdeset pete“. Ta se pobjeda i danas 

pamti. 180 tisuća pobijeđenih i pokopanih po jamama Hrvatske i Slovenije… Krleža 

je zbog ovakve pameti još davne 1938. g. napisao svoj jedini roman u prvom licu “Na 

rubu pameti“.  

'Njegovo kodno ime sve je govorilo' 

Svi traže raspisivanje izbora - i pismeni i nepismeni.  

Na već tradicionalnom predbožićnom domjenku Hrvatskog tjednika, na kojem je bilo 

puno čitatelja i podržavatelja, sreo sam generala Glasnovića. Ispričao mi je jednu 

“ratnu“ priču. Primili usred rata dojavu u ubačenom neprijateljskom agentu. Slijedila 

je grozničava potraga, ali jedino što su uspjeli doznati bilo je kodno ime 

neprijateljskog uljeza. Kad su doznali da mu je kodno ime ”Panj”, odustali su od 

daljnje potrage. Njegovo kodno ime sve je govorilo. Sliči na onu staru “Duga cijev, a 

kratka pamet“. To se zorno pokazalo u “aferi“ Beroš. EPPO je tobože prijavio 

Hrvatsku. Koja prijava, kako izgleda i zbog čega? 
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FOTO: HINA/Baldo Marunčić 

 

Ne znam je li novinar Ivan Hrstić diplomirao pravo, ali je objavio zanimljivu analizu 

koju bi naši medijski ljevičari trebali naučiti napamet: ”Kovesi zapravo nije prijavila 

Hrvatsku! Jer da je prijavila, to bi značilo da EPPO može tužiti Hrvatsku Europskoj 

komisiji. To ne postoji. Hrvatski glavni državni odvjetnik po zakonu je arbitar koji 

donosi konačnu odluku, na koju EPPO nema pravo žalbe. EPPO se u stvari samo 

izjadao da nema ovlasti koje priželjkuje“. To  zapravo “žulja“ naše lijeve elite. 

Neovisnost Hrvatske u odnosu na EPPO. Nemaju mogućnost obratiti se Europskom 

sudu. Tu je “kvaka 22”. Kakav je to EPPO koji ne može iskazati nepovjerenje našem 

pravosuđu? Hrvatsko povijesno poltronstvo opet diže glavu. U Saboru slušamo 

svakodnevno “Kad mi dođemo na vlast…“ Pa, krenite već jednom.. 

Organiziranom kriminalu najvažnije je da je sve organizirano po zakonu. 

U jesen 1991.g. Crna Gora je izvršila običnu vulgarnu agresiju na Hrvatsku. Čojstvo, 

obraz, poštenje, sve je završilo u smeću. Sve osim školskog jedrenjaka “Jadran“. On 

je završio u Kotoru. Jedrenjak dugačak 58 metara bio je potkraj 1990-tih na remontu 

u Crnoj Gori. Međutim, i nakon remonta drugovi iz Crne Gore nisu ga vratili 

Hrvatskoj već do danas čuči u nekoj luci u “dragoj i prijateljskoj“ susjednoj Crnoj 

Gori. Koliko ste samo puta čitali obećanja našim dragim komšijama: ako želite u EU, 

samo recite. Mi smo od jeseni 1991.g. uvijek uz vas. Čista hrvatska papagajska 

retorika. 
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FOTO: Luka Gerlanc / CROPIX 

'Sada Hrvatska traži odštetu za naše logoraše' 

Napokon je ovih dana Vlada imala muda i objavila “Non paper“ dragim i razmaženim 

komšijama. Sada Hrvatska traži odštetu za naše logoraše, povratak broda Jadran, 

rješavanje pitanja granice na moru, procesuiranje ratnih zločinaca… Napokon! Vlada 

je jasno dala do znanja da ako želite u EU, ovisite i o nama. Poltronski mačekovski 

mentalitet je iznenada zamijenio odlučan stav jedne suverene države. Ja bih dodao, 

imate svoj odnos sa Srbijom i Rusijom pa neka vam one otvore vrata euro fondova. 

Neka vam četnički vojvoda Andrija Mandić pokaže put koji preko Putina vodi u 

Europu. A četnik Mandić je predsjednik crnogorske skupštine. Gdje je zapravo puklo 

- ako je uopće puklo?! Slizat se s onima koji su te 1991.g. s leđa napali, ubijali i 

pljačkali, to je politička glupost par excellance. Usput rečeno, ministar vanjskih 

poslova Hrvatske nije pretjerano popularna osoba. Do sada vuče na leđima punu torbu 

gafova. Možda mu je ovaj puta šef ipak prišapnuo nešto što bi ga moglo bar malo 

rasteretiti. 

Pametan popušta prije nego mora… 

Nema  božićnih i novogodišnjih blagdana i praznika za jugo-nostalgičare  i orjunaše 

u Zagrebu. U središtu Zagreba mladi orjunaši objesili su kartonske kuglice s porukama 

protiv države, Domovinskog rata i branitelja. Orjuna se u ovom slučaju sakriva iza 

“Inicijative mladih za ljudska prava”, regionalne nevladine udruge, ekstremno 

lijeve. U Hrvatskoj se kao muha u čaši mlijeka istakao Mario Mažić “nogometni 

stručnjak“ poznat po apelu Izvršnom odboru Uefe u kome je tražio zabranu izvođenja 

pjesme Marka Perkovića Thompsona “Lijepa li si…“. Naš Mario ima pun kofer 

“mudrih“ želja. Tako su se 2019.g. on i njegova jugo-udruga protivili uvođenju 

“Velereda predsjednika Franje Tuđmana” tvrdeći da Hrvatskoj ne treba odlikovanje 

koje nosi ime po sudioniku udruženog zločinačkog pothvata. I unatoč Mažiću, čiju 

udrugu novčano pomaže Plenkovićev režim kao i ostale jugoviće, orjunaše i lijeve 
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agente, mi smo ipak uspjeli stvorili, zadržati i razvijati državu. Dobili smo krvavi rat, 

ušli smo u EU i NATO pakt, osvojili drugo mjesto na svjetskom nogometnom 

prvenstvu… Stvarno “uzalud vam trud svirači, za druge su dunje žute…“ 

Problem je jedino u tome što Mažić “mažnjava“ našu lovu, a branitelji se i dalje 

ubijaju. Sve to sliči na jedan smušeni crtić. Okupiraju nas, nakon četiri godine rata 

riješimo ih se, ostavimo ih na “istočnom kolodvoru“, kupimo nove traktore, ali oni su 

opet tu. Osnivaju nevladine udruge tražeći da ih financira vlada čiju državu mrze. 

Navodno na to imaju puno pravo jer je tako u Francuskoj, Finskoj, “Španiji“ itd. Sad 

pišu i vješaju papirnate kuglice na bor na glavnom gradskom trgu. Kad je to već tako 

”simpatičan” i bezazlen potez ”mladih”, evo imam i ja jednu “pustu“ želju za 

“Senfov“ bor: za Božić želim temeljiti popis gdje je tko stvarno bio '91. godine. I dok 

jugofili sigurno žele imati pravo ostaviti jelku nakon sv. Tri Kralja bez straha da će 

susjedi misliti kako su Srbi. U 2025. godini sigurno bi željeli da se ratnim zločincima 

Kordiću, Prliću, Blaškiću, Ćoriću i Merčepu oduzmu državna odlikovanja. Oni se s 

njima ne ponose… Tko se s kime ponosi, pokazao je neki dan Thompsonov koncert 

u Dubrovniku. A vi, drugovi i drugarice, Mažić, Šimek, Blažević i Tomljenović vodite 

i dalje našim novcem specijalni rat protiv Hrvatske. Ishod će biti sličan onom zadnjeg, 

Domovinskog rata. S malom razlikom. Ovaj ćete si puta morati sami kupiti traktore. 

 

 
FOTO: Patrik Macek/PIXSELL 

'Hrvati se zbog toga stvarno moraju ozbiljno zabrinuti' 

Bilo bi dobro da malo promijenite smjer. Počnite voziti u rikverc, kako 

vas  upozorava Tomislav Mihanović. 

Bio sam ljubitelj oldtimera, ali sam se odljubio kad sam neki dan sreo jednu svoju 

staru ljubav. 
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Viktor Gotovac je pomalo zbunjen. Naš jugo-nostalgičar se pita: “Tko (nam) je 

kriv?” Ima puno kandidata. Prije svega Tuđman koji je iz čista mira stvorio, nakon 

toliko stoljeća, državu Hrvatsku. Analogno tome, Tito je skoro nevin. Znate onu “prije 

će Sava  početi teći uzvodno nego će Hrvatska biti država“. SDP-ovci u zadnje 

vrijeme tvrde u Saboru da HDZ stvara lažnu nadu. Za razliku od njih koji stvaraju 

beznađe… 

Policija je navodno obavijestila da je mafijaška pucnjava na Knežiji bio obračun 

braće, a ne Kumova… 

Jastreb u HDZ-ovim redovima: Od Tuđmana se nitko nije usudio izreći ovako 

direktan stav 

Milanović je pomalo sjetan: “Ovo je zadnja kampanja. Nema više! Ovo je zadnji 

tango“. Hrvati se zbog toga stvarno moraju ozbiljno zabrinuti. Isti predsjednik se 

može birati samo na dva mandata. Ako sad bude izabran, bojim se da ne zapleše 

“Žikino kolo” umjesto tanga i valcera. Osobno mislim da će se na žalost prošetati do 

Pantovčaka, prvenstveno zahvaljujući Plenkovićevom izboru kandidata i lijevoj 

medijskoj falangi. Najopasniji kandidat bio bi mu Tomislav Jonjić kad bi se smio 

pojaviti u medijima. Međutim, to je nemoguće. ”Ozbiljna” kandidatkinja mogla bi biti 

i Urša Raukar da se kandidirala umjesto Kekinice. Naime, ja je još nisam vidio 

nasmijanu… Ante Tomić bi možda bio najsretniji da je na ovogodišnjem balu filmskih 

radnika svirao orkestar koji se zove 
 

  

https://direktno.hr/kolumne/jastreb-u-hdz-ovim-redovima-od-tudmana-se-nitko-nije-usudio-izreci-ovako-direktan-stav-360121/
https://direktno.hr/kolumne/jastreb-u-hdz-ovim-redovima-od-tudmana-se-nitko-nije-usudio-izreci-ovako-direktan-stav-360121/
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AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS 
 

Akademik Josip Pečarić rođen je 2. rujna 1948. godine u Kotoru. Tamo je završio 

osnovnoškolsko i srednjoškolsko obrazovanje, a 1972. diplomirao na 

Elektrotehničkom fakultetu u Beogradu s radom iz područja nuklearne fizike. Na 

istom fakultetu je i magistrirao 1975. godine, a 1982. obranio doktorsku disertaciju iz 

područja matematike s naslovom Jensenove i srodne nejednakosti.  

Nakon završenog studija radio je u Geomagnetskom institutu u Grocki te od 1977. 

kao asistent fizike na Građevinskom fakultetu u Beogradu. Godine 1987. se s obitelji 

preselio u Zagreb te zaposlio na Tekstilno-tehnološkom fakultetu Sveučilišta u 

Zagrebu kao izvanredni profesor matematike. Od 1990. radi kao redoviti profesor na 

istom fakultetu, od 1996. kao redoviti profesor u trajnom zvanju. Umirovljen je 2018. 

Do početka agresije Rusije na Ukrajinu bio je istraživač Matematičkog instituta 

Sveučilišta RUDN u Moskvi (Rusija). 

Od 2000. godine je redoviti član Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti, od 2016. 

inostrani je član Dukljanske akademije nauka i umjetnosti 

Za doprinos u znanosti je 1996. godine dobio Državnu nagradu za znanost (prirodne 

znanosti), te je 1999. odlikovan ordenom Reda Danice hrvatske s likom Ruđera 

Boškovića. 

Akademik Josip Pečarić je jedan od vodećih svjetskih stručnjaka u području 

matematičkih nejednakosti. Jedan je od najproduktivnijih svjetskih matematičara s 

više od 1300 objavljenih ili prihvaćenih za tisak radova u matematičkim časopisima. 

Također je i najcitiraniji hrvatski matematičar, a ima preko 230 suradnika iz zemlje i 

svijeta (na svjetskim bazama ima:  

 

Google Scholar: publikacija 1711 citata: 24980, H-index: 55;  

MathSciNet: publikacija: 1383, citata: 7276, H-index: 28;  

Scopus: publikacija: 844, citata: 8614, H-index: 40;  

WoS: publikacija: 844, citata: 7541, H-index: 36. 

Prema istraživanjima sa Sveučilišta Stanford u Kaliforniji (SAD) Pečarić je po broju 

objavljenih radova na 2434. mjestu njihove liste za cijelu karijeru od 204644 svjetskih 

znanstvenika, a prvi iz RH je 8046. Na njihovoj listi za 2022. godinu koja ima 210199 

znanstvenika Pečarić je po broju objavljenih radova na 2331. mjestu, a prvi iz RH je 

9412. 
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Osim velikog broja članaka u međunarodnim matematičkim časopisima, autor je ili 

koautor 40 monografija. O jednoj monografiji je u poznatom časopisu Amer. Math. 

Monthly, July-August 1991, poznati matematičar D. Pedoe objavio cijeli članak, a 

izdavačka kuća Element pokrenula je seriju „Monographs in inequalities“ u kojoj je 

do sada tiskano 22 monografija. 

Osnivač je seminara Matematičke nejednakosti i primjene na Matematičkom odjelu 

Prirodoslovno-matematičkog fakulteta, Sveučilišta u Zagrebu, i s tog je seminara do 

sada izašlo preko četrdeset doktora matematičkih znanosti. Danas ovaj seminar 

također ima i svoj dio na Sveučilištu u Splitu. Niz godina gostovao je na Abdus Salam 

school of mathematical sciences in Lahore pa i u Pakistanu ima niz svojih učenika 

koji rade po tamošnjim sveučilištima. Akademik Pečarić ima preko 230 suradnika iz 

cijeloga svijeta. 

Prvi hrvatski matematički časopis koji je uvršten na svjetske liste najboljih 

znanstvenih časopisa bio je Pečarićev časopis Mathematical inequalities and 

Applications (MIA). Taj časopis je bio i na Q1, a sada je na Q2 listi, kao jedan od dva 

hrvatska znanstvena časopisa koji su na toj listi Q2 časopisi. Drugi Pečarićev časopis 

Journal of Mathematical inequalities (JMI) je na Q1 listi kao jedan od dva hrvatska 

znanstvena časopisa na toj listi koji su Q1 časopisi. Ono što je još impozantnije JMI 

je top 5% matematičkih časopisa, tj. 15. od 329 matematičkih časopisa koji se tiskaju 

u svijetu a imaju impact faktor. Pokrenuo je i časopis „Fractional Differential 

Calculus“ koji je na Scopus listi.  

Krajem godine je zatražio da se njegovo ime izbriše iz uredništava tih časopisa: 

J. Pečarić, „Pomozi sirotu na svoju sramotu! / Više to nisu moji časopisi” 

dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf  
Glavni urednik je i novog časopisa „Pakistan Journal of Mathematical Sciences“. 

Osim toga, član je uredništava ili recenzent brojnih međunarodnih časopisa. Kao 

pozvani ili plenarni predavač akademik Josip Pečarić je održao mnoga predavanja na 

međunarodnim konferencijama, a povodom njegovog 60-og rođendana je 2008. 

godine u Trogiru održana međunarodna konferencija „Mathematical Inequalities and 

Applications 2008“. Tu konferenciju su slijedile: 

Mathematical Inequalities and Applications 2010, Lahore, Pakistan, March 7-13, 

2010., Pakistan 

Mathematical inequalities and nonlinear functional analysis with applications, July 

25-29, 2012, Jinju, South Korea. 

U lipnju 2014. godine (22.-26. lipnja) u Trogiru se pod pokroviteljstvom Razreda za 

matematičke, fizičke i kemijske znanosti HAZU održala konferencija pod nazivom 

„Mathematical Inequalities and Applications 2014 – One thousand papers 

conference“ u čast akademika Josipa Pečarića povodom objavljivanja više od 1000 

znanstvenih matematičkih radova, 

Slijedeće godine je održana konferencija Mathematical Inequalities and Applications 

2015, 11-15 November, Mostar, BiH 

Tri godine kasnije je u Zagrebu održana međunarodna konferencija MIA 2018 

povodom njegovog 70-og rođendana. 

Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je posvećen jedan broj 

časopisa „Banach Journal of Mathematical Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ je o 

međunarodnom znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom posebnom 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf
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broju članke su objavili i posvetili ih akademiku Pečariću mnogobrojni svjetski 

matematičari. Intervju koji je tamo objavljen (str. 163-170) objavljen je i na kineskom 

u časopisu Mathematics 3 (2012), 245-249. Nekim Pečarićevim istraživanjima (inače 

citiranih i u časopisu “Nature”, a s P.T. Landsbergom objavio je članak u časopisu 

Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen je i članak "Accentuate the negative", 

Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-446. kojeg je napisao Peter Bullen, profesor 

emeritus sa Sveučilišta u Vancouveru. 

 

 

Cover Story 

Article: Refinements of the Converse Hölder and Minkowski Inequalities 
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Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je posvećen jedan broj 

časopisa „Banach Journal of Mathematical Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ je o 

međunarodnom znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom posebnom 

broju članke su objavili i posvetili ih akademiku Pečariću mnogobrojni svjetski 

matematičari. Intervju koji je tamo objavljen (str. 163-170) objavljen je i na kineskom 

u časopisu Mathematics 3 (2012), 245-249. Nekim Pečarićevim istraživanjima (inače 

citiranih i u časopisu “Nature”, a s P.T. Landsbergom objavio je članak u časopisu 

Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen je i članak "Accentuate the negative", 

Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-446. kojeg je napisao Peter Bullen, profesor 

emeritus sa Sveučilišta u Vancouveru. 

 

Nedavno je tiskana knjiga Matice Hrvatske PRIJELOMNA VREMENA / Hrvatske 

zemlje nakon 1918, u kojoj postoji i poglavlje o znanosti. Tako na str. 413. piše: 

Djelovali u inozemstvu ili u Hrvatskoj, neki od hrvatskih znanstvenika su tijekom 20. 

stoljeća dali važan doprinos svjetskoj znanosti, prvenstveno nobelovci Lavoslav 

Ružička i Vladimir Prelog (kemija). Značajan ugled stekli su i fizičar Ivan Supek 

(električna vodljivost materijala na niskim temperaturama), matematičari Vilim 

(William) Feller (teorija vjerojatnosti) i Josip Pečarić (teorija nejednakosti), 

molekularni biolozi Miroslav Radman i Ivan Đikić, fizičari Davor Pavuna 

(supraprovodljivost i nano-inženjering) i Marin Soljačić (bežični prijenos energije i 

nano-fotonika) i mnogi drugi.“ 

Akademik Pečarić poznat je i po svom publicističkom radu. Objavio je više od 200 

publicističkih knjiga.  

 

31/01/2025. 

 


